
 
 
 
 
 
 
 
 
 

اول تیر 1400



°۳۵تهران

تغ�رقیمتعنوان

550 (%0.84)66,170درهم امارات

400 (%1.45)27,900لير ترکيه

200 (%0.53)37,700يوان چين

1,400 (%0.71)197,750دلار کانادا

1,500 (%0.56)269,000فرانک سوئيس

100 (%3.05)3,380افغاني

0 (%0)3,820روبل روسيه

900 (%0.49)185,100دلار استراليا

2,080 (%0.86)243,070دلار

4,290 (%1.54)283,060يورو

1,760 (%0.52)341,660پوند انگليس

 
سه شنبه ۱ تیر ۱۴۰۰

 
June 22, 2021

یازدهم ذیقعده ۱۴۴۲

مناسبت ها

۱ تیر جشن آب پاشونک، جشن آغاز تابستان
۱ تیر روز اصناف

۱ تیر ولادت امام رضا علیه السلام [ ١١ ذوالقعده ]

اوقات شرعی به افق تهران

طلوع خورشید: ۰۵:۴۹ اذان صبح: ۰۴:۰۰

غروب خورشید: ۲۰:۲۴ اذان ظهر: ۱۳:۰۶

اذان مغرب: ۲۰:۴۲



تغ�رقیمتعنوان

980,000 (%0.95)104,210,000سکه امامي

1,030,000 (%1.01)103,010,000سکه بهار آزادي

300,000 (%0.53)56,800,000نيم سکه

100,000 (%0.27)36,600,000ربع سکه

50,000 (%0.22)23,050,000سکه گرمي



 

1- برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در جزیره کیش - ایلنا

2- بازگشت 950 نفر از متخصصان و کارآفرینان خارج از کشور - تسنیم

3- آغاز فرآیند انتخاب صادرکننده نمونه سال 1400 - آریا نیوز

4- مهمترین دستاوردهاي صرافی هاي ارز دیجیتال براي کشور - فردا نیوز

5- پادشاهانِ رفاه جاي خود را به رعیتانِ فقیر داده اند - اقتصاد میهن

6- بیشتر بودن خرج دولت در مقایسه با درآمد، عامل اصلی تورم - آریا نیوز

7- وام هاي کلان بانکی کجا رفت؟ - بورسان

8- قالیباف: مشکلات مردم را بدون توجه به گرایش هاي سیاسی حل کنیم - پانا

9- زاکانی: انقلاب از دست "نامحرمان و نااهلان" آزاد شد/ مفتخریم که پایان دوران سیاه عناصر غربگرا در کشور را اعلام کنیم
- دانشجو

10- "بورس" و "تورم" را با همدلی قوا سامان می دهیم - شبکه خبر

11- کانال هاي جدید تامین مالی در مناطق آزاد با راه اندازي بورس بین الملل - روزنامه کسب و کار

12- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان - کوتاه آنلاین

13- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی - کوتاه آنلاین

14- برگزاري آزمون هاي عملی جامع و ادواري فرهنگ و هنر - روزنامه شیراز نوین

15- تمدید مهلت مسابقه «بانک کشاورزي به قلم شما» - کیوسک خبر

16- ضروت همکاري تمامی دستگاه هاي قم براي تحقق شعار سال - قم پرس

17- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود - بورس و بانک

18- بررسی عملکرد هشت ساله دولت روحانی در زمینه دیپلماسی اقتصادي/ ایران تنها 6 رایزن بازرگانی دارد! - پایگاه خبري
598

19- بهبود فضاي کسب و کار در دولت رئیسی - روزنامه اعتماد

20- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود - شما و اقتصاد

21- حمایت دستگاه قضا از مجموعه هاي تولیدي در استان اردبیل/ نقش سبلان پارچه در کاهش بیکاري - خبرگزاري فارس

22- زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود - درآمد نیوز

23- امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین پتروشیمی لردگان - درآمد نیوز

24- تعهد اردکانیان نسبت به «تولید برق هسته اي» و «تامین آب شرب سالم»/ بی توجهی دولت به کشاورزان و قطعی برق؛

محور تذکرات وکلاي ملت - خانه ملت

25- ساخت واکسن «کوو ایران»  توسط جوانان تربیت شده در مکتب امام جاي افتخار دارد/ وظیفه داریم مشکلات مردم را

بدون توجه به گرایش هاي سیاسی حل کنیم - خانه ملت

26- آغاز فرآیند انتخاب صادرکننده نمونه سال 1400 - خبرگزاري صدا و سیما

27- با یک برنامه پنج ساله در شرایط تحریمی می توان به آرامش رسید - برنا نیوز



28- می توان با یک برنامه پنج ساله به در شرایط تحریم به آرامش و ثبات رسید - دانا

29- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان/امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین - صداي پول

30- ضوابط استفاده از بخشودگی جرائم بیمه اي براي کارفرمایان تسهیل گردید - لیجار

31- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان/امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین - رصد اقتصادي

32- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود - رصد اقتصادي

33- بازدید مدیرمعین استان از طرحهاي اشتغالزایی شهرستان ایلام - صندوق کارآفرینی امید

34- برگزاري دومین جلسه کمیسیون هماهنگی بانک ها در استان سمنان - صندوق کارآفرینی امید

35- اجراي جشنواره پنجره هاي امید در تابستان1400 - پانا

36- در تولید قطعات صنعت ریلی - روزنامه جام جم

37- از کارآفرینی و تولید در قم پشتیبانی شود - تابناك

38- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی - فکر اقتصادي

39- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان - فکر اقتصادي

40- وجود1500 گروه جهادي در کردستان ظرفیتی براي دستیابی به تولید پایدار است - ایرنا

41- امسال هزار کیلوگرم مواد مخدر در چهارمحال و بختیاري کشف شد - ایرنا

42- فعلا خبري از قطع وابستگی به نفت نیست - میز نفت

43-  بزرگترین شرکت هاي پالایش نفت در جهان - میز نفت

44- برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در جزیره کیش - کیوسک خبر

45- چرا صنعت لوازم خارجی ایران به همکاري خارجی نیاز دارد؟ / برخی تولیدکنندگان همچنان خواستار انحصار در بازار -
روزنامه آرمان ملی

46- مشارکت دانشگاه آزاد اسلامی مبارکه در نخبه پروري و توسعه فناوري - آنا

47- ربیعی: امروزدر مذاکرات به یک متن روشن رسیده ایم/ منتظر تصمیم سیاسی طرف آمریکایی هستیم - بیتوته

48- تفاهم نامه همکاري دانشگاه تحصیلات تکمیلی صنعتی و فناوري پیشرفته با مرکز تحقیقات وآموزش کشاورزي و منابع

طبیعی استان کرمان مبادله شد. - اخبار علمی

49- 4 تیرماه آخرین مهلت ثبت دوره و ثبت نام در سامانه همگام براي تشکیل مرکز فعالیت هاي تابستانی - پانا

50- بهبود فضاي کسب و کار در دولت رئیسی - ایسنا

51- شرکت هاي دانش بنیان با مدیریت بانوان حمایت می شوند - خبر آنلاین

52- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود - صداي پول

53- با اعضاي شوراي ششم تهران آشنا شوید - فرارو

54- ربیعی: مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد/ تقریباً درباره همه اختلافات مهم

طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده / آن چه باقی مانده بیش از آن که به ... - تدبیر و امید

55- جذب 950 نفر از متخصصان ایرانی خارج از کشور در شرکت هاي دانش بنیان - باشگاه خبرنگاران جوان

56- افتتاح سد لاستیکی فرح آباد - خبرگزاري برق آب

57- احداث 5 هتل پنج ستاره در قم - تجهیز نیوز

58- جریاناتی که حامی کاندیداي پیروز نبودند در کنار او بایستند - روزنامه جام جم



59- بهره برداري از پنج طرح 115 میلیاردي تامین و انتقال برق در استان بوشهر - ایسنا

60- جزئیات دیدار روحانی با رئیسی بعد از اعلام نتایج - تیک

61- تا 10سال دیگر از قطع وابستگی به نفت خبري نیست - اقتصاد آنلاین

62- دولت براي ایجاد اشتغال به سمت کارآفرینی و تولید حرکت کند - ایسنا

63- صالحی: رئیسی اجازه سهم خواهی به گروه هاي خاص سیاسی را ندهد - ایسنا

64- بیشتر بودن خرج دولت در مقایسه با درآمد، عامل اصلی تورم - خبرگزاري صدا و سیما

65- ایجاد 60 کارگاه فنی و حرفه اي روستایی تا دهه مبارك فجر - خبرگزاري صدا و سیما

66- قرارگاه جهادي اشتغال زایی «شهید صالحی» در کمیته امداد استان تهران تشکیل شد - بازار کار

67- صندوق کارآفرینی امید با اجراي طرح هاي اشتغالزا امید می آفریند - باشگاه خبرنگاران جوان

68- سازمان تبلیغات اسلامی باید راهبر زیست بوم فرهنگی باشد - باشگاه خبرنگاران جوان

69- مردم به تحریم گران انتخابات «نه» گفتند/انتقال تجارب به دولت رئیسی - جوان آنلاین

70- تسهیلات جدید تامین اجتماعی براي بخشودگی جرایم بیمه اي کارفرمایان در سال 1400 - خبرگزاري فارس

71- سه استراتژي اثربخش براي نجات صنعت آلومینیوم کشور - دنیاي معدن

72- غار علیصدر بازگشایی شد - خبرگزاري فارس

73- هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در کارنامه خود دارد - سلامت

74- وقتی انتظار 10 ساله قصاص با یک تماس تلفنی خادمان امام رضا(ع) تبدیل به رضایت می شود - خبرگزاري فارس

75- 891هکتار اراضی ملی آذربایجان شرقی به بیت المال بازگشت - تسنیم

76- ایجاد بورس بین الملل در کیش با هدف رونق فعالیت هاي اقتصادي و افزایش صادارات - اقتصاد میهن

77- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد - اقتصاد میهن

78- تسهیلات قرض الحسنه بانک مهر از مرز 7500میلیارد تومان گذشت - اقتصاد میهن

79- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی - فکر اقتصادي

80- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود - فکر اقتصادي

81- مشخصات اعضاي شوراي ششم تهران؛ پیشینه کاري و سیاسی - تین نیوز

82- چالش هاي کلان حوزه تعاون کار و رفاه اجتماعی و انتظارات از دولت کار و کرامت - خبرگزاري فارس

83- طرح تاب آوري اجتماعی در 1100 نقطه بسیار آسیب پذیر کشور اجرا شد - ایرنا

84- مهارت آموزي راهی براي رسیدن به اقتصاد دانش بنیان - روزنامه سپهر غرب

85- رویکرد برنامه هاي اوقات فراغت ، تعلیم و تربیت تمام ساحتی است - پانا

86- توسعه اشتغال نیازمندان با همکاري کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد - شبستان

87- بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی/همدلی و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور

واجب است - شبستان

88- کشف 300 هزار کیلوگرم موادمخدر در کشور در 1400/ برخورد با 2500 سایت فروش مواد مخدر - روزنامه اعتماد

89- تبریک به جناب آقاي رئیسی/ اخلاق و ادب نیز در این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفتند - پایگاه دولت

90- انتظار می رود همه در کنار کاندیداي پیروز بایستند/ جزئیات دیدار روحانی و رئیسی - روزنامه 19 دي



91- اجراي طرح پرورش مرغ بومی خانگی - باشگاه خبرنگاران جوان

92- سازمان تبلیغات اسلامی باید راهبر زیست بوم فرهنگی باشد - ایرنا

93- با اعضاي شوراي ششم تهران آشنا شوید - قرن نو

94- بیکاري؛ دلیل تاخیر در ازدواج 30 درصد جوانان - رادیو گفت و گو

95- راه اندازي بازار مسکن، موجب فعال شدن 230 شغل در کشور خواهد شد - رادیو گفت و گو

96- برگزاري دومین دوره طرح کتابخانه تابستانه در آذربایجانغربی - خبرگزاري صدا و سیما

97- خانه ملت حامی صنعت خودرو - روزنامه گسترش صمت

98- تحقق 99 درصدي سهمیه بانک توسعه تعاون در حمایت از مدد جویان کمیته امداد - بورس و بانک

99- روند رو به رشد آمار زنان سرپرست خانوار - برنا نیوز

100- با اعضاي شوراي ششم شهرتهران آشنا شوید - روزنامه ستاره صبح

101- جلسه همکاري مشترك صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج سازندگی استان - صندوق کارآفرینی امید

102- " انتخابات" و پدیده مشارکت - شوشان

103- رئیس مرکز حراست دانشگاه آزاد اسلامی: عملکرد حراست باید عامل ارتباط صمیمانه باشد/دانشگاه محیطی براي جهاد

علمی است - تسنیم

104- تمدید بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به شدت آسیب دیده از کرونا - شبستان

105- سخنگوي دولت : انتظار می رود همه در کنار کاندیداي پیروز بایستند - روزنامه صبح اقتصاد

106- اختصاص 246 میلیارد تومان بودجه به اشتغال مددجویان خراسان شمالی - باشگاه خبرنگاران جوان

107- چرخش چرخ هاي تولید و صنعت در گرو مهار تورم - باشگاه خبرنگاران جوان

108- رونمایی از نمایشگاه محصولات خانگی بانوان با حضور خادمان رضوي - باشگاه خبرنگاران جوان

109- درگذشت استاد پیشکسوت سفال استهبان - باشگاه خبرنگاران جوان

110- 50 سري جهیزیه بین نوعروسان شیعه و سنی اهدا شد/ توزیع 3 هزار و 500 بسته معیشتی در دهه کرامت - عصر هامون

111- اطلاعیه برگزاري آزمون مرحله چهارم رتبه بندي معلمان (سال 1400) - کارگر آنلاین

112- تا 10 سال دیگر از قطع وابستگی به نفت خبري نیست - ایسنا

113- مصرف محصولات کشاورزي حاوي سم و کود شیمیایی در کشور - ایسنا

114- کمک 43 میلیاردي بنیاد آبشار عاطفه ها در 17 استان کم برخوردار - ایسنا

115- دیپلماسی فقط توییت زدن نیست - روزنامه جام جم

116- استاندار: از کارآفرینی و تولید در قم پشتیبانی شود - ایرنا

117- کدام شهرهاي خوزستان از پرداخت مالیات بر درآمد معاف اند؟ - آخرین خبر

118- چه عواملی موجب موفقیت دانشگاه ها در پساکرونا خواهد شد؟ - راه ترقی

119- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم - فکر اقتصادي

120- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد - فکر اقتصادي

121- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 - فکر اقتصادي

122- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس - فکر اقتصادي



123- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان - فکر اقتصادي

124- ساخت و تعمیر 5 طرح آموزشی در بشاگردبه همت ستاد اجرایی فرمان امام - باشگاه خبرنگاران جوان

125- استفاده از ظرفیت کارآفرینان و کارفرمایان دریچه اي مطمئن براي توانمندسازي جامعه هدف - قلمنا

126- معاون درآمدهاي مالیاتی سازمان امور مالیاتی خبر داد: تمدید مهلت پرداخت مالیات مقطوع دریافت کنندگان سکه در

سال 99 - خط قرمز

127- مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان :1500 قرارداد یارانه دستمزد در هرمزگان منعقد شد - روزنامه دریا

128- پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن - روزنامه اسکناس

129- پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن - روزنامه اسکناس

130- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد - روزنامه اسکناس

131- اخبار - روزنامه اسکناس

132- اخبار خراسان جنوبی / آماده سازي پیست تریال بیرجند براي میزبانی مسابقات آسیایی و کشوري - روزنامه بیرجند امروز

133- سخنان مهم رئیسی در اولین نشست خبري؛ از ارتباط با آمریکا تا شاخص هاي انتخاب اعضاي کابینه - رشتوند

134- رکوردزنی تولید عسل توسط زنبوردار نهاوندي/ برداشت 110 کیلو از هر کندو به جاي 10 کیلو! - خبرگزاري فارس

135- اعطاي تسهیلات به کسب و کارهاي نوپا در همدان - خبرگزاري مهر

136- لیست اعضاي شوراي ششم تهران - شبکه ایران

137- آیین نامه ارتقاي جدید براي همه رشته ها یکسان خواهد بود - ایسکا

138- سردرگمی مدیران با انبوه آیین نامه هاي ابلاغی به دانشگاه/ فرصت اجرا و تسلط بر آیین نامه ها را نداریم - ایسکا

139- استراتژي آینده پتروشیمی، افزایش تولید یا توسعه سرمایه گذاري و تجارت؟ - نفت ما

140- امضاء تفاهم نامه براي پرداخت تسهیلات به شرکت هاي تعاونی در استان قم - آریا نیوز

141- "وبینارهاي تخصصی ارائه راهکارهاي اجرایی براي توسعه حوزه مدیریت کشور از منظر کارآفرینی" - بازار کار

142- حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و نوآور در حوزه صادرات و ارزآوري غیرنفتی - بازار کار

143- درمهمانی خادمان حرم امام رضا (ع) در خانه ارامنه چه گذشت؟/ بانیان این جشن هاي ازدواج خاص کیست؟ -
خبرگزاري فارس

144- دومین دوره طرح «کتابخانه تابستانه» در آذربایجان غربی برگزار می شود - کتاب ایران

145- راهکار برون رفت از بحران اقتصادي استفاده از اقتصاددانان باتجربه است - ایرنا

146- رونمایی از محصولات خانگی بانوان با حضور خادمان رضوي - باشگاه خبرنگاران جوان

147- صدور موافقت اصولی 11 طرح گردشگري در چهارمحال و بختیاري - باشگاه خبرنگاران جوان

148- چهار هزار میلیارد ریال وام به صنایع شهرستان تیران و کرون پرداخت شد - ایرنا

149- توسعه اشتغال نیازمندان با همکاري کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد - خبرگزاري صدا و سیما

150- خوش چهره: نظام جمهوري اسلامی و مردم مستحق فقر نیستند - رادیو تهران

151- اهدا 18 سري جهیزیه بین نوعروسان ایرانشهري/ترویج ازدواج آسان؛ مهم ترین راهکار کاهش آسیب هاي اجتماعی -
عصر هامون

152- بهره برداري از 11 واحد صنایع تبدیلی کشاورزي در استان مرکزي - خبرگزاري صدا و سیما

153- برگزاري کلاسهاي آمادگی المپیادهاي علمی دوره تابستان - خبرگزاري صدا و سیما



154- 28 پرونده برخورد با مفاسد اقتصادي در کرمان تشکیل شد - خبرگزاري مهر

155- تاسیس سازمان تبلیغات اسلامی استان و رویکردي نوین به برنامه هاي تبلیغاتی - خبرگزاري صدا و سیما

156- صندوق کارآفرینی امید 177 طرح در کهگیلویه و بویراحمد اجرا می کند - ایرنا

157- سفیران پیشرفت و آبادانی همچنان در مسیر توسعه - خبرگزاري فارس

158- طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی - پانا

159- همکاري دبیرخانه شبکه توسعه اجتماعی رسالت و سازمان بسیج سازندگی کل - آریا نیوز

160- حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی - آریا نیوز

161- چرایی رونق گرفتن کار نهادهاي حمایتی/چند توصیه به دولت سیزدهم براي «فقرزدایی» - ایسنا

162- گام نخست ارتقاي کارآیی ایران ایر چیست؟ - تین نیوز

163- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد - فکر اقتصادي

164- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري - فکر اقتصادي

165- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد - فکر اقتصادي

166- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت - فکر اقتصادي

167- توانمندسازي نیازمندان در بهشت خوبان - همشهري

168- حمایت درخواست اصلی فناوران از دولت آینده - روزنامه سپهر غرب

169- روزانه 1000 کامیون کالا از کرمانشاه صادر می شود - روزنامه سپهر غرب

170- چهار فاز الگوي چینی - فرارو

171- پیشنهاد کوشکی به رئیسی براي چینش کابینه - افق

172- هیچ خط قرمزي در آستان قدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد/ حسابرسی را از دفتر خودم آغاز کردم - افق

173- طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی اجرا می شود - خبرگزاري مهر

174- لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی فناورانه - ایران اکونومیست

175- طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی اجرا می شود - آرمان اقتصادي

176- لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی فناورانه - بولتن نیوز

177- بازدید مدیر صندوق استان خراسان رضوي از طرح هاي اشتغالزاي شهرستان سبزوار - آنا

178- تخصیص 650 میلیارد تومان به بخش صنعت استان بوشهر - خبرگزاري صدا و سیما

179- رونق صنایع دستی با پرداخت تسهیلات اشتغال آستان قدس رضوي - خبرگزاري صدا و سیما

180- معافیت شهر هاي کم برخوردار خوزستان از پرداخت مالیات - خبرگزاري صدا و سیما

181- وزیر میراث فرهنگی با مشورت بخش خصوصی انتخاب شود - درآمد نیوز

182- 15 تیر ماه، آخرین مهلت پرداخت مالیات مقطوع براي دریافت کنندگان سکه در سال 99 - خبر آنلاین

183- بازنگري آیین نامه ارتقاي مرتبه اعضاي هیئت علمی در دستور کار شوراي اسلامی شدن دانشگاه ها - دانشجو

184- کمیسر سازمان ملل متحد: وضعیت حقوق بشر در جهان را هرگز به این بدي ندیده ام - ایسنا

185- پایان فرآیند داوري نخستین دوره «جشنواره عکس کارا» - ایلنا

186- کمتر از 5 مورد تخلف انتخاباتی در کاشان ثبت شد - ایلنا



187- تسهیلات جدید تامین اجتماعی براي بخشودگی جرائم بیمه اي کارفرمایان در سال 1400 - ایلنا

188- با سوابق اعضاي شوراي ششم آشنا شوید - ایسنا

189- چه عواملی موجب موفقیت دانشگاه ها در پساکرونا خواهد شد؟ - ایسنا

190- برگزاري دومین دوره طرح "کتابخانه تابستانه" در آذربایجان غربی - باشگاه خبرنگاران جوان

191- کدام شهرهاي خوزستان از پرداخت مالیات بر درآمد معاف اند؟ - دیار کارون

192- افتتاح چهارمین کانون خدمت رضوي در زارچ - یزدي نیوز

193- قرارگاه جوادالائمه (ع) با هدف کاهش آسیب هاي اجتماعی توسط سپاه فجر راه اندازي شد - تسنیم

194- آیت االله ابراهیم رییسی، رییس جمهور منتخب در اولین نشست خبري: شرایط به نفع مردم تغییر می کند - روزنامه دریا

195- پیش نیاز حذف چهار صفر از پول ملی چیست؟ - فراسو

196- حضور حماسی مردم در انتخابات توطئه دشمنان را خنثی کرد - بسیج نیوز

197- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري / سرمایه گذاري بیش از 8 هزار میلیارد ریال - آرمان اقتصادي

198- چرا صنعت لوازم خارجی ایران به همکاري خارجی نیاز دارد؟ / برخی تولیدکنندگان همچنان خواستار انحصار در بازار
- موج

199- قدردانی استاندار تهران از عملکرد بانک کشاورزي - بانکداري ایرانی

200- ضرورت نهادینه ساختن فرهنگ کار و تلاش در جامعه - بانکداري ایرانی

- صفحه نخست مطبوعات 1400/04/01



 

برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در جزیره کیش

منبع: ایلناشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/04/01

موسسه ملی فرهنگی هنري سوخته نگاري ایران با حمایت سازمان منطقه آزاد کیش و پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و
صنایع فرهنگی، نمایشگاه ملی دستان آسمانی را در جزیره کیش برگزار می کند

موسسه ملی فرهنگی هنري سوخته نگاري ایران با حمایت سازمان منطقه آزاد
کیش و پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و صنایع فرهنگی، نمایشگاه ملی

 
دستان آسمانی را در جزیره کیش برگزار می کند 

به گزارش ایلنا؛ مرتضی نداف، موسس و مدیرعامل موسسه ملی فرهنگی هنري
سوخته نگاري ایران ""چند منظوره"" یکی از شرکت هاي مستقر در پارك

ملی علوم و فناوري هاي نرم و صنایع فرهنگی از برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی از 13 تا 17 تیر در مرکز فناوري هاي نرم و

 
صنایع خلاق کیش خبر داد. 

نداف در خصوص اهداف برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق کیش اظهار داشت: این
نمایشگاه هنري با هدف ترویج، توسعه و ارتقاي ظرفیت هاي ملی در اقتصاد هنر را با عنوان ((دستان آسمانی )) در کیش برگزار می

 
کند. 

وي در ادامه سخنان خود تصریح کرد: با حمایت و مشارکت سازمان منطقه آزاد کیش، پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و صنایع
فرهنگی و موسسه آموزشی علوم و فنون کیش، مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق کیش این نمایشگاه هر چه با شکوه تر برگزار

 
خواهد شد. 

مرتضی نداف دبیر اجرایی نمایشگاه ملی دستان آسمانی افزود: این نمایشگاه با رویکرد حمایت از هنرمندان نقاط مختلف کشور با
معرفی فعالیت هاي هنري، بازاریابی، فروش در جهت تولید، اشتغال، پشتیبانی و رفع موانع و مشکلات اقتصادي هنرمندان برگزار می

 
شود. 

نداف بیان داشت: در این نمایشگاه اولویت ما جذب و معرفی هنرمندان جوان فعال در هنر اصیل و زیباي سوخته نگاري است از این

 
رو سایر آثار هنري تجسمی و سنتی نیز در این نمایشگاه مورد بازدید علاقمندان قرار خواهد گرفت. 

گفتنی است: این نمایشگاه از سیزدهم تا 17 تیر با حضور مدیران ارشد فرهنگی و هنري منطقه آزاد کیش، پارك ملی علوم و فناوري
هاي نرم و صنایع و موسسه آموزشی علوم و فنون کیش، همچنین مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق فرهنگی کیش با حضور

 
اصحاب رسانه ها برگزارمی شود. 



نداف خاطر نشان کرد: بازدیدکنندگان و گردشگران جزیره زیباي کیش، می توانند با مراجعه و رعایت اصول بهداشتی به محل
نمایشگاه مراجعه کنند و آثار خود را تا هفتم تیر به این نمایشگاه ارسال کنند.



بازگشت 950 نفر از متخصصان و کارآفرینان خارج از کشور

منبع: تسنیمشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/04/01

950 نفر از متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور به شرکت هاي دانش بنیان و خلاق پیوستند تا توان علمی خود را
به نیازهاي داخلی کشور پیوند زنند.

950 نفر از متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور
به شرکت هاي دانش بنیان و خلاق پیوستند تا توان علمی
خود را به نیازهاي داخلی کشور پیوند زنند. - اخبار

 
اجتماعی - 

به گزارش گروه اجتماعی خبرگزاري تسنیم؛ 950 نفر از
متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور به شرکت
هاي دانش بنیان و خلاق پیوستند تا توان علمی خود را به

 
نیازهاي داخلی کشور پیوند زنند. 

اشتغال 950 نفر از متخصصان ایرانی خارج از کشور در شرکت هاي دانش بنیان و خلاق داخلی، نتیجه اجراي برنامه همکاري با
متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور (connect.isti.ir ) است؛ ظرفیت هایی که به امید کسب موفقیت هاي بیشتر

 
مهاجرت کردند و امروز با ارائه تسهیلات و مزایاي این برنامه به بازگشت ترغیب شدند و به ایران آمدند. 

برنامه اي که براساس گزارش آخرین گزارش علم یونسکو 2021 درباره "بررسی وضعیت علم، فناوري و نوآوري در ایران" که خرداد
ماه 1400 توسط سازمان آموزشی، علمی و فرهنگی سازمان ملل متحد (یونسکو) منتشر شده به عنوان یکی از نمادهاي رشد شاخص
هاي زیست بوم فناوري و نوآوري معرفی شده است. برنامه اي که اشتغال تعداد زیادي از ایرانیان مقیم خارج از کشور در استارتاپ ها

 
و تاسیس شرکت هاي دانش بنیان و خلاق را در پی داشته است. 

براساس آخرین آمارهاي ارائه شده با اجراي این برنامه تاکنون 950 نفر از متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور در شرکت
هاي دانش بنیان و خلاق مشغول به کار شدند؛ کاري که توسعه زیست بوم فناوري و نوآوري در کشور را در پی داشته و فضا و شرایط

 
براي بازگشت این افراد و ظرفیت هاي دانشی به کشور را فراهم کرده است. 

شکل گیري 320 شرکت توسط این افراد هم از دیگر مزایا و اتفاقات خوبی است که در پی اجراي این برنامه و ارائه حمایت ها و
تسهیلات به متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور رخ داده است، محسوب می شود. موضوعی که کمک کرده است تا ورود

 
فناوري و نوآوري به کشور تسهیل و جامعه و صنایع از توانمندي و ظرفیت این افراد بهره مند شوند. 

 
اینفوگراف/ آخرین وضعیت شرکت هاي دانش بنیان ایرانی 



 
موفقیت یک شرکت دانش بنیان ایرانی در ساخت "دستگاه فرابنفش ضدویروس" 

احداث نخستین ساختمان با فناوري چاپ سه بعدي توسط دانش بنیان ها



آغاز فرآیند انتخاب صادرکننده نمونه سال 1400

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/04/01

خبرگزاري آریا- دبیر ستاد انتخاب صادرکنندگان نمونه
ملی کشور از آغاز فرآیند انتخاب صادرکنندگان نمونه ملی
1400 از طریق درگاه اینترنتی سازمان توسعه تجارت ایران

 
خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري آریا از سازمان توسعه تجارت ایران،
آقاي فرهاد نوري گفت: سامانه ثبت نام متقاضیان در
پورتال رسمی سازمان توسعه تجارت ایران به نشانی

tpo.ir/exp1400 فعال شده و صادرکنندگان کشور می توانند در مهلت دو هفته اي تعیین شده از یکم تا پانزدهم تیرماه 1400 به

 
ثبت نام در این رویداد ملی اقدام کنند. 

وي افزود: مهمترین شاخص هاي انتخاب در هر گروه، آمار صادرات و رشد آن، تنوع بازار هاي هدف صادراتی، نشان سازي و کیفیت
کالاي صادراتی، سطح فناوري و ارزش افزوده محصولات صادراتی و مهارت هاي فنی و تخصصی بنگاه هاي صادراتی در حوزه بازاریابی

 
و صادرات است. 

دبیر ستاد انتخاب صادرکنندگان نمونه ملی کشور اضافه کرد: در سال جاري بیش از هفتاد گروه کالایی و خدماتی در زیر مجموعه
هاي کشاورزي و صنایع غذایی، محصولات صنعتی، معدنی، خدمات فنی و مهندسی، فناوري اطلاعات و ارتباطات به رقابت می پردازند
که در نهایت با توجه به تعداد متقاضیان و عملکرد صادراتی سال 1399 در گروه ها، حداکثر 50 صادرکننده نمونه ملی انتخاب می

 
شوند. 

نوري ضمن دعوت از همه صادرکنندگان به عنوان جهادگران پیشرو در حماسه اقتصادي جهت حضور فعالانه در این رویداد ملی تأکید
کرد: در سال جاري با هدف حمایت از توانمندسازي بنگاه هاي کوچک و متوسط کشور، با تصویب کارگروه انتخاب صادرکنندگان

 
نمونه ملی مقرر شد یک صادرکننده نمونه ملی از بین صنایع کوچک (با اشتغال کمتر از پنجاه نفر) انتخاب و تقدیر شود. 

گفتنی است با توجه به نامگذاري روز 29 مهر به عنوان روز ملی صادرات در تقویم رسمی کشور، طبق مصوبه هیئت وزیران، سازمان
توسعه تجارت ایران موظف است هر ساله با تشکیل کارگروه ویژه متشکل از نمایندگان بانک مرکزي، اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و
کشاورزي ایران، اتاق تعاون، وزارت جهاد کشاورزي گمرك، سازمان استاندارد و سازمان برنامه و بودجه ضمن اصلاح شاخص هاي

انتخاب، تعداد 50 صادرکننده نمونه ملی را انتخاب و در این روز معرفی کند.



مهمترین دستاوردهاي صرافی هاي ارز دیجیتال براي کشور

منبع: فردا نیوزشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/04/01

 
سه دلیل اصلی براي حمایت از پلتفرم هاي معاملات رمز ارز ایرانی 

پلتفرم هاي تخصصی و معتبر خدمات و معاملات رمز ارز ایرانی براي کشور، فعالان و علاقمندان ارزهاي دیجیتال و حوزه بلاکچین
دستاوردهاي بزرگی داشته اند. اکسکوینو، نوبیتکس، والکس و چند صرافی دیگر از مهمترین و مشهورترین کسب و کارهاي این حوزه

 
هستند. 

 
کارشناسان اعتقاد دارند به سه دلیل که در ادامه متن خواهید خواند، حمایت از این پلتفرم ها ضروري است: 

توسعه فناوري بلاکچین در کشور کارشناسان و صاحب نظران اعتقاد دارند پیش از ورود و توسعه فناوري بلاکچین، صنعت بانکداري
شفافیت لازم را نداشت؛ اما یکی از مهمترین مزایاي بلاکچین شفافیت است. در بلاکچین همزمان با حفظ امنیت اطلاعات صاحبان

 
حساب ها، همه تراکنش ها با شفافیت کامل قابل مشاهده است. 

 
این فناوري در حالی از سال 1991 میلادي در دنیا مطرح شد که مبناي اصلی آن بر ریاضیات و برنامه نویسی است. 

کارشناسان این حوزه می گویند: «بلاکچین به تمام معنا فناوري است و مهندسی موضوع در آن خیلی جدي اتفاق افتاده است.

 
فناوري مورد نیاز تمام کشورها از جمله ایران که صنعت کهنه چندصد ساله بانکداري را دچار تغییرات جدي می کند.» 

ثمین موتمن فر، روزنامه نگار و کارشناس فناوري بلاکچین در همین زمینه می گوید: «بدون شک یکی از مهمترین و شاید مهمترین

 
عنصر توسعه فناوري بلاکچین در ایران پلتفرم هاي خدمات و معاملات رمز ارزها هستند.» 

او اعتقاد دارد: «خوشبختانه با وجود تمامی چالش ها و نواقص، شکل گیري و توسعه این صرافی هاي ارز دیجیتال یا پلتفرم ها و
کسب و کارهاي خدمات فناوري محور حوزه رمز ارز، فناوري بلاکچین در کشور به رشد قابل توجهی رسیده است؛ دستاوردي ارزشمند

 
و حیاتی که به عنوان پیشران یا هم نیاز توسعه فناوري هاي مهم دیگر در کشور مثل هوش مصنوعی یا اینترنت اشیا هم هست.» 

موتمن فر ادامه می دهد: «پلتفرم هاي خدمات و معاملات رمز ارز ایرانی با بومی سازي فناوري بلاکچین، انتقال فناوري هاي مرتبط به

 
داخل کشور و افزایش سطح دانش فنی در ایران، دستاوردهاي بزرگی رقم زده اند.» 

محیطی براي کسب و کار و اشتغال جوانان متخصص ایرانی بی شک چالش «اشتغال»، مهمترین مساله این روزهاي جوانان
تحصیلکرده یا آموزش دیده و متخصص ایرانی است. همچنین افزایش رفاه، سطح کیفی زندگی مردم و بالارفتن امنیت روانی و

 
اجتماعی کشور یکی از مهمترین دستاوردهاي اشتغالزایی براي نیروي جوان و متخصص ایرانی است. 



 
به همین دلیل مهمترین و اصلی ترین راهبردها و برنامه هاي حاکمیتی و ملی در راستاي اشتغالزایی است. 

ثمین موتمن فر می گوید: «پلتفرم هاي معتبر خدمات و معاملات رمز ارز ایرانی و کارآفرینان و سرمایه گذاران ایرانی حوزه ارز
دیجیتال نقش غیر قابل انکاري در ایجاد محیط هاي درآمدزایی، توسعه کسب و کارهاي بومی و اشتغال جوانان فنی و متخصص ایرانی

 
به صورت مستقیم و غیر مستقیم داشته اند.» 

 
این کارشناس فناوري اعتقاد دارد آنها همچنین باعث شده اند که نیروي متخصص ایرانی در داخل کشور بماند و مهاجرت نکند. 

حفاظت از دارایی هاي ملی و مردمی ما در شرایط تحریم و جنگ اقتصادي ناجوانمردانه غرب و آمریکا علیه کشور و ظرفیت هاي
بومی و ملی قرار داریم. تحریم ها باعث شده اند که بسیاري از حوزه هاي فناوري از جمله فناوري بلاکچین در داخل ایران تحت تاثیر

 
قرار بگیرند. 

تحریم کنندگان علاقه اي به توسعه فناوري بلاکچین در ایران ندارند چون بسیاري از برنامه هاي آنها را به می ریزد؛ اما این همه ماجرا

 
نیست. 

مردم ایران، علاقمندان و فعالان تجارت رمز ارزها براي انجام معاملات خود نیاز دارند تا با خیال راحت به فعالیت در این حوزه
بپردازند. در حالی که پلتفرم ها و صرافی هاي خارجی قابلیت دسترسی و نظارت از طرف نهادهاي قانونی و حاکمیتی داخلی را ندارند،

 
هر لحظه ممکن است سرمایه هاي ایرانیانی که براي معاملات از آنها استفاده می کنند به خطر بیفتد. 

اتفاقی که مسبوق به سابقه است؛ یعنی حتی صرافی هاي معتبر رمز ارز بین المللی بارها حساب هاي ایرانیان را مسدود کرده اند.

 
دستبردهاي پلتفرهاي غیرمعتبر خارجی به اموال و سرمایه هاي مردم ایران در این حوزه هم متاسفانه تا کنون کم نبوده است. 

ثمین موتمن فر با اشاره به ویژگ هاي صرافی هاي رمز ارز ایرانی، می گوید: «پلتفرم هاي خدمات و معاملات معتبر ایرانی مثل
اکسکوینو و چندتاي دیگر جداي از اینکه مانع خروج سرمایه هاي ملی به صرافی هاي خارجی شده اند، در حفاظت از این سرمایه ها و

 
امنیت کاربران پیشرو هستند.» 

این کارشناس ادامه می دهد: «امکان کنترل و نظارت بهتر و بیشتر از مهمترین ویژگی هاي پلتفرم هاي خدمات و معاملات
رمزارزهاي ایرانی هستند و با بروزرسانی و شکل دهی قوانین مرتبط می توان این حوزه را به شکل نظام مندتري مدیریت کرد.»



پادشاهانِ رفاه جاي خود را به رعیتانِ فقیر داده اند

منبع: اقتصاد میهنشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/04/01

اقتصاد میهن: سی سال حق بیمه ي ما را کجا صرف کرده اند که حالا منِ بازنشسته اگر بیمه تکمیلی نداشته باشم باید براي
یک رادیولوژي ساده، چند صد هزار تومان بپردازم؟! البته گاهی با بیمه تکمیلی نیز باید همان چند صد هزار تومان را بپردازم!

اقتصاد میهن: سی سال حق بیمه ي ما را کجا صرف کرده اند که
حالا منِ بازنشسته اگر بیمه تکمیلی نداشته باشم باید براي یک
رادیولوژي ساده، چند صد هزار تومان بپردازم؟! البته گاهی با بیمه

 
تکمیلی نیز باید همان چند صد هزار تومان را بپردازم! 

وقتی سن بالا می رود، ضعف از راه می رسد و بیماري هاي مختلف
از در و دیوار فرو می ریزد؛ اگر یک فرد در طول دوران جوانی، سالی

یکبار به پزشک مراجعه می کند، در دوران کهولت و بازنشستگی مجبور است ماهی یکبار به مراکز درمانی مراجعه کند؛ دارو بگیرد،
آزمایش پزشکی به عمل بیاورد یا تحت درمان بالینی قرار بگیرد. به همین دلیل است که «درمان بازنشستگان و مستمري بگیران»
مقوله اي به مراتب مهم تر از «درمان شاغلان» است و دقیقاً به همین خاطر است که همه ي بازنشستگان تقریباً بدون استثنا و فارغ
از نوع صندوقی که بیمه شده ي آن هستند، از خدماتِ «بیمه تکمیلی» استفاده می کنند اما آیا برخورداري از بیمه تکمیلی و صرف

 
هزینه ي اضافی براي آن، با معیارهاي عدالت همخوانی دارد؟! 

 
صرف هزینه هاي هنگفت براي «بیمه تکمیلی»/ درمان رایگان نداریم! 

کلیدي ترین و اصلی ترین جامعه ي هدفِ دولت هاي رفاه، بازنشستگان هستند؛ در کشورهاي مترقی و در دولت هاي رفاه پیشرفته
که براي بازنشستگان بدون توجه به استطاعت و آورده ي نقدي خودشان، خدمات رفاهی مکفی فراهم می کنند، هیچ بازنشسته اي
نیاز به پرداخت هزینه ي اضافی براي برخورداري از خدمات درمانی باکیفیت ندارد؛ نه تنها درمان رایگانِ بازنشستگان، سال هاست در
نظام هاي مترقی رفاهی نهادینه شده، بلکه ارائه خدمات رفاهی باکیفیت از جمله تامین مسکن شایسته، تفریحات سالم و تورهاي
گردشگري و وام هاي قرض الحسنه ي کمکی، از شاخص هاي حمایت هاي رفاهی بازنشستگان به شمار می آید تا آنجا که گاهی به

 
طنز، بازنشستگان را در این کشورها، «پادشاهان رفاه» می نامند! 

اما در ایران، همه بازنشستگان مجبور به ثبت نام در بیمه تکمیلی و صرف هزینه ي ماهانه براي آن هستند و دلیل آن هم ساده است:
خدمات درمانیِ بیمه پایه در هیچ کدام از صندوق هاي بازنشستگی کافی نیست و یک بازنشسته اگر بیمه تکمیلی نداشته باشد و
خداي ناکرده گرفتار بیماري هاي کهولت مانند دیابت یا حمله قبلی یا گرفتگی عروق و شراین شود، باید مستمري چندماه خود را
یکجا پاي درمان بپردازد؛ بنابراین بازنشسته براي جلوگیري از یکچنین اتفاقاتی مجبور است که سراغ بیمه تکمیلی برود.اما آیا اگر
صندوق هاي بازنشستگی از جمله تامین اجتماعی، حق بیمه ي شاغلان را در زمان اشتغال درست سرمایه گذاري می کرد و اگر
سوءاستفاده هاي ادواري از منابع انباشته ي بیمه شدگان به صفر می رسید، بازهم توان ارائه ي تمام خدمات درمانی از طریق همان



 
بیمه ي پایه فراهم نبود؟! 

سعادتی (بازنشسته ي کارگري مشهد) در این رابطه با تاکید بر لزوم حسابرسی مستقل و دقیق بر نحوه ي عملکرد صندوق ها در بیش
از سی سال گذشته می گوید: اگر منابع ریالی شاغلان درست و عادلانه سرمایه گذاري می شد، امروز نیاز به بیمه تکمیلی نداشتیم؛
ساده تر بگویم صندوق ها عموماً در حیف و میل دارایی هاي بیمه شدگان ید طولانی دارند به طوریکه اگر هر کدام از ما بازنشستگان
در زمان اشتغال، حق بیمه را خودمان پس انداز می کردیم یا خیلی ساده در بانک می گذاشتیم، امروز بهره ي پولمان آنقدر زیاد بود

 
که نه به این متناسب سازي و همسان سازي با هزار منت نیازي داشتیم و نه نگران هزینه ي درمان بودیم! 

 
مطالبه ي ""نظام پیشگیري، سلامت و درمان بازنشستگان"" 

بدون تردید، یکی از اصلی ترین مطالبات بازنشستگان ایران، افزایش کیفیت و کمیت خدمات درمانی ارائه شده توسط بیمه پایه و
حذف کامل بیمه هاي تکمیلی است؛ خواسته اي که در دولت فعلی علیرغم کنشگري متعدد و پیگیر بازنشستگان برآورده نشد و با
روال فعلی مدیریت صندوق ها، به نظر نمی رسد به این زودي ها هم برآورده شود. به همین دلیل است که به گفته ي محمدسعید
بهوندي (عضو کارگروه 31 نفره پیگیري مطالبات بازنشستگان و فعال صنفی بازنشستگان کشوري) یکی از اصلی ترین مطالبات
بازنشستگان از دولت «طراحی و عملی نمودن بیمه درمانی و تکمیلی کارآمد، در یک مجموعه ي کامل به نام ""نظام پیشگیري،

 
سلامت و درمان بازنشستگان""» است. 

ظاهراً همچین نظامی قرار است از تلفیق بیمه پایه و بیمه تکمیلی به وجود بیاید و مسئول ارائه ي کلیه ي خدمات درمانی به
بازنشستگان کشوري باشد؛ استقرارِ یک نظام هماهنگ براي ارائه خدمات درمانی به بازنشستگان، می تواند دغدغه ي این قشر در
ارتباط با بیماري هاي ایام کهولت و پیري را برطرف سازد البته به این شرط که یک بازنشسته دیگر نیازي به پرداخت پول اضافه یا
هزینه ي مازاد نداشته باشد.اما در ارتباط با بازنشستگان کارگري یا همان مستمري بگیران صندوق تامین اجتماعی، به هیچ وجه
نیازي به تدوین یا طراحی چنین نظام تلفیقی اي نیست چراکه ما اسناد بالادستی داریم که حکم می کنند صفر تا صد درمان یک

 
کارگر شاغل یا بازنشسته باید رایگان باشد. 

 
قانون الزام و لزوم ارائه ي درمان رایگان 

«قانون الزام» تاکید دارد که صفر تا صد درمان بیمه شدگان تامین اجتماعی - چه درمان مستقیم در مراکز ملکی سازمان و چه درمان
غیرمستقیم از طریق مراکز درمانی دولتی و خصوصی- باید رایگان و از همان محل سهم درمان حق بیمه ها (نهُ/ بیست و هفتم حق
بیمه) تامین شود؛ با این حساب، باید پوشش بیمه پایه صد درصدي باشد و همه خدمات درمانی را -بستري، کلینیکی یا پاراکلینیکی-

 
دربربگیرد و از سوي دیگر، پرداخت مبالغی تحت عنوان فرانشیز در مراکز غیرملکی، کاملاً غیرقانونی است. 

قانون الزام در آبان ماه سال 1368 در قالب یک ماده واحده و دو تبصره به تصویب مجلس شوراي اسلامی رسید. در این قانون سازمان
تأمین اجتماعی موظف به اجراي کلیه تعهدات درمانی خود از طریق بخش هاي دولتی و درصورت نیاز از بخش خصوصی با رعایت
تعرفه هاي رسمی شده است. در بند الف این ماده واحده این قانون آمده است که کل هزینه واحدهاي درمانی و بیمارستانی تحت
مالکیت سازمان به عهده سازمان تأمین اجتماعی بوده و سازمان مزبور مکلف است بودجه هر سال آن را از محل سهم درمان (9درصد)

 
از مأخذ محاسبه حق بیمه مذکور در ماده 29 قانون تأمین اجتماعی پیش بینی و در بودجه خود منظور کند. 

قانون گذار در اینجا به صراحت اعلام می کند کل هزینه هاي واحدهاي درمانی و بیمارستانی تحت مالکیت سازمان به عهده سازمان



تأمین اجتماعی است و در واقع قانون گذار آگاهانه براي پذیرش بیمه شدگان و مستمري بگیران، هیچ سهم و فرانشیزي را اختصاص
نداده است. همچنین در آیین نامه اجرایی قانون الزام که در اردیبهشت ماه سال 1369 به تصویب هیئت وزیران رسیده است در بند
الف ماده 10 این آیین نامه، روش درمان مستقیم را استفاده از کمک امکانات درمانی تحت مالکیت و استیجاري سازمان و وزارت
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و همچنین مراکز بهداشتی درمانی و بیمارستانی وزارتخانه ها، سازمان ها، نهادها و ارگان هاي

 
دولتی طرف قرارداد دانسته است. 

همچنین تبصره 1 ماده 10 که اعلام می دارد بیماران مشمول تأمین اجتماعی که از امکانات روش درمان مستقیم استفاده می کنند و
مشمولینی که با معرفی سازمان طبق ضوابط مقرره به بخش خصوصی طرف قرارداد مراجعه می کنند از پرداخت هرگونه هزینه
درمانی معاف هستند. بنابراین دریافت هر وجهی از بیمه شدگان چه در مراجعه به مراکز درمانی ملکی تأمین اجتماعی و چه مراکز
دولتی و یا حتی خصوصی، مغایر با قانون است و مصوبات سازمان تأمین اجتماعی و یا هیئت امناي آن فاقد وجاهت قانونی است و

 
مغایرت کامل با روح قانون تأمین اجتماعی و همچنین قانون الزام دارد. 

 
نتیجه گیري 

بازنشستگان کشور -حداقل بازنشستگان تامین اجتماعی- نباید نیازي به عضویت در بیمه تکمیلی و صرف هزینه ي اضافه براي بهره
گیري از خدمات درمانی داشته باشند اما در واقعیت، اینگونه نیست؛ قانون الزام را به کناري نهاده اند و نه شاغلان و نه بازنشستگانی
که علاوه بر نهُ/ بیست و هفتم زمان اشتغال، در زمان بازنشستگی دو درصد سهم درمان می پردازند، هیچ کدام هیچ بهره اي از
خدمات درمانی رایگان و باکیفیت ندارند؛ بیمه تکمیلی به یک واقعیت مسلم در عرصه ي روابط کار ایران بدل شده و پرداخت
فرانشیزهاي کلان در مراکز غیرملکی امروز کاملاً متداول است؛ به اینجا که می رسیم، سعادتی همان بازنشسته ي مشهدي می گوید:
«سی سال حق بیمه ي ما را کجا صرف کرده اند که حالا منِ بازنشسته اگر بیمه تکمیلی نداشته باشم باید براي یک رادیولوژي ساده،

چند صد هزار تومان بپردازم؟! البته گاهی با بیمه تکمیلی نیز باید همان چند صد هزار تومان را بپردازم!»



بیشتر بودن خرج دولت در مقایسه با درآمد، عامل اصلی تورم

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/04/01

خبرگزاري آریا- نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران گفت:
عمده ترین عامل تورم افزون بودن خرج دولت در مقایسه با
دخل اوست که اصلاح این فرایند نیازمند حاکم شدن

 
انضباط مالی بر امور دولت است. 

به گزارش خبرگزاري آریا، حسین سلاح ورزي افزود:
فعالان بخش خصوصی و دولتمردان در این نکته متفق
القول اند که تورم بلاي معیشت ملت و مانع تقویت تولید
است؛ اما بر خلاف عموم دولتمردان که تورم را ناشی از
گرانفروشی فعالان اقتصادي می دانند؛ ما معتقدیم بیشتر

 
بودن هزینه دولت در مقایسه با درآمدش عامل ایجاد تورم است. 

وي با بیان اینکه رئیس جمهور منتخب ملت در دولت سیزدهم، بیش از هر موضوعی در طول چهار سال آینده با مسئله اقتصاد سر و
کار خواهند داشت اضافه کرد: یکی از مهمترین مشکلات اقتصاد ایران در طول دهه هاي گذشته تفاوت نگرش فعالان اقتصادي بخش

 
خصوصی و دولتمردان به مفاهیم و مسائل اساسی نظام اقتصادي است. 

سلاح ورزي درباره نظام بانکی گفت: اهل سیاست براي دهه ها نظام بانکی را به مثابه کانال توزیع پول دولت دیده اند؛ اما فعالان
بخش خصوصی گمان می کنند این نگاه ریشه فساد در نظام بانکی و مروج رانت و موجب سرکوب بهره وري در نظام تولید و تجارت
است. بانک کسب و کار خرید و فروش «اعتبار» است و مثل هر کسب و کار دیگري بهترین عملکرد آن در شرایطی حاصل می شود

 
که مداخله دولت در نظم طبیعی فعالیت هایش به حداقل هاي ضروري کاهش یابد. 

وي با بیان اینکه سیاستمداران ارز را منبعی راهبردي براي مدیریت اقتصاد کشور می بینند که میراث شوم اقتصاد تک محصولی نفتی
و توسعه مرکزگراي مبتنی بر آن است افزود: بازار ارز براي رسیدن به ثبات نیازمند تعمیق از طریق توسعه ابزار هاي مشتقه، تسهیل

 
شرایط براي تقویت تجارت خارجی و البته پرهیز دولت از مداخلات نمایشی و غیرکارشناسی است. 

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران گفت: بخش مهمی از رشد اقتصادي مبتنی بر کارآفرینی ناشی از خلق

 
امکان معامله ریسک در نظام اقتصادي است و بورس مهمترین زمینه نهادي براي انجام این معاملات است. 

سیاستمداران مسئول سود و زیان سهامداران و وضعیت شاخص بورس نیستند، اما کافی است معاملات شفاف و منصفانه و آزادانه در
بورس را تضمین کنند تا بورس به کارکرد حقیقی خودش یعنی خلق ارزش افزوده از طریق فراهم کردن زمینه معامله ریسک و کمک

 
به تامین مالی بنگاه ها بازگردد. 

سلاح ورزي گفت: مقررات زایی غیر ضرور دهه هاست که به نام حفاظت از حقوق ملت انجام می شود، اما در واقع، چاه ویلی است که
آبی براي معاش ملت و ارتقاي عملکرد اقتصاد ندارد و تنها خاصیت آن، نان رساندن به مشتی فاسد در حاشیه بدنه دولت و گروهی
رانتجو در فعالان بخش خصوصی است که اگر عزم کمک به شکوفایی تولید و معاش مردم دارید باید این چاه را کور کنید که راه به

 
دوزخ دارد. 

وي تجارت خارجی را ضرورتی اجتناب ناپذیر براي رشد اقتصادي پایدار دانست و اضافه کرد: بدون تعارف و پرده پوشی امروز مشکل



اصلی تجارت خارجی ایران بیرون از زمین اقتصاد و در دست سیاستمداران است بنابرین اگر موانع سیاسی پیوستن ایران به نظام مالی
بین المللی و حضور در بازار هاي جهانی را حدف کنید؛ فعالان بخش خصوصی راه و روش فتح بازار ها و شکوفایی تجارت خارجی را

 
به خوبی می دانند. 

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران با بیان اینکه قیمت گذاري در واقع شکل خاصی از همان مقررات زایی
غیرضروري است ادامه داد: نظام قیمت گذاري هم مانند سایر اشکال مقررات زایی غیرضرور با شعار حمایت ازمردم ساخته شده، اما در
واقع بخش مهمی از مافیاي فساد در نظام اقتصادي و عامل اصلی سرکوب انگیزه هاي تولید است. خلع بازار از کارکرد و جایگاه کشف
قیمت و سپردن آن به نهاد هاي بروکراتیک، اقتصاد را از انجام کارکرد اصلی اش یعنی تخصیص بهینه منابع براي تحقق رشد پایدار

 
باز می دارد که برهم زدن این رسم کهنه مداخله دولت در قیمت گذاري، قدرت و اراده عظیمی می خواهد. 

سلاح ورزي گفت: از دید بسیاري از سیاستمداران، خودکفایی موجب قدرت کشور است، اما در واقع بر اساس فهمی غلط از ماهیت
اقتصاد، ایده اي خطرناك است. آنچه اقتصاد به آن نیاز دارد تاب آوري است و نه خودکفایی و تاب آوري، همانطور که در سیاست هاي

کلی اقتصاد مقاومتی اشاره شده حاصل توازن میان درونزایی و برونگرایی است.



وام هاي کلان بانکی کجا رفت؟

منبع: بورسانشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/04/01

کسانی که وام هاي کلان بانکی را گرفتند اگر با آن کارخانه راه انداخته بودند، امروز می توانستیم بگوییم که چند خط تولید
راه اندازي و براي مردم اشتغالزایی شده است.

مشاور کانون عالی انجمن هاي صنفی کارگران می گوید کسانی که وام هاي کلان بانکی را گرفتند اگر با آن کارخانه راه انداخته
بودند، امروز می توانستیم بگوییم که چند خط تولید راه اندازي و براي مردم اشتغالزایی شده است.علی اکبر سیارمه درباره تاکید
دولت آقاي رئیسی در جذب سرمایه هاي ایرانیان و سوق دادن آن به سمت تولید و اشتغال گفت: در حال حاضر سرمایه کم در کشور

 
نداریم ولی این نقدینگی و سرمایه ها از بازارهایی مثل ارز و طلا یا زمین سر درآورده است. 

وي افزود: اگر سرمایه ها و نقدینگی هاي سرگردان به سمت تولید و ایجاد شغل برود، تولید رونق می گیرد و اشتغال زنده می شود.
زمانی که این سرمایه ها به بخش هاي تولید سرازیر شود و سرمایه گذار داخلی سرمایه اش را از حالت دلالی خارج کند و در بخش

 
هاي تولیدي به کار بگیرد، قطعا ارزش افزوده بیشتري ایجاد خواهد شد. 

سیارمه با تاکید بر تجدیدنظر در برخی نگرش ها نسبت به بخش تولید اظهار کرد: ما باید مسائل اجرایی خود را به سمت تولید ببریم
و از کارهاي دلالی و داد و ستد خارج کنیم. آمدند لیست کسانی که وام هاي کلان بانکی گرفتند را اعلام کردند ولی این وام ها را در
کجا به کار بردند؟ ایکاش ده ها کارخانه را راه انداخته بودند حداقل امروز می توانستیم بگوییم که این وام ها را گرفتند و چند خط

 
تولید راه اندازي کردند و براي مردم اشتغالزایی شد. 

وضعیت نامساعد کارخانه ها مشاور کانون عالی انجمن هاي صنفی کارگران خاطرنشان کرد: یک عده با قدرت مالی بالا رفتند کارخانه
ها را با قیمت هاي پایین در اختیار گرفتند و فقط یک ارزش افزوده براي آن به وجود آوردند اما دیدیم که برخی از کارخانه هایی که
با 3000 نیرو کار می کردند امروز 30 نفر هم در آن نیست، آن هم بخش نگهبانی و حراست کارخانه است و وقتی از از آنها سوال می

 
شود می گویند شش ماه یا یک سال است که حقوق شان را نگرفته اند. 

وي بر لزوم رفع موانع از بخش تولید تاکید کرد و گفت: اگر می خواهیم که در افراد انگیزه فعالیت هاي تولیدي ایجاد شود باید موانع
تولید را از میان برداریم و هر تصمیمی که درباره اعطاي تسهیلات می گیریم با اولویت پرداخت تسهیلات به بنگاه ها و کارخانه هاي
تولیدي باشد، این تسهیلات را به دلالان ندهیم بلکه به کارگاه سه نفره تا کارخانه 3000 نفره بدهیم و یک دستگاه نظارت بر نحوه

 
مصرف این تسهیلات تعیین کنیم تا تسهیلات در جهت ایجاد اشتغال و تولید صرف شود. 

این فعال حوزه کار در پایان تاکید کرد: تمام سوابق آقاي رئیسی قضایی بوده و بحث اصلی ایشان، عدالت اجتماعی، تولید و اشتغال
است لذا انتظار داریم با جدیت به موانع اصلی تولید رسیدگی کنند تا اشتغالزایی در کشور را شاهد باشیم، وقتی اشتغال به وجود آمد
به دنبال مطالبات نیروي انسانی که در حال کار و تولید و ارائه خدمات هستند، بپردازیم و حقوق آنها را مورد پیگیري و نظارت قرار

 
بدهیم. 

منبع: ایسنا



قالیباف: مشکلات مردم را بدون توجه به گرایش هاي سیاسی حل کنیم

منبع: پاناشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/04/01

وظیفه داریم براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم/
ساخت واکسن «کوو ایران»  توسط جوانان تربیت شده در مکتب امام جاي افتخار دارد

تهران (پانا) - رئیس مجلس شوراي اسلامی با بیان این که
ملت با شرکت در انتخابات، مسئولیت ما را بیشتر کرد
تاکید کرد ما مسئولان وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و
توجه به گرایش بندي هاي سیاسی، با افتخار خدمتگذار
مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس، اشتغال، ازدواج
و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري

 
بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

به گزارش روابط عمومی مجلس، محمدباقر قالیباف در جریان بازدید از فاز 1 و 2 کارخانه واکسن «کوو ایران برکت» و در جمع
مدیران و مسئولان بنیاد برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دست جوانان تربیت شده در

 
مکتب امام و مکتب جهاد و شهادت و مکتب حاج قاسم سلیمانی خلق شده، بی شک جاي تقدیر و تشکر دارد. 

وي با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها و تحریم ها، کشور ما را در میان معدود کشورهاي دنیا قرار داده است که
توانسته تکنولوژي تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد افزود: این جوانان «ما می توانیم» را معنا کرده اند و امروز این دستاورد
موجب شده است هم افرادي که از توان و تمکن مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند و هم کسانی که در مناطق دورافتاده و
روستایی دچار محدودیت هستند، از آن بهره مند شوند و تا پایان پاییز این واکسن در اختیار همه قرار می گیرد تا ان شاء االله این

 
واکسن ایرانی هم جان مردم را نجات دهد و هم نان مردم را. 

رئیس قوه مقننه با بیان اینکه من باور دارم که این کشور با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می تواند به ثبات و
آرامش برسد، گفت: البته باور این موضوع براي خیلی ها سخت است، اما با توکل به خدا و اراده واقعی، این کار شدنی است و بی شک

 
عزت و بخشش با خداست که تُعِزُّ مَنْ تشََاءُ وَتُذِلُّ مَنْ تشََاءُ. 

قالیباف ادامه داد: امروز شاهد بودیم رزمنده 16 ساله ما در سپاه خراسان که روزي در سرماي زیر صفر درجه، می جنگید، در میدان
علمی جهاد می کند و همان افتخارات را خلق کرده است و من معتقدم خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، اما ما بنده
هاي خوبی نیستیم و فرق بین خدا و کدخدا را قائل نبودیم و ارادت ما به کدخدا بیشتر از خدا بود، وگرنه همان حماسه هایی که در

 
دفاع مقدس خلق شد، امروز نیز قابل خلق است. 

وي ادامه داد: اگر یک جوان با اخلاص ایستادگی کند و کارش را درست انجام دهد، کار نشد ندارد و «ما می توانیم» تفسیر می شود. 



رئیس مجلس شوراي اسلامی در بخش دیگري از سخنان خود تاکید کرد: ملت با شرکت در انتخابات، مسئولیت ما را بیشتر کرد و ما
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و گرایش بندي هاي سیاسی با افتخار، خدمتگذار مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس،

 
اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

وي تصریح کرد: ما خدمتگذار مردم با هر سلیقه اي هستیم و وظیفه خود می دانیم چه براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و

 
چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم. 

قالیباف در پایان با تبریک میلاد امام رضا (ع) گفت: تقارن میلاد باسعادت ثامن الحجج با این جلسه علمی و بابرکت را به فال نیک می
گیریم و به جوانان و همچنین بزرگان و زحمت کشان بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام خداقوت و عرض خسته نباشید می گویم.

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس بازدید قالیباف از کارخانه کوو ایران برکت



زاکانی: انقلاب از دست "نامحرمان و نااهلان" آزاد شد/ مفتخریم که پایان

دوران سیاه عناصر غربگرا در کشور را اعلام کنیم

منبع: دانشجوشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش گروه سیاسی خبرگزاري دانشجو، جشن ولادت
حضرت امام علی بن موسی الرضا (ع) و شادانه پیروزي آیت
االله سیدابراهیم رئیسی در انتخابات ریاست جمهوري با
حضور علیرضا زاکانی، رئیس مرکز پژوهش هاي مجلس
شوراي اسلامی، لطف االله سیاهکلی، عضو کمیسیون صنایع
و معادن مجلس شوراي اسلامی، حجت الاسلام والمسلمین
سید شمس الدین موسوي شالی، رئیس شوراي هماهنگی
ستاد هاي انتخاباتی آیت االله رئیسی، رئیس شوراي وحدت
نیرو هاي انقلاب و مردم انقلابی قزوین در زمین چمن

 
ورزشگاه شهید رجایی قزوین برگزار شد. 

علیرضا زاکانی در ابتداي سخنان خود در جمع مردم قزوین پیروزي آیت االله رئیسی را متعلق به ملت و هدیه امام رضا (ع) در دهه
کرامت دانست و اظهار داشت: این پیروزي را از آنِ ملت می دانم. امروز با حضور یک رئیس جمهور مکتبی، عالم، دانشمند و عدالتخواه

 
فصل جدیدي فراروي انقلاب گشوده خواهد شد. 

وي با بیان «امروز ایران و انقلاب اسلامی از دست نااهلان و نامحرمان آزاد شد» اضافه کرد: امروز دوره خودبرتربینی و خودبزرگ بینی
مسئولان و عدم پاسخگویی به ملت تمام شد و افقی پیشِ روي ملت ایران باز شده است تا راستگویان و شایستگان بر اریکه قدرت

 
تکیه بزنند و در خدمت ملت رشید ایران قرار بگیرند. 

زاکانی با ذکر اینکه آزادي مردم در نظارت بر مسئولان و پاسخگویی درست مسئولان در مقابل مردم امري است که سال ها به
فراموشی سپرده شده است، ادامه داد: جز رهبر معظم انقلاب کمتر مسئولی را می بینید که پاسخگوي مردم باشد و امروز آزادي به

 
معناي ایجاد شفافیت و قرارگرفتن مسئولان در معرض نقد و پاسخگویی توسط مسئولان فرا رسیده است. 

وي یادآور شد: دیگر گذشت آن زمانی که مسئولان دولت به رغم پشتیبانی هاي مردم و رهبري پایشان مقابل آمریکا می لرزید و
امروز نگاه قاطع رئیس جمهور منتخب امکانی را فراهم آورد که آمریکایی ها حساب کار خودشان را بکنند و بدانند دوره زورگویی،

 
سلطه گري و سلطه پذیري ملت ها پایان یافته است. 

دولتمردان کنونی دغدغه استقلال فرهنگی و اقتصادي ندارند نماینده مردم قم در مجلس شوراي اسلامی تحقق عدالت و معنویت را
امري قهري و قطعی در جمهوري اسلامی ایران دانست و گفت: متأسفانه مسئولان امروز کشور ما دچار خوي اشرافی گري شدند و
برخی از آن ها در کاخ ها زندگی کردند و بعضی دیگر در استخر ها و تفرجگاه هایی رفتند که عوامل طاغوت در این اماکن شنا می

 
کردند و لذت می بردند. 



زاکانی با یادآوري اینکه "شعار ملت ما در ابتداي انقلاب استقلال، آزادي و جمهوري اسلامی بود"، افزود: امروز هرچند در عرصه
سیاست مستقلیم، اما در عرصه اقتصاد و فرهنگ هنوز وابسته ایم، به طوري که دولت مردان کنونی و کسانی که طی سال هاي
مختلف بر قدرت تکیه زدند، دغدغه استقلال فرهنگی و اقتصادي کشور را نداشتند و زمینه تهدید استقلال سیاسی ایران را هم فراهم

 
کردند. 

وي تصریح کرد: امروز به لطف خداوند بزرگ ملت ایران و انقلاب اسلامی از دست اختاپوسانی غارتگر که مثل بختک بر امکانات این
کشور افتاده بودند و تلاششان در جهت تحمیل فقر به ملت، ایجاد تبعیض در کشور و نهادینه کردن فساد اقتصادي در جامعه ما بود،

 
نجات یافته اند، بنابراین مفتخریم که پایان دوران سیاه عناصر غربگرا در کشور را اعلام کنیم. 

براي تحقق اهداف انقلاب پنجره جدیدي باز شد رئیس مرکز پژوهش هاي مجلس با بیان اینکه زمان ایجاد «دولتی مردمی براي ایران
قوي» فرا رسیده است، گفت: امروز بحمداالله دولتی مکتبی، مجلسی مکتبی و دستگاه قضایی انقلابی امکانی را براي کشور فراهم کرده
است که دوره غارتگري و فساد اقتصادي در کشور را خاتمه خواهند داد و امروز دنبال یک دولت مردمی و ایرانی قوي هستیم که جز با

 
اتکا به مردم و در تبعیت از رهبري شکل نخواهد گرفت. 

زاکانی اضافه کرد: امروز با حضور جوانان اندیشمند، خدمتگزار و حضار در صحنه براي این ملت امکان بزرگی فراهم شده است که با
عمق استراتژیک انقلاب اسلامی و با بهره مندي از همه ظرفیت هاي منطقه اي و جهانی با تکیه بر توانمندي هاي داخلی از مشکلات

 
فعلی عبور کنیم و بتوانیم افق هاي فرارو و افتخارات مادي و معنوي را براي ایران به ارمغان بیاوریم. 

وي ادامه داد: اگر شاهد دولتی بودیم که با پیري و کسالت خودش و با اشرافی گري و کاخ نشینی برخی از مسئولان، با عدم مسئولیت
پذیري و پاسخگویی در مقابل عمل انجام شده خودش در برابر ملت گردن کشی می کرد، امروز با انتخاب مردم دولتی را خواهیم

 
داشت که براي ما افتخار خلق خواهد کرد. 

زاکانی یادآور شد: امروز در بازگشت به صدر انقلاب و توجه به ضرورت تحقق اهداف و شعار هاي انقلاب یک پنجره جدیدي باز شده
است و باید با استفاده از این فرصت ایران را بسازیم و این مهم جز با حضور مردم و استمرار حضور آن ها بر محور نخبگان و

 
شایستگان امکان پذیر نیست. 

مردم از فراخوان رئیسی براي معرفی نخبگان استقبال کنند عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس هم انتخاب آیت االله رئیسی به
ریاست جمهوري را زمینه شکل گیري ایران قوي دانست و گفت: رئیس جمهور منتخب در دوران ریاست خود بر دستگاه قضا نشان

 
داد که به اقتصاد مقاومتی اعتقادي راسخ دارد و نتیجه همین اعتقاد هم احیاي 2 هزار کارخانه راکد و غیرفعال بود. 

لطف االله سیاهکلی اضافه کرد: امروز همه مردم باید دوشادوش دولت منتخب جدید قرار بگیرند و از فراخوان آیت االله رئیسی براي
معرفی نخبگان در جهت احراز مسئولیت هاي بزرگ استقبال کنند و با یک حرکت همگانی و عمومی زمینه تحقق ایران قوي را در

 
گام دوم انقلاب مهیا کنند. 

دولت رئیسی پرونده کاهلی و سستی را خواهد بست حجت الاسلام والمسلمین سید شمس الدین موسوي شالی امام جمعه تاکستان
نیز با اشاره به اینکه 31 خردادماه سالروز شهادت شهید دکتر مصطفی چمران است، اظهار داشت: شهید چمران همواره در مدیریت

 
جهادي و میدانی خود را سپر مردم و یاران خود می کرد و این فرهنگ مدیریتی امروز فرهنگ گمشده بین مسئولان ماست. 



وي با بیان اینکه ده ها سال است که بخشی از مدیران ما از این فرهنگ جهادي شهید چمران بویی نبرده اند، اضافه کرد: متاسفانه
چنین مسئولانی در بسیاري از مواقع مردم را سپر بلاي بی کفایتی خود قرار دارند و امروز به فضل الهی با پیروزي جبهه انقلاب در
انتخابات ریاست جمهوري پرونده این مسئولان بسته و راهی باز شد که رقابت ها در کنار هم به انسجام و وحدت و توان ها به هم

 
افزایی و به یک توفیق بالاتر براي خدمت تبدیل شود. 

موسوي شالی ادامه داد: با انتخاب آیت االله سیدابراهیم رئیسی به ریاست جمهوري اسلامی ایران پرونده کاهلی و تنبلی در این کشور
بسته خواهد شد و دست رد به سینه برخی مسئولان رفاه طلب در این کشور خواهد خورد. مسئولانی که هر چقدر هم تلاش می

 
کنند، نمی توانند در جامعه دوقطبی ایجاد کنند. 

وي یادآور شد: با وجود جرم و جنایت نظام سلطه در تحریم هاي تحمیلی، بی کفایتی مسئولان و اجحاف در حق مردم در کنار
اختلالی که در روز انتخابات در پاي صندوق هاي راي ایجاد کردند، باز حضور پرشکوه و گسترده مردم پاي صندوق هاي راي و تایید

 
رییس جمهور عالم و دانشمند براي ما پیام آور بزرگی و عظمتی است که هم اکنون از افق هاي دور می توان آن را نظاره کرد. 

موسوي شالی تصریح کرد: به امید خدا با روي کار آمدن دولت مردمی و انقلابی رئیسی پرونده فقر، فساد و تبعیض را در کشور

 
خواهیم بست و ایرانی الگو و سرآمد را در مقابل جهانیان قرار خواهیم داد. 

دولت سیزدهم اسیر سهم خواهی و زیاده خواهی نخواهد شد امام جمعه موقت تاکستان ایجاد دولت کارآمد با بهره گیري از نیرو هاي
جوان و انقلابی را مهمترین رویکرد اجرایی رئیسی دانست و گفت: پیامی که از سوي آیت االله رئیسی براي مردم استان قزوین دارم این
است که همه نیرو هاي شایسته، نخبه و جوان پاي کار دولت مردمی بیایند؛ چرا که آقاي رئیسی تلاش می کند از ظرفیت همه این

 
جوانان نخبه و انقلابی براي رفع مشکلات اقتصادي و معیشتی بهره بگیرد. 

موسوي شالی افزود: با روي کار آمدن دولت سیزدهم و در سایه توجه آقا امام زمان (عج) و مقام معظم رهبري دولت مردمی آیت االله
رئیسی از همه ظرفیت هاي تخصصی نیرو هاي انقلابی در استان قزوین بهره خواهد برد و اسیر هیچ گونه سهم خواهی و زیاده خواهی

 
از سوي هیچ فرد و جریانی قرار نخواهد گرفت و این موضوع وعده صادق رئیس جمهور منتخب و راستگوي ملت ایران است. 

دولت رئیسی زمینه جهش اقتصادي و فرهنگی استان را فراهم می کند رئیس شوراي وحدت اصولگرایان استان قزوین هم در ادامه
این مراسم حضور پرشور مردم در انتخابات 1400 ریاست جمهوري را طلیعه فردایی روشن براي انقلاب اسلامی دانست و گفت: آنچه
امروز مردم استان قزوین از دولت انقلابی آیت االله رئیسی انتظار دارند، مبارزه با مفاسد اقتصادي و اداري و جلوگیري از سهم خواهی

 
افراد مختلف در چارچوب دولت سیزدهم است تا زمینه رشد و تعالی مردم قزوین فراهم شود. 

حجت الاسلام والمسلمین علی عباسی مسکن، اشتغال و تورم را سه گانه مشکلات بزرگ مردم قزوین دانست و اضافه کرد: امروز در
حالی که شهرستان قزوین با معضل بزرگ گرانی سرسام آور مسکن دست وپنجه نرم می کند، برخی مسئولان در حوزه تولید مسکن

 
کاهلی و سستی به خرج دادند و با گرم کردن بازار دلالان و سرمایه داران عرصه معیشت را بر قشر محروم و مستضعف تنگ کردند. 

وي ادامه داد: روي کار آمدن دولت آیت االله رئیسی زمینه پیشرفت و جهش استان قزوین را در ابعاد اقتصادي و فرهنگی فراهم خواهد
کرد و امیدواریم با کار جهادي و انقلابی همه نیرو هاي نخبه در کنار دولت سیزدهم جبران عقب ماندگی 8 سال اخیر شده باشد.



"بورس" و "تورم" را با همدلی قوا سامان می دهیم

منبع: شبکه خبرشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس مجلس با بیان اینکه بدون تقسیم بندي جامعه به "سیاه و سفید" خدمتگزار همه ملتیم، گفت: "بورس" و "تورم" را با
همدلی بین سه قوه سامان می دهیم.

رئیس مجلس با بیان اینکه بدون تقسیم بندي جامعه به "سیاه و سفید" خدمتگزار همه ملتیم، گفت: "بورس" و "تورم" را با

 
همدلی بین سه قوه سامان می دهیم. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شبکه خبر، محمدباقر قالیباف در جریان بازدید از فاز 1 و 2 کارخانه واکسن «کوو ایران برکت» و در
جمع مدیران و مسئولان بنیاد برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دست جوانان تربیت

 
شده در مکتب امام و مکتب جهاد و شهادت و مکتب حاج قاسم سلیمانی خلق شده، بی شک جاي تقدیر و تشکر دارد. 

وي با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها و تحریم ها، کشور ما را در میان معدود کشور هاي دنیا قرار داده است که
توانسته تکنولوژي تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد افزود: این جوانان «ما می توانیم» را معنا کرده اند و امروز این دستاورد
موجب شده است هم افرادي که از توان و تمکن مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند و هم کسانی که در مناطق دورافتاده و

 
روستایی دچار محدودیت هستند، از آن بهره مند شوند و ان شاءاالله تا پایان پاییز این واکسن در اختیار عموم قرار می گیرد. 

رئیس قوه مقننه با بیان اینکه من باور دارم که این کشور با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می تواند به ثبات و
آرامش برسد، گفت: البته باور این موضوع براي خیلی ها سخت است، اما با توکل به خدا و اراده واقعی، این کار شدنی است و بی شک

 
عزت و بخشش با خداست که تُعِزُّ مَنْ تشََاءُ وَتُذِلُّ مَنْ تشََاءُ. 

قالیباف ادامه داد: امروز شاهد بودیم رزمنده 16 ساله ما در سپاه خراسان که روزي در سرماي زیر صفر درجه، می جنگید، در میدان
علمی جهاد می کند و همان افتخارات را خلق کرده است و من معتقدم خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، اما ما بنده
هاي خوبی نیستیم و فرق بین خدا و کدخدا را قائل نبودیم و ارادت ما به کدخدا بیشتر از خدا بود، وگرنه همان حماسه هایی که در

 
دفاع مقدس خلق شد، امروز نیز قابل خلق است. 

 
وي ادامه داد: اگر یک جوان با اخلاص ایستادگی کند و کارش را درست انجام دهد، کار نشد ندارد و «ما می توانیم» تفسیر می شود. 

رئیس مجلس شوراي اسلامی در بخش دیگري از سخنان خود تاکید کرد: ملت با شرکت در انتخابات، مسئولیت ما را بیشتر کرد و ما
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و گرایش بندي هاي سیاسی با افتخار، خدمتگزار مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس،

 
اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

وي تصریح کرد: ما خدمتگذار مردم با هر سلیقه اي هستیم و وظیفه خود می دانیم چه براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و

 
چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم. 



قالیباف در پایان با تبریک میلاد امام رضا (ع) گفت: تقارن میلاد باسعادت ثامن الحجج با این جلسه علمی و بابرکت را به فال نیک می
گیریم و به جوانان و همچنین بزرگان و زحمت کشان بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام خداقوت و عرض خسته نباشید می گویم.



کانال هاي جدید تامین مالی در مناطق آزاد با راه اندازي بورس بین الملل

منبع: روزنامه کسب و کارشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/04/01

«حمیدرضا مومنی» روز دوشنبه در پنجمین آیین افتتاح طرح ها و پروژه هاي مناطق آزاد و ویژه اقتصادي کشور در هفتاد و
چهارمین پویش تدبیر و امید براي جهش تولید، با بیان اینکه یکی از موثرترین برنامه ها ایجاد بورس بین الملل در مناطق

آزاد و ویژه اقتصادي است، اظهار داشت: این موضوع به عنوان مهمترین بستر ... ...

مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي با بیان اینکه بورس بین الملل در کیش به زودي و پس از
صدور مجوز از سوي شوراي عالی بورس افتتاح خواهد شد، گفت: این بورس براي جذب سرمایه هاي خارجی و تامین مالی ارزي راه

 
اندازي می شود. 

«حمیدرضا مومنی» روز دوشنبه در پنجمین آیین افتتاح طرح ها و پروژه هاي مناطق آزاد و ویژه اقتصادي کشور در هفتاد و
چهارمین پویش تدبیر و امید براي جهش تولید، با بیان اینکه یکی از موثرترین برنامه ها ایجاد بورس بین الملل در مناطق آزاد و ویژه
اقتصادي است، اظهار داشت: این موضوع به عنوان مهمترین بستر اقتصادي براي جذب سرمایه هاي خارجی با اتصال به اقتصاد جهانی
ایجاد خواهد شد تا از طریق شیوه هاي استاندارد و قابل کنترل با تامین نیازهاي مالی و ارزي کشور مسیر مطمئنی براي صادرات

 
کالاهاي تولیدي داخلی فراهم کند. 

 
مومنی افزود: این ابزار، نقش بی بدیلی در تامین مالی و ارزي براي پروژه ها و شرکت ها براي کل کشور خواهد داشت. 

وي با بیان اینکه تامین مالی یکی از اصلی ترین ابزارهاي مانع زدایی و پشتیبانی از تولید است، تصریح کرد: در همین راستا طی ماه
هاي اخیر با تشکیل شوراي تامین مالی و سرمایه گذاري، اقدامات لازم براي منابع مالی پروژه هاي کلیدي سازمان هاي مناطق آزاد

 
انجام شد. 

دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي افزود: بر همین اساس بیش از 2 هزار و 500 میلیارد تومان براي ترمینال فرودگاه کیش،
تجهیزات و توسعه کیش ایر، زیرساخت هاي لجستیکی و گردشگري ماکو، تامین تجهیزات منطقه آزاد شهر فرودگاهی امام، تامین و

 
تکمیل اسکله هاي بندر کاسپین و پروژه هاي زیرساختی قشم با روش هاي مختلف تامین مالی شده است. 

مومنی خاطرنشان کرد: بیش از سه هزار میلیارد تومان نیز براي پروژه هاي زیربنایی در مناطق آزاد ارس و چابهار با نهایی شدن

 
فرآیند هاي لازم به همین شیوه ها تامین خواهد شد. 

وي تاکید کرد: در حال حاضر 320 شعبه بانک، 479 شعبه بیمه و 74 صرافی مجموعا به تعداد 873 واحد در موضوعات مالی و

 
اقتصادي به فعالان در این زمینه خدمت رسانی می کنند. 

دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي با بیان اینکه همکاري گسترده اي میان مناطق آزاد و ویژه اقتصادي و نهادهاي مختلف
بازار سرمایه صورت گرفته است، تصریح کرد: ایجاد شرکت تامین سرمایه خاص مناطق آزاد و گسترش فعالیت هاي بازارهاي بورس

 
جهت جذب سرمایه گذاري به ویژه از کشورهاي همسایه از جمله این ارتباطات محسوب می شود. 



مومنی با بیان اینکه بانک برون مرزي نیز یکی از مهمترین ساختارهاي مالی در به ثمر رساندن فعالیت ها و اقدامات سرمایه گذاري و
تجاري است، تاکید کرد: این شرایط با اعتمادسازي براي سرمایه گذاران خارجی علاوه بر ایجاد زمینه ورود سرمایه و منابع مالی بین

 
المللی، بر تسهیل روندهاي تجاري نیز نقش مهمی ایفا می کند. 

وي افزود: سرمایه گذاران متعدد و معتبري براي تاسیس بانک مطابق قوانین و مقررات، ثبت تقاضا کرده اند که در صورت تسریع بانک

 
مرکزي در فرآیند صدور مجوزهاي لازم شاهد اثرگذاري این ابزار بر توسعه مناطق و کشور خواهیم بود. 

به گفته مشاور رییس جمهور، سپرده هاي فعالان اقتصادي و گردش مالی حاصل از فعالیت هاي سرمایه گذاري و تجاري آنها، ظرفیت

 
بالایی جهت تامین مالی پروژه هاي مستقر در مناطق آزاد فراهم می کند. 

به گفته دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي، در حال حاضر بیش از 320 شعبه بانک 479 شعبه بیمه و 74شعبه صرافی در

 
حال خدمت رسانی در زمینه مالی و اعتباري به فعالان اقتصادي مناطق آزاد کشور هستند. 

گفتنی است؛ حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی رییس جمهور در پنجمین آیین افتتاح پروژه هاي مناطق آزاد کشور،
فرمان افتتاح رسمی 102 پروژه اقتصادي و زیربنایی را در مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي استان هاي خوزستان،

 
سیستان و بلوچستان، هرمزگان، آذربایجان شرقی و گیلان صادر کرد. 

براي اجراي 50 پروژه در مناطق آزاد و ویژه اقتصادي کشور که امروز بهره برداري رسمی از آنها آغاز شد، 8 هزار و 15 میلیارد تومان
اعتبار هزینه شده و براي اجراي 52 طرحی که عملیات احداث آنها امروز رسما آغاز شد نیز 62 هزار و 50 میلیارد تومان اعتبار در نظر

 
گرفته شده است. 

با بهره برداري از مجموع این طرح ها براي 9 هزار و 207 نفر اشتغال پایدار و مستقیم ایجاد می شود.



بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان

منبع: کوتاه آنلاینشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/04/01

 
بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان 

 
اندازه فونت   

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو
آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار شغل مستقیم در منطقه

 
ایجاد می کنیم. 

پناهی در این مراسم که با حضور حسین بامیري نماینده مجلس شوراي
اسلامی لردگان و رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی
سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و مدیرعامل پتروآمند لردگان بعنوان کارفرما

برگزار شد، افزود: پس از ایجاد اشتغال، افزایش رفاه و کیفیت معیشت در منطقه لردگان؛ شاید بتوان بالاترین تأثیر را تأثیر فرهنگی
دانست که آن هم شامل ارتباط با صنعت، افزایش تخصص ها، ترویج کارآفرینی، ایجاد همدلی و ثبات و به تبع آن افزایش امنیت می

 
شود. 

رئیس هیئت مدیره پناه صنعت پارت مشتري مداري، کیفیت مطلوب، ایجاد ارزش افزوده براي ذي نفعان را از اصول اولیه این شرکت
برشمرد و تصریح کرد: در حال حاضر با انجام ده ها پروژه در زمان مقرر، رضایت مندي کارفرمایان مختلف را در بخش هاي صنعتی و
ساختمانی به خود جلب کردیم و بر اساس تعالی در فرایندهاي مدیریتی و بخش فنی مهندسی با استقرار استانداردهاي مدیریت
کیفیت، رعایت موازین ایمنی، بهداشت و حفظ محیط زیست، سلامت نیروي انسانی و استاندارد مدیریت پروژه درصدد گسترش

 
فعالیت هاي تخصصی هستیم. 

وي با تأکید بر اینکه رضایت مشتریان، رمز موفقیت ما در آینده خواهد بود اذعان داشت: در افزایش بهره وري و رضایت مندي
مشتریان نهایت تلاش خود را به کارخواهیم گرفت. زیرا معتقدیم پیشرفت در کنار یکدیگر و با یکدیگر، موجب هم افزایی و خلق

 
ارزش بیشتر براي همه ذي نفعان می شود. 

پناهی خاطرنشان ساخت: امروز اوج بالندگی و خودکفایی را در سطح کشور شاهد هستیم و یکی از اهداف اصلی ما در پروژه ها ایجاد
اشتغال و ترویج کارآفرینی ضمن ایجاد فرصت مناسب جهت نقش آفرینی پترو صنعت پارت در کشورهاست که موجب بهره گرفتن از

 
توان متخصصان و سرمایه نیروي انسانی و بومی را نیز ایجاد می کند. 

قرارداد به بین پتروآرمند لردگان به عنوان کارفرما و پناه صنعت پارت به عنوان پیمانکار امضاء شد



گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی

منبع: کوتاه آنلاینشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/04/01

 
گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی 

 
اندازه فونت   

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف
زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده لردگان در مجلس شوراي
اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه

 
صنعت پارت امضا شد. 

اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از
طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل

زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد منطقه در مجاورت شرکت پتروشیمی

 
لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال احداث است 

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 

وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح



، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و…کاربرد دارد. 

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح اشاره کرد.



برگزاري آزمون هاي عملی جامع و ادواري فرهنگ و هنر

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/04/01

مسئول آموزش اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس در تشریح نحوه برگزاري آزمون هاي عملی جامع و ادواري
فرهنگ و هنر با اعلام اینکه تعداد شرکت کنندگان آزمون جامع در استان 2015 و ادواري 186 نفر بوده است، گفت: این آزمون ها در
بخش فرهنگ و هنر شاخه کاردانش براي سال تحصیلی1400-1399 به صورت عملی طی دو روز در خردادماه جاري برگزار شد و
تئوري نیز به گونه آنلاین و غیرحضوري از تاریخ 4 تیرماه سال جاري است. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، سید کریم میري افزود: به دلیل شیوع ویروس کرونا و ضرورت رعایت پروتکل هاي بهداشتی،
آزمون تئوري این دوره هاي جامع و ادواري به گونه آنلاین و غیرحضوري از تاریخ 4 تیرماه سال جاري از طریق سامانه آزمون هنر به
آدرس https://azmoonehonar.ir برگزار می شود. وي عنوان کرد: ثبت نام آزمون ادواري سی و چهارم از یکم اردیبهشت ماه
لغایت 16 خردادماه سال جاري از طریق سامانه آزمون هنر به آدرس https://azmoonehonar.ir انجام پذیرفت. مسئول آموزش
فرهنگ و ارشاد فارس خاطرنشان کرد: این آزمون ها شامل کلیه فراگیران ورودي مهرماه 1399 است که تا زمان برگزاري آزمون،
استانداردهاي مهارتی خود را در مرکز مهارت آموزي به پایان رسانده باشند و یا به صورت ادواري ثبت نام کرده باشند. میري گفت:
آزمون هاي مهارتی بخش فرهنگ و هنر شامل آزمون هاي تئوري و عملی در رشته هاي عکاسی، موسیقی، گرافیک رایانه، طراحی
دوخت، چهره سازي و ... است که به صورت سراسري و هم زمان به منظور فراگیري و ارتقاء آموزش هاي مهارتی و هنري، همچنین
ساماندهی و ایجاد بسترهاي لازم براي جذب فارغ التحصیلان به بازار کار و اشتغال مولد در حوزه فرهنگ و هنر و پرورش روحیه
کارآفرینی در فارغ التحصیلان آموزش هاي مهارتی به صورت جامع و هماهنگ در سطح کشور برگزار می شود. مسئول آموزش اداره
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس در پایان اظهار داشت: آزمون هاي مذکور علاوه بر شیراز در حوزه هاي خرم بید، لار، گله دار، داراب

و نورآباد نیز برگزار شد.



تمدید مهلت مسابقه «بانک کشاورزي به قلم شما»

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/04/01

مهلت شرکت در مسابقه «بانک کشاورزي به قلم شما» که اداره کل روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي،
به مناسبت سالروز تاسیس و تولد این بانک برگزار کرده بود، در پی استقبال زیاد شرکت کنندگان و اهل قلم، تا روز 14

تیرماه جاري تمدید شد.

مهلت شرکت در مسابقه «بانک کشاورزي به قلم شما» که اداره کل روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، به
مناسبت سالروز تاسیس و تولد این بانک برگزار کرده بود، در پی استقبال زیاد شرکت کنندگان و اهل قلم، تا روز 14 تیرماه جاري

 
تمدید شد. 

کیوسک خبر ـ با کمال احترام از علاقمندان دعوت می شود با نوشتاري تحلیلی درباره عملکرد و خدمات بانک کشاورزي در محورهاي
«مدیریت منابع آبی و بحران خشکسالی» ، «اشتغالزایی و کارآفرینی»، «صادرات محصولات کشاورزي و افزایش درآمدهاي ارزي»،
«امنیت غذایی»، «توسعه پایدار»، «بانکداري الکترونیک» و دیگر زمینه هاي مرتبط با عملکرد بانک و انتشار آن در رسانه ها، دراین

 
مسابقه شرکت کنند. 

شرکت کنندگان باید متن وتصویر نوشتار منتشر شده خود را حداکثر تا تاریخ 14 تیر 1400 به صندوق پست الکترونیک اداره کل

 
روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي به نشانی rabet@agri-bank.com ارسال فرمایند. 

 
داوري آثار تا پایان تیرماه 1400 انجام و به پنج مقاله ي برگزیده، جایزه اهدا خواهد شد. 

خاطر نشان می شود ، تاریخ انتشار مقالات نباید قبل از اردیبهشت ماه سال 1400 باشد.



ضروت همکاري تمامی دستگاه هاي قم براي تحقق شعار سال

منبع: قم پرسشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش قم پرس بهرام سرمست صبح سه شنبه در بازدید از شهرك هاي صنعتی سلفچگان و نیزار با عرض تبریک به
مناسبت میلاد امام رضا (ع) گفت: در راستاي طرح سه شنبه هاي اقتصادي استان، به طور منظم هر هفته یک واحد تولیدي

راکد را به مدار...

به گزارش قم پرس بهرام سرمست صبح سه شنبه در بازدید از شهرك هاي صنعتی سلفچگان و نیزار با عرض تبریک به مناسبت
میلاد امام رضا (ع) گفت: در راستاي طرح سه شنبه هاي اقتصادي استان، به طور منظم هر هفته یک واحد تولیدي راکد را به مدار

 
تولید باز می گردانیم و یک واحد توسعه را نیز به بهره برداري می رسانیم. 

استاندار با اشاره به اینکه تمام ارگان هاي اجرایی و خدماتی در قالب کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، مکلف به ارائه خدمات
به واحدهاي تولیدي و کارآفرینان هستند، افزود: شکر خدا روحیه کارآفرینی و تولید در استان قم رونق گرفته است و بر همین اساس

 
امسال با برنامه ریزي انجام گرفته 38 واحد راکد صنعتی به مدار تولید باز خواهند گشت. 

وي با بیان اینکه در سال گذشته واحدهاي بالاي 100 نفر نیروي کار می توانستند بدون طی تشریفات و با کارت مخصوص استانداري
با استاندار ملاقات داشته باشند و مسائل خود را پیگیري کنند، ادامه داد: در سال جاري که توسط رهبر معظم انقلاب به شعار تولید،
پشتیبانی و مانع زدایی ها مزین شده، کارت مخصوص ملاقات به واحدهاي بالاي 50 نفر نیرو نیز اختصاص می یابد تا واحدهاي

 
تولیدي و کارآفرینان بتوانند بدون دغدغه به امر مهم تولید بپردازند. 

 
 

ضروت همکاري تمامی دستگاه هاي استان براي تحقق شعار
سال

 
منبع : مهر 

 
قم پرس منتظر دریافت اخبار و پیام هاي هموطنان عزیز می باشد. 

آپلود عکس



گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی

لردگان تکمیل می شود

منبع: بورس و بانکشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور
رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل
شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا

 
شد. 

به گزارش بورس و بانک و به نقل از روابط عمومی، اشرف
زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی

دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد
اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد منطقه در مجاورت شرکت پتروشیمی لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال

 
احداث است 

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 

وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح



، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد. 

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح اشاره کرد.



بررسی عملکرد هشت ساله دولت روحانی در زمینه دیپلماسی اقتصادي/ ایران

تنها 6 رایزن بازرگانی دارد!

منبع: پایگاه خبري 598شماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/04/01

سفرا و مسؤولان نمایندگی هاي سیاسی و کنسولی جمهوري اسلامی ایران در حوزه مأموریت خویش، مسؤول کلیه فعالیت
هاي سیاسی و تبلیغاتی و فرهنگی و اقتصادي ایران بوده و نمایندگان و مأموران سایر وزارتخانه ها باید اقدامات و فعالیت هاي

خود را با آنها هماهنگ سازند؛ اما آنچه در عمل اتفاق می افتد این است که سفراي ...

به گزارش پایگاه 598، به نقل از روزنامه جام جم؛ سفراي بیشتر کشور هاي جهان یکی از اصلی ترین عوامل افزایش صادرات و
تجارت بین کشور خود و کشوري که در آن به عنوان سفیر سکونت دارند، هستند. البته از این نکته نباید غافل شد که ساختار وزارت

 
خارجه در وضعیت فعلی بیشتر امنیتی و سیاسی بوده و رویکرد اقتصادي موضوعیتی در آن ندارد. 

به طوري که سفارتخانه هاي دیگر کشور هاي دنیا پایگاه اصلی سیاستگذاري اقتصادي هستند، ولی براي سفارتخانه هاي ایران چنین
چیزي مشاهده نمی شود. هرچند طی چند سال گذشته در وزارت خارجه معاون اقتصادي منصوب شد، اما حجم تجارت ایران نشان
می دهد این امر تاثیر بسزایی نداشته است. به همین دلیل سفراي کشورمان کمترین اطلاعات اقتصادي و تخصصی در این زمینه
ندارند، به طوري که بیش از 90 درصد سفراي کشورمان نمی توانند به فعالان اقتصادي کمک کنند که نتیجه آن رقابت منفی تجار

 
ایران در خارج از کشور و همچنین عدم اطلاع از نحوه حضور در بازار هاي بین المللی خواهد بود. 

در نتیجه دولت سیزدهم باید در زمینه دیپلماسی اقتصادي گام مهمی بردارد و رویکرد این وزارتخانه را تغییر دهد. از این رو جام جم

 
دراین باره گزارشی تهیه کرده که دیپلماسی اقتصادي تا چه حد می تواند به خنثی سازي تحریم ها کمک کند. 

 
از دست رفتن بازار روسیه 

روسیه در سال هاي اخیر با اتحادیه اروپا و اوکراین بر سر الحاق شبه جزیره کریمه به این کشور و با ترکیه بر سر سرنگونی جنگنده
روسی از سوي پدافند ترکیه تنش شدیدي داشت، از این رو همواره بسیاري از کالا هاي ترکیه و اتحادیه اروپا طی سال هاي گذشته
توسط روس ها تحریم شد؛ بنابراین انتظار می رفت ایران با توجه به همسایگی و روابط مناسبش با روس ها بتواند سهم عظیمی در

 
تامین کالا هاي مورد نیاز آن ها داشته باشد. 

 
 

روس ها نیز خبر از واردات کالا ها و مواد غذایی مختلف از ایران را در آن سال ها دادند، اما تجار ایرانی به دلیل عدم شناخت کافی از



 
شرایط اقتصادي دیگر کشور ها نتوانستند از این فرصت طلایی استفاده کنند. 

در همین خصوص مهدي صادقی نیارکی، مدیرکل وقت صنایع غذایی، دارویی و بهداشتی وزارت صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد:
روس ها کمتر کالا هاي ساخته شده مصرف می کنند و بیشتر به دنبال اقلامی مانند میوه و محصولات تره بار هستند و در حوزه

 
عرضه سبزي و صیفی جات به دلیل نداشتن سیستم حمل و سورتینگ مناسب چندان موفق نبوده ایم. 

تجار ایرانی درحالی در بازار روسیه حضور چشمگیري ندارند که مسؤولان اقتصادي دو کشور تسهیلات قابل توجهی براي تجارت فراهم
کرده اند؛ ازجمله این که صادرکنندگان خوشنام ایرانی می توانند از مسیر سبز گمرکی به روسیه کالا بفرستند. ضرورت پیاده سازي و
توسعه تجارت ایران و روسیه با تسریع انجام تشریفات گمرکی، افزایش حجم تجارت، ایجاد شرایط مطلوب براي فعالان تجارت خارجی
و تبادل الکترونیک اطلاعات براي افزایش کارایی کنترل هاي گمرکی از هدف هاي پروتکل کریدور سبز است، اما بازرگانان ایرانی از

 
این فرصت گمرکی استفاده نکرده اند. 

 
قطر، فرصتی دیگر که از دست رفت 

چهار سال پیش برخی کشور هاي عربی به رهبري عربستان، بحرین و امارات به طور رسمی روابط خود را با قطر قطع کردند و راه

 
هاي هوایی، زمینی و دریایی را با این کشور بستند تا این کشور را در محاصره همه جانبه سیاسی و اقتصادي قرار دهند. 

 
 

این رویداد فرصتی براي فعالان اقتصادي و بازرگانان ایرانی بود تا در زمینه تأمین موادغذایی و کشاورزي و نیاز هاي روزانه قطري ها و
حضور پررنگ تر در بازار این کشور گام بردارند؛ موضوعی که می توانست رونق بنادر و کشتیرانی و همچنین اشتغال زایی در استان
هایی مانند بوشهر و هرمزگان را به دنبال داشته باشد. در این شرایط جمهوري اسلامی ایران با اعلام این که ادامه تنش هاي اینچنینی
را به نفع منطقه نمی داند، مرز هوایی خود را روي پرواز هاي شرکت هاي هوایی قطر باز گذاشت و فعالان اقتصادي خود را ترغیب

 
کرد از فرصت ایجادشده در بازار قطر استفاده کنند. 

فعالان اقتصادي ایرانی نیز در تدارك صادرات کالا، به ویژه مواد غذایی به قطر برآمدند و محموله هاي مواد غذایی ازجمله 1100 تن
میوه تازه را در روز هاي نخست بحران از طریق دریا عازم بازار این کشور کردند، اما عواملی که سال هاست پر پرواز صادرات کشور را

 
بسته یعنی نبود برنامه جامع صادراتی، در مراوده با قطر نیز دست و پاي صادرکنندگان ایرانی را بست. 

رئیس اتاق بازرگانی شیراز، مهم ترین مشکلات حوزه صادرات به قطر را قیمت تمام شده تولید داخلی عنوان می کند؛ به عقیده جمال
رازقی جهرمی، تجار ایرانی در رقابت بسیار ناشیانه وارد بازار ها می شوند و غیرقابل کنترل عمل می کنند. براي نمونه ما در مراحل
اولیه بحران در قطر، هندوانه را به صورت فله اي با لنج به این کشور که بالاترین درآمد سرانه را در جهان دارد، ارسال کردیم، اما رقبا

 
در بسته بندي مناسب و با قیمت چند برابري این محصول را در بازار قطر عرضه کردند. 



رازقی جهرمی همکاري سازمان هاي دولتی ازجمله سازمان استاندارد، گمرك و توسعه تجارت را در بهبود وضعیت صادرات دخیل می
داند؛ به گونه اي که تاخیر ناشی از بروکراسی هاي این سازمان ها منجر به نرسیدن محصول به بازار و فاسدشدن آن نشود. از سوي
دیگر این فعال اقتصادي معتقد است بخش خصوصی هم آن گونه که باید چابک نیست و این مساله در رقابتش با بخش خصوصی

 
دیگر کشور ها به چشم می آید. 

رئیس اتاق شیراز تمایل به انحصارگري را نیز بزرگ ترین مشکل بخش خصوصی عنوان می کند که اتفاقا در قطر هم نمود داشته
است؛ آنانی که پیشتر با قطر ارتباط داشتند نمی خواستند در این بازار رقباي هموطن براي خود بتراشند براي همین صادرکنندگان

 
جدید را بازي نمی دادند و این کار میدان را براي تجار دیگر کشور ها بازتر کرد. 

 
کارکرد دیپلماسی اقتصادي در شرایط تحریم 

 
وحید شقاقی شهري/ عضو هیات علمی دانشگاه خوارزمی 

پارادیم حاکم بر وزارت خارجه تاکنون بر محور دیپلماسی بوده، اما بعد از ابلاغ سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی به دولت، بحث
دیپلماسی اقتصادي مطرح شد و بار ها رهبر معظم انقلاب به بحث برونگرایی، بهبود و توسعه دیپلماسی اقتصادي تاکید کردند. پس از
این ابلاغ به دلیل فهم اشتباهی که بر وزارت خارجه حاکم بود یک معاونت اقتصادي ذیل این وزارتخانه ایجاد شد و به راحتی مساله

 
توسعه دیپلماسی اقتصادي را به یک معاونت کوچک تقلیل دادند. 

نگرش و نگاه وزارت خارجه براي بحث افزایش تجارت باید تغییر یابد به این دلیل که ممکن است فردي که در آن بخش قرار می گیرد
نگاه سوسیالیستی داشته باشد و برخی دیگر نگاه لیبرالی. طی سال هاي گذشته این وزارتخانه همواره رویکرد دیپلماسی داشته و این
در حالی است که طبق نگرش و پارادایم اقتصاد مقاومتی باید رویکرد اقتصادي و سرمایه گذاري به خود می گرفت. زمانی که محور
وزارت خارجه، توسعه روابط اقتصادي شود دیگر سفراي ایران در سراسر جهان با محوریت دیپلماسی انتخاب نمی شوند بلکه با رویکرد
سرمایه گذاري و کارآفرینی انتخاب می شوند بنابراین سفیري موفق تر است که بتواند سرمایه گذاران بیشتري به ایران بیاورد یا بتواند
تجار بیشتري را با تجار کشور هاي دیگر هماهنگ کند؛ بنابراین سفرا باید رویکردشان تغییر کرده و بتوانند روابط اقتصادي را با دیگر
کشور ها برقرار کنند و ظرفیت هاي کشورمان را به سرمایه گذران کشور هدف معرفی کنند، اما تاکنون چنین رویکردي نزد سفرا

 
حاکم نبوده و البته این سفرا تخصصی هم در این زمینه نداشتند. 

باید در وزارت خارجه در بحث اقتصاد و تجارت بازنگري شود لذا در آن زمان یک وزارت امور اقتصادي با محوریت بین المللی خواهیم
داشت و سفرا باید به ادبیات اقتصادي آشنا باشند مانند کاري که ترامپ در سال هاي اول ریاست جمهوري خود در آمریکا انجام داد و
رکس تیلرسون را که رئیس هیات مدیره شرکت اکسون موبیل بود به عنوان وزیر خارجه منصوب کرد؛ بنابراین باید وزارت خارجه از
رویکرد صرف سیاسی خارج شود و محوریتش روي مسائل تجاري و اقتصادي باشد و باید وزارتخانه هاي اقتصادي و اتاق هاي بازرگانی
با هم هماهنگ باشند و این در حالی است که این امر هم اکنون جاري و ساري نیست و تمام این مساله را به چند رایزن اقتصادي

 
تقلیل داده ایم که بیشتر مانند یک شوخی است. 

 
از دست رفتن بازار شام 

نام کشور سوریه طی یک دهه گذشته زیاد شنیده شده است. از زمانی که داعش قصد تسلط بر این کشور را داشت و به دنبال تصرف
کامل آن بود سربازان ایرانی مانع دسترسی کفار به حرم هاي مطهر شدند. پس از پایان جنگ سوریه و شکست داعش توسط سربازان
رشید ایران به فرماندهی شهید حاج قاسم سلیمانی انتظار می رفت شرایط براي حضور تجار ایرانی در بحث بازسازي و همچنین



سرمایه گذاري هموار شود، اما متاسفانه از این فرصت هم استفاده درستی نشد. سوریه ظرفیت بالایی در زمینه کشاورزي دارد و ایران
می توانست در آن کشور کارخانجات خود را تاسیس کرده یا محصولات کشاورزي را آنجا تولید و به کشور هاي دیگر صادر کند. در
این صورت هم ایران از فرصت پیش آمده بهره مند می شد و هم سوریه می توانست اقتصاد و کشور خود را بازسازي کند، اما شواهد

 
نشان می دهد کشور هاي چین، امارات، ترکیه و روسیه در زمینه اقتصادي پیشتازتر از ایران بودند. 

 
ایران تنها 6 رایزن بازرگانی دارد 

بر کسی پوشیده نیست که افزایش حجم تجارت و صادرات یکی از مهم ترین عوامل رشد اقتصادي کشورهاست، به طوري که سهم آن
در تولید ناخالص دنیا از رقم 5درصد در سال 1950 به بیش از 20درصد در سال هاي اخیر رسیده است. یکی از مهم ترین عوامل
توسعه تجارت خارجی در کشور ها داشتن اطلاعات کافی از بازار هاي هدف و تسهیل توافق دوجانبه بین تجار است که این امر بی
شک به نقش تسهیلگري سفارتخانه ها، رایزن هاي بازرگانی و مسؤولان اقتصادي هر کشور بستگی دارد. براي ایران و هر کشوري که
در شرایط تحریمی سختی گرفتار شده است حضور پرقدرت و موثر رایزنان اقتصادي می تواند نقطه عطفی در مقابله با این تحریم ها
باشد، اما در سال هاي اخیر دولت با حذف رایزنان بازرگانی علاوه بر دشوار کردن این شرایط به دنبال پاك کردن صورت مساله تجارت

 
منطقه اي است. 

در همین خصوص اواخر سال 98 بود که محمدرضا مودودي، سرپرست وقت سازمان توسعه تجارت از کاهش تعداد رایزنان بازرگانی از
21 رایزن به هشت رایزن به دلیل هزینه هاي سنگین ناشی از جهش قیمت ارز خبر داد؛ اما براساس آخرین آمار ها تعداد رایزن هاي
ایرانی در کشور هاي دیگر تا اواخر سال 99 به شش رایزن تقلیل پیدا کرده بود و ایران تنها در سه کشور عراق، افغانستان و ترکیه

 
رایزن بازرگانی دارد. 

در این زمینه مقایسه وضعیت ایران با برخی کشور هاي منتخب نشان می دهد در حالی فقط شش رایزن اقتصادي در کشور هاي
مختلف (دو رایزن در شهر هاي بغداد و بصره عراق، یک رایزن در هریک از کشور هاي ترکیه، ارمنستان، جمهوري آذربایجان و
پاکستان) داریم که تعداد رایزن هاي کشور سوئد 235 نفر (39برابر ایران)، چین 221 نفر (37برابر ایران)، آلمان 213نفر (36برابر
ایران)، هند 198 نفر (33برابر ایران)، فرانسه 156 نفر (26برابر ایران)، آمریکا 150 نفر (25برابر ایران) و دیگر کشور ها نیز بین 140

 
تا 146رایزن دارند که این تعداد، 24برابر تعداد رایزن هاي بازرگانی ایران است. 

واضح است این آمار ها همگی از نبود نگاه توسعه اي به امر تجارت و بازرگانی در نهاد متولی این امر حکایت دارد. درحالی که با
مقایسه عملکرد کشور هاي مختلف مانند ترکیه در اعزام رایزن اقتصادي به عراق می توان عزم این کشور ها را در افزایش صادرات و
توسعه بازرگانی به بازار عراق متوجه شد. ترکیه 22 رایزن اقتصادي در عراق دارد و در مقابل ایران تنها یک رایزن اقتصادي دارد. آنچه
از تحلیل ساختار وزارت خارجه و اقدام اخیر این وزارتخانه در حذف رایزن اقتصادي و بازرگانی برمی آید نشان از عزم این وزارتخانه در

 
شانه خالی کردن از مسؤولیت و اهمال کاري در بسط مناسبات اقتصادي ایران در شرایط تحریم دارد. 

 
رقابت ترکیه، روسیه، چین و ایران در سوریه 

با وجود روابط گرم سیاسی ایران و سوریه و رفت وآمد مقامات عالی دولت هاي دو کشور، همچنان روابط تجاري تهران با دمشق در
سطح پایینی است و آمار ها از عقب ماندن ایران از روسیه، ترکیه و چین در بازار سوریه حکایت دارد. این در حالی است که از نیمه
هاي سال 93، بشار اسد، رئیس جمهور سوریه به مقامات ارشد کشورمان پیشنهاد سرمایه گذاري ایران در بازسازي خرابی ها و

 
زیرساخت هاي کشورش را با همکاري بخش خصوصی ایران ارائه داد. 



در همان زمان اعلام شد اسد با توجه به حمایت ایران از مردم سوریه در برابر تجاوز تروریست ها و دشمنان مقاومت، ایرانی ها را براي
بازسازي این کشور ارجح می داند؛ پیشنهادي که با استقبال مقامات جمهوري اسلامی ایران روبه رو شد. از آنجا که این پیشنهاد در
میانه هاي بحران سوریه بود، اجراي آن با کمی تأخیر آغاز و همان سال کمیته اي تشکیل شد تا نسبت به نحوه سرمایه گذاري در
سوریه و همچنین نیازها، ظرفیت ها و چگونگی توانمندسازي بخش خصوصی علاقه مند به سرمایه گذاري در این کشور، کارشناسی

 
لازم را انجام دهد، ولی در عمل هیچ اتفاق خاصی نیفتاد. 

حسن پاکزاد، فعال اقتصادي بازار ایران و سوریه در این باره گفت: ایران، روسیه و چین بیشترین نفوذ را در سوریه دارند، اما تجار
روسی و چینی محصولات خود را به این کشور می برند و پس از تایید تجار سوري آن ها را پیاده می کنند، اما تاجران ایرانی می

 
گویند تجار سوري باید به ایران بیایند و کل پول را تسویه کنند و بعد ما اقدام به بارگیري کنیم. 

این در حالی است که تعرفه گمرکی کالا براي ورود از ایران صفر تا 4درصد، اما براي کشور هاي روسیه و چین حداقل 15درصد است.
وي بازار سوریه را براي ایران تکرار نشدنی خواند و گفت: زمانی که پیشنهاد همکاري با تجار ایرانی داده می شود، تجار سوري می
گویند زمانی با آن ها کار می کنیم که کالا ها به بنادر سوریه برسد. این در حالی است که در سفر آقاي جهانگیري، معاون اول رئیس
جمهور تفاهم نامه اي براي ایجاد بانک ایران و سوریه به منظور نقل و انتقال پول و تجارت بیشتر بین دو کشور به امضا رسید، اما هنوز
عملی نشده است. وي با گلایه از عملکرد دولت در این زمینه افزود: هشت سال ایران از سوریه در بخش هاي مختلف از جمله نظامی

 
دفاع کرد، ولی اکنون که می تواند در زمینه اقتصاد وارد میدان شود، نظاره گر ورود کشور هاي دیگر به بازار هاي سوریه است. 

 
نتیجه بخش نبودن مذاکرات ایران و ارمنستان 

مهر ماه سال گذشته دو همسایه شمال غربی ایران، جمهوري آذربایجان و ارمنستان بر سر منطقه مورد مناقشه قره باغ وارد جنگ
شدند و به همین دلیل ارمنستان واردات بسیاري از کالا ها از آذربایجان و ترکیه را ممنوع اعلام کرد و همزمان سیگنال هاي مثبتی
براي واردات محصولات ایرانی از خود نشان داد به طوري که وزیر اقتصاد این کشور نیز براي این امر به ایران آمد، اما آنچه از شواهد و
قرائن معلوم است همچنان صادرات ایران به ارمنستان افزایش نیافته و مثل دیگر بازار ها تجار ایرانی نتوانستند از این فرصت استفاده

کنند.



بهبود فضاي کسب و کار در دولت رئیسی

منبع: روزنامه اعتمادشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/04/01

یک کارشناس حوزه کار با تاکید بر بسیج امکانات و سرمایه ها در حمایت از تولید و کسب و کارها معتقد است براي آنکه
رتبه ایران در حوزه کسب و کار بهبود یابد لازم است اصلاحات گسترده اي در زمینه رفع موانع قانونی کسب و کار، صدور

مجوزها و اعمال مشوق هاي کارآفرینی اتفاق بیفتد تا گشایش در بازار کار به وجود آید.

بهبود فضاي کسب و کار در دولت رئیسی یک کارشناس
حوزه کار با تاکید بر بسیج امکانات و سرمایه ها در حمایت
از تولید و کسب و کارها معتقد است براي آنکه رتبه ایران
در حوزه کسب و کار بهبود یابد لازم است اصلاحات
گسترده اي در زمینه رفع موانع قانونی کسب و کار، صدور
مجوزها و اعمال مشوق هاي کارآفرینی اتفاق بیفتد تا

 
گشایش در بازار کار به وجود آید. 

اعتمادآنلاین| حمید حاج اسماعیلی درباره بهبود فضاي کسب و کار در دولت سیزدهم اظهار کرد: علیرغم اقداماتی که طی چند سال

 
گذشته در این خصوص صورت گرفته ولی رتبه جهانی ما در حوزه کسب و کار یک رتبه سه رقمی است که اصلا مناسب نیست. 

به گزارش ایسنا، وي با تاکید بر رفع موانع کسب و کار در کشور گفت: باید اصلاحات گسترده اي در خصوص رفع موانع به لحاظ

 
قانونی، صدور مجوزها و مشوق هاي کارآفرینی براي کسب و کار در کشور صورت گیرد تا این رتبه بهبود یابد. 

این کارشناس حوزه کار ادامه داد: صرفنظر از رتبه 145 ایران در شاخص کسب و کار طی سالهاي گذشته که به هیچ وجه مناسب
نبود، رتبه ما بر اساس آخرین اعلام صندوق بین المللی پول و بانک جهانی 127 به بالا است در حالی که این رتبه باید به زیر 25

 
بیاید که بتوانیم از یک فضاي بسیار مطلوب و مساعد براي ایجاد کسب کار در کشور بهره برداري کنیم. 

حاج اسماعیلی تصریح کرد: با رتبه فعلی امکان اینکه گشایشی در حوزه کسب و کار و اشتغال ایجاد کنیم غیر ممکن است و لازم

 
است سیاستها در جهت رفع موانع اشتغال و بهبود فضاي کسب و کار اتخاذ شود. 

وي در عین حال بر ضرورت تجمیع امکانات و سرمایه هاي کشور براي حمایت از کارآفرینان تاکید کرد و گفت: سومین مانع پیش
روي کسب و کار و تولید در کشور عدم حمایت مالی و بانکی است بنابر این معتقدم امکانات کشور براي شکل گیري تولید و حمایت
از کسب و کار باید بسیج شوند و بانکها، سرمایه ها، امکانات و اقدامات، مشاوره هاي فنی و سیاستگذاري هاي کشور همه در جهت

 
تولید و حمایت از کارآفرینان باشد. 

به گفته این کارشناس حوزه کار دولت و نظام بانکی یکی از ابزارهاي مهم در حوزه کسب و کار به شمار می روند ولی تا زمانی که به



جاي نقش حمایتی، رقیب بازار و کسب و کارها باشند نمی توان بهبود فضاي کسب و کار را انتظار داشت لذا این مسایل باید برطرف و
اصلاح شود تا گشایش در بازار کار کشور به وجود آید.



گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی

لردگان تکمیل می شود

منبع: شما و اقتصادشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/04/01

در مراسم امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین مطرح شد: گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش

 
در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود 

به گزارش شما و اقتصاد: قرارداد EPCطرح کریستال ملامین
لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول،
حسین بامیري نماینده لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر
جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت

 
پارت امضا شد. 

 
آنچه دیگران میخوانند : 

 
- جشن تولد لاکچري سپهر حیدري روي کشتی در دبی (فیلم) 

 
- پرستو صالحی راهی بیمارستان شد (عکس) 

 
- حزب تدبیر و توسعه ایران اسلامی به دنبال مشارکت حداکثري 

 
- بیانیه جنبش بزرگ حامیان مردمی ایت االله رئیسی براي مشارکت در انتخابات 

به گزارش شما و اقتصاد: اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و
تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد

 
منطقه در مجاورت شرکت پتروشیمی لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال احداث است 

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار



 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 

وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح
، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد. 

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و

 
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح   اشاره کرد. 

روابط عمومی پترول



حمایت دستگاه قضا از مجموعه هاي تولیدي در استان اردبیل/ نقش سبلان

پارچه در کاهش بیکاري

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش خبرگزاري فارس اردبیل، حجت الاسلام حسین
کثیرلو ظهر امروز در مراسم افتتاح فروشگاه محصولات
شرکت سبلان پارچه اردبیل، اظهار کرد: در سفر سال
گذشته آیت االله رئیسی به استان اردبیل، 21 مصوبه در
رابطه با حوزه تولید استان به تصویب رسید که یکی از مهم
ترین برکات سفر رئیس قوه قضائیه رفع مشکلات سبلان

 
پارچه بود. 

وي افزود: طبق گفته مدیرعامل مجموعه سبلان پارچه پس از رفع مشکلات این مجموعه بزرگ تولیدي، در حال حاضر یک هزار و

 
400 نفر مشغول به کار هستند. 

رئیس کل دادگستري استان اردبیل تصریح کرد: طبق سیاست هاي دستگاه قضایی در تلاش هستیم هیچ مجموعه صنعتی در استان
تعطیل نشود و در صورت وجود هرگونه مشکلات مالی مجموعه هاي تولیدي و صنعتی از طریق راه هاي قانونی مشکلات حل و فصل

 
شود تا شاهد بیکاري هیچ کارگري نباشیم. 

کثیرلو بیان کرد: پیرو سیاست هاي دستگاه قضایی و دستورات رئیس قوه قضائیه، با اشخاصی که براي فعالیت مجموعه هاي صنعتی

 
مشکلاتی ایجاد کنندد با آنها به شدت برخورد می شود. 

وي ادامه داد: کارآفرینان و فعالان اقتصادي و صنعتی باید توجه داشته باشند که کلیه اقدامات اعم از تاسیس شرکت، ادامه فعالیت و

 
تهیه کلیه اقلام مورد نیاز باید از راه قانونی انجام شود. 

رئیس کل دادگستري استان اردبیل تشریح کرد: بنا به دستور رئیس قوه قضائیه، از کلیه فعالان صنعتی و تولید کننده در سطح استان

 
حمایت لازم قضایی انجام خواهد شد. 

 
نقش مهم سبلان پارچه در کاهش بیکاري و توسعه اقتصادي استان اردبیل 

ارژنگ عزیزي، معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري اردبیل نیز در این مراسم تصریح کرد: مدیرعامل کارخانه نساجی سبلان
پارچه در سال 1381 کار بزرگ و انقلابی را آغاز کرد و با در اختیار داشتن 18 هزار هکتار زمین، مجهزترین و مدرن ترین و بزرگ

 
ترین کارخانه خاورمیانه را افتتاح کرد. 



وي افزود: با توجه ویژه آیت االله رئیسی، رئیس قوه قضائیه به این مجموعه بزرگ تولیدي، امروز شاهد هستیم بعد از 15 سال وقفه این
مجموعه عظیم به چرخه تولید بازگشته و این کارخانه با ظرفیت اشتغال 5 هزار نفري نقش موثري در رفع بیکاري و صادرات غیر نفتی

 
در منطقه دارد. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري اردبیل اظهار داشت: خاك مغان به عنوان حاصل خیزترین خاك منطقه می تواند نقش

 
مهمی در تامین مواد اولیه کارخانه سبلان پارچه دارد و به زودي شاهد جهش تولید در کشت و صنعت مغان خواهیم بود. 

انتهاي پیام/3463/



زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود

منبع: درآمد نیوزشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا شد.

نوشته زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود اولین بار در درآمد نیوز. پدیدار شد.

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور
رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل
شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا

 
شد. 

به گزارش درآمد نیوز: اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و
تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد

 
منطقه در مجاورت شرکت پتروشیمی لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال احداث است  

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 



وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح
، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد.  

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح   اشاره کرد.



امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین پتروشیمی لردگان

منبع: درآمد نیوزشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار
شغل مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم. نوشته امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین پتروشیمی لردگان اولین بار در

درآمد نیوز. پدیدار شد.

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي
قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از

 
1 هزار شغل مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم. 

به گزارش درآمد نیوز: پناهی در این مراسم که با حضور
حسین بامیري نماینده مجلس شوراي اسلامی لردگان و

رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و مدیرعامل پتروآمند لردگان بعنوان کارفرما
برگزار شد، افزود: پس از ایجاد اشتغال، افزایش رفاه و کیفیت معیشت در منطقه لردگان؛ شاید بتوان بالاترین تأثیر را تأثیر فرهنگی
دانست که آن هم شامل ارتباط با صنعت، افزایش تخصص ها، ترویج کارآفرینی، ایجاد همدلی و ثبات و به تبع آن افزایش امنیت می

 
شود. 

رئیس هیئت مدیره پناه صنعت پارت مشتري مداري، کیفیت مطلوب، ایجاد ارزش افزوده براي ذي نفعان را از اصول اولیه این شرکت
برشمرد و تصریح کرد: در حال حاضر با انجام ده ها پروژه در زمان مقرر، رضایت مندي کارفرمایان مختلف را در بخش هاي صنعتی و
ساختمانی به خود جلب کردیم و بر اساس تعالی در فرایندهاي مدیریتی و بخش فنی مهندسی با استقرار استانداردهاي مدیریت
کیفیت، رعایت موازین ایمنی، بهداشت و حفظ محیط زیست، سلامت نیروي انسانی و استاندارد مدیریت پروژه درصدد گسترش

 
فعالیت هاي تخصصی هستیم.  

وي با تأکید بر اینکه رضایت مشتریان، رمز موفقیت ما در آینده خواهد بود اذعان داشت: در افزایش بهره وري و رضایت مندي
مشتریان نهایت تلاش خود را به کارخواهیم گرفت. زیرا معتقدیم پیشرفت در کنار یکدیگر و با یکدیگر، موجب هم افزایی و خلق

 
ارزش بیشتر براي همه ذي نفعان می شود. 

پناهی خاطرنشان ساخت: امروز اوج بالندگی و خودکفایی را در سطح کشور شاهد هستیم و یکی از اهداف اصلی ما در پروژه ها ایجاد
اشتغال و ترویج کارآفرینی ضمن ایجاد فرصت مناسب جهت نقش آفرینی پترو صنعت پارت در کشورهاست که موجب بهره گرفتن از

 
توان متخصصان و سرمایه نیروي انسانی و بومی را نیز ایجاد می کند. 

قرارداد به بین پتروآرمند لردگان به عنوان کارفرما و پناه صنعت پارت به عنوان پیمانکار امضاء شد.



تعهد اردکانیان نسبت به «تولید برق هسته اي» و «تامین آب شرب سالم»/ بی

توجهی دولت به کشاورزان و قطعی برق؛ محور تذکرات وکلاي ملت

منبع: خانه ملتشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1400/04/01

نمایندگان مجلس شوراي اسلامی در نشست امروز پارلمان، ضمن رفع ایرادات شوراي نگهبان به طرح جهش و تولید مسکن،
از وزیر نیرو درباره بی توجهی به تولید برق هسته اي و تامین آب شرب سالم سوالات خود را مطرح کردند.

خبرگزاري خانه ملت- سرویس صحن؛ جلسه علنی امروز(سه شنبه اول تیر ماه) مجلس شوراي اسلامی در حالی به ریاست دکتر
علی نیکزاد، راس ساعت 8 و پنج دقیقه و با حضور 199 نفر از نمایندگان مردم در مجلس آغاز شد که به مناسبت فرارسیدن یازدهم

 
ذي القعده مصادف با میلاد حضرت علی بن موسی ارضا(ع) مراسم مدیحه سرایی نیز در صحن برگزار شد. 

پس از قرائت آیاتی از کلام االله مجید، نیکزاد در نطق پیش از دستور خود ضمن تبریک ولادت امام رضا (ع)، از ضرورت تلاش
مسئولان براي رفع مشکلات مردم سخن گفته و ادامه می دهد: مردم با وجود مشکلات، مناعت طبع و بزرگواري خود را با حضور در
پاي صندوق ها نشان دادند، اکنون نوبت دولتمردان و همه قواست که نوکري خود را نشان دهند. البته نائب رئیس مجلس شوراي
اسلامی به مواضع صریح و انقلابی روز گذشته رئیس جمهور منتخب نیز اشاره کرد و گفت: دولت آمریکا باید این پنبه را از گوش خود
بیرون کند و بفهمد که قرار نیست تحت هیچ شرایطی بدون تامین منافع ملی ما، قبل از لغو تمام تحریم ها و اثبات صحت قول

 
هایشان از طریق راستی آزمایی، تعهدي امضا شود. 

 
سوال از وزیر نیرو دستورکار نخست 

در ادامه، صحن علنی مجلس کار خود را در حالی آغاز کرد که گزارش کمیسیون صنایع و معادن در مورد طرح ساماندهی صنعت
خودرو و سؤال هاي هادي بیگی نژاد نماینده ملایر و معین الدین سعیدي نماینده چابهار، نیک شهر، کنارك و قصرقند از وزیر نیرو را

 
در دستور کار داشت. 

 
بیگی نژاد: بی توجهی وزارت نیرو به تأکید رهبر معظم انقلاب براي تولید 20 هزار مگاوات برق هسته اي 

دستور کار نخست امروز پارلمان، بررسی سوال بیگی نژاد از وزیر نیرو بود؛ نماینده مردم ملایر در مجلس در ابتداي سوال خود، «علت
عدم پیش بینی نیاز کشور به برق هسته اي» را از وزیر نیرو جویا شد و در این باره توضیح داد: وزارت نیرو نسبت به فرمایشات مقام

 
معظم رهبري درباره ضرورت تولید 20 هزار مگاوات برق هسته اي بی توجهی کرده است. 

 
وزیر نیرو در پاسخ به سوال بیگی نژاد: سهم برق هسته اي در سبد انرژي کشور تا سال 1420 باید به 8400 مگاوات برسد 

وزیر نیرو هم در پاسخ به سوال بیگی نژاد با بیان اینکه شورایعالی انرژي کشور در مهرماه سال گذشته سند تراز تولید و مصرف گاز
طبیعی کشور تا افق 1420 را تصویب کرد، توضیح داد: در این سند، سهم برق هسته اي در سبد انرژي کشور تا سال 1420، 8 هزار و

 
400 مگاوات تعیین شده است. 



 
بیگی نژاد از پاسخ وزیر نیرو مشروط به برگزاري جلسه اي با هدف رفع مشکل قانع شد 

اما هادي بیگی نژاد نماینده مردم ملایر در مجلس پس از استماع توضیحات وزیر نیرو، از پاسخ هاي او با گذاشتن قید برگزاري جلسه
اي در دفتر نیکزاد نایب رئیس مجلس و با حضور رئیس سازمان انرژي اتمی و اردکانیان براي بررسی جزئیات و یافتن راهکار براي رفع

 
این مشکل، قانع شد. 

 
سعیدي: شاخص بهره مندي از آب سالم در سیستان و بلوچستان تنها 14 درصد است 

ساعت از 9 صبح گذشته بود که سعیدي به عنوان دومین سوال کننده از وزیر نیرو پشت تریبون قرار گرفت و سوال خود درباره «علت
عدم اجراي تکالیف قانون برنامه ششم توسعه خصوصا در اجراي ماده 36 توسط وزارت نیرو»، را اینگونه شرح داد؛ براساس ماده 36
قانون برنامه ششم توسعه وزارت نیرو مکلف بود براي مناطق همجوار با دریاي عمان و خلیج فارس از طریق آب شیرین کن، آب
مناسب را تامین کند درحالیکه با وجود اینکه در پایان دوره پنجساله ششم توسعه قرار گرفته ایم هنوز مشکل تامین آب شرب استان

 
سیستان و بلوچستان حل نشده است. 

 
وزیر نیرو در پاسخ به سعیدي: شاخص بهره مندي روستاهاي سیستان و بلوچستان از آب به 70.5 درصد ارتقا یافته است 

این گزارش می افزاید: وزیر نیرو بار دیگر پشت تیریبون قرار گرفت تا از عملکرد خود و وزارتخانه اش در مقابل سوال سعیدي دفاع
کند، او گفت: امیدواریم بتوانیم تمامی 2هزار 194 روستایی که 56 درصد جمعیت روستایی استان سیستان و بلوچستان را در بر می
گیرد، تحت پوشش آبرسانی قرار دهیم، در حال حاضر شاخص بهره مندي روستاهاي استان سیستان و بلوچستان از 59 درصد به

 
70.5 درصد ارتقا یافته است. 

 
وزیر نیرو از گلوگاه کارت زرد به سلامت عبور کرد 

نماینده مردم چابهار در مجلس بعد از پایان توضیحات اردکانیان وزیر نیرو به سوال خود درباره «علت عدم اجراي تکالیف قانون برنامه
ششم توسعه خصوصا در اجراي ماده 36 توسط وزارت نیرو»، با توجه به تعهد وزیر نیرو درباره پیگیري مشکل مذکور، از به رأي

 
گذاشتن سوال خود انصراف داده و قانع شد. 

 
قطعی برق محور تذکر نمایندگان به وزیر نیرو 

قطعی برق؛ موضوعی است که مصادف شدن آن با گرما و کرونا موجب شد تا پس از پایان بررسی سوالات نمایندگان از وزیر نیرو،
نیکزاد نائب رئیس مجلس که ریاست جلسه علنی را برعهده داشت، خطاب به اردکانیان گفت: تعدادي از همکاران از قطعی برق گلایه

 
مند هستند که نیاز است وزارت نیرو اقدامات لازم را انجام دهد. 

 
مجلس تخلفات انجام شده در رفع سوء اثر چک هاي برگشتی را تحت نظر دارد 

بررسی گزارش کمیسیون اصل 90 مجلس در مورد بررسی نحوه اجراي قانون «اصلاح قانون صدور چک»، دستور بعدي صحن علنی
امروز بود که سخنگوي این کمیسیون براي قرائت آن در جایگاه ناطقان قرار گرفت. خضریان در تشریح این گزارش توضیح داد: بانک
مرکزي باید با ایجاد رویه واحد در میان بانک ها و موسسات مالی و اعتباري، براساس درخواست اشخاص حقوقی و با مسئولیت و



رضایت آنان سطح دسترسی مشخصی را براي ثبت اطلاعات برگه چک، انتقال و تایید آن درنظر گیرد، زیرا طبق رصدهاي میدانی

 
صورت گرفته، در حال حاضر تخلفات متعددي براي رفع سوء اثر چک هاي برگشتی به صورت غیرقانونی انجام می شود. 

 
مجلس معلولان و ایثارگران از پرداخت هزینه خدمات نظام مهندسی براي یک بار معاف کرد 

در ادامه این نشست نمایندگان مجلس جهت تأمین نظر شوراي نگهبان در جریان اصلاح طرح جهش تولید و تأمین مسکن معلولان،

 
ایثارگران و رزمندگان معسر را از پرداخت هزینه هاي نظام مهندسی براي یک بار معاف کردند. 

 
طرح ساماندهی خودرو به کمیسیون صنایع و معادن ارجاع شد 

 

آشفتگی بازار خودرو چنان قصه پرغصه اي است که نمایندگان مجلس یازدهم از همان روزهاي آغاز کار خود به دنبال ساماندهی آن
بودند، در این راستا اقداماتی متعددي مانند تحقیق و تفحص از خودروسازان را تصویب کردند، یکی دیگر از این مسیرهایی که در آن
قدم برداشتند تدوین طرح ساماندهی بازار و صنعت خودرو بود که در نشست امروز پس از بررسی لازم در صحن، براي اصلاح به

 
کمیسیون صنایع و معادن ارجاع شد. 

 
نحوه تحویل نفت خام و میعانات گازي به اشخاص حقیقی و حقوقی مشخص شد 

همچنین در پی یک بررسی نمایندگان مردم در مجلس جهت رفع ایراد شوراي نگهبان نحوه تحویل خوراك از جمله نفت خام و

 
میعانات گازي به اشخاص حقیقی و حقوقی را با سازوکار ضمانت بانکی یا اعتبار اسنادي تعیین تکلیف کردند. 

 
تنفس نیم ساعته مجلس براي رعایت پروتکل هاي بهداشتی 

ساعت از 10/5 گذشته بود که علی نیکزاد براساس پروتکل هاي بهداشتی نیم ساعت تنفس اعلام کرد و این بار جلسه علنی پس از

 
30 دقیقه تنفس آغاز شد. 

 
تذکرات کتبی نمایندگان به مسئولان اجرایی 

 



 
بعد از آغاز مجدد صحن علنی، دستور به تذکرات کتبی نمایندگان به دولتمردان رسید که توسط علی کریمی فیروزجایی قرائت شد. 

 
اصرار مجلس بر الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول 

بنابراین گزارش، نوبت به بررسی طرح الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول رسید، غضنفرآبادي رئیس کمیسیون قضایی و
حقوقی مجلس با بیان اینکه این طرح از تشکیل بسیاري از پرونده ها در مراجع قضایی جلوگیري می کند، توضیح داد: وجود پرونده
هاي بسیاري در رابطه با عدم ثبت رسمی معاملات یکی از معضلات اساسی کشور بوده و طرح مذکور براي رفع این مشکلات است.

 
وجود اسناد عادي بستر زمین خواري و کلاهبرداري هاي فراوانی را ایجاد کرده است. 

هرچند در جریان بررسی اصلاح طرح الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول تعدادي از نمایندگان با بیان دلایلی نظیر توقف
فعالیت برخی کسب و کارها و ایجاد مشکلات بسیاري براي مردم با ثبت رسمی معاملات و همچنین خلاف شرع بودن این ماده با

 
اصلاح کمیسیون حقوقی و قضایی مخالفت کردند، اما در نهایت اصلاح این ماده به رأي گذاشته شد و نمایندگان با آن موافقت کردند. 

 
مطالبات و انتقادات ناطقان 

 

 
ساعت از 11 و 35 دقیقه گذشته بود که دستور به نطق میان دستور نمایندگان رسید. 

 
صالحی: آمایش سرزمین به عنوان مقدمه تدوین برنامه بلندمدت ملی وجود خارجی ندارد 

 
خاتمی: رئیس جمهور آینده با مبارزه با فساد، امید و اعتماد از دست رفته مردم را بازگرداند 

 
گودرزي:رئیس جمهور منتخب رسیدگی به معشیت چهار دهک کم برخوردار را در اولویت قرار دهد 



 
موحد: اشتغال در حال تبدیل شدن به بحران است 

 
ایري:دولت بر استخدام هاي بدون ضابطه دانشگاه علوم پزشکی استان گلستان نظارت نمی کند 

 
تذکرات وکلاي مردم در خانه ملت با چاشنی توجه به مشکلات کشاورزان؛ بی تدبیري دولت روحانی زمینه ساز نابودي باغداري 

 

 
در ادامه نمایندگان طبق روال همیشگی در دقایق پایانی صحن هاي علنی شروع به قرائت تذکرات شفاهی خود کردند؛ 

 
پاك فطرت: مردم نشان دادند نسبت به برخی مسئولین بصیرت بیشتري دارند 

 
تذکر احمدي به وزراي نیرو و کشور درخصوص ساماندهی رودخانه هاي گوهررود و زَررود 

 
حسین پور:رئیس جمهور منتخب توجه ویژه اي به مناطق مرزي و محروم داشته باشد 

 
رسولی نژاد: سیاست هاي غلط دولت بی تدبیر روحانی باعث نابودي کشاورزي و باغداري شده است 

 
گیلانی: مراقب نفوذ افراد بی تقوا و شهرت طلب در مدیریت نیشکر هفت تپه باشید 

 
میرتاج الدینی:افراد منحرف از خط امام و رهبري در آزمون انتخابات رفوزه شدند 

 
نوروزي: انتقاد از عملکرد وزارت کشور در برگزاري انتخابات شوراها 

 
امیرآبادي: اصلاح طرح الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول مراعا باقی بماند 

 
نیکزاد: معاون پارلمانی دولت هماهنگی هاي لازم براي خرید توافقی سیب زمینی از کشاورزان را انجام دهد 

در پی تذکر نوروزي عضو مجمع استان گلستان درباره ضرورت پرداخت پول کلزاکاران استان گلستان و لزوم انجام اقدامات لازم براي
خرید سیب زمینی، نیکزاد نائب رئیس مجلس از امیري معاون پارلمانی رئیس جمهور خواست تا هماهنگی هاي لازم بین وزارت جهاد

 
کشاورزي و سازمان برنامه و بودجه براي خرید توافقی سیب زمینی از کشاورزان را انجام دهد. 



 
زنگ پایان جلسه علنی اول تیر نواخته شد/نشست بعدي فردا 

در نهایت پس از گذشت 4 ساعت از جلسه علنی، علی نیکزاد نایب رئیس مجلس زنگ پایان نشست علنی امروز را ساعت 12 و
30دقیقه به صدا درآورد و گفت: نشست بعدي فردا صبح چهارشنبه دوم تیر ساعت 7/45 صبح و ادامه دستور هفتگی برگزار می شود./

پایان پیام



ساخت واکسن «کوو ایران»  توسط جوانان تربیت شده در مکتب امام جاي

افتخار دارد/ وظیفه داریم مشکلات مردم را بدون توجه به گرایش هاي سیاسی

حل کنیم

منبع: خانه ملتشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس مجلس شوراي اسلامی با بیان این که ملت با شرکت در انتخابات، مسئولیت ما را بیشتر کرد تاکید کرد: ما مسئولان
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و توجه به گرایش بندي هاي سیاسی، با افتخار خدمتگذار مردم باشیم و مسائل اقتصادي

نظیر بورس، اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین ...

به گزارش خبرنگار خبرگزاري خانه ملت، دکتر محمدباقر قالیباف در جریان بازدید از فاز 1 و 2 کارخانه واکسن «کوو ایران
برکت» و در جمع مدیران و مسئولان بنیاد برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دست

 
جوانان تربیت شده در مکتب امام و مکتب جهاد و شهادت و مکتب حاج قاسم سلیمانی خلق شده، بی شک جاي تقدیر و تشکر دارد. 

وي با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها و تحریم ها، کشور ما را در میان معدود کشورهاي دنیا قرار داده است که
توانسته تکنولوژي تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد افزود: این جوانان «ما می توانیم» را معنا کرده اند و امروز این دستاورد
موجب شده است هم افرادي که از توان و تمکن مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند و هم کسانی که در مناطق دورافتاده و
روستایی دچار محدودیت هستند، از آن بهره مند شوند و تا پایان پاییز این واکسن در اختیار همه قرار می گیرد تا ان شاء االله این

 
واکسن ایرانی هم جان مردم را نجات دهد و هم نان مردم را. 

رئیس قوه مقننه با بیان اینکه من باور دارم که این کشور با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می تواند به ثبات و
آرامش برسد، گفت: البته باور این موضوع براي خیلی ها سخت است، اما با توکل به خدا و اراده واقعی، این کار شدنی است و بی شک

 
عزت و بخشش با خداست که تُعِزُّ مَنْ تشََاءُ وَتُذِلُّ مَنْ تشََاءُ. 

قالیباف ادامه داد: امروز شاهد بودیم رزمنده 16 ساله ما در سپاه خراسان که روزي در سرماي زیر صفر درجه، می جنگید، در میدان
علمی جهاد می کند و همان افتخارات را خلق کرده است و من معتقدم خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، اما ما بنده
هاي خوبی نیستیم و فرق بین خدا و کدخدا را قائل نبودیم و ارادت ما به کدخدا بیشتر از خدا بود، وگرنه همان حماسه هایی که در

 
دفاع مقدس خلق شد، امروز نیز قابل خلق است. 

 
وي ادامه داد: اگر یک جوان با اخلاص ایستادگی کند و کارش را درست انجام دهد، کار نشد ندارد و «ما می توانیم» تفسیر می شود. 

رئیس مجلس شوراي اسلامی در بخش دیگري از سخنان خود تاکید کرد: ملت با شرکت در انتخابات، مسئولیت ما را بیشتر کرد و ما
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و گرایش بندي هاي سیاسی با افتخار، خدمتگذار مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس،

 
اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

وي تصریح کرد: ما خدمتگذار مردم با هر سلیقه اي هستیم و وظیفه خود می دانیم چه براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و

 
چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم. 



قالیباف در پایان با تبریک میلاد امام رضا (ع) گفت: تقارن میلاد باسعادت ثامن الحجج با این جلسه علمی و بابرکت را به فال نیک می
گیریم و به جوانان و همچنین بزرگان و زحمت کشان بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام خداقوت و عرض خسته نباشید می

 
گویم./ 

پایان پیام



آغاز فرآیند انتخاب صادرکننده نمونه سال 1400

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1400/04/01

دبیر ستاد انتخاب صادرکنندگان نمونه ملی کشور از آغاز فرآیند انتخاب صادرکنندگان نمونه ملی 1400 از طریق درگاه
اینترنتی سازمان توسعه تجارت ایران خبر داد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما از سازمان توسعه تجارت
ایران، آقاي فرهاد نوري گفت: سامانه ثبت نام متقاضیان در
پورتال رسمی سازمان توسعه تجارت ایران به نشانی
tpo.ir/exp1400 فعال شده و صادرکنندگان کشور می
توانند در مهلت دو هفته اي تعیین شده از یکم تا پانزدهم

 
تیرماه 1400 به ثبت نام در این رویداد ملی اقدام کنند. 

وي افزود: مهمترین شاخص هاي انتخاب در هر گروه، آمار
صادرات و رشد آن، تنوع بازار هاي هدف صادراتی، نشان سازي و کیفیت کالاي صادراتی، سطح فناوري و ارزش افزوده محصولات

 
صادراتی و مهارت هاي فنی و تخصصی بنگاه هاي صادراتی در حوزه بازاریابی و صادرات است. 

دبیر ستاد انتخاب صادرکنندگان نمونه ملی کشور اضافه کرد: در سال جاري بیش از هفتاد گروه کالایی و خدماتی در زیر مجموعه
هاي کشاورزي و صنایع غذایی، محصولات صنعتی، معدنی، خدمات فنی و مهندسی، فناوري اطلاعات و ارتباطات به رقابت می پردازند
که در نهایت با توجه به تعداد متقاضیان و عملکرد صادراتی سال 1399 در گروه ها، حداکثر 50 صادرکننده نمونه ملی انتخاب می

 
شوند. 

نوري ضمن دعوت از همه صادرکنندگان به عنوان جهادگران پیشرو در حماسه اقتصادي جهت حضور فعالانه در این رویداد ملی تأکید
کرد: در سال جاري با هدف حمایت از توانمندسازي بنگاه هاي کوچک و متوسط کشور، با تصویب کارگروه انتخاب صادرکنندگان

 
نمونه ملی مقرر شد یک صادرکننده نمونه ملی از بین صنایع کوچک (با اشتغال کمتر از پنجاه نفر) انتخاب و تقدیر شود. 

گفتنی است با توجه به نامگذاري روز 29 مهر به عنوان روز ملی صادرات در تقویم رسمی کشور، طبق مصوبه هیئت وزیران، سازمان
توسعه تجارت ایران موظف است هر ساله با تشکیل کارگروه ویژه متشکل از نمایندگان بانک مرکزي، اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و
کشاورزي ایران، اتاق تعاون، وزارت جهاد کشاورزي گمرك، سازمان استاندارد و سازمان برنامه و بودجه ضمن اصلاح شاخص هاي

انتخاب، تعداد 50 صادرکننده نمونه ملی را انتخاب و در این روز معرفی کند.



با یک برنامه پنج ساله در شرایط تحریمی می توان به آرامش رسید

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1400/04/01

رییس مجلس شوراي اسلامی با بیان اینکه خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، گفت: با یک برنامه پنج ساله
در همین شرایط سخت تحریمی می توان به ثبات و آرامش رسید.

قالیباف: با یک برنامه پنج ساله در شرایط تحریمی می
توان به آرامش رسید رییس مجلس شوراي اسلامی با بیان
اینکه خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست،
گفت: با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت

 
تحریمی می توان به ثبات و آرامش رسید. 

به گزارش برنا، «محمد باقر قالیباف» امروز سه شنبه
باحضور در شهرك دارویی برکت از بزرگترین کارخانه تولید
واکسن و خطوط تولید صنعتی و نیمه صنعتی واکسن

 
کووایران برکت بازدید کرد. 

رییس مجلس شوراي اسلامی در جریان بازدید از فاز 1 و 2 کارخانه واکسن «کوو ایران برکت» و در جمع مدیران و مسئولان بنیاد
برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دست جوانان تربیت شده در مکتب امام و مکتب جهاد

 
و شهادت و مکتب حاج قاسم سلیمانی خلق شده، بی شک جاي تقدیر و تشکر دارد. 

وي با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها و تحریم ها، کشور ما را در میان معدود کشورهاي دنیا قرار داده است که
توانسته تکنولوژي تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد افزود: این جوانان «ما می توانیم» را معنا کرده اند و امروز این دستاورد

 
موجب شده است هم افرادي که از توان و تمکن مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند. 

قالیباف با بیان اینکه م کسانی که در مناطق دورافتاده و روستایی دچار محدودیت هستند، از این واکسن بهره مند می شوند افزود: تا

 
پایان پاییز این واکسن در اختیار همه قرار می گیرد تا ان شاء االله این واکسن ایرانی هم جان و هم نان مردم را نجات دهد. 

رییس قوه مقننه با بیان اینکه کشور با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می تواند به ثبات و آرامش برسد، گفت:
البته باور این موضوع براي خیلی ها سخت است، اما با توکل به خدا و اراده واقعی، این کار شدنی است و بی شک عزت و بخشش با

 
خداست. 

قالیباف ادامه داد: شاهد بودیم رزمنده 16 ساله در سپاه خراسان که روزي در سرماي زیر صفر درجه، می جنگید، در میدان علمی
جهاد می کند و همان افتخارات را خلق کرده است و من معتقدم خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست. اما ما بنده هاي
خوبی نیستیم و فرق بین خدا و کدخدا را قائل نبودیم و ارادت ما به کدخدا بیشتر از خدا بود، وگرنه همان حماسه هایی که در دفاع



 
مقدس خلق شد، امروز نیز قابل خلق است. 

 
وي ادامه داد: اگر یک جوان با اخلاص ایستادگی کند و کارش را درست انجام دهد، کار نشد ندارد و «ما می توانیم» تفسیر می شود. 

رییس مجلس شوراي اسلامی در بخش دیگري از سخنان خود تاکید کرد: ملت با شرکت در انتخابات، مسوولیت ما را بیشتر کرد و ما
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و گرایش بندي هاي سیاسی با افتخار، خدمتگذار مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس،

 
اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

وي تصریح کرد: ما خدمتگذار مردم با هر سلیقه اي هستیم و وظیفه خود می دانیم چه براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و

 
چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم. 

قالیباف در پایان با تبریک میلاد امام رضا (ع) گفت: تقارن میلاد باسعادت ثامن الحجج با این جلسه علمی و بابرکت را به فال نیک می
گیریم و به جوانان و همچنین بزرگان و زحمت کشان بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام خداقوت و عرض خسته نباشید می گویم.



می توان با یک برنامه پنج ساله به در شرایط تحریم به آرامش و ثبات رسید

منبع: داناشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1400/04/01

رییس مجلس شوراي اسلامی با بیان اینکه خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، گفت: با یک برنامه پنج ساله
در همین شرایط سخت تحریمی می توان به ثبات و آرامش رسید.

رییس مجلس شوراي اسلامی با بیان اینکه خداي دوران
دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست، گفت: با یک برنامه
پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می توان به

 
ثبات و آرامش رسید. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ «محمد باقر
قالیباف» امروز سه شنبه باحضور در شهرك دارویی برکت
از بزرگترین کارخانه تولید واکسن و خطوط تولید صنعتی

 
و نیمه صنعتی واکسن کووایران برکت بازدید کرد. 

رییس مجلس شوراي اسلامی در جریان بازدید از فاز 1 و
2 کارخانه واکسن «کوو ایران برکت» و در جمع مدیران و

مسئولان بنیاد برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دست جوانان تربیت شده در مکتب

 
امام و مکتب جهاد و شهادت و مکتب حاج قاسم سلیمانی خلق شده، بی شک جاي تقدیر و تشکر دارد. 

وي با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها و تحریم ها، کشور ما را در میان معدود کشورهاي دنیا قرار داده است که
توانسته تکنولوژي تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد افزود: این جوانان «ما می توانیم» را معنا کرده اند و امروز این دستاورد

 
موجب شده است هم افرادي که از توان و تمکن مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند. 

قالیباف با بیان اینکه م کسانی که در مناطق دورافتاده و روستایی دچار محدودیت هستند، از این واکسن بهره مند می شوند افزود: تا

 
پایان پاییز این واکسن در اختیار همه قرار می گیرد تا ان شاء االله این واکسن ایرانی هم جان و هم نان مردم را نجات دهد. 

رییس قوه مقننه با بیان اینکه کشور با یک برنامه پنج ساله در همین شرایط سخت تحریمی می تواند به ثبات و آرامش برسد، گفت:
البته باور این موضوع براي خیلی ها سخت است، اما با توکل به خدا و اراده واقعی، این کار شدنی است و بی شک عزت و بخشش با

 
خداست. 

قالیباف ادامه داد: شاهد بودیم رزمنده 16 ساله در سپاه خراسان که روزي در سرماي زیر صفر درجه، می جنگید، در میدان علمی
جهاد می کند و همان افتخارات را خلق کرده است و من معتقدم خداي دوران دفاع مقدس، خداي اقتصاد نیز هست. اما ما بنده هاي
خوبی نیستیم و فرق بین خدا و کدخدا را قائل نبودیم و ارادت ما به کدخدا بیشتر از خدا بود، وگرنه همان حماسه هایی که در دفاع

 
مقدس خلق شد، امروز نیز قابل خلق است. 



 
وي ادامه داد: اگر یک جوان با اخلاص ایستادگی کند و کارش را درست انجام دهد، کار نشد ندارد و «ما می توانیم» تفسیر می شود. 

رییس مجلس شوراي اسلامی در بخش دیگري از سخنان خود تاکید کرد: ملت با شرکت در انتخابات، مسوولیت ما را بیشتر کرد و ما
وظیفه داریم بدون تقسیم جامعه و گرایش بندي هاي سیاسی با افتخار، خدمتگذار مردم باشیم و مسائل اقتصادي نظیر بورس،

 
اشتغال، ازدواج و معیشت را با وجود همه سختی ها با همدلی و همکاري بین قوا و کمک مردم حل کنیم. 

وي تصریح کرد: ما خدمتگذار مردم با هر سلیقه اي هستیم و وظیفه خود می دانیم چه براي کسانی که در انتخابات شرکت کردند و

 
چه براي کسانی که در انتخابات شرکت نکردند، نوکري کنیم. 

قالیباف در پایان با تبریک میلاد امام رضا (ع) گفت: تقارن میلاد باسعادت ثامن الحجج با این جلسه علمی و بابرکت را به فال نیک می
گیریم و به جوانان و همچنین بزرگان و زحمت کشان بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام خداقوت و عرض خسته نباشید می گویم.

انتهاي پیام/ك



EPC بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان/امضاي قرارداد

طرح کریستال ملامین

منبع: صداي پولشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار
شغل مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم. پناهی در این مراسم که با حضور حسین بامیري نماینده مجلس شوراي اسلامی

لردگان و رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و ...

 
بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان/امضاي قرارداد EPC طرح کریستال ملامین 

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو
آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار شغل مستقیم در منطقه

 
ایجاد می کنیم. 

پناهی در این مراسم که با حضور حسین بامیري نماینده مجلس شوراي
اسلامی لردگان و رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی
سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و مدیرعامل پتروآمند لردگان بعنوان کارفرما

برگزار شد، افزود: پس از ایجاد اشتغال، افزایش رفاه و کیفیت معیشت در منطقه لردگان؛ شاید بتوان بالاترین تأثیر را تأثیر فرهنگی
دانست که آن هم شامل ارتباط با صنعت، افزایش تخصص ها، ترویج کارآفرینی، ایجاد همدلی و ثبات و به تبع آن افزایش امنیت می

 
شود. 

رئیس هیئت مدیره پناه صنعت پارت مشتري مداري، کیفیت مطلوب، ایجاد ارزش افزوده براي ذي نفعان را از اصول اولیه این شرکت
برشمرد و تصریح کرد: در حال حاضر با انجام ده ها پروژه در زمان مقرر، رضایت مندي کارفرمایان مختلف را در بخش هاي صنعتی و
ساختمانی به خود جلب کردیم و بر اساس تعالی در فرایندهاي مدیریتی و بخش فنی مهندسی با استقرار استانداردهاي مدیریت
کیفیت، رعایت موازین ایمنی، بهداشت و حفظ محیط زیست، سلامت نیروي انسانی و استاندارد مدیریت پروژه درصدد گسترش

 
فعالیت هاي تخصصی هستیم. 

وي با تأکید بر اینکه رضایت مشتریان، رمز موفقیت ما در آینده خواهد بود اذعان داشت: در افزایش بهره وري و رضایت مندي
مشتریان نهایت تلاش خود را به کارخواهیم گرفت. زیرا معتقدیم پیشرفت در کنار یکدیگر و با یکدیگر، موجب هم افزایی و خلق

 
ارزش بیشتر براي همه ذي نفعان می شود. 

پناهی خاطرنشان ساخت: امروز اوج بالندگی و خودکفایی را در سطح کشور شاهد هستیم و یکی از اهداف اصلی ما در پروژه ها ایجاد
اشتغال و ترویج کارآفرینی ضمن ایجاد فرصت مناسب جهت نقش آفرینی پترو صنعت پارت در کشورهاست که موجب بهره گرفتن از

 
توان متخصصان و سرمایه نیروي انسانی و بومی را نیز ایجاد می کند. 

قرارداد به بین پتروآرمند لردگان به عنوان کارفرما و پناه صنعت پارت به عنوان پیمانکار امضاء شد



ضوابط استفاده از بخشودگی جرائم بیمه اي براي کارفرمایان تسهیل گردید

منبع: لیجارشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش لیجار؛منوچهر امیري شیراز معاون منابع بیمه اي تامین اجتماعی گیلان با اعلام این خبر ، اظهار داشت : در
راستاي تسهیل ضوابط اجرایی بخشودگی جرائم بیمه اي و به منظور حمایت از تولید و پشتیبانی حداکثري از کارفرمایان

واحدهاي تولیدي، صنعتی، معدنی، خدماتی و اصناف در بهره مندي از بخشودگی جرایم با ...

رشت-لیجار:با صدور دستور اداري از سوي مدیرعامل
سازمان تامین اجتماعی و با هدف امکان بهره برداري
بیشتر براي کارفرمایان واحدهاي تولیدي ، شرایط و ضوابط
بخشودگی جرائم بیمه اي تسهیل و به واحدهاي تابعه ابلاغ

 
گردید . 

به گزارش لیجار؛منوچهر امیري شیراز معاون منابع بیمه اي
تامین اجتماعی گیلان با اعلام این خبر ، اظهار داشت : در
راستاي تسهیل ضوابط اجرایی بخشودگی جرائم بیمه اي و

به منظور حمایت از تولید و پشتیبانی حداکثري از کارفرمایان واحدهاي تولیدي، صنعتی، معدنی، خدماتی و اصناف در بهره مندي از
بخشودگی جرایم با ابلاغ دستور اداري از سوي دکتر مصطفی سالاري مدیرعامل سازمان ، شرایط و ضوابط برخورداري از بخشودگی

 
جرائم بیمه اي تسهیل گردید . 

وي در این خصوص افزود : بر این اساس کارفرمایان کارگاه هاي داراي بدهی قطعی لغایت اسفند 1399 می توانند تا پایان تیرماه سال
جاري با ورود به سامانه خدمات غیرحضوري سازمان نسبت به ثبت درخواست خود مبنی بر بهره مندي از بخشودگی جرائم بیمه اي
اقدام و در صورت احراز شرایط و پذیرش درخواست مربوطه به شعبه ذیربط مراجعه و ضمن تامین تضامین متناسب با میزان بدهی

 
نسبت به تقسیط دیون خود برابر ضوابط اقدام نمایند. 

منوچهر امیري شیراز خاطر نشان ساخت در صورت امتناع کارفرما از ثبت نام و ورود به سامانه مزبور به هر دلیل امکان ثبت

 
درخواست مربوطه بصورت حضوري میسر نخواهد بود. 

معاون منابع بیمه اي تامین اجتماعی گیلان همچنین اذعان داشت : کلیه کارفرمایان کارگاه هاي موضوع بند 1 بخشنامه مزبور در
صورت درخواست بهره مندي از بخشودگی جرائم جهت ردیف پیمان هاي داراي بدهی قطعی لغایت اسفند 1399، بدواً با ورود به
سامانه موصوف نسبت به ثبت درخواست جهت دفتر مرکزي یا کارگاه خود که لیست حق بیمه کارکنان را ارسال می نمایند (صرف
نظر از وجود بدهی قطعی) اقدام و در صورت احراز کلیه شرایط، متعاقباً درخواست خود را جهت ردیف پیمان داراي بدهی قطعی مورد

 
نظر لغایت اسفند 1399 به صورت جداگانه و در مهلت مقرر ثبت نمایند. 

همچنین در مواردي که تعداد کارکنان شاغل در کارگاه فعال نسبت به لیست بهمن ماه 1398 به واسطه بازنشستگی یا فوت بیمه



 
شده تقلیل یافته باشد، مانع از بهره مندي کارگاههاي مشمول از مزایاي مقرر در قانون بخشودگی جرائم نمی گردد. 

امیري شیراز با اشاره به بند دیگري از ضوابط تسهیل شده اذعان داشت : در خصوص کارفرمایان کارگاه هاي حقیقی که به واسطه
جابجائی محل یا تغییر فعالیت کد کارگاهی جدید دریافت می نمایند، چنانچه درخواست بخشودگی جرائم کارفرما براي کارگاه جدید
مورد پذیرش قرار گیرد در خصوص سایر کارگاههاي قبلی کارفرماي مذکور که داراي بدهی می باشد، پذیرش درخواست بخشودگی
جرائم بلامانع خواهد بود و در ارتباط با کارگاه هاي داراي شخصیت حقوقی که در پی جابجایی محل کارگاه بیمه پردازي از طریق
شعبه محل جدید ( مقصد) اقدام نموده اند ولیکن داراي بدهی قطعی در شعبه مبداء می باشند، در صورت احراز شرایط در محل
جدید ، ثبت درخواست بخشودگی جرائم در هر دو شعبه مجاز بوده و می توانند درخواست خود را جهت بهره مندي از بخشودگی

 
جرایم در سیستم ثبت نموده و تقسیط بدهی پس از پذیرش درخواست متقاضی از طریق شعبه ذیربط صورت خواهد گرفت. 

معاون منابع بیمه اي تامین اجتماعی گیلان در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به آن دسته از کارفرمایانی که حسب ضوابط
مربوطه نسبت به تقسیط بدهی هاي خود لغایت اسفند 1399 با احتساب جرائم متعلقه اقدام نموده اند افزود : در صورت ثبت
درخواست از طریق سامانه خدمات غیرحضوري سازمان در مهلت تعیین شده و احراز کامل شرایط کارفرمایان می توانند با تبدیل به
حال تقسیط گذشته در اجراي بخشنامه موصوف در زمان ارائه تضامین جهت تقسیط دیون خود، از تسهیلات بخشودگی جرائم جاري
با رعایت ضوابط و مقررات مربوطه بهره مند و در کلیه مواردي که انجام تقسیط بدهی منوط به ارائه وثایق معتبر و کافی موضوع ماده
99 آیین نامه اجرایی ماده 50 قانون تامین اجتماعی می شود به منظور مساعدت حداکثري با کارفرمایان دریافت چک صیادي به

 
عنوان تضمین پرداخت اقساط در دوره اجراي بخشودگی جرایم بلامانع می باشد. 

شایان ذکر است براي مشاغل و کسب وکارهاي به شدت آسیب دیده از کرونا مطابق فهرست اعلام شده از سوي کارگروه مقابله با
پیامدهاي اقتصادي کرونا موکول به رعایت شرط حفظ سطح اشتغال نیروي انسانی بر اساس لیست بهمن ماه 1398 نخواهد بود.



EPC بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان/امضاي قرارداد

طرح کریستال ملامین

منبع: رصد اقتصاديشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار
شغل مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم.

به گزارش رصداقتصادي: پناهی در این مراسم که با حضور
حسین بامیري نماینده مجلس شوراي اسلامی لردگان و
رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی
سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و مدیرعامل پتروآمند
لردگان بعنوان کارفرما برگزار شد، افزود: پس از ایجاد
اشتغال، افزایش رفاه و کیفیت معیشت در منطقه لردگان؛
شاید بتوان بالاترین تأثیر را تأثیر فرهنگی دانست که آن
هم شامل ارتباط با صنعت، افزایش تخصص ها، ترویج
کارآفرینی، ایجاد همدلی و ثبات و به تبع آن افزایش

 
امنیت می شود. 

رئیس هیئت مدیره پناه صنعت پارت مشتري مداري، کیفیت مطلوب، ایجاد ارزش افزوده براي ذي نفعان را از اصول اولیه این شرکت
برشمرد و تصریح کرد: در حال حاضر با انجام ده ها پروژه در زمان مقرر، رضایت مندي کارفرمایان مختلف را در بخش هاي صنعتی و
ساختمانی به خود جلب کردیم و بر اساس تعالی در فرایندهاي مدیریتی و بخش فنی مهندسی با استقرار استانداردهاي مدیریت
کیفیت، رعایت موازین ایمنی، بهداشت و حفظ محیط زیست، سلامت نیروي انسانی و استاندارد مدیریت پروژه درصدد گسترش

 
فعالیت هاي تخصصی هستیم.  

وي با تأکید بر اینکه رضایت مشتریان، رمز موفقیت ما در آینده خواهد بود اذعان داشت: در افزایش بهره وري و رضایت مندي
مشتریان نهایت تلاش خود را به کارخواهیم گرفت. زیرا معتقدیم پیشرفت در کنار یکدیگر و با یکدیگر، موجب هم افزایی و خلق

 
ارزش بیشتر براي همه ذي نفعان می شود. 

پناهی خاطرنشان ساخت: امروز اوج بالندگی و خودکفایی را در سطح کشور شاهد هستیم و یکی از اهداف اصلی ما در پروژه ها ایجاد
اشتغال و ترویج کارآفرینی ضمن ایجاد فرصت مناسب جهت نقش آفرینی پترو صنعت پارت در کشورهاست که موجب بهره گرفتن از

 
توان متخصصان و سرمایه نیروي انسانی و بومی را نیز ایجاد می کند. 

قرارداد به بین پتروآرمند لردگان به عنوان کارفرما و پناه صنعت پارت به عنوان پیمانکار امضاء شد



گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی

لردگان تکمیل می شود

منبع: رصد اقتصاديشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا شد.

 
  

به گزارش رصد اقتصادي: اشرف زاده در این مراسم طرح
کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی
پترول برشمرد و تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل
زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال
پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد منطقه در مجاورت
شرکت پتروشیمی لردگان در استان چهارمحال وبختیاري

 
در حال احداث است  

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 



وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح
، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد.  

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح   اشاره کرد.



بازدید مدیرمعین استان از طرحهاي اشتغالزایی شهرستان ایلام

بازدید مدیرمعین استان از طرحهاي اشتغالزایی شهرستان ایلام

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان ایلام در مورخ 1400/3/30 ، با حضور عزت پور مدیر صندوق استان، راه
چمنی مدیر معین طرح هاي اشتغالزایی استان ، ویسیا حامی کسب وکار صندوق و پورقیصر رئیس صندوق شهرستان ایلام از مکان و

 
تجهیزات چند طرح اشتغالزایی واقع در شهرستان هاي ایلام و چوار بازدید و نظارت بعمل آمد. 

راه چمنی مدیر معین طرح هاي اشتغالزایی استان ایلام از مکان وتجهیزات اولیه طرح هاي گردشگري نبی اله کولابندي در روستاي
طولاب با درخواست تسهیلات مبلغ 35 میلیارد ریال، آزمایشگاه مانا لطفی کار با تقاضاي وام 40 میلیارد ریال، تولید گرانول سعیدریزه
بندي واقع در روستاي گلجار شهرستان چوار با درخواست وام به مبلغ 22 میلیارد ریال و طرح تولید خوراك دام وطیور محمد حاجی
با تقاضاي وام بملغ 8 میلیارد ریال بازدید کرده و ضمن بررسی ، راهنمایی لازم را به مجریان آن طرحها در جهت راه اندازي و ایجاد

اشتغال پایدار و مولد و همچنین استفاده از حمایتهاي مالی صندوق کارآفرینی امید اعلام داشتند.



برگزاري دومین جلسه کمیسیون هماهنگی بانک ها در استان
سمنان

برگزاري دومین جلسه کمیسیون هماهنگی بانک ها در استان سمنان

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1400/04/01

دومین جلسه کمیسیون هماهنگی بانک ها با حضور
مدیران بانک ها و موسسات استان (ملی، صندوق کارآفرینی امید، کشاورزي، ملت، مسکن ، سپه، رفاه کارگران، صادرات، صنعت و
معدن، توسعه تعاون، پست بانک، انصار، مهر ایران، صادرات، مهر اقتصاد، قوامین، ملل، آینده و..)و به میزبانی بانک تجارت برگزار

 
گردید. 

در این جلسه شادمهر دبیر کمیسیون هماهنگی بانک ها ضمن تبریک فرا رسیدن ولادت با سعادت امام رضا (ع) و گرامیداشت یاد و
خاطره شهید چمران، ازخداوند متعال توفیق ادامه راه شهدا را مسئلت نمود و در ادامه گزارشی از جلسات طی ماه و اقدامات انجام

 
شده در راستاي رونق تولید و حمایت از واحدهاي تولیدي توسط بانک ها را بیان داشت. 

شهرکی مدیر صندوق کارآفرینی امید استان سمنان در این جلسه به ارائه گزارشی از وضعیت صندوق در طی سال هاي گذشته و سال
جاري پرداخت و و دقت نظر در دریافت تضمینات، تقویت نظام مالی و پولی و ارائه خدمات بهتر و سریعتر به ارباب رجوع را مورد

 
تاکید قرار داد. 

وي در این جلسه هدف از پرداخت تسهیلات اشتغال را کمک به اقشار کم در آمد جامعه و ایجاد اشتغال پایدار روستایی و عشایري و
کسب درآمد مکفی اعلام نمود و با اشاره به روند ایجاد اشتغال در سطح استان اظهار امیدواري کرد در سال جدید با رویکردهاي نوین

 
پیش روي (طرح امید 2) بتوان در این راستا گام هاي موثري برداشت. 

در پایان مدیران شبکه بانکی مشکلات و نقطه نظرات خود را اعلام و راهکارهاي لازم جهت تسهیل و مرتفع سازي آنها پیشنهاد
گردید.



اجراي جشنواره پنجره هاي امید در تابستان1400

منبع: پاناشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1400/04/01

تهران(پانا)- رییس سازمان دانش آموزي اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران از برگزاري جشنواره
تابستانی پنجره هاي امید که در فصل تابستان با همکاري حوزه فرهنگی، هنري جهت غنی سازي اوقات فراغت با محوریت

موضوعات، مجلس دانش آموزي، خبرگزاري پانا، مهارت هاي اجتماعی خبر داد.

 
 

تهران(پانا)- رییس سازمان دانش آموزي اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران از برگزاري جشنواره تابستانی پنجره
هاي امید که در فصل تابستان با همکاري حوزه فرهنگی، هنري جهت غنی سازي اوقات فراغت با محوریت موضوعات، مجلس دانش

 
آموزي، خبرگزاري پانا، مهارت هاي اجتماعی خبر داد. 

ابوالحسن قلی زاده، مدیر سازمان دانش آموزي اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران در جلسه هماهنگی اوقات
فراغت و پایگاه هاي تابستانی ضمن عرض تبریک پیروزي ملت ایران در انتخابات 1400 و میلاد امام رضا (ع) و تقدیر از مناطقی در
سالروز تأسیس سازمان دانش آموزي برنامه تقدیراز مربیان را داشتند، به تشریح برنامه هاي در پیش رو جهت تابستان 1400در حوزه

 
سازمان دانش آموزي پرداخت. 

او با اشاره به برگزاري جشنواره تابستانی پنجره هاي امید که در فصل تابستان با همکاري حوزه فرهنگی، هنري جهت غنی سازي
اوقات فراغت اجرا خواهد شد، افزود: این جشنواره با محوریت موضوعات، مجلس دانش آموزي، خبرگزاري پانا، مهارت هاي اجتماعی،
تولید محتوا و تشکیلات پیشتازان که امسال با شعار پیشتازان، پیشگامان تمدن نوین اسلامی و عناوین همکاري، همفکري همدلی

 
است، برگزار خواهد شد. 

قلیزاده در ادامه تصریح کرد: این جشنواره نباید به روزمره بودن مبتلا شود و همگان باید به توانمندي هاي خود اطمینان داشته باشیم
و آثاري که به براي ما ارسال می شود باید قوي تر از موارد مشابه در گذشته باشد و به ما این نکته را یادآوري کند که یک قدم به جلو
رفتیم، البته ما در سطح مسابقات و جشنواره ها در شبکه شاد و در حوزه فعالیت هاي دانش آموزي کیفیت بخشی و پیشرفت را تجربه

 
کردیم. 



او بیان کرد: در زمینه برنامه جذب نیرو در سازمان دانش آموزي مناطق نیز پس از ارسال بخشنامه وزارت آموزش و پرورش در مجموع
30 نیرو در سطح مناطق شهرستان هاي استان تهران براي سال آینده خواهیم داشت که اگر نیروهاي قبلی فعال هستند از آنها

 
استفاده شود، در غیر اینصورت نیروي جدید جایگزین شود. 

مدیر سازمان دانش آموزي اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران اظهار کرد: موضوع بعدي جذب و ساماندهی
مربیان در فصل تابستان خواهد بود که ما در مراحل اولیه ثبت مدارس، مدیران، مربیان و سپس دانش آموزان را در آغاز سال تحصیلی
در سامانه پیشتازان خواهیم داشت و ادامه داد، مناطق ما سال گذشته یکصد و چهل و هفت هزار و یکصد نفر دانش آموز را در سامانه

 
پیشتاز ثبت کردند و در سال تحصیلی جدید نیز 200 هزار نفر را باید ثبت کنیم. 

قلیزاده با توجه به در پیش رو بودن هفدهم مرداد روز خبرنگار خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه خبرگزاري پانا شهرستان هاي استان
تهران در ردیف برترین هاي استان هاي کشور است، امسال می بایست با برنامه ریزي در طی مراسمی از تعدادي دانش آموز و

 
همکاران تجلیل به عمل آید. 

او به مناطق توصیه کرد: جلسات مجمع و مجلس دانش آموزي را تشکیل دهید و به آن اهمیت دهید و بدانید این جلسات همه یک

 
فرصت تربیتی براي دانش آموزان است و از اندیشه و تفکر خلاق دانش آموزان باید استفاده کنیم. 

این مقام مسئول در رابطه با سایر برنامه هاي سازمان دانش آموزي افزود: تهیه لباس فرم جهت تشکیلات پیشتازان در اختیار مناطق
است و در زمینه بخشنامه مراکز تغذیه سالم هم از طرف وزارت آموزش و پرورش موردي ارسال نشده است و در صورت بازگشایی
مدارس باید از مدارس و پایگاه هاي تغذیه سالم بازدید کامل انجام شود و درراستاي مبحث تقدیرنامه مربیان و مدیران مدارس نیز
ادامه داد،با توجه به سهمیه که در سامانه از طرف مناطق ثبت شده است تقسیم بندي انجام و تقدیرنامه ها به مناطق ارسال خواهد

 
شد. 

 
 

در ادامه فرحناز پوربخش، رئیس اداره فرهنگی هنري، اردوها و فضاهاي پرورشی اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان
تهران در ارتباط با موضوع اوقات فراغت و پایگاه هاي تابستانی گفت: در مورد مقوله غنی سازي اوقات فراغت، با توجه به اینکه دانش
آموزان به دلیل شرایط کرونایی در خانه حضور دارند مبحث بسیار مهمی است، پس باید از تمامی ظرفیت هاي آموزش و پرورش در
بخش هاي مختلف و همچنین نهاد ها و سازمان هاي فرهنگی موجود در مناطق بتوان استفاده کرد تا اوغات فراغت خوبی را براي

 
دانش آموزان رقم زد. 



او بیان کرد: در این بین ضمن بهره مندي از امکانات و قابلیت هاي موجود در شبکه دانش آموزي شاد، باید برنامه هاي پرورشی و

 
فرهنگی منسجم، جامع، پر نشاط، هدف دار و متناسب با نیازهاي دانش آموزان در زمینه هاي مختلف را پیش بینی کنیم. 

او در ادامه تاکید کرد: در این راستا هشت محور مهم و قابل توجه در برنامه ریزي و فعالیت هاي تابستانی، عبارت اند از برنامه هایی
در زمینه قرآن و عترت، مهارت هاي فرهنگی هنري نشاط آور، برنامه هاي علمی پژوهشی، بحث ورزشی و گردشگري، مبحث توانمند

 
سازي، مهارت آموزي، عمران و سازندگی و مبحث فضاي مجازي که در حال حاضر بیشتر دانش آموزان در این بخش فعالیت دارند. 

پوربخش عنوان کرد: ما در بخش اول تشکیل ستاد برنامه ریزي و ساماندهی اوغات فراغت را باید در سطح مناطق داشته باشیم،
توجیه مدیران جهت ثبت در سامانه همگام و اینکه در واقع این ارزیابی مناطق چه در سطح وزارت خانه و چه در سطح استان از

 
طریق سامانه همگام و ارسال مستندات شما انجام می شود. 

رئیس اداره فرهنگی هنري، اردوها و فضاهاي پرورشی اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران افزود: استمرار فعالیت
هاي پرورشی و فرهنگی در فضاي مجازي و تاکید بر ادامه حضور دانش آموزان در شبکه شاد نیز بحث مهمی است، که می توان گروه
هایی در شبکه دانش آموزي شاد تشکیل داد که در این گروه ها فعالیت هاي تابستانی اجرا شود، اما در ارتباط کلاس هاي تابستانی

 
حضوري، توجه به رنگ بندي مناطق و رعایت بهداشت در کلاس هاي حضوري براي ما بسیار مهم است. 

او در ادامه گفت: در جهت تحقق شعار هر خانه یک پایگاه و هر دانش آموز یک مهارت نیز باید تلاش شود و با برگزاري کلاس هاي

 
مجازي و مهارتی می توانیم این آموزش را به دانش آموزان بدهیم. 

پور بخش در ادامه بیان کرد: تشکیل کمیته هاي نظارتی و رسذ کردن فعالیت هاي پایگاه هاي اوغات فراغت در حقیقت از اهمیت
ویژه اي برخوردار است.استفاده از ظرفیت تشکل هاي دانش آموزي مثل بسیج دانش آموزي، سازمان دانش آموزي حلال احمر و... که
برنامه هاي بسیار مناسبی را پیش بینی کرده اند نیز لازم است.توجه به نقش کانون هاي فرهنگی تربینی، مراکز مشاوره، پژوهش
سراها و... در بحث غنی سازي اوقات فراغت، که فضا هاي خوب و مناسبی هستند که قطعا برنامه هاي تخصصی مختلفی را نیز براي

 
اوغات فراغت در نظر گرفته اند، مهم است. 

پوربخش اظهار کرد: در ارتباط آموزش مهارت هاي فنی حرفه اي در زمینه کارآفرینی، ما در سطح استان تولید محتواهاي خوبی را به
صورت تخصصی در رشته هاي نقاشی آبرنگ و... انجام دادیم که امسال به همراه مدیران کارگاه هاي تابستانی گروهی را تشکیل
خواهیم داد که محتوا ها را در گروه قرار داده و کسانی که تمایل دارند از این فرصت و از این تولی محتواها استفاده کنند. برگزاري

 
افتتاحیه و اختتامیه نیز باید حتما به صورت ویژه انجام گیرد و در پایان نیز منتظر تقدیر از پایگاه هاي برتر خواهیم بود. 

رئیس اداره فرهنگی هنري، اردوها و فضاهاي پرورشی اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران گفت: نیاز هست که
یک جلسه هم اندیشی با معاونین پرورشی مدارس داشته باشیم و نقاط قوت و ضعف برنامه هاي گذشته را مورد بررسی قرار دهیم،
بنابراین توجه به بحث اوغات فراغت و ارائه گزارش و ارزیابی مهم بوده و باید به صورت جدي صورت گیرد تا بتوان اوغات فراغت خوبی
را براي دانش آموزان فراهم کرد. ما جشنواره معلمان هنرمند را داشتیم که توانستیم 33 رتبه کشوري در این جشنواره کسب کنیم اما
ضعفی که در گذشته و هنوز نیز داریم این است که باید یک بانک اطلاعاتی در رابطه با هنرمندان فرهنگی و دانش آموزي داشته

 
باشیم. 



 
 

در ادامه این مراسم محمد رضا بهمنش رئیس اداره امور قرآن ،نماز و عترت اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران در
ارتباط با اوقات فراغت و پایگاه ها گفت: با توجه به اینکه به ایام اوغات فراغت تابستان ورود پیدا می کنیم، بحث برنامه هاي دارالقرآن
هم بحث مهمی است، و حدالقل انتظاري که از مدیران مراکز دارالقرآن داریم، تشکیل گروه هاي هم خوانی و هم سرایی هست براي
دارالقرآن ها و در هر دارالقرآن یک گروه را تشکیل دهد، در سال هاي گذشته نیز براي مسابقات گروهی از استان ها براي شرکت در

 
مسابقات نداشتیم اما امسال این انتظار را از معاونین محترم و کارشناسان مراکز دارالقرآن داریم 

او در ادامه بیان کرد: همانطور که در جریان هستید مقرر هست که در تیر ماه از مراکز دارالقرآن بازدید نظارتی انجام شود و انتظار
داریم که مدیران آمادگی لازم را داشته باشند. با توجه به اینکه بسیاري از فرآیندهاي ما بیشتر از یک سال هست که در فضاي مجازي
در حال انجام هست، خواهشمندم که براي آموزش پخش زنده تدبیري اندیشیده شود که هر منطقه حداقل یک نفر را براي پخش

 
برنامه هاي زنده آموزش دهد. 

او اظهار کرد: لازم به ذکر است که از همکاري مناطقی همچون ملارد، ري یک، بهارستان دو و شهر تشکر کنم که در بحث پخش زنده

 
فعالیت هاي لازم را انجام دادند و انتظار داریم که سایر مناطق نیز در این بخش فعال تر باشند. 

رئیس اداره امور قرآن،نماز و عترت اداره کل آموزش و پرورش شهرستان هاي استان تهران تصریح کرد: در مبحث بعدي انتظاري که
داریم نشر ویژه برنامه ها و پخش هاي زنده هست در کانال ها و گروه هاي منطقه که اطلاع رسانی لازم را در گروه ها و کانال هاي
مدارس اطلاع رسانی کنند و همین طور ارتباط با دفاتر امام جمعه هاي شهرستان ها است باید با امام جمعه ها ارتباط برقرار بکنید و
درخواست تولید کلیپ هایی با زمان حدودا 3 دقیقه و بخش آن در شبکه شاد با موضاعاتی همچون نشاط معنوي، مباحث اخلاقی،

 
تفسیر قرآن و امام شناسی و متناسب با سن نوجوانان بکنید. 

او در ادامه افزود: اما پیشنهاد دیگر ما این است که بخشی از دانش آموزان ما در حوزه مسابقات قرآنی در رشته هایی همچون صحیفه
سجادیه، نهجالبلاغه و تفسیر قرآن داراي رتبه هاي استانی و کشوري هستند و پیشنهاد ما این است که با هماهنگی با دفاتر امام

 
جمعه هاي مناطق به این دانش آموزان کمک شود تا بتوانند به عنوان سخنران هاي پیش از خطبه هاي نماز جمعه حضور پیدا کنند. 

بهمنش گفت: در ایام برگزاري مسابقات قرآن، عترت و نماز، در مرحله کشوري، و خواهشمندیم که مناطقی که دانش آموزانی در
مرحله کشوري دارند، توجهی داشته باشند چون در حال حاضر بحث شرکت در این مسابقات بیشتر به صورت ارسال آثار هست، بهتر

 
هست دقت و توجه بیشتري روي آثار شود و قبل از ارسال دقت بیشتري روي اثر مورد نظر شود و ایرادات برطرف شود. 



پایگاه هاي تابستانی جشنواره پنجره امید مسابقات فرهنگی هنري



در تولید قطعات صنعت ریلی

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1400/04/01

تولید قطعات نیروي محرکه موتور لکوموتیوهاي دیزلی و کمپرسورهاي صنایع سنگین از حوزه  هاي مهمی است که خودکفایی
در آن می تواند سرمایه قابل توجهی را در کشور حفظ کند و مانع وابستگی ایران به کشورهاي دیگر شود.

قطعات کاربردي که در حوزه حمل و نقل زمینی و دریایی به کار می آید و آشنایی به دانش ساخت آن در بخش هاي مختلف

 
صنعت تاثیرگذار خواهد بود. 

شرکت دانش بنیان «مبنا اجزاء دقیق قائم» با سرواژه «ماد» با پشتوانه غنی از تجربه و تخصص، و سال ها تلاش مداوم و کارآفرینی به

 
عنوان یک شرکت دانش بنیان از بنیان گذاران این صنعت در ایران به حساب می آید. 

شرکت ماد با بهره گیري از فناوري هاي پیشرفته و تجهیزات
مدرن تولیدي تلاش می کند قطعات مورد نیاز براي اورهال
موتورهاي دیزلی را با رعایت استاندارد تولید و به بازار عرضه کند.

تیم مهندسی شرکت ماد با سابقه بیش از 20 ساله در صنعت
ریلی کشور همیشه سعی بر این داشته است پروژه هاي داخلی
سازي قطعات کلیدي موتورها و مجموعه لکوموتیوهاي GM و
دیگر موتورهاي بالاي 3000 اسب بخار را در دستور کار خود قرار

 
داده و در این مدت به خوبی از پس آن برآمده است. 

محمود علائی، مدیرعامل این شرکت به جام جم می گوید: «بیش از دو دهه است که شرکت ماد در حوزه هاي تولید، تامین و

 
بازسازي قطعات ریلی فعالیت دارد، قطعات تولید شده ماد در موتور کشتی ها، لنج ها و لوکوموتیوها به کار می رود.» 

با توجه به نیاز صنعت ریلی کشور به قطعه استراتژیک سیلندر لکوموتیوهاي GM-645 و توصیه مدیران جهادي اداره کل نیروي
کشش راه آهن جمهوري اسلامی ایران و حمایت هاي بی دریغ آنها در سال 1376 این شرکت اقدام به تولید این قطعه مهم و
گلوگاهی کرد که پس از انجام فرایند هاي بسیار پیچیده موفق به تولید انبوده آن شد و با قراردادهاي متعدد تاکنون بیش از 7000

 
قطعه به صورت چدنی و کرومی به مشتریان تحویل داده شده است.» 

 
چالش هاي ماد در مسیر پیشرفت 

علائی می گوید: «در نگاه اول به نظر می رسد مهندسی معکوس در ساخت قطعات مورد نیاز در صنعت ساده است و آسان انجام می
شود. اما واقعیت این است که حرکت در این مسیر مشکلات زیادي دارد و اعتماد به شرکت ها و فرصت دادن به آنها می تواند در



کسب مهارت و خودکفاشدن نقش مؤثري داشته باشد. کاري که مدیریت راه آهن در سال 76 درباره شرکت ما انجام داد و با اعطاي
فرصت و اعتماد به نیروهاي جوان و متعهد زمینه اي فراهم کرد تا امروز کشور در یکی از قطعات ضروري صنعت از تولیدکننده
خارجی بی نیاز باشد. چشم پوشی از نواقص اولیه کار و میدان دادن براي توسعه و پیشرفت و کسب مهارت هاي بیشتر اگر در تمام
بخش ها اتفاق بیفتد می تواند استعدادها و توانمندي هاي زیادي را در بین جوانان ایرانی شکوفا کند. یکی از مهم ترین چالش هایی
که شرکت ما با آن دست و پنجه نرم می کند ورود کالاهاي خارجی به کشور است. گرچه ما توان رقابتی چه در حوزه کیفیت و چه در
قیمت را با محصول خارجی داریم اما نبستن راه ورود این محصولات باز هم می تواند در بازار ما تاثیرگذار باشد. با وجود تاکیداتی که
در زمینه حمایت از تولیدات داخل از سوي مسئولان کشور صورت می گیرد، متاسفانه واردکنندگان این کالاها هنوز هم از راه هاي

 
غیررسمی به فعالیتشان ادامه می دهند و نمونه هاي چینی با کیفیت پایین تر از مشابه داخلی را وارد کشور می کنند.» 

 
صادرات به کشورهاي همسایه نیازمند حمایت داخلی است 

مدیرعامل ماد می گوید: «در صورتی که از شرکت ماد حمایت هاي لازم انجام پذیرد امکان صادرات به کشورهایی که داراي موتورهاي

 
مشابه هستند ایجاد خواهد شد.» 

 
مزیت هاي رقابتی محصولات «مبنا اجزاء دقیق قائم» 

 
گارانتی یک ساله 

خرید از شرکت هاي خارجی مشکلات اعمال نشدن گارانتی را معمولا دارد. این در حالی است که اگر قطعات این شرکت ایرانی دچار
نقض فنی شود یا نیاز به تعمیر داشته باشد تا یک سال گارانتی دارد و این امکان وجود دارد که قطعه پس گرفته شده و قطعه جدید

 
به مشتري ارائه شود. 

 
پشتیبانی فنی 

پشتیبانی براي تعمیر و برطرف کردن نواقص قطعات هم از خدمات پس از فروش محصولات ماد به حساب می آید که از مهم ترین

 
مزایاي قطعات داخلی نسبت به نمونه هاي خارجی است. 

 
قیمت رقابتی 

قیمت قطعات آمریکایی حدود 1250 دلار است در حالی که قطعات شرکت قائم حدود 600 دلار قیمت دارد. این در حالی است که

 
کیفیت محصولات ایرانی با محصولت خارجی در رقابت نزدیک است. 

 
جلوگیري از خروج ارز 

ایران سالیانه به حدود 2000 قطعه در صنعت ریلی و کشتیرانی نیاز دارد و اگر این قطعات را شرکت هاي داخلی تامین کنند از خروج

 
میلیون ها دلار ازکشور جلوگیري می شود. 

 
راه هاي ارتباط با شرکت «مبنا اجزا دقیق قائم» 



 
 mabnadieselpart.com :وبسایت

 
 mabna.ajza.daghigh:اینستاگرام

 
تلفن:02156584448 

 
آدرس: جاده ساوه سه راه آدران به سمت شهریار، شهرك صنعتی شهید زواره اي، کوچه پنجم، پلاك 24 
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از کارآفرینی و تولید در قم پشتیبانی شود

منبع: تابناكشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1400/04/01

 
از کارآفرینی و تولید در قم پشتیبانی شود 

استاندار قم ضرورت توجه به امر تولید را ضروري دانست و گفت: تمام مدیران و دستگاه هاي اجرایی استان مکلف هستند که

 
کارآفرینی و تولید را پشتیبانی و حمایت کنند. 

به گزارش تابناك قم، بهرام سرمست روز سه شنبه در حاشیه آیین آغاز عملیات اجرایی یک واحد تولید فرش ماشینی در منطقه
صنعتی نیزار قم در گفت و گو با خبرنگاران اظهار داشت: این واحد تولیدي با سرمایه گذاري بالغ بر 10 هزار میلیارد ریال احداث

 
خواهد شد. 

وي با تاکید بر اینکه تمام مدیران و دستگاه هاي اجرایی و همچنین خدمات رسان استان مکلف به پشتیانی از کارآفرینی و تولید می

 
باشند، خاطرنشان کرد: این موضوع جزو سیاست هاي جا افتاده، معمول و رایجی است که از چند سال پیش دنبال می کنیم. 

سرمست اضافه کرد: امسال نیز که سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی هاست، وظیفه و مسئولیت ما 2 چندان شده، از این رو در
سطح استان نه تنها واحدي تعطیل نشده بلکه هر هفته یک واحد تعطیل و راکد را به مدار تولید بر می گردانیم و یک واحد را که از

 
واحدهاي موفق است و طرح توسعه انجام داده را هم به افتتاح می رسانیم. 

وي گفت: طبق شناختی که از سرمایه گذاران واحد تولیدي فوق داریم، و برنامه اي که ارائه دادند و حمایت هایی که از سوي ستاد

 
تسهیل و رفع موانع تولید استان از آن خواهد شد، طی 18 ماه شاهد بهره برداري آن خواهیم بود. 

استاندار قم به همراه دبیر و اعضاي کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان در یازدهمین برنامه سه شنبه هاي اقتصادي، علاوه بر
کلنگ زنی واحد تولیدکننده فرش ماشینی و افتتاح واحد تولیدکننده کیس هاي رایانه، از برخی واحدها و طرح هاي تولیدي از جمله

 
واحد تولید سنگ هاي ساختمانی منطقه نیزار بازدید کرد. 

منطقه صنعتی نیزار در 35 کیلومتري جاده قم - سلفچگان قرار دارد.



گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا شد.

اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد ...

اقتصادي , پتروشیمی تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی بسته هستند 10

 
بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده لردگان در

 
مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا شد. 

اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و تصریح کرد: این طرح با
هدف تکمیل زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد منطقه در مجاورت شرکت

 
پتروشیمی لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال احداث است 

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید



کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 

وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 

اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح
، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد. 

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و

 
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح اشاره کرد. 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان 2 بازدید 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 31 بازدید 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 16 بازدید 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 15 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 17 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 20 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 19 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 17 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 17 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 19 بازدید 



 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی 

 
- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
بانک و بیمه 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 



 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 



 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار
شغل مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم. پناهی در این مراسم که با حضور حسین بامیري نماینده مجلس شوراي اسلامی

لردگان و رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و ...

اقتصادي , پتروشیمی تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان بسته

 
هستند 3 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

رئیس هیئت مدیره پناه پارت صنعت در مراسم امضاي قرارداد EPC پترو آرمند لردگان گفت با این طرح بیش از 1 هزار شغل

 
مستقیم در منطقه ایجاد می کنیم. 

پناهی در این مراسم که با حضور حسین بامیري نماینده مجلس شوراي اسلامی لردگان و رسول اشرف زاده مدیرعامل شرکت گروه
پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان (پترول) و مدیرعامل پتروآمند لردگان بعنوان کارفرما برگزار شد، افزود: پس از ایجاد اشتغال،
افزایش رفاه و کیفیت معیشت در منطقه لردگان؛ شاید بتوان بالاترین تأثیر را تأثیر فرهنگی دانست که آن هم شامل ارتباط با صنعت،

 
افزایش تخصص ها، ترویج کارآفرینی، ایجاد همدلی و ثبات و به تبع آن افزایش امنیت می شود. 

رئیس هیئت مدیره پناه صنعت پارت مشتري مداري، کیفیت مطلوب، ایجاد ارزش افزوده براي ذي نفعان را از اصول اولیه این شرکت
برشمرد و تصریح کرد: در حال حاضر با انجام ده ها پروژه در زمان مقرر، رضایت مندي کارفرمایان مختلف را در بخش هاي صنعتی و
ساختمانی به خود جلب کردیم و بر اساس تعالی در فرایندهاي مدیریتی و بخش فنی مهندسی با استقرار استانداردهاي مدیریت
کیفیت، رعایت موازین ایمنی، بهداشت و حفظ محیط زیست، سلامت نیروي انسانی و استاندارد مدیریت پروژه درصدد گسترش

 
فعالیت هاي تخصصی هستیم. 

وي با تأکید بر اینکه رضایت مشتریان، رمز موفقیت ما در آینده خواهد بود اذعان داشت: در افزایش بهره وري و رضایت مندي
مشتریان نهایت تلاش خود را به کارخواهیم گرفت. زیرا معتقدیم پیشرفت در کنار یکدیگر و با یکدیگر، موجب هم افزایی و خلق

 
ارزش بیشتر براي همه ذي نفعان می شود. 

پناهی خاطرنشان ساخت: امروز اوج بالندگی و خودکفایی را در سطح کشور شاهد هستیم و یکی از اهداف اصلی ما در پروژه ها ایجاد



اشتغال و ترویج کارآفرینی ضمن ایجاد فرصت مناسب جهت نقش آفرینی پترو صنعت پارت در کشورهاست که موجب بهره گرفتن از

 
توان متخصصان و سرمایه نیروي انسانی و بومی را نیز ایجاد می کند. 

 
قرارداد به بین پتروآرمند لردگان به عنوان کارفرما و پناه صنعت پارت به عنوان پیمانکار امضاء شد 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی 10 بازدید 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 31 بازدید 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 16 بازدید 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 15 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 17 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 20 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 19 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 17 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 17 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 19 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 



 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی 

 
- بیش از 1 هزار شغل ارمغان پناه صنعت پارت به لردگان 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
بانک و بیمه 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 



 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 



 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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وجود1500 گروه جهادي در کردستان ظرفیتی براي دستیابی به تولید پایدار

است

منبع: ایرناشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1400/04/01

سنندج-ایرنا- رییس سازمان جهاد کشاورزي کردستان گفت: وجود بیش از یک هزار و 500 گروه جهادي در این استان
ظرفیتی براي دستیابی به تولید پایدار در بخش کشاورزي است.

سنندج-ایرنا- رییس سازمان جهاد کشاورزي کردستان
گفت: وجود بیش از یک هزار و 500 گروه جهادي در این
استان ظرفیتی براي دستیابی به تولید پایدار در بخش

 
کشاورزي است. 

به گزارش ایرنا، محمدفرید سپري روز سه شنبه در جلسه
عقد توافقنامه طرح بسیج سازندگی در بخش کشاورزي
استان اظهار داشت: یک هزار و 500 گروه جهادي در
استان و 480 صندوق بسیح سازندگی در استان وجود دارد
که ظرفیت بزرگی در راستاي دستیابی به تولید پایدار در

 
بخش کشاورزي است. 

وي اضافه کرد: امسال با توجه به کاهش بارندگی و سرمازدگی بسیجی وار بیش از 454 هزار هکتار از اراضی گندم و جو استان مبارزه

 
با سن غلات انجام شد. 

رییس سازمان جهاد کشاورزي کردستان با اشاره به اینکه 12 سال است رهبر معظم انقلاب شعارهاي سال را حول محور اقتصادي قرار
می دهند و مسوولان رسالت اجرایی کردن آنرا برعهده دارند، افزود: جوانان ما در رشته هاي مختلف داراي تخصص و توانمندي

 
هستند با حرکت ها و آموزش هاي بسیجی می توان زمینه اشتغال آنها را فراهم کرد. 

سپري با اشاره به اینکه طرح هاي مختلفی در راستاي رونق و جهش تولید در استان تدوین شده است، گفت: از جمله طرح هاي در

 
دست اجرا در استان شامل جهش تولید در دیمزارها، تسریع انتقال یافته ها، یاوران تولید است. 

وي یادآور شد : هر جایی بسیج ورود کرده شاهد وجود تحول و تغییر بودیم بنابراین هدف از انعقاد این توافقنامه هم افزایی است و ما

 
از این طریق به دنبال اثرات متقابل مثبت هستیم. 

رییس سازمان جهاد کشاورزي کردستان اظهار داشت: از دیگر اهداف این توافقنامه می توان به ترویج و توسعه فرهنگ کار و تلاش در
بین مردم روستایی و جلوگیري از مهاجرت، کمک و تسریع به امر آموزش ، توانمندسازي و ارتقاي سطح دانش علمی و فنی متقاضیان

 
فعالیت در حوزه کشاورزي و فراهم کردن شرایط براي توسعه فضاي کسب و کار و زنجیره ارزش محصولات کشاورزي اشاره کرد. 



 
وجود 450 صندوق قرض الحسنه روستایی 

رییس بسیج سازندگی سپاه بیت المقدس کردستان هم در این مراسم اظهارداشت: 450 صندوق قرض الحسنه روستایی در پایگاه

 
هاي بسیج روستایی استان به منظور ایجاد اشتغال خرد روستایی ایجاد شده است. 

علی اصغر عزیزي فر اضافه کرد: یک هزار و 580 گروه جهادي هم در استان در رشته هاي مختلف اعم از عمرانی، ترویجی، فرهنگی

 
در مناطق محروم استان ساماندهی شدند و مشغول بکار هستند. 

وي یکی از اهداف این تفاهم نامه را استفاده از ظرفیت این گروه هاي جهادي در ترویج و آموزش به کشاورزان خواند و یادآور شد: با

 
استفاده از نیروهاي مردمی و بسیجی کارهاي بزرگی تاکنون انجام داده است. 

رییس بسیج سازندگی سپاه بیت المقدس کردستان اظهار داشت: پنج محصول استراتژیک در کشور و سه محصول نخود، گندم و جو
در کردستان مشخص شده است که آموزش هاي علمی و نوآورانه آن به گروه هاي جهادي داده شود و این گروه ها آنرا در روستاها به

 
روستاییان و کشاورزان منتقل کنند. 

کردستان یک میلیون و 220 هزار هکتار اراضی کشاورزي شامل 896 هزار و 235 هکتار اراضی دیم معادل 88 درصد و 121 هزار

 
اراضی آبی معادل 12 درصد دارد. 

کردستان سه میلیون و 199 هزار راس دام سبک و سنگین، 13 میلیون قطعه انواع طیور و 257هزار کندوي زنبور عسل دارد و
جمعیت بهره بردار کشاورزي آن 115 هزار نفر است که این جامعه سالانه حدود 2 میلیون و 400 هزار تُن محصولات کشاورزي تولید

 
می کنند که 320 هزار تُن از این میزان مربوط به محصولات باغی و باقی مربوط به بخش زراعت است. 

 
عمده محصول زراعی این استان گندم است و عمده محصول تولیدي باغی نیز توت فرنگی با حدود 60 هزار تُن است. 

 
برچسب ها 

 
- وزارت جهاد کشاورزي 

 
- کردستان 

- سنندج



امسال هزار کیلوگرم مواد مخدر در چهارمحال و بختیاري کشف شد

منبع: ایرناشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1400/04/01

شهرکرد- ایرنا- فرمانده انتظامی چهارمحال و بختیاري با بیان اینکه در سه ماهه نخست سال جاري یک هزار کیلوگرم انواع
مواد مخدر در این استان کشف شد ،گفت:این میزان کشفیات نسبت به بهار سال گذشته 61 درصد افزایش دارد.

شهرکرد- ایرنا- فرمانده انتظامی چهارمحال و بختیاري با
بیان اینکه در سه ماهه نخست سال جاري یک هزار
کیلوگرم انواع مواد مخدر در این استان کشف شد
،گفت:این میزان کشفیات نسبت به بهار سال گذشته 61

 
درصد افزایش دارد. 

سردار منوچهر امان اللهی روز سه شنبه در نشست کمیته
هاي تخصصی شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان
به مناسبت روز جهانی مبارزه با مواد مخدر در جمع
خبرنگاران تاکید کرد: در این مدت یک هزار و 117 نفر در

 
حوزه مبارزه با مواد مخدر استان دستگیر شدند که نسبت به مدت مسابه سال قبل 41 درصد رشد نشان می دهد. 

امان اللهی تصریح کرد: کشفیات انواع مواد مخدر در سال 1399 نسبت به سال قبل از آن سه درصد و دستگیري متخلفان این حوزه
در همین مدت 24 درصد افزایش داشت و پارسال یک هزار و 341 مورد طرح پاك سازي در مناطق آلوده و کنترل محورهاي ارتباطی

 
با هدف مبارزه با مواد مخدر اجرا شد. 

امان اللهی اظهار داشت: نیروي انتظامی کشور چهار هزار شهید در راه مبارزه با مواد مخدر داشته که از این عداد 26 شهید مختص

 
این استان است. 

مدیرکل بهزیستی چهارمحال و بختیاري نیز گفت: این اداره کل امسال ، طرح هاي مقابله و پیشگیري در حوزه مواد مخدر را با اولویت
انجام می دهد و سال گذشته طرح پازك (پیشگیري از اعتیاد زنان و کودکان) را ویژه یک هزار و 500 خانوار در محله هاي آسیب

 
پذیر و خانواده هاي داراي پدر معتاد، اجرایی کرد. 

نرگس عسگري با اشاره به وجود 18 مرکز اقامتی ترك اعتیاد در استان افزود: هم اکنون یک مرکز جامع درمان و بازتوانی ویژه استان
در گندمان فعالیت دارد که در این مرکز، فرد معتاد به مدت 15 روز سم زدایی و سپس در مدت 45روز مراحل درمان روانی و حرفه

 
اي آموزي را سپري می کند. 

وي دوره درمان کامل در مرکز جامع درمان و بازتوانی را یکسال دانست و یادآور شد: پس از این مراحل، فرد بهبودیافته براي ایجاد
اشتغال و دریافت تسهیلات اشتغال زایی مورد حمایت قرار می گیرد. 



مدیرکل بهزیستی چهارمحال و بختیاري اظهار داشت: هم اکنون 6 مرکز ام. ام. تی. (MMT) و یک مرکز کاهش آسیب (DIC) نیز در

 
استان فعالیت دارد. 

وي خلأ وجود و فعالیت مرکز ماده 16 براي نگهداري معتادان متجاهر در استان را مشهود دانست و گفت: نباید معتادان متجاهر با

 
معتادان خودمُعرف در یک مکان نگهداري شوند. 

عسگري به فعالیت تیم هاي اجتماع محور زیرمجموعه بهزیستی استان در قالب 21 سازمان مردم نهاد (سمن) اشاره و تاکید کرد:

 
برگزاري کارزارهاي رسانه اي در جلوگیري از مصرف انواد مواد مخدر به ویژه مواد مخدر شیشه و گُل، نقش مؤثر دارد. 

وي افزود: امسال همزمان با هفته مبارزه با مواد مخدر، تعرفه هاي مشاوره هاي درمانی و راهنمایی به خانواده ها و همچنین هزینه
هاي پذیرش در مراکز اقامتی ترك اعتیاد استان کاهش می یابد و همچنین انواع خدمات روانشناسی در مراکز زیرمجموعه این اداره

 
کل در استان با تخفیف ارائه می شود. 

وي یادآور شد: از ابتداي سال جاري تاکنون حدود یک هزار و 400 نفر از بهزیستی استان انواع خدمات مورد نیاز را دریافت کرده اند

 
که ارائه این میزان خدمات در سال گذشته به چهار هزار و 626 نفر بود. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر چهارمحال و بختیاري نیز گفت: تعداد خانه هاي ورزش روستایی استان در سال جاري 70

 
مورد افزایش می یابد که نقش مهمی در افزایش مقابله با مواد مخدر و جلوگیري از گرایش افراد به این حوزه دارد. 

سید قدیر مرتضوي باباحیدري تاکید کرد: همراهی مردم براي مبارزه با مواد مخدر در افزایش رضایت مندي عمومی اجتماع ضروري
است و برنامه هاي روز جهانی مبارزه با مواد مخدر با شعار "یاري گران زندگی، مشارکت اجتماعی و پیشگیري از اعتیاد" اجرا و برگزار

 
می شود. 

مرتضوي باباحیدري مداخله مؤثر با هدف مدیریت بهتر در مراحل اولیه بروز آسیب را ضروري اعلام و تصریح کرد: نبود مراقبت و ارائه

 
مشاوره هاي اشتباه در این حوزه، نتایج منفی تري به دنبال دارد. 

وي یادآور شد: یک فرد معتاد می تواند در طول دوره مصرف 10 تا 20 نفر را وارد چرخه کند، پس ضروري است که همان یک نفر

 
مدیریت شود. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر چهارمحال و بختیاري اظهار داشت: در دوران شیوع ویروس کرونا از بستر فضاي مجازي
شبکه شاد براي کنترل آسیب هاي اجتماعی در حوزه دانش آموزي بهره گیري و خوشبختانه در سال 1399 سرعت شیوع به مواد

 
مخدر بین دانش آموزان متوقف شد. 

وي گفت: البته در دوران شیوع ویروس کرونا با شایعه در جامعه مبنی بر تاثیر استفاده از مواد مخدر براي پیشگیري از ابتلا و درمان

 
کووید 19 بروز پیدا کرد، که توانستیم این موضوع را کنترل و از پخش بیشتر این شایعه جلوگیري کنیم. 

مرتضوي باباحیدري به محدودیت ها براي توسعه مراکز درمانی در حوزه مبارزه با مواد مخدر اشاره و تاکید کرد: جلب مشارکت



حداکثري از سوي معتمدان، بزرگان، ریش سفیدان، صاحب نظران و ذي نفوذان براي تقویت بستر مشارکت اجتماعی و تشریح آسیب

 
ها و مشکلات این حوزه در دستور کار قرار دارد. 

وي افزود: هماهنگی مطلوب، منسجم و اثرگذاري بین کمیته هاي مختلف زیرمجموعه شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر

 
چهارمحال و بختیاري وجود دارد که این مهم در ارتقاي عملکرد کمی و کیفی این مجموعه مؤثر بوده است. 

به گزارش ایرنا، پنجم تیرماه برابر با 26 ژوئن روز جهانی مبارزه با مواد مخدر نام گذاري شده است و برنامه هاي مرتبط هفته مبارزه با

 
مواد مخدر در چهارمحال و بختیاري از یکم تا دهم تیرماه جاري اجرا می شود. 

 
برچسب ها 

 
- فرماندهی نیروي انتظامی چهارمحال و بختیاري 

 
- چهارمحال وبختیاري 

- روز جهانی مبارزه با موادمخدر



فعلا خبري از قطع وابستگی به نفت نیست

منبع: میز نفتشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1400/04/01

موسسه مودیز پیش بینی کرد کشورهاي صادرکننده نفت منطقه خلیج فارس دستکم تا 10 سال دیگر به درآمد حاصل از
تولید هیدروکربن به شدت وابسته خواهند ماند زیرا تلاشها براي متنوع سازي اقتصادي پیشرفت کندي از زمان ریزش قیمت

نفت در سال 2014-2015 داشته است.

به گزارش میز نفت ، آژانس اعتبارسنجی مودیز در گزارشی اعلام کرد وابستگی به بخش انرژي براي شش کشور عضو شوراي
همکاري خلیج فارس، محدودیت اعتباري کلیدي خواهد بود. اگر میانگین قیمت نفت 55 دلار در هر بشکه باشد، انتظار داریم تولید
هیدروکربن همچنان بزرگترین سهم را در تولید ناخالص داخلی کشورهاي عضو شوراي همکاري منطقه خلیج فارس داشته باشد و

 
بنابراین پیشران کلیدي توان مالی در دستکم یک دهه آینده خواهد بود. 

نفت و گاز در بیش از 20 درصد از تولید ناخالص داخلی و دستکم 50 درصد از درآمد دولتی در اکثر کشورهاي منطقه خلیج فارس

 
سهیم است. 

در این بین، برنامه ها براي راه اندازي بخشهاي اقتصادي جدید اغلب همپوشانی داشته و باعث ایجاد رقابت در میان کشورهاي این

 
منطقه شده و فضا براي رشد را محدود کرده است. 

مودیز اعلام کرد انتظار دارد روند متنوع سازي اقتصادي کشورهاي منطقه خلیج فارس شتاب بگیرد اما این روند از کاهش منابع
موجود براي تامین مالی پروژه هاي متنوع سازي اقتصادي در فضاي قیمت پایینتر نفت و رقابت میان اعضاي شوراي همکاري خلیج
فارس متاثر خواهد شد. بخشی از مشکل این است که قرارداد اجتماعی میان دولتهاي شوراي همکاري خلیج فارس و شهروندانش
یعنی تامین اشتغال، آموزش رایگان و خدمات بهداشتی مادام العمر در قبال رضایت سیاسی، توانایی براي اعمال کاهش هزینه یا

 
معرفی مالیات را محدود می کند. 

عربستان سعودي که بزرگترین اقتصاد منطقه است، مالیات ارزش افزوده را سال گذشته سه برابر کرد و به 15 درصد رساند. محمد بن
سلمان، ولیعهد عربستان سعودي در آوریل اعلام کرد مالیات ارزش افزوده کاهش پیدا خواهد کرد و معرفی مالیات بر عایدي شخصی

 
را منتفی اعلام کرد. 

 
طبق گزارش مودیز، رشد غیرنفتی در این منطقه عمدتا تحت تاثیر مالیاتهاي مستقیم صفر یا بسیار اندك حاصل می شود. 

بر اساس گزارش رویترز، این آژانس اعتبارسنجی پیش بینی کرد مالیات مبتنی بر درآمد که براي کاهش وابستگی به نفت ضروري

 
است، احتمالا در بلندمدت اجرایی خواهند شد. 

منبع : ایسنا



 بزرگترین شرکت هاي پالایش نفت در جهان

منبع: میز نفتشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1400/04/01

این شرکتها اغلب در تمام بخش هاي زنجیره تأمین صنعت نفت جهانی که شامل پالایش روغن نیز است، مشغول به کار
هستند. اینها برخی از بزرگترین شرکت هاي جهان هستند که مجموعاً داراي بیش از 2.7 تریلیون دلار درآمد، بیش از 102

میلیارد دلار سود و نزدیک به 3.6 تریلیون دلار دارایی هستند.

میز نفت | در این مقاله قصد داریم 15 شرکت بزرگ پالایش کننده نفت در جهان را معرفی کنیم. اما پیش از آنکه به جزئیات
بیشتري در مورد این شرکت ها و همچنین صنعت جهانی مربوط به پالایش نفت بپردازیم، ابتدا سعی داریم توضیح دهیم در واقع

 
پالایش نفت چیست. 

بیشتر شما باید بدانید که نفت در زیر سطح زمین یافت و از طریق سکوهاي حفاري خشکی و دریایی استخراج می شود. با این حال،
نفت استخراج شده به شکل طبیعی آن براي محصولاتی مانند نفت سفید ، روان کننده ها و سوخت ها قابل استفاده نیست. اینجاست
که پالایش نفت وارد می شود. پالایش نفت فعالیت عمده اي است که به نوبه خود شامل چندین فرآیند عمده است. پالایش نفت در

 
پالایشگاه انجام می شود و فرآیندهاي آن شامل تقطیر، کک سازي، ترك خوردگی، اصلاح و همچنین تصفیه محصولات است. 

این فرآیند به نوبه خود به انرژي گرمایی زیادي نیاز دارد و همچنین منجر به آزاد شدن مقدار زیادي دي اکسید کربن می شود و اگر
در مورد تغییرات آب و هوا و عواملی که باعث ایجاد آن شده است، مطالعه کرده باشید ، می دانید که این چیز خوبی نیست. انتشار
CO2 در هوا یکی از عوامل اصلی تغییرات آب و هوایی است و پالایشگاه هاي نفت به تنهایی سالانه حدود یک میلیارد تن CO2 آزاد

 
می کنند که 4٪ از کل انتشارات CO2 جهانی را شامل می شود و یک عدد کاملاً غیرقابل پایدار است. 

در کشورهاي پیشرفته، طی سال هاي اخی. قوانین و مقرراتی تصویب شده است تا تجارت را با محیط زیست سازگارتر سازد و انتشار
گازهاي گلخانه اي را کاهش دهد تا تأثیر تغییرات آب و هوایی را محدود کند. گرچه به نظر می رسد این یک صنعت ساده باشد، اما

 
پالایش نفت خام کاملاً پیچیده است و در طول سال ها این پیچیدگی ها افزایش یافته و با چالش هاي جدیدي رو به رو شده است. 

صنعت جهانی پالایش نفت به شدت تحت تأثیر بیماري کرونا قرار گرفته است. ممکن است بخاطر داشته باشید که با کاهش تقاضا،
قیمت نفت به شدت تحت تأثیر قرار گرفت. این امر منجر به کسادي صنعت پالایش نفت نیز شد اما انتظار می رود در سال 2021
بهبود یابد. بزرگترین بازارهاي پالایش نفت در آسیا و اقیانوسیه و البته خاورمیانه است که کل ثروت آنها براساس منابع عظیم نفت

 
است. 

آسیا و اقیانوسیه هنوز بزرگترین بازار با ظرفیت حدود 100 میلیون بشکه در هر روز و 35 درصد از ظرفیت جهانی است، به همین
دلیل از تعلق دو تا بزرگترین شرکت نفت در جهان به چین متعجب نخواهید شد. تعجب آور نیست که بیشترین و بزرگترین شرکت
هاي نفتی جهان نیز در لیستی که ما می خواهیم معرفی کنیم هستند، زیرا این شرکتها اغلب در تمام بخش هاي زنجیره تأمین
صنعت نفت جهانی که شامل پالایش روغن نیز است، مشغول به کار هستند. اینها برخی از بزرگترین شرکت هاي جهان هستند که

 
مجموعاً داراي بیش از 2.7 تریلیون دلار درآمد، بیش از 102 میلیارد دلار سود و نزدیک به 3.6 تریلیون دلار دارایی هستند. 

این شرکت ها همچنین حداقل براي 3.2 میلیون نفر به طور غیرمستقیم براي میلیون ها نفر دیگر بصورت مستقیم اشتغال ایجاد کرده



Fortune 500 اند. ما براي محاسبه رتبه بندي، میانگین درآمد، دارایی، سود و کارمندان را در نظر گرفته ایم. تمام داده ها از لیست

 
گرفته شده است. حال بیایید نگاهی به بزرگتر ین شرکت هاي مسئول در عرضه جهانی نفت بیندازیم: 

 
 (ENI) 15_ انی

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 79513 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 166 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 138549 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 32053 نفر 

 
انی یکی بزرگترین شرکت صنعتی ایتالیا است که در 66 کشور جهان فعالیت می کند. 

 
 (Phillips 66) 66 14_ فیلیپس

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 109559 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 3076 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 58720 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 14500 نفر 

 
فیلیپس 66 در چندین کشور فعالیت می کند و با 103 سال قدمت، یکی از قدیمی ترین شرکت ها در لیست ما است. 

 
 (SK Holdings) 13_ شرکت پتروشیمی اس. کی

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 86163 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 616 میلیون دلا 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 114175 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 108911 نفر 

هولدینگ SK متعلق به کشور کره جنوبی است و از 95 شرکت تابعه تشکیل شده است که در صنایع مختلفی از جمله پالایش نفت

 
نیز فعالیت می کند. 

 
 (Marathon Petroleum) 12_ ماراتن پترولیوم

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 124813 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 2637 میلیون دلار 

 
کل دارایی شرکت در سال 2019: 98556 میلیون دلار 

 
کل کارمندان این شرکت در سال 2019: 60910 نفر 

 
این شرکت آمریکایی 11 سال پیش در سال 2009 تاسیس شد و دفتر مرکزي آن در اوهایو است. 

 
 (Petrobras) 11_ پتروبراس

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 76589 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 10151 میلیون دلار 



 
کل دارایی هاي این شرکت در سال 2019: 229740 میلیون دلار 

 
کل کارکنان این شرکت در سال 2019: 57983 نفر 

بزرگترین شرکت پالایش نفت برزیل که در سال 1953 توسط دولت برزیل تأسیس شد. این شرکت امروزه با توسعه فعالیت ها و

 
سرمایه خود، نه تنها توانسته است به بزرگ ترین تولیدکننده و توزیع کننده فراورده هاي نفتی در آمریکاي جنوبی تبدیل شود. 

 
 (Chevron) 10_ شورون

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 146516 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 2924 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 237428 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 48200 نفر 

شورون یکی دیگر از شرکت هاي محبوب جهانی است. شورون در چندین جنبه مختلف از صنعت نفت و گاز از جمله اکتشاف،

 
استخراج، پالایش، بازاریابی و حمل و نقل فعالیت می کند. 

 
 (Lukoil) 9_ لوك اویل

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 114621 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 9895 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 95773 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 101000 نفر 

لوك اویل، دومین شرکت بزرگ پالایش نفت در روسیه، بزرگترین شرکت غیر دولتی در آنجا نیز هست. این شرکت 29 سال پیش در

 
سال 1991 تاسیس شد. 

 
 (Reliance Industries) 8_ ریلاینس اینداستریز

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 86270 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 5625 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 154196 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 195618 نفر 

شرکت ریلاینس، بزرگترین شرکت در هند و مالک آن موکش آمبانی است. این شرکت در بسیاري از صنایع مشغول فعالیت است،

 
پالایش نفت یکی از این صنایع است. 

 
 (BP) 7_ بریتیش پترولیوم

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 282616 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 4026 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 295194 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 72500 نفر 



بی پی شاید به دلیل ایجاد بدترین نشت روغن در تاریخ در سال 2010 ، نشت Deepwater Horizon هنوز بدنام باشد ، اما هنوز

 
هم یک شرکت بزرگ پالایش نفت و بزرگترین شرکت در انگلیس است. 

 
 (Rosneft Oil) 6_ روسنفت

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 96313 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 10944 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي این شرکت در سال 2019: 208549 میلیون دلار 

 
کل کارمندان این شرکت در سال 2019: 335000 نفر 

روسنفت، دومین شرکت در لیست ما است که متعلق به کشور روسیه است و در چندین صنعت در بخش نفت از جمله پالایش نفت

 
فعالیت می کند. 

 
 (Total) 5_ توتال

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 176249 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 11267 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 273294 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 107776 نفر 

توتال، بزرگترین شرکت پالایش نفت در فرانسه در چندین کشور در سراسر جهان فعالیت می کند و یکی از بزرگترین شرکت هاي

 
نفتی در جهان محسوب می شود. 

 
 (Exxon Mobil) 4_ اکزون موبیل

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 264938 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 14340 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 362597 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 74900 نفر 

اگزون موبیل، ابرشرکت نفت و گاز آمریکایی چند ملیتی و دومین شرکت نفتی بزرگ جهان است، که دفتر مرکزي آن، در شمال شهر

 
ایرونیگ تگزاس قرار دارد. 

 
 (Royal Dutch Shell) 3_ رویال داچ شل

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 352106 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 15842 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 404336 میلیون دلار 

 
کل کارمندان این شرکت در سال 2019: 83000نفر 

شل، یکی از شناخته شده ترین شرکت هاي نفت و گاز در جهان و بزرگترین شرکت در هلند است. این شرکت حداقل در 70 کشور



 
در سراسر جهان فعالیت دارد. 

 
 (Sinopec Group) 2_ ساینوپک

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 407009 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 317516 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 582648 نفر 

ساینوپک، به غیر از پالایش نفت در اکتشاف نفت و تولید محصولات پتروشیمی نیز فعالیت می کند. این شرکت 21 سال پیش در

 
سال 2000 تاسیس شد. 

 
 (China National Petroleum) 1_ شرکت نفت ملی چین

 
درآمد کل شرکت در سال 2019: 379130 میلیون دلار 

 
سود کل شرکت در سال 2019: 4443 میلیون دلار 

 
کل دارایی هاي شرکت در سال 2019: 608086 میلیون دلار 

 
کل کارکنان شرکت در سال 2019: 1344410 نفر 

از نظر درآمد، این چهارمین شرکت بزرگ در جهان است. این شرکت 33 سال پیش در سال 1988 تاسیس شد و دفتر مرکزي آن در
پکن است. همانطور که براي اکثر شرکت هاي بزرگ چینی صادق است، شرکت نفت ملی چین متعلق به دولت است و توسط دولت

 
اداره می شود. این شرکت در سراسر جهان از جمله آسیا، آفریقا، اروپا و اقیانوسیه فعالیت دارد. 

 
منبع: یاهو 

مترجم: زهرا غفوري



برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در جزیره کیش

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1400/04/01

موسسه ملی فرهنگی هنري سوخته نگاري ایران با حمایت سازمان منطقه آزاد کیش و پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و
صنایع فرهنگی، نمایشگاه ملی دستان آسمانی را در جزیره کیش برگزار می کند

موسسه ملی فرهنگی هنري سوخته نگاري ایران با حمایت سازمان منطقه آزاد کیش و پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و

 
صنایع فرهنگی، نمایشگاه ملی دستان آسمانی را در جزیره کیش برگزار می کند 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد کیش، مرتضی نداف، موسس و مدیرعامل
موسسه ملی فرهنگی هنري سوخته نگاري ایران "چند منظوره" یکی از شرکت هاي مستقر در پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و

 
صنایع فرهنگی از برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی از 13 تا 17 تیر در مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق کیش خبر داد. 

نداف در خصوص اهداف برگزاري نمایشگاه ملی دستان آسمانی در مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق کیش اظهار داشت: این
نمایشگاه هنري با هدف ترویج، توسعه و ارتقاي ظرفیت هاي ملی در اقتصاد هنر را با عنوان ((دستان آسمانی )) در کیش برگزار می

 
کند. 

وي در ادامه سخنان خود تصریح کرد: با حمایت و مشارکت سازمان منطقه آزاد کیش، پارك ملی علوم و فناوري هاي نرم و صنایع
فرهنگی و موسسه آموزشی علوم و فنون کیش، مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق کیش این نمایشگاه هر چه با شکوه تر برگزار

 
خواهد شد. 

مرتضی نداف دبیر اجرایی نمایشگاه ملی دستان آسمانی افزود: این نمایشگاه با رویکرد حمایت از هنرمندان نقاط مختلف کشور با
معرفی فعالیت هاي هنري، بازاریابی، فروش در جهت تولید، اشتغال، پشتیبانی و رفع موانع و مشکلات اقتصادي هنرمندان برگزار می

 
شود. 

نداف بیان داشت: در این نمایشگاه اولویت ما جذب و معرفی هنرمندان جوان فعال در هنر اصیل و زیباي سوخته نگاري است از این

 
رو سایر آثار هنري تجسمی و سنتی نیز در این نمایشگاه مورد بازدید علاقمندان قرار خواهد گرفت. 

گفتنی است: این نمایشگاه از سیزدهم تا 17 تیر با حضور مدیران ارشد فرهنگی و هنري منطقه آزاد کیش، پارك ملی علوم و فناوري
هاي نرم و صنایع فرهنگی و موسسه آموزشی علوم و فنون کیش، همچنین مرکز فناوري هاي نرم و صنایع خلاق فرهنگی کیش با

 
حضور اصحاب رسانه ها برگزارمی شود. 

نداف خاطر نشان کرد: بازدیدکنندگان و گردشگران جزیره زیباي کیش، می توانند با مراجعه و رعایت اصول بهداشتی به محل
نمایشگاه مراجعه کنند و آثار خود را تا هفتم تیر به این نمایشگاه ارسال کنند.



چرا صنعت لوازم خارجی ایران به همکاري خارجی نیاز دارد؟ / برخی

تولیدکنندگان همچنان خواستار انحصار در بازار

منبع: روزنامه آرمان ملیشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1400/04/01

برخی از تولیدکنندگان لوازم خانگی که مدعی تولید ملی هم هستند از همان ابتداي سال به دنبال افزایش قیمت محصولات
خود بودند؛ این در حالی است که برندهاي خارجی با وجود افزایش هزینه تامین مواد اولیه و نیز حمل و نقل، قیمت

محصولات خود را ثابت نگهداشته اند.

چرا صنعت لوازم خارجی ایران به همکاري خارجی نیاز
دارد؟ / برخی تولیدکنندگان همچنان خواستار انحصار در
بازار برخی از تولیدکنندگان لوازم خانگی که مدعی تولید
ملی هم هستند از همان ابتداي سال به دنبال افزایش
قیمت محصولات خود بودند؛ این در حالی است که
برندهاي خارجی با وجود افزایش هزینه تامین مواد اولیه و

 
نیز حمل و نقل، قیمت محصولات خود را ثابت نگهداشته اند. 

آرمان ملی آنلاین -صنعت لوازم خانگی ایران در شرایط پیچیده اي قرار گرفته است، از یک سو در سال هاي اخیر به دلیل ممنوعیت
واردات و کاهش عرضه نسبت به تقاضا، سرمایه گذاري هاي جدیدي در این بخش انجام شده است و از طرف دیگر هنوز تقاضا براي
محصولات داخلی چندان بالا نیست و قاچاق لوازم خانگی با اقبال مردم روبرو است، به همین دلیل برخی از فعالان صنف لوازم خانگی
معتقدند باید همکاري با شرکت هاي خارجی لوازم خانگی از سر گرفته شود تا بخشی از نیاز بازار از طریق تولید مشترك تامین شود
تا از این طریق کالاهاي قاچاقی که نه مالیات می پردازد و نه اشتغال ایجاد می کند از بازار ایران حذف شود، در همین حال برخی از
تولیدکنندگان داخلی این مساله را تهدیدي براي تولید داخلی می دانند و معتقدند باید ممنوعیت واردات ادامه یابد تا سرمایه گذاري

 
هاي این بخش به سرمایه گذار برگردد. 

معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت در گفتگو با خبرنگار خبرگزاري موج با اشاره به اینکه صنعت لوازم خانگی ایران
درمسیر تکامل است، گفت: این صنعت در ایران نسبت به چند سال گذشته رشد قابل ملاحظه اي داشته و توانسته به بخش عمده اي
از نیازهاي داخلی کشور پاسخ دهد، اما همچنان آمادگی رقابت با برندهاي بزرگ لوازم خانگی دنیا را ندارد، هرچند برخی از شرکت

 
هاي ایرانی توانسته اند محصولاتی را هم صادرات کنند. 

سعید زرندي با بیان اینکه محدودیت براي واردات لوازم خانگی به ایران باید مشروط باشد و نباید ادامه دار باشد، افزود: به طور قطع
نمی تواند واردات لوازم خانگی خارجی را براي طولانی مدت محدود کرد، زیرا این مساله منجر به تنبلی تولیدکننده ها می شود و
صنعت لوازم خانگی باید با تولیدات خارجی هم رقابت کند، از این رو یک فرصت دو یا سه ساله به تولیدکننده ها داده می شود تا
بتوانند روي ارتقاي کیفیت و تولید کار کنند و بخشی از محصولات خود را هم صادرات کنند و این شرط صادرات براي ممنوعیت در
واردات در مقطع کنونی مهمترین رکن براي ارتقاي کیفیت تولید است و اگر این مساله رخ ندهد، به طور قطع برخی از تولیدکننده ها



 
از بازار حذف خواهند شد. 

 
رقابت اروپایی ها براي کاهش هزینه تولید 

بومل عضو کمیته طراحی بنیاد مدیریت کیفیت اروپا در نشستی آنلاین درباره چگونگی حفظ مشتري در بازار پر رقابت لوازم خانگی
اعلام کرد: در چند سال اخیر هزینه تامین مواد اولیه و حمل و نقل براي شرکت بوش 40 درصد افزایش داشته و این شرکت در این
مدت براي جلوگیري از افزایش قیمت 30 درصد از هزینه تولید خود را کاهش داده و همین مساله باعث شده که با وجود گرانی 40
درصدي هزینه تولید همچنان قیمت کالاهاي این برند ثابت بماند و از این طریق رقابت پذیري خود را با سایر تولیدکنندگان لوازم
خانگی بالا برده است. از این رو تولیدکننده ها باید استراتژي براي کاهش هزینه ها و ماندن در رقابت داشته باشند در غیر اینصورت از

 
بازار حذف می شوند. 

 
ضرورت ارتقاي کیفیت لوازم خانگی ایران 

دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران با تاکید بر اینکه تولید برخی محصولات لوازم خانگی در ایران مثل اسپلیت، سشوار، اتو و...
کمتر از نیاز داخلی انجام می شود، زیرا صرفه اقتصادي ندارد، گفت: به طور قطع تولید انبوه محصولات ضمن اینکه هزینه تولید را
کاهش می دهد صرفه اقتصادي بیشتري براي تولیدکننده به وجود می آورد. در شرایط کنونی برخی محصولات در ایران به دلیل اینکه

 
تولید آن گران تمام می شود خیلی ها علاقه اي براي تولید محصولات ندارد، به همین دلیل قاچاق پذیر هم هستند. 

عباس هاشمی با بیان اینکه کیفیت برخی محصولات لوازم خانگی ایران هنوز نیاز به بهبود دارد تا بتواند با نمونه هاي خارجی رقابت
کنند، تصریح کرد: در شرایط کنونی واردات لوازم خانگی به ایران ممنوع است و میزان تولید و تقاضا براي برخی محصولات لوازم
خانگی به حالت برابر رسیده است، به همین دلیل کالاهاي تولید در بازار داخلی به فروش می رسد، البته برخی تولیدکننده ها صادرات
جزئی هم داشته اند، اما به طور کلی بازار شرایط متعادلی دارد و این فضا باید به سمت رقابت پذیري بیشتر برود تا تولیدکننده ها

 
براي ارتقاي کیفیت محصولات خود ترغیب شوند. 

به گزارش آرمان ملی آنلاین به نقل از موج، در حال حاضر قیمت دلار در ایران نسبت به سال گذشته کمتر است و بسیاري از مصرف
کنندگان انتظار دارند قیمت لوازم خانگی هم یا کاهش یابد یا حداقل ثابت بماند، با این حال برخی از تولیدکنندگان لوازم خانگی که
مدعی تولید ملی هم هستند از همان ابتداي سال به دنبال افزایش قیمت محصولات خود بودند، این در حالی است که برندهاي
خارجی با وجود افزایش هزینه تامین مواد اولیه و حمل و نقل قیمت محصولات خود را ثابت نگهداشته اند و این مساله حکایت از این
دارد که شرکت هاي ایرانی براي ورود به بازار جهانی هنوز خیلی عقب هستند و دولت باید تلاش کند تا زمینه همکاري شرکت هاي

ایرانی با برندهاي خارجی را براي تولید مشترك فراهم کند تا از این طریق قدرت رقابت قطعه سازان هم بالا برود.



مشارکت دانشگاه آزاد اسلامی مبارکه در نخبه پروري و توسعه فناوري

منبع: آناشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1400/04/01

دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه با همکاري سازمان فنی وحرفه اي شهرستان مبارکه در حوزه نخبه پروري، حل مسائل و
مشکلات و توسعه اقتصادي و فناوري مشارکت می کند.

دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه با همکاري سازمان فنی وحرفه اي شهرستان مبارکه در حوزه نخبه پروري، حل مسائل و

 
مشکلات و توسعه اقتصادي و فناوري مشارکت می کند. 

 
 

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي خبرگزاري آنا از مبارکه، در راستاي اجراي طرح ملی «توانمندسازي مهارتی دانشجویان و فارغ
التحصیلان دانشگاهی با رویکرد اشتغال»، مرکز مدیریت مهارت آموزي و مشاوره شغلی دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه با همکاري
مرکز رشد این دانشگاه نشستی را در سالن کنفرانس خیام با حضور اصغر ایرانپور رئیس سازمان فنی وحرفه اي شهرستان مبارکه،

 
رئیس و معاون علمی این دانشگاه برگزار کرد. 

در این نشست تصمیمات و همکاري دوجانبه در قالب طرح هاي مشترکی مانند طرح آموزش همجوار صنایع، طرح آموزش سربازان،
طرح آموزش زندانیان، طرح باشگاه کارآفرینی نوجوانان، طرح کارآفرینی مهارت بنیان مطرح و همچنین مقرر شد رئیس سازمان فنی

 
وحرفه اي در جلسات مرکز رشد به طور مستمر حضور داشته باشد. 

مقرر شد دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه با همکاري سازمان فنی وحرفه اي شهرستان مبارکه جلسات شوراي مرکز رشد را در تمام
ادارات شهرستان تشکیل دهد و از نزدیک در حوزه نخبه پروري، حل مسائل و مشکلات و توسعه اقتصادي و فناوري شهرستان

 
مشارکت داشته باشد. 

به گزاش آنا، نخستین جلسه شوراي مرکز رشد دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه نیز با حضور رئیس سازمان فنی وحرفه اي
شهرستان مبارکه، رئیس دانشگاه، رئیس مرکز رشد، مدیر پژوهش، مدیر گروه هاي آموزشی حسابداري، مکانیک و مواد این دانشگاه

 
برگزار شد. 



 
 

در ابتداي جلسه جلیل عمادي رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه بر اهمیت مراکز رشد دانشگاهی با هدف کارآفرینی و تجاري

 
سازي و تولید محصول تأکید کرد. 

عمده ترین مصوبات این جلسه پذیرش یکی از واحدهاي فناور از دوره پیش رشد به دوره رشد و مشارکت دانشگاه با طرح توسعه

 
کارآفرینی در حوزه کشاورزي پایدار و تقویت هسته واحدهاي فناور جدید در این حوزه ها بود. 

در ادامه جلسه متقاضی جدید واحد فناور دانشگاه به دفاع از طرح فناورانه خود پرداخت که پس از تبادل نظر، تمام اعضاي شورا

 
استقرار این واحد فناور در مرحله رشد را در مرکز رشد دانشگاه تأیید کردند. 

انتهاي پیام/4103/4062/



ربیعی: امروزدر مذاکرات به یک متن روشن رسیده ایم/ منتظر تصمیم سیاسی

طرف آمریکایی هستیم

منبع: بیتوتهشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1400/04/01

سخنگوي دولت تاکید کرد :انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در
این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی آینده

 
نگرانه در کنار دولت بایستند. 

به گزارش ایسنا، علی ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با تبریک
به ابراهیم رییسی بابت پیروزي در انتخابات، اظهار کرد: آرزو می کنم
که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین

 
منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند. 

وي افزود: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و
نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و

 
بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت یادآور شد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در
کارنامه خود دارد، با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي با بیان اینکه یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب
براي عبور از شرایط سخت است، اظهار کرد: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست
تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي

 
و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. 

ربیعی ادامه داد: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه
اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي،

 
اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت با تاکید بر اینکه انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند، گفت: از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و

 
گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 



وي افزود: این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت یک نه بزرگ به
تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم "فشار حداکثري" بودند که این بار

 
با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی یادآور شد: سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی
صندوقهاي راي اعتباري دوباره یافتند. نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در

 
بین هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، ادامه داد: بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این
روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه
انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع

 
بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي با اشاره به مصوبات اخیر هیئت دولت اظهار کرد: در جلسه هیئت وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و
غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با
هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون
برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و

 
مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

ربیعی ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت
از اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان

 
را به تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود
آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه

 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

سخنگوي دولت توضیح داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه
دیده را برعهده دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت،

 
نگهداري و توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي یادآور شد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن
آنها، ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري
نسبت به طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان

 
بهزیستی نگهداري می شود. 



ربیعی تاکید کرد: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه

 
ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان
غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد تصویب شد، اظهار کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق
هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر
است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون

 
توسط بنیاد پرداخت می شود. 

وي در پاسخ به این پرسش که حسن روحانی در دیدار با رییسی تاکید بر آمادگی دولت براي انتقال قدرت و تجربیات کرده است و
اینکه آیا دولت برنامه مدونی در این زمینه دارد و دیدگاهش درباره موضوعاتی که دولت آینده باید در اولویت قرار دهد چیست، اظهار
کرد: آقاي روحانی رئیس جمهور بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا به دفتر آقاي رئیسی در قوه قضاییه رفتند و ضمن اعلام
آمادگی دولت مستقر براي ارائه اطلاعات مورد نیاز دولت آتی در دوران انتقالی، گزارشی از مهمترین مشکلات فعلی کشور مثل موضوع

 
تامین کالا را مطرح کردند. 

ربیعی افزود: همچنین در خصوص چگونگی ادامه کار و برنامه گروه مذاکره کننده برجام، صحبتهایی انجام شد. دیروز هم آقاي ظریف

 
با ایشان دیدار کرد. همچنین آقاي عراقچی هم جلسه اي با رئیس جمهور منتخب داشت. 

سخنگوي دولت یادآور شد: روز یکشنبه هم در جلسه هیات دولت، شیوه تعامل با دولت بعدي مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد تعامل
با دولت سیزدهم براي انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر آقاي رئیس جمهور منتخب، در سطح وزرا باشد و آنان اطلاعات مدنظر را در

 
اختیار آقاي رئیسی قرار بدهند. 

وي با اشاره به اینکه در دولت هم از مدتها قبل به همه وزرا تاکید شد تا مهمترین مسائل و اولویتها را براي انتقال به دولت بعدي،
مشخص کنند، اظهار کرد: در مرکز تحقیقات هم این کار در حال جمع بندي است و به زودي براي رئیس جهور منتخب ارسال خواهد

 
شد. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت در زمینه نهایی سازي برجام و سپردن آن به دولت بعدي یا اتمام آن در روزهاي باقی
مانده، تصریح کرد: از ابتداي آغاز رقابت هاي انتخاباتی تکرار کرده ایم که مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج
انتخابات ندارد و بر اساس سیاست هاي کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب و نهادهاي بالادستی، دولت خود
را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. اگر آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان

 
شرایط را به تصمیم گیري به نهادهاي بالادستی گزارش خواهند داد و منتظر دولت بعد نخواهند شد. 

وي گفت: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند
تصمیم سیاسی همه طرف ها است و اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفت

 
وگوها شویم. 

سخنگوي دولت با اشاره به سخنان عراقچی ادامه داد: هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد که البته این مسئله



بستگی به تصمیم طرف هاي مقابل و اراده آنها براي به نتیجه رسیدن گفتگوها دارد. بنابراین در جریان طبیعی امور، در صورتیکه
دیگر طرف ها آماده باشند، دولت مانعی براي اتمام مذاکرات ندارد اما اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم

 
اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 

ادامه دارد ....



تفاهم نامه همکاري دانشگاه تحصیلات تکمیلی صنعتی و فناوري پیشرفته با مرکز

تحقیقات وآموزش کشاورزي و منابع طبیعی استان کرمان مبادله شد.

منبع: اخبار علمیشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1400/04/01

دانشگاه تحصیلات تکمیلی صنعتی و فناوري پیشرفته

 
 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه در نشستی با حضور دکتر نقوي رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزي و منابع طبیعی استان
کرمان به همراه معاونین مرکز و هیات رئیسه دانشگاه تحصیلات تکمیلی صنعتی و فناوري پیشرفته و روساي پژوهشکده هاي علوم

 
محیطی و انرژي تفاهم نامه همکاري مبادله شد. 

دکتر سیوندي پور رئیس گروه کارآفرینی و ارتباط با صنعت دانشگاه اظهار داشت: در این نشست، راه هاي گسترش همکاري ها در
زمینه مدیریت منابع آب، استفاده از انرژي هاي نو و تجدید پذیر در حوزه کشاورزي، کنترل آفات و بیماري ها، استفاده از علوم
سنجش از راه دور در ارزیابی اراضی کشاورزي استان، بررسی وضعیت تنش هاي محیطی ازجمله خشکی و شوري و تاثیر آن بر

 
وضعیت کشاورزي استان، موردبحث و تبادل نظر قرار گرفت. 

وي مهم ترین دستاوردهاي این جلسه را عقد تفاهم نامه مشترك، تصمیم بر برگزاري نشست هاي علمی مشترك، تاکید بر تشکیل
کارگروه هاي تخصصی، انتقال تجربیات و نیازهاي مرکز به دانشگاه و بالعکس و همکاري در زمینه هاي مختلف علوم کشاورزي و منابع

 
طبیعی عنوان کرد. 

در پایان نشست،  مدیران مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزي و منابع طبیعی استان کرمان، از بخش هاي مختلف دانشگاه تحصیلات
تکمیلی صنعتی و فناوري پیشرفته ازجمله مجموعه آزمایشگاه ها، گلخانه هاي تحقیقاتی دانشگاه و مزارع تحقیقاتی بازدید به عمل

 
آوردند. 





4 تیرماه آخرین مهلت ثبت دوره و ثبت نام در سامانه همگام براي تشکیل مرکز

فعالیت هاي تابستانی

منبع: پاناشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1400/04/01

ارومیه-(پانا)معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش استان گفت: آخرین مهلت تکمیل فرم اعلام آمادگی براي تشکیل
مرکز فعالیتهاي تابستانی تا پایان هفته جاري یعنی چهارم تیرماه است.

ارومیه-(پانا)معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش
استان گفت: آخرین مهلت تکمیل فرم اعلام آمادگی براي
تشکیل مرکز فعالیتهاي تابستانی تا پایان هفته جاري یعنی

 
چهارم تیرماه است. 

قدرت اله قاسمی روز سه شنبه در گفت و گو با خبرنگار
پانا افزود: پرداختن به مقوله غنی سازي اوقات فراغت ویژه

دانش آموزان با توجه به وضعیت و شرایط موجود کشوربه جهت شیوع ویروس کرونا از اهمیت زیادي برخوردار است و همکاران ما در

 
سطح استان و مناطق نهایت تلاش خویش را خواهند داشت. 

وي در ادامه گفت: در همین راستا معاونت پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش در تابستان سال جاري به استناد آیین نامه
فعالیت هاي تابستانی ضمن بهره مندي از امکانات و قابلیت هاي موجود شبکه دانش آموزي «شاد» برنامه هاي فرهنگی و پرورشی
منسجم، جامع، پرنشاط و هدف دار متناسب با نیازها و علایق دانش آموزان توسط دست اندرکاران نظام تعلیم و تربیت در زمینه هاي

 
مختلف پیش بینی کرده است. 

این مقام مسئول تصریح کرد: تحقق پویش سلامت ماندن در خانه، تأمین سلامت جسمانی و روانی دانش اموزان، تقویت روحیه دانش
اموزان در شرایط قرنطینه، اهتمام به آموزش هاي فنی و حرفه اي و مهارتی در راستاي کارآفرینی با شعار"هر دانش آموز یک مهارت"

 
و تقویت هویت دینی و ملی از مهمترین اهداف تشکیل پایگاه هاي تابستانی است. 

قاسمی در پایان خاطرنشان کرد: آخرین مهلت تکمیل فرم اعلام آمادگی براي تشکیل مرکز فعالیتهاي تابستانی تا پایان هفته جاري
خواهد بود؛ بنابراین، لازم است مدیران پایگاه ها اعم از مدارس، دارالقرآن ها، مدارس آموزش و پرورش استثنایی، کانون هاي فرهنگی
تربیتی، مدارس و مراکز فعال تشکل هاي دانش آموزي مانند بسیج دانش آموزي، اتحادیه انجمن هاي اسلامی، سازمان دانش آموزي
و.. در این خصوص اقدام لازم را بعمل آورند و در صورت عدم اقدام به موقع، امکان ارائه اطلاعات از سامانه همگام به بستر شبکه شاد

 
میسور نخواهد بود. 

وي بیان کرد: کارشناسان پی گیر فعالیت هاي تابستانی مناطق در صورت داشتن هرگونه سوال و ابهام می توانند با شماره

 
4432237679 (دبیرخانه فعالیت هاي تابستانی) تماس برقرار کنند. 



قاسمی سامانه همگام



بهبود فضاي کسب و کار در دولت رئیسی

منبع: ایسناشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1400/04/01

یک کارشناس حوزه کار با تاکید بر بسیج امکانات و سرمایه ها در حمایت از تولید و کسب و کارها معتقد است براي آنکه
رتبه ایران در حوزه کسب و کار بهبود یابد لازم است اصلاحات گسترده اي در زمینه رفع موانع قانونی کسب و کار، صدور

مجوزها و اعمال مشوق هاي کارآفرینی اتفاق بیفتد تا گشایش در بازار کار به وجود آید.

حمید حاج اسماعیلی در گفت و گو با ایسنا درباره بهبود
فضاي کسب و کار در دولت سیزدهم اظهار کرد: علیرغم
اقداماتی که طی چند سال گذشته در این خصوص صورت
گرفته ولی رتبه جهانی ما در حوزه کسب و کار یک رتبه

 
سه رقمی است که اصلا مناسب نیست. 

وي با تاکید بر رفع موانع کسب و کار در کشور گفت: باید
اصلاحات گسترده اي در خصوص رفع موانع به لحاظ
قانونی، صدور مجوزها و مشوق هاي کارآفرینی براي کسب

 
و کار در کشور صورت گیرد تا این رتبه بهبود یابد. 

این کارشناس حوزه کار ادامه داد: صرفنظر از رتبه 145 ایران در شاخص کسب و کار طی سالهاي گذشته که به هیچ وجه مناسب
نبود، رتبه ما بر اساس آخرین اعلام صندوق بین المللی پول و بانک جهانی 127 به بالا است در حالی که این رتبه باید به زیر 25

 
بیاید که بتوانیم از یک فضاي بسیار مطلوب و مساعد براي ایجاد کسب کار در کشور بهره برداري کنیم. 

حاج اسماعیلی تصریح کرد: با رتبه فعلی امکان اینکه گشایشی در حوزه کسب و کار و اشتغال ایجاد کنیم غیر ممکن است و لازم

 
است سیاستها در جهت رفع موانع اشتغال و بهبود فضاي کسب و کار اتخاذ شود. 

وي در عین حال بر ضرورت تجمیع امکانات و سرمایه هاي کشور براي حمایت از کارآفرینان تاکید کرد و گفت: سومین مانع پیش
روي کسب و کار و تولید در کشور عدم حمایت مالی و بانکی است بنابر این معتقدم امکانات کشور براي شکل گیري تولید و حمایت
از کسب و کار باید بسیج شوند و بانکها، سرمایه ها، امکانات و اقدامات، مشاوره هاي فنی و سیاستگذاري هاي کشور همه در جهت

 
تولید و حمایت از کارآفرینان باشد. 

به گفته این کارشناس حوزه کار دولت و نظام بانکی یکی از ابزارهاي مهم در حوزه کسب و کار به شمار می روند ولی تا زمانی که به
جاي نقش حمایتی، رقیب بازار و کسب و کارها باشند نمی توان بهبود فضاي کسب و کار را انتظار داشت لذا این مسایل باید برطرف و

 
اصلاح شود تا گشایش در بازار کار کشور به وجود آید. 

انتهاي پیام





شرکت هاي دانش بنیان با مدیریت بانوان حمایت می شوند

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس پارك علم و فناوري قزوین گفت: با ایجاد فضاي اختصاصی براي استقرار شرکت هاي دانش بنیان با مدیریت بانوان،
بستر مناسبی براي فعالیت این گروه و زوج هاي جوان را در پارك علم و فناوري مهیا کرده ایم.

رئیس پارك علم و فناوري قزوین گفت: با ایجاد فضاي
اختصاصی براي استقرار شرکت هاي دانش بنیان با
مدیریت بانوان، بستر مناسبی براي فعالیت این گروه و زوج

 
هاي جوان را در پارك علم و فناوري مهیا کرده ایم. 

به گزارش خبرگزاري خبرآنلاین از قزوین؛ مصطفی مافی،
رئیس پارك علم و فناوري قزوین در جلسه کارگروه
اقتصادي زنان استان قزوین که با حضور صدیقه ربیعی
مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري، مصطفی مافی
رئیس پارك علم و فناوري استان و تعدادي از بانوان، در

محل استانداري قزوین برگزار شد؛ اظهار کرد: قزوین قطب کشاورزي، صنعتی و گردشگري است و اگر بتوانیم از این ظرفیت ها براي

 
ایجاد کارآفرینی و کسب و کارهاي نوین استفاده کنیم بخشی از مشکل بیکاري حل می شود. 

او افزود: در پارك علم و فناوري قزوین، مهمترین رویکرد ما گسترش فرهنگ نوآوري و توانمندسازي افراد مختلف و کمک به اجرایی

 
شدن ایده هاي برتر در عرصه هاي گوناگون است. 

مافی تصریح کرد: در حال حاضر نیمی از فناوران حاضر در پارك علم و فناوري استان قزوین را بانوان تشکیل می دهند که بیانگر

 
ظرفیت و توانایی این گروه از جامعه است. 

او بیان کرد: حمایت از فعالیت شرکت هاي دانش بنیانی که توسط بانوان مدیریت می شوند در دستور کار پارك قرار گرفته و در حال

 
حاضر شرکت هایی داریم که توسط زوج هاي جوان اداره می شوند. 

مافی گفت: با اختصاص فضاي ویژه به بانوان فعال در پارك زمینه آسایش و آرامش بیشتري براي بانوان مهیا شده و در ارائه خدمات

 
مورد نیاز آمادگی کامل داریم. 

او اظهار کرد: در سال گذشته جشنواره ایده هاي برتر را با عنوان «فرصت 99» برگزار کردیم که 3ایده برتر توسط بانوان ارائه و انتخاب

 
شد. 

رئیس پارك علم و فناوري قزوین یادآورشد: طرح «کمند» براي آموزش مهارتی زنان کارآفرین را در سال گذشته اجرا کردیم که با

 
استقبال خوب بانوان روبه رو شد. 



مافی تصریح کرد: مجموعه کانون دانش آموختگان سمپاد نیز در پارك راه اندازي شده و دوره هاي آموزشی در کسب و کار را برگزار

 
می کند. 

رئیس پارك علم و فناوري قزوین گفت: هم اکنون 10کانون شکوفایی خلاقیت در مرکز استان و نیز شهرستان ها و شهرهاي مختلف

 
استان راه اندازي شده که تلاش می کنیم خدمات و تسهیلات در شهرستانها نیز به متقاضیان ارائه شود. 
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گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی

لردگان تکمیل می شود

منبع: صداي پولشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده
لردگان در مجلس شوراي اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه صنعت پارت امضا شد.

اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و ...

 
گام جدید پترول در توسعه صنایع پایین دستی/زنجیره ارزش در پتروشیمی لردگان تکمیل می شود 

قرارداد EPCطرح کریستال ملامین لردگان امروز با حضور رسول اشرف
زاده مدیرعامل پترول، حسین بامیري نماینده لردگان در مجلس شوراي
اسلامی، نادر جداري مدیرعامل شرکت پتروآرمندلردگان و شرکت پناه

 
صنعت پارت امضا شد. 

اشرف زاده در این مراسم طرح کریستال ملامین لردگان را یکی دیگر از
طرح هاي ارزشی پترول برشمرد و تصریح کرد: این طرح با هدف تکمیل

زنجیره ارزش، جلوگیري از خام فروشی ،ایجاد اشتغال پایدار، رونق تولید و شکوفایی اقتصاد منطقه در مجاورت شرکت پتروشیمی

 
لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در حال احداث است 

وي افزود: بر اساس نقشه راه، پترول همواره بر این اصل استوار بوده که باتکیه بر نیروهاي انسانی متخصص و کارآمد بومی، استفاده
حداکثري از توان سازندگان و پیمانکاران داخلی و بهره گیري از دانش و فن آوري روز دنیا و همچنین آینده نگري و برنامه ریزي،
نقش مهمی را در ارتقاي صنعت پتروشیمی کشور ایفا کند و با مانع زدایی ها، مسیر را براي شکوفایی بیش تر شرکت هاي تابعه مهیا

 
سازد. . 

مدیرعامل شرکت گروه پتروشیمی سرمایه گذاري ایرانیان با تاکید براینکه پترول همواره به دنبال تنوع بخشی سبد انواع محصولات و
فرآورده هاي پتروشیمیایی است، گفت: با تمرکز بر تکمیل زنجیره ارزش، در صدد توسعه نظام مند صنایع پایین دستی و تولید
محصولات جدید باارزش افزوده بالا هستیم تا موجبات نوآوري، ، شکوفایی اقتصادي منطقه، کارآفرینی و ایجاد اشتغال پایدار در نقاط

 
کمتر توسعه یافته را فراهم آوریم. 

مدیرپروژه پتروآرمند نیز در ادامه این مراسم در سخنانی خاطر نشان کرد: در راستاي سیاست گذاري هاي شرکت سرمایه گذاري
پتروشیمی ایرانیان و گروه پتروشیمی خلیج فارس مبنی بر تکمیل زنجیره تولید فرآورده هاي پتروشیمیایی، احداث واحد تولید
کریستال ملامین در پایین دست مجتمع تولید اوره شرکت کود شیمیایی اوره لردگان در استان چهارمحال وبختیاري در دستور کار

 
قرار گرفته و در حال پیشرفت است. 

مجیداسماعیل زاده با اشاره به تولید سالانه 30 هزار تن محصول این واحد تحت تکنولوژي نسل سوم شرکت یوروتکنیکاي ایتالیا

 
اظهارداشت: براي شرکت بسیار مهم است که اجراي این پروژه با رعایت بالاترین استاندارد ایمنی انجام شود. 

وي افزود: محل اجراي این طرح در مجاورت شرکت کود شیمیایی لردگان بوده و لذا مواد اولیه اصلی و همچنین سرویس هاي جانبی
این طرح از این مجتمع تأمین و فروش تجاري محصول کریستال ملامین طبق برنامه زمان بندي پیش بینی شده از شهریور 1402 به

 
صورت 20 درصد عرضه به بازار داخلی و 80 درصد صادرات در نظر گرفته شده است. 



اسماعیل زاده با تاکید بر اینکه ارزش قرارداد امضاشده را 41 میلیون دلار بوده وموجب اشتغالزایی 50 نفر در مدت زمان اجراي طرح
، MDF خواهد شد، اذعان داشت: محصول تولیدشده افزون بر سودآوري بالا، در تولید پلاستیک، رنگ، کود و پارچه، تولید ورقه هاي

 
لمینت ها، پانل هاي مبتنی بر چوب، روکش ها و صنایع تزئینی و...کاربرد دارد. 

شایان ذکر است از مشخصه ها و مزیت هاي قراردادهاي EPC نسبت به روش هاي دیگرمی توان به زمان بندي قابل پیگیري و
محتمل الوقوع، کنترل هزینه و امکان بهره گیري از بازار سرمایه براي تأمین منابع طرح اشاره کرد.



با اعضاي شوراي ششم تهران آشنا شوید

منبع: فراروشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1400/04/01

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به

 
لیست «شوراي ائتلاف نیرو هاي انقلاب اسلامی» سپرده شد، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است. 

به گزارش ایسنا، رئیس ستاد انتخابات استان تهران شب گذشته اسامی و آراي اعضاي منتخب شوراي شهر تهران را اعلام کرد که
براساس آن: «مهدي چمران» با 476282 راي، «پرویز سروري» با 362920 راي، «نرجس سلیمانی» 356709 راي، «حبیب
کاشانی» 326132 راي، «محمد آخوندي» با 325857 راي، «ناصر امانی» با 314707 راي، «مهدي پیرهادي» با 312815 راي،
«مهدي بابائی» با 309569 راي، «سیدجعفر تشکري هاشمی» با 299746 راي، «سید احمد علوي» با 297168 راي، «مهدي
اقراریان» با 296940 راي، «مهدي عباسی» با 296463 راي، «علیرضا نادعلی شهرستانکی» با 294726 راي، «احمد صادقی» با
291474 راي، «سیدمحمد آقامیري» با کد 1565 و با 288433 راي، «میثم مظفر» با 287785 راي، «زهرا شمس احسان» با
279870 راي، «نرگس معدنی پور» با 276126 راي، «علی اصغر قائمی» با 274004 راي، «سوده نجفی» با 265607 راي، «جعفر

 
بندي شربیانی» با 255854 راي. 

در گزارشی به معرفی و مرور سوابق اجرایی و تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت براساس رزومه اي که به دفتر شوراي

 
ائتلاف ارائه داده اند، پرداختیم که در ادامه می آید: 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده مردم در شوراي
شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه
تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده هنر
هاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد
فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه
مردمی نیرو هاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید

 
چمران دیده می شود. 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي
شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 



حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 

محمد آخوندي: 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق
اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام (ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد (صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم
مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 

مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 

سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی) -دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 



سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضا هاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 

مهدي اقراریان 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان، معاون فرهنگی، دانشجویی
دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي آزاداندیشی دانشگاه آزاد

 
اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 

صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شورا هاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استان هاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. در سوابق اجرایی
و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت نظام، مدیرعاملی
سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار منطقه 17 تهران،

 
مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسرا ها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می شود. 



زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیب هاي اجتماعی اداره کل امور
بانوان، مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح "مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران"
تحت نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران
سازمان زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه
امن زنان و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی

 
است. 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران (شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي

 
و معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 

جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است.



ربیعی: مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات

ندارد/ تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و

اسناد مربوطه آماده شده / آن چه باقی مانده بیش از آن که به ...

منبع: تدبیر و امیدشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1400/04/01

قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و اجتماعی و حتی نهادهاي رسانه اي براي مقابله با موانع، لازمه موفقیت دولت در پشت
سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و کرونا ضروري است و انتظار می رود جریان هاي سیاسی که در

این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبوده اند با دوراندیشی در کنار دولت قرار بگیرند.

ربیعی: مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد/ تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم
کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده / آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند تصمیم سیاسی
همه طرف ها است/ در صورت نرسیدن به توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم، ، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات
آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و اجتماعی و حتی نهادهاي رسانه اي براي مقابله با موانع،
لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و کرونا ضروري است و انتظار می رود جریان

 
هاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبوده اند با دوراندیشی در کنار دولت قرار بگیرند. 

سخنگوي دولت تاکید کرد :انتظار می رود جریانهاي سیاسی که
در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند. به گزارش شبکه اطلاع
رسانی تدبیر و امید، علی ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با
تبریک به ابراهیم رییسی بابت پیروزي در انتخابات، اظهار کرد:
آرزو می کنم که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده

در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا

 
کند. 

وي افزود: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و
نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و

 
بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت یادآور شد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در
کارنامه خود دارد، با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي با بیان اینکه یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب



براي عبور از شرایط سخت است، اظهار کرد: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست
تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي

 
و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. 

ربیعی ادامه داد: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه
اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي،

 
اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت با تاکید بر اینکه انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند، گفت: از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و

 
گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 

وي افزود: این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت یک نه بزرگ به
تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم "فشار حداکثري" بودند که این بار

 
با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی یادآور شد: سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی
صندوقهاي راي اعتباري دوباره یافتند. نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در

 
بین هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، ادامه داد: بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این
روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه
انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع

 
بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي با اشاره به مصوبات اخیر هیئت دولت اظهار کرد: در جلسه هیئت وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و
غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با
هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون
برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و

 
مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

ربیعی ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت
از اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان

 
را به تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود
آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه



 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

سخنگوي دولت توضیح داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه
دیده را برعهده دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت،

 
نگهداري و توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي یادآور شد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن
آنها، ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري
نسبت به طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان

 
بهزیستی نگهداري می شود. 

ربیعی تاکید کرد: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه

 
ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان
غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد تصویب شد، اظهار کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق
هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر
است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون

 
توسط بنیاد پرداخت می شود. 

وي در پاسخ به این پرسش که حسن روحانی در دیدار با رییسی تاکید بر آمادگی دولت براي انتقال قدرت و تجربیات کرده است و
اینکه آیا دولت برنامه مدونی در این زمینه دارد و دیدگاهش درباره موضوعاتی که دولت آینده باید در اولویت قرار دهد چیست، اظهار
کرد: آقاي روحانی رئیس جمهور بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا به دفتر آقاي رئیسی در قوه قضاییه رفتند و ضمن اعلام
آمادگی دولت مستقر براي ارائه اطلاعات مورد نیاز دولت آتی در دوران انتقالی، گزارشی از مهمترین مشکلات فعلی کشور مثل موضوع

 
تامین کالا را مطرح کردند. 

ربیعی افزود: همچنین در خصوص چگونگی ادامه کار و برنامه گروه مذاکره کننده برجام، صحبتهایی انجام شد. دیروز هم آقاي ظریف

 
با ایشان دیدار کرد. همچنین آقاي عراقچی هم جلسه اي با رئیس جمهور منتخب داشت. 

سخنگوي دولت یادآور شد: روز یکشنبه هم در جلسه هیات دولت، شیوه تعامل با دولت بعدي مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد تعامل
با دولت سیزدهم براي انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر آقاي رئیس جمهور منتخب، در سطح وزرا باشد و آنان اطلاعات مدنظر را در

 
اختیار آقاي رئیسی قرار بدهند. 

وي با اشاره به اینکه در دولت هم از مدتها قبل به همه وزرا تاکید شد تا مهمترین مسائل و اولویتها را براي انتقال به دولت بعدي،
مشخص کنند، اظهار کرد: در مرکز تحقیقات هم این کار در حال جمع بندي است و به زودي براي رئیس جهور منتخب ارسال خواهد

 
شد. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت در زمینه نهایی سازي برجام و سپردن آن به دولت بعدي یا اتمام آن در روزهاي باقی



مانده، تصریح کرد: از ابتداي آغاز رقابت هاي انتخاباتی تکرار کرده ایم که مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج
انتخابات ندارد و بر اساس سیاست هاي کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب و نهادهاي بالادستی، دولت خود
را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. اگر آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان

 
شرایط را به تصمیم گیري به نهادهاي بالادستی گزارش خواهند داد و منتظر دولت بعد نخواهند شد. 

وي گفت: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند
تصمیم سیاسی همه طرف ها است و اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفت

 
وگوها شویم. 

سخنگوي دولت با اشاره به سخنان عراقچی ادامه داد: هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد که البته این مسئله
بستگی به تصمیم طرف هاي مقابل و اراده آنها براي به نتیجه رسیدن گفتگوها دارد. بنابراین در جریان طبیعی امور، در صورتیکه
دیگر طرف ها آماده باشند، دولت مانعی براي اتمام مذاکرات ندارد اما اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم

 
اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره واکنش وزارت خارجه امریکا به نتایج انتخابات ایران و اینکه ایرانی ها نتوانستند در فرایندي عادلانه
و آزادانه انتخاب کنند، تصریح کرد: ما این اظهار نظر را مصداق دخالت در امور داخلی ایران و مغایر قوانین بین المللی می دانیم و آن
را محکوم می کنیم. دولت آمریکا در جایگاهی نیست که صلاحیت اظهارنظر درباره فرآیند انتخابات در ایران و یا کشور دیگري را
داشته باشد. برخلاف نمایش هاي پر زرق و برق دموکراسی در آمریکا، امروز هیچ ملتی نیست که نداند فرایندهاي دموکراتیک در

 
آمریکا تا چه اندازه معیوب و متعصبانه هستند. 

وي افزود: ادعاهاي مشابهی در انتقاد از انتخاباتهاي آمریکا نیز مطرح شده، از جمله از سوي دموکراتها در سال 2000، و از سوي دونالد
ترامپ، رئیس جمهوري پیشین ایالات متحده و حامیان او در مورد انتخابات ریاست جمهوري اخیر. ما دولت آمریکا را دعوت می کنیم
که از دخالت هاي متکبرانه در امور داخلی سایر کشورها و قضاوت درباره سازوکارهاي دموکراتیک دیگران دست بردارد و به اصلاح

 
امور داخلی خودشان بپردازند. 

سخنگوي دولت در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت براي تسریع در واردات واکسن کرونا و میزان کارایی واکسن تولید داخلی،
اظهار کرد: واکسن کوویران برکت از این هفته وارد کمپین واکسیناسیون عمومی علیه کووید19 شده است، واکسن پاستوکوَوك از این
هفته مجوز مصرف اضطراري را دریافت خواهد کرد و البته واکسن اسپوتنیک تولید داخل از هفته آینده وارد واکسیناسیون عمومی می

 
شود. 

ربیعی یادآور شد: برخلاف خلف وعده تامین کنندگان خارجی و تحریم هایی که ظرف روزهاي گذشته ایالات متحده با لغو آن بر
اعمال آن در 16 ماه گذشته صحه گذاشت، یادمان نرفته است تا همین چند روز قبل آمریکا تحریم دارو و واکسن را تکذیب می کرد.

 
بهر حال با این لغو دغدغه جدي براي تامین واکسن در ماه هاي آتی وجود نخواهد داشت. 

وي با بیان اینکه از بزرگترین توفیقات کشور در همه دهه هاي گذشته پیوستن ایران به باشگاه تولیدکنندگان محدود واکسن
کروناست، افزود: پیشرانی این مهم بعنوان یادگار دولت تدبیر و امید براي ایران و ملت ایران باقی خواهد ماند. کشورهاي تولیدکننده
واکسن، به تعداد انگشتان یک دست نمی رسد و این افتخار ملی در سخت ترین شرایط کشور و در اوج تحریم ها، پاداش صبر و



 
مجاهدت مردم ایران است و البته از این پس با تسهیل واکسیناسیون عمومی خود را نمودار خواهد کرد. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: تا پایان تابستان علاوه بر واردات، حداقل 30 میلیون دز واکسن برکت، 3 میلیون دز واکسن پاستوکووك و

 
چند میلیون دز اسپوتنیک تولید داخل و از آن ببعد به ترتیب شاهد تولید واکسن هاي دیگر ایرانی خواهیم بود. 

وي ادامه داد: بنابراین براي 270میلیون دز واکسن اعم از مسیر خرید مستقیم، خرید از کووکس، تولید مشترك و تولید داخلی اقدام
شده است که با ضریب تحقق کمتر از 50 درصد برنامه، 120 میلیون دز مورد نیاز کشور تا پایان سال مطابق برنامه قبلی تامین

 
خواهد شد. تولید داخلی بعنوان یک شاهکار و نقطه عطف در تاریخ سلامت ایران بخش بزرگی از این را به خود اختصاص خواهد داد. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت براي 40 روز پایانی و کنترل قیمت ها، اظهار کرد: بدون آنکه بخواهم برخی نارسایی
هایی که در همه نهادها و قوا و نیز دولت وجود داشته را نادیده بگیریم. اما علت اصلی مسائل موجود ، قطعا تحریمهاي ظالمانه اي
بوده که نمی دانم چرا هیچگاه یک جریان عظیم رسانه اي که تنها رسالت خود را انتقاد از دولت قرار داده بود، آن را ندید. جنگ
اقتصادي باعث کاهش درآمد ارزي و در نتیجه بالارفتن قیمت ارز و بی ثباتی در همه بازارها شد. در کنار آن، افزایش جهانی قیمت

 
بسیاري از نهاده ها نیز موجب شدند بر اقتصاد ایران و زندگی مردم، فشار زیادي وارد شود. 

سخنگوي دولت ادامه داد: کاش این عده براي یک بار هم که شده، به سانسور علتهاي اصلی نمی پرداختند. براي مقاصد سیاسی و
تخریب دولت به رغم اینکه در ظاهر علیه آمریکا موضع می گرفتند، از یک طرف دولت را متهم به نگاه به خارج می کردند و از طرفی

 
بر جنایت آمریکا سر پوش می گذاشتند. بهر حال این روزها گذشت و در تاریخ سیاسی ما این دوگانه ها و تعارض ها می ماند. 

وي با بیان اینکه تا تحریم هست؛ تا کمبود ارز هست؛ تا ارز به قیمت واقعی خود بازنگردد؛ تا انتقال پول نتواند به وضعیت سابق خود
بازگردد؛ این حکایت برقرار خواهد بود، تاکید کرد: این آرزوي قلبی ما است که براي حتی یک روز زودتر هم که شده، رنج تحریم ها از

 
زندگی مردم برداشته شود و اقدامات صورت گرفته براي شکست تحریم ها به نتیجه نهایی برسد. 

ربیعی افزود: آرزو می کنم بعد از این هر شبکه خبري را که می بینیم، در آن از علتهاي اصلی به وجودآمدن این وضعیت براي مردم
گفته شود. امیدواریم که دولت بعدي ، بی مهري اي را که این دولت دید، تجربه نکند. هیچگاه بیان نشد با شروع مذاکرات این دولت

 
توانست تورم را از 40 درصد به 9.9 درصد برساند. 

سخنگوي دولت یادآور شد: متاسفانه برخی دچار این رویکرد ناصواب هستند که به جاي ریشه، به شاخه می پردازند و فقط نیمه خالی
لیوان را می بینند. به همین خاطر، وقتی آن موقع که توفیق سیاستها کاملا تجلی یافته بود، کسی از آن صحبت نکرد و متاسفانه
برخی زبانشان را بستند. این عده، وقتی در شرایط نامبارك تحریم و کرونا، جهش تولید در ایران رقم خورد، وقتی که بخش صنعت با
رشد 3.8 درصدي مواجه شد، وقتی که رشد منفی خدمات هم متوقف شد؛ وقتی که در سال جهش تولید، این دولت آرزوي رهبري
معظم را تحقق بخشید و جهش تولید در ایران رقم خورد؛ آنهم در حالی که اکثریت کشورهاي دنیا، به خاطر پاندومی کرونا، رشد
منفی تولید و خدمات داشتند؛ سکوت کردند . به همین خاطر قلبا آرزو داریم که دولت بعدي هرگز با این نوع قضاوتهاي غیرمنصفانه

 
مواجه نشود. 

وي در پاسخ به پرسشی درباره عملکرد دستگاه قضا و کیفیت همکاري آن با دولت در سال هاي اخیر، گفت: در دولت تدبیر و امید
همواره باور داشته ایم که تعامل مبتنی بر عقلانیت دولت و قوه قضاییه امري ضروري است که نتیجه آن تامین منافع همگانی در
سطح جامعه خواهد بود. در طول دو دوره گذشته نشان دهنده عقلانیت حاکم بر روابط بوده است، هماهنگی و همکاري با قواي دیگر



و کاهش تنش ها باعث شده از این حیث کشور شرایط آرام تري را نسبت به دورههاي قبل سپري کند و کمتر شنیده شدن نام هیات

 
عالی حل اختلاف در این دوران نیز، موید این مطلب است. 

ربیعی ادامه داد: اما در خصوص عملکرد دستگاه قضا از زمانی که جناب آقاي رییسی ریاست قوه قضاییه را به عهده گرفتند آغازگر
اصلاحات نهادي شدند. مهمترین آن، اصلاح از درون بوده و نیز همکاري با دولت در خصوص لوایحی مثل لایحه صیانت از حقوق زنان
در زمینه هاي مختلف اعم از مبارزه با فساد، حفاظت از حقوق شهروندي که از دغدغه هاي جدي دولت آقاي روحانی بود، مبارزه با
گرانفروشی و احتکار، مبارزه با قاچاق کالا و ارز، تدوین لوایح و دیگر مسائل مهم، همواره تعامل و همکاري خوبی بین دو قوه وجود

 
داشته است و دولت نیز از این موارد استقبال کرده است. 

سخنگوي دولت یادآور شد: بنابراین باید این موارد را آغاز طلیعه اي براي اصلاحات در قوه قضاییه تلقی کنیم و در اینجا شاهد
تعاملات خوبی با دولت بوده ایم. ما امیدواریم که اصلاحات آغاز شده در قوه قضاییه تحت ریاست بعدي این قوه هم با همین قوت و

 
جدیت دچار گسست نشود و ادامه پیدا کند. 

وي تصریح کرد: البته ما در مواردي همچون پرونده هاي رییس کل بانک مرکزي و خصوصی سازي معتقد بودیم در نظر نگرفتن

 
تصمیمات مبتنی بر الزامات سیاستگزاري ضروري است و حداقل برخی موارد را به مقام معظم رهبري نیز منعکس کرده ایم. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه امیدواریم رییس قوه قضاییه و رییس قوه مجریه در آینده در درکی مشترك علاوه بر اصلاح امور در
سرعت بخشیدن در اقدامات هم تاکیدکنند، اظهار کرد: امیدواریم با این روش آنها به نوعی به ثبات و قوام بخشیدن در امور به فهم

 
مشترك برسند و در مجموع روابط خوبی بین قوه قضاییه و قوه مجریه در دوره آقاي رئیسی شاهد بودیم. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره میزان 14.5 درصدي آراي باطله در انتخابات و تعبیر وي از آن، تصریح کرد: رفتارشناسی راي
دهندگان بدون تردید امري تک علتی نبوده و تابعی از متغیرهایی از قبیل تغییرات جمعیتی، تحولات ارزشی، احساس موفقیت یا عدم
موفقیت در راي دهی، میزان نیل به هدف راي دهندگان، امکان حضور در پاي صندوق راي، یافتن گرایشی نزدیک به ارزشهاي خود و

 
نیز تابعی از سایر مسائل اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی است که لازم است بررسی و تحقیق شود. 

وي افزود: من نه به عنوان سخنگوي دولت بلکه به عنوان یک جامعه شناس معتقدم باید همه راي ها مورد بررسی قرار گیرد. البته
تاکید می کنم همین مشارکت قابل قبول بوده و قابل مقایسه با بسیاري از کشورها هم نیست.بنابراین هر گونه تحلیلی در یک برنامه

 
سخنگویی نمی تواند حاوي تبیینی جامعه شناختی عمیق و درستی باشد. 

سخنگوي دولت در پاسخ به پرسشی در زمینه ارزیابی اش از نتایجی انتخابات، تاکید کرد: عدم مشارکت و کاهش مشارکت، علل و
دلایل متعددي دارد. این غیرعلمی ترین و فرصت طلبانه ترین تبیین و تحلیل است که همه علل اجتماعی سیاسی و اقتصادي را به

 
یک اظهار نظر تقلیل بدهیم. 

وي افزود: هر علت اجتماعی با عوامل متعددي مرتبط است به همین خاطر، این ساده انگارانه ترین و دم دستی ترین تحلیل است که

 
یک گروه در خارج کشور یا یک فرد در داخل کشور بخواهد نتایج یک پدیده اجتماعی را اینگونه با انحراف تحلیل مواجه کند. 

ربیعی تاکید کرد: به نظر من، چه آنهایی که پاي صندوق آمدند؛ چه آنها که راي باطله ریختند و چه بخشی از جامعه که تا پیش از
این در پاي صندوق راي حاضر می شدند ولی 28 خرداد 1400 نیامدند و راي ندادند، نوعی بیان دیدگاه و در چارچوب نوعی مشارکت



قابل تبیین است. باید بدانیم که بین بی تفاوتی به «نهاد انتخابات» و بی تفاوتی به «نامزدها»، فرق است و این دو، با یکدیگر متفاوتند.

سخنگوي دولت با بیان اینکه آراي باطله ، می تواند محصول بی تفاوتی به سبد نامزدها باشد، ادامه داد: فرق است بین بی تفاوتی به
سبد نامزدها و بی تفاوتی به انتخابات و عدم مشارکت محصول عدم باور به وقوع تغییرات با جابه جایی دولت ها و یا به عبارت دیگر
حاصل بی تفاوتی نسبت به نهاد انتخابات است. از این موضوعات پیچیده نمی توان به سادگی عبور کرد و یا با تحلیل هاي سطحی و

 
بررسی نشده مواجه شد. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره واکنش وزارت خارجه امریکا به نتایج انتخابات ایران و اینکه ایرانی ها نتوانستند در فرایندي عادلانه
و آزادانه انتخاب کنند، تصریح کرد: ما این اظهار نظر را مصداق دخالت در امور داخلی ایران و مغایر قوانین بین المللی می دانیم و آن
را محکوم می کنیم. دولت آمریکا در جایگاهی نیست که صلاحیت اظهارنظر درباره فرآیند انتخابات در ایران و یا کشور دیگري را
داشته باشد. برخلاف نمایش هاي پر زرق و برق دموکراسی در آمریکا، امروز هیچ ملتی نیست که نداند فرایندهاي دموکراتیک در

 
آمریکا تا چه اندازه معیوب و متعصبانه هستند. 

وي افزود: ادعاهاي مشابهی در انتقاد از انتخاباتهاي آمریکا نیز مطرح شده، از جمله از سوي دموکراتها در سال 2000، و از سوي دونالد

 
ترامپ، رئیس جمهوري پیشین ایالات متحده و حامیان او در مورد انتخابات ریاست جمهوري اخیر. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت براي 40 روز پایانی و کنترل قیمت ها، اظهار کرد: بدون آنکه بخواهم برخی نارسایی
هایی که در همه نهادها و قوا و نیز دولت وجود داشته را نادیده بگیریم. اما علت اصلی مسائل موجود ، قطعا تحریمهاي ظالمانه اي
بوده که نمی دانم چرا هیچگاه یک جریان عظیم رسانه اي که تنها رسالت خود را انتقاد از دولت قرار داده بود، آن را ندید. جنگ
اقتصادي باعث کاهش درآمد ارزي و در نتیجه بالارفتن قیمت ارز و بی ثباتی در همه بازارها شد. در کنار آن، افزایش جهانی قیمت

 
بسیاري از نهاده ها نیز موجب شدند بر اقتصاد ایران و زندگی مردم، فشار زیادي وارد شود. 

سخنگوي دولت ادامه داد: کاش این عده براي یک بار هم که شده، به سانسور علتهاي اصلی نمی پرداختند. براي مقاصد سیاسی و

 
تخریب دولت به رغم اینکه در ظاهر علیه آمریکا موضع می گرفتند، از یک طرف دولت را متهم به نگاه به … 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره میزان 14.5 درصدي آراي باطله در انتخابات و تعبیر وي از آن، تصریح کرد: رفتارشناسی راي
دهندگان بدون تردید امري تک علتی نبوده و تابعی از متغیرهایی از قبیل تغییرات جمعیتی، تحولات ارزشی، احساس موفقیت یا عدم
موفقیت در راي دهی، میزان نیل به هدف راي دهندگان، امکان حضور در پاي صندوق راي، یافتن گرایشی نزدیک به ارزشهاي خود و

 
نیز تابعی از سایر مسائل اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی است که لازم است بررسی و تحقیق شود. 

وي افزود: من نه به عنوان سخنگوي دولت بلکه به عنوان یک جامعه شناس معتقدم باید همه راي ها مورد بررسی قرار گیرد. البته
تاکید می کنم همین مشارکت قابل قبول بوده و قابل مقایسه با بسیاري از کشورها هم نیست.بنابراین هر گونه تحلیلی در یک برنامه

 
سخنگویی نمی تواند حاوي تبیینی جامعه شناختی عمیق و درستی باشد. 

وي درباره اظهارات یک عضو هیات رئیسه مجلس مبنی بر اینکه دولتی ها در زمان شمارش آرا نشان دادند چهار عمل اصلی را بلد
نیستند و شبهاتی که در خصوص نحوه شمارش آرا مطرح می شود، تصریح کرد: نتایج شمارش آراي انتخابات ریاست جمهوري، بر
اساس صورتجلسات امضاء شده توسط مجریان و ناظران در شعب اخذ رأي و تجمیع آن در سراسر کشور از سوي وزارت کشور اعلام و
پس از فرصت قانونی رسیدگی به شکایات از سوي شوراي نگهبان، نتایج نهایی اعلام می شود. گفتنی است تعدادي از تعرفه هاي اخذ



شده توسط رأي دهندگان، با توجه به تعدد صندوق هاي آراء، سهواً به صندوق هاي دیگر ریخته شده و تعدادي نیز توسط افراد از

 
شعبه خارج شده است. 

ربیعی افزود: به عنوان مثال فرد پس از مهر خوردن شناسنامه تعدادي از برگه آرا را در جیب خود می گذارد و فقط به یک صندوق

 
راي می اندازد. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: بطور مستمر و لحظه لحظه گزارشات مختلف از طریق سامانه هاي الکترونیکی و گزارشات از کانال هاي
رسمی و مردمی رصد شده و به لطف خدا و دعاي خیر مردم و تلاش شبانه روزي تمامی اشخاص و نهادهاي مجري و ناظر یک

 
انتخابات باشکوه در نهایت سلامت و کیفیت برگزار شد. 

وي با بیان اینکه البته گزارشاتی در ساعات اولیه بین 7 تا 9 مبنی بر این که سامانه احراز هویت آفلاین می شود، واصل شد که با
دستور وزیر کشور مشکل در اولین فرصت حل شد، اظهار کرد: در برخی شعب 33 شهري هم که در انتخابات شوراها صندوق اخذ رأي
الکترونیک داشتیم اگر بدلیل ترافیک مراجعات، دچار کندي در اخذ رأي با روش الکترونیک بودیم، با هماهنگی مراجع ذیربط، شیوه

 
اخد راي سنتی هم علاوه بر روش الکترونیکی به کار گرفته شد تا توقفی در اخذ راي مردم پدید نیاید. 

ربیعی تاکید کرد: در مجموع در هیچ شعبه اي اخلال جدي و طولانی مدت در اخذ راي از مردم نداشته ایم و اگر سامانه الکترونیکی

 
هم در مواردي اختلال جزئی یا مقطعی داشته، در چارچوب مقررات و با اعمال همه نظارت هاي لازم، رأي گیري شده است. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه در انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوري علاوه بر نظارت شوراي نگهبان، زیر نظر مستمر هیات
اجرایی مرکزي برگزار شد، یادآور شد: اعضاي هیأت، از طرف مردم در جریان دقیق امور انتخابات بوده و همچون دیگر اجزاي برگزاري
انتخابات، پاسدار و حافظ راي مردم هستند. اما مدتها است با استفاده از ادبیات نامناسب و اظهاراتِ بدون اطلاع که با یک تلفن می
شد آن را فهمید، حرفها و اتهاماتی در تریبون هاي بزرگ زده می شود و ما آن وقت است که متوجه می شویم نمی دانستیم که دو

دوتا، 5 تا می شود! ظاهرا چهار عمل اصلی را بلد نیستیم!



جذب 950 نفر از متخصصان ایرانی خارج از کشور در شرکت هاي دانش بنیان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1400/04/01

950 نفر از متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور به شرکت هاي دانش بنیان و خلاق پیوستند تا توان علمی خود را
به نیاز هاي داخلی کشور پیوند زنند.

به گزارش حوزه فناوري گروه علمی پزشکی باشگاه
خبرنگاران جوان، اشتغال 950 نفر از متخصصان ایرانی
خارج از کشور در شرکت هاي دانش بنیان و خلاق داخلی
نتیجه اجراي برنامه همکاري با متخصصان و کارآفرینان
ایرانی خارج از کشور (connect.isti.ir ) است. ظرفیت
هایی که به امید کسب موفقیت هاي بیشتر مهاجرت
کردند و امروز با ارائه تسهیلات و مزایاي این برنامه به

 
بازگشت ترغیب شدند و به ایران آمدند. 

برنامه اي که بر اساس گزارش آخرین گزارش علم یونسکو 2021 درباره «بررسی وضعیت علم، فناوري و نوآوري در ایران» که خرداد
ماه 1400 توسط سازمان آموزشی، علمی و فرهنگی سازمان ملل متحد (یونسکو) منتشر شده به عنوان یکی از نماد هاي رشد شاخص
هاي زیست بوم فناوري و نوآوري معرفی شده است. برنامه اي که اشتغال تعداد زیادي از ایرانیان مقیم خارج از کشور در استارتاپ ها

 
و تاسیس شرکت هاي دانش بنیان و خلاق را در پی داشته است. 

بر اساس آخرین آمار هاي ارائه شده با اجراي این برنامه تاکنون 950 نفر از متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور در شرکت
هاي دانش بنیان و خلاق مشغول به کار شدند. کاري که توسعه زیست بوم فناوري و نوآوري در کشور را در پی داشته و فضا و شرایط

 
براي بازگشت این افراد و ظرفیت هاي دانشی به کشور را فراهم کرده است. 

شکل گیري 320 شرکت توسط این افراد هم از دیگر مزایا و اتفاقات خوبی است که در پی اجراي این برنامه و ارائه حمایت ها و
تسهیلات به متخصصان و کارآفرینان ایرانی خارج از کشور رخ داده است، محسوب می شود. موضوعی که کمک کرده است تا ورود

 
فناوري و نوآوري به کشور تسهیل و جامعه و صنایع از توانمندي و ظرفیت این افراد بهره مند شوند. 

 
بیشتر بخوانید: 

- بازگشت کارآفرینان ایرانی خارج از کشور



افتتاح سد لاستیکی فرح آباد

منبع: خبرگزاري برق آبشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1400/04/01

در راستاي اجراي پویش هرهفته الف_ب_ایران سد لاستیکی فرح آباد ساري با حضور دکتر اردکانیان وزیر نیرو بصورت ویدئو
کنفرانس در تاریخ 1400/4/2 به فاز بهره برداري خواهد رسید. سد لاستیکی فرح آباد ساري با هزینه بالغ بر 20 میلیارد

تومان قابلیت تنظیم 5/5 میلیون متر مکعب آب را دارد که می تواند در زمان بهره ...

در راستاي اجراي پویش هرهفته الف_ب_ایران سد
لاستیکی فرح آباد ساري با حضور دکتر اردکانیان وزیر نیرو
بصورت ویدئو کنفرانس در تاریخ 1400/4/2 به فاز بهره

 
برداري خواهد رسید. 

سد لاستیکی فرح آباد ساري با هزینه بالغ بر 20 میلیارد
تومان قابلیت تنظیم 5/5 میلیون متر مکعب آب را دارد که
می تواند در زمان بهره برداري اشتغال را تا 2400 نفر

 
افزایش دهد. 

این سد لاستیکی علاوه بر تامین آب براي 1200 هکتار از اراضی شالیزاري فرح آباد که غالبا مردم منطقه به کشت برنج می پردازند،
از تداخل آب شیرین رودخانه با آب شور دریا در فصول کم آبی جلوگیري می کند و ظرفیت باز چرخانی پساب کشاورزي را نیز

 
داراست. 

 
سد مذکور با توجه به واقع شدن در منتهی الیه رودخانه تجن فضاي مناسبی را براي ایجاد ظرفیت گردشگري آبی فراهم کرده است. 

از دیگر مزایاي این سد می توان به سازگار بودن آن با محیط زیست ، امکان اجرا در شرایط مختلف آب و هوایی ، هزینه اجرایی پایین

 
آن اشاره کرد. 

true



احداث 5 هتل پنج ستاره در قم

منبع: تجهیز نیوزشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1400/04/01

اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی قم، علیرضا ارجمندي روز سه شنبه اول تیرماه 1400در بازدید از
عملیات اجرایی هتل پنج ستاره زعفرانیه و دیدار با مجتبی سیفی کاشانی سرمایه گذار این پروژه، اظهار کرد: «پنج هتل پنج

ستاره در شهر قم در دست احداث است که در آینده اي نه چندان دور، به تحول عظیمی در ...

احداث 5 هتل پنج ستاره در قم اداره کل میراث فرهنگی،
گردشگري و صنایع دستی قم، علیرضا ارجمندي روز سه
شنبه اول تیرماه 1400در بازدید از عملیات اجرایی هتل
پنج ستاره زعفرانیه و دیدار با مجتبی سیفی کاشانی
سرمایه گذار این پروژه، اظهار کرد: «پنج هتل پنج ستاره
در شهر قم در دست احداث است که در آینده اي نه
چندان دور، به تحول عظیمی در صنعت گردشگري استان

 
منجر خواهد شد.» 

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی قم، ادامه داد: «هتل زعفرانیه با حجم سرمایه گذاري 2 هزار و 600 میلیارد ریال

 
و با ایجاد 80 نفر اشتغال مستقیم، از هتل هاي شاخص استان خواهد بود.» 

ارجمندي با اشاره به نیاز استان به ساخت هتل هاي بزرگ، شیک و مدرن، افزود: «هتل پنج ستاره زعفرانیه با 1500 متر مربع، 11
هزار و 227 متر زیربنا و داشتن 90 اتاق و حدود 200 تخت، پاسخ گوي اقامت و پذیرایی از زائران ایرانی و خارجی به ویژه کشورهاي

حوزه خلیج فارس خواهد بود.»



جریاناتی که حامی کاندیداي پیروز نبودند در کنار او بایستند

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1400/04/01

علی ربیعی گفت: جریان هاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند با دوراندیشی آینده نگرانه در کنار
دولت بایستند؛ رییس جمهور منتخب به زودي رییس جمهور همه ایرانیان با همه سلایق و گرایش هاي سیاسی و اجتماعی

است.

به گزارش جام جم آنلاین به نقل از خبرگزاري فارس، علی
ربیعی سخنگوي دولت، صبح امروز (سه شنبه 1 تیرماه) در
نشست خبري خود با حضور خبرنگاران با تبریک میلاد
امام رضا (ع) گفت: امام رضا (ع) براي ما ایرانیان، نامی
سرشار از مفهوم و پر از رمز و راز است. ما از کودکی آرزو
هاي خود را با نام این امام رئوف، گره می زدیم و اسم
ایشان را همواره موقعی که دچار سختی و دشواري در

 
زندگی شده ایم، بر زبان آورده ایم. 

ربیعی، انتخابات ریاست جمهوري را مورد اشاره قرار داد و
گفت: به آقاي رییسی بابت پیروزي در انتخابات تبریک می گویم و آرزو می کنم که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده
در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا

 
کند. 

وي با بیان اینکه یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت، اظهار داشت: خوشبختانه ما
از یک سنت نیکو و نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید

 
آن را پاس بداریم و بر این سرمایه بیافزایم. 

 
یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست 

سخنگوي دولت ادامه داد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در

 
کارنامه خود دارد. 

ربیعی افزود: با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم که
دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي گفت: یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب براي عبور

 
از شرایط سخت است. 



 
دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی قرار داده 

ربیعی با اشاره به تحریم ها گفت: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست تحریم قرار

 
داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سال ها باقی است. 

وي با بیان اینکه عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان
تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهاد ها هستیم، اظهار داشت: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است
و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهاد هاي مسئول و حتی نهاد هاي رسانه اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در

 
پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي، اجتماعی کرونا است. 

 
رییس جمهور منتخب رییس جمهور همه ایرانیان است 

سخنگوي دولت ادامه داد: انتظار می رود جریان هاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند. از طرف دیگر رییس جمهور منتخب به زودي رییس جمهور همه ایرانیان با همه سلایق و گرایش

 
هاي سیاسی و اجتماعی است. 

 
نفَْس برگزاري این انتخابات یک نه بزرگ به تحریم گران بود 

ربیعی با بیان اینکه این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است، گفت: نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت
یک نه بزرگ به تحریم گران بود. برخی از مبلّغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم «فشار حداکثري»

 
بودند که این بار با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی با بیان اینکه سال ها در کنار تلاطم هاي تاریخی، جمهوریت مان حفظ شد، گفت: دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی صندوق

 
هاي راي اعتباري دوباره یافتند. 

وي افزود: نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین هواداران نامزد ها و هم

 
میان نامزد ها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت ادامه داد: یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزد هایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند، اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در این دوره

 
از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. 

 
سیاست تعاملی در برنامه کار دولت آینده قرار خواهد داشت 

ربیعی ادامه داد: جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این روز ها مخالفان همیشگی ایران
تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه انداختند. با شناخت و تجاربی که از
منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی،



 
باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

سخنگوي دولت با گرامیداشت یاد دکتر شریعتی و دکتر چمران گفت: مناسبت روز هاي 29 و 31 خرداد با وجود تعلق به دو انسان
متفاوت و یادبود از دست دادن متفکرینی در دو مقطع تاریخی است. اما این روز هاي پایانی خرداد از یک همبستگی مفهومی
برخوردارند. به تعبیر زنده یاد شریعتی، وي زندگی خود را وقف عرفان، آزادي و عدالت کرد و اتفاقا این سه ارزش در عمل و کنش

 
سیاسی و زندگی اجتماعی دکتر چمران تبلور یافت. 

ربیعی افزود: دکتر چمران نماد عینی معنوي شدن امر سیاسی بود و اتفاقا این اکسیر جاودان مورد نیاز جامعه این روز هاي ما نیز

 
هست و ما بیش از هر دوره اي تاریخی به اخلاق و معنویت نیازمندیم. 

وي ادامه داد: شریعتی معلمی بود که با خوانشی از نظریات وي بیداري نسلی را براي چند دهه به وجود آورد. به نظرم آنچه که امروز

 
فقدان آن احساس می شود ضرورت پیوند بیشتر ساحت اندیشه و میدان عمل است. 

ربیعی افزود: به نظر من در آغاز گام دوم انقلاب ما نیازمند تجدید حیات نظریه پردازي اندیشمندان اصیل و جهادگران ناب همچون
دکتر شریعتی، دکتر مطهري و دکتر بهشتی و امثال این ها بود و جهادگرانی، چون دکتر چمران و سردار سلیمانی و امثال آن ها می

 
باشیم. 

سخنگوي دولت با اشاره به مصوبات دولت گفت: در جلسه هیات وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و غیرمستقیم
قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با هدف تبیین ساز
و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون برنامه ششم توسعه،
آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و مطبوعات براساس تعرفه

 
فرهنگی را تصویب کرد. 

وي افزود: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت از
اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان را
به تصویب رساند. مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه
دیدگی یا ورود آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و

 
نوجوان بزه دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

ربیعی ادامه داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه دیده را برعهده
دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهاد هاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت، نگهداري و

 
توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي افزود: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن آنها،
ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري نسبت به
طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان بهزیستی

 
نگهداري می شود. 



سخنگوي دولت گفت: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي

 
جامعه ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

وي افزود: در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان غیرحالت اشتغال معسر
فاقد شغل و درآمد تصویب شد. به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق
بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر است، منوط به اینکه فاقد هرگونه

 
شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون توسط بنیاد پرداخت می شود. 

سخنگوي دولت درباره این سوال که روحانی در دیدار با آیت االله رییسی گفته که آماده ایم براي انتقال قدرت و تجربیات همکاري
کنیم، آیا دولت برنامه مدونی دارد و فکر می کنید که دولت آینده چه موضوعاتی را باید در اولویت قرار دهد؟ گفت: همان گونه که
ملاحظه کردید آقاي روحانی رئیس جمهور بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا به دفتر آقاي رئیسی در قوه قضاییه رفتند و ضمن
اعلام آمادگی دولت مستقر براي ارائه اطلاعات مورد نیاز دولت آتی در دوران انتقالی، گزارشی از مهمترین مشکلات فعلی کشور مثل

 
موضوع تامین کالا را مطرح کردند. 

وي افزود: همچنین در خصوص چگونگی ادامه کار و برنامه گروه مذاکره کننده برجام، صحبت هایی انجام شد. دیروز هم آقاي ظریف

 
با ایشان دیدار کرد. همچنین آقاي عراقچی هم جلسه اي با رئیس جمهور منتخب داشت. 

ربیعی ادامه داد: روز یکشنبه هم در جلسه هیات دولت، شیوه تعامل با دولت بعدي مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد تعامل با دولت
سیزدهم براي انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر آقاي رئیس جمهور منتخب، در سطح وزرا باشد و آنان اطلاعات مدنظر را در اختیار آقاي

 
رئیسی قرار بدهند. 

 
به همه وزرا تاکید شده تا مهمترین مسائل را براي انتقال به دولت بعدي، مشخص کنند 

سخنگوي دولت افزود: در دولت هم از مدت ها قبل به همه وزرا تاکید شد تا مهمترین مسائل و اولویت ها را براي انتقال به دولت
بعدي، مشخص کنند. در مرکز تحقیقات هم این کار در حال جمع بندي است و به زودي براي رئیس جهور منتخب ارسال خواهد شد.

 
اگر آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان منتظر دولت بعد نخواهند شد 

سخنگوي دولت در پاسخ به این سوال که آیا برنامه دولت جناب روحانی این است که نهایی سازي برجام را به دولت بعد بسپرد یا
اینکه در روز هاي باقی مانده به فرجام برساند؟ گفت: از ابتداي آغاز رقابت هاي انتخاباتی تکرار کرده ایم که مذاکرات احیاي برجام
ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد و بر اساس سیاست هاي کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب
و نهاد هاي بالادستی، دولت خود را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. اگر آمریکا به
تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان شرایط را به تصمیم گیري به نهاد هاي بالادستی گزارش خواهند داد و منتظر دولت بعد نخواهند

 
شد. 

وي افزود: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند
تصمیم سیاسی همه طرف ها است و اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی



 
گفتگو ها شویم. 

ربیعی ادامه داد: همانطور که آقاي عراقچی اشاره کرده، هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد که البته این مسئله
بستگی به تصمیم طرف هاي مقابل و اراده آن ها براي به نتیجه رسیدن گفتگو ها دارد؛ بنابراین در جریان طبیعی امور، در صورتیکه
دیگر طرف ها آماده باشند، دولت مانعی براي اتمام مذاکرات ندارد، اما اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم

 
اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 

سخنگوي دولت در پاسخ به این سوال که وزارت خارجه آمریکا راجع به انتخابات ایران واکنش نشان داد و گفت که ایرانی ها
نتوانستند در فرایند عادلانه و آزادانه انتخاب کنند، واکنش ایران چیست؟ گفت: ما این اظهار نظر را مصداق دخالت در امور داخلی
ایران و مغایر قوانین بین المللی می دانیم و آن را محکوم می کنیم. دولت آمریکا در جایگاهی نیست که صلاحیت اظهارنظر درباره

 
فرآیند انتخابات در ایران و یا کشور دیگري را داشته باشد. 

 
فرایند هاي دموکراتیک در آمریکا تا چه اندازه معیوب و متعصبانه هستند 

ربیعی افزود: برخلاف نمایش هاي پر زرق و برق دموکراسی در آمریکا، امروز هیچ ملتی نیست که نداند فرایند هاي دموکراتیک در

 
آمریکا تا چه اندازه معیوب و متعصبانه هستند. 

وي ادامه داد: ادعا هاي مشابهی در انتقاد از انتخابات هاي آمریکا نیز مطرح شده، از جمله از سوي دموکرات ها در سال 2000، و از

 
سوي دونالد ترامپ، رئیس جمهوري پیشین ایالات متحده و حامیان او در مورد انتخابات ریاست جمهوري اخیر (2020). 

سخنگوي دولت تصریح کرد: ما دولت آمریکا را دعوت می کنیم که از دخالت هاي متکبرانه در امور داخلی سایر کشور ها و قضاوت

 
درباره سازوکار هاي دموکراتیک دیگران دست بردارد و به اصلاح امور داخلی خودشان بپردازند. 

ربیعی با بیا اینکه مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد، گفت: این مذاکرات بر اساس سیاست هاي
کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب و نهاد هاي بالادستی، دولت خود را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر

 
مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. 

وي افزود: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به

 
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. 

 
ربیعی ادامه داد: اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفتگو ها شویم. 

 
سخنگوي دولت گفت: همانطور که آقاي عراقچی اشاره کرده، هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد. 

وي افزود: اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر
عهده دولت سیزدهم خواهد بود.



بهره برداري از پنج طرح 115 میلیاردي تامین و انتقال برق در استان بوشهر

منبع: ایسناشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل شرکت برق منطقه اي فارس و بوشهر از راه اندازي و افتتاح طرح هاي تامین و انتقال برق در استان بوشهر و
جنوب کشور به ارزش 115 میلیارد تومان در قالب پویش هر هفته الف- ب- ایران با دستور وزیر نیرو خبر داد.

غلامرضا نصیري با بیان جزئیاتی از این طرح ها اظهار کرد:
هزینه و اعتبار افتتاح پنج طرح تامین و انتقال برق به
ارزش 115 میلیارد تومان از محل منابع داخلی شرکت و

 
اعتبارات بخش خصوصی تامین شده است . 

وي عنوان کرد: این طرح ها شامل افتتاح پشت 63.20
کیلوولت هلیله و خط ارتباطی 63 کیلوولت به طول یک
کیلومتر است، این طرح با اعتباري معادل 33 میلیارد

تومان از محل منابع داخلی شرکت راه اندازي شده که هدف از راه اندازي این طرح توسعه زیر ساخت و بهبود قابلیت اطمینان در

 
تامین برق است. 

مدیر عامل شرکت برق منطقه اي فارس و بوشهر همچنین از افتتاح طرح افزایش ظرفیت و تغییر سطح ولتاژ ترانسفورماتور سوم پست
بهمئی بوشهر خبر داد و اظهار کرد: این طرح نیز با 14 میلیارد تومان اعتبار به بهره برداري می رسد، هدف از راه اندازي این طرح

 
تعدیل با ترانسفورماتورهاي موجود و توسعه زیر ساخت و افزایش ظرفیت در تامین برق منطقه است. 

نصیري در ادامه طرح افزایش ظرفیت خط 63 کیلوولت برازجان – فرهنگ را از طرح هاي قابل افتتاح با دستو وزیر نیرو دانست و
گفت: این طرح با 4 میلیارد تومان اعتبار و به طول 15 کیلومتر احداث شده، رفع پرباري خطوط موجود و افزایش قابلیت اطمینان در

 
برق منطقه شمال استان بوشهر از اهداف این طرح است. 

این مسئول با اشاره به طرح نیروگاه خورشیدي 2 مگاواتی شهرستان دشتی گفت: این نیروگاه با مشارکت بخش خصوصی و با تامین
اعتباري معادل 30 میلیارد تومان به بهره برداري می رسد و تامین انرژي پاك و ایجاد اشتغال و کاهش آلودگی زیست محیطی از

 
اهداف آن است. 

مدیر عامل شرکت برق منطقه اي فارس و بوشهر خاطرنشان کرد: افتتاح طرح احداث خط 400 کیلوولت به طول هفت کیلومتر را از
دیگر طرح هاي این پویش ذکر کرد و گفت: در این طرح ورود و خروج حط 400 کیلوولت پارس – عسلویه کوشکنار در کلیدخانه

 
نیروگاه عسلویه افتتاح می شود ، هزینه اجراي این طرح 29 میلیارد تومان است که از محل منابع داخلی شرکت تامین شده است. 

غلامرضا نصیري با برشمردن برخی از قابلیت ها و ظرفیت ها در تامین برق و انرژي در منطقه جنوب کشور و استان بوشهر را برشمرد
و گفت: وجود زمینه هاي اقلیمی و طبیعی، منابع متنوع تولید و همچنین نیروي متخصص و کارآزموده در دو استان فارس و بوشهر



 
این قابلیت را ایجاد کرده که بتوان از توانمندي هاي ویژه در این منطقه استفاده بهینه کرد و آن را در راستاي توسعه به کار گرفت. 

وي افزود: استان هاي فارس و بوشهر داراي توانمندي هاي شگرف و بزرگ در زمینه تولید انرژي برق است ، فارس با بهره مندي از
اقلیم پرآفتاب و تابان و بوشهر با بهره مندي از منابع گاز و انرژي هسته اي در نیروگاه اتمی این قابلیت را دارند تا از همه ظرفیت هاي

 
موجود در جنوب کشور براي به فعل رساندن استعدادهاي بالقوه بهره گیري کنند. 

مدیر عامل شرکت برق منطقه اي استان فارس و بوشهر تاکید کرد: با بهره گیري از دو منبع خورشیدي و گاز در استان هاي فارس و
بوشهر می توان همه برق مورد نیاز جنوب کشور و بخش عمده اي از برق کشور را تامین کرد، فارس در این زمینه از نیروي متخصص
و مهندسان کارآزموده و همچنین مراکز علمی و دانشگاه مرتبط با حوزه برق و انرژي نیز برخوردار است و یک استعداد کم نظیر فنی،

 
مهندسی و علمی در کشور به شمار می آید. 

نصیري یادآور شد: با بهره گیري از ظرفیت وجود منابع گازي در استان بوشهر می توان به ایجاد ظرفیت هاي بیشتر تامین برق در
جنوب کشور امیدوار بود، استفاده از انرژي گاز در این مناطق و افزایش تولید و تامین برق در واقع بهینه سازي تولید انرژي است که

 
موجب افزایش ارزش افزوده، افزایش رونق و جهش تولید و حرکت در راستاي منویات مقام معظم رهبري است. 

انتهاي پیام



جزئیات دیدار روحانی با رئیسی بعد از اعلام نتایج

منبع: تیکشماره خبر:  60  |  تاریخ: 1400/04/01

علی ربیعی، سخنگوي دولت در نشست خبري امروز جزئیات دیدار روحانی و رئیسی قبل از اعلام نتایج را شرح داد.

 
علی ربیعی، سخنگوي دولت در نشست خبري امروز جزئیات دیدار روحانی و رئیسی قبل از اعلام نتایج را شرح داد. 

مثلث آنلاین: علی ربیعی، سخنگوي دولت در نشست خبري
امروز جزئیات دیدار روحانی و رئیسی قبل از اعلام نتایج را شرح

 
داد. 

 
مهمترین بخش اظهارات علی ربیعی به شرح زیر است: 

 
این انتخابات و مشارکت مردم یک «نه» بزرگ به تحریم گران بود. 

 
به مبلغان تحریم انتخابات که در امتداد طراحان تحریم اقتصادي قرار داشتند و زیر پرچم فشار حداکثري بودند نه گفته شد. 

 
در کارنامه سیاسی رئیس جمهور منتخب تعامل، عمل گرایی، باورمندي به عدالت و خرد جمعی وجود دارد. 

 
تبلیغات دشمنان علیه رئیسی جایگاهی نخواهد داشت و همه مردم در کنار رئیسی می کوشند. 

 
واکنش به اظهار نظر وزارت امور خارجه آمریکا درباره انتخابات 

 
دولت آمریکا در جایگاهی نیست که صلاحیت اظهار نظر در فرآیند انتخابات در ایران را داشته باشد. 

 
جزئیات دیدار روحانی با رئیسی بعد از اعلام نتایج انتخابات 

 
از چند ماه گذشته تمامی وزارتخانه مامور به تهیه گزارش براي دولت بعدي شدند. 

 
مشکلات کشور نظیر تأمین کالاها و ارز در جلسه بین آقایان روحانی و رئیسی بحث و بررسی شد. 

درخصوص مذاکرات هسته اي هم بین این دو نفر صحبت هاي ارائه شد و آقاي ظریف به دیدار آقاي رئیسی رفتند و گزارش هاي

 
هسته اي داده شد. 

 
تعامل ها براي ارائه انتقال قدرت در حال انجام است، به وزرا دستور داده شد که اطلاعات ریز کشور به آقاي رئیسی ارائه شود. 



 
در روز ملاقات روحانی با رئیس جمهور منتخب آخرین گزارشات مذاکرات به وي ارائه شد. 

 
به وزیران دستور داده شد که تمامی اطلاعات مد نظر به رئیس جمهور منتخب داده شود. 

 
دولت موظف به ارائه گزارش به رئیس جمهور منتخب است. 

 
امروز در مذاکرات به یک متن روشن رسیده ایم/ منتظر تصمیم سیاسی طرف آمریکایی هستیم 

 
تصمیم به سرانجام رسیدن توافق به نتایج انتخابات ایران ربطی ندارد. 

 
با توجه به تصمیم نهادهاي بالادستی مذاکرات انجام می شود. 

 
تقریبا درباره تمامی اختلافات مهم توافق شده است. 

 
واکسن کواکس را در زمان مناسب خریدیم اما عراق پولمان را منتقل نکرد 

 
تولید و واردات واکسن را با قدرت دنبال کردیم. 

 
در جهانی که همه به فکر خود هستند ما باید به دنبال تولید داخلی باشیم که چنین شد؛ واردات را هم دنبال کردیم . 

 
در ماه هاي آینده نگران واکسن نخواهیم بود. 

 
مشروح اظهارات سخنگوي دولت به شرح زیر است: 

علی ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با تبریک به ابراهیم رییسی بابت پیروزي در انتخابات، اظهار کرد: آرزو می کنم که دولت
سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه

 
کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند. 

وي افزود: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و
نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و

 
بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت یادآور شد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در
کارنامه خود دارد، با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي با بیان اینکه یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب



براي عبور از شرایط سخت است، اظهار کرد: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست
تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي

 
و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. 

ربیعی ادامه داد: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه
اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي،

 
اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت با تاکید بر اینکه انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند، گفت: از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و

 
گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 

وي افزود: این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت یک نه بزرگ به
تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم "فشار حداکثري" بودند که این بار

 
با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی یادآور شد: سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی
صندوقهاي راي اعتباري دوباره یافتند. نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در

 
بین هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، ادامه داد: بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این
روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه
انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع

 
بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي با اشاره به مصوبات اخیر هیئت دولت اظهار کرد: در جلسه هیئت وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و
غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با
هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون
برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و

 
مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

ربیعی ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت
از اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان

 
را به تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود



آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه

 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

سخنگوي دولت توضیح داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه
دیده را برعهده دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت،

 
نگهداري و توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي یادآور شد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن
آنها، ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري
نسبت به طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان

 
بهزیستی نگهداري می شود. 

ربیعی تاکید کرد: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه

 
ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان
غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد تصویب شد، اظهار کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق
هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر
است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون

توسط بنیاد پرداخت می شود.



تا 10سال دیگر از قطع وابستگی به نفت خبري نیست

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1400/04/01

موسسه مودیز پیش بینی کرد کشورهاي صادرکننده نفت منطقه خلیج فارس دستکم تا 10 سال دیگر به درآمد حاصل از
تولید هیدروکربن به شدت وابسته خواهند ماند زیرا تلاشها براي متنوع سازي اقتصادي پیشرفت کندي از زمان ریزش قیمت

نفت در سال 2014-2015 داشته است.

موسسه مودیز پیش بینی کرد کشورهاي صادرکننده نفت
منطقه خلیج فارس دستکم تا 10 سال دیگر به درآمد
حاصل از تولید هیدروکربن به شدت وابسته خواهند ماند
زیرا تلاشها براي متنوع سازي اقتصادي پیشرفت کندي از
زمان ریزش قیمت نفت در سال 2014-2015 داشته است.

به گزارش اقتصادآنلاین به نقل از ایسنا، آژانس
اعتبارسنجی مودیز در گزارشی اعلام کرد وابستگی به

بخش انرژي براي شش کشور عضو شوراي همکاري خلیج فارس، محدودیت اعتباري کلیدي خواهد بود. اگر میانگین قیمت نفت 55
دلار در هر بشکه باشد، انتظار داریم تولید هیدروکربن همچنان بزرگترین سهم را در تولید ناخالص داخلی کشورهاي عضو شوراي

 
همکاري منطقه خلیج فارس داشته باشد و بنابراین پیشران کلیدي توان مالی در دستکم یک دهه آینده خواهد بود. 

نفت و گاز در بیش از 20 درصد از تولید ناخالص داخلی و دستکم 50 درصد از درآمد دولتی در اکثر کشورهاي منطقه خلیج فارس

 
سهیم است. 

در این بین، برنامه ها براي راه اندازي بخشهاي اقتصادي جدید اغلب همپوشانی داشته و باعث ایجاد رقابت در میان کشورهاي این

 
منطقه شده و فضا براي رشد را محدود کرده است. 

مودیز اعلام کرد انتظار دارد روند متنوع سازي اقتصادي کشورهاي منطقه خلیج فارس شتاب بگیرد اما این روند از کاهش منابع
موجود براي تامین مالی پروژه هاي متنوع سازي اقتصادي در فضاي قیمت پایینتر نفت و رقابت میان اعضاي شوراي همکاري خلیج
فارس متاثر خواهد شد. بخشی از مشکل این است که قرارداد اجتماعی میان دولتهاي شوراي همکاري خلیج فارس و شهروندانش
یعنی تامین اشتغال، آموزش رایگان و خدمات بهداشتی مادام العمر در قبال رضایت سیاسی، توانایی براي اعمال کاهش هزینه یا

 
معرفی مالیات را محدود می کند. 

عربستان سعودي که بزرگترین اقتصاد منطقه است، مالیات ارزش افزوده را سال گذشته سه برابر کرد و به 15 درصد رساند. محمد بن
سلمان، ولیعهد عربستان سعودي در آوریل اعلام کرد مالیات ارزش افزوده کاهش پیدا خواهد کرد و معرفی مالیات بر عایدي شخصی

 
را منتفی اعلام کرد. 



 
طبق گزارش مودیز، رشد غیرنفتی در این منطقه عمدتا تحت تاثیر مالیاتهاي مستقیم صفر یا بسیار اندك حاصل می شود. 

بر اساس گزارش رویترز، این آژانس اعتبارسنجی پیش بینی کرد مالیات مبتنی بر درآمد که براي کاهش وابستگی به نفت ضروري

 
است، احتمالا در بلندمدت اجرایی خواهند شد. 

پربیننده ترین سهمیه بنزین تیرماه امشب واریز می شود موج جدید خاموشی در راه است چرا نیروگاه بوشهر از مدار خارج شد؟ رمز
ارزها نصف برق تهران را مصرف می کند! تاثیر انتخابات بر بازگشت نفت ایران به بازارهاي جهانی



دولت براي ایجاد اشتغال به سمت کارآفرینی و تولید حرکت کند

منبع: ایسناشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1400/04/01

مسئول ستاد مردمی آیت االله رئیسی در استان مرکزي گفت: دولت باید در راستاي ایجاد اشتغال به سمت کارآفرینی و تولید
حرکت کند.

مجتبی شاهوار در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: حماسه
حضور در انتخابات 28 خرداد بوقوع پیوست و مردم علیرغم
برخی نارضایتی ها و گلایه هایی که از مسائل اقتصادي و
معیشتی داشتند، پاي صندوق هاي راي حاضر شدند و یک
راي به منتخب مردم و یک راي به نظام مقدس جمهوري
اسلامی ایران دادند که این حضور جاي تقدیر و تشکر دارد.

وي افزود: مردم با هوشمندي پس از استماع برنامه ها و
نظرات کاندیداهاي ریاست جمهوري، بهترین را انتخاب

کردند، آیت االله رئیسی قطعا یکی از بهترین شخصیت هاي معاصر است که سال ها کار قضایی و اجرایی و ... داشته و امیدواریم دولت
آتی دولتی باشد که در راستاي رفع مشکلات مردم بویژه مشکلات معیشتی و اقتصادي و ارتقاي فرهنگ و حقوق عامه موفق و یک

 
دولت جهادي و انقلابی باشد. 

شاهوار تصریح کرد: شاهوار تصریح کرد: سالیان متمادي افراد مختلف در رشته هاي مختلف از دانشگاه ها فارغ التحصیل می شوند و با
توجه این میزان فارغ التحصیل، نیاز است که در این حوزه یک آمایش کلی صورت گیرد تا رابطه دانشگاه با حوزه هاي اجتماع و
صنعت و فرهنگ احصا و نخبگان بهبود یافته و دانشجویان در حوزه هاي تخصصی مورد نیاز تحصیلات تکمیلی را ادامه دهند تا در

 
نهایت بتوان در راستاي رفع نواقص کشور از آنها استفاده کرد. 

شاهوار دغدغه اصلی جوانان را تحصیل، اشتغال و مسکن دانست و گفت: رفع این دغدغه ها مقدمه تشکیل خانواده به عنوان برترین
نهاد در اسلام و اجتماع است و اگر این دغدغه ها رفع شود قطعا ناهنجاري هاي اجتماعی کاهش خواهد داشت و برکات نازل می شود.

وي ادامه داد: آیت االله رئیسی بر رفع این معضلات در جهت تشکیل خانواده تاکید دارد و در این خصوص وعده هایی از جمله ساخت

 
یک میلیون مسکن در سال داده است که به دنبال ساخت این تعداد مسکن ده ها یا صدها شغل نیز ایجاد خواهد شد. 

شاهوار اضافه کرد: در راستاي ایجاد اشتغال نیز دولت باید به سمت کارآفرینی و تولید حرکت کند که آیت االله رئیسی در قوه قضاییه
نیز به رفع موانع تولید و رفع مشکلات تولید بویژه خصوصی سازي هاي ناسالم و بازگشت آرامش به بخش تولید و صنعت توجه ویژه
داشته است. البته قطعا مدیریت تحریم ها و فشارهاي اقتصادي بر کشور ضروري است و توقع معجزه نخواهیم داشت اما وقتی

 
کارگزاران در جهت رفع این خلاءها و نیازها کار کنند قطعا رضایتمندي بیشتري در مردم ایجاد خواهد شد. 



انتهاي پیام



صالحی: رئیسی اجازه سهم خواهی به گروه هاي خاص سیاسی را ندهد

منبع: ایسناشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1400/04/01

یک عضو کمیسیون اقتصادي مجلس خطاب به سید ابرهیم رئیسی گفت: شما مدیون هیچ گونه گروه خاص سیاسی نیستید
اگر کسی کاري انجام داده بر حسب وظیفه دینی و شرعی خود بوده است. اجازه ندهید گروه هاي خاص سیاسی به دنبال

سهم خواهی از دولت شما باشند.

به گزارش ایسنا، مسلم صالحی در جلسه علنی امروز(سه
شنبه) مجلس شوراي اسلامی در نطق میان دستور خود
ضمن تشکر از مردم براي حضور در انتخابات، گفت: مجلس
محل تیشه و کلنگ و چانه زنی براي پروژه هاي کم ارزش
نیست. اینجا محل تبادل افکار دوراندیشانه، استراتژیک و
در قواره ملی براي تقنین اصولی، نظارت درست، تعامل با

 
فرصت ها و تقابل با تهدیدهاي داخلی و خارجی است. 

نماینده مردم اقلید در مجلس مدعی شد: مجلس را با
جزئیات مشغول کردند تا کشور در حوزه مدیریت

 
استراتژیک، برنامه هاي بلندمدت و مسائل کلان اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی به حال خود رها شود. 

این عضو کمیسیون اقتصادي مجلس ضمن انتقاد از ساختار اقتصادي کشور، گفت: بزرگی ناموزون بدنه دولت، اتکاي اقتصاد و بودجه
ملی به نفت و خام فروشی، عدم استقلال بانک مرکزي، در اولویت قرار دادن همه چیز به همراه موازي کاري و تکرار باورهاي ناشی از
سوءتدبیر موجب شده تا ما همواره ذیل شرایط حساس کنونی قرار داشته باشیم و ناگزیر به اتخاذ تصمیم هاي مقطعی شویم. چنین
شرایطی باعث شد از واقع بینی به مصرف گرایی، از نگاه بلندمدت به روزمره گرایی، از برنامه محوري به پروژه محوري و از سازوکار

 
توسعه به ساخت و ساز آن قناعت کنیم. 

وي ادامه داد: سرمایه گذاري هایی که باید در حاشیه آب هاي گرم صورت می گرفت به دلیل نبود نقشه راه ملی و فقدان سیاست
گذاري اصولی در کویر و در نقاط بی آب در مرکز کشور صورت گرفته است. طبیعی است در چنین سرمایه گذاري هایی، عرصه رقابت
را به دیگران واگذار کنیم. آنچه در پارس جنوبی و سواحل مکران صورت گرفته است نه به عنوان بخشی از پازل برنامه و اقتصاد مبتنی

 
بر مزیت هاي ملی بلکه به عنوان جزایر از هم گسیخته و به صورت اتفاقی یا بنابر مصالح دیگر به اجرا درآمده است. 

این عضو مجمع نمایندگان استان فارس گفت: علی رغم وجود دستگاه عریض و طویل سازمان مدیریت و برنامه ریزي که اصلی ترین
وظیفه اش تدوین برنامه بلندمدت ملی است، همچنان فاقد نقشه راه و سند توسعه ملی بوده و کشور به طور کلی در نظام برنامه ریزي
خود دچار بی قوارگی و نابسامانی است. هنوز مطالعات آمایش سرزمین که مبنا و مقدمه تدوین برنامه بلندمدت ملی است، یا وجود
خارجی پیدا نکرده و یا اگر چیزي تدوین شده با عنوان پدیده اي فانتزي و کتابخانه اي به آن نگاه می شود لذا عجیب است که فاقد

 
راهبرد بلندمدت ملی هستیم و فریاد از کسی بر نمی آید. 



صالحی با بیان اینکه با تقلید از روش پیشینیان به 6 برنامه عمرانی به عنوان برنامه توسعه تن داده ایم، افزود: ما هرگز نپرسیدیم
نتیجه این به اصطلاح برنامه ها که به جاي منافع ملی، منویات چند وزارتخانه را تأمین و به کشمکش هاي دستگاهی وجهه قانونی می
بخشد، چه بوده است؟ عجیب است که در سایه غفلت مجلس، هفتمین برنامه از این دست در حال تدارك و تحمیل بر کشور است.
زمانی که در حال قیچی کردن روبان هاي رنگارنگ هستیم، کشورهاي کره جنوبی، ژاپن و آمریکا به ترتیب در حال تدوین برنامه هاي

 
استراتژیک بلندمدت 50 ساله، 100 ساله و 200 ساله هستند. 

صالحی در ادامه خطاب به رئیس و نمایندگان مجلس گفت: به کجا می روید؟ آیا اشتغال به مسائل روزمره و کوتاه مدت مرتبط با
وظایف مجلس و رسالت خطیر ما در دنیاي متلاطم امروز است؟ آیا جایگاه ما در ساختارهاي بزرگ و کوچک اقتصادي در سطح
منطقه و جهان را به درستی مشخص کرده ایم؟ آیا به مزیت هاي ژئوپلتیک کشور در زمان بررسی طرح ها و لوایح توجه داریم؟ چرا
باید دولت حجیم به خود اجازه دهد سند وابستگی اقتصاد ملی و اسارت آن در چنگال نفت را مکرر تحت عنوان لوایح بودجه به

 
مجلس بیاورد و ما چشم بسته آن را تأیید و امضا کنیم؟ 

این عضو کمیسیون اقتصادي مجلس مدعی شد: برخی مجالس قبلی با دنباله روي از دولت و اشتغال به فرعیات، مجلس را به حدي از
سقوط کشاندند که وقتی مبادرت به تصویب قانونی براي صیانت از منافع ملی در حوزه هسته اي می کنیم، مع الوصف زمزمه تمرد از
آن به گوش می رسد، این چه جایگاه متزلزلی است؟ قبل از شروع مجلس در نامه اي خطاب به دکتر قالیباف برخی از این موارد را

 
گوشزد کردیم. وظیفه ما معماري مجدد و آگاهی از خط مشی ها و روندهایی است که کشور را به چنین فسادي آلوده کرده است. 

صالحی در پایان نطقش خطاب به سید ابراهیم رئیسی، منتخب مردم براي تصدي ریاست دولت سیزدهم گفت: آنچه در ساختار دولت
تولید فساد می کند، ریشه در سیاست هاي غلط اقتصادي از وابستگی بودجه به نفت تا حجم بزرگ دولت و شرکت هاي دولتی از یک
سو و نفوذ و رسوب عناصر لیبرال و تکنوکرات در بدنه دولت از سوي دیگر است. این بیماري مزمن با برخوردهاي سلیقه اي و مقطعی
تقویت نمی شود که هیچ، تضعیف هم می شود. دولتی متفاوت، تحول گرا و جوان را به یاري بطلبید که به سیاست هاي عقلانی باور
داشته و با این پدیده شوم مبارزه سیستماتیک را آغاز کند. شما مدیون هیچ گونه گروه خاص سیاسی نیستید اگر کسی کاري انجام
داده بر حسب وظیفه دینی و شرعی خود بوده است از این رو اجازه ندهید گروه هاي خاص سیاسی به دنبال سهم خواهی از دولت

 
شما باشند. 

انتهاي پیام



بیشتر بودن خرج دولت در مقایسه با درآمد، عامل اصلی تورم

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1400/04/01

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران گفت: عمده ترین عامل تورم افزون بودن خرج دولت در مقایسه با دخل اوست که اصلاح این
فرایند نیازمند حاکم شدن انضباط مالی بر امور دولت است.

به گزارش خبرنگار گروه اقتصادي خبرگزاري صدا و سیما؛
آقاي حسین سلاح ورزي افزود: فعالان بخش خصوصی و
دولتمردان در این نکته متفق القول اند که تورم بلاي
معیشت ملت و مانع تقویت تولید است؛ اما بر خلاف عموم
دولتمردان که تورم را ناشی از گرانفروشی فعالان اقتصادي
می دانند؛ ما معتقدیم بیشتر بودن هزینه دولت در مقایسه

 
با درآمدش عامل ایجاد تورم است. 

وي با بیان اینکه رئیس جمهور منتخب ملت در دولت
سیزدهم، بیش از هر موضوعی در طول چهار سال آینده با

مسئله اقتصاد سر و کار خواهند داشت اضافه کرد: یکی از مهمترین مشکلات اقتصاد ایران در طول دهه هاي گذشته تفاوت نگرش

 
فعالان اقتصادي بخش خصوصی و دولتمردان به مفاهیم و مسائل اساسی نظام اقتصادي است. 

سلاح ورزي درباره نظام بانکی گفت: اهل سیاست براي دهه ها نظام بانکی را به مثابه کانال توزیع پول دولت دیده اند؛ اما فعالان
بخش خصوصی گمان می کنند این نگاه ریشه فساد در نظام بانکی و مروج رانت و موجب سرکوب بهره وري در نظام تولید و تجارت
است. بانک کسب و کار خرید و فروش «اعتبار» است و مثل هر کسب و کار دیگري بهترین عملکرد آن در شرایطی حاصل می شود

 
که مداخله دولت در نظم طبیعی فعالیت هایش به حداقل هاي ضروري کاهش یابد. 

وي با بیان اینکه سیاستمداران ارز را منبعی راهبردي براي مدیریت اقتصاد کشور می بینند که میراث شوم اقتصاد تک محصولی نفتی
و توسعه مرکزگراي مبتنی بر آن است افزود: بازار ارز براي رسیدن به ثبات نیازمند تعمیق از طریق توسعه ابزار هاي مشتقه، تسهیل

 
شرایط براي تقویت تجارت خارجی و البته پرهیز دولت از مداخلات نمایشی و غیرکارشناسی است. 

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران گفت: بخش مهمی از رشد اقتصادي مبتنی بر کارآفرینی ناشی از خلق

 
امکان معامله ریسک در نظام اقتصادي است و بورس مهمترین زمینه نهادي براي انجام این معاملات است. 

سیاستمداران مسئول سود و زیان سهامداران و وضعیت شاخص بورس نیستند، اما کافی است معاملات شفاف و منصفانه و آزادانه در
بورس را تضمین کنند تا بورس به کارکرد حقیقی خودش یعنی خلق ارزش افزوده از طریق فراهم کردن زمینه معامله ریسک و کمک

 
به تامین مالی بنگاه ها بازگردد. 

سلاح ورزي گفت: مقررات زایی غیر ضرور دهه هاست که به نام حفاظت از حقوق ملت انجام می شود، اما در واقع، چاه ویلی است که



آبی براي معاش ملت و ارتقاي عملکرد اقتصاد ندارد و تنها خاصیت آن، نان رساندن به مشتی فاسد در حاشیه بدنه دولت و گروهی
رانتجو در فعالان بخش خصوصی است که اگر عزم کمک به شکوفایی تولید و معاش مردم دارید باید این چاه را کور کنید که راه به

 
دوزخ دارد. 

وي تجارت خارجی را ضرورتی اجتناب ناپذیر براي رشد اقتصادي پایدار دانست و اضافه کرد: بدون تعارف و پرده پوشی امروز مشکل
اصلی تجارت خارجی ایران بیرون از زمین اقتصاد و در دست سیاستمداران است بنابرین اگر موانع سیاسی پیوستن ایران به نظام مالی
بین المللی و حضور در بازار هاي جهانی را حدف کنید؛ فعالان بخش خصوصی راه و روش فتح بازار ها و شکوفایی تجارت خارجی را

 
به خوبی می دانند. 

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران با بیان اینکه قیمت گذاري در واقع شکل خاصی از همان مقررات زایی
غیرضروري است ادامه داد: نظام قیمت گذاري هم مانند سایر اشکال مقررات زایی غیرضرور با شعار حمایت ازمردم ساخته شده، اما در
واقع بخش مهمی از مافیاي فساد در نظام اقتصادي و عامل اصلی سرکوب انگیزه هاي تولید است. خلع بازار از کارکرد و جایگاه کشف
قیمت و سپردن آن به نهاد هاي بروکراتیک، اقتصاد را از انجام کارکرد اصلی اش یعنی تخصیص بهینه منابع براي تحقق رشد پایدار

 
باز می دارد که برهم زدن این رسم کهنه مداخله دولت در قیمت گذاري، قدرت و اراده عظیمی می خواهد. 

سلاح ورزي گفت: از دید بسیاري از سیاستمداران، خودکفایی موجب قدرت کشور است، اما در واقع بر اساس فهمی غلط از ماهیت
اقتصاد، ایده اي خطرناك است. آنچه اقتصاد به آن نیاز دارد تاب آوري است و نه خودکفایی و تاب آوري، همانطور که در سیاست هاي

کلی اقتصاد مقاومتی اشاره شده حاصل توازن میان درونزایی و برونگرایی است.



ایجاد 60 کارگاه فنی و حرفه اي روستایی تا دهه مبارك فجر

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  65  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر کل آموزش فنی و حرفه اي استان بوشهر گفت: تا دهه فجرامسال، شصت کارگاه تولیدي آموزشی در 60 روستا ایجاد
می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز بوشهر، عبدالمجید
دراهکی افزود: تا پایان سال نیز 100 کارگاه عملی آموزشی
متناسب با ظرفیت روستا ها در 100 روستا ایجاد می شود.

وي با اشاره به اینکه در همین زمینه به دنبال ایجاد 24
مرکز جوار صنایع تا پایان سال هستیم اظهار داشت: مجوز
ایجاد 10 مرکز جوار صنایع براي توانمند سازي، ارتقاء و

 
صلاحیت حرفه اي صنایع تا هفته دولت صادر شده است. 

دراهکی اضافه کرد: توسعه آموزش در روستاها، ایجاد
مشاغل خانگی در روستا، تغییر اقتصاد روستایی و ایجاد شغل براي زنان سرپرست خانوار و جوانان جویاي شغل از دیگر برنامه هاست

 
که هم اکنون 132 کارگاه فعال در روستا هاي استان داریم. 

مدیر کل آموزش فنی و حرفه اي با بیان اینکه نیازسنجی مشاغل در روستا ها براي ایجاد آموزش هاي جدید انجام گرفته ادامه داد:

 
برنامه ریزي شده تا با ایجاد کارگاه هاي توانمند سازي و تولیدي این آموزش ها را در 137 روستا رائه دهیم. 

دراهکی از توسعه آموزش و ارتقا مهارت در محیط کار واقعی براي سربازان وظیفه نیرو هاي مسلح خبرداد و افزود: در استان 75
کارگاه محیط واقعی کار داریم که برنامه ریزي شده آن را به 125 کارگاه برسانیم به این ترتیب سربازن پس از پایان خدمت در حرفه

 
اي که آموزش دیده اند مشغول به کار می شوند. 

مدیر کل آموزش فنی و حرفه اي اضافه کرد: توسعه آموزشگاه ها و ارتقاء مهارت در حوزه اقتصاد دریا و دریا محوري در استانی، چون

 
بوشهر که ساحلی است بسیار مهم است. 

دراهکی افزود: براي اولین بار در کشور، استاندارد کارآفرینی دریایی و گردشگري ساحلی را در استان تدوین کردیم و استاندارد بین
المللی براي آن در نظر گرفتیم و قرارست اولین مرکز آموزش صنایع دریایی مهارت آموزي صنایع دریایی کشور در استان بوشهر تا

دهه فجر افتتاح شود.



قرارگاه جهادي اشتغال زایی «شهید صالحی» در کمیته امداد استان تهران

تشکیل شد

منبع: بازار کارشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارگاه جهادي « شهید صالحی» با انتصاب اعضاي این قرارگاه از سوي مدیرکل کمیته امداد و مسئول بسیج سازندگی استان
تهران،فعالیت خود را آغاز کرد.

قرارگاه جهادي " شهید صالحی" با انتصاب اعضاي این قرارگاه از سوي مدیرکل کمیته امداد و مسئول بسیج سازندگی استان

 
تهران،فعالیت خود را آغاز کرد. 

به گزارش بازارکار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، در آستانه ولادت باسعادت امام رضا (ع ) قرارگاه مشترك جهادي "
شهید صالحی" با حضور مدیرکل کمیته امداد استان تهران،سرهنگ جعفر مخلق آذر، مسئول بسیج سازندگی تهران بزرگ و جمعی از
مدیران و مسئولان دو مجموعه و فعالان عرصه جهادي استان تهران، فعالیت خود را با هدف استفاده از تجمیع ظرفیت ها به منظور

 
اشتغال زایی با رویکرد راهبري شغلی آغاز کرد. 

سیدابوالفضل پرپنچی، مدیرکل کمیته امداد استان تهران در آیین افتتاح قرارگاه "شهید صالحی" ،گفت: در جهت عمل به منویات
مقام معظم رهبري و شعار سال 1400 مبنی بر تولید، اشتغال زایی و مانع زدایی ها بتوانیم در کاهش فقر خانواده هاي نیازمند و

 
اقشار آسیب پذیر گام برداریم. 

وي،افزود: این قرارگاه با هدف هم افزایی و همکاري لازم براي خدمات به نیازمندان و تعامل دو طرفه در مشارکت ها و مسئولیت هاي
اجتماعی با هدف اشتغال زایی مددجویان تحت حمایت و سایر اقشار نیازمند،پیرو تفاهم نامه کمیته امداد استان تهران و سپاه محمد

 
رسول االله تشکیل شده است. 

پرپنچی،بیان کرد: با تشکیل این قرارگاه، 4 هزار طرح اشتغال زایی، راهبري شغلی و کاریابی ایجاد و راه اندازي می شود ودر همین

 
جهت براي 5 هزار مددجو فرصت شغلی ایجاد خواهد شد. 

مدیرکل کمیته امداد استان تهران،ادامه داد: 3 هزار و 500 آموزش کسب و کار با رویکرد مهارت آموزي و ایجاد شغل و راهبري
شغلی، 2 هزار مورد شناسایی،هدایت،نظارت و ارزیابی طرح هاي راهبري شغلی،تشکیل و راه اندازي مراکز نیکوکاري
کارآفرینی،حمایت از اجراي طرح هاي نوآورانه و دانش بنیان،بازاریابی و فروش محصولات تولیدي،تأمین و بهسازي فضاي کسب و

 
کار،توسعه همکاري با جهادگران کارآفرین نیز از دیگر برنامه هاي این قرارگاه است. 

وي با بیان اینکه اشتغال زایی با ارائه مشاوره شغلی و سنجش توانایی ها، مهارت ها و علاقه مندي مددجویان محقق می شود،عنوان

 
کرد: امید است با همت عالی دو مجموعه اقدامات شایسته اي در جهت توانمندسازي نیازمندان شناسایی شده انجام شود. 

سرهنگ جعفر مخلق آذر ،مسئول بسیج سازندگی استان تهران با بیان اینکه کمیته امداد و سپاه پاسداران دو نهاد برآمده از انقلاب

 
اسلامی هستند، گفت: خداوند را شاکرم که همه ما را در مأموریتی قرارداده است که نتیجه اش برطرف کردن مشکلات مردم است . 

وي ،بیان کرد: ائمه (ع) در احادیث و روایات اصلی ترین موضوع را خدمت به مردم می دانند.



صندوق کارآفرینی امید با اجراي طرح هاي اشتغالزا امید می آفریند

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد گفت: امسال177 طرح اقتصادي با حمایت این صندوق در مناطق مختلف
استان اجرا می شود.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
یاسوج، ارسلان حسن پور مدیر صندوق کارآفرینی امید
کهگیلویه و بویراحمد گفت: 27 طرح اقتصادي در قالب
برنامه هر شهرستان سه طرح مجوز دریافت تسهیلات

 
گرفته اند. 

حسن پور افزود: طرح هاي اقتصادي در بخش هاي مختلف
مانند صنایع تبدیلی، گردشگري، صنایع دستی و تولیدي

 
برنامه ریزي شده که افزون بر ایجاد اشتغال براي تعدادي از کارجویان محرك تولید در حوزه هاي مستعد استان نیز خواهد بود. 

او تصریح کرد: صندوق کارآفرینی امید براي متقاضیان این طرح ها پس از انجام مراحل مقدماتی جهت دریافت تسهیلات تشکیل

 
پرونده می دهد. 

حسن پور همچنین از شناسایی و ظرفیت سنجی اجراي 150 طرح اقتصادي در شهرستان زلزله زده دنا خبر داد و اضافه کرد: این

 
طرح ها در مرحله تشکیل پرونده براي دریافت تسهیلات بانکی هستند. 

 
او ابراز داشت: سقف تسهیلات اشتغال صندوق کارآفرینی امید این استان 40 میلیارد ریال است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید استان گفت: این صندوق امسال پنج تفاهم نامه با دستگاه هاي اجرایی و مسئولان متولی براي توسعه

 
اشتغال و رونق تولید منعقد کرده است. 

حسن پور اظهار داشت: براساس این تفاهم نامه ها تسهیلات بانکی با کارمزد چهار تا 6 درصد و با دوره هاي بازپرداخت پنج تا هفت

 
ساله پرداخت می شود. 

او بیان کرد: براساس تفاهم نامه اي که صندوق کارآفرینی امید با اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه وبویراحمد منعقد کرده

 
است از هنرمندان براي تولیدات فرهنگی مختلف از جمله سینمایی حمایت می شود. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید استان تصریح کرد: این صندوق همچنین چهار تفاهم نامه با اداره کل ورزش و جوانان، بنیاد برکت، اداره
کل تعاون کار و رفاه اجتماعی و میراث فرهنگی براي حمایت از خدمات ورزشی، تعاونی ها،کسب و کارهاي خرد روستایی و کارگاه



 
هاي صنایع دستی بسته است. 

حسن پور ابراز داشت: براساس برنامه ریزي هاي صورت گرفته قرار است امسال هزار و500 شغل با پرداخت تسهیلات بانکی ارزان
قیمت در استان با مشارکت صندوق کارآفرینی ایجاد شود که این امر می تواند گامی براي تحقق شعار امسال با عنوان تولید،

 
پشتیبانی و مانع زدایی ها باشد. 

او گفت: پرداخت تسهیلات صندوق کارآفرینی امید در دولت تدبیر و امید در این استان از نظر تعداد بیش از 4.5 و از نظر میزان

 
تسهیلات پرداخت شده افزون بر 10 برابر رشد داشته است. 

حسن پور ابراز داشت: از ابتداي سال 1392 تاکنون 18 هزار و 300 فقره تسهیلات از سوي صندوق کارآفرینی امید در کهگیلویه و

 
بویراحمد به ارزش2هزار و 900 میلیارد ریال بوده است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید استان با اشاره به اینکه در هشت سال گذشته تعداد 15 هزار طرح اشتغالزا در استان از حمایت صندوق

 
کارآفرینی استان بهره مند شده اند اظهار داشت: میزان اشتغال این طرح ها بیش از 17هزار تن برآورد شده است. 

او تعداد تسهیلاتی را که در دولت دهم از سوي این صندوق در کهگیلویه و بویراحمد پرداخت شد را چهار هزار و 106 فقره و به

 
میزان 264 میلیارد و 400 میلیون ریال ذکر کرد. 

کهگیلویه و بویراحمد 726 هزار تن جمعیت دارد که حدود 46 درصد آنان در روستاها زندگی می کنند.



سازمان تبلیغات اسلامی باید راهبر زیست بوم فرهنگی باشد

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان گفت: این سازمان باید راهبر زیست بوم فرهنگی بوده و درصدد تبلیغ عمومی
و همگانی باشد.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از زاهدان ، حجت الاسلام والمسلمین منصور
باقربیگ مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان در
نشست با اصحاب رسانه به مناسبت یکم تیرماه سالروز
تاسیس سازمان تبلیغات اسلامی گفت: ماموریت مهم این
سازمان تحول است و سازمان تبلیغات باید یاریگر مردم در

 
مسیر تبلیغ فرهنگ باشد. 

او گفت: تبلیغات به عنوان یک واجب عینی مقدماتی دارد که یکی از مهمترین آن ها خدمات اجتماعی است که اگر بستر تبلیغات

 
فراهم نشود واجب سودي ندارد. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان افزود: خدمت رسانی به اقشار ضعیف تر جامعه و مناطق محروم بویژه در این استان

 
باید بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد. 

او بیان کرد: سازمان تبلیغات اسلامی در سیستان و بلوچستان طرح هایی با عنوان طرح تحول اجتماعی مسجد محور در دست اجرا

 
دارد که مردم می توانند مشکلات خود را از طریق مسجد محل پیگیر و مساجد نیز از مسوولان زیربط مطالبه گر باشند. 

حجت الاسلام باقربیگ گفت: تشکیل اتاق وضعیت قوي و مشرف به مسائل استان به منظور طراحی عملیات فرهنگی و تقویت تشکل

 
هاي دینی از دیگر طرح هاي در دست پیگیریست که به صورت جدي در حال انجام است. 

او افزود: پرداختن به تاریخ شفاهی بزرگان فرهنگی سیستان و بلوچستان و ثبت زندگینامه این افراد و طرح گسترش خانه هاي دینی
در سراسر استان بویژه حواشی شهر ها در زمینه کارآفرینی و آموزش قرآن براي بانوان از دیگر موارد مهمی بوده که توسط سازمان

 
تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان در حال پیگیري و انجام است. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان گفت: طرح جامع فعالیت هاي قرآنی از طریق موسسات و جلسات مردمی نیز توسط

 
این سازمان در حال انجام است. 

او ادامه داد: امیدواریم اقدام فرهنگی اساسی در سیستان و بلوچستان انجام و تمامی فعالان فرهنگی ارتباط تنگاتنگی با تبلیغات
اسلامی داشته باشند. 



حجت الاسلام باقربیگ گفت: حدود 107 خانه دین در استان فعال هستند که در تلاشیم این خانه ها را به لحاظ ساختاري و محتوایی
تقویت کنیم.



مردم به تحریم گران انتخابات «نه» گفتند/انتقال تجارب به دولت رئیسی

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1400/04/01

سخنگوي دولت گفت: نفس برگزاري انتخابات و مشارکت مردم «نه» بزرگ به مبلغان تحریم انتخابات بود.

سرویس سیاسی جوان آنلاین: علی ربیعی سخنگوي دولت صبح امروز(سه شنبه) در نشست خبري با حضور اهالی رسانه که به
صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، اظهار کرد: امروز میلاد امام هشتم، امام رضا (ع) است. امام رضا (ع) براي ما ایرانیان، نامی سرشار از
مفهوم و پر از رمز و راز است. ما از کودکی آرزوهاي خود را با نام این امام رئوف، گره می زدیم و اسم ایشان را همواره موقعی که دچار

 
سختی و دشواري در زندگی شده ایم، بر زبان آورده ایم. 

ربیعی افزود: ما ایرانیان همیشه با نام امام رضا (ع)، لطف، مهربانی و خیرخواهی را براي جامعه طلبیده ایم. امام هشتم براي ما

 
ایرانیان، یک روح معنوي ملی و زندگی است و ارادت محض به امام مهربانی ها، بخشی از هویت ما شده است. 

وي تاکید کرد: یا علی بن موسی الرضا (ع)! می گویند تشنه گان را قطره اي از آب دریا کافی است؛ ما نیز تشنه عنایت شما هستیم و
یقین داریم دعاي شما در حق این ملت که قرن ها است مفتخر به میزبانی از یک امام غریب و رئوف است؛ دریاي رحمت را برایشان

 
جاري می کند. یا امام رضا (ع) به همراه دل هاي تنگ شده براي زیارت تان از دور به شما سلام می کنیم. 

سخنگوي دولت با اشاره به انتخابات 1400 گفت: در اینجا به آقاي رییسی بابت پیروزي در انتخابات تبریک می گویم و آرزو می کنم
که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و

 
توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند. 

 
ربیعی تاکید کرد: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. 

وي افزود: خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و

 
منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولت هاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در

 
کارنامه خود دارد. 

ربیعی تصریح کرد: با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي تاکید کرد: یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب براي

 
عبور از شرایط سخت است. 



سخنگوي دولت گفت: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست تحریم قرار داده است، اما

 
آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. 

ربیعی تصریح کرد: عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان
تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن
همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن

 
مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي، اجتماعی کرونا است. 

وي افزود: انتظار می رود جریان هاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی آینده نگرانه در کنار

 
دولت بایستند. 

سخنگوي دولت اظهار کرد: از طرف دیگر رئیس جمهور منتخب بزودي رئیس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و گرایش هاي

 
سیاسی و اجتماعی است. 

ربیعی با بیان اینکه این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است، گفت: نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت
یک نه بزرگ به تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم فشار حداکثري

 
بودند که این بار با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

وي افزود: سال ها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی صندوق هاي
راي اعتباري دوباره یافتند. نکته دیگري که در این انتخابات بیشتر دیده شد، اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین

 
هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت تصریح کرد: یکی از مصادیق مواجهه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي
مشارکت در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند. بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در

 
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. 

ربیعی اظهار کرد: جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این روزها مخالفان همیشگی ایران
تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه انداختند. با شناخت و تجاربی که از
منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی،

 
باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي در ادامه این نشست با گرامیداشت دکتر شریعتی و شهید چمران گفت: مناسبت روزهاي 29 و 31 خرداد با وجود تعلق به دو
انسان متفاوت و یادبود از دست دادن متفکرینی در دو مقطع تاریخی است. اما این روزهاي پایانی خرداد از یک همبستگی مفهومی

 
برخوردارند. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: به تعبیر زنده یاد شریعتی، وي زندگی خود را وقف عرفان، آزادي و عدالت کرد و اتفاقا این سه ارزش در

 
عمل و کنش سیاسی و زندگی اجتماعی دکتر چمران تبلور یافت. 



ربیعی گفت: چمران نماد عینی معنوي شدن امر سیاسی بود و اتفاقا این اکسیر جاودان مورد نیاز جامعه این روزهاي ما نیز هست. و ما

 
بیش از هر دوره اي تاریخی به اخلاق و معنویت نیازمندیم. 

وي ادامه داد: شریعتی معلمی بود که با خوانشی از نظریات وي بیداري نسلی را براي چند دهه به وجود آورد. به نظرم آنچه که امروز

 
فقدان آن احساس می شود ضرورت پیوند بیشتر ساحت اندیشه و میدان عمل است. 

سخنگوي دولت اظهار کرد: به نظر من در آغاز گام دوم انقلاب ما نیازمند تجدید حیات نظریه پردازي اندیشمندان اصیل و جهادگران

 
ناب همچون شریعتی، مطهري و بهشتی و امثال اینها بود و جهادگرانی چون چمران و سردار سلیمانی و امثال آنها می باشیم. 

ربیعی به مصوبات دولت اشاره کرد و گفت: در جلسه هیات وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و غیرمستقیم قانونی از
اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با هدف تبیین ساز و کار
لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون برنامه ششم توسعه، آیین
نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی

 
را تصویب کرد. 

وي ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت از
اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان را

 
به تصویب رساند. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در
معرض بزه دیدگی یا ورود آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است،

 
همچنین طفل و نوجوان بزه دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

ربیعی اظهار کرد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه دیده را برعهده
دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت، نگهداري و

 
توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي ادامه داد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن آنها،
ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري نسبت به
طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان بهزیستی

 
نگهداري می شود. 

سخنگوي دولت گفت: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي

 
جامعه ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

ربیعی گفت: در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان غیرحالت اشتغال معسر

 
فاقد شغل و درآمد تصویب شد. 



وي خاطرنشان کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا
مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد

دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون توسط بنیاد پرداخت می شود.



تسهیلات جدید تامین اجتماعی براي بخشودگی جرایم بیمه اي کارفرمایان در

سال 1400

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1400/04/01

 
  

به گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس، عباس اکبري
اظهار داشت: کارفرمایان کارگاه هاي داراي بدهی قطعی
لغایت اسفند 1399 می توانند تا پایان تیرماه سال جاري با
ورود به سامانه خدمات غیرحضوري سازمان نسبت به ثبت
درخواست خود مبنی بر بهره مندي از بخشودگی جرائم
بیمه اي اقدام و در صورت احراز شرایط و پذیرش

درخواست مربوطه به شعبه ذیربط مراجعه و ضمن تامین تضامین متناسب با میزان بدهی نسبت به تقسیط دیون خود برابر ضوابط

 
اقدام نمایند. 

وي افزود: در مواردي که تعداد کارکنان شاغل در کارگاه فعال نسبت به لیست بهمن ماه 1398 به واسطه بازنشستگی یا فوت بیمه

 
شده تقلیل یافته باشد، مانع از بهره مندي کارگاه هاي مشمول از مزایاي مقرر در قانون بخشودگی جرائم نمی شود. 

اکبري خاطرنشان کرد: در خصوص کارفرمایان کارگاه هاي حقیقی که به واسطه جابجایی محل یا تغییر فعالیت کد کارگاهی جدید
دریافت می نمایند، چنانچه درخواست بخشودگی جرائم کارفرما براي کارگاه جدید مورد پذیرش قرار گیرد در خصوص سایر کارگاه

 
هاي قبلی کارفرماي مذکور که داراي بدهی است، پذیرش درخواست بخشودگی جرائم بلامانع خواهد بود. 

مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان تصریح کرد: در ارتباط با کارگاه هاي داراي شخصیت حقوقی که در پی جابجایی محل کارگاه  بیمه
پردازي از طریق شعبه محل جدید(مقصد) اقدام نموده اند و لیکن داراي بدهی قطعی در شعبه مبدأ هستند، در صورت احراز شرایط
در محل جدید، ثبت درخواست بخشودگی جرائم در هر دو شعبه مجاز بوده و می توانند درخواست خود را جهت بهره مندي از

 
بخشودگی جرایم در سیستم ثبت کنند. 

وي ادامه داد: در مواردي که انجام تقسیط بدهی منوط به ارائه وثایق معتبر و کافی موضوع ماده 99 آیین نامه اجرایی ماده 50 قانون
تامین اجتماعی می شود، به منظور مساعدت حداکثري با کارفرمایان دریافت چک صیادي به عنوان تضمین پرداخت اقساط در دوره

 
اجراي بخشودگی جرایم بلامانع است. 

اکبري در پایان گفت: در تسهیلات ابلاغی،  براي مشاغل و کسب وکارهاي به شدت آسیب دیده از کرونا مطابق فهرست اعلام شده از
سوي کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي کرونا موکول به رعایت شرط حفظ سطح اشتغال نیروي انسانی بر اساس لیست بهمن ماه

 
1398 نخواهد بود. 



انتهاي پیام/ 88055



سه استراتژي اثربخش براي نجات صنعت آلومینیوم کشور

منبع: دنیاي معدنشماره خبر:  71  |  تاریخ: 1400/04/01

دنیاي معدن - بدون شک، غفلت از استراتژي تامین بوکسیت، به روند تولید آلومینیوم کشور لطمه می زند و بی توجهی به
تکمیل زنجیره تولید و صنایع پایین دستی نیز، تاثیر نامطلوبی بر سودآوري شرکت هاي آلومینیومی به جا می گذارد. بر این

اساس، مدیران صنعت آلومینیوم کشور، با سه چالش اساسی روبه رو هستند.

 
دکتر فرزاد بزرگی 

 
کارشناس سیاست گذاري عمومی 

بدون شک، غفلت از استراتژي تامین بوکسیت، به روند تولید آلومینیوم کشور لطمه می زند و بی توجهی به تکمیل زنجیره تولید و
صنایع پایین دستی نیز، تاثیر نامطلوبی بر سودآوري شرکت هاي آلومینیومی به جا می گذارد. بر این اساس، مدیران صنعت آلومینیوم

 
کشور، با سه چالش اساسی روبه رو هستند. 

چالش اول؛ صنعت آلومینیوم کشور به دلیل کمبود شدید ذخایر بوکسیت در کشور، به واردات پودر آلومینا وابسته است، به طوري که،

 
حدود 75درصد از مواد اولیه مورد نیاز این صنعت، از طریق واردات تامین می شود. 

چالش دوم؛ شرکت هاي تولید آلومینیوم، براي خرید مواد اولیه و تامین پودر آلومینا، بخش اعظم شمش آلومینیوم خود را صادر می

 
کنند که با صادرات شمش آلومینیوم، صنایع پایین دستی کشور را با کمبود مواد اولیه مواجه می سازند. 

چالش سوم؛ از آنجا که در صنعت آلومینیوم، سودآوري، ارزش افزوده و اشتغال زایی، با تکمیل زنجیره تولید در صنایع پایین دستی
تحقق می یابد، لذا، شرکت هاي آلومینیومی که در زنجیره تولید، محصولات نهایی تولید نمی کنند و شمش تولیدي خود را صادر می

 
کنند، همواره با سود ضعیف و ناپایدار و کمبود سرمایه در گردش مواجه هستند. 

با وجود مشکلات و چالش هایی که در صنعت آلومینیوم کشور به چشم می خورد، اما به جهت اینکه نقش اصلی و کلیدي در رشد
اقتصادي، اشتغال زایی و کیفیت زندگی مردم دارد، یک صنعت راهبردي و پیشرو محسوب می شود و بر این اساس، مدیران در

 
تصمیم گیري و سیاست گذاري خود با سه واقعیت روبه رو هستند: 

واقعیت اول؛ صنعت آلومینیوم یکی از صنایع استراتژیک براي توسعه صنعتی کشور بوده و با تکمیل زنجیره تولید، ارزش افزوده اي

 
ایجاد می کند که پنج برابر ارزش افزوده صنعت فولاد است. 

واقعیت دوم؛ آلومینیوم به صورت شمش، تختال، بلوم و بیلت، پس از طی فرآیندهاي مختلف ذوب، ریخته گري، نورد و هیدروفرمینگ
و اکستروژن (شکل دهی با قالب، پرس و فشار دما)، به شکل ورق، مفتول، تسمه، فویل، میلگرد، لوله و پروفیل درمی آید و به دلیل
ویژگی هاي ممتاز مانند: چگالی حدود یک سوم فولاد، مقاومت در برابر فشار و تنش قبل از شکست، مقاومت در برابر خوردگی و زنگ
زدگی، قابلیت تغییر فرم قبل از ترك خوردگی و شکاف و همچنین داشتن استحکام بالا با افزودن عناصري مانند منگنز، سیلیسیم و



مس، سبب شده تا در صنایع مختلف مانند لوازم خانگی، بسته بندي، ساختمان سازي، خودروسازي، کشتی سازي، واگن سازي،

 
هواپیماسازي و صنایع فضایی به صورت روزافزون مورد استفاده قرار گیرد. 

واقعیت سوم؛ براي بازیافت آلومینیوم به هزینه و انرژي کمتري نیاز است. در تولید آلومینیوم به روش ثانویه که از بازیافت قراضه ها و
ضایعات آلومینیوم به دست می آید، حدود 95درصد در مصرف انرژي صرفه جویی می شود و به همین دلیل، از آلومینیوم به عنوان
بانک انرژي یاد می شود. به عبارت دیگر، تنها با مصرف حدود 5 درصد انرژي مصرف شده در تولید به روش اولیه (تولید از طریق
استخراج، پالایش و احیا) می توان ضایعات آلومینیوم را بازیافت و از هدر رفت مواد معدنی و سرمایه ملی و همچنین آلودگی محیط

 
زیست و انتشار گازهاي گلخانه اي جلوگیري کرد. 

کشور ایران با مصرف حدود 350 هزار تن آلومینیوم در سال، متوسط مصرف سرانه اي در حدود 5/ 4 کیلوگرم آلومینیوم دارد که در
مقایسه با متوسط مصرف سرانه آلومینیوم کشورهاي صنعتی در حدود 24 کیلوگرم، متوسط مصرف سرانه آلومینیوم ایران، حدود یک
پنجم کشورهاي صنعتی است و براي رسیدن به وضعیت مطلوب، صنعت آلومینیوم کشور نیاز به سیاست گذاري درست، هدایت و
نظارت بر سرمایه گذاري در صنایع بالادستی (تامین بوکسیت و تولید پودر آلومینا) و صنایع میانی (تولید شمش آلومینیوم) و صنایع

 
پایین دستی (تولید محصولات نهایی) دارد. 

در حال حاضر، حدود 95درصد آلومیناي جهان از ماده معدنی بوکسیت تولید می شود، درحالی که ذخیره قطعی بوکسیت در جهان
محدود بوده و حدود 40 میلیارد تن برآورد می شود که عمده ذخایر آن، در گینه حدود 10میلیارد تن، استرالیا حدود 7 میلیارد تن،
ویتنام حدود 5میلیارد تن، برزیل حدود 4میلیارد تن، جامائیکا حدود 3میلیارد تن و چین حدود 2میلیارد تن و سایرکشورها حدود
9میلیارد تن برآورد می شود. براساس آخرین برآوردي که در سال 1399 از ذخایر بوکسیت ایران صورت گرفته، میزان ذخایر قطعی
بوکسیت ایران با عیار بیشتر از 40درصد اکسید آلومینیوم (آلومینا) و کمتر از 15 درصد سیلیس، حدود 38میلیون تن بوده که حدود

 
یک دهم (1/ 0) درصد ذخایر قطعی بوکسیت در جهان است. 

با وجودي که سه کشور گینه، استرالیا و ویتنام، بیش از نیمی از ذخایر معدنی بوکسیت جهان را در اختیار دارند، اما بزرگ ترین
تولیدکننده پودر آلومینا و بزرگ ترین تولیدکننده شمش آلومینیوم در جهان، چین است که به تنهایی بیش از 50 درصد تولیدات

 
جهان را به خود اختصاص داده است. 

به لحاظ فرآیند تولید، براي استحصال یک تن شمش آلومینیوم، نیاز به حدود 2 تن پودرآلومینا بوده و براي تولید هر تن پودرآلومینا
به حدود 5/ 2 تن بوکسیت نیاز است، بر این اساس، در سال 1399 براي تولید حدود 450 هزار تن شمش آلومینیوم، حدود 900 هزار
تن پودر آلومینا مصرف شد که حدود 25 درصد آن از داخل و مابقی از طریق واردات تامین شده است. واضح است، براي تولید 5/
1میلیون تن شمش آلومینیوم بر اساس سند چشم انداز افق 1404، به حدود 3میلیون تن پودر آلومینا و حدود 5/ 7میلیون تن
بوکسیت نیاز خواهد بود. چنان که کل مواد اولیه مورد نیاز براي تولید 5/ 1 میلیون تن شمش آلومینیوم از طریق ذخایر بوکسیت
داخلی به میزان 5/ 7میلیون تن، بدون در نظر گرفتن پودر آلومیناي وارداتی و اکتشافات آتی، بعد از مدت 5 سال ذخایر قطعی
بوکسیت موجود کشور به اتمام خواهد رسید. این در حالی است که در پایان سال 1399 میزان تولید آلومینا (پودر دي اکسید

 
آلومینیوم) حدود 250 هزار تن بوده و براي استحصال آن حدود 625 هزار تن بوکسیت استخراج شده است. 

با نگاهی به صورت هاي مالی سنواتی شرکت هاي تولیدکننده آلومینیوم کشور، ملاحظه می شود که در برخی از سال ها، خرید و
واردات پودرآلومینا، تولید و فروش و صادرات شمش آلومینیوم، نه تنها سودي نصیب شرکت نکرده بلکه شرکت را با زیان هنگفت

 
مواجه کرده است. به طوري که در برخی سال ها، زیان خالص شرکت بیشتر از پرداخت حقوق و مزایاي سالانه آن بوده است. 



براي تامین بوکسیت در کشور، حفظ منافع و سرمایه ملی، دستیابی به سود مورد انتظار، بهره مندي از ارزش افزوده صنعت آلومینیوم

 
و اشتغال زایی، سه استراتژي اثربخش توصیه می شود: 

اولین استراتژي اثربخش؛ صنعت آلومینیوم کشور، از تله کمبود مواد اولیه (بوکسیت و پودرآلومینا) خارج شود. راه هاي تامین مواد
معدنی از طریق مشارکت و حمایت دولت در ذخیره یابی و اکتشاف معادن جدید، استحصال آلومینا از بوکسیت کم عیار با استفاده از
روش هاي نوین، انجام مطالعات کاربردي و دستیابی به دانش فنی تولید آلومینا از طریق آلونیت و نفلین سینیت، سرمایه گذاري در
معادن بوکسیت کشورهاي خارجی مانند معادن بوکسیت گینه (کوناکري) که متوسط عیار بوکسیت آن 55درصد بوده و با ایران
قرارداد 99 ساله دارد. اما با وجود گذشت بیش از 20 سال از شروع قرارداد، تاکنون برداشتی از معادن بوکسیت این کشور صورت
نگرفته است و این در حالی است که در صورت داشتن یک دیپلماسی اقتصادي و سیاسی فعال و مشارکت در سرمایه گذاري با سایر
شرکت هاي خارجی که از معادن همجوار این کشور بهره برداري می کنند، می توان برخی از هزینه ها، مثل هزینه حمل ونقل را

 
کاهش داد. 

دومین استراتژي اثربخش؛ به جاي صدور شمش آلومینیوم از کشور، محصولات نهایی آلومینیومی صادر شود. صادرات شمش، نوعی از
خام فروشی به شیوه مدرن یا نوعی از استعمار فرا نوُ اقتصادي است که در این سبک از استعمار، همزمان با خروج مواد معدنی از
کشور و مصرف گاز و برق ارزان قیمت در داخل و همچنین با ایجاد آلودگی زیست محیطی و گازهاي گلخانه اي، بوکسیت و پودر
آلومینا به محصول پاك تبدیل شده و به صورت شمش آلومینیوم صادر می شود. در صورتی که با تبدیل شمش به محصولات

 
آلومینیومی و بهره مندي از ارزش افزوده حاصل از آن، میزان سودآوري و اشتغال زایی در صنعت آلومینیوم کشور افزایش می یابد. 

سومین استراتژي اثربخش؛ لزوم اصلاح ساختار و تکمیل زنجیره ارزش در صنعت آلومینیوم کشور است. صنعت آلومینیوم در صنایع
بالادستی (تامین بوکسیت و تولید پودر آلومینا) با کمبود مواد اولیه مواجه است، در صنایع میانی (تولید شمش آلومینیوم) به دلیل
هزینه برق مصرفی بالا (حدود 12 کیلو وات بر ساعت براي تولید یک کیلوگرم آلومینیوم) که حدود 25 درصد قیمت تمام شده را در
بر می گیرد و واردات پودرآلومینا در حدود 75درصد و واردات پترولیوم کک کلسینه (حدود 450 کیلوگرم به ازاي هرتن شمش) و
واردات مواد نسوز و کریولیت سبب می شود تا شرکت هاي تولیدکننده شمش آلومینیوم، نسبت به میزان سرمایه گذاري، از سود
حسابداري مطلوبی برخوردار نباشند، به طوري که در برخی از سال ها، با زیان هنگفت مواجه می شوند. راه حل جبران زیان این
شرکت ها را باید در اصلاح ساختار و تکمیل زنجیره ارزش و تقویت و گسترش صنایع پایین دستی (تولید محصولات نهایی و بازیافت)
جست وجو کرد که بیش از 11 هزار واحد صنعتی و تولیدي را می تواند سرپا، پویا و سودآور نگه دارد و موجبات رشد و شکوفایی

اقتصاد ملی و بازده سهام شرکت هاي اصلی و وابسته را فراهم سازد.



غار علیصدر بازگشایی شد
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به گزارش خبرگزاري فارس از همدان، مهدي مجیدي ظهر
امروز در جمع خبرنگاران اظهار کرد: همزمان با ولادت امام
رضا(ع) غار علیصدر پس از هفت ماه تعطیلی به صورت

 
رسمی و با موافقت ستاد مدیریت کرونا بازگشایی شد. 

وي با بیان اینکه فردا غار علیصدر میزبان پرچم حرم
رضوي است افزود: پس از تعطیلی هفت ماهه و عدم
درآمدزایی این غار، طبق مکاتبه با ستاد کرونا و موافقت

 
آنها، از اول تیرماه نسبت به بازگشایی آن اقدام شد تا شاهد حضور گردشگران همراه با رعایت پروتکل هاي بهداشتی باشیم. 

مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر با بیان اینکه با بازگشایی غار علیصدر میزبان مسافران تابستانه خواهیم بود افزود: امیدواریم

 
بازگشایی موجب رونق گردشگري شده و بتوانیم بخشی از آسیب هاي وارده را جبران کنیم. 

وي با تاکید بر اینکه علیصدر 15 ماه سخت را گذراند و هیچ مجموعه اي چنین روزهایی را تجربه نکرد گفت: علیصدر به طور میانگین

 
سالانه 600 هزار بازدیدکننده داشت که در سال 99 به 80 هزار نفر رسید. 

مجیدي عنوان کرد: در سال 98 درآمد شرکت علیصدر 22 میلیارد بود که در سال 99 به 3 میلیارد رسید اما فشارها را تحمل کردیم

 
تا به روزهاي اوج برسیم. 

وي با بیان اینکه در شرایط سختی که داشتیم، 20 درصد پرسنل علیصدر بازنشسته شدند افزود: پرسنل غار جزو مشاغل سخت و
زیان آور بودند و بازنشسته شدند که باید سنوات آنها را پرداخت می کردیم اما با توجه به توان مالی شرکت تنها 70 درصد سنوات

 
پرداخت شد و 30 درصد آن باقی مانده است. 

مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر با اشاره به اینکه در سال گذشته حمایت هاي خوبی با پرداخت وام صورت گرفت عنوان کرد: با
توجه به اینکه بازپرداخت وام ها آغاز شده، انتظار می رود براي پرداخت آنها استمهال یک ساله قائل شوند تا درآمد بالاتري داشته

 
باشیم. 

وي با بیان اینکه در سال 99 به بهره برداران علیصدر 90 درصد تخفیف دادیم گفت: ما با شرایط آنها وضعیت اقتصادي خوب نیست،

 
همین انتظار را داریم که با ما براي بازپرداخت وام نیز استمهال صورت گیرد. 



مجیدي با تاکید بر اینکه اشتغال و معیشت پرسنل علیصدر مهم است و امیدواریم زود رونق یابد گفت: در سال 98 هزینه کرد شرکت
19 میلیارد تومان بود اما در سال 99 به 13 میلیارد تومان کاهش یافت که با کاهش اضافه کار و پرداخت صرفا حقوق پایه صرفه

 
جویی داشتیم. 

وي با اشاره به اینکه در دوران تعطیلی غار علیصدر 150 نفر از همکاران را در مقطع هفت ماهه به بیمه بیکاري معرفی کردیم گفت:

 
همین هفت ماه بیمه بیکاري توانست بار سنگینی را از دوش شرکت علیصدر بردارد. 

مدیرعامل شرکت علیصدر خاطرنشان کرد: آژانس مسافرتی علیصدر فعلا تعطیل است و براي جبران بخشی از درآمد شرکت، محل

 
آژانس در رهن صنف دیگري است که پس از بهبود شرایط مجدد آژانس برقرار می شود. 

وي با اشاره به اینکه از سال 89 تا 98 شرکت علیصدر بر اساس آراي قانونی محاکم قضایی موظف به پرداخت هزینه و اجاره است
گفت: این مبلغ از سال 89 تا 98 پرداخت نشده و با در نظر گرفتن تخقیف موظف به پرداخت 17 میلیارد تومان است که در هیات

 
مدیره نیز تصویب شده و همین هم فشارهایی را بر شرکت وارد کرده است. 

انتهاي پیام/89003/



هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در کارنامه خود دارد

منبع: سلامتشماره خبر:  73  |  تاریخ: 1400/04/01

سخنگوي دولت گفت: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید

 
براي جامعه ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است.  

به گزارش گروه سیاسی خبرگزاري سلامت؛ علی ربیعی سخنگوي
دولت، امروز در نشست خبري خود با حضور خبرنگاران با تبریک
میلاد امام رضا(ع) گفت: امام رضا (ع) براي ما ایرانیان، نامی
سرشار از مفهوم و پر از رمز و راز است. ما از کودکی آرزوهاي
خود را با نام این امام رئوف، گره می زدیم و اسم ایشان را همواره
موقعی که دچار سختی و دشواري در زندگی شده ایم، بر زبان

 
آورده ایم. 

ربیعی، انتخابات ریاست جمهوري را مورد اشاره قرار داد و گفت: به آقاي رییسی بابت پیروزي در انتخابات تبریک می گویم و آرزو می
کنم که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي

 
رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند. 

وي با بیان اینکه یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت، اظهار داشت: خوشبختانه ما
از یک سنت نیکو و نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما

 
باید آن را پاس بداریم و بر این سرمایه بیافزایم. 

 
یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست 

سخنگوي دولت ادامه داد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در

 
کارنامه خود دارد. 

ربیعی افزود: با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم که
دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي گفت: یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب براي عبور

 
از شرایط سخت است. 



 
دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی قرار داده 

ربیعی با اشاره به تحریم ها گفت: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست تحریم قرار

 
داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. 

وي با بیان اینکه عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان
تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم، اظهار داشت: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و
قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت

 
سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي، اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت ادامه داد: انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی آینده
نگرانه در کنار دولت بایستند. از طرف دیگر رییس جمهور منتخب به زودي رییس جمهور همه ایرانیان با همه سلایق و گرایش هاي

 
سیاسی و اجتماعی است. 

ربیعی با بیان اینکه این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است، گفت: نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم  در حقیقت
یک نه بزرگ به تحریم گران بود. برخی از مبلّغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم «فشار حداکثري»

 
بودند که این بار با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی با بیان اینکه سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی، جمهوریت مان حفظ شد، گفت: دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی صندوقهاي

 
راي اعتباري دوباره یافتند. 

وي افزود: نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین هواداران نامزدها و هم

 
میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت ادامه داد: یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت در
این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در این دوره از

 
انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. 

 
سیاست تعاملی در برنامه کار دولت آینده قرار خواهد داشت 

ربیعی ادامه داد: جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این روزها مخالفان همیشگی ایران
تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه انداختند. با شناخت و تجاربی که از
منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی،

 
باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

سخنگوي دولت با گرامیداشت یاد دکتر شریعتی و دکتر چمران گفت: مناسبت روزهاي 29 و 31 خرداد با وجود تعلق به دو انسان
متفاوت و یادبود از دست دادن متفکرینی در دو مقطع تاریخی است. اما این روزهاي پایانی خرداد از یک همبستگی مفهومی



برخوردارند. به تعبیر زنده یاد شریعتی، وي زندگی خود را وقف عرفان، آزادي و عدالت کرد و اتفاقا این سه ارزش در عمل و کنش

 
سیاسی و زندگی اجتماعی دکتر چمران تبلور یافت. 

ربیعی افزود: دکتر چمران نماد عینی معنوي شدن امر سیاسی بود و اتفاقا این اکسیر جاودان مورد نیاز جامعه این روزهاي ما نیز

 
هست و ما بیش از هر دوره اي تاریخی به اخلاق و معنویت نیازمندیم. 

وي ادامه داد: شریعتی معلمی بود که با خوانشی از نظریات وي بیداري نسلی را براي چند دهه به وجود آورد. به نظرم آنچه که امروز

 
فقدان آن احساس می شود ضرورت پیوند بیشتر ساحت اندیشه و میدان عمل است. 

ربیعی افزود: به نظر من در آغاز گام دوم انقلاب ما نیازمند تجدید حیات نظریه پردازي اندیشمندان اصیل و جهادگران ناب همچون
دکتر شریعتی، دکتر مطهري و دکتر بهشتی و امثال اینها بود و جهادگرانی چون دکتر چمران و سردار سلیمانی و امثال آنها می

 
باشیم. 

سخنگوي دولت با اشاره به مصوبات دولت گفت: در جلسه هیات وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و غیرمستقیم
قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با هدف تبیین ساز
و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون برنامه ششم توسعه،
آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و مطبوعات براساس تعرفه

 
فرهنگی را تصویب کرد. 

وي افزود: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت از
اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان را
به تصویب رساند. مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3)  قانون فوق، در معرض بزه
دیدگی یا ورود آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و

 
نوجوان بزه دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

ربیعی ادامه داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه دیده را برعهده
دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت، نگهداري و

 
توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي افزود: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن آنها،
ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري نسبت به
طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان بهزیستی

 
نگهداري می شود. 

سخنگوي دولت گفت: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي

 
جامعه ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

وي افزود: در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان غیرحالت اشتغال معسر



فاقد شغل و درآمد تصویب شد. به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق
بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر است، منوط به اینکه فاقد هرگونه

 
شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون توسط بنیاد پرداخت می شود. 

سخنگوي دولت درباره این سوال که آقاي روحانی در دیدار با آیت االله رییسی گفته که آماده ایم براي انتقال قدرت و تجربیات
همکاري کنیم ، آیا دولت برنامه مدونی دارد و فکر می کنید که دولت آینده چه موضوعاتی را باید در اولویت قرار دهد؟ گفت: همان
گونه که ملاحظه کردید آقاي روحانی رئیس جمهور بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا به دفتر آقاي رئیسی در قوه قضاییه رفتند
و ضمن اعلام آمادگی دولت مستقر براي ارائه اطلاعات مورد نیاز دولت آتی در دوران انتقالی، گزارشی از مهمترین مشکلات فعلی

 
کشور مثل موضوع تامین کالا را مطرح کردند. 

وي افزود: همچنین در خصوص چگونگی ادامه کار و برنامه گروه مذاکره کننده برجام، صحبتهایی انجام شد. دیروز هم آقاي ظریف با

 
ایشان دیدار کرد. همچنین آقاي عراقچی هم جلسه اي با رئیس جمهور منتخب داشت. 

ربیعی ادامه داد: روز یکشنبه هم در جلسه هیات دولت، شیوه تعامل با دولت بعدي مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد تعامل با دولت
سیزدهم براي انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر آقاي رئیس جمهور منتخب، در سطح وزرا باشد و آنان اطلاعات مدنظر را در اختیار آقاي

 
رئیسی قرار بدهند. 

سخنگوي دولت افزود: در دولت هم از مدتها قبل به همه وزرا تاکید شد تا مهمترین مسائل و اولویتها را براي انتقال به دولت بعدي،

 
مشخص کنند. در مرکز تحقیقات هم این کار در حال جمع بندي است و به زودي براي رئیس جهور منتخب ارسال خواهد شد. 

 
اگر آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان منتظر دولت بعد نخواهند شد 

 سخنگوي دولت در پاسخ به این سوال که آیا برنامه دولت جناب روحانی این است که نهایی سازي برجام را به دولت بعد بسپرد یا
اینکه در روزهاي باقی مانده به فرجام برساند؟ گفت: از ابتداي آغاز رقابت هاي انتخاباتی تکرار کرده ایم که مذاکرات احیاي برجام
ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد و بر اساس سیاست هاي کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب
و نهادهاي بالادستی، دولت خود را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. اگر آمریکا به
تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان شرایط را به تصمیم گیري به نهادهاي بالادستی گزارش خواهند داد و منتظر دولت بعد نخواهند

 
شد. 

وي افزود: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند
تصمیم سیاسی همه طرف ها است و اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفت

 
وگوها شویم. 

ربیعی ادامه داد: همانطور که آقاي عراقچی اشاره کرده، هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد که البته این
مسئله  بستگی به تصمیم طرف هاي مقابل و اراده آنها براي به نتیجه رسیدن گفتگوها دارد. بنابراین در جریان طبیعی امور، در
صورتیکه دیگر طرف ها آماده باشند، دولت مانعی براي اتمام مذاکرات ندارد اما اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت

 
دوازدهم اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 



سخنگوي دولت در پاسخ به این سوال که وزارت خارجه آمریکا راجع به انتخابات ایران واکنش نشان داد و گفت که ایرانی ها
نتوانستند در فرایند عادلانه و آزادانه انتخاب کنند، واکنش ایران چیست؟ گفت: ما این اظهار نظر را مصداق دخالت در امور داخلی
ایران و مغایر قوانین بین المللی می دانیم و آن را محکوم می کنیم. دولت آمریکا در جایگاهی نیست که صلاحیت اظهارنظر درباره

 
فرآیند انتخابات در ایران و یا کشور دیگري را داشته باشد. 

ربیعی افزود: برخلاف نمایش هاي پر زرق و برق دموکراسی در آمریکا، امروز هیچ ملتی نیست که نداند فرایندهاي دموکراتیک در

 
آمریکا تا چه اندازه معیوب و متعصبانه هستند. 

وي ادامه داد: ادعاهاي مشابهی در انتقاد از انتخاباتهاي آمریکا نیز مطرح شده، از جمله از سوي دموکراتها در سال 2000، و از سوي

 
دونالد ترامپ، رئیس جمهوري پیشین ایالات متحده و حامیان او در مورد انتخابات ریاست جمهوري اخیر (2020). 

سخنگوي دولت تصریح کرد: ما دولت آمریکا را دعوت می کنیم که از دخالت هاي متکبرانه در امور داخلی سایر کشورها و قضاوت

 
درباره سازوکارهاي دموکراتیک دیگران دست بردارد و به اصلاح امور داخلی خودشان بپردازند. 

ربیعی با بیا اینکه مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج انتخابات ندارد، گفت: این مذاکرات بر اساس سیاست هاي
کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب و نهادهاي بالادستی، دولت خود را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر

 
مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. 

وي افزود: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به

 
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. 

 
ربیعی ادامه داد: اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفت وگوها شویم. 

 
سخنگوي دولت گفت: همانطور که آقاي عراقچی اشاره کرده، هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد. 

وي افزود: اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر

 
عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 

سخنگوي دولت در پاسخ به سوالی درباره برنامه دولت براي تسریع در واردات واکسن کرونا و میزان کارایی واکسن تولید داخل گفت:
واکسن کوویران برکت از این هفته وارد کمپین واکسیناسیون عمومی علیه کووید19 شده است، واکسن پاستوکوَوك از این هفته
مجوز مصرف اضطراري را دریافت خواهد کرد و البته واکسن اسپوتنیک تولید داخل از هفته آینده وارد واکسیناسیون عمومی می شود،
برغم خلف وعده تامین کنندگان خارجی و تحریم هایی که ظرف روزهاي گذشته ایالات متحده با لغو آن بر اعمال آن در 16 ماه
گذشته صحه گذاشت، یادمان نرفته است تا همین چند روز قبل آمریکا تحریم دارو و واکسن را تکذیب می کرد. بهر حال با این لغو

 
دغدغه جدي براي تامین واکسن در ماه هاي آتی وجود نخواهد داشت. 

وي اظهار داشت: از بزرگترین توفیقات کشور در همه دهه هاي گذشته پیوستن ایران به باشگاه تولیدکنندگان محدود واکسن

 
کروناست، پیشرانی این مهم بعنوان یادگار دولت تدبیر و امید براي ایران و ملت ایران باقی خواهد ماند. 



ربیعی بیان داشت: کشورهاي تولیدکننده واکسن، به تعداد انگشتان یک دست نمی رسد و این افتخار ملی در سخت ترین شرایط
کشور و در اوج تحریم ها، پاداش صبر و مجاهدت مردم ایران است و البته از این پس با تسهیل واکسیناسیون عمومی خود را نمودار

 
خواهد کرد. 

سخنگوي دولت اظهار داشت: تا پایان تابستان علاوه بر واردات، حداقل 30 میلیون دز واکسن برکت، 3 میلیون دز واکسن پاستوکووك

 
و چند میلیون دز اسپوتنیک تولید داخل و از آن ببعد به ترتیب شاهد تولید واکسن هاي دیگر ایرانی خواهیم بود. 

ربیعی گفت: بنابراین براي 270میلیون دز واکسن  اعم از مسیر خرید مستقیم، خرید از کووکس، تولید مشترك و تولید داخلی اقدام
شده است که با ضریب تحقق کمتر از 50 درصد برنامه، 120 میلیون دز مورد نیاز کشور تا پایان سال مطابق برنامه قبلی تامین

 
خواهد شد. 

 
وي افزود: تولید داخلی بعنوان یک شاهکار و نقطه عطف در تاریخ سلامت ایران بخش بزرگی از این را به خود اختصاص خواهد داد. 

سخنگوي دولت درباره برنامه دولت براي 40 روز پایانی و کنترل قیمتها گفت: سوال شما در مورد فعالیت دولت در 40 روز آخر باعث
شد مجددا مسئله اي را مطرح کنم که ظاهرا اساسا مورد علاقه عده اي در کشور نیست که کسی پیرامون آن صحبت کند و شنیده

 
شود. 

وي تاکید کرد: من بدون آنکه بخواهم برخی نارسایی هایی که در همه نهادها و قوا و نیز دولت وجود داشته را نادیده بگیریم. اما علت
اصلی مسائل موجود ، قطعا تحریمهاي ظالمانه اي بوده که نمی دانم چرا هیچگاه یک جریان عظیم رسانه اي که تنها رسالت خود را
انتقاد از دولت قرار داده بود، آن را ندید. جنگ اقتصادي باعث کاهش درآمد ارزي و در نتیجه بالارفتن قیمت ارز و بی ثباتی در همه
بازارها شد. در کنار آن، افزایش جهانی قیمت بسیاري از نهاده ها نیز موجب شدند بر اقتصاد ایران و زندگی مردم، فشار زیادي وارد

 
شود. 

ربیعی گفت: ایکاش این عده براي یک بار هم که شده، به سانسور علتهاي اصلی نمی پرداختند. براي مقاصد سیاسی و تخریب دولت
به رغم اینکه در ظاهر علیه آمریکا موضع می گرفتند، از یک طرف دولت را متهم به نگاه به خارج می کردند و از طرفی بر جنایت

 
آمریکا سر پوش می گذاشتند. بهر حال این روزها گذشت و در تاریخ سیاسی ما این دوگانه ها و تعارض ها می ماند. 

وي افزود: تا تحریم هست؛ تا کمبود ارز هست؛ تا ارز به قیمت واقعی خود بازنگردد؛ تا انتقال پول نتواند به وضعیت سابق خود
بازگردد؛ این حکایت برقرار خواهد بود. این آرزوي قلبی ما است که براي حتی یک روز زودتر هم که شده، رنج تحریم ها از زندگی

 
مردم برداشته شود و اقدامات صورت گرفته براي شکست تحریم ها به نتیجه نهایی برسد. 

سخنگوي دولت خاطر نشان کرد: آرزو می کنم بعد از این هر شبکه خبري را که می بینیم، در آن از علتهاي اصلی به وجودآمدن این

 
وضعیت براي مردم گفته شود.  امیدواریم که دولت بعدي ، بی مهري اي را که این دولت دید، تجربه نکند. 

وي ادامه داد: لازم می دانم در اینجا بخشی از تاریخ اقتصاد اخیر ایران را بیان کنم. هیچگاه بیان نشد با شروع مذاکرات این دولت

 
توانست تورم را از 40 درصد به 9.9 درصد برساند. 



وي گفت: متاسفانه برخی دچار این رویکرد ناصواب هستند که به جاي ریشه، به شاخه می پردازند و فقط نیمه خالی لیوان را می
بینند. به همین خاطر، وقتی آن موقع که توفیق سیاستها کاملا تجلی یافته بود، کسی از آن صحبت نکرد و متاسفانه برخی زبانشان را
بستند. این عده، وقتی در شرایط نامبارك تحریم و کرونا، جهش تولید در ایران رقم خورد، وقتی که بخش صنعت با رشد 3.8 درصدي
مواجه شد، وقتی که رشد منفی خدمات هم متوقف شد؛ وقتی که در سال جهش تولید، این دولت آرزوي رهبري معظم را تحقق
بخشید و جهش تولید در ایران رقم خورد؛ آنهم در حالی که اکثریت کشورهاي دنیا، به خاطر پاندومی کرونا، رشد منفی تولید و

 
خدمات داشتند؛ سکوت کردند، قلبا آرزو داریم که دولت بعدي هرگز با این نوع قضاوتهاي غیرمنصفانه مواجه نشود. 

سخنگوي دولت در پاسخ به سوالی درباره عملکرد دستگاه قضا و اینکه همکاري دستگاه قضا با دولت چگونه بوده گفت: در خصوص

 
هفته قوه قضاییه در هفته آینده بیشتر سخن خواهیم گفت. 

وي گفت: در دولت تدبیر و امید همواره باور داشته ایم که تعامل مبتنی بر عقلانیت دولت و قوه قضاییه امري ضروري است که نتیجه

 
آن تامین منافع همگانی در سطح جامعه خواهد بود. 

 
دستگاه قضا از زمان آقاي رییسی آغازگر اصلاحات نهادي شد 

خنگوي دولت اظهار داشت: در طول دو دوره گذشته نشان دهنده عقلانیت حاکم بر روابط بوده است، هماهنگی و همکاري با قواي
دیگر و کاهش تنش ها باعث شده از این حیث کشور شرایط آرام تري را نسبت به دورههاي قبل سپري کند و کمتر شنیده شدن نام
هیات عالی حل اختلاف در این دوران نیز، موید این مطلب است. اما در خصوص عملکرد دستگاه قضا از زمانی که جناب آقاي رییسی

 
ریاست قوه قضاییه را به عهده گرفتند آغازگر اصلاحات نهادي شدند. 

وي تصریح کرد: مهمترین آن، اصلاح از درون بوده و نیز  همکاري با دولت در خصوص لوایحی مثل لایحه صیانت از حقوق زنان در
زمینه هاي مختلف اعم از مبارزه با فساد، حفاظت از حقوق شهروندي (که از دغدغه هاي جدي دولت آقاي روحانی بود)، مبارزه با
گرانفروشی و احتکار، مبارزه با قاچاق کالا و ارز، تدوین لوایح و دیگر مسائل مهم، همواره تعامل و همکاري خوبی بین دو قوه وجود
داشته است و دولت نیز از این موارد استقبال کرده است. بنابراین باید این موارد را آغاز طلیعه اي براي اصلاحات در قوه قضاییه تلقی

 
کنیم و در اینجا شاهد تعاملات خوبی با دولت بوده ایم. 

سخنگوي دولت اظهار داشت: ما امیدواریم که اصلاحات آغاز شده در قوه قضاییه تحت ریاست بعدي این قوه هم با همین قوت و

 
جدیت دچار گسست نشود و ادامه پیدا کند. 

ربیعی گفت: البته ما در مواردي همچون پرونده هاي رییس کل  بانک مرکزي و خصوصی سازي معتقد بودیم در نظر نگرفتن

 
تصمیمات مبتنی بر الزامات سیاستگزاري ضروري است و حداقل برخی موارد را  به مقام معظم رهبري نیز منعکس کرده ایم. 

وي ادامه داد: امیدواریم رییس قوه قضاییه و رییس قوه مجریه در آینده در درکی مشترك علاوه بر اصلاح امور در سرعت بخشیدن در
اقدامات هم تاکیدکنند و با این روش به نوعی به ثبات و قوام بخشیدن  در امور به فهم مشترك برسند  و در مجموع روابط خوبی بین

 
قوه قضاییه و قوه مجریه در دوره آقاي رئیسی شاهد بودیم. 

سخنگوي دولت درباره انتخابات گفت: رفتارشناسی راي دهندگان بدون تردید امري تک علتی نبوده و تابعی از متغیرهایی از قبیل
تغییرات جمعیتی، تحولات ارزشی، احساس موفقیت یا عدم موفقیت در راي دهی، میزان نیل به هدف راي دهندگان، امکان حضور در



پاي صندوق راي، یافتن گرایشی نزدیک به ارزشهاي خود و نیز تابعی از سایر مسائل اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی است که لازم است

 
بررسی و تحقیق شود. 

ربیعی گفت: من نه به عنوان سخنگوي دولت بلکه به عنوان یک جامعه شناس معتقدم باید همه راي ها مورد بررسی قرار گیرد. البته

 
تاکید می کنم همین  مشارکت قابل قبول بوده و قابل مقایسه با بسیاري از کشورها هم نیست. 

 
وي افزود: بنابراین هر گونه تحلیلی در یک برنامه سخنگویی نمی تواند حاوي تبیینی جامعه شناختی عمیق و درستی باشد. 

 
ارزیابی از نتایج انتخابات 

سخنگوي دولت در پاسخ به این سوال که  ارزیابی تان از نتایجی که در انتخابات اخیر بدست آمده است، چیست؟ گفت: عدم مشارکت
و کاهش مشارکت، علل و دلایل متعددي دارد. این غیرعلمی ترین و فرصت طلبانه ترین تبیین و تحلیل است که همه علل اجتماعی

 
سیاسی و اقتصادي را به یک اظهار نظر تقلیل بدهیم. 

سخنگوي دولت اظهار داشت: هر علت اجتماعی با عوامل متعددي مرتبط است به همین خاطر، این ساده انگارانه ترین و دم دستی
ترین تحلیل است که یک گروه در خارج کشور یا یک فرد در داخل کشور بخواهد نتایج یک پدیده اجتماعی را اینگونه با انحراف

 
تحلیل مواجه کند. 

ربیعی گفت: همان طور که اشاره کردم، آنچه در سوال شما بود، یک حرف غیرعلمی و سواستفاده سیاسی است. به نظر من، چه
آنهایی که پاي صندوق آمدند؛ چه آنها که راي باطله ریختند و چه بخشی از جامعه که تا پیش از این در پاي صندوق راي حاضر می
شدند ولی 28 خرداد 1400 نیامدند و راي ندادند، نوعی بیان دیدگاه و در چارچوب نوعی مشارکت قابل تبیین است. باید بدانیم که

 
بین بی تفاوتی به «نهاد انتخابات» و بی تفاوتی به «نامزدها»، فرق است و این دو، با یکدیگر متفاوتند. 

وي افزود: آراي باطله، محصول بی تفاوتی به سبد نامزدها می تواند باشد و فرق است بین بی تفاوتی به سبد نامزدها و بی تفاوتی به
انتخابات و عدم مشارکت محصول عدم باور به وقوع تغییرات با جابه جایی دولت ها و یا به عبارت دیگر حاصل بی تفاوتی نسبت به

 
نهاد انتخابات است. از این موضوعات پیچیده نمی توان به سادگی عبور کرد و یا با تحلیل هاي سطحی و بررسی نشده مواجه شد. 

 
واکنش به اعتراضات به نحوه اعلام نتایج انتخابات 

سخنگوي دولت درباره اظهارات یک عضو هیات رئیسه مجلس که گفته است که دولتی ها در زمان شمارش آرا نشان دادند که چهار
عمل اصلی را بلد نیستند و در رسانه ها شبهاتی در خصوص نحوه شمارش آرا مطرح می شود گفت: نتایج شمارش آراي انتخابات
ریاست جمهوري، بر اساس صورتجلسات امضاء شده توسط مجریان و ناظران در شعب اخذ رأي و تجمیع آن در سراسر کشور از سوي

 
وزارت کشور اعلام و پس از فرصت قانونی رسیدگی به شکایات از سوي شوراي نگهبان، نتایج نهایی اعلام می شود. 

ربیعی بیان داشت: گفتنی است تعدادي از تعرفه هاي اخذ شده توسط رأي دهندگان، با توجه به تعدد صندوق هاي آراء، سهواً به
صندوق هاي دیگر ریخته شده و تعدادي نیز توسط افراد از شعبه خارج شده است. به عنوان مثال فرد پس از مهر خوردن شناسنامه
تعدادي از برگه آرا را در جیب خود می گذارد و فقط به یک صندوق راي می اندازد. بطور مستمر و لحظه لحظه گزارشات مختلف از
طریق سامانه هاي الکترونیکی و گزارشات از کانال هاي رسمی و مردمی رصد شده و به لطف خدا و دعاي خیر مردم و تلاش شبانه



 
روزي تمامی اشخاص و نهادهاي مجري و ناظر  یک انتخابات باشکوه در نهایت سلامت و کیفیت برگزار شد. 

وي تصریح کرد: البته مواردي در ساعات اولیه بین 7 تا 9  گزارشاتی مبنی بر این که سامانه احراز هویت آفلاین می شود،  واصل شد
که با دستور وزیر کشور مشکل در اولین فرصت حل شد. در برخی شعب 33 شهري هم که در انتخابات شوراها صندوق اخذ رأي
الکترونیک داشتیم اگر  بدلیل ترافیک مراجعات ، دچار کندي در اخذ رأي با روش الکترونیک بودیم، با  هماهنگی مراجع ذیربط، شیوه

 
اخد راي سنتی هم علاوه بر روش الکترونیکی به کار گرفته شد تا توقفی در اخذ راي  مردم پدید نیاید. 

وي افزود: در مجموع  در هیچ شعبه اي اخلال جدي و طولانی مدت در اخذ راي از مردم نداشته ایم و اگر سامانه الکترونیکی هم در

 
مواردي اختلال جزئی یا مقطعی داشته،  در چارچوب مقررات و با اعمال همه نظارت هاي لازم، رأي گیري شده است. 

سخنگوي دولت تاکید کرد: در  انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوري علاوه بر نظارت شوراي محترم نگهبان، زیر نظر مستمر
هیات اجرایی مرکزي برگزار شد و اعضاي هیأت، از طرف مردم در جریان دقیق امور انتخابات بوده و همچون دیگر اجزاي برگزاري
انتخابات، پاسدار و حافظ راي مردم هستند. اما درخصوص شیوه بیانی که در سوال شما هم بود، مدتها است با استفاده از ادبیات
نامناسب و اظهاراتِ بدون اطلاع که با یک تلفن میشد آن را فهمید، حرفها و اتهاماتی در تریبون هاي بزرگ زده میشود و ما آن وقت

است که متوجه می شویم نمی دانستیم که دو دوتا، 5 تا میشود، ظاهرا چهار عمل اصلی را بلد نیستیم./ فارس



وقتی انتظار 10 ساله قصاص با یک تماس تلفنی خادمان امام رضا(ع) تبدیل به

رضایت می شود

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  74  |  تاریخ: 1400/04/01

 به گزارش خبرگزاري فارس از مشهد، چیزهایی از
پادرمیانی خادمان امام رضا(ع) در موضوعات جلب رضایت شاکی ها و آزادسازي زندانیان جرایم مالی شنیده ام، اما وقتی از طریق
دوستی مطلع شدم این خادمان خیر در موضوع قصاص هم ورود کرده اند عزمم را جزم می کنم در آستانه میلاد امام رئوف علی بن
موسی الرضا(ع) با یک نفر از این خادمان بارگاه منور رضوي که حالا چند صباحی است با ریش سفیدي و به نمایندگی از امام رضا(ع)
ناجی زندگی انسان هایی شده که شاید اگر وساطت و پادرمیانی او و دوستانش نبود، الان جز سنگ قبري به نشانه یادبود و دل

 
پرحسرت خانواده چیز دیگري باقی نمانده بود، هم کلام شوم. 

 
وقتی شاکیان در حکم بزرگترین خیران حاضر می شوند 

بعد از پرس و جو شماره این خادم بارگاه رضوي که حالا چند سالی می شود تمام هم و غم خود را در مسیر کسب رضایت از اولیاي
دم مقتولان و یا شاکیان زندانیان گذاشته و موفق به آزادي تعداد زیادي از افراد زندانی شده است را پیدا می کنم،  با سید فتح االله
شاه چراغیان که به مدت 28 سال کفشدار حرم مطهر امام رضا(ع) است، تماس می گیرم؛ خودش را این گونه معرفی می کند: کارمند
بازنشسته دولت هستم و علاوه بر اینکه به مدت 28 سال افتخار خادمی حرم مطهر آقا امام رضا را دارم، به مدت 18 سال نیز در زمینه
کسب رضایت شاکیان و اولیاي دم براي افرادي که مرتکب قتل عمد شده اند و همچنین براي جرایم مالی غیر عمد و انجام تحقیقات

 
در این خصوص به عنوان محقق از طریق ستاد دیه فعالیت می کنم. 

این خادم بارگاه رضوي در خصوص دامنه فعالیت و تعداد زندانیان آزاد شده یا تعداد موارد کسب رضایت از شاکیان در سال گذشته
این چنین می گوید: در پرونده هاي جرایم غیرعمد و مالی همچون نفقه و دیه سالانه حدود چهار تا پنج میلیارد تومان از شاکیان

 
پرونده ها تخفیف می گیریم و در واقع گاهی خود شاکیان در حکم بزرگترین خیران هم حاضر می شوند.  

شاه چراغیان ادامه می دهد: هرسال هرکدام از خادمین که در این حوزه فعالیت دارند، حداقل  براي 15 تا 20 نفر از زندانیان جرایم
غیرعمد رضایت کسب می کنند و در خصوص جرایم عمد حدود یک سالی می شود که سه نفر از خدام بارگاه رضوي به روساي

 
صلحی شوراي حل اختلاف شعبات یک، 2 و سه براي صلح و سازش در پرونده هاي قصاص معرفی شده ایم. 



 
انتظارهاي طولانی براي قصاص که به بخشش ختم شد  

وي با اشاره به انتظار هاي طولانی و چندساله خانواده هاي شاکی جهت قصاص فرد مجرم عنوان می کند: ما خدام رضوي در گام اول
این خانواده ها را شناسایی و با آنها ارتباط می گیریم و وارد گفت و گو با آنها می شویم و سعی می کنیم با فاکتورهایی همچون

 
ضمانت امام رضا(ع) توجه آنها را به کار خیر عفو و گذشت جلب و رضایت آنها را اخذ کنیم. 

از سال گذشته تا امروز توانسته ایم براي 6 نفر از زندانیان علاوه بر اخذ رضایت از اولیاي دم زمینه آزاد سازي آنها از زندان را نیز فراهم

 
آوریم 

 
  

این خادم بارگاه رضوي با بیان اینکه از سال گذشته تا امروز توانسته ایم براي 6 نفر از زندانیان علاوه بر اخذ رضایت از اولیاي دم
زمینه آزاد سازي آنها از زندان را نیز فراهم آوریم، می گوید: بزرگترین مصیبت براي جامعه ما و بخصوص این افراد بیکاري به خاطر
سوء سابقه است، اما خوشبختانه ما با همکاري دوستان خوبی که در بین ارگان ها، کارخانه جات و موسسات داریم، موفق شده ایم

 
براي این افراد تولید اشتغال داشته باشیم تا زندگی شان به روال عادي برگردد و دچار مشکلات بعدي نشوند. 

 
 

شاه چراغیان در ادامه سخنانش از معجزات و کارگشایی هایی سخن می راند که تنها با ضمانت نام امام رضا(ع) و عشق به او انجام
شده است و می گوید: سه پرونده اخیري که به دست ما رسید، یکی متعلق به میناب بندرعباس بود و دیگري مربوط به کامیاران
استان کردستان  و دیگري جهرم در استان فارس؛ باعث مسرت است که کشور فرهنگ رضوي را تجربه می کند ما در کنار مضجع
پاك و شریف امام رضا(ع) هستیم و شاید قدر این موهبت را نمی دانیم و کمتر درك کنیم که در چه جایگاهی قرار گرفته ایم اما سایر
هموطنان در خارج از استان وقتی نام امام رضا (ع) را می شنوند حتی اجازه نمی دهند ما به منزلشان مراجعه کنیم و تنها همین که
متوجه شدند ما خادم بارگاه امام رضا(ع) هستیم تنها با تماس تلفنی ما از حکم قصاص گذشت کردند به طوري که در مورد پرونده
مربوط به کامیاران در استان کردستان اولیاي دم بعد از 10 سال انتظار براي قصاص وقتی متوجه شدند که من خادم افتخاري امام

 
رضا(ع) هستم که با آنها براي گرفتن رضایت تماس گرفته ام حتی گفتند ما از دریافت دیه و پول هم صرف نظر کردیم. 

 
اثرگذاري فرهنگ رضوي براي کسب رضایت در احکام قصاص 

وي ادامه می دهد: بخشش جرایم عمد که به عنوان قصاص محسوب می شود یک فرهنگ در کشور ما در حال شکل گیري است به
عنوان فرهنگ رضوي، با توجه به اینکه این فرهنگ از کلمه «رضا» به معناي رضایت دادن می آید بنابراین خانواده هاي اولیا دم به

 
احترام این نام مقدس، گذشت می کنند. 



این خادم بارگاه رضوي در ادامه سخنانش به مطالب جالبی از معجزات امام رضا(ع) اشاره می کند و می گوید: یک سال قرار بود روز
بعد از عزاداري عاشورا 2 نفر مرد آبرومند را به علت بدهکاري بخاطر مبالغ ناچیزي به زندان ببرند، از این اتفاق ناراحت بودم اتفاقا
همان شب نوبت کشیک حرم بنده بود، در جرم رو به مرقد امام(ع) کردم و گفتم یا امام رضا بخاطر جدت امام حسین به این 2 بنده
خدا کمک کن؛ باور کنید بعد از اینکه روز بعد به ستاد دیه رفتم یک فرد خیر با من تماس گرفت و گفت چند پرونده مالی یا دیه در
دست دارید؟ پرسیدم براي چه کاري حاج آقا می خواهید؟ پاسخ داد هر چه پرونده بدهکاري مالی زیر  30 میلیون تومان داري براي
ما بفرست و من خوشحال به این خیر گفتم هم اکنون 2 پرونده دارم که خیلی ضرب الاجل است و فوري باید مبالغ پرداخت شود،

 
این فرد خیر پاسخ داد فوري بفرست تا همین امروز مبالغ واریز شود و خوشبختانه با این کار آن دو نفر به زندان نرفتند. 

 
وقتی امام رضا(ع) هزینه درمان زن مبتلا به سرطان را پرداخت می کند 

شاه چراغیان در ادامه سخنانش از تقابل چهره زشت طمع ورزي ها و حرص پایان ناپذیر برخی انسان ها و بخشندگی و بزرگواري عده
اي دیگر حکایت می کند و توضیح می دهد: در یک مورد دیگر یک بانوي بسیار محترمی بخاطر درمان بیماري سرطان خود نزد یکی
از پزشکان رفته بود و حدود 29 میلیون تومان به این پزشک بدهکار شده بود و براي پرداخت بدهکاري خود سفته داده بود و متاسفانه
چون نتوانسته بود بدهی را به موقع بپردازد این آقاي دکتر سفته هاي این خانم را به اجرا گذاشته بود و قصد داشت این او را به زندان
بیاندازد، بنده جهت میانجی گري با این آقاي دکتر تماس گرفتم اما هر چه صحبت کردم مفید فایده واقع نشد و آن شخص دکتر با
سماجت تنها اصرار بر پرداخت پول داشت، به این پزشک گفتم تنها یک روز به من فرصت بده، باور کنید تنها ظرف چند ساعت در
همان روز یک خیر پیدا شد و فوري 29 میلیون تومان را به حساب آن پزشک ریخت و من به او گفتم، آقاي دکتر شما به بیمار خود

 
تخفیف ندادید اما امام رضا (ع) تمام مبلغ را پرداخت کرد. 

 
باید براي ایجاد اشتغال و زندگی بعد از آزادي زندانیان برنامه ریزي کرد  

این خادم بارگاه امام رضا(ع) در ادامه سخنانش به نکته قابل تاملی اشاره می کند و می گوید: مردم و مسئولان باید بدانند صرفا آزادي
یک زندانی مهم نیست و موضوع مهم تر زندگی بعد از آزادي این افراد است، به طور نمونه یک فردي که مرتکب قتل شده بود، با
پیگیري هاي که انجام دادیم ، روز پنج شنبه از زندان آزاد شد و 2 روز بعد مادر این فرد با من تماس گرفت و خبر کم شدن اسباب
منزلش را داد با پیگیري که انجام دادیم توانستیم او را در یک سرایداري، مشغول به کار کنیم خوشبختانه هم اکنون از یک زندگی

 
عادي و آبرومندانه اي برخوردار است و کاملا راضی است. 

 
وي ادامه می دهد: رسیدگی به زندگی بعد از آزادي زندانیان و ارائه حمایت و پشتیبانی از آنها تا 

رسیدگی به زندگی بعد از آزادي زندانیان و ارائه حمایت و پشتیبانی از آنها تا دست یافتن به یک کار و حرفه باید در جامعه به یک

 
روال و فرهنگ تبدیل شود 

 
  

دست یافتن به یک کار و حرفه باید در جامعه به یک روال و فرهنگ تبدیل شود و به هیچ عنوان نباید از این موضوع مهم غفلت کرد،
زیرا این مهم نیست که بیائیم و آمار ارائه دهیم که مثلاً 100 زندانی آزاد کرده ایم بلکه باید به  آموزش و ایجاد اشتغال آنها هم
اهمیت قائل شویم در غیر این صورت هرچه براي آزادي زندانیان تلاش شود وقتی که آموزش و کار و برنامه منسجم براي زندگی پس



 
از زندان انها نباشد، در اثر مبادرت دوباره این افراد به جرم به زندان زندان باز می گردند. 

شاه چراغیان در ادامه سخنانش از تاثیرات روحی بسیار مثبتی که توکل به امام رضا(ع) در روحیه افرادي که حکم قصاص داشته اند و
حالا با ضمانت این امام رئوف دوباره به زندگی بازگشته اند، اشاره دارد و می گوید: بنا به اعتراف اعضاي خانواده هاي این زندانیان انگار
که این افراد تازه متولد شده اند، بسیار متین و باوقار و سربه زیر رفتار می کنند، هنگامی که من این افراد را می بینم به علت اینکه
این افراد ضربه سختی را چه در دوران زندان و چه بعد از این دوران هنگامی که در کوچه و خیابان از فردي عنوان زندانی را نسبت به
خود می شنوند، درك می کنند، با پناه آوردن به امام رضا(ع) که باعث و بانی آزادي شان بوده، بسیار آرام می شوند به طوري که این
تغییرات بسیار در این افراد و حتی در خانواده هاي آنها مشهود است آنها سعی می کنند هیچ گاه این ارتباط را قطع نکنند چراکه

 
دچار تغییرات درونی اساسی شده اند و در بسیاري از مواقع در این افراد رفتارهاي مومنانه کاملا آشکار است. 

 
 

این خادم بارگاه رضوي در خصوص معجزاتی که از امام رضا(ع) و انجام این کارهاي پسندیده و ثمره دعاي خیر زندانیان و خانواده
هاي آنها دیده است، می گوید: من به مدت 18 سال است که بیماري قلبی دارم و به علت انسداد مویرگ هاي قلبم که قابل جراحی
هم نیست تاکنون چندین بار تا دم مرگ رفته ام اما با دعاي این افراد سلامتی من توسط حضرت امام رضا(ع) تا هم اکنون کارگشایی

 
شده است، از همین رو تمام زندگی خودم را وقف این کار کرده ام که گره از کار بنده خدایی باز کنم. 

شاه چراغیان که معتقد است انجام تمام این کارها ریل گذاري خداوند در زندگی اوست، ادامه می دهد:  بارها به من ثابت شده این
کارهاي خیر با لطف پروردگار انجام شده است، من مگر چه کسی هستم که با یک تماس با یک فرد خیر بتوانم مبلغ چند میلیون
براي کمک به یک زندانی دریافت کنم تمام این آبرو و حرکت در این مسیر و تأثیرگذاري حرف من روي دیگران را از لطف و حمایت

 
خداوند نسبت به خودم می دانم. 

وي می افزاید: من تمام اتفاقات شبانه روزي زندگی خودم را یک معجزه می دانم و باور دارم این زندگی راحت و شیرین من به علت

 
همین دعاهاي خیري است که این افراد و خانواده هایشان نسبت به بنده دارند. 

این خادم بارگاه رضوي باز هم تاکید دارد مهم ترین بخش یک زندگی آرام ایجاد درآمد است، در این خصوص بیان می کند: با تولید
درامد پدر خانواده دست خالی نزد خانواده خود حاضر نمی شود، براي همین تمام سعی خودم را به کار می برم تا یک سقفی براي
زندگی و شغلی براي کسب درآمد این افراد ایجاد کنم و در اثر کار در حرم مطهر آقا امام رضا(ع) تمام افرادي که در آنجا افتخار
خدمت دارند، تمامی آنها جزو افراد شناخته شده و معتبر شهر و کشورمان هستند و دست یاري به طرف هر کدام از این افراد داراز

 
می کنم تمام آنها به گرمی استقبال می کنند. 

گفتنی است؛ کسب تمام موارد در جهت کسب رضایت از اولیا دم براي زندانیان محکوم به قصاص در قتل هاي عمد از طریق شعبات



 
صلحی شوراي حل اختلاف و با همکاري آستان قدس رضوي و خدام آن صورت گرفته است.  

انتهاي پیام/ 70068



891هکتار اراضی ملی آذربایجان شرقی به بیت المال بازگشت

منبع: تسنیمشماره خبر:  75  |  تاریخ: 1400/04/01

گروه استان ها ــ رئیس کل دادگستري آذربایجان شرقی از بازگشت 891 هکتار از اراضی ملی از دست زمین خواران به
دولت خبر داد و گفت: ارزش مالی این اراضی بیش از 463 میلیارد تومان بود.

گروه استان ها ــ رئیس کل دادگستري آذربایجان شرقی از
بازگشت 891 هکتار از اراضی ملی از دست زمین خواران
به دولت خبر داد و گفت: ارزش مالی این اراضی بیش از

 
463 میلیارد تومان بود. - اخبار استانها - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم از تبریز، موسی خلیل اللهی
در دیدار جمعی از مسئولان قضایی استان با نماینده ولی
فقیه در استان با اشاره به اینکه دادگستري در دوران
تحول، در بستر سند راهبردي تحول قضایی اقدامات
ارزشمندي انجام داده است، اظهار داشت: حفظ حقوق عامه

 
یکی از مهمترین اقدامات قوه قضاییه در دوره جدید بود که زیر شاخه آن شوراي حفظ اراضی بیت المال و منابع طبیعی است. 

وي از بازگشت 891 هکتار از اراضی ملی از دست زمین خواران به دولت خبر داد و گفت: ارزش این اراضی بیش از 463 میلیارد تومان

 
بود که خوشبختانه با پیگیري شوراي حفظ اراضی دادگستري استان به بیت المال بازگشت. 

رئیس کل دادگستري استان آذربایجان شرقی با انتقاد از اینکه مالکیت دولت هیچگاه در اراضی ملی تثبیت نشده بود، خاطر نشان

 
کرد: این موضوع زمینه سودجویی را فراهم کرده بود که "حدنگاري" در دستور شوراهاي حفظ اراضی کل کشور قرار گرفت. 

 
رئیس کل دادگستري زنجان: تعدادي از مشاورین املاك استان دستگیر شدند 

 
رئیس کل دادگستري قزوین: 15 نامزد انتخابات شوراها به جرم خریدوفروش راي دستگیر شدند 

 
رئیس کل دادگستري استان کرمانشاه: گزارش هایی از خرید و فروش آرا در کرمانشاه دریافت کرده ایم 

وي با اشاره به اینکه یک میلیون و پانصد هزار هکتار از اراضی ملی براي دولت سنددار شده است، گفت: تنها 200 هزار هکتار از

 
اراضی ملی حدنگاري شده بود که در دوره اخیر بیش از یک میلیون و 300 هزار هکتار حدنگاري شدند. 

موسی خلیل اللهی تبدیل اراضی کشاورزي به ویلا را در تضاد با تامین امنیت غذایی عنوان کرد و گفت: رقم قابل توجهی از تغییر

 
کاربري اراضی کشاورزي اصلاح شد و بیش از 188 هکتار ویلا دوباره به زمین کشاورزي تبدیل شد. 

وي با اشاره به اینکه برخی اراضی حاشیه رودخانه ها براي سودجویان طمع آور هستند، گفت: 253 هکتار از اراضی حاشیه رودخانه ها

 
با ارزش 126 میلیارد تومان از تصرف افراد پاکسازي شدند. 



رئیس کل دادگستري آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه اقتصاد مقاومتی یکی از مهمترین دستورات رئیس قوه براي مانع زدایی و

 
پشتیبانی از تولید بود، ابراز داشت: ستاد اقتصاد مقاومتی در دادگستري استان، یکی از فعال ترین ستادهاي قوه قضاییه در کشور بود. 

وي احیاي واحدهاي چالش دارِ غیرتعطیل را از جمله اولویت هاي این ستاد در دادگستري استان عنوان کرد و گفت: با احیاي برخی

 
کارخانجات ورشکسته و چالش دار، بیش از 1600 نفر به کار بازگشتند. 

خلیل اللهی بو بیان اینکه هدف ما در زندان ها اصلاح مجرمین و بازگشت به جامعه است تصریح کرد: حرفه آموزي و تقویت فرهنگی
از اهمیت ویژه اي براي بازسازي شخصیتی مجرمین برخوردار است، اکنون اشتغال در زندان هاي استان به نحوي است که 51 درصد

 
زندانیان استان اشتغال دارند و درآمد خود را به خانواده خود میفرستند که موجب کاهش آسیب به خانواده ها شده است. 

وي، دادرسی الکترونیکی را جزو اولویت هاي دستگاه قضایی استان دانست و افزود: اکنون هرکس زندانی است و در حال محاکمه

 
است، 80 درصد آن به صورت ویدیو کنفرانسی است. پرونده هاي کاغذي به تدریج حذف شده و به الکترونیک تبدیل می شود. 

رئیس کل دادگستري آذربایجان شرقی با بیان اینکه یکی از دلایل اطاله دادرسی، نحوه ابلاغ بود، افزود: اکنون 95 درصد ابلاغ ها

 
الکترونیکی است و موجب کاهش اطاله دادرسی شده است. 

 
انتهاي پیام /111/س 

 
 R7887/P/S6,47/CT11

بیشتر بخوانید...



ایجاد بورس بین الملل در کیش با هدف رونق فعالیت هاي اقتصادي و افزایش

صادارات

منبع: اقتصاد میهنشماره خبر:  76  |  تاریخ: 1400/04/01

اقتصاد میهن: حمید رضا مومنی مشاور در مراسم ششمین دوره بهره برداري و آغاز عملیات اجرایی طر ح هاي عمرانی مناطق
آزاد کشور از ابجاد بورس بین الملل در منطقه آزاد کیش با هدف تقویت زمینه افزایش صادرات کالاهاي تولیدي این منطقه

آزاد خبر داد.

اقتصاد میهن: حمید رضا مومنی مشاور در مراسم ششمین دوره
بهره برداري و آغاز عملیات اجرایی طر ح هاي عمرانی مناطق آزاد
کشور از ابجاد بورس بین الملل در منطقه آزاد کیش با هدف تقویت

 
زمینه افزایش صادرات کالاهاي تولیدي این منطقه آزاد خبر داد. 

جعفر آهنگران با اشاره به دغدغه هاي رهبر معظم انقلاب در
خصوص تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی ، تاکید کرد : بی تردید با

حمایت رهبر معظم انقلاب و دولت سیزدهم از عملکرد مناطق آزاد و رفع موانع ، این مناطق به عنوان پیشرو توسعه اقتصادي کشور ،
به نمونه هاي موفقی از تاب آوري اقتصادي در شرایط تحریم و تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی تبدیل خواهند شد .مدیر عامل سازمان
منطقه آزاد کیش، با اشاره به ارزش 29هزار میلیارد تومانی پروژه هاي عمرانی و زیرساختی، صنعتی و غیر صنعتی که در کیش توسط
بخش خصوصی و دولتی در حال اجراست، از بهره برداري و آغاز عملیات اجرایی 21 طرح با مجموع سرمایه گذاري ریالی و ارزي

 
معادل 42 هزار میلیارد ریال در این جزیره خبر داد. 

جعفر آهنگران با تاکید بر لزوم تکمیل زیرساخت ها و توسعه متوازن و پایدار در راستاي ماهیت مناطق آزاد از جمله جذب سرمایه
گذاري خارجی، افزایش صادرات، انتقال فناوري و مهم تر از آن ورود به نسل پنجم این مناطق بر پایه ارائه خدمات پیشرفته در عرصه
مراکزمالی، لجستیکی، گردشگري و فعالیت هاي فناورانه، اظهار داشت: سازمان منطقه آزاد کیش در ماه هاي اخیر با هدف توازن در
توسعه باتسهیل فعالیت بخش خصوصی، کاهش بروکراسی و تعامل با فعالان اقتصادي، ضمن عمل به منویات رهبر معظم انقلاب در
خصوص مانع زدایی و حمایت از تولید توانسته با هدایت سرمایه گذاري بخش خصوصی در حوزه هاي کلیدي صنایع دارویی و خدمات

 
تولیدي فناورانه رشد بسیار مناسبی را تجربه کند. 

وي با تاکید بر اهمیت ایجاد فرصت هاي مناسب و معرفی مطلوب ظرفیت هاي این منطقه آزاد در سطح ملی، به تکمیل مراحل
ساخت پایانه جدید مسافري فرودگاه بین المللی کیش اشاره کرد و افزود: امروز 9 طرح عمرانی با حجم سرمایه گذاري ریالی
1900میلیارد تومان وسرمایه گذاري ارزي 22میلیون دلار به علاوه حدود 11میلیون یورو به بهره برداري رسید و. عملیات اجرایی 12
طرح با سرمایه گذاري 16هزار و 197 میلیارد ریال در کیش آغاز شد.آهنگران با بیان این مطلب که این طرح ها منطبق با طرح جامع
کیش و بر اساس مطالعات جمعیت شناختی با هدف پاسخگویی به نیازجمعیت در حال رشد منطقه بنا شده است، تصریح کرد: این

 
طرح ها براي 375نفر به طور مستقیم و حدود 755 نفر به طور غیرمستقیم اشتغال زایی داشته است. 



مدیر عامل سازمان منطقه آزاد همچنین از دکتر حسن روحانی درخواست کرد در راستاي خواسته هاي حقوقی منطقه آزاد کیش ،
برایبازگشت سهام شرکت هواپیمایی کیش به سازمان منطقه آزاد کیش و واگذاري بخشی از این سهام به فعالان اقتصادي جزیزه ،
بازگشت49 درصد از سهام شرکت آب و برق کیش به سازمان منطقه آزاد کیش و همچنین اتصال شبکه برق کیش به شبکه برق
سراسري با هدفتقویت زیر ساخت هاي انرژي و افزایش رفاه بیشتر ساکنان این منطقه به عنوان شهري هوشمند و پیشرو ، سازمان

 
منطقه آزاد کیش رایاري کند. 

جعفر آهنگران جزیره را منطقه آزاد پیشرو در استفاده موفق از روش هاي نوین تأمین منابع مالی از طریق بازار سرمایه براي
تکمیلطرح هاي عمرانی نیمه تمام عنوان کرد و گفت: انتشار اوراق صکوك اجاره و اوراق خرید دین به ارزش 400میلیارد تومان و
ایجاد اولینصندوق زمین و ساختمان در مناطق آزاد کشور از جمله سازوکارهاي نوین و اطمینان بخش در تأمین منابع مالی است که

 
امید داریم بهبخش خصوصی هم گسترش یابد. 

لازم به ذکر است طرح هایی که در این آیین با حضور ویدیو کنفرانسی رئیس جمهور و دبیر شوراي عالی مناطق آزاد کشور و
همچنین فرماندار استان هرمزگان در کیش به بهره برداري رسید عبارت از بلوك A برج هاي پرشین مارینا، مجتمع مسکونی یوتاور،
تله کابین میکا، شرکت ارائهخدمات حفاري (پترو سرویس پارسیان کیش)، فاز دوم شرکت ارائه خدمات ایمنی پیشرفته صنایع نفت و
گاز (فامور مهرگان کیش)، فازجدید شرکت تولید شربت و قطره خوراکی و مکمل ورزشی (کیش مدیفارم)، شرکت تولیدي شیرآلات و
اتصالات و ابزار صنایع نفت و گاز(مِت لوك هیدرونیوماتیک کیش) و شرکت تولیدي آب آشامیدنی (مروارید نوش سلامت کیش) می

 
باشند. 

همچنین طرح هاییکه عملیات اجرایی آنها امروز آغاز شد نیز شامل مجموعه چندمنظوره ونیز، هتل هاي ملیا و آرمیتاژ،کارخانه جات
ساخت سازه هاي فلزي، انواع سکوهاي کشتیرانی، مونتاژلوازم خانگی و آرایشی، طراحی و ساخت انواع پکیج هاي آب شیرین کن و
تصفیه، پایانه باربري کامیونی، کارگو فرودگاهی، اپرون غربی فرودگاه، جاده مواصلاتی بندر چارك، مدرسه 18 کلاسه و دیوار پیرامونی

فرودگاه بین المللی کیش بود.



افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد

منبع: اقتصاد میهنشماره خبر:  77  |  تاریخ: 1400/04/01

اقتصاد میهن: مدیرعامل بانک سینا در سفر به استان خوزستان که به همراه جمعی از مدیران بانک صورت گرفت، بر ضرروت
افزایش بهره وري و کارایی شعب در جهت افزایش رضایتمندي مشتریان تاکید کرد.

اقتصاد میهن: مدیرعامل بانک سینا در سفر به استان خوزستان که
به همراه جمعی از مدیران بانک صورت گرفت، بر ضرروت افزایش
بهره وري و کارایی شعب در جهت افزایش رضایتمندي مشتریان

 
تاکید کرد. 

دکتر ایمانی در دیدار با همکاران باجه و شعبه دزفول و شعبه
اندیمشک، ضمن تشریح نقاط قوت و ظرفیت هاي طبیعی استان

خوزستان، بر لزوم تلاش جهت افزایش بهره وري بیشتر و کارایی بالاتر شعب اشاره کرد و گفت: بانک سینا همواره با ارائه ایده ها و
برنامه هاي نوین، گام هاي مثبتی در جهت ارتقاء بهره وري و کارایی در تمام شاخص ها برداشته است تا زمینه رضایتمندي بیش از

 
پیش مشتریان را فراهم نماید. 

وي در این دیدار به اهمیت جذب منابع به ویژه منابع ارزان قیمت و اعطاي تسهیلات به بنگاه هاي مولد اشاره کرد و افزود: اولویت و
هدف بانک در حوزه تخصیص طی سال 1400 تحقق شعار سال مبنی بر اشتغال زایی و رفع موانع است و باید از ظرفیت هاي بانک در
جهت کمک به ایجاد اشتغال و تقویت تولید داخل و توسعه رونق اقتصادي کشور بهره جست. مدیرعامل بانک سینا، مشتري مداري و
کسب رضایت مشتریان را از عوامل موفقیت بانک دانست و افزود: تعامل با صاحبان کسب و کار تاثیر بسزایی در افزایش سهم بازار

 
بانک دارد و بستر مناسبی براي رضایتمندي مشتریان فراهم می کند. 

وي در ادامه اظهار داشت: بانک سینا با برنامه ریزي هاي هوشمند در راستاي افزایش سهم بازار کوشا است و با بازاریابی هاي هدفمند

 
و بهره مندي از فضاي موجود بر این امر متمرکز شده است. 

گفتنی است دکتر ایمانی و هیات همراه در جریان این سفر یک روزه، در محل یادمان شهداي هفت تپه حضور یافتند. وي ضمن
قدردانی از ایثارگري و جانفشانی این عزیزان گفت: امنیت کشور محصول ازخودگذشتگی و فداکاري شهداست و زنده نگه داشتن یاد
آن ها وظیفه هر ایرانی است. در این سفر هادي آقابابایی عضو هیات مدیره بانک، یزدي خواه معاون شعب و مناطق، شیخ الاسلامی

مدیر امور حوزه مدیرعامل و روابط عمومی و نجفی مدیر شعب منطقه خوزستان، مدیرعامل بانک را همراهی کردند.



تسهیلات قرض الحسنه بانک مهر از مرز 7500میلیارد تومان گذشت

منبع: اقتصاد میهنشماره خبر:  78  |  تاریخ: 1400/04/01

اقتصاد میهن: مدیرعامل بانک مهر از پرداخت 7500میلیارد تومان تسهیلات در سه ماهه ابتدایی امسال خبر داد.

اقتصاد میهن: مدیرعامل بانک مهر از پرداخت 7500میلیارد تومان

 
تسهیلات در سه ماهه ابتدایی امسال خبر داد. 

به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر، مرتضی اکبري
مدیرعامل این بانک گفت: این میزان تسهیلات به حدود 490هزار
نفر پرداخت شده و عمدتاً براي مشاغل و کسب و کارهاي کوچک و
خانگی بوده است.اکبري تصریح کرد: از دو سال گذشته اولویت

تسهیلات دهی بانک مهر ایران تمرکز بر مشاغل خرد و کسب وکارهاي کوچک بوده و امسال نیز این هدف را به طور جدي دنبال

 
خواهیم کرد. 

او با بیان اینکه عمده سیاست گذاري ها و پرداخت تسهیلات در بخش معیشت بوده، اظهارکرد: انواع دیگر تسهیلات را نیز پرداخت
می کنیم، اما بیشتر معطوف به بخش اشتغال زایی خانگی و روستایی در سطح خرد هستیم.او ادامه داد: با این رویکرد سال گذشته
تقریباً 32هزار میلیارد تومان وام به حدود دو میلیون و 400هزار نفر پرداخت کردیم که این رقم در بهار امسال، 7500میلیارد تومان
براي 490هزار نفر بوده است. اکبري گفت: انواع تسهیلات پرداختی شامل حوزه هاي معیشت، ازدواج و درمان و بخش قابل توجهی از
آن نیز مربوط به بخش اشتغال خرد یا کسب وکارهاي کوچک بوده است. وام ها تا سقف 50میلیون تومان و با کارمزد 4درصد پرداخت

شده است.



ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  79  |  تاریخ: 1400/04/01

شرکت تجلی توسعه معادن و فلزات پس از طی مراحل متعدد بابت پذیرش در تابلو دوم بورس و انجام شروط هیأت پذیرش
موفق به ثبت شرکت نزد سازمان بورس اوراق بهادار تحت شماره 11851 مورخ 29/3/1400 با عنوان اولین ناشر بورسی با

محوریت پروژه گردید. شرکت تجلی توسعه معادن و فلزات در اوایل اردیبهشت سال 1399 ...

اقتصادي , صنعت و معدن تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و

 
صنایع معدنی بسته هستند 20 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

شرکت تجلی توسعه معادن و فلزات پس از طی مراحل متعدد بابت پذیرش در تابلو دوم بورس و انجام شروط هیأت پذیرش موفق به
ثبت شرکت نزد سازمان بورس اوراق بهادار تحت شماره 11851 مورخ 29/3/1400 با عنوان اولین ناشر بورسی با محوریت پروژه

 
گردید. 

شرکت تجلی توسعه معادن و فلزات در اوایل اردیبهشت سال 1399 توسط شرکت سرمایه گذاري توسعه معادن و فلزات با هدف ایجاد
شرکت پروژه محور سهامی عام به منظور تامین مالی پروژه هاي حوزه معدن و صنعت (از طریق شرکت هاي گروه و بازار سرمایه)
ایجاد و از تیرماه سال 1399 فعالیت رسمی خود را آغاز کرد. براساس شیوه نامه هاي جاري و معمول سازمان بورس امکان ورود سریع
شرکت به بازار سرمایه وجود نداشت، لیکن با حمایت و همراهی هایی که از سوي مسوولان سازمان بورس، ایمیدرو، وزارت صمت و
مدیرعامل هلدینگ توسعه معادن و فلزات صورت گرفت؛ این مهم به سرانجام رسید و اجرایی شد. به گفته مرتضی علی اکبري،
مدیرعامل شرکت تیم مدیریتی باسابقه در حوزه صنعت و بازار سرمایه، حضور سهامداران بزرگ و معتبر و وجود پروژه هاي پربازده و
مناسب براي سرمایه گذاري از مزیت هاي شرکت تجلی توسعه معادن و فلزات است. وي چشم اندازي تجلی را براي ماندگاري شرکت

 
تجلی به عنوان بزرگ ترین و برترین شرکت پروژه محور تخصصی می داند. با علی اکبري گفت وگویی داشتیم که می خوانید: 

چرا شرکت پروژ ه محور را انتخاب کردید؟ از میان ابزارهاي مختلف تامین مالی پروژه ها، روش تامین از طریق جذب مشارکت عموم
مردم بهترین مسیر است چرا که تامین منابع براي پروژه ها باید بلندمدت باشد. همچنین لزوم بازپرداخت سریع در تامین مالی از



طریق بانک ها و استفاده از سایر ابزارهاي مالی در بازار سرمایه (به دلیل پرداخت سود و کارمزد در مقاطع سه ماهه یا …) با نوع نیاز
بلندمدت پروژه ها منافات دارد. از سویی شرکت پروژه محور راهی مطمئن براي تزریق مستقیم سرمایه هاي مردم به چرخه تولید

 
است. 

مزایاي شرکت هاي پروژه محور چیست؟ سرمایه گذاري مستقیم تمام آحاد مردم در پروژه هاي منتخب، امکان جذب سپرده خرد و
هدایت آنها به پروژه هاي عظیم، تسهیل در تامین مالی پروژه هاي میان مدت و بلندمدت، کم هزینه ترین روش تامین مالی پروژه
هاي منتخب، سریع ترین روش تامین مالی پروژه ها و توسعه ابزارهاي نوین کنترل کمی و کیفی، سرعت بخشی در تکمیل پروژه ها از

 
مزایاي شرکت هاي پروژه محور هستند. 

تفاوت هاي شرکت هاي پروژه محور مانند تجلی با سایر شرکت هاي بورسی را در چه می بینید؟ اولویت اول شرکت هاي پروژه محور
افزایش درصد پیشرفت پروژه ها است. این شرکت ها به دلیل اهمیت اجرا، کنترل و افزایش درصد پیشرفت کار پروژه ها، در ساختار
سازمانی خود واحد مدیریت کنترل پروژه را ایجاد کرده و این معاونت از واحدهاي بااهمیت و کلیدي شرکت پروژه محور محسوب می
شود. در این نوع شرکت ها عملکرد مدیریت در گرو پیشرفت فیزیکی پروژه ها است که با افزایش پیشرفت پروژه ها، اصولا قیمت
سهام آن در بورس افزایش خواهد یافت. به عبارت دیگر سود یا بازدهی در این شرکت ها از طریق Capital Gain حاصل خواهد
شد. از سویی به محض به بهره برداري رسیدن اولین پروژه، معاونت جدیدي به نام کنترل و بهره وري تولید شکل گرفته است و ستاد
موقت پروژه منحل و به پروژه هاي جدید منتقل شده است. این شرکت ها در ابتدا به جاي سبد سهام، سبد پروژه ها را مدیریت می
کند و به مرور زمان با بهره برداري از پروژه ها نسبت به هر دو مورد فعال شده اند. یادآوري می کنم واحد مدیریت پروژه ها دراین

 
شرکت ها همیشگی و دائمی است و با اتمام هر پروژه، پروژه هاي دیگري فعال خواهد شد. 

لطفا استراتژي هاي تجلی را معرفی کنید؟ حضور موثر در شناسایی و بهره برداري از معادن و محدوده هاي اکتشاف جدید، تسریع،
بهینه سایزي، توسعه و تکمیل واحدهاي زنجیره معدن، توسعه فرهنگ سرمایه گذاري در پروژه ها، گسترش سرمایه گذاري و جذب
سپرده هاي خرد و کلان، توسعه و بهینه سازي فرآیندهاي نظارت و کنترل کمی و کیفی، اجراي پروژه هاي منتخب در کمترین زمان،
تسریع در جذب منابع موردنیاز براي اجراي پروژه هاي منتخب، تامین مالی پروژه هاي منتخب با کمترین هزینه مالی و به کارگیري و

 
توسعه روش هاي نوین تامین مالی از تمامی بازارهاي پولی و سرمایه اي را از دیگر استراتژي هاي شرکت دانست. 

شرکت چه اقداماتی براي آینده در برنامه دارد؟ تصمیم گیري نهایی در پروژه ساخت اسکله بندرعباس به صورت اجاره به شرط
تملیک 30 ساله بابت اسکله تخصصی مواد معدنی و فولادي طی سه فاز که در مجموع ظرفیت پشتیبانی حمل ونقل 60 میلیون تن
مواد معدنی را دارا خواهد بود. پروژه مذکور در شرکت مدیریت بین المللی همراه جاده، ریل و دریا تعریف شده است و از این بابت
قراردادي با سازمان بنادر و دریانوردي منعقد و زمینی به مساحت 67 هکتار کنار دریا تحویل شرکت مذکور شده است. عملیات

 
محصور کردن و فنس کشی آن خاتمه یافته و برنامه عملیاتی در سال 1400 در دستور کار خواهد بود. 

همچنین تصمیم گیري نهایی در ایجاد سامانه حمل ونقل ریلی معظم در سطح ایران و کشورهاي همسایه براي جابه جایی و ترانسفر
مواد معدنی و فلزي، بررسی فرصت هاي سرمایه گذاري با اولویت نخست در زنجیره معدن تا فولاد و در اولویت دوم سایر مواد معدنی
و فلزي، بررسی فرصت هاي سرمایه گذاري در معادن کشور و شرکت در مزایده هاي عمومی در معادنی که گواهی کشف و مجوز
برداشت دارند نیز از برنامه هاي دیگر شرکت است. بررسی سرمایه گذاري و مشارکت در واحدهاي جدید صنعتی منجمله تولید ورق
هاي سیلیکونی، سرمایه گذاري و سهامداري در شرکت بازرگانی معدن و ایجاد سامانه مرجع و تخصصی معدن و مواد معدنی
www.kanima.ir، درج نماد شرکت تجلی در تابلوي دوم فرابورس و عقد قرارداد بازارگردانی سهام نیز در برنامه هاي شرکت براي

 
سال آتی قرار دارد. 



در حوزه سرمایه گذاري ها چه کارهایی انجام شده است؟ در این حوزه آورده غیرنقدي شرکت سرمایه گذاري توسعه معادن و فلزات به
عنوان سهامدار اصلی و بالفعل در قالب 5 پروژه انجام شده است و آورده هاي غیرنقدي به استناد گزارش هیات سه نفره کانون
کارشناسی ارزیابی و بالغ بر 1424 میلیارد تومان می باشد. همچنین آورده نقدي شرکت سرمایه گذاري توسعه معادن و فلزات صورت
پرداخت نقدي 47 میلیارد تومان می باشد. شرکت صنعتی و معدنی چادرملو نیز مبلغ 429 میلیارد تومان آورده غیرنقدي داشته و
تعهدنامه واریز نقدي معادل 625 میلیارد تومان را دارد. شرکت صنعتی و معدنی گل گهر نیز مبلغ 315 میلیارد تومان به صورت نقد

 
واریز کرده و تعهدنامه واریز نقدي معادل 739 میلیارد تومان را دارد. 

 
منبع : روابط عمومی شرکت سرمایه گذاري توسعه معادن و فلزات 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 13 بازدید 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 13 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 15 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 18 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 17 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 16 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 16 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 18 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 17 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 41 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 



 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
بانک و بیمه 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی



 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 



 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  80  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل بانک مهر ایران خبر داد: با طبقه بندي مشتریان خود، براي مشتریان خوش حساب، مدل پرداخت تسهیلات بدون
ضامن را تعریف کرده ایم. به این ترتیب مراجعه به شعبه نیز حذف می شود و در بستر الکترونیکی، پرداخت تسهیلات بدون

ضامن صورت می گیرد. به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، این بانک در ...

اقتصادي , بانک و بیمه تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می

 
شود بسته هستند 14 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می
شود

مدیرعامل بانک مهر ایران خبر داد: با طبقه بندي مشتریان خود، براي مشتریان خوش حساب، مدل پرداخت تسهیلات بدون ضامن را
تعریف کرده ایم. به این ترتیب مراجعه به شعبه نیز حذف می شود و در بستر الکترونیکی، پرداخت تسهیلات بدون ضامن صورت می

 
گیرد. 

به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، این بانک در چهاردهمین سال فعالیت خود، توانسته جاي پاي خود را در
اقتصاد بانک محور ایران محکم کند. آنچه بانک مهر ایران را از سایر بانک هاي متعدد فعال در اقتصاد ایران متمایز کرده، نوع
مشتریانش است. بانک قرض الحسنه مهر ایران بر خلاف بانک هاي تجاري با مشتریانی حقیقی روبروست که اغلب با هدف تأمین

 
نیازهاي خرد خود، تقاضاي دریافت تسهیلات را به شعب این بانک ارائه داده اند. 

دکتر مرتضی اکبري اکنون بیش از چهار سال است سکان یکی از بانک هاي بزرگ کشور را در اختیار دارد. وي که تا پیش از
مدیرعاملی بانک قرض الحسنه مهر ایران، عضو هیأت مدیره بانک توسعه صادرات ایران بود، نگاهی واقع بینانه به اقتصاد و نظام بانکی
دارد و معتقد است عملکرد نظام بانکی ایران در چارچوب اقتصادي که درگیر بی ثباتی و بحران هاي متعددي همچون تحریم و...

 
است، باید مورد بررسی قرار گیرد. 

به گفته وي ایران نخستین کشور در میان کشورهاي اسلامی است که بانکی با عنوان بانک قرض الحسنه تأسیس کرده و هر چند
تجربه فعالیت این بانک را موفق می داند، معتقد است بانک هایی از این دست نمی توانند جایگزین بانک هاي تجاري شوند و باید در

 
کنار بانک هاي تجاري فعالیت خود را پی بگیرند. مشروح مصاحبه با مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران پیش روي شماست. 

 
آیا تجربه فعالیت بانک قرض الحسنه مهر ایران را مثبت می دانید؟ 

قطعاً همین طور است، البته تأیید من از این جهت نیست که مدیریت این بانک بر عهده دارم. اعداد و ارقام به خوبی نشان می دهد که

 
عملکرد بانک در سال هاي فعالیتش مثبت بوده و توانسته ایم شرایط مساعدي را براي بانک و مشتریانش ایجاد کنیم. 

نکته مهم این است که چگونه در اقتصادي که تورم 30 درصدي دارد و اتفاقاً در یک دهه با دو موج عجیب تورم رو به رو شده، بانکی
در قالب قرض الحسنه، بدون دریافت کارمزد بالاتر از 4 درصد، توانسته است فعالیت کند؟ 



شما با مراجعه به شعب بانک هاي ما می بینید که توانسته ایم. جالب است بدانید که ما بانکی سودده هستیم. سال گذشته نزدیک به
6000 میلیارد ریال سود داشتیم و پیش بینی می شود امسال نیز سود بانک به حدود 7000 میلیارد ریال برسد. سودده بودن بانک در

 
این شرایط اقتصادي نشان می دهد چقدر متفاوت از دیگران عمل کرده ایم. 

چطور می شود در فضایی که بانک هاي بزرگ تر از بانک تحت مدیریت شما زیان ده هستند، شما بدون دریافت کارمزد مصوب

 
شوراي پول و اعتبار سودده شده اید؟ شاید تجربه شما براي بانک هاي دیگر هم راهگشا باشد. 

چند عامل در بروز این اتفاق مؤثر بوده است. نخست اینکه معوقات بانکی در بانک قرض الحسنه مهر ایران به شدت پایین است. همین
جا لازم است اشاره کنم که عمده زیان بانک ها ناشی از معوقات آن هاست. بانک ها بیشترین هزینه را به دلیل مطالبات بالایشان
پرداخت می کنند؛ چرا که پول هایشان به موقع وصول نمی شود و در برخی موارد حتی سوخت شده و از بین می رود. در نتیجه این
اتفاقات، بانک ها زیان می کنند، اما در بانک قرض الحسنه مطالبات معوق زیر یک درصد است و به جرأت می گویم در این بانک اصلاً
سوخت منابع اتفاق نمی افتد. پایین بودن مطالبات ما سبب شده بتوانیم با همین 4 درصد کارمزد قرض الحسنه، خود را اداره کنیم.
در بانک هاي دیگر می بینید که کارمزد 18 درصدي می گیرند، اما نمی توانند خود را اداره کنند. بی تردید اگر حجم معوقات ما بالا

 
بود، ما هم با مشکل روبرو می شدیم. 

عامل دوم نیز به سیستم فعال و پویاي بانک باز می گردد. سیستم ما طوري طراحی شده که مشتري نفع خود را در خوش حسابی و
بازپرداخت به موقع اقساط می بیند. بالأخره مشتریان ما وام ارزان قیمت گرفته اند و براي برخورداري مجدد از تسهیلات بانک قرض
الحسنه مهر ایران، نسبت به پرداخت به موقع اقساط خود اقدام می کنند. از سوي دیگر عموماً قانون متعلق به ضعیف هاست. آدم هاي
معمولی و ضعیف قانونمندتر هستند و قوانین را بیشتر رعایت می کنند. ما مشتري دانه درشت نداریم؛ همه مشتریان ما شخصیت هاي

 
حقیقی هستند که وام خرد می گیرند و اتفاقاً این طیف به موقع اقساط تسهیلات خود را پرداخت می کنند. 

این ساختار، سرعت گردش پول در بانک ما را بالا می برد. هر چه سرعت گردش پول بالاتر باشد، امکان پرداخت تسهیلات بیشتري را

 
داریم. شاید جالب باشد بدانید اگر تورم یک سال گذشته اتفاق نیفتاده بود، کارمزد تسهیلات پرداختی ما به سه درصد می رسید. 

 
به دلیل ماهیت فعالیت این بانک، آیا حمایت خاصی از آن صورت می گیرد؟ 

بانک ما اصلاً منابع دولتی ندارد، شاید در حرف همه مقامات تأکید کنند که قرض الحسنه بسیار خوب است و باید تشویق شود و... اما
در عمل اتفاقی رخ نمی دهد. نمایندگان مجلس در این بانک حساب ندارند و منابع دولتی هم در اختیار ما نیست. منابع ما از سوي

 
مشتریان تأمین می شود، البته بخشی از نهادهاي حمایتی نیز براي حمایت از اقشار خاص نزد ما منابع می آورند. 

 
سهم آن ها چند درصد است؟ 

نهادهاي حمایتی چند دسته هستند. برخی نهادها، شرکت ها و... جهت حمایت از کارگران و کارکنان خودشان منابعی را نزد ما می
گذارند. هدف آن ها توانمندسازي کارمندان و کارگرانشان است. این شرکت ها یا گردش حسابشان را نزد ما متمرکز می کنند یا
سپرده می گذارند. ما نیز با هم افزایی، اعتباري را به آن ها اضافه می کنیم تا توانمندسازي اتفاق بیفتد. بالأخره مدیري که آگاه و
باتجربه باشد، می داند که باید نیروي انسانی خود را از نظر مالی تأمین کند. سرمایه انسانی دارایی یک سازمان است و باید حداکثر

 
تلاش براي جذب آن ها اتفاق بیفتد. 30 درصد از منابع ما متعلق به این گروه هاست. 

گروه دوم بخشی از نهادهاي حمایتی هستند که قصد حمایت از کارکنان خود را ندارند؛ بلکه می خواهند بخشی از اقتصاد را مورد
حمایت قرار دهند. نهادهایی مانند کمیته امداد امام خمینی(ره)، بنیاد مسکن، بنیاد برکت و بهزیستی چنین شرایطی را دارند. این
منابع می تواند صرف پرداخت تسهیلات به اشتغال، تأمین مسکن و حتی معیشت مددجویان شود. 10 درصد از منابع ما نیز متعلق به
این گروه است، اما 60 درصد از منابع ما متعلق به اشخاص حقیقی است. شخصاً معتقدم حُسن بزرگ بانک ما این است که منابع

 
دولتی نداریم، زیرا اگر داشتیم، باید به توقعات آن ها نیز پاسخ می دادیم. 



شاید یکی از مهم ترین تفاوت هاي فعالیت بانک شما با سایر بانک ها در تعریف نوع مشتریان باشد، اشاره کردید بانک شما مشتري

 
دانه درشت ندارد و اغلب مشتریان شما حقیقی هستند. در سال گذشته چقدر تسهیلات پرداخت کرده اید؟ 

در دو سال گذشته رشد تعداد تسهیلات پرداختی بانک مهر ایران به صورتی بوده که بیش از 2 میلیون و 300هزار فقره تسهیلات در
هر سال پرداخت شده که در سطح شبکه بانکی عدد فوق العاده اي است. تا پایان سال 1399 نیز 600هزار فقره تسهیلات به
مددجویان نهادهاي حمایتی پرداخت کرده ایم، به طوري که عمده آن در حوزه توانمندسازي و ایجاد اشتغال بوده و به جرأت می توان

 
گفت 90 درصد آن به نتیجه رسیده است. 

 
سقف وام اشتغال زایی در بانک قرض الحسنه مهر ایران چقدر است؟ 

وام قرض الحسنه سقف مشخصی دارد. طبق قوانین ابلاغی سقف وام معیشتی قرض الحسنه 300 میلیون ریال، سقف تسهیلات
اشتغال زایی 500 میلیون ریال و سقف وام هاي مشارکتی براي اشتغال 1.5 میلیارد تا 2 میلیارد ریال است. پس می بینید ما وام هاي

 
درشت نمی دهیم که مشتري دانه درشت داشته باشیم و مشتریان خرد ما نیز واقعاً در زمان خودشان اقساط را پرداخت می کنند. 

وقتی تحقیق کنید، می بینید یک مشتري با دریافت 500 میلیون ریال، دار قالی برپا کرده است، مشتري دیگري با خرید خودرو در
تاکسی اینترنتی مشغول به کار شده و... . ممکن است برخی از این کارها، کارهاي پایدار و همیشگی نباشند، اما بی تردید می توانند
براي میان مدت عوارض ناشی از بیکاري را از بین ببرند که این اتفاق مهمی است. تأثیر این وام ها در جامعه به طوري عینی و ملموس

 
قابل پیگیري است. 

 
به سودآور بودن بانک اشاره کردید، ضوابط تعریف شده براي کسب سود در این بانک را تشریح کنید. 

ما در این حوزه بسیار سربلند هستیم. سود ما از سرمایه سهامدار حاصل می شود. به عبارتی براي کسب سود تنها منابع سهامدار را
سرمایه گذاري می کنیم و به هیچ وجه از منابع قرض الحسنه در این حوزه استفاده نمی کنیم. منابع قرض الحسنه ما تنها براي

 
پرداخت تسهیلات قرض الحسنه استفاده می شود. 

گفتید در این حوزه سربلند هستید. با این حال گفته می شود برخی بانک ها براي سرمایه گذاري وارد بازار ارز و سکه و مسکن و... می

 
شوند و البته آفت بنگاه داري بانک ها نیز روشن است. 

اینجا یک توضیح لازم است. بانکی که به دلیل حاشیه هاي سیاسی و توصیه مقامات و... مجبور است وام بدهد و با حجم بالاي
مطالبات معوق روبرو شود، طبیعی است که دچار بحران می شود. تا زمانی که فعالیت بانکداري سودآورد نباشد، بانک مجبور است

 
براي سرپا ماندن وارد حوزه هایی دیگر شود. 

بانک یک مؤسسه اقتصادي است و فعالیت اصلی بانک جمع آوري سپرده و اعطاي تسهیلات است. اما رقم مطالبات معوق آن قدر
بالاست که بانک در فعالیت اصلی دچار زیان می شود. این ایراد ناشی از این است که بانک را مؤسسه اقتصادي نمی بینند و این نهاد

 
را مجبور می کنند پول را به عده اي پرداخت کند که پس نمی دهند. 

تجربه 14 ساله فعالیت بانک قرض الحسنه مهر ایران به سایر بانک هاي ایران قابل تعمیم است؟ به هر حال نظام بانکی ایران درگیر

 
مشکلات بسیار متعددي است. 

اگر منظور شما این است که بانک هاي تجاري نیز تبدیل به بانک هاي قرض الحسنه شوند، خیر. این اتفاق نمی تواند رخ دهد. بانک
هاي تجاري براي اقتصاد کشور ضروري هستند. حوزه کاري آن ها با ما متفاوت است. بانک هاي تجاري براي تأمین منابع پروژه هاي

 
بزرگ و... اقدام می کنند. سپرده ها را جمع می کنند و سپس در اختیار پروژه هاي بزرگ قرار می دهند. 

ما بانک هاي متنوعی داشتیم، اما در تمام این سال ها هیچ گاه مردمی که پول هایشان را در بانک ها سپرده گذاري می کردند، نمی
توانستند به راحتی نسبت به دریافت تسهیلات خرد اقدام کنند. به عبارت دیگر در 30 سال ابتدایی انقلاب اسلامی به این نیاز جامعه
پاسخی داده نشده بود. بانک قرض الحسنه مهر ایران اتفاقاً این خلأ را پر کرد. به این معنی که براي پاسخ به نیازهاي خرد وارد میدان



 
شد. اتفاقاً ما تجربه مثبتی هم داریم. اشاره کردم که چقدر تسهیلات دادیم و مشتریان ما نیز چقدر خوش حساب هستند. 

 
برخی از مطالبه ضامن دولتی و بیش از یک ضامن براي دریافت تسهیلات گلایه دارند، راهکار شما براي حل این موضوع چیست؟ 

فکر می کنم ما انعطاف بسیار بالایی نسبت به سایر بانک ها داشته باشیم. ما هم کارمند دولت را به عنوان ضامن قبول می کنیم و هم
دارنده جواز کسب را. تصمیم گیري در این خصوص نیز بر عهده رؤساي شعب است. در این حوزه ما تابع مقررات اعلامی شوراي پول و
اعتبار و بانک مرکزي هستیم، اما انعطاف به خرج می دهیم. طبق مقررات اعلامی شوراي پول و اعتبار براي وام هاي تا 100 میلیون

 
ریال یک ضامن و براي وام هاي بیشتر از 100 میلیون ریال باید دو ضامن بگیریم. 

البته من یک خبر خوب براي مشتریان و متقاضیان تسهیلات دارم. در حال حاضر ما بخش مهمی از تسهیلاتمان را بدون ضامن
پرداخت می کنیم. اینکه کسی از این تسهیلات برخوردار شود یا خیر، به خود مشتریان باز می گردد. همان طور که اشاره کردیم 99
درصد مشتریان ما خوش حساب هستند و تنها یک درصد آن ها اقساط را به موقع پرداخت نمی کنند. با توجه به حجم پایین
معوقات، ما به این نتیجه رسیدیم که نباید همه مشتریان را به یک چشم نگاه کنیم. بررسی هاي ما نشان می دهد حدود 60 درصد
مشتریان ما خوش حساب هستند، یعنی فارغ از الزام ضامن یا... به موقع نسبت به پرداخت تسهیلاتشان اقدام می کنند. این بدان
معنی نیست که 40 درصد باقی مانده مشتریان خوش حساب نیستند؛ بلکه به آن معنی است که با توجه به فشار ناشی از ضمانتی که
به بانک سپرده اند، نسبت به پرداخت اقساط اقدام می کنند و البته در بین این ها نیز یک درصد به موقع قسط خود را نمی دهند.

 
پس ما با سه دسته مشتري در این حوزه روبه رو هستیم. 

ما با طبقه بندي مشتریان خود، براي آن دسته از مشتریان خوش حساب، مدل پرداخت تسهیلات بدون ضامن را تعریف کرده ایم. به
این ترتیب مراجعه به شعبه نیز حذف می شود و در بستر الکترونیکی، پرداخت تسهیلات بدون ضامن صورت می گیرد و ضامن در

 
حقیقت تبدیل به یک برگه چک می شود. 

 
شرایط تعیین شده براي برخورداري از تسهیلات بدون ضامن چیست؟ 

شرط برخورداري خوش حسابی مشتري و امتیاز حساب اوست. یعنی در وهله نخست مشتري باید گردش حساب مورد نیاز را ایجاد
کرده باشد و سپس باید از نظر وضعیت اعتباري مشتري کم ریسکی تلقی شود تا بتوانیم صرفاً با اتکا به یک برگه چک و بدون نیاز به

 
هیچ ضمانت اضافه اي، به وي تسهیلات پرداخت کنیم. 

 
آیا مشتریان شما باید در همه بانک ها خوش حساب باشند یا تنها خوش حسابی در بانک شما کافیست؟ 

سابقه بانکی این افراد باید خوش حسابی آن ها را نشان دهد که این بدان معناست که باید در همه بانک ها خوش حساب باشند. ما
رفتار مشتریان مان را در نظام بانکی رصد می کنیم. به عنوان مثال بررسی می کنیم که مشتري متقاضی تسهیلات ما در 10 سال

 
گذشته چه رفتاري در سطح نظام بانکی داشته است. چک برگشتی دارد یا خیر؟ بدهی بابت اقساط تسهیلات دارد یا خیر. 

طبیعتاً این نوع رفتار مشتري امتیاز او را مشخص می کند. از سوي دیگر میزان درآمدها و دارایی هاي او نیز در برآورد ما نسبت به
مشتري تأثیرگذار است. بر اساس این شاخص ها نسبت به تعریف امتیاز اقدام می کنیم تا مشخص شود می تواند تسهیلات بدون

 
ضامن بگیرد یا خیر؟ 

 
با توجه به اینکه تسهیلات پرداختی این بانک قرض الحسنه است، چرا جریمه دیرکرد براي بدهکاران در نظر گرفته می شود؟ 

فکر می کنم دریافت جریمه دیرکرد اقدامی بسیار نزدیک به عدالت باشد. در همه جهان، بانک ها جریمه دیرکرد می گیرند، زیرا حق
کسانی که به موقع قسط می دهند، بدون این سازوکار ضایع خواهد شد. حتی در کشورهاي اسلامی هم جریمه دیرکرد دریافت می

 
شود. 

در کشورهاي اسلامی جرایم دیرکرد صرف کارهاي عام المنفعه می شود. اتفاقاً ما براي نخستین بار در ایران چنین مکانیزمی را در
بانک قرض الحسنه مهر ایران طراحی کرده ایم. جریمه دیرکرد را می گیریم، اما صرف کار عام المنفعه می کنیم. براي نمونه به تازگی



15هزار قلم تجهیزات مقابله با کرونا را از محل منابع حاصل از دریافت جریمه دیرکرد خریداري کردیم و با هماهنگی وزارت بهداشت،
در مراکز بهداشت و درمان سراسر کشور توزیع کردیم. کسی که قسط خود را به موقع نداده، اگر بداند که جریمه اش صرف چنین
اقداماتی می شود بسیار راضی تر است، اما اصل دریافت جریمه باید در نظام بانکی وجود داشته باشد تا حق مشتري ضایع نشود و

 
منابع بانک نیز از میان نرود. 

البته در این سال ها در فضاي مجازي گزارش هایی از مطلوبیت شکل پرداخت تسهیلات در بانک هاي کشورهاي اسلامی داده می

 
شود. درباره سازوکار فعالیت این بانک ها نیز توضیح دهید. 

در هیچ کدام از کشورهاي اسلامی بانکی تحت عنوان بانک قرض الحسنه وجود ندارد. ما تنها کشوري هستیم که چنین بانکی داریم.
قرض الحسنه عقدي است که در کنار سایر عقود مورد استفاده قرار می گیرد. اتفاقاً این مدل از عقد قرارداد در کشورهاي اسلامی
کمترین استفاده را دارد. اینکه سود سپرده بانکی و کارمزد تسهیلات در این کشورها پایین است، به ساختار اقتصادي آن ها باز می
گردد. در این کشورها تورم در محدوده سه تا چهار درصد است؛ در نتیجه سود سپرده بانکی نیز در همین محدوده است و تسهیلات
نیز با همین کارمزدها پرداخت می شود. پس ساختار اقتصادي این کشورها و نرخ پایین تورم سبب شده چنین شرایطی داشته باشند.
در ایران نرخ تورم 30 درصد است، اما نرخ سود سپرده ها در محدوده 15 درصد، یعنی سود سپرده ها بسیار عقب تر از نرخ تورم می

 
ایستد. پس وقتی تورم بالاتر از 30 درصد است، نمی توان تسهیلاتی با نرخ کارمزد پایین پرداخت کرد. 

البته من توضیح دادم بانک ما در همین شرایط چطور کار می کند، اما موضوع این است که در ایران قانون گذار به بانک به عنوان یک
نهاد اقتصادي نگاه نمی کند و نقش آن را تأمین کننده منابع می داند. از این رو به بانک تکلیف می کند که فلان وام را پرداخت کند،
اما وقتی مشتري اقساط خود را نمی دهد، اگر بانک قصد تملیک وثیقه خود را داشته باشد، همه علیه بانک می شوند. از استاندار و
شوراي تأمین استان تا قوه قضاییه و... که می گویند چرا علیه تولید فعالیت می کنید؟ کسی نمی پرسد این کارخانه اي که تسهیلات
گرفته، چرا نتوانسته اقساط خود را بدهد؟ این چنین بانک با زیان روبرو می شود و این زیان انباشته بحران را شکل می دهد. پس

 
ببینید وقتی قوانین علیه بانک هاست، زیان دهی بانک ها طبیعی است. 

شاید بپرسید چرا در همین فضا بانک ما زیان ده نیست. پاسخ این است که بانک ما براي پرداخت تسهیلات خرد ایجاد شده و
تسهیلات کلان نمی دهد. از سوي دیگر منابع دولتی ندارد، پس توصیه اي براي پرداخت تسهیلات نمی پذیرد و در نتیجه با این آفت

 
روبه رو نیست. 

 
عمده ترین عقود مورد استفاده در بانک هاي اسلامی کدام عقود هستند؟ 

همان طور که گفتم عقد قرض الحسنه کمترین عقد مورد استفاده در بانک هاي کشورهاي اسلامی است. ما دو نوع عقد در بانک ها
داریم. عقود مشارکتی و عقود مبادله اي. 90 تا 95 درصد کشورهاي اسلامی از عقود مبادله اي استفاده می کنند؛ یعنی سپرده را با
عقد مبادله اي و نرخ مشخص مثلاً سه درصد می گیرد و با عقد مبادله اي و نرخ پنج درصد وام می دهد. اما در بانک هاي ایران
ممکن است سپرده را مشارکتی بگیریم یا مبادله اي، با این حال تسهیلات را مشارکتی پرداخت می کنیم. وقتی تسهیلات را مشارکتی
پرداخت می کنیم، بانک در این میان وکیل می شود و ملاك تقسیم سود است. حال ما به سپرده گذار سود ثابت می دهیم، اما
تسهیلات ممکن است با زیان همراه شود. آن زیان به مشتري منتقل نمی شود و این زیان براي بانک می ماند. به نظرم نظام بانکی

 
اتفاقاً باید از عقود مشارکتی کمتر استفاده کند و به سمت استفاده از عقود مبادله اي برود. این عقود شفافیت بیشتري ایجاد می کند. 

 
کفایت سرمایه بانک قرض الحسنه مهر ایران چقدر است؟ 

از بسیاري از بانک هاي فعال بهتر است. در شرایط فعلی این رقم حدود 14 درصد است، اما افزایش سرمایه قابل توجهی را در پیش
داریم که با محقق شدن آن، رقم یاد شده به 30 درصد خواهد رسید. این افزایش سرمایه 25هزار میلیارد ریال خواهد بود؛ به این
ترتیب سرمایه بانک به 50هزار میلیارد ریال می رسد که رقم بسیار خوبی است و بسیاري از بانک هاي خصوصی و دولتی چنین

 
سرمایه اي ندارند. فقط بانک هاي دولتی قدیمی این سرمایه را دارند. 



در آینده با لغو تحریم ها انتخاب بانک براي مشتري بسیار مهم خواهد بود. بخش مهمی از اینکه در شرایط فعلی بانک ها تفاوت
چندانی با هم ندارند، به حمایت بانک مرکزي باز می گردد، اما با لغو تحریم ها مهم است که مشتري چه بانکی را براي فعالیت

 
اقتصادي اش انتخاب کند. طبیعی است با شفاف شدن وضعیت، بانک ها باید پاسخگوي ریسک خودشان باشند. 

 
چرا براي پرداخت تسهیلات، مبالغی را بلوکه می کنید؟ 

به هیچ وجه این طور نیست و ما الزامی نداریم که فرد مبلغی را نزد بانک مهر ایران بلوکه کند. بانک مهر ایران به طور کلی دو نوع
تسهیلات پرداخت می کند. در نوع اول که فراگیري بیشتري دارد، فرد باید گردش حساب مشخصی ایجاد کند تا بتواند از تسهیلات
بانک استفاده کند. این به معناي بلوکه کردن پول مشتري نیست، زیرا وي می تواند هر زمان که تمایل داشت پول را از حساب خود
بردارد یا به حسابش واریز کند. بانک به صورت روزشمار امتیاز حساب وي را محاسبه کرده و بر آن اساس به وي تسهیلات پرداخت

 
می کند. پس پرداخت وام بر مبناي گردش حساب است، نه اینکه الزام به سپرده گذاري وجود داشته باشد. 

حال ممکن است فردي امکان انتظار براي دریافت وام را نداشته باشد. بانک براي این دسته از مشتریان راهکاري را در نظر گرفته تا
سرعت پرداخت تسهیلات به آن ها را تسریع کند. در حالت عادي، مشتریان بانک، جهت استفاده از تسهیلات قرض الحسنه بانک،
ملزم به کسب میانگین با حداقل کارکرد سه ماهه حساب هستند. اما طرح «حمایتی فرد حقیقی» با توجه به ایجاد صندوق اجتماعی
براي هر شعبه، براي افرادي مناسب است که فرصت ایجاد میانگین را ندارند. در این طرح، متقاضی با تودیع معادل درصدي از مبلغ
تسهیلات مورد نیاز خود به صندوق اجتماعی شعبه، حسب انتخاب خود (40، 50 یا 55 درصد) از هم افزایی همزمان بانک متناسب با

 
مبلغ تودیعی خود در صندوق موصوف برخوردار می شود. 

براي مثال فردي به علت ضروري بودن دریافت تسهیلات یا امکان نداشتن صرف زمان، توان ایجاد گردش حساب براي دریافت
تسهیلات را ندارد. این فرد در قالب طرح حمایتی فرد حقیقی 10 میلیون تومان را در بانک سپرده گذاري می کند. بانک پس از
گذشت یک ماه 20 میلیون تومان به وي تسهیلات پرداخت می کند. 10 میلیون تومان سپرده مشتري نیز پس از اتمام پرداخت
تسهیلات به وي بازگردادنده می شود. پس مشخص شد این طرح الزامی براي سپرده گذار نیست، بلکه براي کمک به افرادي که

 
نیازهاي فوري تر دارند، طراحی شده و بانک در حقیقت از منابع سایر مشتریان، این تسهیلات را پرداخت می کند. 

 
منبع: خبرآنلاین 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 



 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 20 بازدید 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 13 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 15 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 18 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 17 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 16 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 16 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 18 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 17 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 41 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 



- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
بانک و بیمه 

 
- بخشی از تسهیلات بانک مهر ایران، بدون ضامن پرداخت می شود 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 



 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- ثبت اولین شرکت پروژه محور بازار سرمایه در حوزه معدن و صنایع معدنی 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 



 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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مشخصات اعضاي شوراي ششم تهران؛ پیشینه کاري و سیاسی

منبع: تین نیوزشماره خبر:  81  |  تاریخ: 1400/04/01

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به
لیست «شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی» سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است.

تین نیوز نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار
سال به لیست «شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی» سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است.

به گزارش تین نیوز به نقل از ایسنا، رئیس ستاد انتخابات استان تهران شب گذشته اسامی و آراي اعضاي منتخب شوراي شهر تهران
را اعلام کرد که براساس آن : «مهدي چمران» با 476282 راي، «پرویز سروري» با 362920 راي، «نرجس سلیمانی» 356709 راي،
«حبیب کاشانی» 326132 راي، «محمد آخوندي» با 325857 راي، «ناصر امانی» با 314707 راي، «مهدي پیرهادي» با 312815
راي، «مهدي بابائی» با 309569 راي، «سیدجعفر تشکري هاشمی» با 299746 راي، «سید احمد علوي» با 297168 راي، «مهدي
اقراریان» با 296940 راي، «مهدي عباسی» با 296463 راي، «علیرضا نادعلی شهرستانکی» با 294726 راي، «احمد صادقی» با
291474 راي، «سیدمحمد آقامیري» با کد 1565 و با 288433 راي، «میثم مظفر» با 287785 راي، «زهرا شمس احسان» با
279870 راي، «نرگس معدنی پور» با 276126 راي، «علی اصغر قائمی» با 274004 راي، «سوده نجفی» با 265607 راي، «جعفر

 
بندي شربیانی» با 255854 راي. 

ایسنا در گزارشی به معرفی و مرور سوابق اجرایی و تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت براساس رزومه اي که به دفتر

 
شوراي ائتلاف ارائه داده اند، پرداخته است که در ادامه می آید: 

 
 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده مردم در شوراي
شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه
تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده
هنرهاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد



فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه
مردمی نیروهاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید

 
چمران دیده می شود. 

 
 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي
شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 

 
 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 



 
 

حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 

 
 

محمد آخوندي: 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق



اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام(ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد(صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

 
 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم
مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

 
 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 



 
 

مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 

 
 

سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی)-دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 



 
 

سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضاهاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 

 
 

مهدي اقراریان 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان، معاون فرهنگی، دانشجویی
دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي آزاداندیشی دانشگاه آزاد

 
اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

 
 



مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 

 
 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

 
 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 



صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شوراهاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استانهاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 

 
 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

 
 

 
میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. 

در سوابق اجرایی و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت
نظام، مدیرعاملی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار
منطقه 17 تهران، مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسراها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می

 
شود. 



 
 

زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیبهاي اجتماعی اداره کل امور بانوان،
مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح ""مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران""
تحت نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران
سازمان زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه
امن زنان و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی

 
است. 

 
 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 



 
 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

 
 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران(شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي و

 
معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 



 
 

جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

 
و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است. 

آخرین اخبار حمل و نقل را در پربیننده ترین شبکه خبري این حوزه بخوانید



چالش هاي کلان حوزه تعاون کار و رفاه اجتماعی و انتظارات از دولت کار و

کرامت

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  82  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري فارس، با مشخص
شدن رئیس جمهور منتخب مردم، امید به جامعه بازگشته
و بی تردید تبیین وضع موجود در بخش هاي مختلف
اقتصادي، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی می تواند در حل
مشکلات کشور و معضلات اساسی موثر باشد. با تشکیل
دولت کارآمد، توانا و فساد ستیز و انقلابی، بارقه هاي امید

 
و دلگرمی را در جامعه و نخبگان پدیدار شده است. 

یکی از حوزه هایی که آثار اقتصادي و اجتماعی توامانی دارد در بخش تعاون، کار و رفاه اجتماعی قابل اندازه گیري است که با اتخاذ
رویکرد عدالت محور و حمایت از اقشار مختلف با هدف بازتوزیع عادلانه ثروت و ایجاد اشتغال نقش مهمی را ایفا می کند. این حوزه
اتفاقا چالشهاي راهبردي را در درون خود دارد. ایجاد اشتغال و بالا بودن نرخ بیکاري به ویژه در میان جوانان یکی از مسائلی است که
دولت ها بر آن تاکید دارند و قوانین بالادستی از جمله قانون برنامه ششم توسعه نیز هدف گذاري در این زمینه کرده است اما نتیجه

 
مطلوب در این زمینه حاصل نشده است. 

یکی از مهمترین مطالبات آحاد جامعه فراهم کردن فرصت هاي شغلی در بخش هاي مختلف اقتصادي و رونق تولید است که از طریق
سرمایه گذاري و ثبات اقتصادي و تزریق امید و برنامه ریزي بدست آمده و اهتمام مسئولان را طلب می کند. براي تبیین وضع موجود
و چالش هاي و ارائه راهکار و برنامه هاي ضروري در حوزه تعاون کار و رفاه اجتماعی و انتظارات از دولت کار و کرامت به سراغ
غلامحسین حسینی نیا رفتیم که در حال حاضر ریاست دانشکده کارآفرینی دانشگاه تهران را برعهده دارد و پیش از این معاون وزراي

 
اسبق تعاون کار و رفاه اجتماعی بوده و از نزدیک با مشکلات این بخش آشنا است. 

 
بیکاري جوانان پاشنه آشیل دولت ها 

فارس: یکی از چالش هاي کشور در حوزه اشتغال، بیکاري دو رقمی جوانان و فارغ التحصیلان دانشگاهی است که آمارها نشان می
دهد در یک سال اخیر به دلیل شیوع کرونا از یافتن کار مناسب ناامید شده و از بازار کار خارج شدند که سهم زنان در این بین بیش

 
از مردان است. 

حسینی نیا: بیکاري یکی از واقعیت هاي آسیب زاي کشور است. این معضل مزمن و ریشه دار با فراگیري بیماري کووید 19 سخت
ترین وضعیت خود پس از انقلاب را به دولت سیزدهم نمایان ساخته است. در این شرایط حفظ سطح اشتغال فعلی و ایجاد فرصت
هاي شغلی بیشترین اهمیت  را دارد. نرخ بیکاري جوانان 15 تا 24 ساله حاکی از آن است که 23,7 درصد از فعالان این گروه سنی
در سال 1399 بیکار بوده اند. بررسی نرخ بیکاري گروه سنی 18 تا 35 ساله در سال 1399 نشان می دهد که 16,7 درصد از جمعیت



فعال این گروه سنی بیکار بوده اند. این نرخ بیکاري گسترده به همراه شاخص هاي نامناسب سهولت راه اندازي کسب و کار و حمایت
از سرمایه گذاري نشان از از مشکلات عمیق در این حوزه دارد .بهره وري پایین نیروي کار، ،نرخ مشارکت اقتصادي پایین وعدم تعادل

 
در سطح اشتغال استانها کشور را داراي رتبه نامناسبی قرار داده است. 

 
نقدینگی در خدمت تولید و اشتغال قرار بگیرد 

 
ضرورت اصلاح خصوصی سازي در جهت حمایت از بخش تعاون 

فارس: شما سال ها در جایگاه ارتقا بخش تعاون در اقتصاد کشور حضور داشتید، این بخش به دلیل مشکلاتی که داشته نتوانسته نقش

 
خود را در اقتصاد ایفا کند و بتوان با راه اندازي تعاونی هاي متنوع، بخشی از اشتغال و ثروت آفرینی را دنبال کرد. 

حسینی نیا: با استناد به تحقیقات صورت گرفته اهداف طرح بنگاه هاي زودبازده محقق نگردیده و همین امر ضمن دشوارتر کردن
مسئله اشتغال، بالابردن نقدینگی و ایجاد بدهکاران بانکی به فضاي اعتماد لازم براي کسب و کار نیز آسیب رسانده است. ساماندهی

 
این بنگاه ها یکی از ضرورت ها و البته چالش هاي مهم در این حوزه است. 

 سیاست هاي کلی اصل 44 تاکید دارد که سهم بخش تعاونی در اقتصاد کشور به 25 درصد برسد این در حالی است که تعاونی هاي
کشور فقط 5 درصد اقتصاد کشور را به خود اختصاص داده اند و علیرغم پیش بینی هاي قانونی براي افزایش سهم این بخش در قالب
واگذاري هاي ناشی از خصوصی سازي و افزایش بهره وري و ایجاد و توسعه بنگاههاي جدید تعاونی اقدام درخوري صورت نگرفته
است. این در حالی است که تعاونی ها به شرط ساماندهی صحیح و بکارگیري نیروهاي جوان متخصص در مصدر امور مدیریتی آنها
می توانند نقش بی بدیلی در تحقق اقتصاد مقاومتی و اقتصاد مردمکی در رفع چالشهاي اساسی کشور نظیر اشتغال، مسکن،

 
ساماندهی نظام عادلانه فرصتها و توزیع مناسب کالاهاي اساسی و خصوصی سازي واقعی و مردمی ایفا کنند. 

 
ابربحران صندوق هاي بازنشستگی راهکار دارد 

فارس: نقش صندوق هاي بازنشستگی در افزایش سطح رفاه و حمایت اجتماعی از ذي نفعان خود را چگونه ارزیابی می کنید، در حال

 
حاضر این صندوق ها با بحران نقدینگی مواجه هستند و در برنامه ششم توسعه بر حمایت از آنها تاکید شده است 

حسینی نیا: آمارها نشان می دهد که دولت به صندوق بازنشستگی و صندوق تامین اجتماعی بدهکار است و دریافت مطالبات نقش
مهمی در ساماندهی رفاه و حمایت اجتماعی از جامعه کار دارد. پایین بودن نرخ بهره وري در بنگاههاي زیرمجموعه این سازمانها ناشی
از مدیریت ناکارآمد و غیرحرفه اي چالش اساسی در تامین آتیه میلیونها بهره بردار این نهادها ایجاد نموده است و می تواند

 
ابربحرانهایی را براي دولت سیزدهم و دولتهاي آینده ایجاد کند. 

 
چالش قانون کار براي سرمایه گذاران و کارآفرینان 

فارس: به عقیده کارفرمایان یکی از مشکلات روابط کار به قانون کار باز می گردد و بنگاه هاي اقتصادي نیز با چالش هاي دیگري نیز

 
دسته و پنجه نرم می کنند، براي این مسئله چه راهکاري وجود دارد؟ 

حسینی نیا: بحران هاي کارگري ناشی از کرونا، واگذاري هاي فاجعه بار بنگاههاي اقتصادي توسط سازمان خصوصی سازي، چالشهاي



ناشی از تحریم ظالمانه و نیز کم کاري هاي نهادهاي متولی وضعیت بغرنجی را در فضاي کارگري کشور ایجاد نموده و زندگی شایسته
میلیونها کارگر سرفراز ایرانی را با چالش اساسی روبرو کرده است. در خصوص وضعیت قانون کار، ضرورت دارد در فضاي تفاهم سه
جانبه به نحوي منافع مشترك سرمایه گذاران و کارآفرینان و کارگران را توأمان تامین نماید. قانون باید به گونه اي باشد که به طور

 
همه جانبه و درازمدت مقوم کار و تولید باشد. 

 
فارس: آیا می توان از ظرفیتی که در بخش تعاون و دیگر بخش ها وجود دارد براي تقویت روابط حاکم بر کار و اشتغال بهر ه برد؟ 

حسینی نیا: تشکل هاي تعاونی و کارگري و کارفرمایی که به شیوه قانونی و شفاف و با بهره گیري از حضور حداکثري اقشار مذکور
ایجاد شده و به طور واقعی نمایندگی خواستها و ظرفیتهاي به حق ایشان  نماید؛ همیشه یک سرمایه ارزشمند براي دولت و کشور
محسوب می شود. در حاضر از همه ظرفیت هاي تشکل هاي کارفرمایی و کارگري در سیاستگذاري تصمیم سازي و اجراي برنامه هاي

 
وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی استفاده نمی شود. 

 
ناهنجاري هاي اجتماعی پیامد سیاست هاي غلط اقتصادي 

فارس: یکی از پیامدهاي عملکرد بد اقتصادي، شیوع ناهنجاري هاي اجتماعی از جمله اعتیاد، طلاق و موارد مشابه است براي حل این

 
مباحث چه اقداماتی متصور است؟ 

حسینی نیا: جامعه شاهد گسترش آسیب هاي اجتماعی در همه ابعاد است . اعتیاد ، طلاق ، خشونت خانگی و دیگر مسائل است. در
حال گسترش هستند و جامعه نیز از گزند این آسیب ها در امان نیست. یکی از مسائل مهم مسئله آسیب هاي اجتماعی است. عدم
توجه به این موضوع، نظام سیاسی را در آینده را با چالش هاي اجتماعی مواجه خواهد کرد. از این رو اعمال سیاست ها و راهبردهاي
دوراندیشانه و مبتنی بر تحقیقات اجتماعی با هدف توسعه چتر حمایت هاي اجتماعی ضرورت دارد تا از آسیب هاي اجتماعی کاسته

 
شود. 

 
ترمیم سطح رفاه جامعه از اقدامات ضروري دولت جدید 

فارس: وضعیت شاخص هاي اقتصادي و اجتماعی نشان می دهد اقشار جامعه از تورم و کاهش قدرت خرید و رفاه اجتماعی رنج می

 
برند. فکر می کنید در کوتاه مدت می توان براي رفع این آسیب ها اقدام جدي به کار بست؟ 

حسینی نیا: جامعه در حال گذار است طرح هدفمندي به خوبی اجرا نشده و شکاف طبقاتی کماکان ادامه دارد.  در شرایط رکود
تورمی از سویی طبقات پایین مشاغل خود را از دست می دهند و از طرف دیگر با کاهش قدرت خرید و تورم مواجه می شوند . در این
شرایط اجراي برنامه هاي حمایتی هدفمند و متناسب با سیاست هاي کلی کنترل نقدینگی و تورم و هماهنگ با برنامه هاي رشد و
توسعه اقتصادي متوازن با هدف حفظ کرامت نیروي انسانی ضرورت تام دارد . این مهم در شش ماه اول دولت سیزدهم می بایست

 
مورد اهتمام جدي قرار گیرد. 

 
چالش مهارت آموزي در بازار کار باید رفع شود 

 
ساماندهی نظام تامین اجتماعی در دستور کار قرار گیرد 



فارس: یکی از مشکلات فارغ التحصیلان جویاي کار نداشتن مهارت و آموزش است، براي حل این مشکل چه راهکاري عملیاتی وجود

 
دارد؟ 

حسینی نیا: در حال حاضر تناقضی آشکار  بین نیروهاي آموزش دیده از سوي سازمان آموزش فنی و حرفه اي و نیازهاي بازار کار
مشاهده می شود به گونه اي که افراد آموزش دیده جذب بازار کار نمی شوند و  در عین حال بازار کار نیازمند افراد متخصص است.
لذا ضروري است که توانمندسازي در بخش هاي درون سازمانی فنی حرفه اي، دانش اجتماعی، کار، بهزیستی مشاغل خانگی و سایر

 
موارد صورت گیرد. 

یکی از اصلی ترین ماموریت هاي وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی صیانت از نیروي کار است با توجه به تغییرات دنیاي کار  ضرورت
بازنگري در روابط کار مشاهده می شود . با توجه به شاخص هاي کلان اقتصادي، حفظ سطح اشتغال موجود از چالش هاي مهم پیش

 
روست . در ضمن بخش مهمی از نیروي کار از دایره صیانت بیرون مانده اند که ضرورت دارد براي آنها برنامه ریزي صورت گیرد. 

مغفول ماندن  بخش هایی از قانون نظام جامع رفاه و تامین اجتماعی ، به گونه اي که بخش هایی از مشاغل از دایره تامین اجتماعی
بیرون مانده اند یکی از چالش هاست .به نظر می رسد انجام هرگونه برنامه رشد و پیشرفت، ایمن سازي جامعه در مقابل نارسایی هاي
اجتماعی، عمل به وظیفه اصلی دولت جمهوري اسلامی در خصوص طبقات کم درآمد و آسیب پذیر، در گرو ساماندهی مناسب نظام
تامین اجتماعی است. از این رو توجه به وضع موجود و حل مشکلات پیش رو در چارچوب توان اقتصادي موجود، نیازمند مطالعات

 
دقیق و واقعی از کشور و با رعایت اصل سه جانبه گرایی است. 

فارس: یکی از مشکلات اقتصادي کشور به عدم ثبات و سرمایه گذاري باز می گردد که قاعدتا روي سطح اشتغال و رونق تولید موثر

 
است. از طرفی موانع متعددي پیش روي کسب و کارها وجود دارد 

حسینی نیا: نامناسب بودن فضاي کسب و کار ،کاهش اعتماد سرمایه گذاران و نارسایی هاي مدیریتی ناشی از اقدامات فاقد
دوراندیشی به اجراهاي ناقص، سبب عدم جذب مناسب سرمایه ها و در مواقعی فرار سرمایه ها شده است . فلذا بهبود فضاي کسب و

 
کار می بایست  از اولویت هاي برنامه هاي   دولت سیزدهم قرار بگیرد. 

 اجراي هرگونه برنامه براي بهبود وضعیت اقتصاد صنعت، کشاورزي و خدمات نیازمند بهبود فرهنگ و اخلاق کار است. پژوهش هاي
انجام شده نشان می دهد که منزلت اجتماعی و شغلی کارگران و کارکنان و رضایتمندي از کار در سطح مناسبی قرار ندارد. بیش از
آنکه بهره وري مقوله اي اقتصادي باشد مطالعات نشان می دهد بهره وري نیروي کار با مقولات فرهنگی گره خورده است. نگرش به
کار علاوه بر بعد اقتصادي موضوعی فرهنگی است و نوع نگاه فرهنگی به کار ، به حوزه سرمایه گذاري و تولید نیز تسري یافته است.
متاسفانه در کوران گرفتاري هاي اقتصاد دولت پیشین این مقوله اساسی و زیربنایی مورد بی توجهی قرار گرفته که آثار منفی غفلت از

 
 آن در اقتصاد و تولید در زمانی نه چندان دور آشکار خواهد شد. 

 
فارس: نظر شما در مورد روي کارآمدن دولت جدید چیست؟ 

حسینی نیا: علیرغم همه چالشهاي اساسی گفته شده می توان به شیوه کاملا علمی نشان داد که در سایه حضور یک دولت مقتدر
مردمی و با بهره گیري از ظرفیتهاي بی بدیل داخلی بخصوص جوانان مومن، کارآمد و کاربلد با روحیه جهادي می توان به خوبی بر
چالشهاي مذکور در دوره دولت سیزدهم که موصوف به دولت کار و کرامت است فائق آمد و براي جناب آقاي رئیسی رییس جمهور
منتخب دولت سیزدهم در دستیابی به اهداف و رسالت و ماموریتهایشان در این مسیر خطیر و پرچالش آرزوي توفیق و سربلندي دارم.



انتهاي پیام/



طرح تاب آوري اجتماعی در 1100 نقطه بسیار آسیب پذیر کشور اجرا شد

منبع: ایرناشماره خبر:  83  |  تاریخ: 1400/04/01

تهران - ایرنا - معاون رییس جمهوري در امور زنان وخانواده از اجراي طرح ارتقاي تاب آوري اجتماعی در 1100 نقطه بسیار
آسیب پذیر در دولت دوازدهم خبر داد.

تهران - ایرنا - معاون رییس جمهوري در امور زنان
وخانواده از اجراي طرح ارتقاي تاب آوري اجتماعی در

 
1100 نقطه بسیار آسیب پذیر در دولت دوازدهم خبر داد. 

به گزارش ایرنا، معصومه ابتکار روز سه شنبه در نشست
همکاري مشترك نهادهاي دولتی درگیر در طرح
توانمندسازي اقتصادي بانوان کارآفرین کشور از طریق
دسترسی به تسهیلات ارزان قیمت که در دفتر معاونت
برگزار شد، افزود: اهمیت توان افزایی اقتصادي زنان

 
کارآفرین در گرو اتصال نخبه ها به همدیگر است. 

 
وي تاکید کرد: توان افزایی زنان در دولت دوازدهم از موضوع عدالت جنسیتی آغاز و با 176 شاخص در 31 استان انجام شد. 

معاون رئیس جمهوري افزود: برنامه ریزي هاي مختلف در جهت الگوسازي براي زنان سرپرست خانوار و زنانی که در حاشیه شهرها

 
زندگی می کنند طراحی و اجرا کردیم که نتیجه خوبی گرفتیم. 

ابتکار اقدام دیگر صورت گرفته توسط معاونت را طرح ارتقاي تاب آوري اجتماعی اعلام کرد و گفت: این طرح در 1100 نقطه بسیار
آسیب پذیر اجرا شد که با اجراي آن، جامعه هدف احساس تغییر بسیار کرد و براي عبور بهینه از آسیب ها و عدم بازگشت، تلاش شد
کسب و کار و فعالیت اقتصادي اولویت قرار گیرد؛ اینجاست که صندوق هاي خرد و تشکل ها وارد می شوند و کار راه به عهده می

 
گیرند. 

وي افزود: فعالیت ها عمدتا بر پایه ارتقاي توانمندي ها و پایدار شدن کسب و کارها است تا به زنان روستایی و عشایري که پایه
اطلاعات ضعیفی دارند، در همه عرصه ها بهره اطلاعاتی بدهیم که بهترین وسیله براي رسیدن به این هدف استفاده از اینترنت و

 
فرصت هاي آن است. 

معاون رئیس جمهوري با تاکید بر اینکه از طریق اتصال زنان روستایی و عشایري به بازارهاي مجازي می توان در معرفی آنان و
تولیدات بهره کافی برد، خاطرنشان کرد: بخشی از ارتقاي توان افزایی هم از طریق شرکت هاي نوآورانه صورت خواهد گرفت؛ آنجا که

 
دختران تحصیلکرده دانشگاهی دیدگاه سنتی را کنار گذاشته و به عرصه جدید فناوري هاي اقتصادي پا بگذارند. 



ابتکار با بیان اینکه باید بسیار چابک برخورد کنیم و در گذشته نمانیم، یادآور شد: استاندارسازي محصولات سالم کار بزرگ دیگري
است که مورد توجه قرار گرفته زیرا بازار امروز کالاي سالم می خواهد و این یعنی روزآمدي و داشتن رویکرد سلامت محور و متوازن با

 
تقاضاي بازار مدرن. 

وي با ابراز امیداوري از اینکه این شبکه سازي ها در آینده هم ارتقا یابد و زمین نماند، یادآور شد: در مورد بحث وثیقه جهت دریافت
وام زنان سرپرست خانوار و کارآفرین بسیار تلاش کردیم تا سهام عدالت به عنوان وثیقه قرار گیرد اما عملا بخشنامه هاي صادر شده،

 
دستورالعمل اجرایی ندارند که امیدواریم این ضرورت به زودي حل شود. 

 
برچسب ها 

 
- سهام عدالت 

 
- کارآفرینی 

 
- معصومه ابتکار 
- دولت دوازدهم



مهارت آموزي راهی براي رسیدن به اقتصاد دانش بنیان

منبع: روزنامه سپهر غربشماره خبر:  84  |  تاریخ: 1400/04/01

مهارت آموزي راهی براي رسیدن به اقتصاد دانش بنیان >

 
مهارت آموزي راهی براي رسیدن به اقتصاد دانش بنیان 

سپهرغرب، گروه کاردانش: سرپرست شرکت ها و موسسات دانش
بنیان گفت: با تقویت اکوسیستم مهارت آموزي می توان مسیر

 
هموار تري را براي رسیدن به اقتصاد دانش بنیان طی کرد. 

محمدصادق خیاطیان اظهار کرد: با توجه به این که نیمی از
بیکاران جامعه را فارغ التحصیلان دانشگاهی تشکیل می دهند؛
بنابراین باید براي حل این معضل در دانشگاه ها به دانشجویان در

 
حوزه تخصصی شان مهارت هایی را آموزش داد که به همین دلیل مراکز کارآفرینی در دانشگاه ها در حال توسعه و گسترش هستند. 

او افزود: منشا تولید ایده و فکر دانشگاه هاهستند و هرچه در حوزه دانشگاه ها براي مهارت افزایی دانشجویان بیشتر تمرکز داشته
باشیم به همین میزان افراد صاحب ایده بیشتري مواجه خواهیم بود و درنهایت با مهارت آموزي در حوزه تبدیل ایده به محصول
وبازارسازي نه تنها اکوسیستم مهارت آموزي با رشد قابل توجهی مواجه خواهد بود بلکه در زمینه اشتغال و اقتصاد دانش بنیان مسیر

 
هموار تري را خواهیم داشت. 

خیاطیان با اشاره به اهمیت ارتباط بین دانشگاه و صنعت گفت: ارتباط دانشگاه و صنعت موضوع بسیار مهی است که در همه جاي
دنیا مطرح به آن توجه ویژه اي می شود. در واقع شرکت هاي دانش بنیان و فناور حلقه واسطی بین دانشگاه و صنعت هستند که به
فارغ التحصیلان دانشگاهی و اساتید فعال در حوزه تخصصی شان کمک می کند تا فرایند تبدیل ایده به محصول کند و درنهایت

 
بازارسازي را راحت تر طی کنند. 

سرپرست شرکت ها و موسسات دانش بنیان بیان کرد: نکته حائز اهمیت این است که صنعت و دانشگاه هر کدام به زبان خاص خود
در حال دنبال کردن مرز هاي دانش هستند و مبتنی بر نیاز هاي علمی کشور و حوزه بین المللی فعالیت می کنند. هدف اصلی ما
پیشرفت کشور در عرصه هاي مختلف است که بهترین مسیر براي رسیدن به این هدف ایجاد یک رابطه نزدیک بین دانشگاه و صنعت
خواهد بود که در کنار تمام سختی هایش، شدنی خواهد بود؛ که دانشگاه را به صنعت نزدیک کنیم پیچیده است، اما شدنی است ما

 
باید ادبیات دانشگاه و صنعت را به هم نزدیک کنیم و سعی کنیم نیاز هاي دانشگاه را به صنعت عرضه کنیم. 

خیاطیان در نهایت گفت: براي اینکه صنایع در مسیر فناوري قرار بگیرند و از این طریق با افزایش بهره وري و توسعه فناري در شرکت



هاي صنعتی رخ دهد باید شتاب دهنده ها و مراکزنوآوري شکل گرفته و همچنین حضور فعال و پررنگ تري را در دانشگاه ها داشته
باشند.



رویکرد برنامه هاي اوقات فراغت ، تعلیم و تربیت تمام ساحتی است

منبع: پاناشماره خبر:  85  |  تاریخ: 1400/04/01

اردبیل(پانا) - معاون پرورشی و فرهنگی اداره کل آموزش وپرورش اردبیل گفت: رویکرد برنامه هاي اوقات فراغت ، تعلیم و
تربیت تمام ساحتی است.

اردبیل(پانا) - معاون پرورشی و فرهنگی اداره کل آموزش
وپرورش اردبیل گفت: رویکرد برنامه هاي اوقات فراغت ،

 
تعلیم و تربیت تمام ساحتی است. 

سید غلامحسن خلیلی موسوي،معاون پرورشی و فرهنگی
اداره کل آموزش وپرورش اردبیل درگفت وگو با برنامه
تلوبزیونی " رادیو ساعتی" صدا و سیماي مرکز استان

اظهارکرد: فعالیت هاي اوقات فراغت، متناسب با عنوان سال «جهش تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها» و شعار «هر دانش آموز یک

 
مهارت» در قالب اقدامات ملی، استانی و منطقه اي اجرا می گردد. 

او با بیان اینکه اجراي این برنامه ها با توجه به شیوع ویروس کووید 19 این فعالیت ها مطابق سال ماضی در فضاي مجازي و
حضوري(با تعداد محدود) انجام خواهد شد، خاطر نشان ساخت: پیش بینی می شود ، امسال 73 هزار نفر دانش آموز استان در 267

 
پایگاه تابستانی ، اوقات فراغت خود را سپري کنند. 

معاون پرورشی و فرهنگی آموزش وپرورش استان ادامه داد: ثبت نام در پایگاه هاي تابستانی از نیمه دوم خرداد ماه شروع شده وتا 5

 
تیرماه ادامه خواهد داشت. 

خلیلی موسوي در بیان اهداف برگزاري کلاس هاي اوقات فراغت، به استمرار فعالیت هاي پرورشی و فرهنگی در اوقات فراغت با
استفاده از فضاي مجازي، تقویت روحیه دانش آموزان در شرایط قرنطینه خانگی و اهتمام به آموزش مهارت هاي فنی و حرفه اي در

 
زمینه کارآفرینی اشاره کرد. 

او با عنوان اینکه پایگاه هاي تابستانی خودگردان هستند، گفت: آموزش و پرورش با حداقل مبلغ از دانش اموزان ثبت نام می کند تا

 
مشکلی از این بابت متوجه اولیا نباشد. 

برنامه هاي اوقات فراغت پایگاه هاي تابستانی فعالیت هاي پرورشی و فرهنگی آموزش مهارت هاي فنی و حرفه اي تقویت روحیه
دانش آموزان استفاده از فضاي مجازي



توسعه اشتغال نیازمندان با همکاري کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد

منبع: شبستانشماره خبر:  86  |  تاریخ: 1400/04/01

کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها براي توسعه اشتغال نیازمندان همکاري
مشترك می کنند.

کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد در سال تولید،
پشتیبانی ها و مانع زدایی ها براي توسعه اشتغال نیازمندان

 
همکاري مشترك می کنند. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از یزد، محمد
شجاعان، مدیرکل کمیته امداد استان یزد در نشست بسیج
سازندگی که با حضور فرمانده سپاه الغدیر یزد و جمعی از
مسئولان قرارگاه بسیج سازندگی استان یزد برگزار شد

بابیان اینکه ایجاد اشتغال پایدار براي نیازمندان هم افزایی و همکاري فرا سازمانی نیاز است، افزود: رفع فقر، توسعه عدالت اقتصادي و
اجتماعی و ارتقاء بنیه معیشتی خانواده هاي نیازمند و همچنین صیانت و تحکیم بنیاد خانواده با حفظ کرامت انسانی آنان با ایجاد

 
اشتغال فراهم می شود. 

وي افزود: ترویج و نهادینه کردن فرهنگ و ارزش هاي اسلامی تولید، کار و جهاد اقتصادي در جامعه، هم افزایی براي استفاده
حداکثري از منابع، امکانات و ظرفیت هاي جهادگران در راستاي ایجاد و توسعه فرصت هاي شغلی و حمایت از متقاضیان کسب وکار

 
از اهمیت ویژه اي برخوردار است. 

مدیرکل کمیته امداد استان یزد تصریح کرد: این نهاد در تلاش است در سال 1400 با ایجاد و راه اندازي طرح هاي اشتغال، آموزش
هاي کسب وکار، کاریابی براي متقاضیان بیکار مستعد بسیجی و اقشار نیازمند، تشکیل مجمع خیران کارآفرین استان و همچنین راه

 
اندازي مراکز نیکوکاري کارآفرین و حمایت از اجراي طرح هاي نوآورانه و دانش بنیان گام اساسی در اشتغال زایی نیازمندان بردارد. 

وي ادامه داد: شناسایی، هدایت، نظارت و ارزیابی طرح هاي راهبري شغلی، بازاریابی و فروش محصولات تولیدي نیازمندان و تأمین و
بهسازي فضاي کسب وکار آنان و همچنین توسعه همکاري با جهادگران کارآفرین از دیگر اقدامات کمیته امداد براي توانمندسازي

 
نیازمندان در سال جاري است. 

در این نشست همچنین پیرامون ساخت و تعمیر مسکن نیازمندان و مددجویان تحت حمایت، تأمین جهیزیه نیازمندان و اجراي طرح
هر کارمند حامی معنوي یک یتیم نیز بحث و تبادل نظر شد.



بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی/همدلی

و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور واجب است

منبع: شبستانشماره خبر:  87  |  تاریخ: 1400/04/01

همدلی و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور واجب است، تبریک تلفنی رئیس جمهور افغانستان به آیت االله رئیسی،
آزادي و بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی برخی از اخبار سیاسی امروز شبستان است.

 
 

همدلی و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور واجب است، تبریک تلفنی رئیس جمهور افغانستان به آیت االله رئیسی، آزادي و

 
بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی برخی از اخبار سیاسی امروز شبستان است. 

به گزارش خبرنگار سیاسی خبرگزاري شبستان، همدلی و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور واجب است، تبریک تلفنی رئیس
جمهور افغانستان به آیت االله رئیسی، آزادي و بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی از جمله گزیده

 
اخبار سیاسی شبستان در سه شنبه اول تیر است. 

 
همدلی و همکاري مجلس و دولت براي پیشبرد امور واجب است 

امیرحسین قاضی زاده هاشمی در گفت و گو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاري شبستان با اشاره به مهمترین مطالبات مجلس از دولت
سیزدهم گفت: مجلس مطالبات مردم را پیگیري می کند از خودش مطالبه اي ندارد، مجلس بلندگوي انتظارات مردم است؛ انتظارات

 
مردم نیز سر و سامان دادن به بحث گرانی ها، تورم، بیکاري و همچنین مشکلات حاصل از بیماري کرونا است. 

نماینده مردم مشهد در مجلس شوراي اسلامی اظهار داشت: دولت سیزدهم باید در ابتداي کار بحث گرانی ها، اشتغال و مباحث کرونا
را سر و سامان دهند تا بعد بتواند بحث چرخه تولید، رشد اقتصادي و فرهنگی را فعال کند. مقداري در ابتداي کار اوضاع به هم ریخته

 
است و کار دولت سخت است اما امیدواریم در کوتاه مدت و بلندمدت این مسایل سر و سامان پیدا کند. 

وي بیان کرد: از یک طرف بستر براي دولت فراهم نیست، زخم ها عمیق است اما از طرف دیگر بستر اجتماعی براي ایجاد تغییرات به

 
خوبی فراهم است که امیدواریم با همدلی دولت و مجلس براي پیشبرد امور تلاش شود. 

وي با بیان اینکه همکاري مجلس و دولت در شرایط فعلی امري واجب است، تاکید کرد: مشکلات و موانع زیاد است، عقب ماندگی ها
فراوان است، ما باید مراقبت کنیم که در ابتدا که بحث تشکیل دولت و کابینه است، کابینه از مجلس راي اعتماد بگیرد و در فضاي



 
آرام و پرقدرت این مسئله انجام شود و کار با سرعت تبدیل به تنازع نشود. 

 
تبریک تلفنی رئیس جمهور افغانستان به آیت االله رئیسی 

 
 

دفتر ریاست جمهوري افغانستان اعلام کرد: رئیس جمهور محمد اشرف غنی، دو شنبه شب در یک تماس تلفنی با سید ابراهیم

 
رئیسی، رئیس جمهور منتخب جمهوري اسلامی ایران، پیروزي وي را در انتخابات آن کشور تبریک گفت و برایش موفقیت آرزو نمود. 

دفتر ریاست جمهوري افغانستان افزود: اشرف غنی همچنین در این گفت وگوي تلفنی خاطر نشان کرد: افغانستان و ایران دو کشور
همسایه و برادر هستند و آرزومندم که انتخاب شما به عنوان رئیس جمهور منتخب جمهوري اسلامی ایران، باعث گسترش بیشتر

 
مناسبات و همکاري ها در عرصه هاي مختلف میان دو کشور شود. 

بنابر اعلام دفتر ریاست جمهوري افغانستان، سید ابراهیم رئیسی نیز از تماس تلفنی رئیس جمهور غنی ابراز امتنان کرده و بر گسترش

 
و تعمیق روابط و همکاري ها میان دو کشور تاکید ورزید. 

روز جمعه 28 خردادماه، سیزدهمین دور انتخابات ریاست جمهوري ایران با حضور گسترده مردم در سراسر کشور و همچنین در 133

 
کشور خارجی برگزار شد. 

بنابر آمار اعلام شده از سوي وزارت کشور، سید ابراهیم رئیسی با کسب 17 میلیون و 926 هزار و 345 رأي، حائز اکثریت آراء و به

 
عنوان هشتمین رئیس جمهور ایران انتخاب شد. 

طی روزهاي گذشته سران بسیاري از کشورها و شخصیت هاي سیاسی پیروزي ابراهیم رئیسی در انتخابات ریاست جمهوري ایران را
تبریک گفتند، ازجمله روساي جمهور روسیه، چین، سوریه، هند، عراق، ترکیه، سران کشورهاي عربی همچون امارات متحده عربی،

 
قطر، کویت، عمان و همچنین تاجیکستان، قزاقستان، بلاروس و بسیاري دیگر. 

 
آزادي و بازگشت 36 ایرانی به کشور از زندان هاي دبی و امارت هاي شمالی 

در نتیجه پیگیري هاي انجام شده، 36 ایرانی طی سه ماهه نخست سال 1400 از زندانهاي دبی و امارتهاي شمالی(شارجه، عجمان،
فجیره، راس الخیمه و ام القوین)، آزاد و با صدور مدارك مسافرتی لازم توسط سرکنسولگري جمهوري اسلامی ایران در دبی به کشور

 
بازگشتند. تعدادي از این افراد با گذراندن نیمی از دوران محکومیت خود مشمول عفو حکام امارتهاي مذکور قرار گرفتند. 



سرکنسولگري جمهوري اسلامی ایران در دبی با اعلام این خبر تاکید کرد: این سرکنسولگري در راستاي وظیفه قانونی محوله مبنی بر
حمایت کنسولی و قضایی از ایرانیان مقیم و خصوصا رسیدگی به وضعیت زندانیان ایرانی، همواره پیگیر مشکلات آنان بوده است. از
همین رو در کنار اقدامات سرکنسولگري با مساعدتهاي بی دریغ معتمدین ایرانی مقیم دبی در سالهاي اخیر، تلاش شده تا حد زیادي

 
از محنت این زندانیان کاسته شود. 

 
انتخابات تبلور بازگشت قدرت به مردم بود 

 
 

علی نیکزاد در ابتداي جلسه علنی امروز سه شنبه (یک تیر)مجلس شوراي اسلامی با عرض تبریک به مناسبت سالروز ولادت باسعادت
امام رضا(ع)گفت: تقارن جشن هاي دهه کرامت را با جشن پیروزي ملت در آزمون تعیین سرنوشت گرامی می داریم، انتخابات از مهم
ترین نمودهاي جمهوریت در نظام مردم سالاري دینی است و پیام این دوره از انتخابات مخابره یک ""نه"" بزرگ به تلاش هاي واهی
شبکه هاي 24 ساعته سعودي و صهیونیستی از یک سو و توهمات برخی بی بصیرتان متوهم داخلی از سوي دیگر بود که تلاش کردند
انتخابات را تحریم کنند.اما مردم کشور ما با بصیرت خود علی رغم مشکلات معیشتی، نگرانی از همه گیري کرونا و تبلیغات صدها
میلیاردي رسانه ها با فراخوان رهبري به صحنه آمدند تا بگویند گرچه از مسئولان و وضعیت موجود دلخور هستند اما به انقلاب

 
اسلامی پایبند و به حل مشکلات امیدوار هستند. 

نایب رییس مجلس شوراي اسلامی اظهار داشت: این پیروزي را به رهبر عزیزتر از جانمان که محافظ اسلامیت و پاسدار جمهوریت

 
نظام اسلامی و همواره همراه و در کنار مردم هستند تبریک و تهنیت عرض می کنیم. 

وي تصریح کرد: مجلس در عین پایبندي به تفکیک قوا و عمل به وظایف ذاتی نظارتی خود همراه و همکار دولت منتخب خواهد بود و
از هیچ کوششی براي کاهش آلام و مشکلات مردم دریغ نخواهد کرد، مردم با وجود مشکلات مناعت طبع و بزرگواري خود را با حضور
در پاي صندوق هاي راي نشان دادند، اکنون نوبت دولتمردان در همه قوا می باشد که نوکري خود را نشان دهند، هر فردي که براي
خود شأنی بالاتر از نوکري در مقابل این ملت بزرگ قائل است جایی در مجلس انقلابی، دولت مردمی و قوه قضاییه مقتدر نخواهد
داشت، مردم آمدند و اکنون نوبت ما است تا براي رفع مشکلات آن ها بدویم و شب را از روز نشناسیم، چراکه در غیر اینصورت در حق

 
شهدا جفا کرده ایم. 

 
درخواست اعمال معافیت جانبازان بازنشسته از پرداخت دو درصد هزینه درمان 



بر اساس ماده (89) قانون تأمین اجتماعی، افرادي که به موجب قوانین سابق بیمه هاي اجتماعی یا به موجب این قانون بازنشسته و یا
از کار افتاده شده یا می شوند و افراد بلافصل خانواده آنها، همچنین افرادي که مستمري بازماندگان دریافت می دارند، با پرداخت دو

 
درصد از مستمري دریافتی از خدمات درمانی مندرج در این قانون توسط سازمان تأمین خدمات درمانی برخوردار خواهند شد. 

از طرفی، مطابق ماده (13) اصلاحی قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران، تأمین صد در صد هزینه بهداشتی- درمانی خانواده
شاهد، جانبازان، آزادگان و افراد تحت تکفل آنان بر عهـده دولت قرار دارد. ضمن اینکه، خدمات بهداشتی و بیمه درمانی مکمل
آزادگان، جانبازان، ایثارگران شاغل و غیرشاغل، بازنشسته و افراد تحت تکفل آنها و والدین، همسران و فرزندان شهدا بر عهده بنیاد

 
شهید و امور ایثارگران است. 

تاکید قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران بر معافیت 100 درصدي جانبازان بازنشسته از پرداخت حق بیمه درمان در حالیست که
در سنوات اخیر، کسر میزان دو درصد حق بیمه درمان از مستمري دریافتی جانبازان بازنشسته از سوي سازمان تامین اجتماعی
مطابق ماده (89) قانون تأمین اجتماعی، منجر به صدور راي وحدت رویه دیوان عدالت اداري مبنی بر ""تکلیف دولت درخصوص

 
پرداخت حق بیمه درمان جانبازان و ایثارگران بازنشسته به میزان دو درصد از دریافتی آنها به سازمان تامین اجتماعی"" شده است. 

لذا وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در جهت رفع مشکل و احترام به گروه هدف (ایثارگران و جانبازان مشمول معافیت) متن
پیشنهادي مربوط به اعمال ماده (13) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران و معافیت جانبازان بازنشسته مشمول از پرداخت دو

درصد هزینه درمان را بشرح زیر به هیئت دولت ارائه نموده است.



کشف 300 هزار کیلوگرم موادمخدر در کشور در 1400/ برخورد با 2500

سایت فروش مواد مخدر

منبع: روزنامه اعتمادشماره خبر:  88  |  تاریخ: 1400/04/01

رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا از کشف 5500 کیلوگرم مخدر شیشه در ماموریت هاي پلیس طی سه ماهه اول سال
خبر داد.

کشف 300 هزار کیلوگرم موادمخدر در کشور در 1400/
برخورد با 2500 سایت فروش مواد مخدر رییس پلیس
مبارزه با مواد مخدر ناجا از کشف 5500 کیلوگرم مخدر
شیشه در ماموریت هاي پلیس طی سه ماهه اول سال خبر

 
داد. 

اعتمادآنلاین| سردار مجید کریمی در نشست خبري صبح امروز که در ستاد مرکزي ناجا برگزار شد، گفت: از ابتداي امسال تا پایان

 
خردادماه 300 هزار کیلوگرم موادمخدر معادل 300 تن در سراسر کشور کشف و ضبط شده است. 

به گزارش ایسنا، وي با بیان اینکه مبارزه با موادمخدر شیشه یکی از اولویت هاي پلیس مبارزه با موادمخدر در سال 1400 است،

 
گفت: امسال و طی سه ماه نخست سال 5500 کیلوگرم مخدر شیشه که عمدتا در افغانستان تولید شده بود، کشف وضبط شده است. 

 
سالانه بین 6 تا 10 هزار تن انواع مواد مخدر در کشورهاي شرقی توزیع می شود 

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا در ادامه با بیان اینکه ماموریت پلیس مبارزه با مواد مخدر یک ماموریت تخصصی است، گفت:

 
متاسفانه یکی از مشکلات اصلی ما همسایگان شرقی ما هستند. 

سالانه بین شش تا 10 هزار تن انواع مواد مخدر در کشورهاي شرقی توزیع می شود که متاسفانه از سال 2001 و از زمان استقرار

 
نیروهاي آمریکایی در کشور افغانستان تا کنون حجم این تولیدات 50 برابر شده است. 

 
استفاده مافیاي مخدر از فناوري هاي نوین در مزارع خشخاش 

وي با بیان اینکه 90 درصد تریاك دنیا در این کشورها تولید می شود، گفت: متاسفانه پس از حضور کشورهاي غربی شاهد آن هستیم
که بذرهاي اصلاح شده این مواد نیز در کشورهاي پاکستان و افغانستان کشت می شود. در واقع از فناوري هاي نوین براي این منظور

 
استفاده شده است. 

برق موتورهاي آب این مزارع خشخاش با استفاده از صفحات خورشیدي تامین می شود تا بذرهاي اصلاح شده اي که در اختیار این



 
کشاورزان قرار گرفته نیز منفجر شده تا به عنوان مثال تولید تریاك در هر هکتار از 20 کیلوگرم به 50 کیلوگرم افزایش پیدا کند. 

وي با اشاره به مرز 870 کیلومتري ایران با افغانستان و مرز 800 کیلومتري ایران با پاکستان گفت: تمام مواد مخدري که به کشور ما
وارد می شود چه از طریق خشکی و چه از طریق دریا از مبدأ این کشورهاست که البته با تلاش پلیس مبارزه با مواد مخدر و مرزبانی

 
ناجا 76 درصد از کشفیات در همان مرزها و استان هاي شرقی کشور کشف می شود. 

کریمی میزان کشفیات مواد مخدر در سال گذشته را 1010 تن اعلام کرد و گفت: این میزان کشفیات در مقایسه با سال 98 رشد 24

 
درصدي داشته که به عبارتی یک رکورد بی نظیر در کشور ما و حتی در سطح جهان محسوب می شود. 

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا ادامه داد: در این راه در سال گذشته هشت نفر از همکاران ما در درگیري ها به درجه رفیع

 
شهادت نائل آمده و 30 نفر نیز جانباز شدند. 

 
افزایش سطح زیر کشت خشخاش در افغانستان 

وي با ابراز نگرانی از تولید شیشه در کشور افغانستان گفت: سال گذشته 16 هزار کیلوگرم مخدر شیشه که عمده آن از مبدأ کشور

 
افغانستان بود در کشور ما کشف و ضبط شد. 

وي از افزایش سطح زیر کشت خشخاش در کشور افغانستان گلایه کرد و گفت: در سال 2019، 163 هزار هکتار مزارع خشخاش در

 
افغانستان وجود داشت که این آمار در سال 2020 با افزایش 37 درصدي به 224 هزار هکتار رسید. 

وي تولید مواد مخدر را یک اقدام سازمان یافته براي درگیر کردن نیروي کار و نیروي مولد در کشورها توصیف کرد و گفت: جمهوري
اسلامی ایران قاطعانه در برابر این مسیر ایستادگی کرده و از قاچاق مواد مخدر به کشورهاي حوزه بالکان، اروپا و ... جلوگیري کرده و
در واقع از جوانان و شهروندان این کشورها نیز در برابر پدیده شوم اعتیاد حمایت می کند اما متاسفانه برخی از کشورها به شکل

 
سیاسی با ما برخورد کرده و همین موضوع در مواردي به نفع قاچاقچیان نیز می شود. 

 
شناسایی 803 نوع ماده مخدر و روانگردان در سراسر جهان 

کریمی با بیان اینکه 803 نوع ماده مخدر و روانگردان در سراسر جهان شناسایی شده است گفت: طی دو سه سال اخیر ماده مخدر
جدیدي در کشور ما وارد نشده و این را بر اساس نتایج به دست آمده در آزمایشگاه هاي پلیس مبارزه با مواد مخدر و ستاد مبارزه با

 
مواد مخدر شاهد هستیم. 

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا اتباع خارجی را نیز یکی دیگر از معضلات در قاچاق مواد مخدر دانست و گفت: در سال گذشته
4474 نفر از اتباع کشورهاي خارجی و در بهار امسال 1268 نفر از این اتباع دستگیر شدند که در میان آنها علاوه بر اتباع کشورهایی

 
نظیر افغانستان و پاکستان افرادي از جنوب شرق آسیا و کشورهاي غربی نیز حضور دارند. 

به گفته کریمی نیروي انتظامی با اقدامات انجام داده به 12 هزار و 850 میلیارد تومان از بنیان هاي مالی قاچاقچیان مواد مخدر در
سال گذشته و 3700 میلیارد تومان از این بنیان ها در سال 1400 لطمه زده است. این نشان می دهد که قاچاق مواد مخدر چه
گردش مالی بالایی دارد، بطوریکه برابر سازمان ملل متحد مجموع گردش مالی مواد مخدر در جهان 2500 تا 2800 میلیارد دلار



 
است. 

 
برخورد با 2500 سایت فروش مواد مخدر در سال گذشته 

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا برخورد با عرضه کننده و فروشندگان مواد مخدر در فضاي مجازي را نیز جزو اولویت هاي پلیس
برشمرد و گفت: در همین راستا نیز در سال گذشته، 2500 صفحه و پروفایل در فضاي مجازي شناسایی و ضمن برخورد با مدیران

 
آنها این صفحات از دسترس خارج شد. 

کریمی به گزارشات مردمی در مبارزه با مواد مخدر نیز اشاره کرد و گفت: در سال گذشته، 112 هزار و 94 فقره گزارش مردمی منجر
به کشف بیش از 181 تن انواع مواد مخدر شده و در سه ماهه نخست سال جاري نیز 24 هزار و 518 گزارش مردمی به کشف بیش از

 
36 تن مواد مخدر منجر شده است. 

وي با بیان اینکه پلیس با استفاده از فناوري هاي تصویري نوین اقدام به پایش مرزها، مناطق کویري و نقاط صعب العبور کرده است،
گفت: همچنین از تیم هاي سبکا و همان سگ هاي مواد یاب نیز بیش از قبل استفاده شده و این سگ ها با افزایش 50 درصدي در

 
ماموریت ها بیش از 70 تن انواع مواد مخدر را کشف کردند. 

 
دستگیري 179 نفر از سرباندهاي مواد مخدر 

 
به گفته کریمی در سال گذشته، 179 نفر از عناصر اصلی و سرباندهاي مواد مخدر شناسایی و دستگیر شدند. 

وي با بیان اینکه برخورد با خرده فروشان و معتادان متجاهر جزو دستورالعمل ها و اولویت هاي پلیس مبارزه با مواد مخدر است،
گفت: ما بارها اعلام کرده ایم و باز هم می گوییم که می توانیم ظرف 48 ساعت معتادان متجاهر را جمع آوري کنیم اما لازم است که

 
در فرآیند جمع آوري، نگهداري و بهبود معتادان متجاهر بازنگري صورت بگیرد. 

وي ادامه داد: البته طی یک سال گذشته اقداماتی از سوي دستگاه هاي مختلف از جمله ستاد مبارزه با مواد مخدر انجام شده و

 
ظرفیت ها دو برابر نیز شده است اما این اقدامات هنوز کافی نیست. 

 
زمان 3 ماهه براي درمان و بازپروري معتادان کافی نیست 

وي درباره خلأهاي قانونی نیز گفت: ما قانون زیاد داریم که اگر درست اجرا شود خوب است اما در مورد مبارزه با مواد مخدر خلأهاي
قانونی نیز داریم. به عنوان مثال در قانون گفته شده که معتادان ذیل موضوع ماده 16 باید به مدت سه ماه در مراکز بازپروري
نگهداري شوند. در حالیکه سه ماه به هیچ عنوان براي درمان و بازپروري این افراد کافی نیست و در دنیا به این نتیجه رسیده اند که

 
دستکم یک تا دو سال براي نگهداري از معتادان متجاهر و درمان آنان و بازگشت آنان به چرخه زندگی زمان لازم است. 

وي افزود: همچنین باید شرایط بازگشت معتادان به جامعه فراهم شود. وقتی فردي سابقه اعتیاد داشته و این موضوع منجر به سو
پیشینه و نگاه منفی جامعه به او می شود و هیچ کاري نمی تواند پیدا کند و این فرد ممکن است به ناچار دوباره به اعتیاد روي آور

 
شود. 



وي در ادامه با اشاره به شرایط نگهداري مجرمان مرتبط با مواد مخدر و معتادان نیز گفت: این افراد باید جداي از دیگر مجرمان

 
نگهداري شوند و قانون هم بر این موضوع تاکید دارند چرا که آنان می توانند دیگر زندانیان را نیز با شیوه هاي خود آشنا کنند. 

 
اصراري بر مجازات اعدام نداریم 

وي درباره برخی از اظهارات پیرامون آنکه پلیس موافق اعدام قاچاقچیان است، گفت: ما به هیچ عنوان اصراري بر مجازات اعدام نداریم

 
اما تاکید ما این است که باید مجازات ها بازدارنده باشد، متاسفانه بازدارندگی جرایم بسیار پایین است. 

وي با بیان اینکه ما به دلیل نقص هایی که در قانون وجود دارد شرمنده مردم می شویم، گفت: امیدوارم در دولت جدید برنامه هاي

 
جدیدي در این خصوص تدوین شود. 

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا خطاب به کشورهاي اروپایی گفت: اگر ما با قاچاق مواد مخدر در کشورمان برخورد نکنیم در
کشورهاي غربی سونامی مواد مخدر به راه می افتد. از این رو لازم است که کشورهاي غربی از برخوردهاي سیاسی و رفتارهاي

 
متناقض دست بردارند. 

وي درباره مدت زمان نگهداري معتادان متجاهر نیز گفت: با پیگیري فرمانده ناجا در ستاد ملی مبارزه با کرونا بنا شد تا معتادان
متجاهر به مدت یکسال در مراکز بازپروري نگهداري شوند که البته در برخی موارد متوجه شدیم که این افراد بعداز شش ماه رهاسازي

 
شدند که این در پی یک سري ناهماهنگی ها بود اما مجددا نسبت به جمع آوري آنان اقدام شد. 

وي با اشاره به فعالیت مرکز بازپروري مهر سروش نیز گفت: با وجود آنکه پلیس وظیفه اي براي ساخت مراکز بازپروري ندارد مرکز
بازپروري مهر سروش را راه اندازي کرده و در آنجا معتادان علاوه بر حمایت ها و درمان هاي فیزیکی تحت حمایت هاي روانی و

آموزش اشتغال زایی نیز قرار می گیرند.



تبریک به جناب آقاي رئیسی/ اخلاق و ادب نیز در این دوره از انتخابات در

لیست برندگان قرار گرفتند

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  89  |  تاریخ: 1400/04/01

علی ربیعی با اشاره به اینکه در این دوره از انتخابات رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین هواداران نامزدها و هم
میان نامزدها چشم گیر بود گفت: ا...

علی ربیعی با اشاره به اینکه در این دوره از انتخابات رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین هواداران نامزدها و هم میان

 
نامزدها چشم گیر بود گفت: اخلاق و ادب نیز در این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت دکتر علی ربیعی سخنگوي دولت در نشست خبري هفتگی خود که در راستاي رعایت پروتکل
هاي بهداشتی، به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شد گفت: امروز میلاد امام هشتم، امام رضا (ع) است. امام رضا (ع) براي ما ایرانیان،
نامی سرشار از مفهوم و پر از رمز و راز است. ما از کودکی آرزوهاي خود را با نام این امام رئوف، گره می زدیم و اسم ایشان را همواره

 
موقعی که دچار سختی و دشواري در زندگی شده ایم، بر زبان آورده ایم. 

ما ایرانیان همیشه با نام امام رضا (ع)، لطف، مهربانی و خیرخواهی را براي جامعه طلبیده ایم. امام هشتم براي ما ایرانیان، یک روح

 
معنوي ملی و زندگی است و ارادت محض به امام مهربانی ها، بخشی از هویت ما شده است. 

یا علی بن موسی الرضا (ع)، میگویند تشنه گان را قطره اي از آب دریا کافی است؛ ما نیز تشنه عنایت شما هستیم و یقین داریم دعاي
شما در حق این ملت که قرن ها است مفتخر به میزبانی از یک امام غریب و رئوف است؛ دریاي رحمت را برایشان جاري می کند. یا

 
امام رضا (ع) به همراه دل هاي تنگ شده براي زیارت تان از دور به شما سلام می کنیم. 

همچنین در اینجا به جناب آقاي رییسی بابت پیروزي در انتخابات تبریک می گویم و آرزو می کنم که دولت سیزدهم بتواند به همه
اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي

 
مردم دست پیدا کند. 

 
یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. 

خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر

 
آشوب ما باید آن را پاس بداریم و بر این سرمایه بیافزایم. 

یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در کارنامه خود دارد و با این
فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم که دست به دست شدن

 
مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته شدن مصون نگه دارد. 

یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب براي عبور از شرایط



 
سخت است. 

هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه
ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات
توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار
گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر

 
گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي، اجتماعی کرونا است. 

انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی آینده نگرانه در کنار دولت

 
بایستند. 

 
از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 

-این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت یک نه بزرگ به تحریم
گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم ""فشار حداکثري"" بودند که این بار با

 
نقابی دیگر به میدان آمده بودند و این بار هم ناکام ماندند. 

سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی صندوقهاي راي اعتباري

 
دوباره یافتند. 

نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در بین هواداران نامزدها و هم میان

 
نامزدها چشم گیر بود. 

یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت در این کارزار به میدان

 
آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند. 

 
بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. 

-جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه
انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و
همانگونه که در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به
عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه و کارنامه منتخب ملت قرار داشته است. بنابراین همه ملت ایران در کنار منتخب خود خواهند

 
بود. 

مناسبت روزهاي 29 و 31 خرداد با وجود تعلق به دو انسان متفاوت و یادبود از دست دادن متفکرینی در دو مقطع تاریخی است. اما

 
این روزهاي پایانی خرداد از یک همبستگی مفهومی برخوردارند. 

به تعبیر زنده یاد شریعتی، وي زندگی خود را وقف عرفان، آزادي و عدالت کرد و اتفاقا این سه ارزش در عمل و کنش سیاسی و



 
زندگی اجتماعی دکتر چمران تبلور یافت. 

دکتر چمران نماد عینی معنوي شدن امر سیاسی بود و اتفاقا این اکسیر جاودان مورد نیاز جامعه این روزهاي ما نیز هست. و ما بیش

 
از هر دوره اي تاریخی به اخلاق و معنویت نیازمندیم. 

شریعتی معلمی بود که با خوانشی از نظریات وي بیداري نسلی را براي چند دهه به وجود آورد. به نظرم آنچه که امروز فقدان آن

 
احساس می شود ضرورت پیوند بیشتر ساحت اندیشه و میدان عمل است. 

به نظر من در آغاز گام دوم انقلاب ما نیازمند تجدید حیات نظریه پردازي اندیشمندان اصیل و جهادگران ناب همچون دکتر شریعتی،

 
دکتر مطهري و دکتر بهشتی و امثال اینها بود و جهادگرانی چون دکتر چمران و سردار سلیمانی و امثال آنها می باشیم. 

 
مصوبات دولت 

- در جلسه هیات وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت
فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این
افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل

 
هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

- در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت از اطفال و
نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان را به

 
تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود
آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه

 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه دیده را برعهده دارد، با مشارکت
دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت، نگهداري و توانمندسازي این گروه

 
اقدام می کند. 

نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن آنها، ناتوانی
والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري نسبت به طفل
و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان بهزیستی نگهداري

 
می شود. 

یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه ایثارگري بوده است.

 
بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

- در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل



 
و درآمد تصویب شد. 

به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می
کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه

التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون توسط بنیاد پرداخت می شود.



انتظار می رود همه در کنار کاندیداي پیروز بایستند/ جزئیات دیدار روحانی و

رئیسی

منبع: روزنامه 19 ديشماره خبر:  90  |  تاریخ: 1400/04/01

19 دي: سخنگوي دولت تأکید کرد: انتظار می رود جریان هاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با

 
دوراندیشی آینده نگرانه در کنار دولت بایستند. 

علی ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با تبریک به ابراهیم رییسی بابت پیروزي در انتخابات، اظهار کرد: آرزو می کنم که دولت
سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه

 
کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند. 

وي افزود: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و
نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و

 
بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت یادآور شد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در
کارنامه خود دارد، با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي با بیان اینکه یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب
براي عبور از شرایط سخت است، اظهار کرد: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست
تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي

 
و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. 

ربیعی ادامه داد: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه
اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي،

 
اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت با تاکید بر اینکه انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند، گفت: از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و

 
گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 

وي افزود: این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم در حقیقت یک نه بزرگ به
تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم "فشار حداکثري" بودند که این بار

 
با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 



ربیعی یادآور شد: سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی
صندوقهاي راي اعتباري دوباره یافتند. نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم در

 
بین هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، ادامه داد: بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این
روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه
انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع

 
بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي با اشاره به مصوبات اخیر هیئت دولت اظهار کرد: در جلسه هیئت وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و
غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با
هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون
برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و

 
مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

ربیعی ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت
از اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان

 
را به تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3) قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود
آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه

 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

سخنگوي دولت توضیح داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه
دیده را برعهده دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت،

 
نگهداري و توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 

وي یادآور شد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن
آنها، ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري
نسبت به طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان

 
بهزیستی نگهداري می شود. 

ربیعی تاکید کرد: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه

 
ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 



سخنگوي دولت با بیان اینکه در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان
غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد تصویب شد، اظهار کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق
هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر
است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون

 
توسط بنیاد پرداخت می شود. 

وي در پاسخ به این پرسش که حسن روحانی در دیدار با رییسی تاکید بر آمادگی دولت براي انتقال قدرت و تجربیات کرده است و
اینکه آیا دولت برنامه مدونی در این زمینه دارد و دیدگاهش درباره موضوعاتی که دولت آینده باید در اولویت قرار دهد چیست، اظهار
کرد: آقاي روحانی رئیس جمهور بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا به دفتر آقاي رئیسی در قوه قضاییه رفتند و ضمن اعلام
آمادگی دولت مستقر براي ارائه اطلاعات مورد نیاز دولت آتی در دوران انتقالی، گزارشی از مهمترین مشکلات فعلی کشور مثل موضوع

 
تامین کالا را مطرح کردند. 

ربیعی افزود: همچنین در خصوص چگونگی ادامه کار و برنامه گروه مذاکره کننده برجام، صحبتهایی انجام شد. دیروز هم آقاي ظریف

 
با ایشان دیدار کرد. همچنین آقاي عراقچی هم جلسه اي با رئیس جمهور منتخب داشت. 

سخنگوي دولت یادآور شد: روز یکشنبه هم در جلسه هیات دولت، شیوه تعامل با دولت بعدي مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد تعامل
با دولت سیزدهم براي انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر آقاي رئیس جمهور منتخب، در سطح وزرا باشد و آنان اطلاعات مدنظر را در

 
اختیار آقاي رئیسی قرار بدهند. 

وي با اشاره به اینکه در دولت هم از مدتها قبل به همه وزرا تاکید شد تا مهمترین مسائل و اولویتها را براي انتقال به دولت بعدي،
مشخص کنند، اظهار کرد: در مرکز تحقیقات هم این کار در حال جمع بندي است و به زودي براي رئیس جهور منتخب ارسال خواهد

 
شد. 

ربیعی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت در زمینه نهایی سازي برجام و سپردن آن به دولت بعدي یا اتمام آن در روزهاي باقی
مانده، تصریح کرد: از ابتداي آغاز رقابت هاي انتخاباتی تکرار کرده ایم که مذاکرات احیاي برجام ارتباطی به سیاست داخلی و نتایج
انتخابات ندارد و بر اساس سیاست هاي کلان کشور و پیرو خطوط تعیین شده از سوي رهبر انقلاب و نهادهاي بالادستی، دولت خود
را مکلف دانسته که این مذاکرات را بر مبناي تامین حداکثري منافع ملی دنبال کند. اگر آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان

 
شرایط را به تصمیم گیري به نهادهاي بالادستی گزارش خواهند داد و منتظر دولت بعد نخواهند شد. 

وي گفت: در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم کلی صورت گرفته و اسناد مربوطه آماده شده است. اکنون به
یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. آن چه باقی مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشته باشد، نیازمند
تصمیم سیاسی همه طرف ها است و اگر تصمیمات سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که وارد دور پایانی گفت

 
وگوها شویم. 

سخنگوي دولت با اشاره به سخنان عراقچی ادامه داد: هفته آینده ممکن است آخرین دور مذاکرات در وین باشد که البته این مسئله
بستگی به تصمیم طرف هاي مقابل و اراده آنها براي به نتیجه رسیدن گفتگوها دارد. بنابراین در جریان طبیعی امور، در صورتیکه
دیگر طرف ها آماده باشند، دولت مانعی براي اتمام مذاکرات ندارد اما اگر به هر دلیلی توافق نهایی تا مهلت قانونی دولت دوازدهم

 
اتفاق نیفتد، مسئولیت مذاکرات و تصمیم درباره جزییات آن بر عهده دولت سیزدهم خواهد بود. 



-



اجراي طرح پرورش مرغ بومی خانگی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  91  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی هاي سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران از اجراي طرح پرورش مرغ
بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی خبر داد.

به گزارش گروه اقتصادي باشگاه خبرنگاران جوان، محسن تواضع مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی هاي
سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران، گفت: در سال هاي اخیر تلاش هاي جهاد کشاورزي براي حفظ نژادهاي بومی از طریق
اصلاحات ژنتیکی، فناوري تولید جوجه هاي بومی و تخم مرغ هاي نطفه دار محلی کمک هاي شایانی به اشتغال زایی، بهبود اقتصاد و

 
تأمین بخشی از پروتئین مورد نیاز جامعه کرده است. 

او با بیان اینکه این امر سبب علاقه مندي کارآفرینان زیادي به منظور پرورش جوجه و مرغ بومی شده و دسترسی به درآمدي قابل
قبول را فراهم کرده است، افزود: در این میان شرکت هاي تعاونی روستایی تحت پوشش سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران (به ویژه
اعضاي شرکت تعاونی روستایی زنان) با دارا بودن امکانات و زیر ساخت هاي لازم جامعه، هدف ما براي اجراي این طرح را تشکیل می

 
دهند. 

تواضع ادامه داد: در این راستا رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران طرح پرورش مرغ بومی را در
سطح شرکت تعاونی روستایی زنان با دارا بودن 342 شرکت تعاونی روستایی زنان و حدود 60 هزار عضو فعال را در دستور کار قرار

 
داده و ضمن تعیین مجري، اجراي کامل طرح فوق الذکر را در شش ماه اول امسال خواستار شده است. 

مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی ها گفت: در این طرح از جوجه هاي واکسینه شده 3 الی 4 هفته پولت (نیمچه)
بومی محلی که متحمل به شرایط اقلیمی و بیماري ها بوده جهت پرورش به مدت (حداکثر 16 هفته) در فضاهاي مشخص شده
شرکت هاي تعاونی روستایی (به ویژه شرکت تعاونی زنان روستایی) نگهداري و تغذیه می شوند و پس از طی دوره پرورش و رسیدن

 
به وزن مطلوب جهت عرضه به صورت زنده در بازارهاي محلی هر منطقه، شهرستان به فروش می رسد. 

تواضع ضمن اشاره به اهم فعالیت هاي اجرایی در فرآیند طرح پرورش مرغ بومی بیان کرد: از جمله این فعالیت ها می توان به
هماهنگی با مدیرکل دفتر امور اقتصادي وزارت جهاد کشاورزي جهت افزودن طرح پرورش مرغ بومی شرکت تعاونی زنان روستایی به
عنوان ایجاد اشتغال زایی در صندوق توسعه کارآفرینی، مکاتبه با معاونت تشکل ها و در خصوص اخذ مجوز تخصیص تسهیلات بخشی

 
از هزینه هاي طرح پرورش مرغ بومی اشاره کرد. 

او با اشاره به اقدامات انجام گرفته در این حوزه، پیگیري دریافت سهمیه خوراك دان مصرفی از طریق معاونت امور تولیدات دامی با
نرخ مصوب، تشکیل وبینار به منظور هم افزایی و آمادگی اجراي طرح پرورش مرغ بومی با اولویت در اتحادیه هاي استانی شرکت
تعاونی روستایی زنان و سایر تعاونی ها و مکاتبه با شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاري بخش کشاورزي به
منظور تخصیص تسهیلات کم بهره به مبلغ 4 هزار و 700 میلیون تومان براي دوره هاي سه ماهه و شش ماهه را از جمله این اقدامات

دانست. 



این مقام مسئول در پایان ضمن اشاره به نتایج این فعالیت ها تصریح کرد: حسب گزارش هاي دریافتی از استان هاي فارس، سمنان،
خراسان جنوبی، کرمانشاه، اصفهان و اردبیل اجراي طرح فوق الذکر، با تهیه، تدارك و تأمین حداقل 30 هزار قطعه پولت در این ماه

در دستور کار قرار دارد.



سازمان تبلیغات اسلامی باید راهبر زیست بوم فرهنگی باشد

منبع: ایرناشماره خبر:  92  |  تاریخ: 1400/04/01

زاهدان- ایرنا- مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان گفت: این سازمان باید راهبر زیست بوم فرهنگی بوده و درصدد
تبلیغ عمومی و همگانی باشد.

زاهدان- ایرنا- مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و
بلوچستان گفت: این سازمان باید راهبر زیست بوم فرهنگی

 
بوده و درصدد تبلیغ عمومی و همگانی باشد. 

به گزارش ایرنا حجت الاسلام والمسلمین منصور باقربیگ
روز سه شنبه در نشست با اصحاب رسانه به مناسبت یکم
تیرماه سالروز تاسیس سازمان تبلیغات اسلامی اظهارداشت:
ماموریت مهم این سازمان تحول است و سازمان تبلیغات

 
باید یاریگر مردم در مسیر تبلیغ فرهنگ باشد. 

وي گفت: تبلیغات به عنوان یک واجب عینی مقدماتی دارد

 
که یکی از مهمترین آنها خدمات اجتماعی است که اگر بستر تبلیغات فراهم نشود واجب سودي ندارد. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان افزود: خدمت رسانی به اقشار ضعیف تر جامعه و مناطق محروم بویژه در این استان

 
باید بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد. 

وي بیان کرد: سازمان تبلیغات اسلامی در سیستان و بلوچستان طرح هایی با عنوان طرح تحول اجتماعی مسجد محور در دست اجرا

 
دارد که مردم می توانند مشکلات خود را از طریق مسجد محل پیگیر و مساجد نیز از مسوولان زیربط مطالبه گر باشند. 

حجت الاسلام باقربیگ گفت: تشکیل اتاق وضعیت قوي و مشرف به مسائل استان به منظور طراحی عملیات فرهنگی و تقویت تشکل

 
هاي دینی از دیگر طرح هاي در دست پیگیریست که به صورت جدي در حال انجام است. 

وي افزود: پرداختن به تاریخ شفاهی بزرگان فرهنگی سیستان و بلوچستان و ثبت زندگینامه این افراد و طرح گسترش خانه هاي دینی
در سراسر استان بویژه حواشی شهرها در زمینه کارآفرینی و آموزش قرآن براي بانوان از دیگر موارد مهمی بوده که توسط سازمان

 
تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان در حال پیگیري و انجام است. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی سیستان و بلوچستان اظهارداشت: طرح جامع فعالیت هاي قرآنی از طریق موسسات و جلسات مردمی نیز

 
توسط این سازمان در حال انجام است. 



وي ادامه داد: امیدواریم اقدام فرهنگی اساسی در سیستان و بلوچستان انجام و تمامی فعالان فرهنگی ارتباط تنگاتنگی با تبلیغات

 
اسلامی داشته باشند. 

حجت الاسلام باقربیگ گفت: حدود 107 خانه دین در استان فعال هستند که در تلاشیم این خانه ها را به لحاظ ساختاري و محتوایی

 
تقویت کنیم. 

 
برچسب ها 

 
- سیستان و بلوچستان 

 
- اداره کل تبلیغات اسلامی استان سیستان و بلوچستان 

 
- نشست خبري 

- زاهدان



با اعضاي شوراي ششم تهران آشنا شوید

منبع: قرن نوشماره خبر:  93  |  تاریخ: 1400/04/01

 
 

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به لیست

 
«شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی» سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است. 

رئیس ستاد انتخابات استان تهران شب گذشته اسامی و آراي اعضاي منتخب شوراي شهر تهران را اعلام کرد که براساس آن : «مهدي
چمران» با 476282 راي، «پرویز سروري» با 362920 راي، «نرجس سلیمانی» 356709 راي، «حبیب کاشانی» 326132 راي،
«محمد آخوندي» با 325857 راي، «ناصر امانی» با 314707 راي، «مهدي پیرهادي» با 312815 راي، «مهدي بابائی» با 309569
راي، «سیدجعفر تشکري هاشمی» با 299746 راي، «سید احمد علوي» با 297168 راي، «مهدي اقراریان» با 296940 راي، «مهدي
عباسی» با 296463 راي، «علیرضا نادعلی شهرستانکی» با 294726 راي، «احمد صادقی» با 291474 راي، «سیدمحمد آقامیري» با
کد 1565 و با 288433 راي، «میثم مظفر» با 287785 راي، «زهرا شمس احسان» با 279870 راي، «نرگس معدنی پور» با

 
276126 راي، «علی اصغر قائمی» با 274004 راي، «سوده نجفی» با 265607 راي، «جعفر بندي شربیانی» با 255854 راي. 

 
معرفی و مرور سوابق اجرایی و تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت در ادامه می آید: 

 
 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده مردم در شوراي



شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه
تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده
هنرهاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد
فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه
مردمی نیروهاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید

 
چمران دیده می شود. 

 
 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي
شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 

 
 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 



 
 

حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 

 
 

محمد آخوندي: 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق



اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام(ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد(صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

 
 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم
مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

 
 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 



 
 

مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 

 
 

سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی)-دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 



 
 

سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضاهاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 

 
 

مهدي اقراریان 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان، معاون فرهنگی، دانشجویی
دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي آزاداندیشی دانشگاه آزاد

 
اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

 
 



مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 

 
 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

 
 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 



صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شوراهاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استانهاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 

 
 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

 
 

 
میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. 

در سوابق اجرایی و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت
نظام، مدیرعاملی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار
منطقه 17 تهران، مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسراها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می

 
شود. 



 
 

زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیبهاي اجتماعی اداره کل امور بانوان،
مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح ""مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران""
تحت نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران
سازمان زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه
امن زنان و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی

 
است. 

 
 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 



 
 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

 
 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران(شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي و

 
معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 

 
 



جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

 
و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است. 

منبع: ایسنا



بیکاري؛ دلیل تاخیر در ازدواج 30 درصد جوانان

منبع: رادیو گفت و گوشماره خبر:  94  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر کل دفتر برنامه ریزي وتوسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش وجوانان بااینکه بر اساس نتایج افکارسنجی صورت گرفته بر
روي جامعه آماري،60درصد جوانان به ضرورت ازدواج تاکیددارند،گفت:30درصد جوانان نداشتن شغل را از دلایل تاخیر در

ازدواج عنوان کرده اند

مدیر کل دفتر برنامه ریزي وتوسعه اجتماعی جوانان وزارت
ورزش وجوانان بااینکه بر اساس نتایج افکارسنجی صورت
گرفته بر روي جامعه آماري،60درصد جوانان به ضرورت
ازدواج تاکیددارند،گفت:30درصد جوانان نداشتن شغل را از

 
دلایل تاخیر در ازدواج عنوان کرده اند 

به گزارش جام جم آنلاین به نقل از ایسنا، اعظم کریمی
اظهار کرد: براساس نظرسنجی هاي انجام شده بر روي

جوانان در آستانه ازدواج، 33 درصد جوانان حتی با وجود پیدا شدن فرد مناسب و فراهم بودن شرایط اقتصادي تمایلی به ازدواج

 
ندارند. 

وي ادامه داد: 34. 9 درصد از جوانان بالا بودن هزینه هاي ازدواج، 30 درصد جوانان نداشتن شغل، 26. 3 درصد جوانان نیز ترس از

 
ازدواج ناموفق را از دلایل تاخیر در ازدواج عنوان کرده اند. 

مدیر کل دفتر برنامه ریزي و توسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان با تاکید بر اینکه اگر چه مسکن، اشتغال و معیشت باید
هاي لازم براي یک ازدواج و تشکیل خانواده است، ولی نباید از ابعاد فرهنگی و اجتماعی ازدواج غافل شد افزود: سرباززدن جوانان از
ازدواج و تغییر فرهنگی شتابان براي ازدواج، تغییر ذائقه جوانان، عدم بلوغ به موقع، نداشتن شناخت کافی، سنگ اندازي هاي خانواده

 
ها از دیگر چالش هاي پیش روي ازدواج جوانان است. 

کریمی که در یک برنامه رادیویی سخن می گفت، در پاسخ به چرایی اجرا نشدن قانون تسهیل ازدواج مصوب سال 84، افزود: این
قانون به دلیل تشکیل نشدن صندوق اندوخته جوانان که در واقع منابع دستگاه ها براي اجراي مفاد دیگر این قانون از این صندوق

 
تامین می شد، اجرایی نشده است. 

وي افزود: با پیگیري نمایندگان مجلس و وزارت ورزش و جوانان پس از15 سال، وزارت اقتصاد متقاعد شد که باید این صندق را
تشکیل دهد و در نهایت در 19 اسفند ماه 99 پیش نویس صندوق اندوخته جوانان براي تصویب در دولت آماده شد و با تصویب

 
اساسنامه صندوق عملا پیش بینی منابع اجرایی قانون اتفاق می افتد و دستگاه ها ملزم به اجراي قانون تسهیل ازدواج می شوند. 

کریمی بر ضرورت توجه به مسائل فرهنگی و اجتماعی ازدواج تاکید کرد و گفت: یکی از علل کاهش ازدواج، افزایش آمار طلاق است



 
که این افزایش آمار باعث می شود جوانان از ترس طلاق براي ازدواج اقدام نکنند. 

مدیر کل دفتر برنامه ریزي و توسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان ادامه داد: در سال 98 تعداد 533 هزار و 165 مورد
ازدواج در کشور ثبت شده است که در سال 99 این رقم به 556 هزار و 699 مورد افزایش یافته که این افزایش 5 درصدي به دلیل

 
کرونا و حذف مراسم ها و کم شدن هزینه هاي ازدواج رقم خورده است. 

وي با تاکید بر اینکه موضوع جوانان موضوعی فرادستگاهی است و موضوع ازدواج به مراتب از آن با اهمیت تر است گفت: حوزه جوانان
نیازمند استقلال است تا به همه ابعاد و نیاز هاي آن پرداخته شود و ما نیز در وزارت ورزش و جوانان همواره خواهان استقلال حوزه

جوانان بوده ایم.



راه اندازي بازار مسکن، موجب فعال شدن 230 شغل در کشور خواهد شد

منبع: رادیو گفت و گوشماره خبر:  95  |  تاریخ: 1400/04/01

هدایت با تأکید بر ضرورت راه اندازي بازار مسکن براي حل مشکلات اقتصادي کلان کشور گفت: اگر بتوانیم این بازار را راه
بیندازیم حدود 230 شغل پشت سر آن فعال می شوند.

هدایت با تأکید بر ضرورت راه اندازي بازار مسکن براي حل
مشکلات اقتصادي کلان کشور گفت: اگر بتوانیم این بازار را
راه بیندازیم حدود 230 شغل پشت سر آن فعال می شوند.

برنامه «بدون خط خوردگی» رادیو گفت وگو در خصوص
نشست خبري حجت الاسلام رئیسی با اصحاب رسانه در
خصوص بازار مسکن با مهندس هدایت، کارشناس بازار

 
مسکن به صورت تلفنی گفتگو کرد. 

هدایت با بیان اینکه باید سالانه یک میلیون واحد مسکن در کشور بر اساس برنامه جامع مسکن ساخته شود، تأکید کرد: براي حل
مشکل اشتغال باید مشکل مسکن که موتور محرك اقتصاد کشور است را رفع کنند. در حقیقت مسکن هم از نظر اقتصادي و هم از

 
نظر اشتغال و اجتماع اهمیت زیادي دارد. 

وي با اشاره به هزینه مسکن در سبد خانوارها اظهار کرد: در شهر جدید پردیس، واحدهاي مسکن مهري که قبلا از سال 91390
حدود 10 میلیون تومان به مردم واگذار شده بود، در حال حاضر سه میلیون تومان ماهانه براي اجاره داده می شود و این شرایط هر

 
روز بدتر می شود. 

این کارشناس بازار مسکن از تشخیص ریشه مشکلات مسکن توسط دولت جدید خبر داد و بیان کرد: اگر بخواهیم وضعیت مسکن را
بهبود ببخشیم باید تمام ارکان دولت و شخص رئیس جمهور پاي کار باشند. مسئله بعدي براي حل مشکل مسکن، بانک ها هستند

 
که براي رفع این مانع، زور دولت باید پشت سر آن باشند تا به تکالیفی که در قانون بودجه براي آن ها تعریف می شود پایبند باشند. 

وي افزود: بازپرداخت وام مسکن تقریباً بلندمدت است و طبیعتاً بانک ها خیلی علاقه به حضور در این حوزه ندارند. البته کمترین
سوخت و سوز را در بخش بازپرداخت وام مسکن داریم و امکان ندارد وام هایی که در حوزه مسکن پرداخت می شود، دچار مشکل

 
نمی شود زیرا سند خانه در رهن بانک است و مردم تمام تلاش خود را می کنند که اقساط خود را پرداخت کنند. 

هدایت با تأکید بر ضرورت راه اندازي بازار مسکن براي حل مشکلات اقتصادي کلان کشور گفت: اگر بتوانیم این بازار را راه بیندازیم

 
حدود 230 شغل پشت سر آن فعال می شوند و وضعیت اقتصادي موجود کشور نیز بهبود خواهد یافت. 



این کارشناس بازار مسکن با بیان اینکه زمینه راه اندازي بازار مسکن در کشور وجود دارد، اظهار کرد: در حال حاضر زیرساخت هاي
بهبود این بازار در بخش هاي مختلف وجود دارد و اگر دولت پاي کار بیاید هم در بخش مسکن روستایی و هم در بخش بافت هاي

فرسوده و همچنین مسکن شهري، می توانیم مشکلات را رفع کنیم.



برگزاري دومین دوره طرح کتابخانه تابستانه در آذربایجانغربی

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  96  |  تاریخ: 1400/04/01

دومین دوره طرح کتابخانه تابستانه در آذربایجانغربی برگزار می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا وسیما مرکز مهاباد؛ مدیرکل کتابخانه هاي عمومی آذربایجانغربی گفت: دومین دوره طرح کتابخانه

 
تابستانه با هدف ترویج کتابخوانی و غنی سازي اوقات فراغت جوانان و نوجوانان در تابستان امسال برگزار می شود. 

خدیجه معصومی، با بیان اینکه با شیوع ویروس کرونا و ممنوعیت
فعالیتهاي تجمع محور، کتابخانه هاي عمومی فعالیت خود را با
رویکردي نو ادامه دادند، گفت: اجراي طرح "کتاب پیک" براي
امانت منابع کتابخانه اي و برگزاري برنامه هاي فرهنگی ترویجی
در بستر فضاي مجازي از جمله فعالیتهاي کتابخانه هاي عمومی

 
در شرایط فعلی شیوع کروناست. 

معصومی، با اشاره به اینکه استمرار در اجراي برنامه هاي فرهنگی
اثرگذار، رمز پویایی و نشاط فرهنگی در استان است، افزود:

درطرح "کتابخانه تابستانه" که براي دومین سال است برگزار می شود، برنامه هاي متنوع فرهنگی ترویجی با محوریت کتاب براي سه

 
گروه کودك، نوجوان و بزرگسال پیش بینی شده است که از تیر ماه امسال شروع به کار می کند. 

وي تصریح کرد: نقدکتاب، نمایشنامه خوانی، نقد فیلم،نمایش خلاق،مشاعره، کارگاههاي انتخاب رشته و کارآفرینی از جمله برنامه

 
هاي این طرح است که با حضور نویسندگان و اساتید مجرب برگزار می شود. 

معصومی افزود: علاقمندان براي شرکت در این طرح می توانند با ارسال عدد یک براي کودکان، 2 براي نوجوانان و سه براي

 
بزرگسالان به شماره 10045012 به صورت رایگان در این طرح ثبت نام و شرکت کنند. 

مدیرکل کتابخانه هاي عمومی آذربایجانغربی، با اشاره به عناوین برنامه هاي دومین دوره طرح "کتابخانه تابستانه" گفت: برنامه ویژه

 
کودکان شامل دورهمی با کتاب با حضور نویسنده، نمایش خلاق، با حضور نویسنده و همچنین شعر، قصه و دکلمه خواهد بود. 

معصومی افزود: برنامه هاي ویژه نوجوانان هم شامل "به من بگین چی بخونم؟" ، انتخاب رشته و آشنایی با مشاغل و مشاعره و برنامه
ویژه بزرگسالان نیز شامل نمایشنامه خوانی، آشنایی با کارآفرینی، کتاب و فیلم است.



خانه ملت حامی صنعت خودرو

منبع: روزنامه گسترش صمتشماره خبر:  97  |  تاریخ: 1400/04/01

مسیر حرکت شرکت هاي خودروساز نسبت به ابتداي دهه 90 تغییر کرده و این صنعت تحولاتی را در حوزه سیاست گذاري و
مدیریت در حال تجربه کردن است.

مسیر حرکت شرکت هاي خودروساز نسبت به ابتداي دهه 90 تغییر کرده و این صنعت تحولاتی را در حوزه سیاست گذاري و

 
مدیریت در حال تجربه کردن است. 

به گزارش صمت خودکفایی و کاهش وابستگی خارجی یکی از سرفصل هاي تولید در شرکت هاي بزرگ خودروسازي بوده و داخلی
سازي قطعات با جدیت در حال پیگیري است. زنجیره تامین در همراهی با خودروسازان به دنبال تعمیق ساخت داخل قطعات هستند.

 
این امر علاوه بر خودکفایی وابستگی ارز را نیز کاهش می دهد. 

تلاش براي تامین قطعات از داخل گروه خودروسازي سایپا یکی از خودروسازان بزرگ کشور بوده که بیشتر در حوزه خودروهاي با نرخ
پایین تر فعالیت دارد و در واقع نیاز طبقه متوسط و با درآمد پایین تر را پوشش می دهند. احمد راستینه، عضو کمیسیون فرهنگی
مجلس با اشاره به تلاش مدیران سایپا براي داخلی سازي صنعت خودرو گفت: تلاش سایپا براي تامین قطعات خودرو در داخل
ستودنی است. به گزارش سایپانیوز، نماینده شهرکرد، بن و سامان در مجلس شوراي اسلامی با اشاره به سیاست مجلس در قبال
صنعت خودرو گفت: مجلس حامی صنعت خودرو است و ما معتقدیم باید از صنایع داخلی به ویژه خودروسازي که صنعتی مادر است،

 
حمایت شود. 

وي تاکید کرد: مجلس معتقد است باید از تولیدات داخلی حمایت شود اما خودروسازان باید از این حمایت در راستاي ارتقاي کیفیت
تولید استفاده کنند. عضو فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس شوراي اسلامی افزود: خودروسازان ما باید حمایت هاي دولتی را بپذیرند و

 
قیمت ها را کنترل کرده و کاهش دهند، در غیر این صورت، مجلس براي جلوگیري از افزایش قیمت ها تدبیر می کند. 

او یادآور شد: مجلس می تواند با کاهش تعرفه واردات خودرو و همچنین تصمیماتی براي حمایت از قطعه سازان داخلی براي ارتقاي
کیفیت صنعت خودرو و رقابتی کردن آن ورود کند. راستینه عنوان کرد: ما خواستار یک صنعت خودرو خوب و با محصولات کیفی بالا
در داخل هستیم. عضو کمیسیون فرهنگی مجلس در همین زمینه به تلاش مدیران شرکت سایپا براي تامین قطعات خودرو در داخل
اشاره و عنوان کرد: همکاري سایپا با شرکت هاي دانش بنیان زیرمجموعه وزارت دفاع براي تامین قطعات در داخل یک سیاست و
راهکار خوب براي داخلی سازي صنعت خودرو است. او گفت: این اقدام شرکت سایپا موجب کاهش هزینه تولیدشده و به طور قطع در

 
افزایش تولید در داخل موثر است. 

راستینه با بیان اینکه علاوه بر داخلی سازي صنعت خودرو باید کیفیت خودرو نیز افزایش یابد، اظهارکرد: باید با کاهش هزینه خودرو

 
به فکر اقشار متوسط جامعه هم بود تا آنها هم بتوانند خودرو موردنیاز خود را تامین کنند. 

تلاش براي کاهش وابستگی در ادامه عضو کمیسیون برنامه وبودجه مجلس عنوان کرد: تلاش مدیران سایپا براي افزایش و رونق تولید
خودرو، کشور را از وابستگی نجات می دهد. رجب رحمانی درباره تلاش مدیران سایپا براي تولید خودرو در داخل و مقابله با تحریم ها



 
گفت: تلاش مدیران سایپا براي افزایش و رونق تولید خودرو در کشور، ما را از وابستگی نجات می دهد. 

نماینده تاکستان در مجلس شوراي اسلامی با اشاره به سیاست مجلس در قبال صنعت خودرو کشور اظهارکرد: مجلس موافق حمایت
از صنعت خودرو کشور است و در همین راستا در بودجه امسال براي تقویت تولیدات داخلی و صنعت خودرو کشور 32 هزار میلیارد

 
تومان به بودجه پیشنهادي دولت، در لایحه بودجه امسال افزوده که این نشان از حمایت مجلس از تولیدات داخلی است. 

این نماینده مجلس یازدهم با بیان اینکه شرکت سایپا در دو سال گذشته به ویژه در دوران تحریم سیاست هاي بسیار خوبی را براي
تقویت خودرو در داخل در پیش گرفته، عنوان کرد: اقدام سایپا براي تنوع در تولید خودرو و تولید خودروهاي جدید و تلاش براي

 
تامین قطعات خودرو در داخل سیاستی درست و بجایی است. 

عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس ادامه داد: همان طور که مدیران سایپا به سمت داخلی سازي و تامین قطعات خودرو
در داخل حرکت می کنند ما باید در مسائل اقتصادي و درآمدزایی به نیروها و ظرفیت هاي داخلی توجه کنیم و کشور را از وابستگی
نجات دهیم. او تاکید کرد: داخلی سازي و تامین قطعات خودرو که اولویت سیاست هاي فعلی سایپاست ما را از وابستگی به خارج

 
نجات می دهد. 

رحمانی با بیان اینکه خودروسازان خارجی همواره براي تولید خودرو در داخل همراهی لازم را ندارند، تصریح کرد: این شرکت هاي

 
خارجی در دوران تحریم ایران را رها کردند اما با تلاش مدیران خودروساز، خط تولید خودرو متوقف نشد. 

 
به طور قطع، اگر خود را در صنعت خودرو باور کنیم و از توان و مدیریت داخلی استفاده شود، این وابستگی از بین خواهد رفت. 

عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس با اشاره به قرارداد شرکت سایپا با وزارت دفاع و هوافضاي سپاه براي تامین قطعات
خودرو در داخل اظهارکرد: همان طور که در صنعت هوافضا، موشک و نانو به پیشرفت هاي خوبی رسیده ایم به طوري که این

 
پیشرفت ها حیرت آور است همین اقدام و شگفتی را می توان در صنعت خودرو به وجود آورد. 

تنوع در طراحی خودرو همچنین در راستاي اقدامات گروه خودروسازي سایپا و تغییراتی که در سیاست هاي تولیدي این شرکت در
حال انجام است، نماینده مردم یزد در مجلس شوراي اسلامی گفت: سایپاي نوین با تنوع در طراحی تولید خودرو به دنبال جلب
رضایت مردمی است. محمدصالح جوکار با بیان اینکه نگاه مدیران سایپا، تامین قطعات خودرو در داخل و حرکت به سمت خودکفایی

 
است، گفت: سایپاي نوین با تنوع در طراحی تولید خودرو به دنبال جذب مشتري است. 

این نماینده مجلس یازدهم با بیان اینکه در تولید قطعات خودرو در داخل ظرفیت و توانمندي عظیمی در کشور وجود دارد، گفت:
متاسفانه در سال هاي گذشته به این توانمندي و ظرفیت توجه نمی شد و مدیران وقت شرکت هاي خودروساز، نگاه به واردات

 
داشتند. وي افزود: این نگاه واردات در واقع به معناي ایجاد اشتغال براي کارگران خارجی در کشور خودشان بود. 

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهاي مجلس با اشاره به نگاه مدیران سایپا براي خودکفایی تولید قطعات در داخل تصریح
کرد: رویکرد جدید مدیران سایپا و نگاه آنها به تامین قطعات خودرو در داخل و اینکه قطعات موردنیاز خودروها از خارج وارد نشود و
در داخل تولید شود، بسیار ارزنده است. جوکار گفت: با توجه به اینکه امسال از سوي رهبر معظم انقلاب به عنوان سال «تولید،
پشتیبانی ها، مانع زدایی ها» نام گذاري شده، ضرورت دارد شرکت هاي خودروساز تمام قطعات موردنیاز براي تولید خودرو را به

 
شرکت هاي دانش بنیان داخلی واگذار کنند. 



در این صورت، هم از تولید حمایت جدي می شود و هم موانعی که بر سر تولید وجود دارد، برداشته می شود. وي تاکید کرد: این
اقدام سایپا و انعقاد قرارداد با وزارت دفاع و شرکت هاي دانش بنیان داخلی براي تامین قطعات خودرو یک حرکت خداپسندانه و با
هدف حمایت از تولید و اشتغال داخلی است که امیدواریم تداوم یابد. رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهاي مجلس گفت:
اقدامات سایپا از لحاظ کمی و کیفی در صنعت خودرو تحول ایجاد می کند. او گفت: سایپا در طراحی خودروها نیز تنوع خوبی ایجاد
کرده که می تواند تداوم داشته باشد. به گفته جوکار بهترین طراحی و بهترین کیفیت با کمترین مصرف انرژي می تواند خیلی

 
کارآمدي این شرکت را افزایش دهد و مشتریان بیشتري را جذب کند. 

 
سیاست مجلس در قبال صنعت خودرو 

به اعتقاد برخی نمایندگان مجلس یازدهم، سایپا سال هاي موفقیت آمیزي را در حال تجربه کردن است. در این باره علیرضا پاك
فطرت، عضو کمیسیون عمران مجلس با اشاره به افزایش تولید خودرو در شرکت سایپا و کمک این شرکت به رونق و جهش تولید در
دو سال گذشته، گفت: سیاست مجلس در قبال صنعت خودرو حمایت از صنعت خودرو در راستاي افزایش تولید و ارتقاي کیفیت
خیلی موثر است، چراکه صنعت خودرو یک صنعت مادر است که می تواند صنایع دیگر از جمله تولید کالاهاي اساسی در کشور را

 
رونق دهد. 

وي افزود: مجلس همواره حامی تولید بوده و به ویژه از صنعت خودرو که موجب افزایش اشتغال و رونق تولید در کشور می شود،
حمایت قاطعی می کند. عضو کمیسیون عمران مجلس با بیان اینکه مجلس باید با حمایت هاي خود از تولیدات شرکت سایپا، زمینه
ارتقاي کیفیت خودرو داخلی را فراهم کند، عنوان کرد: سایپا در دو سال گذشته عملکرد به نسبت موفقی داشته است. پاك فطرت
گفت: سایپا هم به لحاظ کیفیت و هم کمیت حرکت رو به جلو داشت؛ از سویی با جلوگیري از واردات خودروهاي لوکس، مدیران

 
خودروساز به این باور رسیدند که می توانند همین خودرو را در داخل تولید کنند. 

وي افزود: امیدواریم روند تولیدي که شرکت سایپا در پیش گرفته همچنان در سال هاي آینده ادامه داشته باشد. عضو کمیسیون
عمران مجلس با اشاره به ادامه خط تولید سایپا در دوران تحریم و با وجود خروج شرکت هاي خودروسازي خارجی از ایران گفت: این

 
اقدام سایپا هم مثبت ارزیابی می شود، چراکه باعث شد تولید خودرو در داخل در جهت خودکفایی و خوداتکایی ادامه یابد. 

رضایت مشتریان، سرمایه سایپا در همه صنایع تولیدي همواره استانداردهایی وجود دارد که مهندسی کیفیت با استفاده از آنها کیفی
سازي محصولات را کنترل می کند و شرکت ها، سازمان ها و نهادهایی هستند که در نهایت کیفیت محصولات را با استانداردهاي
خود موردارزیابی قرار می دهند. صنعت خودرو به دلیل ماهیتی که در ارتباط با مصرف کنندگان دارد، از جمله مهم ترین حوزه هایی
است که مبحث کیفیت را دنبال می کند. به همین دلیل، محصولات خودروسازان همیشه مورد نظارت نهادهاي گوناگونی از جمله
سازمان استاندارد و شرکت بازرسی کیفیت و استانداردهاي ایران (ISQI) قرار دارد. به عنوان مثال، بیشتر خودروهاي تولیدشده در
کشور، همواره با برنامه منظم و به صورت نمونه گیري تصادفی (random sampling) از سوي ISQI مورد ارزیابی کیفی قرار می

 
گیرند. 

این ارزیابی ها با استفاده از روش هاي کیفی سنجی خودروسازان معتبر جهانی انجام می شود اما کیفیت از نظر مصرف کننده تعریفی
ساده تر و قابل لمس دارد. دبلیو ادواردز دمینگ از نظریه پردازان مدیریت نوین و مشاور کیفیت در برندهاي بزرگ جهان در این زمینه
می گوید «مشتري مهم ترین عنصر خط تولید است. کیفیت باید در جهت نیازهاي بالقوه و بالفعل مشتري باشد. کیفیت محصول با

 
آنچه مشتري می خواهد و به آن می پردازد تعریف می شود. 



اگر بخواهیم مقوله کیفیت در صنعت خودرو ایران بررسی کنیم، می توان خودرو شاهین سدان سایپا را به عنوان نمونه اي تطبیقی با
نظریه کیفی دمینگ نام برد، زیرا این خودرو توانسته از زمان ورود به بازار، رضایت مشتریان را به خود جلب کند و نیازهاي مشتریان
را پاسخ دهد. این رضایت مندي چگونه حاصل شده است؟ در پاسخ به این پرسش باید نگاهی به فرآیند پیش تولید تجاري خودرو
،(Durability) دوام ،(Reliability) اطمینان ،(performance) شاهین داشته باشیم. فرآیندي که در آن تست هاي عملکرد

 
قابلیت تعمیر (Serviceability) و به طور خاص ایمنی (Safety) با موفقیت پشت سر گذاشته شده اند. 

این خودروساز بعضی از تست هاي میدانی را حتی فراتر از استانداردهاي آنها ادامه داده است. نباید فراموش کرد در زمانی که تحریم
ها باعث شد همکاران خارجی صنعت خودرو به قراردادها و پشتیبانی هاي فنی خود پایان دهند، این تلاش و خودباوري خودروسازان
و زنجیره تامین داخلی بود که خودرو با استانداردهاي شاهین از دل آن برآمد تا شاهین به عنوان نمادي از خودباوري در صنعت
خودرو ایران شناخته شود. امروز رضایت مشتریان از این خودرو، بزرگ ترین سرمایه سایپا به شمار می آید و مگاپلتفرم این خودرو می

رود تا در آینده در مسیر تولید محصولاتی جدید با برند ایرانی قرار گیرد.



تحقق 99 درصدي سهمیه بانک توسعه تعاون در حمایت از مدد جویان کمیته

امداد

منبع: بورس و بانکشماره خبر:  98  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر عامل بانک توسعه تعاون در تبیین عملکرد مجموعه
بانک گفت: این بانک در پرداخت وام قرض الحسنه به
مددجویان کمیته امداد، 99 درصد سهمیه تکلیفی را

 
محقق نموده است. 

به گزارش بورس و بانک و به نقل از روابط عمومی، -حجت
اله مهدیان مدیر عامل بانک توسعه تعاون در گفتگویی با
روابط عمومی بانک گفت: تکالیف بانک در اعطاي تسهیلات
مناسب به مددجویان کمیته امداد، بهزیستی و بنیاد شهید

به صورت کامل ایفا گردیده است، به گونه اي که رییس کمیته امداد امام خمینی (ره) ، بانک توسعه تعاون را تنها بانکی در شبکه

 
بانکی عنوان نمود که در بالاترین سطح و به میزان 99 درصد، سهمیه ابلاغی خود را رعایت نموده است. 

وي به اقدامات بانک در حوزه مسئولیت اجتماعی نیز اشاره نمود و گفت: اعطاي تسهیلات جهت بازسازي اماکن آسیب دیده باعث
گردید مقامات بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از همکاران بانک تقدیر به عمل آورندً ضمن آنکه تسهیلات مناسبی نیز به بخش کشاورزي

 
مناطق آسیب دیده اعطا گردید. 

مدیر عامل بانک توسعه تعاون به تبیین مراحل اجراي طرح دویست هزار میلیارد ریالی اشتغال پایدار روستایی و عشایري پرداخت و
گفت: چهل هزار میلیارد ریال سهمیه بانک توسعه تعاون است که بیست و شش هزار میلیارد ریال پرداخت گردیده و مابقی به عنوان

 
تکلیف بانک در حال اجرا می باشد. 

وي مجموعه اقدامات توسعه اي را موجب شناسایی بانک به مسئولین و جامعه دانست و گفت: باور ایجاد شده به بانک و نگرش مثبتی

 
که به توانمندي نقش آفرینی بانک در اقدامات توسعه اي شکل گرفته است، مهمترین دستاورد چندین ساله بانک محسوب می شود. 

مهدیان در خصوص افزایش سرمایه بانک خاطرنشان کرد : علیرغم افزایش حجم عملیات بانک طی سنوات اخیر ، سرمایه بانک در
سطح محدودي باقی مانده بود. با پیگیري هاي مداوم بانک و آگاهی بخشی به مسئولین امر، شرایطی ایجاد شد تا به زودي سرمایه

بانک توسعه تعاون از ده هزار میلیارد ریال به چهل هزار میلیارد ریال افزایش یابد.



روند رو به رشد آمار زنان سرپرست خانوار

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  99  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري قزوین با بیان اینکه براي رونق فعالیت هاي اقتصادي بانوان باید باور اشتغال و
کارآفرینی در این قشر تقویت شود، از روند رو به رشد آمار زنان سرپرست خانوار در استان قزوین ابراز نگرانی کرد.

در استان قزوین در حال افزایش است؛ روند رو به رشد آمار
زنان سرپرست خانوار مدیرکل امور بانوان و خانواده
استانداري قزوین با بیان اینکه براي رونق فعالیت هاي
اقتصادي بانوان باید باور اشتغال و کارآفرینی در این قشر
تقویت شود، از روند رو به رشد آمار زنان سرپرست خانوار

 
در استان قزوین ابراز نگرانی کرد. 

به گزارش برنا؛ صدیقه ربیعی، مدیرکل امور بانوان و خانواده
استانداري قزوین در اولین کارگروه روند رو به رشد آمار

زنان سرپرست خانوار در استان قزوین با بیان اینکه این کارگروه یکی از کارگروه هاي سه گانه تخصصی دفتر زنان و خانواده است،

 
گفت: مهارت آموزي نقش مهمی در ایجاد یک کسب و کار دارد و این مهم باید مورد توجه بانوان استان قرار گیرد. 

او اظهار کرد: فلسفه تشکیل چنین کارگروه هایی باید نتیجه محور باشد و در ذیل آن دستگاه هاي اجرایی ضمن بحث و همفکري
براي حل مشکلات با ارائه راهکار هاي اجرایی، تصمیم گیري علمی کنند و به نتیجه برسند و مردم نیز این نتایج را در جامعه احساس

 
نمایند. 

ربیعی با بیان اینکه جامعه هدف ما در این کارگروه زنان، دختران و خانواده هستند تصریح کرد: باید براساس شناخت مسائل و

 
مشکلات جامعه هدف، اولویت بندي ها مشخص و با یک رویکرد علمی به آن عمل کنیم. 

او تاکید کرد: در شرایط فعلی ضرورت فعالیت در بازار هاي مجازي بیشتر احساس می شود و دستگاه هاي متولی باید بستري را براي

 
اشتغال فراهم نمایند که بازار هاي قانونی سوق پیدا کنند و نهایتاً اشتغال پایدار را رقم بزنیم. 

این مسئول خاطرنشان کرد: وضعیت اشتغال بانوان در قزوین نسبت به دیگر استان ها بهتر است، ولی این مفهوم به معنی مطلوب
بودن در این بخش نیست و باید دختران تحصیلکرده را به این سمت ببریم که در بحث اشتغالزایی و کارآفرینی با رویکرد نوآورانه و

 
خلاقانه حرکت کنند. 

ربیعی با اشاره به اینکه در 10 سال گذشته روند رو به رشدي در حوزه اشتغال بانوان شکل گرفته است، افزود: با توجه به جمعیت نیاز

 
است این که این روند شتاب بیشتري با مشارکت دستگاه ها داشته باشد. 



مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري قزوین بر لزوم همکاري هاي مشترك در کارگروه ها تاکید کرد و گفت: آنچه در این کارگروه
ها نیاز است، همکاري میان بخشی بین اعضا و دستگاه هاي اجرایی است تا با مشخص کردن مسائل به نتیجه و دستاورد خوبی دست

 
یابیم. 

او یادآور شد: زنان فعال و توانمند در توسعه و رونق تولید برجسته است و با افزایش میزان مشارکت بانوان در عرصه هاي اقتصادي

 
جامعه و حمایت از آن ها، می توان شاهد رونق بیش از پیش اشتغال و تولید بود. 

ربیعی تصریح کرد: روند رو به رشد آمار زنان سرپرست خانوار در استان واقعیتی تلخ و نگران کننده است و توانمندسازي اقتصادي

 
بانوان سرپرست خانوار در بستر آموزش و حمایت، نتایج خوبی خواهد داشت. 

او ایجاد اشتغال خانگی را ظرفیتی مناسب براي اشتغال بانوان دانست و خاطرنشان کرد: مشاغل خانگی علاوه بر رشد و توسعه
اقتصادي بانوان و خانواده آنان، زمینه رشد و توسعه اجتماعی و فرهنگی این قشر را به همراه دارد.



با اعضاي شوراي ششم شهرتهران آشنا شوید

منبع: روزنامه ستاره صبحشماره خبر:  100  |  تاریخ: 1400/04/01

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به
لیست «شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی» سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است.

 
 

 
تمام نفرات لیست شوراي ائتلاف جبهه نیروهاي انقلاب در شوراي شهر 

با اعضاي شوراي ششم شهرتهران آشنا شوید نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز
پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به لیست «شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی» سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره

 
هاي شناخته شده یا ناشناخته است. 

به گزارش ایسنا، رئیس ستاد انتخابات استان تهران شب گذشته اسامی و آراي اعضاي منتخب شوراي شهر تهران را اعلام کرد که
براساس آن : «مهدي چمران» با 476282 راي، «پرویز سروري» با 362920 راي، «نرجس سلیمانی» 356709 راي، «حبیب
کاشانی» 326132 راي، «محمد آخوندي» با 325857 راي، «ناصر امانی» با 314707 راي، «مهدي پیرهادي» با 312815 راي،
«مهدي بابائی» با 309569 راي، «سیدجعفر تشکري هاشمی» با 299746 راي، «سید احمد علوي» با 297168 راي، «مهدي
اقراریان» با 296940 راي، «مهدي عباسی» با 296463 راي، «علیرضا نادعلی شهرستانکی» با 294726 راي، «احمد صادقی» با
291474 راي، «سیدمحمد آقامیري» با کد 1565 و با 288433 راي، «میثم مظفر» با 287785 راي، «زهرا شمس احسان» با
279870 راي، «نرگس معدنی پور» با 276126 راي، «علی اصغر قائمی» با 274004 راي، «سوده نجفی» با 265607 راي، «جعفر

 
بندي شربیانی» با 255854 راي. 

ایسنا در گزارشی به معرفی و مرور سوابق اجرایی و تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت براساس رزومه اي که به دفتر

 
شوراي ائتلاف ارائه داده اند، پرداخته است که در ادامه می آید: 



 
 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده مردم در شوراي
شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه
تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده
هنرهاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد
فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه
مردمی نیروهاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید

 
چمران دیده می شود. 

 
 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي
شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 



 
 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 

 
 

حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 



 
 

محمد آخوندي: 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق
اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام(ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد(صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

 
 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم



مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

 
 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 

 
 

مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 



 
 

سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی)-دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 

 
 

سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضاهاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 



 
 

مهدي اقراریان 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان، معاون فرهنگی، دانشجویی
دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي آزاداندیشی دانشگاه آزاد

 
اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

 
 

مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 



 
 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

 
 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 

صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شوراهاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استانهاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 



 
 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

 
 

 
میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. 

در سوابق اجرایی و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت
نظام، مدیرعاملی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار
منطقه 17 تهران، مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسراها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می

 
شود. 



 
 

زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیبهاي اجتماعی اداره کل امور بانوان،
مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح ""مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران""
تحت نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران
سازمان زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه
امن زنان و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی

 
است. 

 
 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 



 
 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

 
 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران(شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي و

 
معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 

 
 



جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است.



جلسه همکاري مشترك صندوق کارآفرینی امید و سازمان
بسیج سازندگی استان

جلسه همکاري مشترك صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج سازندگی

استان

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  101  |  تاریخ: 1400/04/01

جلسه اي با حضور عظیمی فشی مدیر صندوق کارآفرینی
امید استان ، سرهنگ هزارخانی مسئول سازمان بسیج سازندگی سپاه حضرت نبی اکرم(ص) استان وتسهیلگران وکارشناسان دو
دستگاه به منظور هماهنگی و حمایت هرچه بیشتر از تقویت کارآفرینی وسرمایه گذاري هاي خرد در مناطق کمتر برخوردار با راه
اندازي وساماندهی فعالیت صندوق هاي خرد محلی مردم یار اشتغالزا از محل تفاهم نامه سازمان بسیج سازندگی در محل سالن

 
جلسات سازمان بسیج سازندگی برگزار گردید. 

در این جلسه مدیران دو دستگاه ضمن ارائه گزارش عملکرد واقدامات صورت گرفته از محل تفاهم نامه منعقده، موانع و مشکلات
موجود و چالش هاي پیش روي اجراي این همکاري را بررسی کردند . همچنین هماهنگی لازم در خصوص تسریع افتتاح حساب

 
باقیمانده صندوق هاي خرد محلی اشتغالزا ومردم یار معرفی شده به منظور تسهیل روند پرداخت تسهیلات نیز صورت پذیرفت. 

در پایان این جلسه نیز پیشنهادات و راهکارهایی در زمینه بازاریابی وفروش محصولات تولیدي صندوق هاي خرد محلی با توجه به
ظرفیت ها وپتانسیل هاي موجود مطرح و مقرر شد جهت اجرا ، مورد بررسی قرار گیرد .



" انتخابات" و پدیده مشارکت

منبع: شوشانشماره خبر:  102  |  تاریخ: 1400/04/01

 
شوشان - دکتر حسن دادخواه: 

مفاهیمی چون دموکراسی، مردم سالاري دینی، حق و حاکمیت مردم بر تعیین سرنوشت خویش و لزوم تامین آزادي فردي و
اجتماعی براي شهروندان، البته در همه کشورهاي جهان، در هر یک به درجات و مراتب و شیوه هایی وجود دارد و همه به دنبال

 
تحقق این مفاهیم و اجرایی نمودن آن ها هستند. 

ناگفته پیداست که هر یک از ملت ها، در حرکت بسوي تحقق ارزش ها و مفاهیم یاد شده، داراي تجربه و پیشینه متفاوتی هستند.

 
مثلا در ایران ما، در تاریخ معاصر، دست کم 170 سال تجربه و پیشینه مکتوب در این باره وجود دارد. 

بی گمان رسیدن به آرمان ها و مفاهیم برشمرده شده، نیازمند فراهم آوردن زیر ساخت هایی مانند وجود احزاب، سندیکا ها، تشکل
هاي مردمی، رسانه هاي مستقل، نظارت هاي قانونی، تساوي همه در برابر قانون و اصل پاسخگویی مقامات مسئول است که در این

 
مقوله نیز کشورها و ملت هاي گوناگون، در مراتب و سطوح متفاوتی قرار دارند. 

از سوي دیگر، امروزه اشکال و مدخل ها و راه هاي تحقق مردم سالاري متنوع و متعدد شده است تا آنجا که در برخی کشورها، امر و
اصل دخالت مردم در تعیین سرنوشت خویش به یک فرایند متکثر تبدیل شده است و به یک حرکت فیزیکی یعنی حضور در پاي
صندوق هاي راي خلاصه نمی شود و بلکه می توان گفت که صندوق هاي راي در این کشورها، جز در موارد بسیار کلیدي، اهمیت

 
خود را از دست داده است. 

موارد و رفتارهایی چون پرداخت مالیات به دولت، رعایت قانون از سوي همگان، آزادي کسب و کار و رقابت در سرمایه گذاري، تولید و
کارآفرینی و از این گونه رفتارها، همه و همه پهنه و عرصه وجود مردم سالاري را گسترش داده است و از این رو، در آن کشورها، پاي

 
صندوق هاي راي آمدن رنگ باخته است. 

افزون بر آنچه گفته شد، تخصصی شدن امر سیاست ورزي، سپرده شدن قدرت حکمرانی به متخصصان و کارگشتگان این عرصه،
نزدیک شدن دیدگاه هاي دو یا سه حزب اصلی و رقیب و موجود در برخی کشورها و بالاخره حرکت دولت ها در یک خط طولی و نه
در عرض یکدیگر، روند رو به رشد کشورها را روي ریل قرار داده است و از این رهگذر دغدغه و نگرانی عموم مردم پیرامون اینکه

 
فرداي کشور و خودشان چه خواهد شد، بر طرف شده است و به آرامش و ثبات نسبی و بلکه بلند مدت رسیده اند. 

برگزاري انتخابات و حضور مردم در پاي صندوق هاي راي در کشور ما ، اما متناسب و هماهنگ با مجموعه شرایط ویژه کشور ماست
چنانکه نتوان آن را با بسیاري از کشورها مقایسه نمود. نوع و سطح، مصادیق و تلقی خاص و متفاوت از مشارکت مردم در تعیین
سرنوشت خویش و تلقی خاص و ویژه از مفهوم مشروعیت و مقبولیت حکومت نزد نظریه پردازان وطنی ، وضعیت احزاب و نظام
مدیریتی در دولت ها، همه و همه به گونه اي است که متاسفانه و به نادرست برگزاري انتخابات مجلس شوراي اسلامی و ریاست



جمهوري، آن چنان برجسته و پراهمیت شده است که گاهی به همه پرسی و رفراندم قبول و یا عدم قبول نوع حکومت تبدیل شده

 
اند. 

بر پایه آنچه گفته شد، اهمیت برگزاري انتخابات در ایران و میزان مشارکت مردم در آن و پیامد و نتیجه برآمده از آن را نمی توان با
کشورهایی که شرایط متفاوتی با کشور ما دارند، مقایسه و سنجش نمود.



رئیس مرکز حراست دانشگاه آزاد اسلامی: عملکرد حراست باید عامل ارتباط

صمیمانه باشد/دانشگاه محیطی براي جهاد علمی است

منبع: تسنیمشماره خبر:  103  |  تاریخ: 1400/04/01

گروه استان ها- رئیس مرکز حراست دانشگاه آزاد اسلامی براهمیت برقراري ارتباط صمیمانه، نگاه ملاطفت آمیز نیروي
حراستی با دیگران براي دست یابی به محیط کاري سالم تاکید کرد.

 
 

گروه استان ها- رئیس مرکز حراست دانشگاه آزاد اسلامی براهمیت برقراري ارتباط صمیمانه، نگاه ملاطفت آمیز نیروي حراستی با

 
دیگران براي دست یابی به محیط کاري سالم تاکید کرد. - اخبار استانها - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم از اصفهان، سیروس صابري در نشست مدیران حراست واحدهاي دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان
اظهارداشت: آنچه در شئون سازمانی و اداري مطلوب و همواره مورد تاکید بوده، این است که نیروهاي حراستی، با نگاهی پدرانه و
دوستانه به استاد، دانشجو، کارمند و یا هر ارباب رجوع دیگر، جوي دوستانه و با ارتباطی صمیمانه براي ساختن محیطی سالم و دلپذیر

 
براي همگان ایجاد کنند. 

رئیس مرکز حراست دانشگاه آزاد اسلامی پیرامون رویکردهاي این مرکز در مسائل حراستی تصریح کرد: رویکرد ما امین دانستن مرکز
حراست هر واحد دانشگاهی از جانب مراجعین و سایر افراد حاضر در مجموعه بوده، به گونه اي که افراد مشغول به کار در دانشگاه ها
بتوانند نیروي حراست را امین خود دانسته و در خصوص بیان مشکلات شخصی یا سازمانی آسوده و مطمئن باشند و این دفتر و

 
کارکنان آن را ملجا و پناهگاه خود بدانند. 

وي با اشاره به تفکر در معناي حراست و وظیفه آن بیان کرد: نیروي حراستی آگاه باشد که وظیفه اي متفاوت با نیروهاي امنیتی
داشته و وظیفه او در دانشگاه، حراست و صیانت از حرمت محیط مقدس دانشگاه، اموال، اشخاص و تامین شرایطی ایده آل و به دور از

 
تنش و آماده براي تحصیل علم و دانایی است. 

مشاور رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خاطرنشان کرد: دانشگاه محیطی براي جهاد علمی است و در آموزه هاي دینی ما، جهاد علمی
داراي تقدسی ویژه و جایگاهی اعلاست و با توجه به این مقوله، هم اهمیت حفظ تقدس و حرمت این مکان و هم اهمیت وظیفه خطیر

 
و حساس حراست در دانشگاه بیشتر و بهتر احساس می شود. 



صابري عنوان کرد: موفقیت مرکز حراست هر سازمان یا نهاد، در آمیختگی و احساس اخوت، عطوفت و همرنگی آنها با دیگر افراد
حاضر در آن سازمان یا نهاد اعم از همکار یا ارباب رجوع دارد و در این راستا علاوه بر حفظ احترام، شئون و آبروي افراد، عدم استفاده

 
از خشونت و لوازم و اسباب اعمال خشونت از اهمیت ویژه اي برخوردار است. 

 
فعالیت بیش از 1000 واحد فناور در مراکز رشد دانشگاه آزاد 

 
رئیس دانشگاه آزاد: دانشکده مهارت و کارآفرینی متناسب با آمایش سرزمینی در گیلان تاسیس می شود 

 
رئیس دانشگاه آزاد: اهمیت تعامل دانشگاه و جامعه؛ دانشگاه در بعد اقتصادي و اجتماعی هر شهر نقش آفرین باشد 

 
طهرانچی: نصف افتخارات علمی کشور در دانشگاه آزاد رقم خورده است 

 
 

وي هوشمندي، جامع نگري و نگاه تیزبینانه نیروهاي حراستی براي درك دقیق و به موقع اوضاع و اهمیت آن براي پیشگیري از وقایع
نامطلوب در دانشگاه را از مهم ترین خصوصیات این افراد دانست و اظهار کرد: کارکنان حراست همسو و هم راستا با دیگر قسمت ها
نظیر معاونت ها، دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبري و سایر بخش ها، یاریگر و بازوي رییس دانشگاه در پیشبرد اهداف مقدس

 
دانشگاه هستند. 

صابري ضمن اشاره به امکان بروز انواع تخلف در هر ارگان یا نهاد دولتی یا غیردولتی اضافه کرد: همکاران حراست در واحدهاي
دانشگاهی حساسیت ویژه اي در خصوص مقابله و برخورد با تخلفات داشته باشند چرا که اموري همچون جعل و فروش مدارك تقلبی،
فاکتورسازي اموال و اسناد مالی و همچنین احتمال بروز مشکلات شخصی و اخلاقی استاد یا دانشجو وسوسه انگیز بوده و می تواند در

مخدوش کردن چهره دانشگاه و ایجاد خسارات جبران ناپذیر نقش مهمی داشته باشند.



تمدید بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به شدت آسیب دیده از کرونا

منبع: شبستانشماره خبر:  104  |  تاریخ: 1400/04/01

عابدي از تمدید بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به شدت آسیب دیده از کرونا خبر داد و گفت: ثبت نام متقاضیان
تسهیلات از دوشنبه 24 خرداد شروع شده و همچنان ادامه دارد.

عابدي از تمدید بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به
شدت آسیب دیده از کرونا خبر داد و گفت: ثبت نام
متقاضیان تسهیلات از دوشنبه 24 خرداد شروع شده و

 
همچنان ادامه دارد. 

به گزارش خبرگزاري شبستان از بیرجند، «مشیرالحق
عابدي» امروز (1 تیر) با اعلام این خبر به رسانه هاي
گروهی اظهار داشت: بسته حمایت از کسب و کارها و

 
مشاغل به شدت آسیب دیده از کرونا در سال 1400 تمدید شد. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار خراسان جنوبی ادامه داد: بنا به اعلام معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و
رفاه اجتماعی و بر اساس مصوبه شماره دو هفتاد و یکمین جلسه ستاد ملی مدیریت کرونا؛ بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به

 
شدت آسیب دیده از کرونا در سال 1400 تمدید گشت. 

وي تصریح کرد: بنا به اطلاعیه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی؛ فهرست مشاغل و کسب و کارهایی که عناوین آن ها متناسب با
گروه هاي شغلی تعطیل یا محدود شده در طرح جامع محدودیت تردد و تجمع عمومی مصوب ستاد ملی کرونا تنظیم و در نشست

 
هاي کارگروه یاد شده به تصویب رسیده است. 

عابدي اظهار داشت: بر اساس این اطلاعیه، متقاضیان و صاحبان مشاغل و کسب و کسب و کارهاي مشمول می توانند براي ثبت نام به

 
سامانه https://corona-kara.mcls.gov.ir مراجعه کرده و نسبت به ثبت تقاضاي خود اقدام نمایند. 

 
وي تأکید کرد: ثبت نام متقاضیان تسهیلات از تاریخ دوشنبه 24 خردادماه شروع شده و همچنان ادامه دارد. 

به گفته وي؛ تسهیلات پیش بینی شده در بند(ب) این بسته حمایتی، همانند ضوابط و فرآیند سال گذشته در سامانه کارا( تسهیلات

 
کرونا) می باشد. 

معاون استاندار خراسان جنوبی درخصوص فهرست مشاغل و کسب و کارهاي به شدت آسیب دیده مشمول حمایت هاي اقتصادي
سال 1400 مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از بیماري کرونا گفت: مراکز آموزشی، آموزشگاه ها و مهد کودك ها (به



غیر از مدارس، دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی)، مراکز فرهنگی، هنري و رسانه اي (غیر دیجیتال)، موزه ها، سینماها و تئاترها،
مراکز تفریحی، باغ وحش ها و شهربازي ها و نیز مراکز ورزشی، باشگاه ها ، مراکز ورزشی آبی، پارك هاي آبی و استخرها از جمله

 
حرف و مشاغلی هستند که از این تسهیلات برخوردار می شوند. 

عابدي افزود: افراد فعال در مراکز مرتبط با گردشگري شامل هتل ها، هتل آپارتمان ها، مجتمع هاي جهانگردي و گردشگري، مهمان
پذیرها، مهمان سراها، مسافرخانه ها، مراکز بوم گردي، مراکز اقامتی، پذیرایی، خدمات بین راهی، زائر سراها، دفاتر خدمات مسافرتی،
گردشگري، زیارتی و آژانس هاي مسافرتی، شرکت هاي حمل و نقل مسافر برون شهري و مراکز پذیرایی شامل تالارهاي پذیرایی،

 
رستوران ها، چایخانه ها، قهوه خانه ها، مراکز تهیه و طبخ غذا نیز می توانند از این تسهیلات استفاده نمایند. 

وي تصریح نمود: قنادي، شیرینی پزي، آبمیوه و بستنی فروشی، آرایشگاه هاي مردانه، آرایشگاه هاي زنانه و سالن هاي زیبایی، مراکز
فروش انواع پوشاك، کیف، کفش، خرازي، خیاطی، مراکز فروش کادویی، لوازم آرایشی و بهداشتی، اسباب بازي، لوازم التحریر، مراکز
توزیع صنایع دستی، مراکز فروش فرش و موکت، لوازم خانگی، پارچه، پرده، مبلمان و تزئینات داخلی، ساختمان، آتلیه و عکاسی هم

 
در فهرست مشاغلی دیده شده اند که می توانند از یان تسهیلات بهره مند شوند. 

به گفته وي؛ فعالان در مراکز عرضه گل و گیاهان زینتی و ماهیان زینتی و همچنین نمایشگاه هاي تجاري اعم از عمومی، تخصصی و
بین المللی هم در فهرست مشاغل آسیب دیده از کرونا لحاظ شده اند.



سخنگوي دولت : انتظار می رود همه در کنار کاندیداي پیروز بایستند

منبع: روزنامه صبح اقتصادشماره خبر:  105  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش واحد سیاسی خبرگزاري صبح اقتصاد علی ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با تبریک به ابراهیم رییسی بابت
پیروزي در انتخابات، اظهار کرد: آرزو می کنم که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در جهت تامین منافع ملی،

... The post (...) احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و

سخنگوي دولت تاکید کرد :انتظار می رود جریانهاي
سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند

 
نیز با دوراندیشی آینده نگرانه در کنار دولت بایستند. 

به گزارش واحد سیاسی خبرگزاري صبح اقتصاد علی
ربیعی در ابتداي نشست خبري خود با تبریک به ابراهیم
رییسی بابت پیروزي در انتخابات، اظهار کرد: آرزو می کنم
که دولت سیزدهم بتواند به همه اهداف تعیین شده در

جهت تامین منافع ملی، احیاي معنویت و اخلاق و ایجاد شرایطی براي رشد و توسعه کشور و زندگی بهتر براي مردم دست پیدا کند.

 
"سخنگوي دولت : انتظار می رود همه در کنار کاندیداي پیروز بایستند" 

وي افزود: یکبار دیگر میراث گرانقدر انقلاب اسلامی و جمهوریت با یک انتخابات دیگر تداوم یافت. خوشبختانه ما از یک سنت نیکو و
نهادینه شده در جهت انتقال قدرت برخوردار هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پر آشوب ما باید آن را پاس بداریم و

 
بر این سرمایه بیافزایم. 

سخنگوي دولت یادآور شد: یکی از آسیب هاي ادوار گذشته فقدان تداوم میراث دولتهاست، هر دولتی قطعا نقاط مثبت و منفی در
کارنامه خود دارد،  با این فرض که هر دولت حلقه اي از زنجیره حکمرانی یک نظام سیاسی است، نیازمند یک سامان سیاسی هستیم
که دست به دست شدن مشعل رشد و توسعه جامعه را از یک دولت به دولت دیگر تضمین کند و این زنجیره حکمرانی را از گسیخته

 
شدن مصون نگه دارد. 

وي با بیان اینکه یک اصل شناخته شده و مورد احترام در جوامع مردم سالار اجماع نخبگان درباره یاري رساندن به دولت منتخب
براي عبور از شرایط سخت است، اظهار کرد: هر چند دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار و شکست
تحریم قرار داده است، اما آثار تحریم بر جامعه ایران سالها باقی است. عبور از این شرایط سخت و غلبه بر مشکلات ساختاري اقتصادي

 
و اجتماعی در کشور و مقابله با مشکلات توامان تحریم و کرونا نیازمند کمک و در کنار قرار گرفتن همه قوا و همه نهادها هستیم. 

ربیعی ادامه داد: این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و قرار گرفتن همه جناح هاي سیاسی و نهادهاي مسئول و حتی نهادهاي رسانه
اي جهت مقابله با موانع لازمه موفقیت دولت در پشت سر گذاشتن مشکلات متعدد ناشی از تحریم هاي ظالمانه و فشار اقتصادي،



 
اجتماعی کرونا است. 

سخنگوي دولت با تاکید بر اینکه انتظار می رود جریانهاي سیاسی که در این انتخابات حامی کاندیداي پیروز نبودند نیز با دوراندیشی
آینده نگرانه در کنار دولت بایستند، گفت: از طرف دیگر رییس جمهور منتخب بزودي رییس همه جمهور ایرانیان با همه سلایق و

 
گرایش هاي سیاسی و اجتماعی است. 

وي افزود: این انتخابات از جنبه سلبی نیز حائز اهمیت است. نفس برگزاري این انتخابات و مشارکت مردم  در حقیقت یک نه بزرگ به
تحریم گران بود. برخی از مبلغان تحریم انتخابات امتداد طراحان تحریم اقتصادي ایران زیر پرچم "فشار حداکثري" بودند که این بار

 
با نقابی دیگر به میدان آمدند و این بار نیز ناکام ماندند. 

ربیعی یادآور شد: سالها در کنار تلاطم هاي تاریخی که داشتیم جمهوریت مان حفظ شد. دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی
صندوقهاي راي اعتباري دوباره یافتند.  نکته دیگر در این انتخابات بیشتر دیده شد اینکه رعایت اخلاق، تحمل و رواداري مخالف هم

 
در بین هواداران نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه یکی از مصادیق مواجه اخلاقی با رقابت هاي انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که براي مشارکت
در این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت کنار کشیدند، ادامه داد: بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در
این دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت. جا دارد که نکته اي را درباره شخص رئیس جمهور منتخب اضافه کنم. در این
روزها مخالفان همیشگی ایران تبلیغاتی منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن مردم نسبت به منتخب انتخابات به راه
انداختند. با شناخت و تجاربی که از منتخب ملت دارم و همانگونه در اظهارات کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند سیاست تعاملی، واقع

 
بینی، عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندي به عدالت و اعتقاد به خردجمعی در برنامه کار دولت ادامه قرار خواهد داشت. 

وي با اشاره به مصوبات اخیر هیئت دولت اظهار کرد: در جلسه هیئت وزیران، دولت با توجه به لزوم حمایت هاي مستقیم و
غیرمستقیم قانونی از اصحاب فرهنگ و رسانه به دلیل ماهیت فرهنگی خود و گردش مالی پایین و اثرگذاري فرهنگی بالا و نیز با
هدف تبیین ساز و کار لازم براي بهره مندي هدفمند و متوازن این افراد از حمایت هاي قانونی مندرج در بند (ج) ماده (92) قانون
برنامه ششم توسعه، آیین نامه اجرایی مربوط به محاسبه بهاي حامل هاي انرژي و خدمات پستی براي ناشران، کتابفروشان و

 
مطبوعات براساس تعرفه فرهنگی را تصویب کرد. 

ربیعی ادامه داد: در مصوبه اي دیگر در سلسله تصمیمات گسترش حمایت هاي اجتماعی هیئت وزیران به منظور شناسایی و حمایت
از اطفال و نوجوانان در وضعیت مخاطره آمیز یا بزه دیده، آیین نامه اجرایی موضوع تبصره ماده (6 ) قانون حمایت از اطفال و نوجوانان

 
را به تصویب رساند. 

مطابق این آیین نامه، طفل و نوجوان در معرض خطر، فردي است که با توجه به ماده (3)  قانون فوق، در معرض بزه دیدگی یا ورود
آسیب به سلامت جسمی، روانی، اجتماعی، اخلاقی، امنیت و یا وضعیت آموزشی وي قرار گرفته است، همچنین طفل و نوجوان بزه

 
دیده نیز به فردي اطلاق می شود که از وقوع جرم متحمل ضرر و زیان شده است. 

سخنگوي دولت توضیح داد: براین اساس، سازمان بهزیستی که مسئولیت اصلی حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و بزه
دیده را برعهده دارد، با مشارکت دستگاه هاي اجرایی، نهادهاي حمایتی و مددکاران اجتماعی نسبت به شناسایی، پذیرش، حمایت،

 
نگهداري و توانمندسازي این گروه اقدام می کند. 



وي یادآور شد: نوجوان درصورت بی سرپرستی یا بد سرپرستی، عدم دسترسی به والدین، اولیا یا سرپرست قانونی و یا زندانی بودن
آنها، ناتوانی والدین، اولیا یا سرپرست قانونی در نگهداري از وي، وضعیت مخاطره آمیز طفل در خانواده، بی توجهی و سهل انگاري
نسبت به طفل و نوجوان یا طرد وي توسط خانواده، حسب دستور قضایی و زیر نظر مددکار اجتماعی در مراکز تحت نظر سازمان

 
بهزیستی نگهداري می شود. 

ربیعی تاکید کرد: یکی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت احیاي تکالیف ثانوي و نیز تصمیمات و مصوبات جدید براي جامعه

 
ایثارگري بوده است. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات این عزیزان پرداخت شده است. 

سخنگوي دولت با بیان اینکه در مصوبه اخیرا دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به جانبازان و آزادگان
غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد تصویب شد، اظهار کرد: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی که از صندوق
هاي بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا مستمري دریافت می کنند و مستمري ایشان از حداقل حقوق کارکنان دولت کمتر
است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و درآمد دیگري باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان دولت از محل این قانون

توسط بنیاد پرداخت می شود.



اختصاص 246 میلیارد تومان بودجه به اشتغال مددجویان خراسان شمالی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  106  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرکل کمیته امداد خراسان شمالی از اختصاص 246 میلیارد تومان اعتبار به اشتغال مددجویان تحت حمایت کمیته امداد
در سال 1400 خبر داد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
بجنورد ، مجید الهی راد مدیرکل کمیته امداد خراسان
شمالی با اشاره به برنامه هاي اشتغال پیش بینی شده این
نهاد در سال 1400 گفت: امسال درمجموع بیش از 246
میلیارد تومان اعتبار از محل منابع داخلی کمیته امداد و
تبصره 16 براي توسعه اشتغال مددجویان این نهاد

 
اختصاص یافته است. 

الهی راد بابیان اینکه امسال از مجموع اعتبارات اشتغال بیش از 225 میلیارد تومان خاصه در حوزه تسهیلات قرض الحسنه بانک هاي

 
عامل استان (تبصره 16) پیش بینی شده است، اظهار کرد: این اعتبار به 12 بانک عامل استان ابلاغ شده است. 

او همچنین میزان اعتبار پیش بینی شده اشتغال براي صندوق قرض الحسنه امداد ولایت و هم افزایی را نیز 21 میلیارد تومان اعلام و
عنوان کرد: این تسهیلات قرض الحسنه، در سه نوع مشاغل خانگی، خوداشتغالی و کارفرمایی تا سقف 50 میلیون تومان به معرفی

 
شدگان پرداخت خواهد شد. 

مدیرکل کمیته امداد خراسان شمالی به ارائه گزارشی از اقدامات اشتغال زایی این نهاد در سال گذشته اشاره کرد و ادامه داد: چهار
هزار و 339 مددجوي این نهاد طی سال 99 صاحب شغل شدند که 345 مددجو توسط بنگاه هاي کاریابی و سه هزار و 994 نفر نیز

 
از طریق دریافت تسهیلات اشتغال مشغول به کار شدند. 

 
بیشتر بخوانید 

- اشتغال چهار هزار و 272مددجوي خراسان شمالی در سال گذشته الهی راد افزود: براي اشتغال زایی این افراد بیش از 174 میلیارد
تومان تسهیلات قرض الحسنه از محل منابع بانک ها، صندوق امداد ولایت و توسعه طرح هاي اشتغال روستایی هزینه شد که 20
میلیارد و 700 میلیون تومان آن از محل منابع داخلی کمیته امداد و هم افزایی این استان و 153 میلیارد و 335 تومان آن نیز از

محل تسهیلات بانکی پرداخت شده است.



چرخش چرخ هاي تولید و صنعت در گرو مهار تورم

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  107  |  تاریخ: 1400/04/01

تحلیل گر و کارشناس مسائل اقتصادي خراسان جنوبی با اشاره به اینکه یکی از اهداف دولت آینده رونق و تحرك اقتصادي
است گفت: مهار تورم می تواند تولید و صنعت را افزایش دهد و رونق اقتصادي را در جامعه به وجود آورد.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از بیرجند، یاسري تحلیل گر و کارشناس مسائل
اقتصادي خراسان جنوبی گفت: سیاست هاي دولت باعث
می شود تا به تولید ضربه محکمی وارد شود و در برخی

 
مواقع تولید را متوقف کند. 

او افزود: ما نیازمند رونق تولید و اشتغال در کشور هستیم،

 
اما با وجود برخی از سیاست ها و تورم این رونق امکان پذیر نیست و باعث مشکل اقتصادي هم می شود. 

یاسري بیان کرد: سیاست گذاري صحیح می تواند بخش خصوصی را تقویت کند و علاوه بر تأمین نیاز داخل، شاهد صدور محصولات

 
به خارج از کشور هم باشیم. 

تحلیل گر و کارشناس مسائل اقتصادي خراسان جنوبی گفت: اگر بخواهیم تورم را کنترل و رونق اقتصادي را ایجاد کنیم باید چرخ

 
صنعت و تولید را بچرخانیم. 

 
او افزود: دولت باید اعتماد از دست رفته مردم را باز گردانند و سیاست ها در حد مردم باشد تا ارتباط خوبی با مردم برقرار کنند. 

یاسري ادامه داد: توجه جدي به صنایع داخلی و جلوگیري از واردات اجناسی که مانند آن در کشور وجود دارد باید در دستور کار قرار
بگیرد.



رونمایی از نمایشگاه محصولات خانگی بانوان با حضور خادمان رضوي

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  108  |  تاریخ: 1400/04/01

عضو کانون کار آفرینی آستان قدس رضوي استان یزد، گفت: در دهه کرامت از نمایشگاه دائمی محصولات خانگی بانوان بی
سرپرست و بد سرپرست رونمایی شد.

علیرضا ارسلان، عضو کانون کار آفرینی آستان قدس
رضوي استان یزد، در گفت و گو با خبرنگار گروه استان
هاي باشگاه خبرنگاران جوان از یزد، گفت: نمایشگاه دائمی
محصولات خانگی با هدف طرح ملی توانمندسازي زنان
سرپرست خانوار مبتنی بر الگوي مشاغل خانگی در

 
حسینیه خرمشاه برگزار شد. 

ارسلان افزود: با هدف توسعه کارآفرینی و اشتغال بانوان، کانون خادم یاري شهید سلیمانی شروع به فعالیت هایی در زمینه مشاغل

 
خانگی شامل خیاطی، عروسک سازي، بافتنی، تهیه رب گوجه فرنگی کرده است. 

او بیان کرد: در 15 غرفه به طور مستقیم براي 20 نفر اشتغال زایی شده است و 40 نفر به طور غیر مستقیم به فعالیت مشغول

 
هستند. 

ارسلان ادامه داد: با توجه به فعالیت هاي آستان قدس رضوي و کانون استان شروع به فعالیت کردند تا بتوانند از ظرفیت زنان خانه دار
استفاده و در روز هاي کرونایی به معیشت خانواده کمک شایانی کنند.



درگذشت استاد پیشکسوت سفال استهبان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  109  |  تاریخ: 1400/04/01

استاد برکت، هنرمند پیشکسوت سفال و سرامیک در شهرستان استهبان درگذشت.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شیراز، جمشید معینی سرپرست اداره کل میراث فرهنگی
گردشگري و صنایع دستی استان فارس گفت: استاد
محمدباقر برکت، هنرمند پیشکسوت سفال و سرامیک در

 
شهرستان استهبان درگذشت. 

محمدباقر برکت، متولد 1308 در شهر استهبان از
پیشکسوتان سفالگري بود که این رشته را از پدر آموخته و

 
اجدادشان تا هفت نسل همگی سفالگر و کاشی ساز بودند. 

 
او افزود: این هنرمند احیاگر رشته سرامیک بود و بیش از 83 سال به این حرفه اشتغال داشت. 

معینی بیان کرد: سفال و سرامیک شهرستان استهبان ازجمله شاخص ترین محصولات صنایع دستی استان فارس است که امکان
تولید این نوع سفال و سرامیک به لحاظ نحوه تولید، تنوع تولید و مواد اولیه موجود در منطقه و کشور منحصربه فرد است و به همین

 
دلیل سفال سرامیک استهبان به عنوان بخشی از میراث معنوي فارس در فهرست میراث ناملموس کشور به ثبت رسیده است. 

سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی استان فارس گفت: ویژگی هاي خاص این نوع صنایع دستی در مراحل
تولید است به طوري که مراحل تولید ظروف سفالی سرامیکی از تهیه ماده ساخت ظروف، نقاشی ظروف و مرحله پخت در یک کارگاه

صورت می گیرد.



50 سري جهیزیه بین نوعروسان شیعه و سنی اهدا شد/ توزیع 3 هزار و 500

بسته معیشتی در دهه کرامت

منبع: عصر هامونشماره خبر:  110  |  تاریخ: 1400/04/01

سردار احمد شفائی، فرمانده سپاه سلمان سیستان و بلوچستان گفت: بیش از سه هزار بسته معیشتی به همراه 50 سري
جهیزیه در روز میلاد امام رضا (ع) در استان توزیع شد.

سردار احمد شفائی در گفت وگو با خبرنگار عصرهامون بیان کرد: سه هزار و 500 بسته معیشتی امروز همزمان با میلاد ثامن

 
الحجج علی بن موسی الرضا (ع) بین نیازمندان و آسیب دیدگان از کرونا توزیع شود. 

وي ارزش هر بسته معیشتی را پنج میلیون ریال عنوان کرد و افزود: این اقدام در تداوم رزمایش کمک هاي مومنانه انجام شد، امید

 
است بتوانیم در آینده نه چندان دور اقدامات بهتر و مناسب تر انجام دهیم. 

فرمانده سپاه سلمان استان ادامه داد: همچنین به مناسبت دهه کرامت و همزمان با ولادت امام رضا(ع) تعداد 50 سري جهیزیه بین

 
نوعروسان سیستانی و بلوچستانی اهدا شد. 

وي تصریح کرد: ارزش تقریبی هر سري جهیزیه 200 میلیون ریال و شامل پنج عدد کالاي اساسی تلویزیون، یخچال، ماشین

 
لباسشویی، جاروبرقی و اجاق گاز است. 

شفائی اذعان کرد: آرزوي دیرینه همه ما این است خانواده ها در استان به اشتغال ایجاد شده متکی باشند و دیگر شاهد توزیع بسته
معیشتی نباشیم به گونه اي که با اشتغال مناسب هر خانواده نه تنها خود را اداره کند بلکه بتواند به دیگران کمک کند؛ که این امر با
توجه به حماسه ارزشمندي که مردم در انتخابات 1400 خلق کردند توسط دولت جدید، متدین و انقلابی و دعاي خیر مردم بتواند به

 
سرانجام برسد. 

این مقام مسئول در ادامه اظهار کرد: به مناسبت میلاد امام رضا(ع) هشت سري جهیزیه به سربازان متاهل و سه روز مرخصی تشویقی
به تمامی سربازان اهدا شد، همچنین تعداد هشت نفر از پاسداران تازه ازدواج کرده به همراه 80 نفر از بسیجیان خواهذ و برادر به سفر

 
مشهد مقدس مشرف خواهند شد. 

 
گفتنی است یک عدد فرش از آستان قدس مطهر رضوي نیز به حسینیه عاشقان ثاراالله در زاهدان اهدا شد. 

انتهاي پیام/



اطلاعیه برگزاري آزمون مرحله چهارم رتبه بندي معلمان (سال 1400)

منبع: کارگر آنلاینشماره خبر:  111  |  تاریخ: 1400/04/01

 
اطلاعیه برگزاري آزمون مرحله چهارم رتبه بندي معلمان (سال 1400) 

(مخصوص پرسنلی که درشش ماهه اول سال 1400، یعنی از تاریخ 1400/1/1 لغایت 1400/6/31) مشمول ارتقاء به یکی از رتبه

 
هاي 5، 4، 3 ،2 ،1 می باشند) 

پیرو شیوه نامه شماره 185179 مورخ 1400/10/04 و بخشنامه شماره 710/15 مورخ 1399/3/18 مرحله چهارم رتبه بندي در
نیمسال اول سال 1400 براي کلیه گروه هاي مشمول (گروه معلمان، مدیران و معاونان دوره هاي ابتدایی، متوسطه اول و دوم،مربی
تربیتی، معاون پرورشی، مشاوران، معلمان تربیت بدنی و مربیان بهداشت ومربیان آموزش وپرورش استثنایی) اجرا و موارد زیر جهت

 
اطلاع اعلام می شود: 

 
اطلاعیه برگزاري آزمون مرحله چهارم رتبه بندي معلمان 

1- کلیه مشمولین نظام رتبه بندي معلمان رسمی، پیمانی و قراردادي براي ارتقاء به رتبه بالاتر می بایست درآزمون شرکت نمایند.
همکاران شاغل در ادارات آموزش و پرورش مشمول نظام رتبهبندي مشاغل معلمان نمی باشند. بنابراین مشمولین بخشنامه شماره
230 در سال 1358 ، نیازي به شرکت در آزمون رتبه بندي معلمان ندارند. همکاران شاغل در ادارات آموزش و پرورش (مشمولین
بخشنامه 230) درصورت دریافت ابلاغ براي حضور در واحد آموزشی و در صورت دارا بودن سوابق تجربی لازم براي ارتقا به رتبه بالاتر

 
می بایست در آزمون نظام رتبه بندي شرکت نمایند. 

2- همکاران شاغل در واحدهاي آموزشی درصورتی که در آزمون قبلی حد نصاب نمره را کسب نموده باشند و موفق به تکمیل فرم و
اخذ تاییدیه از مدیر مدرسه خود نشده اند؛ نیازي به شرکت مجدد در آزمون ندارند و می توانند با مراجعه به مدیر مدرسه و دریافت

 
تاییدیه نسبت به دریافت حکم خود اقدام نمایند. 

3- آزمون رتبه بندي در روز سه شنبه مورخ 28 / 04 / 1400 براي کارکنانی که تا تاریخ 31 / 06 / 1400 سنوات تجربی لازم جهت

 
ارتقاء به رتبه بالاتر را کسب نموده اند و افرادي که در آزمون قبلی موفق به کسب حد نصاب نمره نشده اند برگزار خواهد شد. 

تذکر: حکم ارتقاء رتبه مشمولین نظام رتبه بندي معلمان که در دوره قبل نمره قبولی کسب نکرده اند، در صورتی که در این مرحله

 
موفق به اخذ حد نصاب نمره شوند، از تاریخ 1400/01/01 صادر خواهد شد. 

4- همکاران ذینفع با هماهنگی اداره کارگزینی منطقه محل خدمتی، نسبت به تکمیل فرم هاي صلاحیت معلمی از طریق ایکن
ICON نظام رتبه بندي در سامانه LTMS اقدام نمایند . بدیهی است درصورت عدم تکمیل فرم هاي مربوط، مجوز حضور در آزمون

 
مرحله چهارم را نخواهند داشت. 

5- فرم هاي صلاحیت معلمی شامل فرم هاي ( صلاحیت عمومی، صلاحیت تخصصی و صلاحیت حرفه اي) براي همکاران واجد
شرایط از روز سه شنبه مورخ 01/ 1400/04 در سامانه LTMS قابل مشاهده و در دسترس خواهد بود، بنابراین همکاران ابتدا خود



 
اظهاري نموده و سپس با تایید مقام مسئول می توانند نسبت به دریافت محتوا اقدام نمایند. 

6- مشمولان نظام رتبه بندي معلمان داراي مشکل بینایی (نابیناي مطلق) با مراجعه به اداره کارگزینی محل خدمت مطابق

 
دستورالعمل هاي ارسالی نسبت به دریافت حکم خود اقدام نمایند. 

7- همکارانی که داراي شرایط خاص ( براي مثال خدمت در مناطق مشمول امتیاز تعجیل در ارتقا طبقه و رتبه) می باشند و تاریخ
سنوات خدمت ایشان با سنوات مندرج در فرم 502 وي مغایرت دارد، می بایست جهت ثبت نام در آزمون به کارگزینی محل خدمت

 
خود مراجعه نمایند. 

تذکر: دسترسی مذکور در سامانه LTMS در اختیار روساي ادارات کارگزینی استانها، مناطق، نواحی و شهرستان ها قرارداده شده

 
است. 

8- همکاران محترم در ارتباط با سئوالات آزمون و موضوعات مرتبط می توانند به مدیر منابع انسانی استان و در مورد سایر سئوالات

 
مربوط به روند ارتقاء رتبه به اداره کارگزینی شهرستان/ منطقه و استان خود مراجعه نمایند. 

9- افرادي که در فاصله بین دو رتبه به هر دلیل (از جمله مرخصی استعلاجی، زایمان، غیبت موجه و ...) فاقد فرم ارزشیابی می

 
باشند، می بایست نسبت به ارائه حداقل 2 دوره ارزشیابی که یکی از آنان منتهی به تاریخ اخذ رتبه جدیدگردد، اقدام نمایند. 

10- کلیه معلمان براي اخذ رتبه 1 علاوه بر سایر شرایط مندرج در شیوه نامه می بایست دو سال اشتغال در مشاغل آموزشی داشته

 
باشند. 

11- امتیاز تعجیل براي ارتقاء به رتبه هاي بالاتر براي مشمولانی که در مناطق کمتر توسعه یافته موضوع فهرست پیوست تصویب

 
نامه شماره 76294/ت 40996ه مورخ 1388/4/10 هیات محترم وزیران اشتغال به خدمت دارند ملحوظ نظر قرار خواهد گرفت. 

 
12- جدول آزمون و مسائل مربوط به آن به شرح ذیل اعلام می گردد: 

 
آزمون مرحله چهارم رتبه بندي معلمان در سال 1400 حدول زمانبندي و جزئیات 

براي 14 گروه « مدیر و معاونان دوره هاي تحصیلی، آموزگاران، دبیران دوره متوسطه اول، دبیران دوره متوسطه دوم، هنرآموزان،
معلمان تربیت بدنی، مراقبین سلامت، مربیان آموزش وپرورش استثنایی، مشاوران ومعاون پرورشی ومربی امور تربیتی» در قسمت
مسابقات و جشنواره سامانه ltms تعریف شده است که همکاران براساس پست، یکی از موارد فوق الذکر را می توانند انتخاب نمایند و

 
می بایست در آن بخش ثبت نام نموده تا در روز آزمون بتوانند وارد مراحل آزمون شوند. 

آزمون آموزگاران به تفکیک هرپایه انجام می شود. ضمناً همکاران داراي ابلاغ چند پایه در دوره ابتدایی می توانند به اختیار خود در
یکی از آزمون هاي مربوط به پایه اول تا ششم ابتدایی شرکت نمایند . بدیهی است درصورت انتخاب بیش از یک آزمون سیستم بطور

 
خودکار فقط یک آزمون را انتخاب و ذخیره مینماید. 

آزمون فقط از طریق موبایل انجام خواهد شد و هیچ اپلیکیشنی در این زمینه وجود ندارد و همکاران می بایست از طریق گوشی



 
موبایل وارد سامانه ltms.medu.ir شوند و آزمون خود را به انجام برسانند. 

تذکر: همکاران می بایست با استفاده از مرورگر کروم وارد آزمون شوند و قبل از حضور در آزمون، نسبت به اتصال اینترنت و مرورگر

 
خود اطمینان حاصل نمایند و حتماً نسبت به تهیه بسته اینترنتی براي پیشگیري از قطع احتمالی اینترنت اقدام نمایند. 

 
زمان بندي آزمون ها بر روي سامانه LTMS اعلام خواهد شد. لذا همکاران دقت نمایند که در زمان مقرر وارد سایت شوند. 

با توجه به آن که تعداد سئوالات براي هر گروه متفاوت است، بنابراین همکاران می بایست فقط در بازه زمانی اعلام شده وارد آزمون
شوند. در غیر این صورت دقیقاً راس زمان پایان آزمون، سیستم قطع و آزمون به پایان خواهد رسید . بطور مثال اگر بازه زمانی از

 
ساعت 11 الی 12 باشد و فرد 40 : 11 دقیقه وارد آزمون گردد به جاي 40 دقیقه، 20 دقیقه فرصت براي آزمون خواهد داشت. 



تا 10 سال دیگر از قطع وابستگی به نفت خبري نیست

منبع: ایسناشماره خبر:  112  |  تاریخ: 1400/04/01

موسسه مودیز پیش بینی کرد کشورهاي صادرکننده نفت منطقه خلیج فارس دستکم تا 10 سال دیگر به درآمد حاصل از
تولید هیدروکربن به شدت وابسته خواهند ماند زیرا تلاشها براي متنوع سازي اقتصادي پیشرفت کندي از زمان ریزش قیمت

نفت در سال 2014-2015 داشته است.

به گزارش ایسنا، آژانس اعتبارسنجی مودیز در گزارشی
اعلام کرد وابستگی به بخش انرژي براي شش کشور عضو
شوراي همکاري خلیج فارس، محدودیت اعتباري کلیدي
خواهد بود. اگر میانگین قیمت نفت 55 دلار در هر بشکه
باشد، انتظار داریم تولید هیدروکربن همچنان بزرگترین
سهم را در تولید ناخالص داخلی کشورهاي عضو شوراي
همکاري منطقه خلیج فارس داشته باشد و بنابراین پیشران

 
کلیدي توان مالی در دستکم یک دهه آینده خواهد بود. 

نفت و گاز در بیش از 20 درصد از تولید ناخالص داخلی و

 
دستکم 50 درصد از درآمد دولتی در اکثر کشورهاي منطقه خلیج فارس سهیم است. 

در این بین، برنامه ها براي راه اندازي بخشهاي اقتصادي جدید اغلب همپوشانی داشته و باعث ایجاد رقابت در میان کشورهاي این

 
منطقه شده و فضا براي رشد را محدود کرده است. 

مودیز اعلام کرد انتظار دارد روند متنوع سازي اقتصادي کشورهاي منطقه خلیج فارس شتاب بگیرد اما این روند از کاهش منابع
موجود براي تامین مالی پروژه هاي متنوع سازي اقتصادي در فضاي قیمت پایینتر نفت و رقابت میان اعضاي شوراي همکاري خلیج
فارس متاثر خواهد شد. بخشی از مشکل این است که قرارداد اجتماعی میان دولتهاي شوراي همکاري خلیج فارس و شهروندانش
یعنی تامین اشتغال، آموزش رایگان و خدمات بهداشتی مادام العمر در قبال رضایت سیاسی، توانایی براي اعمال کاهش هزینه یا

 
معرفی مالیات را محدود می کند. 

عربستان سعودي که بزرگترین اقتصاد منطقه است، مالیات ارزش افزوده را سال گذشته سه برابر کرد و به 15 درصد رساند. محمد بن
سلمان، ولیعهد عربستان سعودي در آوریل اعلام کرد مالیات ارزش افزوده کاهش پیدا خواهد کرد و معرفی مالیات بر عایدي شخصی

 
را منتفی اعلام کرد. 

 
طبق گزارش مودیز، رشد غیرنفتی در این منطقه عمدتا تحت تاثیر مالیاتهاي مستقیم صفر یا بسیار اندك حاصل می شود. 

بر اساس گزارش رویترز، این آژانس اعتبارسنجی پیش بینی کرد مالیات مبتنی بر درآمد که براي کاهش وابستگی به نفت ضروري



 
است، احتمالا در بلندمدت اجرایی خواهند شد. 

انتهاي پیام



مصرف محصولات کشاورزي حاوي سم و کود شیمیایی در کشور

منبع: ایسناشماره خبر:  113  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس پردیس کشاورزي و منابع طبیعی دانشگاه تهران گفت: درحال حاضر محصولاتی حاوي سم و کود شیمیایی توسط
مردم مصرف می شود، تولید محصولات سالم یکی از مسائل ضروري است که باید به آن پرداخت.

دکتر سید حسین گلدانساز در رویداد استارت آپ ویکند
کشاورزي و سلامت هوشمند با اشاره به صد و بیستمین
سال فعالیت پردیس کشاورزي و منابع طبیعی گفت:
موضوع امنیت ملی بارها به گوش ما خورده است. امنیت
غذایی یکی از پایه هاي اصلی براي کشور محسوب می
شود تا زمانی که نتوانیم امنیت غذایی کشور را تامین کنیم
موضوع امنیت ملی نیز دچار خدشه می شود. امیدواریم که
بتوانیم یک جشن به معناي واقعی علمی داشته باشیم.

 
ذهن ما روشن است که کشاورزي بخشی با پتانسیل بالا براي کشور و جوانان است. 

به گزارش ایسنا، وي افزود: خوشبختانه این روزها بحث امنیت غذایی در کشور مجدد مطرح شده است. امیدوارم که فقط به نوشتن
سند اکتفا نشود و نتایج بهتري حاصل شود. در سال 99 بخش کشاورزي هشت درصد رشد مثبت داشته است و این یعنی بخش
کشاورزي پتانسیل بالایی براي بهره برداري دارد. ما اعلام آمادگی می کنیم که با تمام وجود و با تمام قوا حرکت کنیم تا بسترسازي

 
براي اجرایی شدن کارها رخ دهد. 

گلدانساز با بیان دلایل رشد کند صنعت کشاورزي گفت: علت کند بودن حرکت در بخش کشاورزي کشور به دو عامل برمی گردد؛
یکی از مشکلات ما در کشور در حوزه کشاورزي و منابع طبیعی با وجود پتانسیل بالا این است که سیاست گذاران و برنامه ریزان
کشور اهمیت موضوع را یا حس نکرده اند و یا قبول ندارند. پس در کشور در وهله اول باید سیاست گذاران بخش کشاورزي را ببینند.
ماهم به عنوان دانشگاه هاي بزرگ به بخش کشاورزي توجه کافی نداشته ایم. مسئله دیگر این است که کشور ما را به مسابقه انداخت.
یعنی توسعه کمی بی رویه در زمینه هاي مختلف در دانشگاه ها مورد توجه قرار گرفت و از نیاز اصلی کشور غافل ماندیم. یکی از بهانه
هایی که به دست مسئولین داده ایم این است اگر جوانان بیکارند به این علت است که سواد کافی و خوب ندارند. شاید این کلام در

 
حدود 10 تا 15 درصد درست باشد. یکی از علل عدم اشتغال، عدم توجه به کارهاي عملی در دانشگاه هاست. 

وي ادامه داد: اکوسیستم در کشاورزي با دیگر اکوسیستم ها بسیار تفاوت دارد. ما در اکوسیستم کشاورزي با موجود زنده سروکار
داریم. و همین امر فرایند فعالیت هاي مرتبط در این حوزه را طولانی می کند و براي اجرا و مشاهده تغییرات در این زمینه به چندین
سال زمان نیاز است. براي مثال هلند به عنوان دومین صادرکننده مواد غذایی براي اصلاح بذر به حداقل 10 سال زمان نیاز دارد.

 
متاسفانه در کشور ما چنین نگاهی وجود ندارد. 

گلدانساز با تاکید بر اهمیت نقش کشاورزي در توسعه کشور و ایجاد زیرساخت هاي لازم براي این مهم افزود: رشد علمی کشور یکی



از سیاست هاي کلان کشور محسوب می شود. یکی از شاخص هاي مهم رشد علمی، تولید علم و انتشار مقالات است. اما نیاز است در
زمینه هاي مختلف به فعالیت و کار بپردازیم و براي این موضوع به زیرساخت نیاز داریم. تلاش ما در این جمع این است که به سراغ
واقعیت ها برویم، شعار ندهیم و کمک کنیم تا این جریان راه بیفتد. براي مثال در موضوع خشکسالی و کم آبی ها واقعا باید کار کرد و
جاي کار نیز وجود دارد. در بیابان هاي بسیار خشک شاهد بوته هاي سبز هستیم می توان به بررسی ژن مقاومت این گیاهان پرداخت.
درحال حاضر محصولاتی حاوي سم و کود شیمیایی توسط مردم مصرف می شود، تولید محصولات سالم یکی از مسائل ضروري است

 
که باید به آن پرداخت. همچنین تاکید دارم حلقه هاي آخر یعنی بازار را نیز مورد توجه قرار دهید و بر روي آن کار کنید. 

گلدانساز در پایان گفت: در پنج ماهه اول سال 99، 4.2 میلیارد دلار واردات کشاورزي داشته ایم و در مقابل 2.2 میلیارد دلار به

 
صادرات کشاورزي پرداخته ایم. جا دارد بهتر از این به فعالیت بپردازیم. 

انتهاي پیام



کمک 43 میلیاردي بنیاد آبشار عاطفه ها در 17 استان کم برخوردار

منبع: ایسناشماره خبر:  114  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها با بیان اینکه سال گذشته در 17 استان کم برخوردار 43 میلیارد
تومان کمک هاي خیري در زمینه هاي مختلف توزیع شده است، گفت: سهم چهارمحال و بختیاري از این کمک هاي خیري

هشت میلیارد تومان بوده است

 فاطمه چوپانی یکم تیرماه در آئین برگزاري رزمایش
مواسات و همدلی در چهارمحال و بختیاري با اشاره به اینکه 17 استان کم برخوردار تحت پوشش قرارگاه محرومیت زدایی بنیاد بین
المللی خیریه آبشار عاطفه ها در کشور قرار دارند، اظهار کرد: این نهاد کاملا مردمی است و با کمک هاي خیرین در سراسر کشور اداره

 
می شود، این نهاد 830 نمایندگی در سطح کشور دارد. 

رئیس مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها با بیان اینکه سال گذشته در 17 استان کم برخوردار 43 میلیارد تومان
کمک هاي خیري در زمینه هاي مختلف توزیع شده است، عنوان کرد: سهم چهارمحال و بختیاري از این کمک هاي خیري هشت

 
میلیارد تومان بوده است. 

وي افزود: امروز محموله اي شامل 300 سري جهیزیه، 3000 بسته معیشتی و سه میلیارد تومان کمک هاي موردي در بین نیازمندان

 
چهارمحال و بختیاري و زوج هاي جوان توزیع خواهد شد. 

چوپانی با بیان اینکه 400 هزار خانوار در کشور تحت پوشش بنیاد بین المللی خیریه آبشار عاطفه ها در کشور قرار دارند، یادآور شد:
600 خیر سالانه به این خانواده ها کمک می کنند، این کمک ها در زمینه درمانی، معیشتی، بهداشتی، تامین مسکن، اشتغال، اهداي

 
جهیزیه به زوجین نیازمند و ... است، سالانه 100 هزار جهیزیه در بین کشور به زوج هاي نیازمند کمک تعلق می گیرد. 

رئیس مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها در پایان گفت: اقدامات بزرگی توسط این نهاد در استان هاي کم برخوردار

 
انجام می شود، اما بسیاري از این اقدامات رسانه اي نمی شود. 



 
 

 
استقرار یک نانوایی در شهرستان کوهرنگ براي پخت نان رایگان 

حیدرپور معاونت توسعه مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها در ادامه این آیین با اشاره به اینکه فعالیت هاي این نهاد

 
تنها در اهداي جهیزیه خلاصه نمی شود، اظهار کرد: هر جایی که نیاز به کمک خیرین باشد این نهاد ورود پیدا می کند. 

وي ادامه داد: حدود 50 یتیم در چهارمحال و بختیاري تحت پوشش بنیاد بین المللی آبشار عاطفه ها بودند، از امروز 100 یتیم دیگر
نیز تحت پوشش این نهاد قرار می گیرند. حیدرپور عنوان کرد: یک نانوایی در شهرستان کوهرنگ براي پخت نان رایگان و توزیع در

 
بین نیازمندان توسط قرار محرومیت زدایی بنیاد خیریه آبشار عاطفه ها مستقر می شود. 

معاونت توسعه مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها یک تجربه 20 ساله در حال ارائه خدمات رسانی به جامعه هدف
است، بیان کرد: 1500 بسته بهداشتی، 3000 بسته معیشتی و 300 سري جهیزیه امروز در چهارمحال و بختیاري توزیع می شود. وي
ادامه داد: از مهم ترین اهداف این نهاد کاهش فقر و محرومیت زدایی در کشور است، 14 شعبه از نهاد بین المللی آبشار عاطفه ها در

 
چهارمحال و بختیاري فعال است. 

 
 



در ادامه این آیین حمید کریمی مدیرکل ورزش و جوانان چهارمحال و بختیاري با بیان اینکه اکنون در جنگ اقتصادي قرار داریم،

 
اظهار کرد: این استان جزو استان هاي محروم در کشور محسوب می شود. 

وي عنوان کرد: مسائل و مشکلات اقتصادي ازدواج جوانان را تحت تاثیر خود قرار داده است، قطعا تاخیر در ازدواج آسیب هاي
اجتماعی را در پی خواهد داشت، بنابراین شرایط ازدواج باید تسهیل شود. کریمی تاکید کرد: اداره کل ورزش و جوانان آمادگی کامل

 
براي کمک به مرکز محرومیت زدایی بین المللی آبشار عاطفه ها دارد. 

انتهاي پیام



دیپلماسی فقط توییت زدن نیست

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  115  |  تاریخ: 1400/04/01

در ماده 9 قانون 17 وظایف وزارت خارجه آمده است: سفرا و مسؤولان نمایندگی هاي سیاسی و کنسولی جمهوري اسلامی
ایران در حوزه مأموریت خویش، مسؤول کلیه فعالیت هاي سیاسی و تبلیغاتی و فرهنگی و اقتصادي جمهوري اسلامی ایران

بوده و نمایندگان و مأموران سایر وزارتخانه ها باید اقدامات و فعالیت هاي خود را با آنها ...

به گزارش جام جم آنلاین به نقل از روزنامه جام جم؛ این
در حالی است که سفراي بیشتر کشور هاي جهان یکی از
اصلی ترین عوامل افزایش صادرات و تجارت بین کشور
خود و کشوري که در آن به عنوان سفیر سکونت دارند،
هستند. البته از این نکته نباید غافل شد که ساختار وزارت
خارجه در وضعیت فعلی بیشتر امنیتی و سیاسی بوده و

 
رویکرد اقتصادي موضوعیتی در آن ندارد. 

به طوري که سفارتخانه هاي دیگر کشور هاي دنیا پایگاه
اصلی سیاستگذاري اقتصادي هستند، ولی براي سفارتخانه

هاي ایران چنین چیزي مشاهده نمی شود. هرچند طی چند سال گذشته در وزارت خارجه معاون اقتصادي منصوب شد، اما حجم
تجارت ایران نشان می دهد این امر تاثیر بسزایی نداشته است. به همین دلیل سفراي کشورمان کمترین اطلاعات اقتصادي و تخصصی
در این زمینه ندارند، به طوري که بیش از 90 درصد سفراي کشورمان نمی توانند به فعالان اقتصادي کمک کنند که نتیجه آن رقابت

 
منفی تجار ایران در خارج از کشور و همچنین عدم اطلاع از نحوه حضور در بازار هاي بین المللی خواهد بود. 

در نتیجه دولت سیزدهم باید در زمینه دیپلماسی اقتصادي گام مهمی بردارد و رویکرد این وزارتخانه را تغییر دهد. از این رو جام جم

 
دراین باره گزارشی تهیه کرده که دیپلماسی اقتصادي تا چه حد می تواند به خنثی سازي تحریم ها کمک کند. 

 
از دست رفتن بازار روسیه 

روسیه در سال هاي اخیر با اتحادیه اروپا و اوکراین بر سر الحاق شبه جزیره کریمه به این کشور و با ترکیه بر سر سرنگونی جنگنده
روسی از سوي پدافند ترکیه تنش شدیدي داشت، از این رو همواره بسیاري از کالا هاي ترکیه و اتحادیه اروپا طی سال هاي گذشته
توسط روس ها تحریم شد؛ بنابراین انتظار می رفت ایران با توجه به همسایگی و روابط مناسبش با روس ها بتواند سهم عظیمی در

 
تامین کالا هاي مورد نیاز آن ها داشته باشد. 

روس ها نیز خبر از واردات کالا ها و مواد غذایی مختلف از ایران را در آن سال ها دادند، اما تجار ایرانی به دلیل عدم شناخت کافی از

 
شرایط اقتصادي دیگر کشور ها نتوانستند از این فرصت طلایی استفاده کنند. 

در همین خصوص مهدي صادقی نیارکی، مدیرکل وقت صنایع غذایی، دارویی و بهداشتی وزارت صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد:



روس ها کمتر کالا هاي ساخته شده مصرف می کنند و بیشتر به دنبال اقلامی مانند میوه و محصولات تره بار هستند و در حوزه

 
عرضه سبزي و صیفی جات به دلیل نداشتن سیستم حمل و سورتینگ مناسب چندان موفق نبوده ایم. 

تجار ایرانی درحالی در بازار روسیه حضور چشمگیري ندارند که مسؤولان اقتصادي دو کشور تسهیلات قابل توجهی براي تجارت فراهم
کرده اند؛ ازجمله این که صادرکنندگان خوشنام ایرانی می توانند از مسیر سبز گمرکی به روسیه کالا بفرستند. ضرورت پیاده سازي و
توسعه تجارت ایران و روسیه با تسریع انجام تشریفات گمرکی، افزایش حجم تجارت، ایجاد شرایط مطلوب براي فعالان تجارت خارجی
و تبادل الکترونیک اطلاعات براي افزایش کارایی کنترل هاي گمرکی از هدف هاي پروتکل کریدور سبز است، اما بازرگانان ایرانی از

 
این فرصت گمرکی استفاده نکرده اند. 

 
قطر، فرصتی دیگر که از دست رفت 

چهار سال پیش برخی کشور هاي عربی به رهبري عربستان، بحرین و امارات به طور رسمی روابط خود را با قطر قطع کردند و راه

 
هاي هوایی، زمینی و دریایی را با این کشور بستند تا این کشور را در محاصره همه جانبه سیاسی و اقتصادي قرار دهند. 

این رویداد فرصتی براي فعالان اقتصادي و بازرگانان ایرانی بود تا در زمینه تأمین موادغذایی و کشاورزي و نیاز هاي روزانه قطري ها و
حضور پررنگ تر در بازار این کشور گام بردارند؛ موضوعی که می توانست رونق بنادر و کشتیرانی و همچنین اشتغال زایی در استان
هایی مانند بوشهر و هرمزگان را به دنبال داشته باشد. در این شرایط جمهوري اسلامی ایران با اعلام این که ادامه تنش هاي اینچنینی
را به نفع منطقه نمی داند، مرز هوایی خود را روي پرواز هاي شرکت هاي هوایی قطر باز گذاشت و فعالان اقتصادي خود را ترغیب

 
کرد از فرصت ایجادشده در بازار قطر استفاده کنند. 

فعالان اقتصادي ایرانی نیز در تدارك صادرات کالا، به ویژه مواد غذایی به قطر برآمدند و محموله هاي مواد غذایی ازجمله 1100 تن
میوه تازه را در روز هاي نخست بحران از طریق دریا عازم بازار این کشور کردند، اما عواملی که سال هاست پر پرواز صادرات کشور را

 
بسته یعنی نبود برنامه جامع صادراتی، در مراوده با قطر نیز دست و پاي صادرکنندگان ایرانی را بست. 

رئیس اتاق بازرگانی شیراز، مهم ترین مشکلات حوزه صادرات به قطر را قیمت تمام شده تولید داخلی عنوان می کند؛ به عقیده جمال
رازقی جهرمی، تجار ایرانی در رقابت بسیار ناشیانه وارد بازار ها می شوند و غیرقابل کنترل عمل می کنند. براي نمونه ما در مراحل
اولیه بحران در قطر، هندوانه را به صورت فله اي با لنج به این کشور که بالاترین درآمد سرانه را در جهان دارد، ارسال کردیم، اما رقبا

 
در بسته بندي مناسب و با قیمت چند برابري این محصول را در بازار قطر عرضه کردند. 

رازقی جهرمی همکاري سازمان هاي دولتی ازجمله سازمان استاندارد، گمرك و توسعه تجارت را در بهبود وضعیت صادرات دخیل می
داند؛ به گونه اي که تاخیر ناشی از بروکراسی هاي این سازمان ها منجر به نرسیدن محصول به بازار و فاسدشدن آن نشود. از سوي
دیگر این فعال اقتصادي معتقد است بخش خصوصی هم آن گونه که باید چابک نیست و این مساله در رقابتش با بخش خصوصی

 
دیگر کشور ها به چشم می آید. 

رئیس اتاق شیراز تمایل به انحصارگري را نیز بزرگ ترین مشکل بخش خصوصی عنوان می کند که اتفاقا در قطر هم نمود داشته
است؛ آنانی که پیشتر با قطر ارتباط داشتند نمی خواستند در این بازار رقباي هموطن براي خود بتراشند براي همین صادرکنندگان

 
جدید را بازي نمی دادند و این کار میدان را براي تجار دیگر کشور ها بازتر کرد. 



 
کارکرد دیپلماسی اقتصادي در شرایط تحریم 

 
وحید شقاقی شهري/ عضو هیات علمی دانشگاه خوارزمی 

پارادیم حاکم بر وزارت خارجه تاکنون بر محور دیپلماسی بوده، اما بعد از ابلاغ سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی به دولت، بحث
دیپلماسی اقتصادي مطرح شد و بار ها رهبر معظم انقلاب به بحث برونگرایی، بهبود و توسعه دیپلماسی اقتصادي تاکید کردند. پس از
این ابلاغ به دلیل فهم اشتباهی که بر وزارت خارجه حاکم بود یک معاونت اقتصادي ذیل این وزارتخانه ایجاد شد و به راحتی مساله

 
توسعه دیپلماسی اقتصادي را به یک معاونت کوچک تقلیل دادند. 

نگرش و نگاه وزارت خارجه براي بحث افزایش تجارت باید تغییر یابد به این دلیل که ممکن است فردي که در آن بخش قرار می گیرد
نگاه سوسیالیستی داشته باشد و برخی دیگر نگاه لیبرالی. طی سال هاي گذشته این وزارتخانه همواره رویکرد دیپلماسی داشته و این
در حالی است که طبق نگرش و پارادایم اقتصاد مقاومتی باید رویکرد اقتصادي و سرمایه گذاري به خود می گرفت. زمانی که محور
وزارت خارجه، توسعه روابط اقتصادي شود دیگر سفراي ایران در سراسر جهان با محوریت دیپلماسی انتخاب نمی شوند بلکه با رویکرد
سرمایه گذاري و کارآفرینی انتخاب می شوند بنابراین سفیري موفق تر است که بتواند سرمایه گذاران بیشتري به ایران بیاورد یا بتواند
تجار بیشتري را با تجار کشور هاي دیگر هماهنگ کند؛ بنابراین سفرا باید رویکردشان تغییر کرده و بتوانند روابط اقتصادي را با دیگر
کشور ها برقرار کنند و ظرفیت هاي کشورمان را به سرمایه گذران کشور هدف معرفی کنند، اما تاکنون چنین رویکردي نزد سفرا

 
حاکم نبوده و البته این سفرا تخصصی هم در این زمینه نداشتند. 

باید در وزارت خارجه در بحث اقتصاد و تجارت بازنگري شود لذا در آن زمان یک وزارت امور اقتصادي با محوریت بین المللی خواهیم
داشت و سفرا باید به ادبیات اقتصادي آشنا باشند مانند کاري که ترامپ در سال هاي اول ریاست جمهوري خود در آمریکا انجام داد و
رکس تیلرسون را که رئیس هیات مدیره شرکت اکسون موبیل بود به عنوان وزیر خارجه منصوب کرد؛ بنابراین باید وزارت خارجه از
رویکرد صرف سیاسی خارج شود و محوریتش روي مسائل تجاري و اقتصادي باشد و باید وزارتخانه هاي اقتصادي و اتاق هاي بازرگانی
با هم هماهنگ باشند و این در حالی است که این امر هم اکنون جاري و ساري نیست و تمام این مساله را به چند رایزن اقتصادي

 
تقلیل داده ایم که بیشتر مانند یک شوخی است. 

 
از دست رفتن بازار شام 

نام کشور سوریه طی یک دهه گذشته زیاد شنیده شده است. از زمانی که داعش قصد تسلط بر این کشور را داشت و به دنبال تصرف
کامل آن بود سربازان ایرانی مانع دسترسی کفار به حرم هاي مطهر شدند. پس از پایان جنگ سوریه و شکست داعش توسط سربازان
رشید ایران به فرماندهی شهید حاج قاسم سلیمانی انتظار می رفت شرایط براي حضور تجار ایرانی در بحث بازسازي و همچنین
سرمایه گذاري هموار شود، اما متاسفانه از این فرصت هم استفاده درستی نشد. سوریه ظرفیت بالایی در زمینه کشاورزي دارد و ایران
می توانست در آن کشور کارخانجات خود را تاسیس کرده یا محصولات کشاورزي را آنجا تولید و به کشور هاي دیگر صادر کند. در
این صورت هم ایران از فرصت پیش آمده بهره مند می شد و هم سوریه می توانست اقتصاد و کشور خود را بازسازي کند، اما شواهد

 
نشان می دهد کشور هاي چین، امارات، ترکیه و روسیه در زمینه اقتصادي پیشتازتر از ایران بودند. 

 
ایران تنها 6 رایزن بازرگانی دارد 

بر کسی پوشیده نیست که افزایش حجم تجارت و صادرات یکی از مهم ترین عوامل رشد اقتصادي کشورهاست، به طوري که سهم آن
در تولید ناخالص دنیا از رقم 5درصد در سال 1950 به بیش از 20درصد در سال هاي اخیر رسیده است. یکی از مهم ترین عوامل
توسعه تجارت خارجی در کشور ها داشتن اطلاعات کافی از بازار هاي هدف و تسهیل توافق دوجانبه بین تجار است که این امر بی



شک به نقش تسهیلگري سفارتخانه ها، رایزن هاي بازرگانی و مسؤولان اقتصادي هر کشور بستگی دارد. براي ایران و هر کشوري که
در شرایط تحریمی سختی گرفتار شده است حضور پرقدرت و موثر رایزنان اقتصادي می تواند نقطه عطفی در مقابله با این تحریم ها
باشد، اما در سال هاي اخیر دولت با حذف رایزنان بازرگانی علاوه بر دشوار کردن این شرایط به دنبال پاك کردن صورت مساله تجارت

 
منطقه اي است. 

در همین خصوص اواخر سال 98 بود که محمدرضا مودودي، سرپرست وقت سازمان توسعه تجارت از کاهش تعداد رایزنان بازرگانی از
21 رایزن به هشت رایزن به دلیل هزینه هاي سنگین ناشی از جهش قیمت ارز خبر داد؛ اما براساس آخرین آمار ها تعداد رایزن هاي
ایرانی در کشور هاي دیگر تا اواخر سال 99 به شش رایزن تقلیل پیدا کرده بود و ایران تنها در سه کشور عراق، افغانستان و ترکیه

 
رایزن بازرگانی دارد. 

در این زمینه مقایسه وضعیت ایران با برخی کشور هاي منتخب نشان می دهد در حالی فقط شش رایزن اقتصادي در کشور هاي
مختلف (دو رایزن در شهر هاي بغداد و بصره عراق، یک رایزن در هریک از کشور هاي ترکیه، ارمنستان، جمهوري آذربایجان و
پاکستان) داریم که تعداد رایزن هاي کشور سوئد 235 نفر (39برابر ایران)، چین 221 نفر (37برابر ایران)، آلمان 213نفر (36برابر
ایران)، هند 198 نفر (33برابر ایران)، فرانسه 156 نفر (26برابر ایران)، آمریکا 150 نفر (25برابر ایران) و دیگر کشور ها نیز بین 140

 
تا 146رایزن دارند که این تعداد، 24برابر تعداد رایزن هاي بازرگانی ایران است. 

واضح است این آمار ها همگی از نبود نگاه توسعه اي به امر تجارت و بازرگانی در نهاد متولی این امر حکایت دارد. درحالی که با
مقایسه عملکرد کشور هاي مختلف مانند ترکیه در اعزام رایزن اقتصادي به عراق می توان عزم این کشور ها را در افزایش صادرات و
توسعه بازرگانی به بازار عراق متوجه شد. ترکیه 22 رایزن اقتصادي در عراق دارد و در مقابل ایران تنها یک رایزن اقتصادي دارد. آنچه
از تحلیل ساختار وزارت خارجه و اقدام اخیر این وزارتخانه در حذف رایزن اقتصادي و بازرگانی برمی آید نشان از عزم این وزارتخانه در

 
شانه خالی کردن از مسؤولیت و اهمال کاري در بسط مناسبات اقتصادي ایران در شرایط تحریم دارد. 

 
رقابت ترکیه، روسیه، چین و ایران در سوریه 

با وجود روابط گرم سیاسی ایران و سوریه و رفت وآمد مقامات عالی دولت هاي دو کشور، همچنان روابط تجاري تهران با دمشق در
سطح پایینی است و آمار ها از عقب ماندن ایران از روسیه، ترکیه و چین در بازار سوریه حکایت دارد. این در حالی است که از نیمه
هاي سال 93، بشار اسد، رئیس جمهور سوریه به مقامات ارشد کشورمان پیشنهاد سرمایه گذاري ایران در بازسازي خرابی ها و

 
زیرساخت هاي کشورش را با همکاري بخش خصوصی ایران ارائه داد. 

در همان زمان اعلام شد اسد با توجه به حمایت ایران از مردم سوریه در برابر تجاوز تروریست ها و دشمنان مقاومت، ایرانی ها را براي
بازسازي این کشور ارجح می داند؛ پیشنهادي که با استقبال مقامات جمهوري اسلامی ایران روبه رو شد. از آنجا که این پیشنهاد در
میانه هاي بحران سوریه بود، اجراي آن با کمی تأخیر آغاز و همان سال کمیته اي تشکیل شد تا نسبت به نحوه سرمایه گذاري در
سوریه و همچنین نیازها، ظرفیت ها و چگونگی توانمندسازي بخش خصوصی علاقه مند به سرمایه گذاري در این کشور، کارشناسی

 
لازم را انجام دهد، ولی در عمل هیچ اتفاق خاصی نیفتاد. 

حسن پاکزاد، فعال اقتصادي بازار ایران و سوریه در این باره گفت: ایران، روسیه و چین بیشترین نفوذ را در سوریه دارند، اما تجار
روسی و چینی محصولات خود را به این کشور می برند و پس از تایید تجار سوري آن ها را پیاده می کنند، اما تاجران ایرانی می

 
گویند تجار سوري باید به ایران بیایند و کل پول را تسویه کنند و بعد ما اقدام به بارگیري کنیم. 



این در حالی است که تعرفه گمرکی کالا براي ورود از ایران صفر تا 4درصد، اما براي کشور هاي روسیه و چین حداقل 15درصد است.
وي بازار سوریه را براي ایران تکرار نشدنی خواند و گفت: زمانی که پیشنهاد همکاري با تجار ایرانی داده می شود، تجار سوري می
گویند زمانی با آن ها کار می کنیم که کالا ها به بنادر سوریه برسد. این در حالی است که در سفر آقاي جهانگیري، معاون اول رئیس
جمهور تفاهم نامه اي براي ایجاد بانک ایران و سوریه به منظور نقل و انتقال پول و تجارت بیشتر بین دو کشور به امضا رسید، اما هنوز
عملی نشده است. وي با گلایه از عملکرد دولت در این زمینه افزود: هشت سال ایران از سوریه در بخش هاي مختلف از جمله نظامی

 
دفاع کرد، ولی اکنون که می تواند در زمینه اقتصاد وارد میدان شود، نظاره گر ورود کشور هاي دیگر به بازار هاي سوریه است. 

 
نتیجه بخش نبودن مذاکرات ایران و ارمنستان 

مهر ماه سال گذشته دو همسایه شمال غربی ایران، جمهوري آذربایجان و ارمنستان بر سر منطقه مورد مناقشه قره باغ وارد جنگ
شدند و به همین دلیل ارمنستان واردات بسیاري از کالا ها از آذربایجان و ترکیه را ممنوع اعلام کرد و همزمان سیگنال هاي مثبتی
براي واردات محصولات ایرانی از خود نشان داد به طوري که وزیر اقتصاد این کشور نیز براي این امر به ایران آمد، اما آنچه از شواهد و
قرائن معلوم است همچنان صادرات ایران به ارمنستان افزایش نیافته و مثل دیگر بازار ها تجار ایرانی نتوانستند از این فرصت استفاده

کنند.



استاندار: از کارآفرینی و تولید در قم پشتیبانی شود

منبع: ایرناشماره خبر:  116  |  تاریخ: 1400/04/01

قم - ایرنا - استاندار قم ضرورت توجه به امر تولید را ضروري دانست و گفت: تمام مدیران و دستگاه هاي اجرایی استان مکلف
هستند که کارآفرینی و تولید را پشتیبانی و حمایت کنند.

قم - ایرنا - استاندار قم ضرورت توجه به امر تولید را
ضروري دانست و گفت: تمام مدیران و دستگاه هاي اجرایی
استان مکلف هستند که کارآفرینی و تولید را پشتیبانی و

 
حمایت کنند. 

بهرام سرمست روز سه شنبه در حاشیه آیین آغاز عملیات
اجرایی یک واحد تولید فرش ماشینی در منطقه صنعتی
نیزار قم در گفت و گو با خبرنگاران اظهار داشت: این واحد

 
تولیدي با سرمایه گذاري بالغ بر 10 هزار میلیارد ریال احداث خواهد شد. 

وي با تاکید بر اینکه تمام مدیران و دستگاه هاي اجرایی و همچنین خدمات رسان استان مکلف به پشتیانی از کارآفرینی و تولید می

 
باشند، خاطرنشان کرد: این موضوع جزو سیاست هاي جا افتاده، معمول و رایجی است که از چند سال پیش دنبال می کنیم. 

سرمست اضافه کرد: امسال نیز که سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی هاست، وظیفه و مسئولیت ما 2 چندان شده، از این رو در
سطح استان نه تنها واحدي تعطیل نشده بلکه هر هفته یک واحد تعطیل و راکد را به مدار تولید بر می گردانیم و یک واحد را که از

 
واحدهاي موفق است و طرح توسعه انجام داده را هم به افتتاح می رسانیم. 

وي گفت: طبق شناختی که از سرمایه گذاران واحد تولیدي فوق داریم، و برنامه اي که ارائه دادند و حمایت هایی که از سوي ستاد

 
تسهیل و رفع موانع تولید استان از آن خواهد شد، طی 18 ماه شاهد بهره برداري آن خواهیم بود. 

استاندار قم به همراه دبیر و اعضاي کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان در یازدهمین برنامه سه شنبه هاي اقتصادي، علاوه بر
کلنگ زنی واحد تولیدکننده فرش ماشینی و افتتاح واحد تولیدکننده کیس هاي رایانه، از برخی واحدها و طرح هاي تولیدي از جمله

 
واحد تولید سنگ هاي ساختمانی منطقه نیزار بازدید کرد. 

 
منطقه صنعتی نیزار در 35 کیلومتري جاده قم - سلفچگان قرار دارد. 

 
برچسب ها 

 
- قم 

- تولید داخلی 



 
- استانداري قم 
- بهرام سرمست



کدام شهرهاي خوزستان از پرداخت مالیات بر درآمد معاف اند؟

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  117  |  تاریخ: 1400/04/01

کدام شهرهاي خوزستان از پرداخت مالیات بر درآمد معاف

 
اند؟ 

ایسنا/ رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان
گفت: 12 شهرستان استان خوزستان جزو شهرستان هاي
کمتر برخوردار از اشتغال در کشور معرفی شده اند که
مانند مناطق آزاد، از پرداخت مالیات بر درآمد معاف

 
هستند. 

مهرداد نیکو، رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان، اظهار کرد: منابع حمایتی از محل بهسازي و نوسازي بنگاه هاي تعاونی
ایجاد اشتغال و کارآفرینی در اختیار بانک توسعه تعاون است که می توانیم از آن بهره مند شویم و به کارآفرینی و ایجاد اشتغال

 
اختصاص دهیم. 

وي افزود: در این زمینه اداره کل کار، تعاون و رفاه اجتماعی دستگاه اجرایی مسئول است که باید پیگیر جذب این منابع باشد تا

 
بتوانیم اعتبارات مربوط به بانک توسعه تعاون را در حوزه ایجاد اشتغال و کارآفرینی جذب کنیم. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان گفت: در قانون احکام دائمی تا به حال تنها مناطق محروم مد نظر بودند اما اکنون
مناطق کمتر برخوردار از اشتغال نیز مد نظر قرار گرفته اند و این مناطق، شامل مناطقی است که نرخ بیکاري شان بالاي میانگین

 
کشوري است. 

نیکو عنوان کرد: 180 شهرستان کشور، نرخ بیکاري بالاي میانگین کشور دارند که براي آن ها معافیت مالیاتی در نظر گرفته شده
است و به نوعی مانند مناطق آزاد فعالیت خواهند کرد. با توجه به اینکه تعداد این شهرها بسیار زیاد است، تبصره اي براي قانون مورد

 
نظر لحاظ کردند تا علاوه بر نرخ بیکاري، شاخص هاي دیگري نیز براي مناطق کمتر برخوردار از اشتغال، در نظر گرفته شود. 

وي افزود: براساس برنامه ریزي هاي انجام شده، سرانجام با مصوبه هیات وزیران در سال 1399، تعداد 91 شهرستان به عنوان
شهرستان هاي کمتر برخوردار از اشتغال در کشور معرفی شدند که از این تعداد، 12 شهرستان مربوط به استان خوزستان است. ایذه،
دشت آزادگان، شوشتر، مسجدسلیمان، باغملک، لالی، گتوند، اندیکا، هویزه، شادگان، هفتکل و حمیدیه شهرستان هاي کمتر برخوردار

 
از اشتغال در خوزستان هستند. 

نیکو ادامه داد: این شهرستان ها از نظر پرداخت مالیات، مشابه مناطق آزاد و ویژه اقتصادي هستند و از پرداخت مالیات بر درآمد معاف

 
هستند. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان بیان کرد: در سال 1400، مناطق آزاد ملزم به پرداخت مالیات بر ارزش افزوده هستند
و از این رو این 12 شهرستان خوزستان نیز تنها معاف از پرداخت مالیات بر درآمد هستند و باید مالیات ارزش افزوده خود را پرداخت

 
کنند. 

نیکو گفت: بودجه امسال کشور داراي بیش از 697 هزار میلیارد ریال انواع ظرفیت هاي مالی در بخش اشتغال است و دستگاه هاي
اجرایی در استان خوزستان باید با اطلاع از این ظرفیت ها، زمینه لازم براي استفاده بخش خصوصی از تسهیلات و زیرساخت هاي



 
تعیین شده در بودجه به منظور ایجاد فرصت هاي شغلی مناسب را فراهم کنند. 

وي ادامه داد: این ظرفیت ها می تواند نقش موثري در بهبود شرایط استان خوزستان در زمینه رفع بیکاري داشته باشند که لازمه آن
مطالبه گري دستگاه هاي اجرایی از سطح ملی و وزارتخانه ها است. حمایت از نوسازي و بهسازي بنگاه هاي تعاونی و ایجاد اشتغال و

 
کارآفرینی، در بخش تعاون در قالب افزایش سرمایه بانک توسعه تعاون از ظرفیت هاي بند "د" تبصره 2 قانون بودجه است. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان با اشاره به جزء سه بند "الف" تبصره چهار قانون بودجه سال جاري در بخش اشتغال،
گفت: با توجه به اینکه به ندرت در قانون نام یک منطقه و استان درج می شود اما در قالب این تبصره، منابع ویژه اي به خوزستان

 
اختصاص داده شده است. 

 
آخرین خبر خوزستان در اینستاگرام : 

https://instagram.com/khouzestan_today



چه عواملی موجب موفقیت دانشگاه ها در پساکرونا خواهد شد؟

منبع: راه ترقیشماره خبر:  118  |  تاریخ: 1400/04/01

راه ترقی- چالش هاي عمیق پیش روي به تفکري نو و راه
حل هاي جدي نیاز دارد. با توجه به اینکه دانشگاه ها
مکانی براي پرورش نیروهایی قدرتمند در زمینه نوآوري و
خلاقیت هستند شکل دهنده مشاغلی هستند که فرصت
هاي جدیدي را ایجاد و از یادگیري و توسعه مادام العمر
پشتیبانی می کنند و رفاه جامعه را پیش می برند بنابراین
یک فرصت منحصربه فرد در شکل دادن به آینده خواهند
داشت. به همین دلیل محققان معتقدند که دانشگاه ها باید
نوآوري و خلاقیت را در پساکرونا ارتقاء دهند. روش هاي

بسیاري وجود دارد که دانشگاه ها می توانند با استفاه از آنها بر ارتقاء نوآوري، خلاقیت و تاثیرات گسترده اجتماعی نقش داشته باشند

 
که در ذیل به برخی از آنها اشاره شده است. 

 
کارآفرینی؛ مسیر متمایز یادگیري 

آموزش کارآفرینی براي دانشجویان کارشناسی، می تواند یک تجربه تغییردهنده زندگی باشد و باعث ایجاد ریسک پذیري، قدرت و

 
نوآوري کارآفرینانه شود. 

 
دانشگاه ها؛ قطب نوآوري 

براي اینکه کارآفرینان توانایی بالقوه خود را تحقق بخشند، حمایت از اکوسیستم هاي نوآوري پویا ضروري است و دانشگاه ها به عنوان
مرکز ارتباطی در این اکوسیستم ها، به ویژه در تحقیقات و پرورش استعدادها نقش حیاتی دارند. نمونه هاي بسیاري در سراسر جهان
وجود دارد که مشهورترین آنها دانشگاه دانشگاه سیلیکون ولی (Silicon Valley) در کالیفرنیا، دانشگاه تحقیقاتی ملی علوم و

 
فناوري کره جنوبی (KAIST)، دانشگاه علم و صنعت جنوب چین (SUSTech) و دانشگاه ملی سنگاپور (NUS) هستند. 

 
چارچوب هاي ذهنی میان رشته اي؛ پاسخ گویی به چالش هاي جدید 

نوآوري و خلاقیت را نباید مختص افراد علاقه مند کارآفرینی دانست و این ویژگی به عنوان شایستگی عمومی در جامع باید فعالانه
ترویج شود. این یک تغییر ذهنی است که با ادامه مشکلات جهانی مانند تغییرات آب وهوا، اختلال در فن آوري و نابرابري درآمد

 
فوریت بیشتري پیدا کرده است. 

از نظر تاریخی، دانشگاه ها مراکز تفکر نوآورانه بوده اند، زیرا افرادي با مهارت ها و توانایی هاي مختلف درکنار هم جمع شده و باهم

 
تعامل داشته اند. تقاطع این زمینه ها اغلب خلاقانه ترین بینش ها را ایجاد می کند. 



بیماري کووید- 19 به روشنی نشان داده است که چگونه باید براي مهار چالش هاي پیچیده و مهم از نوآوري، خلاقیت و روحیه
سازمانی مقاوم استفاده کنیم. همان طور که به سمت چشم انداز پساکرونا حرکت می کنیم، دانشگاه ها نقش عمیقی به عنوان
توانمندکننده براي کمک به از بین بردن استعدادهاي اجتماعی و فردي دارند و موثر در رفاه جامعه و افزایش بالقوه توانایی هاي افراد

دارند.



با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین

گاز این مجموعه نیستیم

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  119  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان گفت: شرکت فولاد مبارکه یکی از مشتریان بزرگ شرکت گاز استان است و خواسته ما
این نیست که تأمین گاز فولاد با محدودیت روبه رو شود؛ براي این امر می توان به سمت بهینه سازي مصرف حرکت کرد که

خوشبختانه ظرفیت و فضاي لازم براي انجام این کار در مجموعه فولاد مبارکه وجود ...

اقتصادي , صنعت و معدن تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه

 
خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم بسته هستند 9 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان گفت: شرکت فولاد مبارکه یکی از مشتریان بزرگ شرکت گاز استان است و خواسته ما این
نیست که تأمین گاز فولاد با محدودیت روبه رو شود؛ براي این امر می توان به سمت بهینه سازي مصرف حرکت کرد که خوشبختانه
ظرفیت و فضاي لازم براي انجام این کار در مجموعه فولاد مبارکه وجود دارد؛ همچنین می توان با همکاري فولاد مبارکه و واحد

 
بهینه سازي مصرف انرژي شرکت گاز، در این مسیر گام برداشت. 

سید مصطفی علوي در بازدید از شرکت فولاد مبارکه در گفت وگو با خبرنگار فولاد خاطرنشان کرد: بیش از 45 درصد از فولاد کشور

 
توسط شرکت فولاد مبارکه تأمین می شود که یک مجموعه بسیار فعال و ارزشمند صنعتی است. 

وي افزود: ما از خط تولید ورق گالوانیزه (ورق هاي رنگی) بازدید کردیم؛ محصولی که تولید آن محدود به مجموعه فولاد مبارکه بوده

 
و تقریبا از 20 سال گذشته در این شرکت آغاز شده و جاي تبریک براي تولید چنین محصولی وجود دارد. 

علوي همچنین در خصوص مشکلاتی که ناشی از محدودیت تأمین انرژي است، اظهار کرد: محدودیت هاي تأمین انرژي سال هاست
که مطرح بوده، اما از سال گذشته نمود بیشتري پیدا کرده است. البته این موضوع در فصل سرما که ممکن است با قطعی و یا

 
محدودیت در تأمین گاز مواجه شویم بیشتر خواهد بود. 

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان ادامه داد: شرکت فولاد مبارکه به عنوان یکی از مشتریان بزرگ شرکت گاز اصفهان که روزانه 10



میلیون مترمکعب مصرف گاز دارد، از اهمیت زیادي برخوردار بوده و ما نمی خواهیم میزان گاز این مجموعه محدود شود؛ چراکه

 
محصولات تولیدي این مجموعه موردنیاز کل کشور است. 

وي افزود: اما نکته اینجاست زمانی که مصرف بخش خانگی نسبت به میزان مصرف صنعت در فصل سرما بیشتر می شود و تأمین نیاز
گاز براي عموم مردم در اولویت است، به ناچار براي برخی از صنایع همچون فولاد نیز محدودیت اعمال شود که ابلاغ آن نیز از
پایتخت صورت می گیرد؛ اما راه برون رفت از این موضوع حرکت به سمت مصرف بهینه است که خوشبختانه در فولاد مبارکه فضاي
مناسب براي این دست از اقدامات وجود دارد و اگر بخش انرژي این مجموعه فعالیت جدي براي بهینه سازي مصرف داشته باشد، از

 
میزان صرفه جویی صورت گرفته می توان گاز موردنیاز مجموعه را تأمین کرد. 

علوي تأکید کرد که از مشکلات قطع شدن گاز و محدودیت هاي آن براي صنعت فولاد آگاه است، اما این موضوع را می توان با مصرف
بهینه جبران کرد و امید می رود بتوان با کمک واحد بهینه سازي مصرف انرژي شرکت گاز که توسط نیروهاي متخصص ایجادشده،
تعاملی دوطرفه با شرکت فولاد مبارکه ایجاد کرد تا در مواردي که امکان کاهش مصرف وجود دارد، اقداماتی انجام شود و در نهایت

 
نگرانی هاي ناشی از عدم تأمین گاز را که ممکن است در زمستان پیش آید کاهش دهیم 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 11 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 14 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 13 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 12 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 13 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 16 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 14 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 40 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 27 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی



 
فناورانه 27 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
بانک و بیمه 



 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 



 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  120  |  تاریخ: 1400/04/01

بانک کارآفرین جشنواره نیک آفرین را براي پاسداشت از سپرده گذاران حساب هاي قرض الحسنه پس انداز ریالی خود برگزار
می کند. به گزارش روابط عمومی بانک کارآفرین، به منظور جلب مشارکت شهروندان در گسترش سنت پسندیده و الهی

قرض الحسنه و تشویق و ترویج تعاون عمومی و کمک به نیازمندان، سپرده قرض الحسنه پس انداز ...

اقتصادي , بانک و بیمه تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد بسته هستند 15

 
بازدید 

 
اندازه فونت 

 
جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

بانک کارآفرین جشنواره نیک آفرین را براي پاسداشت از سپرده گذاران حساب هاي قرض الحسنه پس انداز ریالی خود برگزار می

 
کند. 

به گزارش روابط عمومی بانک کارآفرین، به منظور جلب مشارکت شهروندان در گسترش سنت پسندیده و الهی قرض الحسنه و
تشویق و ترویج تعاون عمومی و کمک به نیازمندان، سپرده قرض الحسنه پس انداز (ریالی) با نام نیک آفرین در بانک کارآفرین ایجاد

 
شد. 

در این جشنواره که از 1 تیرماه تا 31 شهریورماه  1400 برگزار می شود به پاس قدردانی از مشارکت خیرخواهانه مشتریان عزیز، به
قید قرعه 5 جایزه 1 میلیارد ریالی، 50 جایزه 100 میلیون ریالی، 500 جایزه 10 میلیون ریالی و میلیارها ریال جوایز نقدي دیگر به

 
سپرده گذاران اهدا خواهد شد. 

حداقل مبلغ جهت افتتاح حساب قرض الحسنه پس انداز و شرکت در جشنواره نیک آفرین 1 میلیون ریال  (معادل یکصد هزار تومان)

 
بوده و به ازاي هر 1 میلیون ریال مانده حساب در هر روز، یک امتیاز براي سپرده گذاران منظور می شود. 

 
مشتریان گرامی می توانند جهت دریافت اطلاعات بیشتر به شعب بانک کارآفرین در سراسر کشور مراجعه کنند 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -



 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 11 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 9 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 13 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 12 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 13 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 16 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 14 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 40 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 27 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 27 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 



 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
بانک و بیمه 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 



 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 



 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  121  |  تاریخ: 1400/04/01

شهردار منطقه5  با اشاره به رصد دائم وضعیت معابر در تمامی محلات منطقه گفت: از ابتداي خرداد تا پایان این ماه در 700
نقطه از سطح منطقه عملیات لکه گیري و روکش مکانیزه صورت گرفته است. محمود کلهري شهردار منطقه 5 در این

خصوص گفت: فعالیت هاي عمرانی به طور منظم و دقیق در سطح ...

اجتماعی , شهرداري تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 بسته هستند 9 بازدید

 
اندازه فونت 

 
 

شهردار منطقه5  با اشاره به رصد دائم وضعیت معابر در تمامی محلات منطقه گفت: از ابتداي خرداد تا پایان این ماه در 700 نقطه از

 
سطح منطقه عملیات لکه گیري و روکش مکانیزه صورت گرفته است. 

محمود کلهري شهردار منطقه 5 در این خصوص گفت: فعالیت هاي عمرانی به طور منظم و دقیق در سطح منطقه برگزار می شود و با

 
رصد 24 ساعته منطقه به دنبال رفع مشکلات احتمالی هستیم. 

وي افزود: در ادامه فعالیت هاي معاونت فنی و عمران، تراش و روکش و لکه گیري آسفالت به صورت مکانیزه و غیر مکانیزه هر شب و

 
روز و ایام تعطیل، بی وقفه و پیگیرانه در تمامی محلات منطقه5 در حال انجام است. 

کلهري به لکه گیري آسفالت در بیش از 700 نقطه از منطقه اشاره کرد و افزود: طی اول تا انتهاي خرداد، لکه گیري آسفالت در بیش
از 700 نقطه از محلات این منطقه و روکش مکانیزه طی 27 عملیات در خیابان آیت االله کاشانی ، رمپ شهید باکري و خیابان احمدي

 
کاشانی صورت گرفت. 

شهردار منطقه5 ادامه داد: در جریان این عملیات یکماهه بیش از 4617 تن آسفالت جهت لکه گیري در 38 کیلومتر از معابر منطقه

 
5 به کار رفته است که این عملیات در تمامی روزهاي سال نیز ادامه خواهد داشت. 

وي در پایان گفت:  اکیپ اجرایی که مسئول نظارت و انجام عملیات پخش و روکش آسفالت در منطقه است، تمام تلاش خود را جهت

 
رضایتمندي شهروندان و زیبایی سیما و معابر شهري به کار می گیرد. 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 



 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 13 بازدید 

 
- توسعه زیرساخت هاي حمل و نقل عمومی در منطقه2 پایتخت 31 بازدید 

 
- شهروند محوري مولفه مورد توجه بیمه سلامت در ارایه خدمات الکترونیکی 38 بازدید 

 
- تشکیل پرونده الکترونیک گامی براي تحقق تامین اجتماعی الکترونیک 52 بازدید 

 
- تقدیر از برترین هاي شهر تهران در منطقه 16 انجام شد 77 بازدید 

 
- تامین هزینه هاي شهر بدون فروش حتی یک طبقه اضافه 74 بازدید 

 
- نامگذاري خیابانی در منطقه13 به نام استاد منوچهر احترامی 67 بازدید 

 
- همکاري گسترده با شرکت داروسازي فارماشیمی براي تامین نیازهاي دارویی خدمات سطح یک روستاییان 60 بازدید 

 
- در آینده نزدیک بوستان کوهسار قطب گردشگري تهران خواهدشد 100 بازدید 

 
- معابر و دیوارهاي شهري منطقه 8 از تبلیغات انتخاباتی پاکسازي شد 100 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 



 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
بانک و بیمه 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 



 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 



 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی

پتروشیمی زاگرس

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  122  |  تاریخ: 1400/04/01

با همت مهندسین پتروشیمی زاگرس طرح استقرار سیستم مانیتورینگ مکانیزه صنعتی و غیرصنعتی FIRE ALARM در
اتاق کنترل ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس اجرا و راه اندازي گردید. به گزارش روابط عمومی شرکت پتروشیمی

زاگرس، سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس به دست متخصصین و ...

اقتصادي تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی

 
پتروشیمی زاگرس بسته هستند 14 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

با همت مهندسین پتروشیمی زاگرس طرح استقرار سیستم مانیتورینگ مکانیزه صنعتی و غیرصنعتی FIRE ALARM در اتاق

 
کنترل ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس اجرا و راه اندازي گردید. 

به گزارش روابط عمومی شرکت پتروشیمی زاگرس، سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس

 
به دست متخصصین و مهندسین پر تلاش این مجتمع طراحی و اجرا شد. 

بنابراین گزارش این پروژه بر بستر شبکه و تکنولوژي PLC-S7-300 زیمنس طراحی شده و از جمله مزایاي این طرح می توان به:
تجمیع آلارم هاي سیستم فایر آلارم، فوم و دیلاج و همچنین گاز سنج هاي مجتمع بر روي یک سیستم واحد و اعلان آلارم ها به
صورت آنلاین، افزایش سرعت عمل نیروهاي آتش نشانی در مواقع اضطراري، اضافه شدن نظارت آنلاین واحد HSE بر روي سیستم
هاي مذکور به موازات واحد بهره برداري، حذف پانل هاي بزرگ و جاگیر سیستم فایر آلارم در ایستگاه آتشنشانی، بروز بودن سیستم

 
کنترل و مانیتورینگ و سهولت ارتقاء سیستم اشاره نمود. 

از دیگر نقاط مثبت انجام این پروژه انجام کار گروهی و همکاري اثربخش ادارات مهندسی عمومی، تعمیرات برق، تعمیرات ابزاردقیق و

 
HSE شرکت پتروشیمی زاگرس می باشد. 

شایان ذکر است کلیه مراحل طراحی، تهیه نقشه ها، برنامه نویسی، اجرا(وایرینگ، نصب شبکه و تابلوهاي PLC و...) و راه اندازي

 
توسط مهندسین داخلی شرکت پتروشیمی زاگرس صورت گرفته است. 

مجتمع پتروشیمی زاگرس بزرگترین مجتمع متمرکز تولید متانول در جهان می باشد؛ که در منطقه ویژه اقتصادي انرژي پارس



 
جنوبی(عسلویه) واقع شده است. 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 11 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 9 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 15 بازدید 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 12 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 13 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 16 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 14 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 40 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 27 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 27 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 



 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
بانک و بیمه 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 



 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 



 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  123  |  تاریخ: 1400/04/01

در راستاي افزایش تعامل و همکاري هاي دو جانبه، جلسه اي با حضور کوروش پرویزیان، مدیرعامل بانک پارسیان و
سیدجواد سلیمانی، مدیرعامل گروه سایپا در ساختمان مرکزي این بانک برگزار و تفاهم نامه همکاري بین دو مجموعه امضا

شد. به گزارش سایپانیوز، هدف از این نشست، بهره گیري از ظرفیت هاي بانک پارسیان و گروه ...

اقتصادي تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان بسته هستند 13 بازدید

 
اندازه فونت 

 
 

 
 

در راستاي افزایش تعامل و همکاري هاي دو جانبه، جلسه اي با حضور کوروش پرویزیان، مدیرعامل بانک پارسیان و سیدجواد

 
سلیمانی، مدیرعامل گروه سایپا در ساختمان مرکزي این بانک برگزار و تفاهم نامه همکاري بین دو مجموعه امضا شد. 

به گزارش سایپانیوز، هدف از این نشست، بهره گیري از ظرفیت هاي بانک پارسیان و گروه سایپا به منظور افزایش تعاملات و همکاري



 
هاي دوجانبه براي رفع موانع تولید و رونق اقتصادي اعلام و تفاهم نامه اي به همین منظور نیز به امضاي طرفین رسید 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 11 بازدید 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 9 بازدید 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 15 بازدید 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 14 بازدید 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 13 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 16 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 14 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 40 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 27 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 27 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 



 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

 
- بهسازي روکش آسفالت 700 معبر منطقه 5 

 
- راه اندازي سیستم مانیتورینگ FIRE ALARM در ایستگاه آتش نشانی پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي تفاهم نامه همکاري گروه سایپا و بانک پارسیان 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
بانک و بیمه 

 
- سایت فروش آنلاین بیمه دي راه اندازي شد 

 
- جشنواره نیک آفرین در بانک کارآفرین آغاز شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 



 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- با توجه به نیاز جدي کشور به محصولات فولاد مبارکه خواهان محدودیت تأمین گاز این مجموعه نیستیم 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 



 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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ساخت و تعمیر 5 طرح آموزشی در بشاگردبه همت ستاد اجرایی فرمان امام

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  124  |  تاریخ: 1400/04/01

قرارداد ساخت و تعمیر 5 طرح آموزشی به همت ستاد اجرایی فرمان امام و گروه جهادي آل یاسین در شهرستان بشاگرد
منعقد شد.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از هرمزگان، منوچهر دانشمند، رییس ستاد اجرایی
فرمان امام (ره) هرمزگان گفت: به همت ستاد اجرایی
فرمان امام و گروه جهادي آل یاسین ،قرارداد ساخت و
تعمیر 5 طرح آموزشی در شهرستان بشاگرد منعقد شده

 
است. 

 
بیشتر بخوانید؛ 

- اجراي بیش از دو هزار طرح اشتغال زایی در هرمزگان با مشارکت بنیاد برکت دانشمند افزود :این طرح ها شامل ساخت خوابگاه
پسرانه خمینی شهر، تکمیل خوابگاه دخترانه خمینی شهر، تعمیر مجتمع آموزشی پسرانه خمینی شهر، تعمیرمدرسه دوطبقه شهید

 
باهنر دربشاگرد و تعمیرمنزل اقامتی معلمان دربشاگرد است. 

 
او گفت: اعتبار اجراي این طرح ها 14 میلیارد و 600 میلیون تومان است. 

انتهاي خبر /ز



استفاده از ظرفیت کارآفرینان و کارفرمایان دریچه اي مطمئن براي

توانمندسازي جامعه هدف

منبع: قلمناشماره خبر:  125  |  تاریخ: 1400/04/01

سرپرست بهزیستی هرمزگان در این نشست  ضمن تبریک و گرامیداشت دهه کرامت و فرارسیدن میلاد ثامن الحجج حضرت
امام رضا (ع) ،  رویکرد بهزیستی را توانمندسازي جامعه هدف و ایجاد اشتغال پایدار عنوان کرد و افزود : ایجاد اشتغال پایدار

و توانمندسازي مددجویان از مولفه هاي اصلی و حائز اهمیت بهزیستی است  و در همین ...

سرپرست بهزیستی هرمزگان تاکید کرد : استفاده از
ظرفیت کارآفرینان و کارفرمایان دریچه اي مطمئن براي
توانمندسازي جامعه هدف هرمزگان-کارگروه اشتغال و
مسکن مددجویان تحت پوشش بهزیستی شهرستان
بندرعباس با حضور سرپرست بهزیستی هرمزگان برگزار

 
شد. 

سرپرست بهزیستی هرمزگان در این نشست  ضمن تبریک
و گرامیداشت دهه کرامت و فرارسیدن میلاد ثامن الحجج

حضرت امام رضا (ع) ،  رویکرد بهزیستی را توانمندسازي جامعه هدف و ایجاد اشتغال پایدار عنوان کرد و افزود : ایجاد اشتغال پایدار و
توانمندسازي مددجویان از مولفه هاي اصلی و حائز اهمیت بهزیستی است  و در همین راستا سازمان بهزیستی با پرداخت تسهیلات
کسب و کار خرد ، مشاغل خانگی، مشاغل روستایی بیمه خویش فرمایی ، کارفرمایی جبران عدم کارایی، تشکیل گروه هاي همیار و

 
اعطاي تسهیلات بلاعوض اقدامات موثر و تاثیر گذاري را در حوزه اشتغال انجام داده است . 

ابراهیم حسن نژاد تصریح کرد : مشوق هاي حمایتی ، بیمه اي ، یارانه ارتقاي کارآیی معلولان و تسهیلات  خود اشتغالی و کارفرمایی

 
از جمله مشوق هاي حمایتی سازمان بهزیستی در راستاي حمایت از کارفرمایان و ایجاد اشتغال جامعه هدف است. 

وي تاکید کرد : باید از ظرفیت کارآفرینان و کارفرمایان به منظور فرصت سازي شغلی و گشودن دریچه  اي مطمئن  در راستاي

 
توانمندسازي این قشر از جامعه استفاده کرد . 

سرپرست بهزیستی هرمزگان از ایجاد نمایشگاه و بازارچه براي فروش صنایع دستی مددجویان و اختصاص تسهیلات  اشتغال زایی 
براي جامعه هدف تحت پوشش خبر داد و گفت : رفع مشکل اشتغال مددجویان باید با ایجاد زمینه مناسب مهارت آموزي با جدیت

 
دنبال شود چرا  که آموزش هاي فنی حرفه اي در جهت توانمندسازي مددجویان نقش مهم و تأثیرگذاري را ایفا می نمایند. 

وي همچنین اظهار داشت : امروزه اشتغال زایی در هر زمینه اي تنها  مخصوص بخشی از افراد جامعه نیست بلکه افراد با شرایط

 
خاص  نیز می توانند از آموزش هاي مهارتی بهره مند شوند و با گذراندن دوره هاي مختلف وارد بازار کار شوند . 

وي  در ادامه مساله مسکن را نیز یکی دیگر از دغدغه هاي خانواده هاي تحت پوشش سازمان بهزیستی دانست و اذعان  نمود :
بهزیستی بنا بر رسالت ذاتی خویش با استفاده از امکانات بالقوه خود و تعامل با سایر نهادهاي متولی امر مسکن  از جمله مسکن و



 
شهرسازي و بنیاد مسکن در مسیر تامین مسکن جامعه هدف تحت پوشش خود اقدامات موثري را انجام داده است. 

انتهاي پیام /



معاون درآمدهاي مالیاتی سازمان امور مالیاتی خبر داد: تمدید مهلت پرداخت

مالیات مقطوع دریافت کنندگان سکه در سال 99

منبع: خط قرمزشماره خبر:  126  |  تاریخ: 1400/04/01

معاون درآمدهاي مالیاتی سازمان امورمالیاتی کشور، از  تمدید مهلت پرداخت مالیات مقطوع دریافت کنندگان سکه در سال
1399 تا 15 تیرماه سال جاري خبر داد.

معاون درآمدهاي مالیاتی سازمان امورمالیاتی کشور، از  تمدید مهلت
پرداخت مالیات مقطوع دریافت کنندگان سکه در سال 1399 تا 15
تیرماه سال جاري خبر داد. به گزارش رسانه مالیاتی ایران، محمد
مسیحی، با اعلام این خبر عنوان کرد: با تصویب ستاد ملی مدیریت
کرونا، مهلت ارایه اظهارنامه مالیاتی عملکرد سال 1399 صاحبان
مشاغل تا 15 تیرماه سال جاري تمدید شد که بر این اساس، دریافت
کنندگان سکه در سال 1399 نیز تا تاریخ مذکور فرصت دارند نسبت

به پرداخت مالیات مقطوع سکه و یا حسب مورد نسبت به تسلیم اظهارنامه مالیاتی خود اقدام نمایند. وي با اشاره به دستورالعمل
ابلاغی تبصره ماده (100) قانون مالیات هاي مستقیم اظهار داشت: تمامی اشخاص حقیقی خریدار سکه از بانک مرکزي جمهوري
اسلامی ایران که در سال 1399 نسبت به دریافت حداکثر ( 155) قطعه سکه اقدام نموده اند، تا 15 تیرماه مهلت دارند از تسهیلات
مالیات مقطوع برخوردار شوند. وي در ادامه با بیان اینکه این گروه از خریداران سکه از نگهداري اسناد و مدارك موضوع قانون مزبور و
تسلیم اظهارنامه مالیاتی معاف می باشند، تصریح کرد: با استناد به قسمت اخیر تبصره ماده (100) قانون مالیات هاي مستقیم اصلاحی
مصوب 1394، مالیات اشخاص موضوع این گروه از مودیان که اظهارنامه مالیاتی خود را در موعد مقررتسلیم نمایند، بر اساس
رسیدگی به اسناد و مدارك ارائه شده تعیین خواهد شد. مسیحی افزود: براساس دستورالعمل هاي ابلاغی، خریداران سکه مکلفند با
مراجعه به سامانه عملیات الکترونیک مودیان مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور به نشانی my.tax.gov.ir  نسبت به پرداخت
مالیات متعلق به شرح بند (2) این دستورالعمل اقدام نمایند تا مشمول جریمه دیرکرد موضوع ماده (190) قانون مالیات هاي مستقیم
اصلاحی مصوب 1394 نشوند. معاون درآمدهاي مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور به میزان مالیات مقطوع قابل پرداخت اشخاص
حقیقی دریافت کننده سکه بر اساس تعداد سکه تحویلی طی سال1399 نیز اشاره کرد و گفت: تا 5 قطعه سکه مشمول مالیات نمی
باشد، نسبت به مازاد 5 سکه تا میزان 15 سکه به ازاي هر قطعه سکه 9.600.000 ریال مالیات مقطوع، نسبت به مازاد 15 سکه تا
میزان 25 سکه به ازاي هر قطعه سکه 12.800.000 ریال مالیات مقطوع و نهایتا نسبت به مازاد 25 سکه تا میزان 155 سکه به ازاي
هر قطعه سکه 16.000.000 ریال مالیات مقطوع تعلق می گیرد. وي افزود: در خصوص مودیانی که امکان پرداخت مالیات مقطوع را
به صورت کامل تا 15 تیرماه سال جاري ندارند، مالیات مقطوع تعیین شده حداکثر تا چهارماه به صورت مساوي تقسیط می شود.
مسیحی خاطرنشان کرد: اشخاصی که در سال 1399 نسبت به دریافت بیش از (155) قطعه سکه از بانک مرکزي اقدام و همچنین
مشاغلی که حسب سوابق پرونده با مجوز صادره از سوي مراجع ذي ربط به شغل خرید و فروش سکه اشتغال دارند، مشمول این
دستورالعمل نبوده و مکلف به تسلیم اظهارنامه مالیاتی و پرداخت مالیات متعلق در موعد مقرر ( 15 تیرماه 1400) می باشند. وي
تاکید کرد: از آنجا که مطابق حکم تبصره ماده (100) قانون مذکور، مالیات مقطوع تعیین شده مطابق بند (2) دستورالعمل مذکور، در
صورت عدم تسلیم اظهارنامه مالیاتی در موعد مقرر قطعی و وفق مقررات قابل وصول می باشد، لذا اوراق قطعی تمامی مشمولین
موضوع بند (1) این دستورالعمل، یک ماه پس از سررسید پرداخت مالیات صادر و به مؤدیان ذي ربط ابلاغ خواهد شد. معاون



درآمدهاي مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور افزود: آن دسته از مشمولین این دستورالعمل که به مالیات قطعی شده اعتراض داشته
باشند، اعتراض آنها برابر مقررات در هیأت حل اختلاف مالیاتی موضوع تبصره (1) ماده(216) قانون مالیات هاي مستقیم اصلاحی
مصوب 1394  قابل رسیدگی خواهد بود. مسیحی در پایان با تاکید بر اینکه آخرین مهلت پرداخت مالیات مقطوع عملکرد سال 1399
دریافت کنندگان سکه از بانک مرکزي جمهوري اسلامی ایران، روز سه شنبه 15 تیرماه سال جاري می باشد، گفت: در صورت عدم

پرداخت مالیات و یا حسب مورد عدم تسلیم اظهارنامه مالیاتی در مهلت مقرر، مشمول جرایم خواهند شد.



مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان :1500 قرارداد یارانه دستمزد

در هرمزگان منعقد شد

منبع: روزنامه دریاشماره خبر:  127  |  تاریخ: 1400/04/01

 
مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان :1500 قرارداد یارانه دستمزد در هرمزگان منعقد شد 

دریانیوز: مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان گفت: در راستاي اجراي طرح یارانه دستمزد که با اولویت مناطق کم برخوردار از
اشتغال و بنگاه هاي به شدت آسیب دیده از ویروس کرونا درحال اجراست از سال گذشته تاکنون یک هزار و 523 قرارداد منعقد شده
است. هادي ابراهیمی در جمع خبرنگاران، با اشاره به اینکه سهمیه استان در سال جاري از اجراي طرح یارانه دستمزد یکهزار و 350
نفر است، افزود: از ابتداي سال تاکنون 145 قرارداد در این خصوصی منعقد شده است.وي جامعه هدف این طرح را بنگاههاي بخش
تعاونی و خصوص و جویندگان کار با تحصیلات حداقل دیپلم با اولویت دانش آموختگان دانشگاهی دانست و عنوان کرد: کاهش هزینه
هاي به کارگیري نیروي کار جدید براي کارفرما به منظور پایداري تولید و اشتغال در راستاي حمایت از بنگاههاي اقتصادي، افزایش
فرصت اشتغال بویژه براي فارغ التحصیلان دانشگاهی در بازار کار، حمایت از ارتقاء تولید داخلی و رقابت پذیري در بنگاههاي اقتصادي

 
و ارتقاء سطح سرمایه انسانی بنگاههاي فعال بخش خصوص و تعاونی از جمله اهداف این طرح است. 

ابراهیمی اضافه کرد: در این طرح جویندگان کار باید تحصیلات متوسطه (دیپلم به غیر از مرکز استان) و بالاتر داشته باشند. اولویت با
فارغ التحصیلان دانشگاهی است که سن آن ها از 37 سال تمام بیشتر نباشد (براي آقایان طول دوره خدمت سربازي به حداکثر سن
افزوده می شود)، براي زنان سرپرست خانوار جویندگان کار نیز شرط سنی تا سقف 45 سال تعیین شده است.به گزارش ایسنا ؛ وي
خاطرنشان کرد: در طرح یارانه دستمزد به منظور کاهش هزینه هاي اشتغال به آن دسته از افراد کارآفرین که شغل اولی هاي

دانشگاهی را جذب کنند تا سقف 12 ماه معادل 30 درصد حداقل حقوق دستمزد مصوب شوراي عالی کار پرداخت می شود.



پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن

منبع: روزنامه اسکناسشماره خبر:  128  |  تاریخ: 1400/04/01

پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن

گروه سیاسی:آیت االله سیدابراهیم رئیسی در اولین نشست خبري خود با تأکید بر اینکه سیاست خارجی دولتش از برجام شروع
نمی شود و به برجام هم محدود نخواهد شد، گفت: پیام ملت ایران در انتخابات، پیام ضرورت تغییر در شرایط اقتصادي بود.به گزارش
اسکناس به نقل از فارس، نشست خبري آیت االله سیّد ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور منتخب،روز گذشته برگزار شد.وي ادامه داد: این
حضور گسترده و با معناي مردم علی رغم شرایط کرونایی و دشمنی هاي بسیار و ایجاد جنگ روانی از طرف دشمنان ایران شکل
گرفت حضور ملت بزرگ ایران که ساعت ها پاي صندوق هاي راي قرار داشتند علی رغم برخی گله مندي هایی که از وضع اقتصادي
داشتند بود.رئیسی گفت: این حضور پیام هاي مختلفی داشت. یک پیام، پیام وحدت و انسجام ملی بود. پیام ملت ایران پیام ضرورت
تغییر در شرایط اقتصادي و زندگی آنها بود. پیام ملت ایران، پیام مبارزه با فساد، فقر و تبعیض و در یک کلمه، اجراي عدالت در تمام

 
شئون زندگی مردم بود. 

 
اعتماد مردم به دلایلی مخدوش شد 

رئیسی گفت: امید داریم که اقدامات ما در جهت بهبود شرایط گره گشایی جدي از زندگی مردم کند و امید را به مردم باز گرداند و
اعتمادي که بدلایلی مخدوش شده، این اعتماد به مردم عزیز و جوانان برگردد به نحوي که احساس همگان این باشد که دولت، دولت
امیدآفرین است، دولت، دولت یک جریان خاصی نخواهد بود. دولت و مدیران همکار با دولت در سراسر کشور کسانی هستند که وطن
دوست هستند، دغدغه مردم دارند، دغدغه انقلاب دارند و دغدغه آنها رفع مشکلات مردم است. هر کس دلش براي مردم و انقلاب
بتپد همکار ما در جاي جاي کشور خواهد بود.وي درباره سیاست خارجی ادامه داد: دنیا بداند وضعیت با این حضور حماسه ساز مردم

 
عزیز ایران تغییر کرده است و این وضعیت و شرایط جدید پیش روي دنیاست. 

 
باید به عهدي که با مردم بستیم وفادار ماند 

رئیس جمهور منتخب گفت: و به این عهدي که با مردم بستیم این باید به این عهد وفادار ماند. وفاي به این عهد تلاش براي
خدمتگزاري به مردم و باز کردن گره ها بود. وي افزود: اطمینان داریم با توکل به خدا و اعتماد به داشته هاي ملت ایران و اعتماد به
نیروي انسانی متراکم بویژه جوانان غرور آفرین این ملت و با ذخایر ارزشمندي که کشور ما از آن برخوردار است ان شااالله وضعیت و
شرایط به نفع مردم تغییر خواهد کرد.رئیس جمهور منتخب گفت: سیاست داخلی ما و اولویت هاي ما در این دولت بهبود وضعیت
کسب و کار مردم و بهبود شرایط و وضعیت معیشت مردم خواهد بود و بهبود شرایط در دولت و در نظام اداري کارآمدي رقم خواهد
زده شد که از بروکراسی که بعضاً بسیاري از اقدامات تحولی را در کشور مانع می شود حتما این شرایط تغییر باید کرد و یک نظام
اداري کارآمدي سالم و قانون مداري توسط نیروهاي کارآمد و انقلابی فساد ستیز در کشور شکل خواهد گرفت.وي خاطرنشان کرد: من
ضمن ارج نهادن به همه خدماتی که بعد از انقلاب توسط دولت هاي مختلف انجام خواهد شده است بدون تردید خدمات بسیاري
براي کشور انجام شده است. در این 40 سال، ما شاهد زحمات بسیار و تلاشها و اقداماتی در جهت توسعه یافتگی در کشور بودیم،
لکن علیرغم همه زحماتی که دولت ها تا کنون کشیده اند و علی رغم همه تلاش هاي که تاکنون شده است و ما در برخی از حوزه ها
به جایگاه عالی و قله هاي دست پیدا کرده ایم اما در برخی از حوزه ها بدلیل کم توجهی ها، سو مدیریت ها و عدم توجه به داشته
هاي بسیاري که کشور از آن برخوردار است و نیروي کارآمد جوانی که در کشور می تواند منشا بسیاري از تحولات است مشکلاتی
داریم.وي با اشاره به عقب ماندگی در عدالت خاطر نشان کرد: محور تحول، اجراي عدالت بر بستر گام دوم انقلاب اسلامی است. به
تمام اسناد بالادستی یعنی قانون اساسی جمهوري اسلامی، سیاست هاي مصوب نظام برنامه هاي توسعه توجه خواهد شد و ما در

 
آستانه تشکیل دولت جدید برنامه توسعه هفتم را با همکاري مجمع تشخیص مصلحت نظام و مجلس ان شااالله دنبال خواهیم کرد. 



 
اجازه نخواهیم داد مذاکره براي مذاکره باشد 

رئیس جمهور منتخب گفت: اجازه نخواهیم داد به نحوي مذاکره براي مذاکره باشد، اجازه نخواهیم داد مذاکرات فرسایشی باشد بلکه
باید هر نشستی همراه با نتیجه باشد، نتیجه محوري موضوع ماست و باید آورده اي براي ملت بزرگ ایران داشته باشد در راستاي
آورده اي براي مردم و رفع محدودیت ها و تحریم ها و راستی آزمایی مسأله ارتباطات را ادامه خواهیم داد.رئیس جمهور منتخب در
ادامه به سؤالات خبرنگاران در حوزه هاي مختلف پاسخ داد. آیت االله رئیسی در پاسخ به سؤال خبرنگار خبرگزاري صدا و سیما مبنی
بر اینکه اولویت دارترین و نخستین دستورکار شما در دولت جدید چه خواهد بود اظهار داشت: در روز آغاز کار دولت اعلام خواهیم
کرد که تمام بسترهاي فسادزا که ایجاد رانت می کند باید خاتمه داده شود،؛ یعنی دستگاه هاي اداري موظف هستند زمینه هاي رانت
و فساد را از بین ببرند و این سازوکارها را اصلاح کنند.وي گفت: اولین اقدام توجه به وضعیت اشتغال و مسکن مردم خواهد بود که
دست اندرکاران بخشهاي مختلف باید حضوري فعال با مشارکت مردم داشته باشند. وي در پاسخ به سوال خبرنگاري درباره اینکه آیا

 
حاضر است با جو بایدن مذاکره مستقیم کند،تنها در یک کلمه پاسخ داد:خیر. 

 
برنامه ریزي براي کاهش مالیات تولید از 25 به 10 درصد 

رئیس جمهور منتخب در ادامه به سؤال خبرنگار مهر مبنی بر اینکه براي رفع موانع تولید از جمله تأمین مالی ناقص، رانتهاي ارزي و
بخشنامه دست و پاگیر چه خواهید کرد گفت: باید براي رفع فشارها بر تولید که مسئله محوري کشور است و شعار سالهاي اخیر نیز
بوده محور کارهاي اقتصادي دولت بر روي تولید قرار گیرد که ما این کار را خواهیم کرد.رئیسی در توضیح این مسئله افزود: اولویت
خود را بر نقدینگی قرار خواهیم داد و آن را به سمت تولید سرازیر می کنیم.وي ادامه داد: در حال حاضر هم تولیدکنندگان و
کارآفرینان نسبت به کمبود نقدینگی اعتراض دارند و هم از سوي دیگر همه کارشناسان اقتصادي نسبت به افزایش نقدینگی هشدار
می دهند؛ بنابراین نقدینگی باید به سمت تولید هدایت شود.وي تصریح کرد: ما تولید را پرجاذبه و اقدامات غیرمولد را بی جاذبه
خواهیم کرد؛ این با یک بخشنامه یا سخن امکان پذیر نیست و یک سلسله اقدامات می خواهد از جمله اینکه براي ایجاد جذابیت در
تولید، کاهش مالیات تولید از 25 درصد به 10 درصد با یک شیب ملایم و ایجاد مالیات براي کارهاي غیرمولد و سوداگرانه مانند
سوداگري در ارز، طلا و مسکن را دنبال می کنیم تا یک عدالت مالیاتی ایجاد شود و ما مصمم هستیم که این کار را در دولت دنبال

 
کنیم. 

 
رفع تحریم ها و راستی آزمایی محور بحث سیاست خارجی ما خواهد بود 

آیت االله رئیسی در پاسخ به سؤال خبرنگار شبکه ام بی سی آمریکا که پرسید آیا براي اینکه برجام مؤثر واقع شود باید کل تحریم هاي
آمریکا شامل تحریم هاي دوره ترامپ رفع شود؟ و قصد دارید تیم مذاکره هسته اي را حفظ کنید؟ گفت: تیم مذاکره کننده هسته اي
کار خود را دنبال می کند. تیم سیاست خارجی ما نیز در حال بررسی کار عزیزان است. آمریکا موظف است تمام تحریم هاي ظالمانه
نسبت به ملت ایران را رفع کند. رفع تحریم ها و راستی آزمایی محور بحث سیاست خارجی ما خواهد بود.در ادامه این نشست خبري،
خبرنگار روزنامه شرق پرسید: آقاي رئیسی! از لحاظ آماري و گزارش هاي آماري بر شرایط کشور اشراف دارید؟ و می دانید چه
کشوري را با چه شرایطی تحویل می گیرید؟ و آیا قرار است بعد از صد روز گزارش فعالیت خود را ارائه کنید؟رئیسی در پاسخ گفت:
وضعیت شرایط و ارقام و آمار روشن است، مراکز رسمی، نهادهاي تجمیع کننده آمار و هم دستگاه ها آمار فعالیت خود را ارائه می
کنند و همچنین آمارها از دید رسانه ها، نخبگان و کارشناسان پنهان نیست. مردم عزیز هم باید بدانند در چه شرایط دولت جدید
شروع شد و قرار است فعالیت کند. شرایط و وضع موجود پیش روي ملت خواهد بود و بعد هم ما وضع موجود و وضع مطلوب را
ارزیابی می کنیم و تلاش می کنیم وضعیت موجود را به مطلوب نزدیک تر و فاصله را کم کنیم.وي گفت: خواسته ملت از ما این است
که دولت وعده هایش را فراموش نکند، ما نه تنها فقط صد روز بلکه شاید به صورت هفتگی و بعد ماهانه گزارش دهیم و بعد ارتباط با
مردم را به عنوان یک نعمت براي رفع مشکلات موجود می دانیم. این نشست آغاز خواهد بود و نه انجام و ان شاءاالله در نشست هایی
که خواهیم داشت، براي رفع مشکلات تلاش خواهیم کرد. محور کار ما اقدام و عمل خواهد بود و هم دستگاه ها و هم بنده مردم را در
جریان پیشرفت امور می گذاریم.وي در ادامه در پاسخ به سؤال خبرنگار الجزیره انگلیسی که پرسید «برخی تحلیل ها و اتهامات از
سوي برخی نهادهاي حقوق بشري مطرح است، در خصوص نقش شما در اعدام ها، این مسائل چه تأثیري می تواند بر فعالیت شما
داشته باشد»؟ گفت: من از ابتداي مسئولیت به عنوان یک حقوقدان و مدافع حقوق مردم بوده ام، حقوق بشر، محوري ترین مورد بوده



که دنبال کرده ام و به آنانی که اتهام می زنند باید گفت ما امروز در جایگاه مدعی قرار داریم. تمام اقداماتی که انجام داده ایم در
جهت رعایت حقوق بشر و انسان بوده است، با کسانی که دست به حرکت هاي داعشی و ضد امنیتی زدند.وي افزود: مدعیان حقوق
بشر باید جواب دهند که اگر یک قاضی از امنیت جامعه و حقوق مردم دفاع کرد، آیا نباید مورد تشویق قرار گیرد که امنیت مردم را
در برابر تهدیدها حفظ کرده است؟ افتخارم این است که هر جا بوده ام از حقوق مردم، امنیت مردم و آرامش مردم دفاع کردیم و امروز

هم خود را موظف به این کار می دانم که از حقوق انسان ها دفاع کنم.



پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن

منبع: روزنامه اسکناسشماره خبر:  129  |  تاریخ: 1400/04/01

پاسخ منفی به ایده مذاکره با جو بایدن

گروه سیاسی:آیت االله سیدابراهیم رئیسی در اولین نشست خبري خود با تأکید بر اینکه سیاست خارجی دولتش از برجام شروع
نمی شود و به برجام هم محدود نخواهد شد، گفت: پیام ملت ایران در انتخابات، پیام ضرورت تغییر در شرایط اقتصادي بود.به گزارش
اسکناس به نقل از فارس، نشست خبري آیت االله سیّد ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور منتخب،روز گذشته برگزار شد.وي ادامه داد: این
حضور گسترده و با معناي مردم علی رغم شرایط کرونایی و دشمنی هاي بسیار و ایجاد جنگ روانی از طرف دشمنان ایران شکل
گرفت حضور ملت بزرگ ایران که ساعت ها پاي صندوق هاي راي قرار داشتند علی رغم برخی گله مندي هایی که از وضع اقتصادي
داشتند بود.رئیسی گفت: این حضور پیام هاي مختلفی داشت. یک پیام، پیام وحدت و انسجام ملی بود. پیام ملت ایران پیام ضرورت
تغییر در شرایط اقتصادي و زندگی آنها بود. پیام ملت ایران، پیام مبارزه با فساد، فقر و تبعیض و در یک کلمه، اجراي عدالت در تمام

 
شئون زندگی مردم بود. 

 
اعتماد مردم به دلایلی مخدوش شد 

رئیسی گفت: امید داریم که اقدامات ما در جهت بهبود شرایط گره گشایی جدي از زندگی مردم کند و امید را به مردم باز گرداند و
اعتمادي که بدلایلی مخدوش شده، این اعتماد به مردم عزیز و جوانان برگردد به نحوي که احساس همگان این باشد که دولت، دولت
امیدآفرین است، دولت، دولت یک جریان خاصی نخواهد بود. دولت و مدیران همکار با دولت در سراسر کشور کسانی هستند که وطن
دوست هستند، دغدغه مردم دارند، دغدغه انقلاب دارند و دغدغه آنها رفع مشکلات مردم است. هر کس دلش براي مردم و انقلاب
بتپد همکار ما در جاي جاي کشور خواهد بود.وي درباره سیاست خارجی ادامه داد: دنیا بداند وضعیت با این حضور حماسه ساز مردم

 
عزیز ایران تغییر کرده است و این وضعیت و شرایط جدید پیش روي دنیاست. 

 
باید به عهدي که با مردم بستیم وفادار ماند 

رئیس جمهور منتخب گفت: و به این عهدي که با مردم بستیم این باید به این عهد وفادار ماند. وفاي به این عهد تلاش براي
خدمتگزاري به مردم و باز کردن گره ها بود. وي افزود: اطمینان داریم با توکل به خدا و اعتماد به داشته هاي ملت ایران و اعتماد به
نیروي انسانی متراکم بویژه جوانان غرور آفرین این ملت و با ذخایر ارزشمندي که کشور ما از آن برخوردار است ان شااالله وضعیت و
شرایط به نفع مردم تغییر خواهد کرد.رئیس جمهور منتخب گفت: سیاست داخلی ما و اولویت هاي ما در این دولت بهبود وضعیت
کسب و کار مردم و بهبود شرایط و وضعیت معیشت مردم خواهد بود و بهبود شرایط در دولت و در نظام اداري کارآمدي رقم خواهد
زده شد که از بروکراسی که بعضاً بسیاري از اقدامات تحولی را در کشور مانع می شود حتما این شرایط تغییر باید کرد و یک نظام
اداري کارآمدي سالم و قانون مداري توسط نیروهاي کارآمد و انقلابی فساد ستیز در کشور شکل خواهد گرفت.وي خاطرنشان کرد: من
ضمن ارج نهادن به همه خدماتی که بعد از انقلاب توسط دولت هاي مختلف انجام خواهد شده است بدون تردید خدمات بسیاري
براي کشور انجام شده است. در این 40 سال، ما شاهد زحمات بسیار و تلاشها و اقداماتی در جهت توسعه یافتگی در کشور بودیم،
لکن علیرغم همه زحماتی که دولت ها تا کنون کشیده اند و علی رغم همه تلاش هاي که تاکنون شده است و ما در برخی از حوزه ها
به جایگاه عالی و قله هاي دست پیدا کرده ایم اما در برخی از حوزه ها بدلیل کم توجهی ها، سو مدیریت ها و عدم توجه به داشته
هاي بسیاري که کشور از آن برخوردار است و نیروي کارآمد جوانی که در کشور می تواند منشا بسیاري از تحولات است مشکلاتی
داریم.وي با اشاره به عقب ماندگی در عدالت خاطر نشان کرد: محور تحول، اجراي عدالت بر بستر گام دوم انقلاب اسلامی است. به
تمام اسناد بالادستی یعنی قانون اساسی جمهوري اسلامی، سیاست هاي مصوب نظام برنامه هاي توسعه توجه خواهد شد و ما در

 
آستانه تشکیل دولت جدید برنامه توسعه هفتم را با همکاري مجمع تشخیص مصلحت نظام و مجلس ان شااالله دنبال خواهیم کرد. 



 
اجازه نخواهیم داد مذاکره براي مذاکره باشد 

رئیس جمهور منتخب گفت: اجازه نخواهیم داد به نحوي مذاکره براي مذاکره باشد، اجازه نخواهیم داد مذاکرات فرسایشی باشد بلکه
باید هر نشستی همراه با نتیجه باشد، نتیجه محوري موضوع ماست و باید آورده اي براي ملت بزرگ ایران داشته باشد در راستاي
آورده اي براي مردم و رفع محدودیت ها و تحریم ها و راستی آزمایی مسأله ارتباطات را ادامه خواهیم داد.رئیس جمهور منتخب در
ادامه به سؤالات خبرنگاران در حوزه هاي مختلف پاسخ داد. آیت االله رئیسی در پاسخ به سؤال خبرنگار خبرگزاري صدا و سیما مبنی
بر اینکه اولویت دارترین و نخستین دستورکار شما در دولت جدید چه خواهد بود اظهار داشت: در روز آغاز کار دولت اعلام خواهیم
کرد که تمام بسترهاي فسادزا که ایجاد رانت می کند باید خاتمه داده شود،؛ یعنی دستگاه هاي اداري موظف هستند زمینه هاي رانت
و فساد را از بین ببرند و این سازوکارها را اصلاح کنند.وي گفت: اولین اقدام توجه به وضعیت اشتغال و مسکن مردم خواهد بود که
دست اندرکاران بخشهاي مختلف باید حضوري فعال با مشارکت مردم داشته باشند. وي در پاسخ به سوال خبرنگاري درباره اینکه آیا

 
حاضر است با جو بایدن مذاکره مستقیم کند،تنها در یک کلمه پاسخ داد:خیر. 

 
برنامه ریزي براي کاهش مالیات تولید از 25 به 10 درصد 

رئیس جمهور منتخب در ادامه به سؤال خبرنگار مهر مبنی بر اینکه براي رفع موانع تولید از جمله تأمین مالی ناقص، رانتهاي ارزي و
بخشنامه دست و پاگیر چه خواهید کرد گفت: باید براي رفع فشارها بر تولید که مسئله محوري کشور است و شعار سالهاي اخیر نیز
بوده محور کارهاي اقتصادي دولت بر روي تولید قرار گیرد که ما این کار را خواهیم کرد.رئیسی در توضیح این مسئله افزود: اولویت
خود را بر نقدینگی قرار خواهیم داد و آن را به سمت تولید سرازیر می کنیم.وي ادامه داد: در حال حاضر هم تولیدکنندگان و
کارآفرینان نسبت به کمبود نقدینگی اعتراض دارند و هم از سوي دیگر همه کارشناسان اقتصادي نسبت به افزایش نقدینگی هشدار
می دهند؛ بنابراین نقدینگی باید به سمت تولید هدایت شود.وي تصریح کرد: ما تولید را پرجاذبه و اقدامات غیرمولد را بی جاذبه
خواهیم کرد؛ این با یک بخشنامه یا سخن امکان پذیر نیست و یک سلسله اقدامات می خواهد از جمله اینکه براي ایجاد جذابیت در
تولید، کاهش مالیات تولید از 25 درصد به 10 درصد با یک شیب ملایم و ایجاد مالیات براي کارهاي غیرمولد و سوداگرانه مانند
سوداگري در ارز، طلا و مسکن را دنبال می کنیم تا یک عدالت مالیاتی ایجاد شود و ما مصمم هستیم که این کار را در دولت دنبال

 
کنیم. 

 
رفع تحریم ها و راستی آزمایی محور بحث سیاست خارجی ما خواهد بود 

آیت االله رئیسی در پاسخ به سؤال خبرنگار شبکه ام بی سی آمریکا که پرسید آیا براي اینکه برجام مؤثر واقع شود باید کل تحریم هاي
آمریکا شامل تحریم هاي دوره ترامپ رفع شود؟ و قصد دارید تیم مذاکره هسته اي را حفظ کنید؟ گفت: تیم مذاکره کننده هسته اي
کار خود را دنبال می کند. تیم سیاست خارجی ما نیز در حال بررسی کار عزیزان است. آمریکا موظف است تمام تحریم هاي ظالمانه
نسبت به ملت ایران را رفع کند. رفع تحریم ها و راستی آزمایی محور بحث سیاست خارجی ما خواهد بود.در ادامه این نشست خبري،
خبرنگار روزنامه شرق پرسید: آقاي رئیسی! از لحاظ آماري و گزارش هاي آماري بر شرایط کشور اشراف دارید؟ و می دانید چه
کشوري را با چه شرایطی تحویل می گیرید؟ و آیا قرار است بعد از صد روز گزارش فعالیت خود را ارائه کنید؟رئیسی در پاسخ گفت:
وضعیت شرایط و ارقام و آمار روشن است، مراکز رسمی، نهادهاي تجمیع کننده آمار و هم دستگاه ها آمار فعالیت خود را ارائه می
کنند و همچنین آمارها از دید رسانه ها، نخبگان و کارشناسان پنهان نیست. مردم عزیز هم باید بدانند در چه شرایط دولت جدید
شروع شد و قرار است فعالیت کند. شرایط و وضع موجود پیش روي ملت خواهد بود و بعد هم ما وضع موجود و وضع مطلوب را
ارزیابی می کنیم و تلاش می کنیم وضعیت موجود را به مطلوب نزدیک تر و فاصله را کم کنیم.وي گفت: خواسته ملت از ما این است
که دولت وعده هایش را فراموش نکند، ما نه تنها فقط صد روز بلکه شاید به صورت هفتگی و بعد ماهانه گزارش دهیم و بعد ارتباط با
مردم را به عنوان یک نعمت براي رفع مشکلات موجود می دانیم. این نشست آغاز خواهد بود و نه انجام و ان شاءاالله در نشست هایی
که خواهیم داشت، براي رفع مشکلات تلاش خواهیم کرد. محور کار ما اقدام و عمل خواهد بود و هم دستگاه ها و هم بنده مردم را در
جریان پیشرفت امور می گذاریم.وي در ادامه در پاسخ به سؤال خبرنگار الجزیره انگلیسی که پرسید «برخی تحلیل ها و اتهامات از
سوي برخی نهادهاي حقوق بشري مطرح است، در خصوص نقش شما در اعدام ها، این مسائل چه تأثیري می تواند بر فعالیت شما
داشته باشد»؟ گفت: من از ابتداي مسئولیت به عنوان یک حقوقدان و مدافع حقوق مردم بوده ام، حقوق بشر، محوري ترین مورد بوده



که دنبال کرده ام و به آنانی که اتهام می زنند باید گفت ما امروز در جایگاه مدعی قرار داریم. تمام اقداماتی که انجام داده ایم در
جهت رعایت حقوق بشر و انسان بوده است، با کسانی که دست به حرکت هاي داعشی و ضد امنیتی زدند.وي افزود: مدعیان حقوق
بشر باید جواب دهند که اگر یک قاضی از امنیت جامعه و حقوق مردم دفاع کرد، آیا نباید مورد تشویق قرار گیرد که امنیت مردم را
در برابر تهدیدها حفظ کرده است؟ افتخارم این است که هر جا بوده ام از حقوق مردم، امنیت مردم و آرامش مردم دفاع کردیم و امروز

هم خود را موظف به این کار می دانم که از حقوق انسان ها دفاع کنم.



بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد

منبع: روزنامه اسکناسشماره خبر:  130  |  تاریخ: 1400/04/01

بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد

گروه بانک و بیمه: مدیرعامل بانک مهر ایران از پرداخت 7500 میلیارد تومان تسهیلات در سه ماهه ابتدایی امسال خبر داد. به
گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، دکتر مرتضی اکبري مدیرعامل این بانک گفت: این میزان تسهیلات به حدود
490هزار نفر پرداخت شده و عمدتاً براي مشاغل و کسب و کارهاي کوچک و خانگی بوده است. اکبري تصریح کرد: از دو سال گذشته
اولویت تسهیلات دهی بانک مهر ایران تمرکز بر مشاغل خرد و کسب وکارهاي کوچک بوده و امسال نیز این هدف را به طور جدي
دنبال خواهیم کرد. وي با بیان اینکه عمده سیاست گذاري ها و پرداخت تسهیلات در بخش معیشت بوده، اظهارکرد: انواع دیگر
تسهیلات را نیز پرداخت می کنیم، اما بیشتر معطوف به بخش اشتغال زایی خانگی و روستایی در سطح خرد هستیم. وي ادامه داد: با
این رویکرد سال گذشته تقریباً 32هزار میلیارد تومان وام به حدود دو میلیون و 400 هزار نفر پرداخت کردیم که این رقم در بهار
امسال، 7500 میلیارد تومان براي 490 هزار نفر بوده است. اکبري گفت: انواع تسهیلات پرداختی شامل حوزه هاي معیشت، ازدواج و
درمان و بخش قابل توجهی از آن نیز مربوط به بخش اشتغال خرد یا کسب وکارهاي کوچک بوده است. وام ها تا سقف 50 میلیون
تومان و با کارمزد 4 درصد پرداخت شده است. مدیرعامل بانک مهر ایران با توجه به اهمیت نقش روستاها در توسعه اقتصادي و تأمین
مایحتاج ضروري کشور گفت: امروزه توسعه روستایی تنها از طریق توجه به زیرساخت هاي عمرانی و خدمات اجتماعی محقق نمی
شود، بلکه نیازمند اشتغال زایی پایدار براي روستاییان است. در همین راستا بانک مهر ایران در همکاري با سازمان ها و نهادهاي

حمایتی براي ایجاد توسعه پایدار، اشتغال زایی و کمک به مسکن روستایی اقدامات شایسته و مؤثري را انجام داده است.



اخبار

منبع: روزنامه اسکناسشماره خبر:  131  |  تاریخ: 1400/04/01

اخبار

 
افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

مدیرعامل بانک سینا در سفر به استان خوزستان که به همراه جمعی از مدیران بانک صورت گرفت، بر ضرروت افزایش بهره وري و
کارایی شعب در جهت افزایش رضایتمندي مشتریان تاکید کرد. دکتر ایمانی در دیدار با همکاران باجه و شعبه دزفول و شعبه
اندیمشک، ضمن تشریح نقاط قوت و ظرفیت هاي طبیعی استان خوزستان، بر لزوم تلاش جهت افزایش بهره وري بیشتر و کارایی
بالاتر شعب اشاره کرد و گفت: بانک سینا همواره با ارائه ایده ها و برنامه هاي نوین، گام هاي مثبتی در جهت ارتقاء بهره وري و کارایی
در تمام شاخص ها برداشته است تا زمینه رضایتمندي بیش از پیش مشتریان را فراهم نماید. وي در این دیدار به اهمیت جذب منابع
به ویژه منابع ارزان قیمت و اعطاي تسهیلات به بنگاه هاي مولد اشاره کرد و افزود: اولویت و هدف بانک در حوزه تخصیص طی سال
1400 تحقق شعار سال مبنی بر اشتغال زایی و رفع موانع است و باید از ظرفیت هاي بانک در جهت کمک به ایجاد اشتغال و تقویت
تولید داخل و توسعه رونق اقتصادي کشور بهره جست. مدیرعامل بانک سینا، مشتري مداري و کسب رضایت مشتریان را از عوامل
موفقیت بانک دانست و افزود: تعامل با صاحبان کسب و کار تاثیر بسزایی در افزایش سهم بازار بانک دارد و بستر مناسبی براي
رضایتمندي مشتریان فراهم می کند. وي در ادامه اظهار داشت: بانک سینا با برنامه ریزي هاي هوشمند در راستاي افزایش سهم بازار
کوشا است و با بازاریابی هاي هدفمند و بهره مندي از فضاي موجود بر این امر متمرکز شده است. گفتنی است دکتر ایمانی و هیات

همراه در جریان این سفر یک روزه، در محل یادمان شهداي هفت تپه حضور یافتند.



اخبار خراسان جنوبی / آماده سازي پیست تریال بیرجند براي میزبانی

مسابقات آسیایی و کشوري

منبع: روزنامه بیرجند امروزشماره خبر:  132  |  تاریخ: 1400/04/01

آماده سازي پیست تریال بیرجند براي میزبانی مسابقات آسیایی و کشوري/7 پیست دوچرخه سواري تریال شهید حججی
شهر بیرجند تکمیل و براي میزبانی مسابقات آسیایی و کشوري آماده سازي شد. رئیس هیات دوچرخه سواري استان گفت:

این پیست با همکاري شهرداري بیرجند، اداره ورزش و جوانان و هیات دوچرخه سواري شهرستان بیرجند ...

 
آماده سازي پیست تریال بیرجند براي میزبانی مسابقات آسیایی و کشوري/7 

 
پیست دوچرخه سواري تریال شهید حججی شهر بیرجند تکمیل و براي میزبانی مسابقات آسیایی و کشوري آماده سازي شد. 

رئیس هیات دوچرخه سواري استان گفت: این پیست با همکاري شهرداري بیرجند، اداره ورزش و جوانان و هیات دوچرخه سواري
شهرستان بیرجند با 300 میلیون ریال هزینه بهسازي و آماده

 
میزبانی مسابقات کشوري و آسیایی در سال 1400 شده است. 

علوي افزود: همایش دوچرخه سواري، 8 تیر ماه به مناسبت هفته

 
مبارزه با مواد مخدر  در شهر هاي استان برگزار خواهد شد. 

وي از برگزاري طرح استعدادیابی هم خبر داد و گفت: مسابقات
استعداد هاي برتر ورزشی رشته دوچرخه سواري انتخابی تیم
استان 10و 11 تیر  به میزبانی شهرستان نهبندان با حضور
مستعدین منتخب شهرستان هاي استان برگزار و منتخبین
استان به اردوي آمادگی اعزام به مسابقات کشوري دعوت خواهند

 
شد. 

 
ارادت به ثامن الحجج با نامگذاري 65 نوزاد به نام رضا/2 

 
65 نوزاد در خراسان جنوبی در دو ماه ابتداي سال جاري به نام رضا و نام هاي مضاعف رضا نامگذاري شدند. 

مدیر کل ثبت احوال استان گفت: در این مدت هفت نوزاد به نام رضا، 22 نوزاد علیرضا، 16 نوزاد محمدرضا، 13 نوزاد امیررضا، نام

 
هاي حسین رضا، احمدرضا و حمیدرضا هرکدام دو نوزاد و یک نوزاد به نام احمدرضا نامگذاري شد. 

 
مهرآور افزود: تاکنون بیش از 16 هزار نفر نیز نام رضا را براي فرزندان خود در خراسان جنوبی انتخاب کرده اند . 

مدیر کل ثبت احوال استان گفت: در دو ماه گذشته 2 هزار و 447 واقعه ولادت در استان به ثبت رسیده که از این تعداد هزار و 254

 
نوزاد پسر هستند. 



 
در ماه هاي فروردین و اردیبهشت امسال به ازاي هر 100 نوزاد دختر، 105 نوزاد پسر در خراسان جنوبی متولد شده اند. 

 
هزار و 323 مسکن اقشار کم درآمد در خراسان جنوبی ساخته شد 

 مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی گفت: همه

 
متقاضیان مسکن اقشار کم درآمد استان به بانک معرفی شدند و تاکنون هزار و 323 واحد به مرحله بهره برداري رسیده است. 

علی اصغر آسمانی مقدم روز سه شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: سهمیه 6 هزار مسکن اقشار کم درآمد در شهرستان هاي

 
مختلف استان توزیع و براي متقاضیان پرونده تشکیل شده است. 

وي گفت: از این تعداد مالکان پنج هزار و 998 واحد موفق به عقد قرارداد با بانک شده اند که 50 میلیون تومان وام قرض الحسنه با

 
بازپرداخت 15 ساله و 30 میلیون تومان بلاعوض براي ساخت به آنها پرداخت می شود. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی با اشاره به اینکه امسال تسهیلات ساخت مسکن روستایی به 100 میلیون تومان با بازپرداخت
20 ساله افزایش یافته است گفت: واحدهاي باقیمانده در طرح مسکن اقشار کم درآمد که هنوز موفق به عقد قرارداد با بانک نشده اند

 
می توانند از شرایط جدید تسهیلاتی استفاده کنند. 

 
وي اظهار داشت: از بین پرونده هاي تشکیل شده، پنج هزار و 549 واحد به مرحله اجراي فونداسیون رسیده است. 

آسمانی مقدم گفت: از این تعداد چهار هزار و 352 واحد به مرحله اجراي اسکلت، سه هزار و 781 واحد اجراي سقف و 2 هزار و 754

 
واحد به مرحله سفت کاري رسیده است. 

وي افزود: این طرح علاوه بر ساکنان شهرهاي زیر 25 هزار نفر مشمول روستاییان نیز می شود همچنین با رعایت مقررات ملی

 
ساختمان افراد واجد شرایط می توانند روي طبقات ساخته شده سایر اعضاي خانواده این واحدها را بسازند. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی گفت: در شهرهاي زیر 25 هزار خانوار در هر نقطه از شهر امکان ساخت این خانه ها وجود دارد

 
اما در شهرهاي بالاي 25 هزار نفر باید متقاضی واحد مد نظر را در مناطق حاشیه شهرها از جمله روستاهاي اقماري بنا کند. 

وي اظهار داشت: تیپ نقشه این منازل به طور میانگین 60 متر مربع است اما در صورتی که فرد متقاضی آورده بیشتري داشته باشد،
امکان افزایش زیربنا وجود دارد. 



پس از اجراي موفقیت آمیز طرح ساخت 10 هزار واحد مسکن محرومان در خراسان جنوبی که در پی سفر اسفند 97 «محمدباقر
نوبخت» به این استان عملیاتی و بسیاري از این واحدها در مناطق روستایی افتتاح شد، احداث مسکن شهري براي نیازمندان هم در

 
اولویت قرار گرفت و تفاهم نامه آن خرداد سال گذشته در سفر رییس سازمان برنامه و بودجه به امضا رسید. 

براساس این تفاهم نامه، مقرر شد پنج هزار واحد مسکن براي اقشار کم درآمد و بد مسکن ها در شهرهاي زیر 25 هزار نفر جمعیت و
در حاشیه شهرها یا بافت هاي فرسوده شهرهاي بالاي 25 هزار نفر جمعیت احداث شود. همچنین یک هزار واحد مسکونی براي تامین

 
مسکن بازنشسته هاي واجد شرایط در این طرح لحاظ شده است. 

با توجه به اقدامات بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در انجام تعهد ساخت پنج هزار واحد مسکونی از مجموعه سهمیه طرح مسکن
محرومان و نتایج خوبی که در خراسان جنوبی به همراه داشت، ساخت 6 هزار واحد مسکن شهري براي اقشار کم درآمد نیز به این

 
حوزه واگذار شد. 

عملیات اجرایی 6 هزار واحد مسکن شهري ویژه اقشار کم درآمد در استان خراسان جنوبی همزمان با سومین روز هفته دولت 99 آغاز

 
شد و اعتبار پیش بینی شده براي ساخت این واحدها 780 میلیارد تومان شامل تسهیلات بانکی و آورده متقاضی است. 

 
هزار و 85 اثر به پویش جلوه هاي فرهنگی خراسان جنوبی ارسال شد/ 

  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان جنوبی گفت: هزار و
85 اثر براي شرکت در پویش فرهنگی و اجتماعی خراسان جنوبی به دبیرخانه ارسال شد و پویش جلوه هاي فرهنگی استان اولین گام

 
در راستاي تولید محتواي بومی است. 

ناصر نبی زاده روز دوشنبه در آیین اختتامیه پویش جلوه هاي فرهنگی خراسان جنوبی افزود: این پویش اولین گام براي تولید

 
محتواي اصولی و ارزشمند متناسب با زیست بوم فرهنگی استان یا بازسازي تولیدات موجود است. 

 
وي گفت: رویدادهاي فرهنگی، هنري و رسانه اي موضوعی مهم در جریان تولید و مصرف حوزه فرهنگ کشور هستند. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان جنوبی اظهار داشت: پویش هاي تولید محتوا نیز در این مسیر بسیار مهم بوده و مباحث

 
فرهنگی را بومی سازي می کنند و تاثیر عمیقی در فرهنگ عمومی جامعه دارند. 



وي افزود: امروز فضاي مجازي بخش زیادي از زندگی ما را فرا گرفته و تبیین برنامه هاي شایسته براي استفاده از این ظرفیت به

 
صورت استانی، منطقه اي، ملی و بین المللی ضروري است. 

 
نبی زاده گفت: شیوع ویروس کرونا نیز موجب شد اثرگذاري کار در این فضا و اهمیت آن، ملموس شود. 

وي با اشاره به اینکه در فضاهاي فرهنگی پویش هاي متعددي توسط مردم راه اندازي شده است تصریح کرد: ایجاد پویش ها براساس

 
اهداف مشخص و جریان سازي فرهنگی توسط نهادهاي دولتی چندان پررنگ نبوده و جا براي کار در این بستر بسیار است. 

دبیر شوراي فرهنگ عمومی استان خراسان جنوبی افزود: در همین راستا پویش جلوه هاي فرهنگی و اجتماعی استان ها توسط وزارت

 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با هدف تصویرسازي نشاط و شادي مثبت در آداب و سنن استان ها طرح ریزي شد. 

وي گفت: پویش جلوه هاي فرهنگی خراسان جنوبی از سال گذشته با هشتگ "این فرهنگ ماست" آغاز شد و تمرکز این پویش بر

 
فرهنگ اصیل بومی و تولید محتواي اصولی و ارزشمند متناسب با زیست بوم فرهنگی خراسان جنوبی بود. 

نبی زاده با تاکید بر اینکه پویش جلوه هاي فرهنگی استان اولین گام در راستاي تولید محتواي بومی است افزود: مطمئنا با انجام

 
آسیب شناسی ها، مراحل بعدي گام هایی موثرتر و عمیق تر خواهد بود. 

 
همزمان با برگزاري آیین اختتامیه پویش فرهنگی و اجتماعی خراسان جنوبی، برگزیدگان نیز معرفی شدند. 

هزار و 85 اثر براي شرکت در پویش فرهنگی و اجتماعی خراسان جنوبی به دبیرخانه ارسال شد که از بین این آثار 200 عکس، 25

 
عکس نوشته، 100 فیلم و 250 پوستر براي مرحله داوري انتخاب و مورد بررسی قرار گرفت. 

براساس بیانیه هیات داوران متشکل از محمدرضا بیدختی، رضا خالدي و کاظم ایمان طلب، برگزیدگان این پویش در 2 بخش

 
تخصصی و مردمی معرفی شدند. 

 
رونق صنایع دستی با پرداخت تسهیلات اشتغال آستان قدس رضوي/3-2 

 
آستان قدس رضوي یک میلیارد تومان تسهیلات اشتغال صنایع دستی در خراسان جنوبی به متقاضیان پرداخت کرد. 

 دبیرکانون هاي خدمت رضوي خراسان جنوبی در گفتگو با خبرنگار صدا و سیما گفت: این مقدار تسهیلات در قالب تفاهم نامه فی

 
مابین میراث فرهنگی و بنیاد کرامت آستان قدس رضوي در سال جاري به 76 نفر پرداخت شد. 

ابراهیمی سقف تسهیلات پرداختی به متقاضیان به طور میانگین را 10 تا 15 میلیون تومان اعلام کرد و افزود: این تسهیلات  بانرخ

 
سود 4 درصد و بازپرداخت 5 تا 7 ساله پرداخت شد. 

وي سهم خراسان جنوبی از تسهیلات اشتغال صنایع دستی آستان قدس رضوي را یک میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: تمام سهمیه

 
ابلاغ شده در استان جذب شده است. 

دبیرکانون هاي خدمت رضوي خراسان جنوبی همچنین از پرداخت تسهیلات براي کمک به گازکشی مناطق محروم نهبندان،



سربیشه، درمیان و زیرکوه در سال جاري خبر داد و  افزود: همچنین در سال جاري 20 سري جهیزیه به ارزش 250 میلیون تومان به

 
نوعروسان نیازمند استان اهدا شد. 

 
امکان برش سنگ هاي معدنی در نهبندان فراهم می شود 

  امکان برش سنگ هاي معدنی و گرانیتی در نهبندان با راه

 
اندازي مجدد واحد سنگ بري در این شهرستان به زودي فراهم می شود. 

 
فرماندار نهبندان گفت: سنگ هاي گرانیتی و معدنی این شهرستان با تعطیلی واحد برش سنگ، به اصفهان حمل می شد. 

مجید بیکی روز سه شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این واحد سنگ بري که به دلیل تملک در بانک تعطیل شده بود، توسط

 
متقاضی جدید خریداري شد و سرمایه گذار جدید حدود 2 ماه است که کار بازسازي و راه اندازي تجهیزات را انجام می دهد. 

 
وي بیان کرد: براساس قول سرمایه گذار این واحد از هفته آینده واحد مدار تولید می شود. 

فرماندار نهبندان گفت: سرمایه گذار به دنبال راه اندازي خط تولید اسلپ در این واحد سنگ بري است و تجهیزات این خط از گمرك

 
وارد شده که با راه اندازي مجدد این واحد براي 35 نفر اشتغال ایجاد خواهد شد. 

وي افزود: سرمایه گذار این واحد را با اعتبار هفت میلیارد تومان خریداري کرده است و در زمینه خرید خط اسلپ هم هزینه خواهد

 
کرد. 

بیکی با اشاره به اینکه 2 واحد سنگ بري در شهرستان نهبندان وجود دارد گفت: یک واحد سنگ بري متعلق به آستان قدس رضوي

 
نیز در نهبندان وجود دارد که در حال حاضر تعطیل است. 

وي اظهار داشت: پیگیر راه اندازي مجدد این واحد هم هستیم و متقاضیان جدید معرفی شدند که در مرحله توافق با آستان قدس

 
رضوي هستند. 

نهبندان با داشتن 23 نوع ماده معدنی و ذخیره 185 میلیون تنی مواد معدنی از شهرستان هاي معدنی خراسان جنوبی و کشور به

 
شمار می رود و توجه و تمرکز به سرمایه گذاري در بخش معدن و صنایع وابسته به آن، نقشه راه توسعه پایدار این منطقه است. 



برخی از این ذخایر معدنی ویژه و خاص نهبندان است که از جمله آن می توان به کانی هاي فلزي کمیاب مانند لیتیوم اشاره کرد که

 
در دهه آینده با ورود خودروهاي الکتریکی این ماده معدنی نقش مهمی در تامین انرژي خواهد داشت. 

از دیگر مواد معدنی شهرستان نهبندان ذخایر طلاست که در چند سال گذشته با کاوش هاي متعدد، معادن جدیدي از این ماده با

 
ارزش در شرق کشور کشف شده است. 

پس از کاوش هاي مختلف و انجام تست صنعتی، عملیات اجرایی معدن طلاي هیرد نهبندان به عنوان بزرگترین معدن طلاي خراسان
جنوبی در سال 95 آغاز شد و ذخیره قطعی این معدن چهار میلیون و 910 هزار تن و استخراج اسمی سالانه آن 100 هزار تن است.



سخنان مهم رئیسی در اولین نشست خبري؛ از ارتباط با آمریکا تا شاخص هاي

انتخاب اعضاي کابینه

منبع: رشتوندشماره خبر:  133  |  تاریخ: 1400/04/01

سخنان مهم رئیسی در اولین نشست خبري؛ از ارتباط با آمریکا تا شاخص هاي انتخاب اعضاي کابینها سید ابراهیم رئیسی در
نخستین نشست خبري به عنوان هشتمین رئیس جمهوري ایران سخنان مهمی درباره مسائل مهم داخلی و خارجی بیان داشت. وي با
اشاره به اینکه با جهان تعامل گسترده و متوازن خواهیم داشت و شرایط کشور را به مذاکرات گره نخواهیم زد، گفت: انقلابی بودن،
فساد ستیز بودن، مردم دار بودن، شایسته سالاري مورد توجه من در تشکیل کابینه خواهد بود. مهمترین بخش اظهارات سید ابراهیم

 
رئیسی در نشست خبري که با حضور 380 نماینده از «201 رسانه داخلی و خارجی» برگزار شد، به شرح زیر است: 

 
مستقل وارد شده ام 

رئیسی: بارها اعلام کردم که مستقل وارد میدان شده ام. سامانه اي اعلام می کنیم که مردم کابینه را معرفی کنند. رسانه ها گمانه

 
زنی نکنند. 

 
ما تعامل را با تمام دنیا به عنوان یک اصل می دانیم 

رئیسی: سیاست خارجی دولت ما از برجام شروع نمیشود و به برجام هم محدود نخواهد شد ما تعامل را با تمام دنیا به عنوان یک اصل
می دانیم. در مذاکرات هر مذاکره اي که منافع ملی در آن تضمین شود قطعا مورد حمایت خواهد بود. فرسایشی اجازه نخواهیم داد

 
مذاکرات پیش برود. 

 
حضور مردم پیام وحدت و انسجام ملی بود 

رئیسی: حضور مردم پیام وحدت و انسجام ملی بود. پیام ضرورت تغییر در وضعیت و شرایط اقتصادي آنها بود. پیام مبارزه با فساد و
فقر و اجراي عدالت در تمام شئون زندگی مردم بود. پیام تداوم راه امام وشهداي انقلاب و بخصوص شهید سردار سلیمانی بود. این
پیام براي دولت مردمی باید دقیقا شنیده شود و به این عهدي که با مردم بستیم باید به آن وفادار ماند و باهمه وجود تلاش براي رفع

 
مشکلات پیش روي و باز کردن گره ها باشد. 

 
چرا بایدن به تعهدات پایبند نیست 

حجت الاسلام رئیسی: چرا اقاي بایدن به تعهدات دولت هاي قبل متعهد نیست ؟ من پیشنهاد جدي ام به آمریکا این است که با رفع
همه تحریم ها نشان بدهند که صداقت دارند. مسائل منطقه اي یا مسائل موشکی قابل مذاکره نیست مسئله اي که مذاکره شده توافق

 
شده قرارداد منعقد شده متعهد شدن عمل نکردند چگونه میخواهند وارد مباحث جدید و نو بشوند؟ 

 
رئیسی براي بورس خاطر جمعی داد 



رئیسی : ما اعتماد را به مردم نسبت به بازار سرمایه برخواهیم گرداند. قطعا دولت بورس را به قلکی تبدیل نخواهد کرد که بخواهد
کسري بودجه خودش را از آن تامین کند حتما نظارت بر بورس را فعال خواهیم کرد تضمین هاي لازم را براي سرمایه گذاران ایجاد

 
خواهیم کر باید به بورس عمق ببخشیم. 

 
من خادم جمهورم 

رئیسی: من به عنوان رئیس جمهور خودم را خادم جمهور می دانم. من خودم را خادم همه ملت ایران می دانم لذا نسبت به کاهش

 
هزینه هاي اجتماعی وافزایش سرمایه هاي اجتماعی تلاش خواهم کرد. 

 
دولت متعلق به یک جناح و جریان خاص نخواهد بود 

رئیسی: باید امید و اعتمادي که به دلایلی مخدوش شده برگردد. باید احساس همگان این باشد که دولت دولتی امید آفرین است.

 
دولت متعلق به یک جناح و جریان خاص نخواهد بود. 

 
ارتباطم را با اصحاب رسانه حفظ خواهم کردم 

رئیس جمهور منتخب در نشست خبري: ارتباطم را با اصحاب رسانه حفظ خواهم کردم این نشست ما نشست آغاز هست.رسانه ها به
عنوان پل ارتباطی ما با مردم دغدغه ها را پیگیري کنند. محور کار ما در دولت اقدام و عمل خواهد بود و مردم را درجریان پیشرفت

 
امور خواهیم گذاشت. 

 
پیام حضور مردم در انتخابات 1400 

حماسه ملت بزرگ ایران در 28 خرداد به دنبال حماسه هاي بسیاري که در مقاطع مختلف خلق کردند جلوه اي از حضور بااراده مردم

 
است و پیام مهمی براي همه جهانیان داشت. 

حضور بامعنا و گسترده مردم علیرغم شرایط کرونایی، دشمنی هاي بسیار، ایجاد جنگ روانی از طرف دشمنان و برخی گله مندي ها

 
از شرایط اقتصادي موجود بود. 

این حضور پیام وحدت و انسجام ملی، ضرورت تغییر در وضعیت و شرایط اقتصادي، مبارزه با فساد، فقر و تبعیض و در یک کلمه
اجراي عدالت در تمام شئون زندگی مردم، پافشاري بر ارزش هاي انقلاب شکوهمند اسلامی و تداوم راه امام و شهداي عالیقدر انقلاب

 
اسلامی و بویژه شهید عزیز و سردار دلها حاج قاسم سلیمانی را به همراه داشت. 

 
این حضور، لبیک به مقام معظم رهبري بود. 

 
پیام ملت براي دولت سیزدهم باید دقیقا شنیده شود. 

با عهدي که با مردم بستیم باید وفادار بمانیم و وفاداري به این عهد آن است که با تمام وجود در جهت خدمت به مردم و رفع

 
مشکلات عمل کنیم. 

اطمینان داریم با توکل به خدا و اعتماد به داشته هاي ملت ایران و نیروي انسانی متراکم بویژه جوانان و ذخایر ارزشمند کشور به نفع

 
مردم وضعیت و شرایط تغییر خواهد کرد. 

 
باید نظام اداري سالم و کارآمد و قانونمندي توسط نیروهاي انقلابی و فسادستیز شکل گیرد. 

در 40 سال اخیر شاهد تلاش هاي زیادي در کشور بوده ایم و در برخی حوزه ها به جایگاه عالی و قله هایی دست یافتیم اما علیرغم



زحمات همه دولت ها در برخی حوزه ها بدلیل کم توجهی ها و سوءمدیریت ها و عدم توجه به داشته هاي داخلی عقب ماندگی هایی

 
داشته ایم. 

 
محور تحول براي ما اجراي عدالت در بستر گام دوم انقلاب اسلامی است. 

 
برنامه توسعه هفتم را با همکاري مجمع تشخیص و مجلس دنبال می کنیم. 

امیدواریم اقدامات ما در جهت بهبود شرایط از زندگی مردم گره گشایی کند و امید و اعتماد را به مردم بازگرداند تا احساس همگان

 
این باشد که دولت، دولت امیدآفرین و اعتمادساز است. 

 
دولت مختص جناح خاصی نخواهد بود. 

 
همه وطن دوستان و دغدغه مندان کشور و انقلاب و معیشت مردم در سراسر کشور همکاران ما خواهند بود. 

 
باید بدانند تا امروز فشار حداکثري بر مردم کارساز نشده و باید تجدیدنظر کنند و برگردند. 

 
مردم ما نشان داده مقاومت می کند. 

 
سیاست خارجی دولت ما از برجام شروع نمی شود و به برجام هم محدود نخواهد شد. 

 
با جهان تعامل گسترده و متوازن خواهیم داشت. 

 
شرایط کشور را به مذاکرات گره نخواهیم زد. 

 
مذاکره براي مذاکره نخواهیم داشت. 

 
هر مذاکره اي که منافع ملی در آن تضمین شود مورد حمایت ماست. 

 
وضعیت اقتصادي مردم را به مذاکرات گره نمی زنیم. 

 
اجازه نمی دهیم مذاکرات فرسایشی شکل بگیرد. 

 
نشست هاي ما در مذاکرات باید نتیجه داشته باشد. 

 
اولین فرمان سیدابراهیم رئیسی در دولت جدید چیست؟ 

 
تمام بسترهاي فسادزا و رانت زا باید خاتمه پیدا کند. 

 
اولین اقدام توجه به وضعیت اشتغال و مسکن مردم خواهد بود. 

 
پیام رئیسی به اروپا و آمریکا: به برجام برگردید 

 
آمریکا موظف به لغو تحریم ها بود؛ باید برگردد و به تعهدات خود عمل کند. 

 
اروپایی ها نیز تحت تاثیر آمریکایی ها قرار نگیرند. 

 
خواسته مردم از دولت مردمی احقاق حق آنهاست و ما این موضوع را مطالبه خواهیم کرد. 

 
تولید را پرجاذبه خواهیم کرد/ مالیات را براي تولید کاهش میدهیم 

 
محور کار اقتصادي ما در دولت، رونق تولید است. 

 
نقدینگی را باید به طرف تولید سرازیر کنیم که سازوکارهاي این موضوع جزء دستور کار ماست. 

شرایط به نحوي است که هم تولیدکننده و کارآفرین معترض است و هم کارشناسان می گویند رشد نقدینگی موجب مشکلات در

 
کشور است. 

تولید را پرجاذبه خواهیم کرد به نحوي که مالیات را به طرف 10 درصد بکاهیم و براي اقدامات غیرمولد ایجاد مالیات کنیم؛ مثل

 
سوداگري ارز و طلا و مسکن. 

 
محور سیاست خارجی دولت آینده/ تیم مذاکره کننده هسته اي کار را دنبال می کنند 

 
تیم مذاکره کننده هسته اي کار را دنبال می کنند و به ما گزارشات لازم را دادند. 

 
تیم سیاست خارجی من در حال بررسی گزارش هاي تیم مذاکره کننده، هستند. 

 
آمریکا موظف است همه تحریم هاي ظالمانه علیه ملت ایران را رفع کند. 



 
در دولت آینده هم رفع تحریم ها و راستی آزمایی دنبال خواهد شد و این محور سیاست خارجی ما خواهد بود. 

 
آمریکا باید پاسخ دهد چرا نسبت به انجام تعهدات نسبت به مردم کوتاهی می کند. 

 
مشکلات را با مردم در میان خواهم گذاشت/ وضع موجود و مطلوب را به مردم اعلام می کنیم 

 
مردم عزیز باید بدانند در چه وضعیتی دولت جدید شروع به کار می کند. 

 
اعداد و ارقام و آمار وجود دارد. 

 
ما وضع موجود و مطلوب را به مردم اعلام می کنیم. 

 
آنچه ملت بزرگ ما از دولت می خواهد، عمل به وعده هاست. 

 
ما پیش روي همه دولتمردان وعده ها را قرار می دهیم تا از ابتداي کار همه جهت گیري ها در جهت وعده ها باشد. 

 
در ابتدا شاید هفته اي یک بار و بعد ماهی یک بار و بعدتر ارتباط با مردم را به عنوان زمینه اي براي رفع مشکلات حفظ خواهم کرد. 

 
رسانه ها به عنوان پل ارتباطی با مردم دغدغه ها را دنبال کنند و دولت هم باید اقدامات کار خود را تبیین کند. 

 
محور کار ما اقدام و عمل است و مردم را در جریان پیشرفت امور می گذارم و مشکلات را هم با مردم در میان خواهم گذاشت. 

 
واکنش رئیسی به اتهامات: همیشه مدافع حقوق مردم بودم 

 
همیشه مدافع حقوق مردم بودم و حقوق بشر را همواره به عنوان یک محور دنبال کرده ام. 

 
اتهام زنندگان باید بدانند ما در جایگاه مدعی حقوق انسان هستیم و همه اقداماتم همواره در جهت دفاع از حقوق بشر بوده است. 

با کسانی که دست به حرکت هاي داعشی و ضدامنیتی زدند همواره در دستگاه قضایی و به عنوان یک قاضی و حقوقدان مدعی بوده

 
ام. 

 
امروز ناقضان حقوق بشر باید پاسخگو باشند که چگونه در مقابل چشم دنیا حقوق انسان ها را نقض می کنند. 

 
دادستانی که از حقوق مردم در مقابل تهدیدها حفاظت کرده باید مورد تشویق قرار گیرد. 

 
افتخار می کنم در کسوت دادستان همیشه از حقوق و امنیت و آسایش مردم دفاع کرده ام. 

 
امروز هم در جایگاه ریاست جمهوري خود را موظف به حفاظت از حقوق بشر می دانم. 

اگر امروز مدعیان با بوجودآورندگان داعش و گروه هاي مسلح مورد مواخذه قرار بگیرند یقین بدانید دنیا به صلح و امنیت خواهد

 
رسید. 

 
خود را خادم جمهور می دانم 

به عنوان رئیس جمهور خود را خادم جمهور می دانم؛ چه کسانی که به من راي دادند و چه کسانی که به دیگران راي دادند و چه

 
کسانی که به دلیل شرایط کرونایی یا مسائل دیگر پاي صندوق حضور نیافتند. 

 
نسبت به کاهش هزینه هاي اجتماعی و افزایش سرمایه اجتماعی اقدام خواهم کرد. 

 
پاسخ ابراهیم رئیسی به پرسش درباره احتمال ملاقات با رئیس جمهور آمریکا : خیر 

 
برنامه دولت آینده براي بازار بورس 

 
ما درباره بازار سرمایه اعتماد را به مردم برمی گردانیم. 

 
دولت بورس را به عنوان قلک براي خود نخواهد دید و کسري بودجه را از این محل تامین نمی کنیم. 

 
نسبت به سهام خرد تضمین هایی براي جبران خسارت ها ایجاد می کنیم. 

 
ساز و کارهاي نظارتی در بورس را فعال می کنیم که این موضوع از ایجاد تکانه ها در بورس جلوگیري خواهد کرد. 

 
اقدامات دیگري از جمله عمق دادن به بورس در دست بررسی است. 

کار را براي شرکت هایی که آماده ورود به بورس هستند، تسهیل می کنیم.



رکوردزنی تولید عسل توسط زنبوردار نهاوندي/ برداشت 110 کیلو از هر کندو

به جاي 10 کیلو!

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  134  |  تاریخ: 1400/04/01

 خبرگزاري فارس ـ همدان؛ سعید درویشی زنبوردار نمونه
کشوري که سال گذشته با هدفگذاري و اجراي برنامه هاي اصلاح نژادي ملکه مادر توانست با رکوردزنی برداشت 120 تنی در سطح
کشور در زمینه تولید عسل و مشتقات آن رتبه دوم را از آن خود کند، امسال با عزم و اراده مضاعف و بهره گیري از تجارب سال
گذشته رکوردي دیگر را در برداشت عسل ثبت کرد که به نظر می رسد این بار بتواند علاوه بر کشور خود را سطح جهانی مطرح

 
ساخته و الگوهاي جدیدي از زنبورداري را به نمایش بگذارد. 

این زنبوردار نمونه اهل شهر برزول شهرستان نهاوند است و پشتکار و علاقه و ایمان به کارآفرینی طی 13 سال گذشته توانسته تعداد
کلونی هاي خود را از 10 مورد به بیش از 4 هزار مورد در سال جاري افزایش دهد و در این زمینه پیشرفت قابل ملاحظه اي را بدست

 
آورد. 

درویشی سال گذشته با بهره گیري از یک سري برنامه هاي علمی اصلاح نژادي، هدفگذاري را براي ثبت رکورد جدید تولید عسل آغاز
کرد و توانست با تولید 120 تن عسل به این هدف خود دست پیدا کند و به عنوان زنبوردار نمونه استانی و سپس کشوري معرفی و

 
جایگاه دوم را بدست آورد. 

امسال با شروع کار برداشت عسل از مزارع زنبور شهرستان نهاوند، این زنبوردار نمونه هدفگذاري جدیدي را در زمینه برداشت عسل
آغاز کرده و به دنبال آن است تا رکوردي دیگر را در مقایسه با سال گذشته بدست آورد و بر این اساس پیش بینی برداشت نزدیک به

 
یک هزار تن عسل را در دستور کار خود قرار داده است. 

سعید درویشی در این رابطه به فارس می گوید: کار برداشت عسل از اوایل هفته جاري آغاز شده که با توجه به کارهایی که در زمینه

 
اصلاح نژاد ملکه مادر صورت گرفته به طور میانگین از هر قاب سه کیلو عسل برداشت داشته ام. 

وي ادامه می دهد: با توجه به اینکه برخی کندوهایی که در اینجا وجود دارد داراي پنج طبقه هستند میزان تولید عسل آنها بین 100

 
تا 120 کیلوست که در مقایسه با سال گذشته چهار برابر شده است. 



این زنبوردار نمونه کشوري با اشاره به اینکه میانگین برداشت عسل از هر کندو در کشور 10 کیلو است که این متوسط در نهاوند و
توسط بنده چندین برابر میانگین کشوري است عنوان می کند: یکی از مهمترین دلایل افزایش تولید و مرغوبیت عسل مزارع زنبور ما

 
طبیعت مناسب و آب و هوایی است که در شهرستان وجود دارد. 

 
 

وي اضافه می کند: نهاوند قطب اصلی گشنیز کشور است، این گیاه شهد بسیار خوبی را داراست که جنبه دارویی دارد و زنبور با

 
نشستن روي آن عسل خوبی را تولید می کند که وجود این عامل موفقیت ما را بیشتر کرده است. 

درویشی به دیگر زمینه هاي موفقیت خود در سطح شهرستان اشاره کرده و ادامه می دهد: از دیگر عوامل موفقیت تولید عسل با
کیفیت نهاوند وجود گون هاي زیادي است که در مراتع نهاوند از جمله گرین و گاماسیاب وجود دارد و ظرفیت بی نظیري براي

 
پرورش زنبور و تولید عسل را ایجاد کرده است. 

وي اضافه می کند: عسل این منطقه آن قدر باکیفیت است که کارخانه هاي بسته بندي عسل در استان اصفهان مانند شهرستان
خوانسار حاضرند براي خرید شهد گون نهاوند پیش پرداخت یا مساعده دهند تا عسل هاي تولیدي زنبورستان هاي نهاوند را به دست

 
آورند.   

 
اصلاح نژاد ملکه مادر مساوي با افزایش تولید عسل 

این زنبوردار نمونه کشوري اصلاح نژاد ملکه مادر را از مهمترین برنامه هاي انجام شده خود براي افزایش تولید عسل عنوان کرده و می
گوید: اصلاح نژاد ملکه مادر از دو نژاد «کردوان» و «کارنیکا» صورت می گیرد که نیازي به تغذیه شکر ندارند و هنگام برداشت عسل

 
بسیار آرام هستند به گونه اي که حتی در باغچه منزل هم قابل نگهداري اند. 

وي با بیان اینکه با اصلاح این نژاد در سال دو مرحله برداشت عسل از آنها انجام می شود ادامه می دهد: در این روش از یک کندو با
10 قاب کامل بهاره می توان سه کندو به عنوان بچه مصنوعی تکثیر کرد در حالی که در روش سنتی و تجربی از یک کندو نمی توان
بیش از یک بچه گرفت ضمن اینکه تمام بچه هاي مصنوعی تولید شده با توجه به بافت گیاهی شهرستان در فصل برداشت، عسل

 
تولید می کنند. 

درویشی می گوید: زنبوردار نباید هنگامی که زنبور در حال رشد است اقدام به بچه گیري کند زیرا این کار باعث می شود میزان تولید

 
عسل پایین بیاید بنابراین بهترین زمان تکثیر مصنوعی در این شهرستان خردادماه است. 

وي عنوان می کند: بنده با شناختی که از وضعیت منطقه و همچنین شرایط بچه گیري دارم توانسته ام در کنار سایر عوامل زمینه



 
هاي افزایش تولید عسل را فراهم کنم، البته در کنار این عوامل نباید از تجربیات سالهاي گذشته غافل شد. 

 
 

این کارآفرین نهاوندي با بیان اینکه با خواست خدا و حمایت مسئولین امسال بدنبال آن هستم در سطح کشور به حق واقعی خودم
یعنی برترین زنبوردار کشور برسم، با گریزي به تولید دیگر مشتقات زنبور عسل می گوید: بجز تولید عسل برداشت ژل رویال ، گرده
گل، بره موم از دیگر مشتقاتی است که از فعالیت زنبورداري به دست می آید که بسیار سود آور بوده و می تواند انگیزه خوبی را براي

 
زنبور داران ایجاد کند. 

وي در این رابطه می افزاید: با توجه به اینکه سال گذشته از هر کندو به طور میانگین 500 گرم بره موم برداشت کرده ام امسال پیش
بینی می شود با توجه به افزایش تولید عسل با یاري خدا میانگین تولید این محصول را به 700 گرم که معادل میانگین جهانی است

 
برسانم. 

درویشی با اشاره به فروش ملکه زنبورعسل به سایر زنبورداران عنوان می کند: سال گذشته تعداد 8 هزار ملکه باکره و یک هزار ملکه

 
جفت خورده به متقاضیانی در استانهاي لرستان، اصفهان، کرمانشاه، خوزستان، آذربایجان غربی، کردستان و ایلام فروخته شده است . 

 
 

 
نبود داروخانه و آزمایشگاه از مشکلات صنعت زنبورداري 

به منظور توسعه زنبورداري و بالا بردن تولید عسل که منجر به ارزآفرینی به ویژه در شرایط تحریم براي کشور است باید امکانات و
حمایت لازم از این بخش صورت گیرد تا بتوان علاوه بر بالا بردن میزان تولید و کیفیت مقدمات صادرات آن فراهم و این صنعت را

 
سال به سال گسترش داد.  

در این زمینه درویشی با اشاره به شرایط شهرستان بیان می کند: یکی از مشکلاتی که ما داریم این است که هنوز آزمایشگاه تشخیص



ساکاروز عسل در سطح استان وجود ندارد و ما مجبوریم به سایر استان ها مراجعه کنیم که این مساله براي ما مشکلاتی را به وجود

 
می آورد.  

وي ادامه می دهد: عدم وجود داروخانه تخصصی براي تشخیص بیماري و درمان زنبور، نبود فروشگاه خرید لوازم زنبورداري، گران

 
بودن دارو، هزینه سنگین تامین شکر براي زنبورداري از دیگر مشکلاتی است که در سطح شهرستان وجود دارد.   

این زنبورداري نمونه کشوري در این خصوص می گوید: یکی از مشکلات اصلی زنبورداران شهرستان این است که برخی زنبورداران
سایر شهرها و استان هاي کشور بدون مجوز وارد نهاوند شده و در مناطق مختلف مستقر می شوند که همین مساله با توجه به لزوم

 
رعایت فاصله بین زنبورداران باعث بروز مشکل براي ما می شود که لازم است به این مساله نیز توجه شود. 

 
 

 
مشاوره رایگان و آموزش زنبورداري  

وي آموزش و مشاوره رایگان به سایر زنبورداران را از جمله برنامه هاي خود براي توسعه زنبورداري عنوان کرد و ادامه داد: با توجه به
نتیجه مثبتی که از این کار گرفته ام به افرادي که مراجعه کرده و یا با من تماس می گیرند مشاوره رایگان می دهم و آنها را براي
تولید عسل مرغوب تر و بالا رفتن تولید راهنمایی می کنم که تاکنون در این زمینه چند نمونه از شهرهاي همجوار با من تماس داشته

 
و مشاوره گرفته اند.   

درویشی افزود: با توجه به اینکه امروز براي توسعه کشور و حرکت به سمت تولید لازم است قشر جوان و نوجوان را کارآفرین و
تولیدکننده تربیت کنیم در این راستا طی یک سال گذشته در راستاي آموزش زنبورداري براي داوطلبین و علاقمندان همکاریهایی را

 
با مرکز فنی و حرفه اي شهرستان داشته و کلاسهایی را برگزار کرده ام. 

وي ادامه می دهد: طی هماهنگی با هلال احمر نهاوند چندین دوره آموزشی در این مرکز با رعایت پروتکل هاي بهداشتی برگزار شده
و طی یک سال گذشته 100 نفر از جوانان مشتاق آموزش لازم را فراگرفته و 20 خانوار نیز کندو خریداري کرده و وارد فعالیت

 
زنبورداري شده اند. 



 
 

 
اشتغالزایی براي جوانان بیکار منطقه    

این زنبوردار نمونه که تولید سالانه اش در سال گذشته به 120 هزار تن رسیده اشتغال به کار تعدادي از جوانان را از جمله انگیزه
هاي خود براي توسعه این فعالیت اقتصادي عنوان کرده و ادامه می دهد: در حال حاضر هشت نفر به طور مستقیم در این زمینه

 
فعالیت دارند که این تعداد هنگام برداشت محصول تا 20 نفر نیز افزایش می یابد. 

وي ادامه داد: علاوه بر این افراد دیگري نیز به صورت غیر مستقیم در این فرایند مشغول فعالیت خواهند شد که این مساله براي من

 
خیلی مسرت بخش بوده و خداوند را شاکرم این فرصت را فراهم ساخته که چندین خانوار از این طریق امرار معاش کنند. 

مدیر جهاد کشاورزي نهاوند نیز در رابطه با فعالیت هاي زنبورداري در نهاوند اظهار کرد: شهرستان نهاوند به واسطه آب و هواي مساعد
و کوهستانی بودن منطقه، برخورداري از مراتع با کیفیت و مرغوب زمینه مناسبی براي پرورش زنبور دارد، علاوه بر آن رونق کشاورزي

 
به ویژه برخی گیاهان خاص مانند گشنیز باعث شده از ظرفیتی بی نظیر براي زنبورداري برخوردار شود. 

کریم حاج باباعلی ادامه داد: این شهرستان با توجه به موقعیت مناسب کشاورزي و جغرافیایی یکی از مراکز عمده تولید عسل استان
است به گونه اي که با تولید یک هزار و 200 تن در سال گذشته یعنی بیش از 30 درصد از مجموع تولید استان در جایگاه نخست

 
قرار دارد و علاوه بر این به لحاظ میزان بهره بردار و تعداد کندو نیز رتبه اول را داراست. 

وي افزود: عسل نهاوند به علت تنوع کشت هاي کلزا، گشنیز، آفتابگردان و باغ هاي بی شمار بهترین کیفیت عسل استان همدان را
دارد و با توجه به تنوع گیاهی، وجود گونه هاي گیاهان دارویی، غالب بودن مراتع به اراضی کشاورزي و ارگانیک بودن شهد گیاهان

 
مرتعی به علت عدم استفاده از کود و سم از مرغوبیت خوبی برخوردار بوده و کیفیت بالایی دارد.   

 
 



مدیر جهاد کشاورزي نهاوند در خصوص اقدام سعید درویشی براي ثبت رکورد جدید از تولید عسل گفت: این زنبوردار نمونه با بهره
گیري از دانش روز و اصلاح نژاد ملکه زنبورعسل توانست از 3 هزار و 540 کلونی طی دو مرحله برداشت بهاره و پائیزه نزدیک به 120
هزار تن عسل تولید کرده و به عنوان زنبوردار نمونه استانی معرفی شد که در نهایت توانست در کشور رتبه دوم برترین زنبورداران را

 
بدست آورد. 

وي گفت: این زنبوردار امسال نیز ضمن افزایش تعداد کلونی هاي خود به 4 هزار مورد توانسته با ادامه برنامه هاي اصلاحی که در
سطح ملکه زنبور عسل ایجاد کرده میزان برداشت خود از هر کندو را به 50 تا 70 کیلو رسانده و در مقایسه با سال گذشته طی دو

 
نوبت برداشت رکورد بی نظیري را در سطح کشور به ثبت برساند. 

حاج باباعلی اضافه کرد: از دیگر اقدامات این زنبوردار خوش ذوق نهاوندي کمک در اسکان قانونی و رعایت فواصل زنبورداران مهاجر در

 
بخش زرین دشت در سال جهش تولید است.  

با توجه به پتانسیل بالاي نهاوند براي تولید عسل مرغوب به نظر می رسد وجود یک کارخانه فرآوري عسل با برند مشخص و صنایع
بسته بندي در این شهرستان ضروري است و می تواند علاوه بر اشتغالزایی زمینه ارزآوري از طریق صادرات آن براي کشور فراهم کند،

 
تحقق این انتظار دور از دسترس نبوده و می تواند از محورهاي توسعه شهرستان، مد نظر مسئولین امر قرار گیرد. 

 
 

انتهاي پیام/ 3140/
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اعطاي تسهیلات به کسب و کارهاي نوپا در همدان

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  135  |  تاریخ: 1400/04/01

همدان _ مدیرکل ارتباطات استان همدان گفت: با اعلام سازمان فناوري اطلاعات ایران شرایط اعطاي تسهیلات از محل
قرارداد عاملیت با صندوق کارآفرینی امید ابلاغ شد.

همدان _ مدیرکل ارتباطات استان همدان گفت: با اعلام
سازمان فناوري اطلاعات ایران شرایط اعطاي تسهیلات از

 
محل قرارداد عاملیت با صندوق کارآفرینی امید ابلاغ شد. 

به گزارش خبرگزاري مهر، مجتبی ساکی با اشاره به اینکه
صاحبان کسب و کارهاي نوپا می توانند از فرصت جدید
استفاده کنند، گفت: به منظور حمایت حداکثري از کسب
و کارهاي حوزه فناوري اطلاعات و ارتباطات و همچنین
تسهیل در فرایند اعطاي تسهیلات به متقاضیان داراي سه

سال سابقه فعالیت 300 میلیون، اصناف 250 میلیون و شرکت هاي غیر نوپا یک میلیارد تومان در نظر گرفته که این میزان

 
تسهیلات، از افزایش مناسبی نسبت به شیوه نامه سال قبل برخوردار است. 

ساکی با اشاره به مدت زمان باز پرداخت این تسهیلات گفت: مدت تنفس بري همه طرح ها حداکثر 12 ماه و مدت زمان بازپرداخت

 
حداکثر 36 ماه تعیین شده است. 

مدیرکل ارتباطات و فناوري اطلاعات همدان سود تسهیلات منابع صندوق کارآفرینی امید را 4 درصد عنوان کرد و افزود: سود
تسهیلات براي شرکت هاي نوپا، اشخاص حقیقی، اصناف، دفاتر ICT روستایی و عرضه کنندگان روي پلتفرم 5 درصد است و براي

 
شرکت هاي غیرنوپا 9 درصد است. 

وي خاطرنشان کرد: متقاضیان براي کسب اطلاعات بیشتر می توانند به سامانه www.tavanafarin.ito.gov.ir مراجعه کنند.



لیست اعضاي شوراي ششم تهران

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  136  |  تاریخ: 1400/04/01

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار سال به
لیست "شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی" سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است.

نتایج انتخابات شوراي شهر ششم تهران شب گذشته اعلام
شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري پایتخت براي چهار
سال به لیست "شوراي ائتلاف نیروهاي انقلاب اسلامی"
سپرده شد ، لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده

 
یا ناشناخته است. 

رئیس ستاد انتخابات استان تهران شب گذشته اسامی و
آراي اعضاي منتخب شوراي شهر تهران را اعلام کرد که
براساس آن : «مهدي چمران» با 476282 راي، «پرویز
سروري» با 362920 راي، «نرجس سلیمانی» 356709

راي، «حبیب کاشانی» 326132 راي، «محمد آخوندي» با 325857 راي، «ناصر امانی» با 314707 راي، «مهدي پیرهادي» با
312815 راي، «مهدي بابائی» با 309569 راي، «سیدجعفر تشکري هاشمی» با 299746 راي، «سید احمد علوي» با 297168 راي،
«مهدي اقراریان» با 296940 راي، «مهدي عباسی» با 296463 راي، «علیرضا نادعلی شهرستانکی» با 294726 راي، «احمد
صادقی» با 291474 راي، «سیدمحمد آقامیري» با کد 1565 و با 288433 راي، «میثم مظفر» با 287785 راي، «زهرا شمس
احسان» با 279870 راي، «نرگس معدنی پور» با 276126 راي، «علی اصغر قائمی» با 274004 راي، «سوده نجفی» با 265607

 
راي، «جعفر بندي شربیانی» با 255854 راي. 

در گزارشی به معرفی و مرور سوابق اجرایی و تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت براساس رزومه اي که به دفتر شوراي

 
ائتلاف ارائه داده اند، پرداخته است که در ادامه می آید: 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده مردم در شوراي
شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه
تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده
هنرهاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد
فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه
مردمی نیروهاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید

 
چمران دیده می شود. 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي



شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 

حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 

محمد آخوندي: 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق
اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان
حضرت امام(ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد(صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم
مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 

مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 



سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی)-دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 

سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضاهاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 

مهدي اقراریان 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان، معاون فرهنگی، دانشجویی
دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي آزاداندیشی دانشگاه آزاد

 
اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 

صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شوراهاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استانهاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

 
میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. 



در سوابق اجرایی و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت
نظام، مدیرعاملی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار
منطقه 17 تهران، مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسراها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می

 
شود. 

زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیبهاي اجتماعی اداره کل امور بانوان،
مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح ""مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران""
تحت نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران
سازمان زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه
امن زنان و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی

 
است. 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران(شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي و

 
معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 

جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

 
و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است. 

/ایسنا



آیین نامه ارتقاي جدید براي همه رشته ها یکسان خواهد بود

منبع: ایسکاشماره خبر:  137  |  تاریخ: 1400/04/01

نظرخواهی هاي جامعی از اقشار مختلف و متخصصان و اعضاي هیئت علمی براي بازنگري در آیین نامه ارتقاي اساتید به عمل
آمد؛ اما باید گزارش ها تلفیق شود، چرا که یک آیین نامه ارتقا وجود دارد و نباید چارچوب ها متفاوت باشد.

نظرخواهی هاي جامعی از اقشار مختلف و متخصصان و
اعضاي هیئت علمی براي بازنگري در آیین نامه ارتقاي
اساتید به عمل آمد؛ اما باید گزارش ها تلفیق شود، چرا که
یک آیین نامه ارتقا وجود دارد و نباید چارچوب ها متفاوت

 
باشد. 

به گزارش باشگاه خبرنگاران دانشجویی ایران(ایسکانیوز)؛
جلسه 357 شوراي اسلامی شدن دانشگاه ها و مراکز
آموزش عالی به ریاست منصور غلامی وزیر علوم، تحقیقات
و فناوري و با موضوع ارائه و بررسی گزارش رویکردها و

 
پیشنهادهاي مطرح شده در خصوص «آیین نامه ارتقاي مرتبه اعضاي هیأت علمی» در محل دبیرخانه این شورا برگزار شد. 

در این جلسه سعید رضا عاملی دبیر شوراي عالی انقلاب فرهنگی، با تأکید بر اینکه آیین نامه مستقلی براي هیچ دانشگاهی نداریم و
همه ارکان آموزش عالی کشور با یک آیین نامه اداره می شود، گفت: مصوبه 825 ماده واحده اي بود که به وزارتین علوم و بهداشت و

 
دانشگاه آزاد ابلاغ شد و معناي این امر این بود که ملاحظات هر یک از این سه نهاد در آیین نامه مورد توجه قرار گیرد. 

وي افزود: ماده واحده اي که در شوراي عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رسید، هدفمند شدن آیین نامه ارتقا براي پیشرفت کشور و
علم و فناوري کشور بود با این رویکرد مقرر شد که آیین نامه بازنگري و پیشنهادها بررسی شود. مشکلی که وجود داشت، مسئله
وتویی بودن مقالات Web Of Sciences بود، برخی بر این نظر بودند که اگر این وتو برداشته شود، ارتقاي آموزش عالی کشور

 
لطمه می خورد، اما این گونه نیست. 

عاملی ادامه داد: باید وزن پیشرفت اعضاي هیأت علمی متناسب با پیشرفت کشور تنظیم شود و جایگاه پیدا کردن در سطح بین
المللی یکی از مولفه هاي زنجیره توانمندي علمی است. آیین نامه جدید متناسب با این رویکرد اصلاح شده است. آئین نامه جدید با
مشورت با دانشگاه هاي کشور و تشکیل 10 کارگروه تدوین شد و تلاش شده توانمندي هاي آموزشی و پژوهشی و رابطه دانشگاه با

 
صنعت را مورد توجه قرار دهد. 

به گفته استاد گروه ارتباطات دانشگاه تهران؛ این آیین نامه چند پیوست دارد که یک پیوست مختص دانشگاه آزاد و پیوست دیگر
مربوط به ملاحظات دانشگاه هاي علوم پزشکی خواهد بود. همچنین بخشی از علوم انسانی و اجتماعی که مورد توجه قرار نگرفته
است، مدنظر قرار خواهد گرفت. نهاد رهبري در دانشگاه ها هم ملاحظاتی در مورد مولفه هاي ماده 1 که اختصاص به فعالیت هاي

فرهنگی دارد، مورد نظر دارد که لازم است به آنها توجه شود. 



عاملی خاطرنشان کرد: در اهداف گام دوم، مقام معظم رهبري تمدن نوین اسلامی که از مسیر استقرار جامعه اسلامی محقق می شود
را مورد توجه قرار داده اند. در این مسیر، دانشگاه عامل استقرار جامعه اسلامی است و بنیان این حرکت دانش و دانائی است. لذا
شاخص هاي پویایی متناسب با استقرار عدالت، توسعه سلامت و کاهش درد مردم در آیین نامه می تواند مورد توجه قرار گیرد. در
واقع نظام امتیاز دهی دانشی می تواند با خلق ارزش هاي تمدنی گره بخورد. شاخص هاي فناوري و نوآوري که در ماده 4 تعریف شده
لزوما اختصاص به رشته هاي مهندسی ندارد. فناوري یک تعریف خاص ابزاري اعم از ابزار سخت و نرم دارد و یک تعریف عام که در
واقع خلق توانائی هاي متنوع براي حل مسئله است که بسیار از مفاهیم و دانش هاي فهم اجتماعی نیز از جنس فناوري و زیرساخت

 
هاي اصلی فناوري است که تبدیل به صنعت و صنایع سخت و نرم می شود. 

منصور غلامی، وزیر علوم، تحقیقات و فناوري در این جلسه اظهار کرد: بر اساس مصوبه شوراي عالی انقلاب فرهنگی در اسفندماه،
وزارتین علوم و بهداشت موظف شده اند آیین نامه ارتقا را پیشنهاد و بازنگري کرده و آن را در شورا به تأیید و تصویب برسانند. با
توجه به اینکه مراکز بزرگی از دانشگاه ها و مراکز پژوهشی به لحاظ تخصص و تنوع رشته اي وجود دارد، تقریباً از اواخر فروردین ماه
کار شروع و پیگیري ها آغاز شد و نظرخواهی هاي جامعی از اقشار مختلف و متخصصان و اعضاي هیئت علمی به عمل آمد و جمع
بندي هایی انجام گردید. رویکرد وزارت بهداشت به این موضوع طبعاً تخصصی تر بوده است و در این زمینه همکاري هایی با وزارت
علوم داشته است. در عین حال نکته این است که باید گزارش ها تلفیق شود، چرا که یک آیین نامه ارتقا وجود دارد و نباید چارچوب

 
ها متفاوت باشد. 

وي ادامه داد: علت اینکه فرصت کمی براي ارائه مجموعه تهیه شده وجود داشت، این بود که پیش بینی در زمینه مدیریت زمان براي
تهیه پیشنهادها با دقت همراه نبود و ما تلاش داشتیم کل اعضاي دخیل در تدوین آیین نامه را به جلسه بیاوریم تا نظرات بهتر و

 
دقیق تري دریافت شود. 

در ادامه این جلسه علی اکبر حق دوست، معاون آموزشی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به ارائه گزارش وزارت بهداشت،
درمان و آموزش پزشکی در خصوص «الگوي جامع توسعه و ارتقاي مبتنی بر صلاحیت اعضاي هیأت علمی دانشگاه هاي علوم
پزشکی» پرداخت و اظهار کرد: یکی از مهم ترین و اساسی ترین دستورالعمل ها و آیین نامه هایی که قادر است حرکت نظام علمی
کشور را متناسب اهداف بلند و آرمانی انقلاب اسلامی پیش ببرد، آیین نامه ارتقاي اساتید و اعضاي هیأت علمی است. آن چیزي که تا
کنون به عنوان آیین نامه ارتقا وجود دارد، علی رغم احترام به همه عزیزانی که در تدوین آن نقش داشته اند، به هیچ عنوان در جهت
رسیدن به اهداف آرمانی مدنظر نبوده است. براي اصلاح این آیین نامه حرکت پایین به بالا ضروري است، ولی در کنار آن حرکت بالا

 
به پایین و تبلور آرمانی بسیار اهمیت دارد. 

حقدوست ادامه داد: آن چه که در یک سال و نیم گذشته در وزارت بهداشت انجام شد، تلاش براي اصلاح برخی بندهاي آیین نامه
بوده است. بر این اساس، تیم ها و گروه هاي متعدد بر روي این موضوع کار کردند و اسناد بالادستی مورد بررسی قرار گرفتند و نهایتاً

 
به چارچوبی رسیدیم. 

شهرام یزدانی، رئیس مرکز مطالعات و توسعه آموزش پزشکی وزارت بهداشت در ادامه به ارائه گزارش تغییرات پیشنهادي از سوي
وزارت بهداشت در مورد آیین نامه ارتقا پرداخت و اظهار کرد: به دنبال دستوري که داده شد، کارگروهی در مرکز ملی تحقیقات
راهبرد آموزش پزشکی شکل گرفت و مطابق تحلیل بیانات مقام معظم رهبري، بررسی اسناد بالادستی، مقایسه و تطبیق با کشورهاي

 
توسعه یافته انجام پذیرفت. 



یزدانی ادامه داد: گام اول تحلیل نقاط ضعف آیین نامه پیشین و توجه به نقش حرفه اي اعضا در شرایط فعلی بود. در آیین نامه
کنونی، نقش ها و وظایف هیأت علمی به تفکیک سطوح ارتقا اعضا دیده نمی شود و یک مربی داراي همان وظایفی است که دیگري بر
او مترتب است و در واقع یک مربی از حوزه هایی امتیاز کسب می کند که استاد تمام هم از همان مسیر ارتقا می یابد، لذا یک تقسیم

 
کار آکادمیک وجود ندارد. 

وي افزود: براي ایفاي نقش هاي آکادمیک، صلاحیت هاي پایه و فنی و فرا صلاحیت هاي عالی دیده نشده است و اینکه چگونه باید
کسب شود و کسب آن بخشی از عملکرد هیأت علمی هست یا خیر؟ تفکیک مشخصی بین صلاحیت، دستاورد و عملکرد وجود ندارد
و این سه از هم تفکیک نشده اند. همچنین مفهوم دانش پژوهی به صورت حداقلی وارد آیین نامه شده است، در حالی که در دنیا این
مفهوم وحدت بخش در همه حوزه هاي عملکرد آموزش عالی است. از سوي دیگر، نقش هاي جدید هیأت علمی براي گذار از دانشگاه
نسل سوم و چهارم و اینکه اعضا نوآور باشند، تعریف نشده و وجود ندارد و همچنین نقش هایی که نشان می دهد اعضاي هیأت علمی

 
وظایفی کلان تر نسبت به جامعه پیرامونی و توسعه کشور دارد، برایشان تعریف نشده است. 

رئیس مرکز مطالعات و توسعه آموزش پزشکی وزارت بهداشت گفت: ملاك ها و ضوابط ارتقا با اهداف مسیر حرفه اي همخوان و
یکسان نیست و تناقض هایی وجود دارد. در وزارت بهداشت چارچوب مفهومی براي رسیدن به نظام ارزش بنیان مطابق سند اسلامی
شدن دانشگاه دنبال شد و به عنوان مثال برنامه درسی مبتنی بر ارزش مورد توجه قرار گیرد و مدلی قوي تبیین شده است. همچنین
پرداخت به این موضوع که غایت آموزش چیست و درباره این موضوع پروژه هایی تعریف گردیده است. موضوع دیگر، برنامه درسی
پنهان بود، اگر بحث ارزش می شود آنچه که ضد ارزش است پنهان بوده و از طریق محیط ضربه می زند. کار دیگر این بود که براي
انتقال ارزش ها به دانشجو چه مدلی را می توان دنبال کرد که به واسطه سیاست هاي آموزشی مبتنی بر ارزش در سطح نظام آموزش

 
پزشکی، دنبال شده است. 

یزدانی درباره ارزشیابی و ارتقاي اعضاي هیأت علمی بیان کرد: می بایست این ارزشیابی و ارتقا با در نظر گرفتن اخلاق وظیفه مدار
پیش برود و جداي از آن با رویکرد اخلاق فضیلت مدار، چه وظایفی هیأت علمی باید داشته باشد، مواردي بیان شده است. کاري که
انجام شد این بود که در گام اول تعریف نقش داشتیم و از منابع مختلف بررسی هایی به عمل آمد که هیأت علمی چه نقش هایی در
نظام علمی دارد، از جمله مدیریت، آموزش، پژوهش، کارآفرینی، نوآوري، سیاستگذاري و ... احصا شد که 9 نقش اصلی و 13 نقش
فرعی استخراج شده است. البته همه اینها در کار متبلور است و رد پاي آن وجود دارد. در ایفاي هر یک از این نقش ها، به تفکیک هر

 
نقش، چارچوب صلاحیت و تفکیک نقش نیاز است و هر نقش وظایف و چارچوب هاي صلاحیت متفاوتی دارد. 

وي ادامه داد: در ادبیات جهانی، دانشگاه نهادي دانشی است و همه فعالیت ها در دانشگاه حول این محور است. بر این اساس، 4
کارکرد دانشگاه را تولید دانش (پژوهش)، انتقال دانش (آموزش)، مدیریت و کاربست دانش (تولید محصول) تعریف کردند. سپس
کارکرد دانشی پنجمی هم براي آن تعریف گردید که آن درگیر شدن در توسعه جامعه پیرامونی بود. مطابق این کارکرد، توسعه
سرمایه اجتماعی و ورود دانشگاه به این موضوع از ضروریات است و اگر در این حیطه با افت و خیز همراه هستیم باید فکر چاره باشیم.

عبدالرضا باقري، قائم مقام وزیر علوم نیز در سخنانی در این جلسه درباره آیین نامه پیشنهادي وزارت علوم اظهار کرد: پس از ابلاغ
مصوبه شوراي عالی انقلاب فرهنگی مطالعات بنیادي خوبی انجام شد که خوب است در ادامه این آیین نامه بیاید. اهمیت نقش آیین
نامه ارتقا در نظام آموزش عالی کشور از این روست که به اعضاي هیأت علمی و متخصصان کشور جهت دهی می کند و موجبات
ایجاد رقابت سالم، حفظ و ارتقاي استانداردهاي نظام آموزش عالی به عنوان یکی از مهمترین مؤلفه ها در نظام آموزش عالی کشور را

 
فراهم می کند و از این منظر بسیار مهم است. 



وي ادامه داد: آیین نامه فعلی که در دانشگاه ها محل رجوع است، در سال 94 تدوین شده است و هر شش سال یک بازنگري انجام
گرفته است. در کل کشور یک آیین نامه قابل انعطاف در نظام آموزشی نیاز است تا همه بخش ها و زیرنظام ها بتوانند از آن بهره مند
شوند. اقدام ما در مجموعه وزارت علوم در این راستا، مطالعه اسناد بالادستی از جمله نقشه جامع علمی، بیانیه گام دوم انقلاب
اسلامی، دریافت نظرات از دانشگاه ها و مؤسسات پژوهشی، استفاده از نظرات سایر افراد دانشگاهی و دریافت تمامی ایرادات وارده و
انتقادهایی که در فضاي عمومی منتشر می شدند را جمع آوري و بررسی کردیم. رویکرد این بود که چارچوب اصلی آیین نامه حفظ و
درعین حال براي بهبود آن در راستاي توسعه مهارت افزایی و اشتغال پذیري فارغ التحصیلات و تحقق و توسعه فناوري و ... در دستور

 
کار قرار گیرد. 

باقري خاطرنشان کرد: لازم است این انعطاف به وجود بیاید که متناسب با مأموریت ها در هر زیرنظام، بتوانند مطالبی را به آیین نامه
اضافه کنند. براي این منظور، کارگروه هاي تخصصی متعددي در حوزه هاي مختلف تشکل شدند که نتیجه کار آنها آن چیزي است

 
که امروز درباره آن صحبت می کنیم. 

وي با اشاره به ویژگی هاي آیین نامه ارتقاي پیشنهادي وزارت علوم، افزود: توجه خاص به حوزه آموزش با تغییرات نسبتاً زیاد، بها
دادن به افزایش کیفیت آموزش، همه جانبه گرایی در آیین نامه به ویژه توجه به تنوع رشته اي، هدفمند کردن توسعه فناوري و
تقویت ارتباط دانشگاه با جامعه و نیز تقویت و توسعه همکاري هاي بین المللی و حفظ و ارتقاي شاخص هاي علمی کشور در سطح
بین المللی، در کنار این ها توجه به مسئولیت هاي اجتماعی اعضاي هیأت علمی متناسب با فرهنگ ایرانی اسلامی از جمله این

 
ویژگی هاست. 

باقري افزود: در آیین نامه ارتقا همچنین پیوستی اضافه شد که بر اساس آن، 80 مورد از فعالیت هایی که اعضاي هیأت علمی در
رشته هاي مختلف می توانند انجام دهند که عمدتاً معطوف به رفع مشکلات کشور است، و در قالب جدولی اعضا می توانند از

 
امتیازات آن استفاده کنند. 

محمود کمره اي، عضو هیأت علمی دانشگاه تهران نیز در این جلسه در سخنانی اظهار کرد: در مورد آیین نامه ارتقا و تغییراتی که
اعمال شده، مقرر گردید از اعضاي هیأت علمی دانشگاه هاي مختلف به شکل هاي مختلف، اطلاعات و نقطه نظرات دریافت شود و
آیین نامه در جهت این نظرات تغییراتی داشته باشد. اسناد بالادستی هم در این تغییرات و اصلاح مورد توجه قرار گرفتند. تأکید بر
این بود که آیین نامه اي نگاشته شود که قابلیت عملیاتی شدن را دارا باشد و باید به نحوي کیفیت ها را به کمیت تبدیل کند و

 
اجراي آن مشکل نباشد. در صورت پیچیدگی هاي فراوان اجرا به مشکل می خورد. 

کمره اي ادامه داد: آن چیزي که عضو هیأت علمی با مسئولیت آموزشی باید مدنظر قرار می گرفت و در آیین نامه هاي قبلی این
ضعف بزرگ دیده می شد که این آموزش مورد توجه نبود و کسب امتیاز آموزشی تعیین کننده نبود، خوشبختانه در این آیین نامه با
توجه به اضافه شدن دو بند، مشکل مغفول ماندن از امر آموزش حل شده، چرا که پارامتر مهمی است. در تدوین این قسمت هم، بحث

 
این بود که آموزش پژوهش محور و پژوهش مبتنی بر آموزش می خواهیم و این دو از یکدیگر جدا نیستند. 

به گفته این عضو هیأت علمی دانشگاه؛ نکته مهم دیگر بحث انتقال پایان نامه هاي کارشناسی ارشد و رساله هاي دکتري از ماده سه
به ماده آموزش بود. به این ترتیب جنس راهنمایی در انجام این پروژه ها، آموزش تحقیق و همکاري با دانشجوست و دستاورد آن که
مقاله، پتنت، طرح پژوهشی و ... است می تواند امتیاز داشته باشد، اما امتیاز آموزشی در راهنمایی و مشاوره تحصیلات تکمیلی در نظر
گرفته شد. این نکته مورد توجه قرار گرفت که پیش از این در آیین نامه ارتقایی، دو شرط وتویی وجود داشت، نخست در ارتقا به
دانشیاري فارغ التحصیل کردن چهار دانشجوي کارشناسی ارشد مدنظر بود و براي ارتقا به استادیاري، فارغ التحصیل کردن سه



دانشجوي مقطع دکتري وجود داشت. بسیاري از دانشگاه هاي کشور امکانات برگزاري دوره هاي تحصیلات تکمیلی را ندارند و از
طرفی این فشار به وزارتخانه می آمد که این مجوز را کسب کنند، به همین دلیل مشکلاتی از این جهت به وجود می آمد. ضمن آنکه
سیاست آموزش عالی کشور افزایش و ارتقاي کیفیت آموزش عالی است و نه کمیت را توسعه دادن، از این نظر پیشنهاد شد که اگر
پایان نامه ها در قالب ماده آموزشی مورد نظر قرار گیرد، هم فشارها کم می شود و هم کار به صورت معقول در راهنمایی و مشاوره

 
پایان نامه دنبال می شود. 

وي افزود: در قسمت مربوط به پایان نامه ها کسب 20 امتیاز براي استادي و کسب 10 امتیاز براي ارتقا به دانشیاري ملاك عمل قرار
گرفت. نکته دیگر اینکه سقف حداکثر امتیاز ماده آموزشی هم ارتقا پیدا کرد. براي ارتقا به دانشیاري کسب 20 امتیاز از قسمت
آموزش کفایت می کرد که 15 امتیاز مربوط به کمیت و 5 امتیاز هم مربوط به نظم و انضباط آموزشی بود. این تغییر اتفاق افتاد که
کف 20 امتیاز به 55 و حتی 60 امتیاز ارتقا پیدا کرد و سقف کل ماده دو که 40 امتیاز بود به 70 امتیاز ارتقا پیدا کرد و اعضاي هیأت
علمی قادر خواهند بود در بحث آموزش تا این سقف کسب امتیاز کنند. نکته دیگر در بخش آموزش، بحث کمیت تدریس بود که قبلاً
براي دوره هاي ارشد و دکتري ضرایب 1، 1.25 و 1.5 را در نظر می گرفتیم و براي اینکه اساتید خوب هم بتوانند در دانشگاه تدریس
کنند، نیازمند این هستیم که پایه آنها هم قوي شود، این ضریب براي همه یکسان در نظر گرفته شد و امید است به ارتقاي کیفیت

 
آموزش کمک کند. 

کمره اي اضافه کرد: در ارتباط با ماده سه که قسمت پژوهش است، آیین نامه قبلی به دو بخش تقسیم شد، چرا که بعضی از فعالیت
هاي ماده سه مربوط به مباحث فناوري بود و با اضافه کردن ماده جدیدي به نام ماده چهار، ماده سه در قالب پژوهش و توسعه علمی
باقی ماند، اما ماده چهار به عنوان توسعه مباحث فناوري در نظر گرفته شد. ماده چهار نیز که مربوط به خدمات علمی و اجرایی بود
هم به ماده پنج تبدیل شد. در قسمت ماده سه که مربوط به فعالیت هاي توسعه علمی و پژوهشی و بحث مقالات مطرح بود و الزام به
چاپ مقالات علمی پژوهشی در نشریات بین المللی به صورت الزام آور قید شده که باید قید الزام آن برداشته شود. ضمن اینکه خود
این ماده داراي 25 امتیاز براي دانشیاري و 40 امتیاز براي استادي، به 20 و 30 امتیاز به ترتیب براي دانشیاري و استادیاري کاهش

 
پیدا کرد. بخش اضافه این امتیاز به ماده چهار منتقل می شود. 

وي ادامه داد: در قسمت مربوط به مقالات، معاونت پژوهشی وزارت علوم بخشنامه اي درباره مجلات داشتند که در مجلات علمی
مقالات با موقعیت هاي متعدد مانند پژوهشی، کاربردي و ... داریم، در عین حال همه مجلات علمی هستند. آن چه که اضافه شد این
بود که با توجه به اینکه کنفرانس ها به سمتی می رفت که هیأت علمی کمتر شرکت می کردند و دانشجوها بیشتر مشارکت داشتند،
در حالی که باید محل برقراري ارتباط اعضاي هیأت علمی باشد. اینجا این مدنظر قرار گرفت که اگر 5 امتیاز از مقالاتی که خود آنها را

 
ارائه می کند به دست بیاورد، بقیه امتیازات کنفرانسی لحاظ شود. 

این عضو هیأت علمی دانشگاه تهران بیان کرد: در ارتباط با اثر بدیع و ارزنده هنري، امتیازهاي خوبی براي آثار خوب و ارزنده هنري
در نظر گرفته شد و تا سقف 30 امتیاز این امتیاز لحاظ شد. در بخش کتاب، تألیف، ترجمه، منبع آموزشی و ... که شکل هاي مختلف
دارد، همه این موارد دسته بندي شدند و در بند (9) ماده 3 امتیازهاي آنها مشخص شده اند. در بخش کسب رتبه در جشنواره هاي
بین المللی قبلاً هم داشتیم که تا 5 امتیاز و تا سقف 10 بود که به 6 و 12 امتیاز ارتقا پیدا کرده است. در مورد طرح نیز پیش از این

 
کف امتیاز 2 و سقف آن 6 امتیاز بود و این امتیاز اکنون به حداقل سه و حداکثر 15 امتیاز افزایش پیدا کرده است. 

وي افزود: در مورد طرح هاي خارج از مؤسسه هم مانند سابق است و 15 امتیاز تعلق می گیرد. سقف مشخصی هم ندارد و گزارش
علمی طرح هاي پژوهشی خارج از مؤسسه بدون سقف است. بند 12 نیز مربوط به کرسی هاي نظریه پردازي است که در بعضی رشته
ها مانند علوم پایه و مهندسی شاید کمتر نظریه اي تولید شود، اما با توجه به توانمندي کشور در رشته هاي علوم انسانی و حوزه هاي



علمیه، می توان حرف براي گفتن در حیطه نظریه پردازي داشت. بند 13 نیز مربوط به داوري و نظارت بر فعالیت هاي پژوهشی بود
که سقف آن 10 امتیاز بود و به هر موردي امتیاز بالایی تعلق می گرفت که این میزان کاهش پیدا کرد و سقف آن از 10 به 7 کاهش
یافت. بند 14 نیز مربوط به برخورداري از برجستگی و شاخص بودن در امر پژوهش ملاك است و بند 15 نیز سایر موارد را نشان می

 
دهد و پیوستی مربوط به فعالیت همه رشته هاست. 

به گفته کمره اي؛ ماده 4 که جدید و مربوط به توسعه فناوري و طرح هاي نوآورانه و خلاقانه است و امتیاز آن سقف ندارد. در ماده دو
که اعضا می توانند دانشیار شوند اما در حیطه پژوهش، فعالیت هاي چشمگیري نداشته اند در این قسمت و در زمینه فناوري قادرند با
کسب 50 درصد امتیاز پژوهشی، می توانند ارتقا پیدا کنند. ماده پنج هم همان ماده چهار سابق است که پیش تر 18 بند داشت و

 
اکنون در پیش نویس جدید بندهاي آن به 26 بند افزایش پیدا کرده است. 

حسین سلیمی، رئیس دانشگاه علامه طباطبایی نیز در این جلسه در سخنانی اظهار کرد: در بسیاري از جلسات در حوزه آموزش و
تدوین آیین نامه ارتقا در وزارت علوم حضور داشته ام و معتقدم بسیار کار سخت، ارزشمند و عمیقی صورت گرفته و جاي تقدیر دارد،
اما چند مسئله باید مورد توجه قرار گیرد. در دانشگاه هاي علوم پزشکی تعداد زیادي رشته هاي علوم انسانی مانند روانشناسی،
مدیریت اقتصاد و کتابداري ارائه می شود و هیأت علمی دارند و دانشجو تربیت می شود. نمی توان این رشته ها را با آیین نامه علوم
پایه و پزشکی سنجید و باید متناسب با آیین نامه هاي بخش پژوهش در وزارت علوم ارزیابی شوند. نکته دیگر اینکه تلقی از ترفیع به
معناي انجام وظایف سالیانه است. ارتقا صرفاً با انجام وظایف سالیانه امکان پذیر نیست، بنابراین یا باید معناي ترفیع را تغییر داد یا

 
پیوند این دو را از بین برد. 

وي با اشاره به نکاتی در مورد ماده چهار و موضوع تجاري سازي، افزود: تجاري سازي بسیار خوب است و به دانشگاه کمک می کند،
اما در ارتقاي هیأت علمی که مرتبه اي بالاتر از فرهیختگی است، نمی تواند نقش تعیین کننده و جایگزین داشته باشد. برقراري پیوند
با شرکت ها نباید موجب برخورداري از مزایا شود. امتیازهاي این حوزه براي 50 درصد اعضاي هیأت علمی کشور که در رشته هاي
علوم انسانی مشغول خدمت هستند، قابلیت اجرا ندارد. نظریه پردازي در سه قالب نقد، نوآوري و نظریه اصیل، فعالیتی بسیار برجسته
و عمیق است و نباید آن را در حد چند مقاله پژوهشی فروکاست. کسی که نظریه اصیل و نوآوري دارد، می تواند سرآمد پژوهشی

 
باشد، نه آن کسی که از جایی پول بیشتري جذب می کند. نباید کاسب کاري جایگزین فرهیختگی شود. 

سلیمی خاطرنشان کرد: در حوزه هنر نیز باید گفت که بسیاري از فعالیت هاي هنري ارزشمند هستند، اما کار آکادمیک نیستند که بر
اساس آنها کسی بخواهد امتیاز استادي بگیرد. اگر کار پژوهشی در این زمینه انجام شده باشد و فرد فعالیت پژوهشی خود را دراین

 
قالب ارائه کرده باشد، می توان آن را مورد توجه قرار داد. 

عبداالله جاسبی، عضو شوراي عالی انقلاب فرهنگی نیز در این جلسه در سخنانی بیان کرد: موضوع ارتقا و مسائل مطرح شده بسیار
مهم است. از وزارت بهداشت تشکر می کنیم که بعد از مدت ها یادآوري و تذکر، براي اولین بار هفته گذشته پیش از بحث درباره

 
موضوع، به واسطه آقاي حقدوست گزارشی را در اختیار ما قرار دادند. 

منصور غلامی نیز در بخش انتهایی این جلسه در سخنانی بیان کرد: آنچه در پیش نویس ارائه شده، پس از اعمال نظرات و پیشنهادات
و تلفیق مباحث بر اساس نظر شوراي عالی انقلاب فرهنگی تبدیل به آیین نامه ارتقا می شود. حتما در اولین فرصت جلسه اي با
دانشگاه آزاد ترتیب داده می شود تا نظرات و دیدگاه ها و پیشنهادهاي آنان اعمال شود. نکته دیگر اینکه مأموریتی براي نهاد
نمایندگی مقام معظم رهبري در دانشگاه وجود دارد و در حال اجراست. بازدهی بیشتر باید در آیین نامه مدنظر قرار گیرد و بهبود و
توسعه مأموریت ها باید در دستور کار باشد. در این بازنگري تلاشمان این است که براي بهبود و رفع نقدها به آیین نامه قبلی،



پیشنهاداتی ارائه شود. در تشکیلات دانشگاه ها باید پست سازمانی تعریف شود که هر وقت این پست خالی از نیرو شد، نفر دیگري

 
جایگزین آن شود. می توان 20 تا 25 درصد تعداد اعضاي هیأت علمی را به صورت پست سازمانی تعریف کرد. 

در پایان جلسه، عاملی تاکید کرد سه کارگروه براي جمع بندي نظرات وزارت بهداشت، درمان و آموزشی پزشکی و دانشگاه آزاد
اسلامی و همچنین نظرات مرتبط با ماده 1 و پیوست آئین نامه در خصوص مولفه هاي مرتبط با ارتقاء اساتید حوزه هاي علمی کار

 
تکمیل و تدوین آئین نامه ارتقاء را دنبال کنند و در جلسه بعدي نتیجه کار مجددا ارائه شود. 

انتهاي پیام/



سردرگمی مدیران با انبوه آیین نامه هاي ابلاغی به دانشگاه/ فرصت اجرا و

تسلط بر آیین نامه ها را نداریم

منبع: ایسکاشماره خبر:  138  |  تاریخ: 1400/04/01

تعداد بالاي آیین نامه هاي ابلاغ شده به دانشگاه ها، مدیران را سردرگم کرده است. مدیران دانشگاهی می گویند حجم تغییر
و تحولات در آیین نامه ها به قدري زیاد است که ما اصلا فرصت اجرا و تسلط بر آیین نامه را پیدا نمی کنیم و مدام آیین نامه

جدید ابلاغ می شود.

تعداد بالاي آیین نامه هاي ابلاغ شده به دانشگاه ها،
مدیران را سردرگم کرده است. مدیران دانشگاهی می
گویند حجم تغییر و تحولات در آیین نامه ها به قدري زیاد
است که ما اصلا فرصت اجرا و تسلط بر آیین نامه را پیدا

 
نمی کنیم و مدام آیین نامه جدید ابلاغ می شود. 

به گزارش خبرنگار گروه دانشگاه ایسکانیوز، آموزش عالی
ایران با مشکلات زیادي در حوزه هاي سیاستگذاري،
پژوهش و آموزش مواجه است. مشکلاتی که دانشگاه را از
رسالت واقعی خودش یعنی حل مسائل جامعه، دور می

 
کند. 

برخی دانشگاهیان صراحتا اذعان می کنند که وقتی مردم می پرسند اگر دانشگاه ها وجود نداشته نباشد، چه اتفاقی می افتد؟ هیچ
جوابی براي آن ها ندارند. ریشه این سوال برمی گردد به این که مردم وجود دانشگاه را در زندگی روزمره شان احساس نمی کنند و

 
این فاجعه است. 

آموزش در دانشگاه باید همگام با دانش روز دنیا و متناسب با نیازهاي جامعه باشد. پژوهش هاي دانشگاهی هم باید پاسخ هایی براي
سوالات امروز جامعه پیدا کنند. مهم تر از همه، جهت دهی صحیح آموزش و پژوهش وقتی اتفاق می افتد که مدیران و تصمیم گیران

 
آموزش عالی، ضرورت استفاده از ظرفیت دانشگاه براي حل مسائل روز را درك کنند. 

 
مشکل پژوهش در کشور؛ مقالات بی کیفیت 

حشمت االله سعدي در گفت وگو با ایسکانیوز با بیان اینکه مقالات دانشگاهی در دهه هاي اخیر به سمت کپی برداري و انجام کارهاي
سطحی گرایش پیدا کرده است، اظهار کرد: در حوزه پژوهش یکی از مشکلات آموزش عالی که با روح کارآفرینی و خلق ثروت ایده
هاي نو منافات دارد، گرایش افراطی دانشگاه ها به سمت مقاله نویسی است. به طوري که بخش زیادي از وقت دانشگاه ها و اساتید

 
صرف نوشتن مقاله می شود. 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان با اشاره به این که کمی بودن شاخص هاي سنجش در دانشگاه ها، سبب شده است



تعداد مقالات مهم تر از کیفیت مقالات و پژوهش هاي انجام شده، باشد، افزود: به نظر من نوعی مسابقه و تلاش بی انتها براي تنظیم

 
و چاپ مقاله در بین دانشگاهیان اتفاق افتاده است. 

وي با تصریح بر این که متاسفانه داده هایی که در بیشتر مقالات استفاده می شود، اصلا وجود خارجی ندارند، گفت: استادان و
دانشجویانی هستند که از مقالات قبلی خود و دیگران در سطح وسیع، در مقاله جدیدشان استفاده می کنند یا از منابع غیرموثق بهره
می برند. تلاش استادان عمدتاً در همین راستاست و هر کس هم که در این زمینه موفق تر باشد، جایزه بیشتري دریافت می کند و

 
فرصت هاي بیشتري در اختیارش قرار می گیرد. 

سعدي در ادامه خاطرنشان کرد: البته اخیراً موجی ایجاد شده است و استادان متوجه شده اند که این شیوه فعالیت علمی درست
نیست. به همین دلیل بسیاري از استادان، دیگر خودشان را درگیر این نوع مقالات نمی کنند. این اساتید با وجود توانایی در نگارش
مقالات متعدد، صرفا به نوشتن یک یا دو مقاله اکتفا می کنند، چون کیفیت مقالات و ظرفیت استفاده از آن ها در حل مسائل،

 
اهمیتی براي ارزیابی ندارد، ضمن این که نتایج مقالات در جایی مورد استفاده قرار نمی گیرند. 

 
مشکل آموزش در کشور؛ قدیمی بودن سرفصل ها 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان، قدیمی بودن سرفصل ها را مشکل آموزش عالی کشور در حوزه آموزشی دانست و
افزود: این که محتواي دروس در راستاي نیاز داخل کشور نیستند و از نتایج پژوهش هاي بومی در تنظیم آن استفاده نشده است، به

 
همین دلیل دانشگاه به مرکزي تبدیل شده که دغدغه مشکلات مردم و جامعه را ندارد. 

وي با بیان این که ایران به دلایل مختلفی در حوزه آموزش عالی، خودش را وارد یک مسابقه بی پایان کرده است، تصریح کرد:
مسئولان دانشگاهی براي این که جایگاه کشور را در سطح بین المللی به لحاظ کمّی بالا ببرند، به دانشگاه ها فشار می آورد که تعداد
زیادي مقاله چاپ کنند. این فشار نامحسوس است اما وجود دارد. فشار بیش از حد در زمینه چاپ مقاله توجه به آموزش و تدریس

 
اثربخش را کاهش داده است. 

سعدي با تاکید بر این که برخی کشورها اصلا وارد مسابقه ISI نمی شوند، گفت: خیلی از استادان بزرگ در کشور ما هم وارد این
چالش ها نشده اند؛ اما به هر حال، کشورهاي جهان سوم و مخصوصا ایران علاقه زیادي به رتبه بندي کمی دانشگاه ها دارند. آن ها

 
معتقدند که جایگاه آموزش عالی ایران باید به لحاظ عددي بهتر شود و لازمه این کار، صرفا نوشتن مقاله در مجلات خارجی است. 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان در ادامه خاطرنشان کرد: به همین دلیل، خواسته یا ناخواسته هم در آیین نامه ارتقا و
هم در برنامه هاي دانشگاهی، مبناي نوشتن اینگونه مقالات است. مقالاتی که بسیاري از مواقع اصلا مورد مطالعه پژوهشگران و برنامه
ریزان کشور قرار نمی گیرد. بسیاري از مقالاتی که در ژورنال هاي خارجی منتشر می شود، اصلا به سمع و نظر دانشجویان،

 
کارشناسان و متخصصان اجرایی خودمان نرسیده اند؛ اما چون در جهان امتیاز می آورند، دانشگاه استقبال زیادي از آن ها می کند. 

وي با اشاره به این که متاسفانه گرایش به نوشتن این گونه مقالات زیاد شده و دیگر به کیفیت مقالات و این که چه گرفتاري هایی از
کشور را برطرف می کند، توجه نمی شود، بیان کرد: من در چند سمینار مربوط به آموزش عالی در خارج از کشور شرکت کردم،
دغدغه امروز دانشگاه هاي جهان این است که بتوانند درصدي از مشکلات منطقه، استان و کشور خود را حل کند و نقشی در عمل به

 
مسئولیت هاي اجتماعی داشته باشد. 



سعدي با تصریح بر این که دانشگاه هاي معتبر کشورهاي همسایه مانند برخی دانشگاه هاي امارات یا ترکیه، به این نتیجه رسیده اند
که کار دانشگاه تنها تربیت نیروي انسانی نیست، افزود: تربیت نیروي انسانی یکی از اهداف دانشگاه هاست، تمرکز دانشگاه ها در دوره
اخیر روي این مسئله است که بتوانند دانش خودشان را تجاري سازي کرده و به پول تبدیل کنند یا نقش موثري در چرخش چرخ

 
هاي صنعت، کشاورزي و خدمات ایفا کنند و بتوانند به مدیران در تصمیم سازي کمک کنند. 

 
شکل گیري ارتباط صنعت و دانشگاه نیازمند تغییر نگاه مدیران است 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان با بیان این که ماهیت دانشگاه ها در جهان فرق کرده است و بیشتر به سمت ارتباط با
صنعت، خدمات و رفع نیازهاي کشور رفته اند؛ اما متاسفانه این اتفاق در کشور ما نیفتاده است، گفت: شکل گیري ارتباط صنعت و
دانشگاه در ایران، نیازمند تغییراتی اساسی است. نخستین تغییري که باید اتفاق بیفتد این است که مدیران کلان، نگاه شان را از کمی
گرایی به سمت کیفی گرایی ببرند، البته به تغییرات اساسی دیگري مانند بازنگري در محتواي دروس دانشگاهی هم نیاز است. به این

 
معنا که دانشجویان به کارآفرینی و ایجاد کسب و کار تشویق شوند. 

وي مشکل دیگر دانشگاه هاي ایران را درگیري شدید با نوعی بروکراسی هاي در هم تنیده دانست و تصریح کرد: حجم تغییر و
تحولات در آیین نامه ها به قدري زیاد است که مدیران دانشگاهی می گویند ما اصلا فرصت اجرا و تسلط بر آیین نامه را پیدا نمی

 
کنیم و مدام آیین نامه جدید ابلاغ می شود. 

سعدي با اشاره به این که دانشگاه ها نیاز به تغییر در زیرساخت ها دارد و باید بتوانند از منابع مختلف درآمدزایی داشته باشند، یادآور
شد: مثلا از فروش خدمات فنی یا تکنیک هاي دیگر. دانشگاه ها همچنین نیاز به مدیرانی دارند که به کارآفرینی اعتقاد داشته باشند و
خودشان هم کارآفرین باشند. اگر این اتفاق بیفتد، دانشگاه ها از پیله تدریس و نگاه سنتی که به آموزش دارند، خارج می شوند و به

 
سمت کارهایی می روند که براي جامعه مفید است. 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان با تاکید بر این که دانشگاه ها هم به لحاظ نرم افزاري و هم به لحاظ سخت افزاري نیاز

 
به تغییر دارند، افزود: به همین دلیل، تغییر چشم اندازها و زیرساخت ها می تواند دانشگاه را به عنصري مفید براي جامعه تبدیل کند. 

وي در ادامه مطرح کرد: بسیاري از مردم می پرسند اگر دانشگاه ها وجود نداشته نباشد، چه اتفاقی می افتد؟ من شخصا جواب محکم
و مستدلی براي پاسخ به این سوال ندارم. چون می بینم که حق با آنهاست، مردم وجود دانشگاه را در زندگی روزمره شان احساس

 
نمی کنند و این فاجعه است. 

عضو هیئت علمی دانشگاه بوعلی سینا همدان در پایان با بیان این که دانشگاه باید کمک کند تا دانش متخصصان به جامعه راه پیدا
کند و رابطه بین دانشگاه و جامعه تسهیل شود، اظهار کرد: اگر این رابطه تقویت شود، دانشگاهیان بهتر می توانند از خدمات مالی

 
بیرون از دانشگاه و بخش خصوصی استفاده کنند و صنعت هم می تواند از دانشی که در دانشگاه تولید می شود، بهره ببرد. 

انتهاي پیام/



استراتژي آینده پتروشیمی، افزایش تولید یا توسعه سرمایه گذاري و تجارت؟

منبع: نفت ماشماره خبر:  139  |  تاریخ: 1400/04/01

معمولا براي هر جامعه یا سازمانی یک دوران گذار وجود دارد. دورانی خاص و توام با تحمل سختی ها و مشکلات که در
مسیر رشد و شکوفائی باید از آنها به سلامت عبور کنند.

 
عبدالرسول دشتی 

شرایط حاکم بر پتروشیمی در دوران جنگ تحمیلی،
سختی هاي فراوان دوران بازسازي و سپس تامین منابع
مالی و جذب مشارکت براي توسعه باورنکردنی این صنعت
و رسیدن به اعتبار جهانی و همزمان رشد و توسعه توان
شرکت هاي مهندسی و مشاور داخلی در طراحی و ساخت
واحدهاي جدید، سپس تلاش براي دست یافتن به جایگاه
یکی از شرکت هاي بزرگ تولید کننده محصولات
پتروشیمی در خاورمیانه هر یک در شرایط خاص خود دوره

 
سخت و سرنوشت سازي براي ادامه حرکت رو به رشد پتروشیمی ایران را رقم زده است. 

پتروشیمی از جمله صنایع سرمایه بر می باشد و توسعه آن در برنامه هاي چهارم و پنجم توسعه اقتصادي کشور عمدتا حول محور
جذب سرمایه گذاري خارجی تدوین شده بود. شرایطی که در حال حاضر با توجه به افزایش تحریم هاي جهانی کل برنامه هاي

 
سرمایه گذاري در کشور به ویژه نفت و پتروشیمی را بشدت تحت تاثیر قرار داده است. 

 
لذا باید پرسید با توجه به شرایط فعلی مناسب ترین استراتژي براي آینده پتروشیمی کدام است؟ 

صنایع پتروشیمی ایران طی سال هاي گذشته همواره برنامه ریزي هاي استراتژیک خود را بر اساس افزایش تولید طراحی کرده است
اما اکنون شرایط به گونه اي است که می توان گفت تنها تکیه بر ارقام چندین میلیون تن ظرفیت تولید یا محصول قابل فروش را نمی
توان به عنوان شعاري محوري براي بیان عظمت و اقتدار پتروشیمی ایران قرار داد. در جهان کنونی که هر لحظه بیشتر شکل دهکده
اي جهانی به خود می گیرد شرایط فعلی موجود در بازار جهانی این محصولات و تحریم هاي موجود ایجاب می کند تا پتروشیمی در
بازنگري برنامه هاي استراتژیک خود جذب سرمایه گذاري و افزایش مشارکت با شرکت هاي بزرگ بین الملی را اساس فعالیت هاي

 
آینده خود قرار دهد. 

بدون شک بهره گیري مطلوب از این استراتژي می تواند پتروشیمی را در جهت تامین منابع مالی مورد نیاز براي اجراي طرح هاي
نیمه تمام کمک کرده و راهکار نوینی در جهت مقابله با تحریم هاي جهانی را در اختیار مسئولان آن قرار دهد. در این شرایط سوال
مهم این است که براي تحقق چنین هدفی کدام بخش از ساختار پتروشیمی از توانائی و قابلیت لازم براي محوریت در این فرایند مهم

 
برخوردار است؟ 

هلدینگ خلیج فارس به عنوان بزرگترین هلدینگ پتروشیمی کشور در حال حاضر با در اختیار داشتن بیش از چهل درصد از ظرفیت
تولید محصولات پتروشیمی کشور، در اختیار داشتن حدود یازده درصد از بازار بوس و سهام کشور و درآمد ارزي سالانه نزدیک به ده
میلیارد دلار حاصل از صادرات محصولات تولیدي خویش و در دست اجرا داشتن حدود شش میلیارد دلار طرح جدید از این ظرفیت
برخوردار است که طلایه دار تحول در مدیریت نوین خصوصی سازي باشد و انجام این مهم در صورتی قابل تحقق است که مدیریت

 
راهبردي خود را با دیدگاه جذب سرمایه گذاري و فاینانس پایه گذاري نماید. 



با در نظر گرفتن شرایط فعلی و نیاز اساسی کشور به جذب سرمایه گذاري تغییر تفکر مدیریت کلان پتروشیمی از مهندسی به سرمایه
گذاري و مدیریت مالی و بکار گیري مدیران توانمند مالی در راس مدیریت کلان شرکت هاي بزرگی مانند هلدینگ پتروشیمی خلیج
فارس امکان جذب فاینانس و سرمایه گذاري هاي مورد نیاز این صنعت و بکارگیري آن در راستاي افزایش تولید و توسعه تجارت
فراهم شده، می تواند کمک بسیار شایسته اي به تامین سرمایه مورد نیاز طرح هاي در دست اجرا نموده، تداوم تولید و کسب درآمد
حاصل از فروش محصولات تولیدي در بازارهاي داخلی و خارجی و از آن مهم تر رونق دوباره بازار بورس و سهام و ایجاد اشتغال را به

 
بهترین شکل ممکن محقق نماید. 

 
خلاصه کلام: 

خلاصه این مطلب را باید چنین جمع بندي کرد که لازم است در یک تصمیم فراملی و خلاقانه، مدیریت کلان مجموعه بزرگ و
تاثیرگذاري مانند هلدینگ پتروشیمی خلیج فارس که طی چند سال اخیر نقش اساسی در تامین ارز مورد نیاز کشور بر عهده داشته
است را در اختیار کارشناسان و مدیران برجسته و مجرب در حوزه هاي تخصصی اقتصادي و سرمایه گذاري قرار داد. اقدامی که می
تواند برخلاف گذشته که همیشه مهندسین و نیروهاي فنی در راس مدیریت واحدهاي بزرگ پتروشیمی قرار می گرفتند با توجه به

 
تحولات جهانی و رونق کسب و کارهاي داراي الگوهاي نوین کارآفرینی، با خود جهشی اساسی را به همراه داشته باشد. 

لذا به نظر می رسد در دولت جدید یک گام مهم براي آغاز چنین حرکت نوآورانه و ارزشمندي در راستاي توسعه پتروشیمی، می تواند
انتصاب مدیران داراي تخصص مالی، سرمایه گذاري و مخصوصا فاینانس در راس مرکز مهمی مانند هلدینگ خلیج باشد. اقدامی که
تجربه موفق آن می تواند الگویی براي ادامه این روند در سایر هلدینگ ها و شرکت ها قرار گرفته، خلا کمبود سرمایه در این بخش ارز

آفرین را به خوبی جبران نماید.



امضاء تفاهم نامه براي پرداخت تسهیلات به شرکت هاي تعاونی در استان قم

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  140  |  تاریخ: 1400/04/01

خبرگزاري آریا - مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم گفت: با امضاء تفاهم نامه، پرداخت تسهیلات به شرکت هاي تعاونی

 
در استان با مشارکت بانک هاي عامل بزودي انجام می شود. 

به گزارش روابط عمومی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم، کمیته استانی تعاون با حضور مدیرکل تعاون، کار و رفاه
اجتماعی استان و معاونت اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و صندوق کارآفرینی امید کشور و معاونت امور تعاون، این اداره
کل در سالن جلسات اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان براي بررسی راهکاري تسهیل پرداخت تسهیلات به شرکت هاي

 
تعاونی برگزار شد. 

مصطفی کاویانی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم در این خصوص گفت: شرایط پرداخت این تسهیلات بزودي اعلام می

 
شود. 

 
1 تیر 1400 11:15 

 
کد خبر : 241,048 

 
کلیدواژه ها: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی, تعاونی,استان قم,امضاء تفاهم نامه 

نظرات بینندگان



"وبینارهاي تخصصی ارائه راهکارهاي اجرایی براي توسعه حوزه مدیریت
کشور از منظر کارآفرینی"

منبع: بازار کارشماره خبر:  141  |  تاریخ: 1400/04/01

وبینارها هر هفته سه شنبه ها ساعت 14 الی 16 به صورت آنلاین در فضاي sky room برگزار می شود

وبینارها هر هفته سه شنبه ها ساعت 14 الی 16 به صورت آنلاین در فضاي sky room برگزار می شود



حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و نوآور در حوزه صادرات و ارزآوري

غیرنفتی

منبع: بازار کارشماره خبر:  142  |  تاریخ: 1400/04/01

مرکز نوآوري و شتابدهی صادرات ایران با دانشکده کارآفرینی دانشگاه تهران به منظور تحقق توسعه ارتباط بین صنعت و
نخبگان تفاهم نامه امضا کردند.

مرکز نوآوري و شتابدهی صادرات ایران با دانشکده کارآفرینی دانشگاه تهران به منظور تحقق توسعه ارتباط بین صنعت و

 
نخبگان تفاهم نامه امضا کردند. 

به گزارش بازارکار، در راستاي حمایت از علم و نخبگان جوان، توسعه دانش براي ارتقاء معنوي و مادي جامعه و تحقق توسعه ارتباط
بین صنعت و نخبگان زمینه هاي همکاري با هدف خلق ارزش، ثروت آفرینی و حمایت از تولید ملی در جمهوري اسلامی ایران تفاهم

 
نامه اي میان دانشکده کارآفرینی دانشگاه تهران و مرکز نوآوري و شتابدهی صادرات ایران منعقد شد. 

در این تفاهم نامه طرفین به ارزش آفرینی، ارتقاء تولید ملی، حمایت از نخبگان جوان و همکاري در زمینه سرمایه گذاري مشترك،
استقرار تیم ها در مرکز شتابدهی و فضاي کار اشتراکی، برگزاري رویدادها، دوره هاي آموزشی و گردهمایی ها و تجاري سازي ایده ها،

 
محصولات و خدمات فناورانه تاکید کردند. 

مهدي اقتصادي، سرپرست مرکز نوآوري و شتابدهی صادرات ایران در این مراسم با بیان اینکه این مرکز از زمان آغاز به کار خود
تلاش کرده حلقه مفقوده میان صنعت، تجار و بازرگانان و دانشگاه ها و فناوران کشور را پیدا کند، اظهار کرد: در شرکت هاي دانش
بنیان و نوآور نخبگانی فعالیت می کنند که رویکردي علمی و فنی دارند، اما بازرگانان شناختی از این حوزه ندارند. از سوي دیگر،

 
پیش از این نگاهی سنتی در اتاق حاکم بود که خلاءها را چند برابر می کرد، بنابراین نیاز بود که این حلقه مفقوده پیدا شود. 

وي ادامه داد: از این رو، در این مرکز در نظر داریم در راستاي تحقق این امر فعالیت کنیم که البته تا کنون به نتایج مطلوبی هم دست
یافتیم. حال با انعقاد این تفاهم نامه با ورود به حوزه کارآفرینی و برگزاري رویدادهاي مرتبط و دوره هاي آموزشی می توانیم به نتایج

 
مطلوبی از جمله شناساندن بازار کسب و کار به نخبگان دست پیدا کنیم. 

اقتصادي افزود: بر اساس آمار موجود، در حوزه ایده پردازي و نوآوري فعالیت هاي زیادي وجود دارد اما تنها تعداد کمی از آنها به
مرحله نهایی و تجاري سازي محصول می رسند. این در حالیست که بنابر برنامه ششم توسعه مبنی بر حمایت از شرکت ها و استارت

 
آپ هاي نوآور اتاق بازرگانی ایران کمر همت بسته و با تمام توان خود در این حوزه فعالیت می کند. 

وي در ادامه ارتباط موثر صنعت و بازار با دانشگاه ها، ایجاد شور و انگیزه در جامعه نخبگان و رسیدن به یک ادبیات مشترك در این

 
میان را از اهداف این تفاهم نامه دانست. 

دکتر مهران رضوانی، مدیرگروه کارآفرینی سازمانی دانشکده کارآفرینی دانشگاه تهران در این مراسم با بیان اینکه در این دانشکده
فعالیت هاي ارزشمندي در این حوزه انجام شده است، گفت: رویکرد ما در دانشکده کارآفرینی این است که افرادي که تجارب
ارزشمندي در این حوزه در سطح بین الملل دارند، به دانشجویان و علاقه مندان کمک کنند تا بتوانند دانش خود را به فراسوي

 
مرزهاي ملی و منطقه اي گسترش دهند. 



وي ادامه داد: از سوي دیگر بازار کسب و کار کشور می تواند از فعالیت هاي ملی و بین المللی شرکت هاي دانش بنیان، خوراك فکري

 
و تجارب ارزشمندي که در این حوزه دارند استفاده کنند. ضمن اینکه ذخیره دانشی ارزشمندي در مجموعه کارآفرینی وجود دارد. 

به نقل از روابط عمومی مرکز نوآوري و شتابدهی صادرات، رضوانی اظهار کرد: در دانشگاه تهران هم سازوکاري ترتیب داده ایم که
دانشجویان در هر رشته اي که تحصیل می کنند، بتوانند واحدهایی از دروس کارآفرینی را هم بگذرانند تا یاد بگیرند ایده هاي خود را

به منصه ظهور برسانند.



درمهمانی خادمان حرم امام رضا (ع) در خانه ارامنه چه گذشت؟/ بانیان این

جشن هاي ازدواج خاص کیست؟

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  143  |  تاریخ: 1400/04/01

 گروه جامعه خبرگزاري فارس- عطیه اکبري: امروز، درست
در همین لحظه مراسم ازدواج زوج هاي معلول به همت خادمان موسسه خیریه شمس در بارگاه ملکوتی امام رضا (ع) در حال
برگزاري است و عقد تبرکی آن ها مقابل ضریح امام مهربانی خوانده می شود. خیران موسسه دست به دست هم دادند براي جور
کردن بساط ازدواج زوج هاي معلول و این تنها بخشی از فعالیت هاي بانیان موسسه خیریه شمس است. در روز ولادت امام مهربانی
پاي صحبت هاي «محمد نوري زاده»؛ مؤسس خیریه و خادم افتخاري حرم امام رضا (ع) نشستیم و گوش شنوایی شدیم براي شنیدن

 
خاطرات ناب از خادمان امام رضا (ع). 

 
 

 
گروه 313 

 همه چیز از یک چله نشینی مجازي شروع شد. یکی از خادمان افتخاري حرم امام رضا (ع) به اتفاق جمعی از خادمان، گروه مجازي
به نام 313 تشکیل داد براي آنکه کاري کنند کارستان. از چله نشینی مجازي شروع کردند. با قرارهاي معنوي و چله خوانی زیارت
عاشورا و حدیث کساء ادامه دادند. گروه جان گرفت، از 30 نفر رسید به بیش از یک هزار نفر. گروه تبدیل شد به یک جمع مجازي
دوستانه. زیارت امام رضا از راه دور و بحث هاي مذهبی و اجتماعی و فرهنگی. هرکسی با هر عقیده اي می توانست به جمع 313



نفري ها اضافه شود. خیلی ها پابند قول وقرارهاي معنوي این گروه و دوستی هاي مجازي اش شدند. دل خیلی ها با امام رضا گره
خورد، اما شاید آن زمان «محمد نوري زاده» فکرش را هم نمی کرد خادمان امام رضا (ع) و اهالی این گروه قرار است بانی چه اتفاقات

 
نابی شوند. 

 
ماجراي سفر 45 دختر بی سرپرست 

مؤسس خیریه از جرقه راه اندازي خیریه شمس (شمیم مهر سبحان) می گوید؛ «با چند گروه خیریه در ارتباط بودم. یک شب به من
خبر دادند قرار است 45 دختر بی سرپرست از همدان به مشهد بیایند و هزینه اسکان آنها ورفت و آمدشان و بقیه هنوز تأمین نشده
است. این موضوع را در گروه مطرح کردیم. در کمترین زمان کمک ها سرازیر شد. همه هزینه هاي سفر و اسکان این 45 دختر بی
سرپرست بهزیستی توسط اعضاي گروه و با واریز اینترنتی تأمین شد. این کار خیر دسته جمعی اهالی گروه 313 جرقه راه اندازي یک

 
گروه خیریه را شکل گرفت.» 

 
عاشقانه هاي خادمان افتخاري 

خادمان شمس الشموس تصمیم گرفتند به نام نامی امام رضا (ع) گروه خیریه شمس را راه اندازي کنند و زیر سایه پرمهر شاه خراسان
گره از کار نیازمندان باز کنند. فرقی نمی کند آن نیازمند که هست و کدام گره کور کمیت زندگی اش را لنگ کرده است. مسیحی
است یا مسلمان، اهل دین و دیانت هست یا نیست. قرار گذاشتند هر قدمی بر می دارند و هر گره اي را که باز می کنند به نام نامی
امام رضا (ع) باشد، خواستند سفیران مهربانی امام مهربانی باشند. پاي حرف هاي خادم حرم امام رضا (ع) که می نشینیم و خاطراتش
را می شنویم بارها بغض مهمان گلوي هر دومان می شود و به استقبالش می رویم. وقتی از اتفاق غافلگیر کننده مهمانی خادمان حرم
امام رضا (ع) در خانه یکی از خانواده هاي ارامنه می گوید، وقتی از گریه هاي از سرشوق 200 زوج معلول می گوید که خادمان بساط
ازدواجشان را جور کردند، وقتی از نامه هاي خاص دختران بد سرپرست بهزیستی به امام رضا (ع) و بر آورده کردن آرزوهایشان توسط

 
خادمان و خیران می گوید. می دانی سیاهه عاشقانه هاي این گروه آنقدر پربار هست که نمی دانی دست روي کدام روایتشان بگذاري. 

 
 

 
کارمندان تمام وقت بدون حقوق و خادم یاري از واتیکان 

حالا خادمان حرم امام رضا (ع) از هر قشر و صنفی که فکرش را بکنید؛ مهندس، پزشک، استاد دانشگاه، کارآفرین، کاسب، صنعت گر،
دانشجو و... خدمت گزار موسسه خیریه شمس هستند، صدها نفر از مردم عادي هم داوطلبانه به جمع آنها پیوستند و حالشان
تماشایی است. نوري زاده از این حال خوب می گوید؛ «بچه هایی که کارهاي اجرایی موسسه را انجام می دهند 5 سال است که یک



ریال هم حقوق نگرفتند. از کار و زندگی شان می زنند و وقتی قرار است برنامه اي برگزار شود خودشان را هر طوري هست به ما می
رسانند. همه دلخوشی شان این است که از کرم امام رضا (ع) بی نصیب نمی مانند. امام رضا (ع) هم هواي ما را دارد. هر وقت گره اي
به کارمان می افتد، از آنجایی که فکرش را نمی کنیم مشکل حل می شود. موسسه ما هیچ وقت کم نیاورده است.» آنطورکه از
صحبت هاي نوري زاده پیداست آوازه موسسه خیریه شمس در آن سوي مرزها هم پیچیده است و بسیاري از ایرانیان خارج از کشور
پاي ثابت کمک به نیازمندان از طریق این موسسه هستند. نوري زاده می گوید: «دختر خانم ایرانی از واتیکان پول خرید 48 تبلت
براي دانش آموزان نیازمندي که از درس و مدرسه به دلیل نداشتن تبلت عقب افتاده بودند واریز کرد. ما خیران ثابتی در آمریکا و

 
کانادا و آلمان داریم که هر وقت نیاز به کمک بوده دست به کار شدند به عشق کمک به مردم و عشق به امام رضا (ع)» 

 
چهارشنبه هاي امام رضایی و بزم آزادي جلوي زندان 

سرفصل هاي کار خیر در موسسه هاي خیریه یکسان است از اشتغال زایی براي جوانان و زنان سرپرست خانوار، کمک هزینه مالی
براي خانواده هاي کم توان و ساخت خانه براي زلزله زدگان و کمک به آنها گرفته تا تأمین هزینه درمان افراد کم توان مالی نیازمند
درمان و ده ها کار خیر دیگر اما حساب موسسه خیریه شمس به لطف و کرم امام رضا (ع) از خیریه هاي دیگر جداست و یکی از
خروجی هاي این موسسه که حال و هواي کمک کنندگان و دریافت کنندگان کمک را تماشایی تر کرده «چهارشنبه هاي امام
رضایی» است و اتفاقات نابی از دل این چهارشنبه هاي امام رضایی رقم خورده است. نوري زاده می گوید: «هر چهارشنبه با توسل به
امام رضا (ع) و کرم او یک کار خیر انجام می دهیم. فرقی هم نمی کند کجا باشد؛ تهران، مشهد، اطراف تهران، شیراز، بساط این عشق
بازي را امام رضا (ع) خودش جور می کند. براي بزم چهارشنبه هاي امام رضایی همه دست به کار می شوند. جالب است که بسیاري
از اتفاقات خوب ما ناخواسته در چهارشنبه ها رقم می خورد. مثلاً اگر قرار بوده با کمک مردم یک زندانی با جرائم مالی آزاد شود،
مقدمات اداري آن در روز سه شنبه به پایان می رسد و روز چهارشنبه زندانی از بند آزاد می شود. اعضاي گروه و خادمان حرم امام

 
رضا (ع) چهارشنبه امام رضایی را جلوي در زندان برگزار می کنند.» 

 
 

 
ماجراي مهمانی خادمان حرم امام رضا (ع) در خانه ارامنه/ ما ارمنی ها امام رضا(ع) را دوست داریم 

خادم یاران گروه خیریه شمس یک رسم جالب دارند. بعضی چهارشنبه هاي امام رضایی با کمک خیران و رستوران داران تهرانی
مراسم پخت آبگوشت دارند. یک هفته به روستاهاي اطراف تهران می روند، یک هفته به دل آسیب خیزترین محله تهران و یک هفته
به محله فرحزاد. این آبگوشت نذر اعضاي گروه براي امام رضا (ع) است. به قول شاعر گاهی بساط عشق خودش جور می شود. نوري
زاده از ماجراي محله ارامنه و آبگوشت چهارشنبه هاي امام رضایی می گوید؛ «یک هفته تصمیم گرفتیم بزم آبگوشت چهارشنبه هاي
امام رضایی را در محله ارامنه برگزار کنیم. قبلاً براي ولادت حضرت مسیح با کمک کشیش کومیتاس قره خانی و کادر کلیسا



 
تارگمانچاتس مقدس، خانواده هاي ارامنه کم برخوردار شناسایی شده بودند و بسته ارزاق به آنها اهدا کرده بودیم. 

 
 

 ما هر هفته پخت آبگوشت را در یکی از رستوران ها انجام می دهیم و این آبگوشت را به خانه یکی از معتمدان در محله می بریم و
آنجا کار توزیع آن میان خانواده هاي نیازمند را انجام می دهیم تا به قول معروف غذا سرد نشود و از دهن نیفتد. ارتباطی با هیچ کدام
از خانواده ارامنه نداشتیم که بخواهیم دیگ آبگوشت را به خانه شان ببریم در این فکر بودیم که چکار کنیم که شب چهارشنبه یکی از
ارامنه با ما تماس گرفت و گفت شماره تان را از کشیش گرفتم. دیگ را به خانه من بیاورید وبقیه کارها را انجام دهید. بساط آبگوشت

 
چهارشنبه ها را به خانه این دوست ارمنی بردیم. 

 
 

 بچه ها عادت دارند هر چهارشنبه پرچم تبرکی حرم امام رضا (ع) و پرچم یا علی(ع) و یا حسین(ع) را در محل توزیع غذا نصب می
کنند و یک مولودي یا نوحه هم می گذارند. آن روز با اشاره به بچه ها گفتم پرچم ها را جمع کنید و صداي نوحه را خاموش کنید،
ملاحظه کردم به خاطر دوست ارمنی مان. گفتم شاید دوست نداشته باشند. صاحب خانه جلو آمد و گفت پرچم ها را جمع نکنید و
صداي نوحه را هم بلندتر کنید. ما ارمنی ها امام رضا (ع) را دوست داریم. خودش پا به پاي ما شد و تا وقت اذان غذاي نذري را با
لباس خادمی به خانه خانواده هاي نیازمند ارامنه بردیم. وقت اذان شد خواستیم در حیاط بساط نماز جماعت را راه بیندازیم دوست
ارمنی مان دوباره جلو آمد و گفت چرا در حیاط. همین جا مراسم نماز جماعت را برگزار کنید. بچه ها می گفتند انگار در این خانه
حضرت مسیح از خادمان امام رضا (ع) پذیرایی می کند. البته قبلاً هم ارادت ارمنی ها به امام رضا (ع) را دیده بودیم. وقتی براي

 
ولادت حضرت مسیح به مرکز نگهداري از سالمندان مسیحی رفته بودیم و جشن ولادت را در مرکز آنها برگزار کرده بودیم.» 



 
 

 
بانی ازدواجتان می شویم 

ترویج ازدواج آسان، کاهش سن ازدواج و حمایت از خانواده زوج هاي جوان جزو اهداف و برنامه هاي ثابت موسسه خیریه شمس است.
مدیر موسسه می گوید: «با همکاري آستان قدس رضوي تدارك دیده ایم که هم زمان هم مراسم خطبه عقد خوانی زوج ها در حرم
مطهر برگزار شود، هم بتوانیم چند روز میزبان آن ها براي زیارت و تفریح باشیم. سال قبل خیران بانی مراسم ازدواج 200 زوج کم
توان مالی شدند و مراسم عقد آن ها در حرم امام رضا برگزار شد. تمام زوج هاي جوان آرزو دارند اولین سفر مشترکشان را چند روزي
در مشهد باشند، دوست دارند از غذاي تبرکی حرم استفاده کنند و بسته تبرکی دریافت کنند؛ براي همین با کمک مدیرعامل

 
قطارهاي فدك بلیت رفت وبرگشت تأمین و اسکان این خانواده ها نیز از طرف آستان قدس رضوي انجام شد.» 

 
 

 
خادمان آرزوي دختران بدسرپرست بهزیستی را برآورده می کنند 

یک روز از چهارشنبه هاي امام رضایی میهمان یکی از مراکز نگهداري از دختران بد سرپرست بهزیستی در تهران شدند. از طرف امام
رضا (ع) برایشان هدیه و تبرکی بردند. برایشان چاوشی خواندند. پرچم تبرك شده ضریح در مرکز نگهداري راه بغض در گلو مانده
دختران بد سرپرست را باز کرد. ورق هایی با سربرگ نامه به امام رضا (ع) به آن ها دادند و گفتند هر درخواستی از امام رضا (ع) دارید
در این برگه ها بنویسید. این خاطره از زبان خادم حرم امام رضا (ع) شنیدنی تر است؛ «موقع برگشت برگه هاي تا شده درخواست
هاي دختران را از آن ها گرفتیم. قرار شد تلاش کنیم براي برآورده کردن درخواست هایشان. من یک شب که حرم خلوت بود، نامه ها
را برداشتم و بردم جلوي ضریح نشستم و یکی یکی بازشان کردم. دختري نوشته بود امام رضا (ع) من دوساله که مادر معلولم را
ندیدم. دلم پر می زند براي دیدنش. خودت کمک کن. دختر دیگري نوشته بود امام رضا (ع) می شود انقدر به من پول و توانایی بدهی
که بتوانم یک خانه بگیرم و پدر و مادرم را ببرم کمپ تا اعتیادشان را کنار بگذارند، یکی دیگر نوشته بود پدرم جرمش قتل است و



قرار است اعدامش کنند، می شود معجزه کنی تا این حکم اجرا نشود؟ کمک می کنی مادرم اعتیادش را کنار بگذارد. من اینجا هستم
و کاري از دستم برنمی آید. می شود تو برایم کاري کنی؟ یکی هم نوشته بود امام رضا (ع) خسته ام! نامه ها را با اشک خواندم و امام
رضا را به مهربانی اش قسم دادم که خودش نظري به زندگی این دختران کند و به ما آن قدر توانایی بدهد که بتوانیم همه درخواست
هاي آن ها را محقق کنیم. دست به کار شدیم براي پیگیر شدن پرونده پدر یکی از دختران و حکم اعدامش و پیدا کردن مادر معلول

 
یکی از دختران.» 

انتهاي پیام/



دومین دوره طرح «کتابخانه تابستانه» در آذربایجان غربی برگزار می شود

منبع: کتاب ایرانشماره خبر:  144  |  تاریخ: 1400/04/01

دومین دوره طرح «کتابخانه تابستانه» با هدف ترویج کتابخوانی و غنی سازي اوقات فراغت شهروندان در آذربایجان غربی
برگزار می شود.

خدیجه معصومی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاري کتاب ایران (ایبنا) در آذربایجان غربی، با هدف ترویج کتابخوانی و غنی
سازي اوقات فراغت، مجموعه برنامه هاي فرهنگی-ترویجی با عنوان «کتابخانه تابستانه» براي دومین سال متوالی به همت این اداره

 
کل از 5 تیرماه الی 28 شهریوره ماه سال جاري در بستر فضاي مجازي اجرا می شود. 

وي گفت: با شیوع بیماري کرونا و ممنوعیت فعالیت هاي تجمع محور، کتابخانه هاي عمومی فعالیت خود را با رویکردي نو ادامه می
دهند و اجراي طرح «کتاب پیک» جهت امانت منابع کتابخانه اي و برگزاري برنامه هاي فرهنگی- ترویجی در بستر فضاي مجازي از

 
جمله فعالیت هاي کتابخانه هاي عمومی در شرایط فعلی است. 

معصومی ادامه داد: استمرار در اجراي برنامه هاي فرهنگی اثرگذار، رمز پویایی و نشاط فرهنگی در استان است و طرح «کتابخانه
تابستانه» براي دومین سال متوالی با هدف ترویج کتابخوانی و غنی سازي اوقات فراغت در تابستان در بستر فضاي مجازي اجرا خواهد
شد؛ در این طرح برنامه هاي متنوع فرهنگی-ترویجی با محوریت کتاب براي سه گروه کودك، نوجوان و بزرگسال پیش بینی شده

 
است که از تیرماه 1400 شروع به کار می کند. 

مدیرکل کتابخانه هاي عمومی استان آذربایجان غربی افزود: نقد کتاب، نمایشنامه خوانی، نقد فیلم، نمایش خلاق، مشاعره، کارگاه

 
هاي انتخاب رشته، کارآفرینی و ...، از جمله برنامه هاي این طرح با حضور نویسندگان و اساتید مجرب است. 

معصومی افزود: علاقه مندان جهت شرکت در این طرح می توانند با ارسال عدد 1 براي کودکان، 2 براي نوجوانان و 3 براي بزرگسالان

 
به شماره 10045012 به صورت رایگان در این طرح ثبت نام و شرکت کنند. 

وي بیان کرد: دورهمی با کتاب (با حضور نویسنده)، نمایش خلاق (با حضور نویسنده) و شعر، قصه، دکلمه از عناوین برنامه هاي

 
دومین دوره طرح «کتابخانه تابستانه» ویژه کودکان است. 

این مقام مسئول با بیان اینکه به من بگین چی بخونم؟، انتخاب رشته و آشنایی با مشاغل و مشاعره از عناوین برنامه هاي ویژه

 
نوجوانان است، گفت: نمایشنامه خوانی، آشنایی با کارآفرینی و کتاب فیلم نیز از مهمترین عناوین برنامه هاي ویژه بزرگسالان است. 

یادآوري می شود؛ اولین دوره این طرح در تابستان سال 99 توسط اداره کل کتابخانه هاي عمومی آذربایجان غربی برگزار شد که به
دلیل استقبال اعضاء ، دوره دوم این طرح از تیر ماه سال جاري برگزار خواهد شد.



راهکار برون رفت از بحران اقتصادي استفاده از اقتصاددانان باتجربه است

منبع: ایرناشماره خبر:  145  |  تاریخ: 1400/04/01

تهران- ایرنا- روزنامه ستاره صبح در گفت وگویی نوشت: یکی از مهم ترین اقدامات آقاي رییسی باید برداشته شدن تحریم ها
باشد تا ما بتوانیم با همه کشورهاي جهان ارتباط داشته باشیم و کالاهاي خود را صادر کنیم.از سوي دیگر نوسان قیمت ارز

یکی از مهم ترین دغدغه هاي دولت آینده خواهد بود.

تهران- ایرنا- روزنامه ستاره صبح در گفت وگویی نوشت:
یکی از مهم ترین اقدامات آقاي رییسی باید برداشته شدن
تحریم ها باشد تا ما بتوانیم با همه کشورهاي جهان ارتباط
داشته باشیم و کالاهاي خود را صادر کنیم.از سوي دیگر
نوسان قیمت ارز یکی از مهم ترین دغدغه هاي دولت آینده

 
خواهد بود. 

روزنامه ستاره صبح یکم تیر به گفت وگو با محمد حسین
برخوردار پرداخت و نوشت: شعار هاي کاندیداهاي انتخابات
سیزدهمین دوره ریاست جمهوري تا حدود زیادي بر محور

مشکلات اقتصادي و معیشتی مردم بود. به همین دلیل یکی از مطالبات اصلی مردم از دولت آینده حل مشکلات اقتصادي و بهبود
وضعیت معیشتی خواهد بود. این در حالی است که ابراهیم رییسی در مرحله نخست براي مقابله با این مشکلات نیازمند انتخاب یک
تیم اقتصادي قوي در دولت خود خواهد بود. ستاره صبح براي بررسی این موضوع با محمد حسین برخوردار عضو اتاق بازرگانی ایران

 
گفت وگو انجام داده که در ادامه می خوانید. 

تورم یکی از مهم ترین موضوعاتی است که دولت آینده با آن مواجه است. به همین دلیل بعید به نظر می رسد که دولت آقاي رییسی
بتواند در کوتاه مدت تورم را مهار کند. به جز تحریم ها که به کشور تحمیل شده و ما نتوانسته ایم صادرات داشته باشیم. این در حالی
است که اغلب کالاهاي تولید داخلی نیز صادرات محور نیست. از جمله مهم ترین آنها تولید خودرو است. عضو اتاق بازرگانی ایران
ادامه داد:...به همین دلیل آقاي رییسی در مرحله نخست باید یک تیم اقتصادي قوي براي دولت آینده انتخاب کند. تیمی که بتواند در
مقابله با چالش هاي بزرگ اقتصادي کارنامه قابل قبولی از خود برجاي بگذارد. وي تصریح کرد: تکیه بر صادرات با استراتژي توجه به

 
داخل و نگاه به بازارهاي صادراتی، در شش برنامه گذشته دنبال شده است. اما نتایج این برنامه ها موفقیت آمیز نبوده است. 

درپنج برنامه گذشته مسئولانی که در راس کار بودند، اگرچه عنوان می کردند که هدف شان توسعه صادرات است، اما هیچگاه
نتوانستند فضاي کسب و کار را در رده اي قرار بدهند که بتوانیم با کشورهاي خارجی رقابت کنیم. در ایران همواره بهره هاي بانکی
چندین برابر بهره هاي بوده که در کشورهاي دیگر اعمال می شود. از سویی در این سالهاي می بینیم که هدف گذاري براي بهره وري
نیست. در سال هاي اخیر بنگاه هاي کوچک و متوسط که از آنها بعنوان موتور محرکه اقتصاد و اشتغال نام برده می شود، تقریبا داراي
مشکلات و چالش هاي یکسانی بودند و خصوصأ با فضاي پیچیده اي که ممکن است با برداشته شدن تحریم ها ایجاد شود، مردان

اقتصادي دولت باید براي حفظ و توسعه این بنگاه ها برنامه ریزي ویژه اي تدارك ببیند. 



 
منبع: روزنامه ستاره صبح 

 
برچسب ها 

 
- انتخابات 1400 

 
- اتاق بازرگانی ایران 

 
- تحریم 

 
- سید ابراهیم رییسی 

 
- توسعه اقتصادي 

 
- ایالات متحده آمریکا 

- دولت



رونمایی از محصولات خانگی بانوان با حضور خادمان رضوي

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  146  |  تاریخ: 1400/04/01

عضو کانون کار آفرینی آستان قدس رضوي استان یزد، گفت: در دهه کرامت از نمایشگاه دائمی محصولات خانگی بانوان بی
سرپرست و بد سرپرست رونمایی شد.

علیرضا ارسلان، عضو کانون کار آفرینی آستان قدس
رضوي استان یزد، در گفت و گو با خبرنگار گروه استان
هاي باشگاه خبرنگاران جوان از یزد، گفت: نمایشگاه دائمی
محصولات خانگی با هدف طرح ملی توانمندسازي زنان
سرپرست خانوار مبتنی بر الگوي مشاغل خانگی در

 
حسینیه خرمشاه برگزار شد. 

ارسلان افزود: با هدف توسعه کارآفرینی و اشتغال بانوان،
کانون خادم یاري شهید سلیمانی شروع به فعالیت هایی در زمینه مشاغل خانگی شامل خیاطی، عروسک سازي، بافتنی، تهیه رب

 
گوجه فرنگی کرده است. 

او بیان کرد: در 15 غرفه به طور مستقیم براي 20 نفر اشتغال زایی شده است و 40 نفر به طور غیر مستقیم به فعالیت مشغول

 
هستند. 

ارسلان ادامه داد: با توجه به فعالیت هاي آستان قدس رضوي و کانون استان شروع به فعالیت کردند تا بتوانند از ظرفیت زنان خانه دار
استفاده و در روز هاي کرونایی به معیشت خانواده کمک شایانی کنند.



صدور موافقت اصولی 11 طرح گردشگري در چهارمحال و بختیاري

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  147  |  تاریخ: 1400/04/01

در سه ماهه نخست امسال موافقت اصولی 11 طرح گردشگري در استان چهارمحال و بختیاري صادر شد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شهرکرد، مهرداد جوادي مدیرکل میراث فرهنگی،
گردشگري و صنایع دستی چهارمحال و بختیاري با اشاره
به ظرفیت هاي گردشگري این استان گفت: در سه ماهه
نخست امسال موافقت اصولی 11 طرح گردشگري در این

 
استان صادر شد. 

او افزود: این مجوز ها براي احداث چهار اقامتگاه بوم
گردي، 2 اردوگاه گردشگري، یک هتل آپارتمان، یک سفره خانه سنتی، یک مرکز تفریحی و سرگرمی و 2 مجتمع گردشگري در

 
شهرستان هاي شهرکرد، بروجن، سامان، کوهرنگ، اردل، فارسان و لردگان صادر شده است. 

 
بیشتر بخوانید 

- خسارت حدود چهار هزار میلیاردي کرونا به صنعت گردشگري جوادي اضافه کرد: براي راه اندازي این تعداد طرح گردشگري 2 هزار

 
و 653 میلیارد و 873 میلیون ریال از محل سرمایه گذاري دولتی و بخش خصوصی هزینه خواهد شد. 

او ادامه داد: مساحت مجموع این تعداد طرح گردشگري در استان 355 هزار و 215 متر مربع و زیربناي آن ها 37 هزار و 770 متر

 
مربع است. 

جوادي گفت: با اجرا، تکمیل و بهره برداري از این طرح هاي گردشگري زمینه اشتغال مستقیم 135 نفر در حوزه گردشگري استان
فراهم می شود.



چهار هزار میلیارد ریال وام به صنایع شهرستان تیران و کرون پرداخت شد

منبع: ایرناشماره خبر:  148  |  تاریخ: 1400/04/01

اصفهان-ایرنا- رییس اداره صنعت، معدن و تجارت تیران و کرون در غرب استان اصفهان گفت: چهار هزار میلیارد ریال
تسهیلات بانکی در هشت سال اخیر به کارخانه داران و سرمایه گذاران بخش صنعتی این شهرستان پرداخت شد.

اصفهان-ایرنا- رییس اداره صنعت، معدن و تجارت تیران و
کرون در غرب استان اصفهان گفت: چهار هزار میلیارد ریال
تسهیلات بانکی در هشت سال اخیر به کارخانه داران و

 
سرمایه گذاران بخش صنعتی این شهرستان پرداخت شد. 

ستار آقایی روز سه شنبه در گفت وگو با ایرنا
افزود:اختصاص نقدینگی، بازاریابی و هدف گذاري مناسب
در شهرك هاي صنعتی تیران و کرون موجب افزایش
اشتغال، رونق تولید و رشد اقتصادي در این منطقه شده

 
است. 

به گفته وي تقاضا براي گسترش کارخانه و شرکت هاي صنعتی در این سال ها افزایش یافته است و برخی از این مراکز تولیدي با

 
کمبود نیروي انسانی روبرو هستند. 

رییس اداره صنعت، معدن و تجارت تیران و کرون با بیان اینکه بیش از چهار هزار نفر در شهرك صنعتی تیران، رضوانشهر و ناحیه
صنعتی وپشت مشغول به کار هستند، گفت: با توسعه 15 کارخانه فعال و راه اندازي شهرك خصوصی صنایع دارویی شهید مدرس و

 
شهرك خصوصی عسگران جهش دیگري در حوزه تولید و اشتغال رقم خواهد خورد. 

وي اضافه کرد: اقدامات اولیه براي این 2 بخش صنعتی انجام شده و در شهرك خصوصی عسگران واگذاري زمین به متقاضیان نیز

 
صورت گرفته است. 

رییس اداره صنعت، معدن و تجارت تیران و کرون با اشاره به اینکه بخش معدنی و مشاغل خانگی از دیگر فرصت هاي اقتصادي در
این منطقه است، تصریح کرد: افزون بر هشت هزار میلیارد ریال سرمایه گذاري در بخش معدنی صورت گرفت که زمینه ساز اشتغال

 
175 نفر شد. 

وي یادآورشد: در هشت سال گذشته 225 مجوز مشاغل خانگی از طرف صنعت، معدن و تجارت صادر شد و بیش از 16 میلیارد ریال

 
تسهیلات بانکی مستقل و پشتیبان به این دسته از فعالان اقتصادي اختصاص یافت. 

به اعتقاد آقایی، کارخانه هاي کوچک، مشاغل خانگی و اصناف هر کدام ظرفیت مناسبی براي نقش آفرینی اقتصادي دارند و با حمایت



 
از آن، ایجاد اشتغال و رشد درآمدي را خواهیم داشت. 

شهرستان تیران و کرون داراي سه شهرك و یک ناحیه صنعتی با 400 واحد است و شهرك صنعتی رضوانشهر به عنوان مرکز

 
تخصصی سنگ محسوب می شود. 

 
شهرك صنعتی شهر عسگران از توابع این شهرستان با تلاش بخش خصوصی راه اندازي شده است. 

 
حدود 70 شهرك و ناحیه صنعتی با اشتغال بیش از 120 هزار نفر در استان اصفهان فعال است. 

 
برچسب ها 

 
- تیران وکرون 

 
- توسعه اقتصادي 

 
- شهرك صنعتی 

- اصفهان



توسعه اشتغال نیازمندان با همکاري کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  149  |  تاریخ: 1400/04/01

کمیته امداد و سپاه الغدیر استان یزد در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها براي توسعه اشتغال نیازمندان همکاري
مشترك می کنند.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز یزد، مدیرکل کمیته امداد استان یزد در نشست بسیج سازندگی با بیان اینکه ایجاد
اشتغال پایدار براي نیازمندان هم افزایی و همکاري فرا سازمانی نیاز است، افزود: ترویج و نهادینه کردن فرهنگ و ارزش هاي اسلامی
تولید، کار و جهاد اقتصادي در جامعه، هم افزایی براي استفاده حداکثري از منابع، امکانات و ظرفیت هاي جهادگران در راستاي ایجاد

 
و توسعه فرصت هاي شغلی و حمایت از متقاضیان کسب وکار از اهمیت ویژه اي برخوردار است. 

شجاعان گفت: این نهاد در تلاش است در سال 1400 با ایجاد و
راه اندازي طرح هاي اشتغال، آموزش هاي کسب وکار، کاریابی
براي متقاضیان بیکار مستعد بسیجی و اقشار نیازمند، تشکیل
مجمع خیران کارآفرین استان و همچنین راه اندازي مراکز
نیکوکاري کارآفرین و حمایت از اجراي طرح هاي نوآورانه و

 
دانش بنیان گام اساسی در اشتغال زایی نیازمندان بردارد. 

وي ادامه داد: شناسایی، هدایت، نظارت و ارزیابی طرح هاي
راهبري شغلی، بازاریابی و فروش محصولات تولیدي نیازمندان و

تأمین و بهسازي فضاي کسب وکار آنان و همچنین توسعه همکاري با جهادگران کارآفرین از دیگر اقدامات کمیته امداد براي

 
توانمندسازي نیازمندان در سال جاري است. 

در این نشست همچنین پیرامون ساخت و تعمیر مسکن نیازمندان و مددجویان تحت حمایت، تأمین جهیزیه نیازمندان و اجراي طرح
هر کارمند حامی معنوي یک یتیم نیز بحث و تبادل نظر شد.



خوش چهره: نظام جمهوري اسلامی و مردم مستحق فقر نیستند

منبع: رادیو تهرانشماره خبر:  150  |  تاریخ: 1400/04/01

محمد خوش چهره کارشناس مسائل سیاسی گفت: نظام جمهوري اسلامی و مردم ایران مستحق فقر نیستند. این فقر ناشی
از اشتباهات داخلی و همچنین شیطنت هاي جنگ اقتصادي با ایران است.

 
خوش چهره: نظام جمهوري اسلامی و مردم مستحق فقر نیستند 

محمد خوش چهره کارشناس مسائل سیاسی گفت: نظام جمهوري اسلامی و مردم ایران مستحق فقر نیستند. این فقر ناشی از

 
اشتباهات داخلی و همچنین شیطنت هاي جنگ اقتصادي با ایران است. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی رادیو تهران، محمد خوش چهره کارشناس مسائل سیاسی در گفتگو با برنامه کوي همت رادیو تهران
گفت: اگر بخواهیم اقتصاد را ساده کنیم می توانیم بگوییم ، هسته و هویت اصلی اقتصاد است و باید تولید را اساس اقتصاد کشور قرار

 
دهیم با این روند همه متغیرها حل می شود. 

وي افزود: بیکاري یکی از این متغیرها است که با نصیحت و شعار حل نمی شود و براي حل آن باید ظرفیت هاي تولید ملی را افزایش
دهیم و یا اگر موانعی بر سر ظرفیت تولید است آن را حل کنیم پس بنابراین یکی از ضرورت هاي کشور که به عنوان متغیر بحرانی

 
معروف است بیکاري است که ریشه در توجه به تولید ملی دارد. 

این کارشناس سیاسی افزود: سطح عمومی قیمت ها که ناهنجاري آن تورم است با عرضه بیشتر و مناسب کالا رفع می شود که این

 
نیز به تولید ربط دارد، سطح درآمد و سرمایه گذاري مردم و بسیاري موارد دیگر نیز به تولید ملی ارجاع می شود. 

خوش چهره در ادامه گفت: بنابراین تولید ملی به درآمد ملی منتهی می شود و این درآمد ملی کشور است که نشان می دهد یک

 
کشور در چه سطحی از ثروت و یا فقر قرار دارد. 

وي گفت: درآمد ملی ریشه در تولید ملی دارد و مردم سهمشان را از درآمد ملی به گونه هاي مختلف برمی دارند این درآمد به رفاه

 
ملی که همان بهبود عمومی سطح زندگی یا اصلاح دیگر آن معیشت مردم است ختم می شود. 

این کارشناس سیاسی با اشاره به مهمترین اقدامات اقتصادي دولت آینده گفت: اولویت دولت باید این باشد که موانع موجود بر سرراه
تولید را حذف کند اگر ظرف تولید معادل یک دیگ سه منی است باید تبدیل به دیگ ده منی شود بنابراین تولید ملی باید پرکار و
فعال باشد. شکاف طبقاتی به نحوه توزیع درآمد ملی و تولید ملی برمی گردد. دولت جدید باید به تولید ملی و درنتیجه درآمد ملی
توجه داشته باشد و دقت کند اکثریت مردم از درآمد ملی بهرمند شوند که در نهایت منجر به توزیع مناسب و عادلانه درآمد ملی در

 
کشور می شود. 

وي با تاکید بر اینکه دولت نباید بگوید اشتغال را حل می کنم، باید بگوید تولید ملی را درست می کنم افزود: انتظار ما از دولت و



مجلس این است که موانع موجود بر سر راه تولید ملی را بردارد تا تولید ملی جایگزین قاچاق و واردات شود و مردم از فعالیت هاي

 
حوزه تولید بهره مند شوند. 

این کارشناس سیاسی در پایان افزود: امیدوارم خداوند به میزان عقل، درایت، تقوا و صبر مسئولان بیفزاید که اگر این اتفاق بیفتند با
عقل و درایت بالاتر راه درست معلوم می شود مثل پزشکی که تشخیص می دهد ریشه بیماري چیست و دارو تجویز می کند اشکال ما
این است که بدون اینکه ریشه ها را بدانیم دارو تجویز کردیم. نظام جمهوري اسلامی، اقتصاد ایران و مردم ایران استحقاق این فقر را
ندارند این فقر ناشی از اشتباهات داخلی و شیطنت هایی است که تحت عنوان جنگ اقتصادي با ایران می شود که اگر درایت و تدبیر

 
مسئولان بالا برود خیلی ازمسائل و موانع با سرعت حل خواهد شد. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا از طریق وب سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در جریان

 
آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. 

 
ما را در اینستاگرام و دیگر شبکه هاي اجتماعی با شناسه tehraan360@ پیدا و همراهی کنید. 

 
همچنین علاقه مندان می توانند برنامه هاي رادیو تهران را از اپلیکیشن ایران صدا دریافت کنند. 

هرگونه بهره برداري و استفاده از محتواي پایگاه اطلاع رسانی رادیو تهران تنها با ذکر منبع مجاز است.



اهدا 18 سري جهیزیه بین نوعروسان ایرانشهري/ترویج ازدواج آسان؛ مهم

ترین راهکار کاهش آسیب هاي اجتماعی

منبع: عصر هامونشماره خبر:  151  |  تاریخ: 1400/04/01

جانشین سپاه شهرستان ایرانشهر از توزیع 18 سري جهیزیه به ارزش 150 میلیون تومان بین نوعروسان نیازمند ایرانشهري با
همکاري بنیاد خیریه بین المللی آبشار عاطفه ها در سالروز ولادت علی ابن موسی الرضا(ع) خبر داد.

به گزارش عصرهامون فدا حسین سرگلزایی، جانشین سپاه شهرستان ایرانشهر در گفت و گو با خبرنگار پهره ضمن تبریک دهه
کرامت و سالروز ولادت امام رضا (ع) گفت: هشت قلم جهیزیه با شعار «ازدواج آسان با کالاي ایرانی» شامل؛ یک جلد کلام االله قرآن
مجید، اجاق گاز، یک تخته فرش، کولر آبی رومیزي، سرویس قابلمه، سرویس خواب، سرویس آشپزخانه، پتو که ارزش هر سري از آن

 
ها به مبلغ 8 میلیون و 500 هزار تومان بوده، بین نوعروسان نیازمند ایرانشهري اهدا شد. 

 وي افزود: در این مرحله 18 سري جهیزیه به ارزش 150 میلیون تومان به 18 نوعروس نیازمند ایرانشهري با همکاري سپاه

 
شهرستان ایرانشهر و بنیاد خیریه بین المللی آبشار عاطفه ها و بسیج جامعه زنان اهدا شد. 

این مقام مسئول تصریح کرد: کمک به تأمین جهیزیه دختران نیازمند و پرداخت کمک هزینه ازدواج فرزندان پسر بی بضاعت از جمله
حمایت هایی است که باید در راستاي ترویج فرهنگ حسنه ازدواج مورد اهمیت قرار بگیرند تا در سایه این امر مهم، از بروز آسیب

 
هاي اجتماعی در جامعه پیشگیري شود. 

سکینه محمد قاسمی، مسئول بنیاد خیریه بین المللی آبشار عاطفه ها شعبه ایرانشهر در گفت و گو با خبرنگار ما گفت: از سال 95
این شعبه در این شهرستان تاسیس شده و از جمله فعالیت هاي این موسسه می توان به شناسایی خانواده هاي نیازمند، ایتام، بی

 
سرپرست، از کار افتاده، بیماران صعب العلاج اشاره کرد. 

وي افزود: از جمله اقدامات دیگري که موسسه بین المللی آبشار عاطفه ها با همکاري بسیج جامعه زنان سپاه شهرستان انجام می دهد
شامل مواردي چون اهداي سبد کالا با کمک خیرین، توزیع لوازم التحریر و فرم مدارس در مهرماه، قرارداد با پزشکان متخصص،

 
کارآفرینی، توزیع غذاي گرم به مناسبت هاي مختلف است. 

انتهاي پیام/



بهره برداري از 11 واحد صنایع تبدیلی کشاورزي در استان مرکزي

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  152  |  تاریخ: 1400/04/01

در سه ماهه نخست امسال 11 واحد صنایع تبدیلی کشاورزي با سرمایه گذاري 570 میلیارد ریال در استان مرکزي به بهره
برداري رسیده است .

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز اراك؛ مدیر صنایع تبدیلی و
غذایی سازمان جهادکشارزي استان مرکزي گفت: در سه ماهه اول
امسال تعداد 11 واحد صنایع تبدیلی با سرمایه گذاري 570 میلیارد
ریال و ظرفیت جذب 96 هزار تن ماده خام کشاورزي به بهره برداري

 
رسیده است . 

علی صفري افزود: در سه ماه سال جاري، تعداد 13 فقره جواز تأسیس با پیش بینی سرمایه گذاري 500 میلیون ریال ، اشتغال 165

 
نفر و ظرفیت جذب 7 هزار تن صادر شده است . 

او اضافه کرد: تعداد 291 واحد صنایع تبدیلی با ظرفیت جذب 3.4 میلیون تن ماده خام کشاورزي و اشتغال 5500 نفر در استان

 
مرکزي فعال می باشند . 

صفري ادامه داد: صنایع تبدیلی و غذایی بخش کشاورزي با ایجاد ارتباط موثر بین دو بخش کشاورزي و صنعت، زمینه مناسبی جهت
توسعه پایدار و ایجاد اشتغال مواد فراهم می آورد و با بهره برداري از این واحدها زمینه اشتغال مستقیم براي 280 نفر مهیا خواهد

 
شد. 

مدیر صنایع تبدیلی و غذایی جهاد کشاورزي استان مرکزي خاطر نشان کرد: یکی از مشکلات صنایع تبدیلی عدم اجراي کامل قانون
انتزاع در حوزه صنایع تبدیلی توسط وزارت صنعت ، معدن و تجارت می باشد که موجب موازي کاري ، سرگردانی بهره برداران و عدم

امکان برنامه ریزي واحد براي صنایع تبدیلی شده است .



برگزاري کلاسهاي آمادگی المپیادهاي علمی دوره تابستان

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  153  |  تاریخ: 1400/04/01

کلاسهاي آمادگی المپیادهاي علمی در تابستان با هدف آماده سازي دانش آموزان مازندرانی برگزار می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیماي مرکز مازندران ، رئیس
اداره استعداد هاي درخشان آموزش و پرورش مازندران از
برگزاري کلاس هاي آمادگی المپیاد هاي علمی در دوره
تابستان خبر داد و گفت : این کلاس ها به منظور آماده
سازي دانش آموزان استان براي شرکت در المپیاد هاي

 
علمی سال تحصیلی پیش رو برگزار می شود. 

عاطفه شورزندي افزود : این کلاس ها در سطوح مختلف با

 
اساتید مدال آور جهانی و کشوري برگزار خواهد شد. 

او گفت : این کلاس ها در دو سطح یک ویژه دانش آموزان پایه نهم به دهم و سطح 2 ویژه دانش آموزان پایه دهم به یازدهم برگزار

 
می شود. 

شور زندي ادامه داد : کلاس هاي آمادگی در همه رشته هاي المپیاد هاي علمی (ریاضی، کامپیوتر ، نجوم، ادبی، جغرافیا، زمین

 
شناسی، فیزیک، شیمی، زیست، سلول هاي بنیادي، اقتصاد (مدیریت) و تفکر و کارآفرینی) برگزار می شود. 

رییس اداره استعداد هاي درخشان آموزش و پرورش مازندران افزود: جلسات آمادگی به صورت آنلاین در محیط اسکاي روم برگزار

 
شده و از 8 تیر 1400 این دوره ها آغاز می شود. 

او گفت : مدیران مدارس اسامی دانش آموزان علاقمند را در قالب فرم هاي اکسل به کارتابل خانم نعلبندیان، مدیر مرکز فرزانگان
ناحیه یک ساري ارسال کنند.



28 پرونده برخورد با مفاسد اقتصادي در کرمان تشکیل شد

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  154  |  تاریخ: 1400/04/01

کرمان - رئیس کل دادگستري کرمان با اشاره به اینکه سال گذشته 28 فقره پرونده در زمینه مفاسد اقتصادي تشکیل شد،
گفت: در این راستا 62 نفر تحت تعقیب قضائی قرار گرفته اند.

کرمان - رئیس کل دادگستري کرمان با اشاره به اینکه
سال گذشته 28 فقره پرونده در زمینه مفاسد اقتصادي
تشکیل شد، گفت: در این راستا 62 نفر تحت تعقیب

 
قضائی قرار گرفته اند. 

�به گزارش خبرگزاري مهر به نقل از روابط عمومی
دادگستري کرمان، یداالله موحد با اشاره به اینکه سال
گذشته 28 فقره پرونده در زمینه مفاسد اقتصادي تشکیل
شد، گفت: در این راستا 62 نفر از مدیران ارشد، معاونین
ادارات کل، کارشناسان و کارکنان دستگاه هاي مختلف

 
تحت تعقیب قضائی قرار گرفته اند. 

وي جرایم این افراد را مربوط به اختلاس، ارتشاء، تضییع اموال دولتی، پولشویی و نظایر آنها دانست و تاکید کرد: در راستاي مبارزه با
فساد در درون قوه قضائیه نیز با 14 نفر از کارکنان سازمان هاي وابسته به دستگاه قضائی برخورد شده و این افراد از دستگاه منفک

 
شده اند. 

موحد تاکید کرد: دستگاه قضائی با حساسیت و جدیت با مفاسد اقتصادي برخورد می کند و امیدواریم در ادامه کار برخورد با فساد و
مفسد در دولت جدید پررنگ و درحد انتظار مردم محقق شود به زودي شاهد روزي باشیم که اعلام کنیم در سال گذشته هیچ موردي

 
از مفاسد اقتصادي را در کشور و استان نداشته ایم. 

 
وي یادآور شد: برخوردهاي انجام شده با مفاسد بدون اغماض و مماشات در درون و بیرون از دستگاه قضائی با جدیت دنبال می شود. 

وي تصریح کرد: صدور بیانیه گام دوم انقلاب و مطالبه مؤکد و صریح رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر انجام تحول قضائی در کشور
به عنوان آورده دوره مدیریت جدید قوه قضائیه و انتظارات روز افزون مردم؛ موقعیتی ویژه و تاریخی را براي دستگاه قضائی ایجاد کرده

 
و از این رو تحول قضائی در همترازي با گام دوم انقلاب به اولویت انکار ناپذیر قوه قضائیه تبدیل شده است. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان یادآور شد: براساس سند تحول قضائی، چشم انداز استقرار عدالت در جمهوري اسلامی ایران باید
به نحوي باشد که حتی الامکان هیچ حقی از مردم تضییع نشود و در موارد خاص قوه قضائیه با اقتدار، استقلال و بی طرفی و در کمال

 
دقت، سرعت و همراه با حفظ کرامت ارباب رجوع موضوعات را حل و فضل و احقاق حق کند. 



موحد ضمن اشاره به این مطلب که در سند تحول قضائی چالش ها و علل و عوامل ایجاد آنها، راهبردها، راهکارها و سازوکارهاي برون
رفت از مشکلات و خلاء ها به وضوح دیده شده است، گفت: در راستاي این سند 35 دستورالعمل، بخشنامه و دستور از سوي ریاست

 
قوه قضائیه تدوین شده که نقش مهمی در ایجاد تحول در دستگاه قضائی دارد. 

 
تشریح عملکرد دستگاه قضائی استان کرمان در یک سال گذشته 

رئیس کل دادگستري استان کرمان در ادامه با اشاره به عملکرد دستگاه قضائی این استان در یکسال گذشته، گفت: طی سال گذشته
در مراجع مختلف قضائی استان 546 هزار و 452 پرونده رسیدگی شده و همچنین طی این مدت 188 هزار پرونده قضائی در

 
شوراهاي حل اختلاف استان مختومه شده است. 

موحد افزود: در کنار رسیدگی به پرونده ها در دستگاه قضائی، همکاران قضائی در نهادهاي شبه قضائی نیز 47 هزار پرونده را رسیدگی

 
و در صدور آراي آنها مشارکت داشته اند. 

وي ادامه داد: در مجموع 734 هزار و 452 فقره پرونده در شعب قضائی و شوراهاي حل اختلاف استان کرمان طی سال گذشته

 
رسیدگی شده و بر این اساس سرانه هر قاضی به صورت میانگین یک هزار و 830 پرونده بوده است. 

وي خاطرنشان کرد: در صورت احتساب رسیدگی و صدور آرا در پرونده هاي شبه قضائی سرانه هر قاضی در سال گذشته بالغ بر دو

 
هزار پرونده خواهد بود. 

وي تصریح کرد: تعداد پرونده هاي یکتاي ورودي به دستگاه قضائی استان کرمان در سال گذشته 361 هزار و 871 فقره پرونده و

 
تعداد پرونده هاي یکتا به شوراهاي حل اختلاف استان 188 هزار پرونده بوده است. 

موحد با اشاره به حجم بالاي مراجعات به دستگاه قضائی، گفت: روزانه به صورت حداقل 25 هزار مراجعه کننده به واحدهاي قضائی

 
سراسر استان مراجعه می کنند که این تعداد در شرایط کرونایی کاهش یافته است. 

وي افزود: روزانه ضمن برگزاري 600 جلسه دادگاه در واحدهاي قضائی استان کرمان، 600 جلسه رسیدگی به پرونده ها نیز در

 
شوراهاي حل اختلاف تشکیل می شود که این آمار به جز تحقیقات انجام شده در دادسراها است. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان با تاکید بر اینکه در راستاي سند تحول قضائی شاهد ارتقاي رضایت مندي مردم از دستگاه قضائی
در سطح کشور و استان هستیم، گفت: این میزان در استان کرمان بر اساس آمار موجود در سامانه رضایت مندي طراحی شده از سوي
قوه قضائیه، 67 درصد است و اگرچه این آمار تا رسیدن به وضعیت مطلوب فاصله دارد اما بیانگر میزان افزایش رضایت مندي مردم از

 
دستگاه قضائی است. 

 
انجام 31 هزار و 477 دیدار مردمی مسئولان قضائی در استان کرمان 

رئیس کل دادگستري استان کرمان بیان کرد: در استان کرمان طی سال گذشته یک هزار و 936 دیدار مردمی از سوي رئیس کل و
معاونین دادگستري انجام شده است و با احتساب 29 هزار و 541 ملاقات مردمی انجام شده از سوي رؤساي حوزه هاي قضائی و

 
دادستان هاي استان، در مجموع 31 هزار و 477 مورد ملاقات مردمی در این استان انجام شده است. 



موحد ضمن تاکید بر این مطلب که ملاقات هاي مردمی با توجه به شرایط شیوع کرونا و با رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی برگزار
شده است، تصریح کرد: محدودیت هاي اعمال شده در مراجعات مردمی نیز به منظور حفظ سلامت مراجعان به دستگاه قضائی صورت

 
گرفته است. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان در بخش دیگري از سخنان خود ضمن بیان این مطلب که در حال حاضر 317 شعبه شورا ي حل
اختلاف در سطح استان کرمان فعال هستند، گفت: در مجموع یک هزار و 443 عضو اصلی، علی البدل و دبیر در شوراهاي حل

 
اختلاف استان کرمان در حال اراده خدمات هستند. 

موحد با اشاره به این مطلب که 397 قاضی علاوه بر فعالیت در واحدهاي قضائی در در شوراهاي حل اختلاف استان کرمان نیز مشغول
پاسخگویی به نیازهاي قضائی مردم هستند، عنوان کرد: در مجموع 188 هزار پرونده در شوراهاي حل اختلاف استان کرمان مورد

 
رسیدگی قرار گرفته و مختومه شده است. 

وي ضمن اشاره به اینکه طی سال گذشته 55 هزار و 295 پرونده از طریق صلح و سازش مختومه شده است، اظهارداشت: در مجموع
41 درصد از پرونده هاي قابل صلح و سازش و 29 درصد از پرونده هاي وارده به شوراهاي حل اختلاف با صلح و سازش مختومه شده

 
است. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان از رسیدگی شوراهاي حل اختلاف زندان هاي استان کرمان به دو هزار و 946 پرونده خبر داد و

 
گفت: در نتیجه تلاش هاي شوراهاي حل اختلاف زندان هاي استان کرمان 869 مددجوي زندان ها آزادي خود را به دست آورده اند. 

موحد افزود: با تلاش و مداخلات سازشی شوراهاي حل اختلاف ویژه زندان هاي استان کرمان در 29 پرونده قتل عمد، قصاص ساقط

 
شده است. 

وي بیان کرد: شوراهاي حل اختلاف استان کرمان در تعداد پرونده هاي کیفري منجر به صلح و سازش رتبه دوم کشوري، در ایجاد

 
صلح و سازش در پرونده هاي حقوقی رتبه هفتم کشوري و در ایجاد مصالحه رتبه چهارم کشوري را به خود اختصاص داده است. 

وي یادآور شد: شوراهاي حل اختلاف ویژه زندان هاي استان کرمان در سال گذشته رتبه برتر کشوري را در زمینه صلح و سازش و

 
رتبه ششم کشوري در تعداد افراد آزاد شده را به خود اختصاص داده اند. 

 
978 متعرض به حقوق بیت المال پاي میز قضات کرمانی 

رئیس کل دادگستري استان کرمان گفت: در حوزه حفظ حقوق بیت المال ضمن صدور 877 مورد حکم قطعی و لازم الاجرا به نفع
دولت، 978 نفر از بابت تعرض به اراضی دولتی تحت تعقیب کیفري قرار گرفته و محکومیت حاصل کرده اند و در نتیجه احکام و

 
اقدامات قضائی صادره، یک هزار و 146 هزارهکتار از اراضی ملی و شهري به بیت المال اعاده شده است. 

موحد با اشاره به صدور و اجراي 311 مورد حکم قلع و قمع مستحدثات اراضی تصرفی، عنوان کرد: در مجموع طی سال گذشته 155

 
هکتار اراضی زراعی که در شرف تغییرکاربري بوده اند به حالت سابق اعاده شده است. 



وي یادآور شد: به منظور تثبیت مالکیت دولت و جلوگیري از تعرض اشخاص به اموال عمومی و در راستاي اجراي قانون جامع حد
نگار تاکنون از مجموع 16 میلیون و 600 هزار هکتار اراضی دولتی در استان کرمان، براي بیش از 14 میلیون و 144 هزار هکتار از

 
اراضی ملی تثبیت مالکیت دولت انجام شده است. 

موحد اظهار کرد: در سال گذشته در مجموع براي بیش از دو میلیون و 520 هزار هکتار از اراضی ملی تثبیت مالکیت صادر شده است

 
که این میزان نسبت به سل قبل از آن 7.4 درصد رشد داشته است. 

وي گفت: امیدواریم در سال جاري مالکیت دولت در تمامی اراضی مربوطه تثبیت شده و سند تک برگ به نام دولت صادر شود که با

 
تحقق این مهم زمینه بسیاري از زمین خواري ها از بین خواهد رفت 

 
وصول 547 میلیارد تومان ازمطالبات بانک هاي استان کرمان در سال گذشته 

رئیس کل دادگستري استان کرمان گفت: در سال گذشته 547 میلیارد تومان از مطالبات بانک هاي استان نیز از طریق واحدهاي

 
اجراي ثبت اسناد وصول شده که نسبت به سال قبل از آن 150 درصد رشد داشته است. 

موحد با اشاره به انجام 260 مورد بازرسی به منظور صیانت از حقوق بیت المال توسط سازمان بازرسی استان کرمان، گفت: طی سال
گذشته ده ها مزایده و مناقصه دولتی که موجب تضییع حقوق بیت المال می شد، لغو یا ابطال شده که مبلغ آنها بالغ بر 467 میلیارد

 
ریال بوده است. 

وي یادآور شد: سازمان بازرسی استان کرمان در سال گذشته 140 متهم را به اتهام جرایم اقتصادي به مراجع مختلف معرفی کرده

 
است. 

 
جلوگیري از بیکار شدن 11 هزار و 400 کارگر در استان کرمان 

رئیس کل دادگستري استان کرمان در ادامه گفت: حمایت از تولید، پشتیبانی از واحدهاي تولیدي و مانع زدایی از بنگاه هاي اقتصادي
بر عهده دولت است و قوه قضائیه به عنوان همراه و پشتیبان دستگاه هاي اجرایی براي رونق تولید، افزایش زمینه اشتغال و رفع موانع

 
تولید اقدام می کند. 

موحد با اشاره به این مطلب که قوه قضائیه در سطح کلان کشوري و در استان کرمان بر مبناي فرمایشات رهبر معظم انقلاب اسلامی
ورود جدي بر حمایت از تولید و مانع زدایی از مسیر فعالیت واحدهاي اقتصادي داشته و بارقه هاي امید را در دل مدیران تولید روشن
کرده است، گفت: طی سال گذشته 319 پرونده در دبیرخانه ستاد استانی اجراي کلی سیاست هاي اقتصاد مقاومتی رسیدگی شده و با
رفع مشکلات بنگاه هاي تولیدي، از بیکار شدن بالغ بر 11 هزار و 400 نفر از نیروهاي متخصص کار جلوگیري شده و برخی از کارگاه

 
هایی که فعالیت آنها متوقف شده بود نیز به چرخه تولید بازگشته اند. 

 
اقدامات انجام شده در حوزه ساماندهی جمعیت کیفري استان کرمان 

رئیس کل دادگستري استان کرمان، کاهش جمعیت کیفري زندان ها را از محورهاي اصلی سند تحول قضائی برشمرد و تاکید کرد: در
این راستا طی سال گذشته با اقدامات کمیسیون عفو استان و مرکز و براساس پیشنهاد ریاست قوه قضائیه 460 نفر در 4 مناسبت



 
مشمول عفو رهبري قرار گرفتند. 

موحد ادامه داد: در سه ماهه نخست امسال نیز 307 نفر از مزایاي عفو رهبري بهره مند شده اند و بسیاري از آنها آزادي خود را به

 
دست آورده اند. 

وي با بیان اینکه در سال گذشته 353 نفر با مساعدت خیران و مشارکت مجموعه هاي مختلف از طریق ستاد دیه آزاد شده اند، گفت:

 
در سه ماهه نخست امسال نیز 45 مددجوي جرایم غیرعمد و مالی توسط ستاد دیه استان کرمان آزاد شده اند. 

وي یادآور شد: در سال گذشته بالغ بر 15 میلیارد تومان کمک هاي بلاعوض و تسهیلات بانکی براي آزادي زندانیان مورد استفاده قرار

 
گرفته است و با اجراي سه مرحله از نهضت آزادسازي محکومان مالی و غیرعمد، 140 مددجو آزاد شدند. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان به انجام دو هزار و 138 مورد بازدید قضات از زندان هاي استان کرمان نیز اشاره و بیان کرد: بالغ
بر 500 مورد بازدید از خانواده مددجویان نیز طی سال گذشته انجام و حجم عظیمی از کمک ها و بسته هاي معیشتی در بین این

 
خانواده توزیع شده است. 

موحد عنوان کرد: در حال حاضر تمامی خانواده هاي زندانیان بی بضاعت استان کرمان تحت پوشش حمایتی انجمن هاي حمایت از

 
زندانیان قرار دارند. 

وي گفت: در راستاي برنامه هاي ابتکاري در استان کرمان، قضات این استان ترغیب شده اند که قبل از صدور احکام قضائی شخصاً از
وضعیت خانوادگی خانواده هاي زندانیان بازدید کنند و در این رابطه تیم هاي مورد نیاز تشکیل شده و این اقدام در جریان است که با
این اقدام احکام قطعی دادگاه عینی تر، ملموس تر و دقیق تر خواهد شد زیرا بسیاري از علل وقوع جرم ریشه در مسائل اقتصادي،

 
فرهنگی، اجتماعی و خانوادگی افراد دارد. 

وي به صدور سه هزار و 715 حکم جایگزین حبس نیز اشاره کرد و گفت: طی سال گذشته دو هزار و 204 قرار تعلیق تعقیب، 215

 
تعلیق صدور حکم و هزاران تصمیم براي کاهش جمعیت کیفري زندان ها انجام شده است. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان یادآور شد: طی سال گذشته همچنین 81 نفر از زندانیان تبعه افغانستان به منظور ادامه تحمل
محکومیت خود با هماهنگی بین وزارت دادگستري و سفارت افغانستان از زندان هاي استان کرمان به زندان هاي افغانستان منتقل

 
شده اند. 

موحد انجام یک هزار و 351 مورد تقسیط و تعدیل بدهکاري محکومان مالی را اقدام دیگري در راستاي اجراي سیاست هاي کاهش
جمعیت کیفري زندان ها برشمرد و گفت: با شیوع بیماري کرونا، 7 لایه قرنطینه اي در زندان هاي استان کرمان ایجاد شده است تا از

 
ورود این بیماري به زندان ها جلوگیري شود. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان در ادامه به انجام 11 هزار و 665 جلسه دادرسی الکترونیک زندانیان نیز اشاره و بیان کرد: توسعه

 
دادرسی هاي الکترونیک نیز اقدامی در راستاي توسعه سلامت در بین مددجویان زندان ها بوده است. 

موحد، هوشمند سازي دستگاه قضائی را از تأکیدات سند تحول قضائی برشمرد و ادامه داد: به منظور سهولت کار، سرعت در رسیدگی،



اتقان در دادرسی ها و احکام قضائی و کاهش مراجعات مردمی به دستگاه قضائی به ویژه در شرایط کرونایی استفاده از تکنولوژي هاي

 
نوین و سامانه هاي مجازي از نمادهاي تحول دستگاه قضائی و هوشمندسازي این دستگاه به شمار می رود. 

وي با اشاره به راه اندازي 40 سامانه الکترونیکیدر دستگاه قضائی به منظور حفظ جنبه محرمانه پرونده هاي قضائی، سرعت اطلاع
رسانی به طرفین پرونده ها و شفافیت بیشتر امور، تصریح کرد: در حال حاضر یک هزار و 16 دستگاه به صورت الکترونیک با دستگاه

 
قضائی در ارتباط هستند. 

رئیس کل دادگستري استان کرمان یادآور شد: زمینه برگزاري جلسات محاکمه غیرحضوري بنا به درخواست طرفین پرونده در استان

 
کرمان فراهم است و افراد با پرداخت 200 هزار ریال می توانند درخواست دادرسی الکترونیک خود را مطرح کنند. 

موحد با اشاره به این مطلب که 67 شعبه دادگاه در استان کرمان به دادرسی الکترونیک مجهز شده اند، گفت: استان کرمان نخستین

 
دادگاه بین المللی را به صورت الکترونیک برگزار کرده است. 

 
رئیس کل دادگستري استان کرمان گفت: در حال حاضر 90 درصد اوراق قضائی استان کرمان به صورت الکترونیکی ابلاغ می شود. 

 
اجراي بیش از 30 عنوان برنامه به مناسبت هفته قوه قضائیه در استان کرمان 

رئیس کل دادگستري استان کرمان گفت: به منظور بزرگداشت هفته قوه قضائیه بیش از 30 عنوان برنامه تدوین و جمع بندي شده

 
است که در بازه هاي زمانی تعیین شده، اجرایی خواهند شد. 

وي، برگزاري مصاحبه مطبوعاتی رئیس کل و مسئولان قضائی استان، فضاسازي شهري، حضور قضات در مساجد و پاسخگویی به
سوالات و درخواست هاي حقوقی و قضائی مردم، تداوم اجراي طرح هر مسجد یک حقوقدان، بازدید از دستگاه هاي تابعه، دیدار
مردمی، بازدید از واحدهاي صنعتی و معدنی و نشست تعاملی با نیروي انتظامی را از جمله برنامه هاي بزرگداشت هفته قوه قضائیه

 
برشمرد. 

وي تصریح کرد: عطرافشانی و گلباران قبور شهدا، تجلیل از قضات و کارکنان برتر قوه قضائیه، تهیه و انتشار ویژه نامه هفته قوه
قضائیه، جلسه مشترك شوراي اداري و قضائی استان و نشست مشترك با نمایندگان مجلس شوراي اسلامی از دیگر برنامه هاي

بزرگداشت هفته قوه قضائیه خواهد بود.



تاسیس سازمان تبلیغات اسلامی استان و رویکردي نوین به برنامه هاي تبلیغاتی

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  155  |  تاریخ: 1400/04/01

به مناسبت اول تیرماه سالروز رسمی تاسیس سازمان تبلیغات اسلامی ،نشست خبري با اصحاب رسانه امروز برگزارشد

به گزارش خبرگزاري صدا وسیما مرکز کرمان؛مدیر کل سازمان تبلیغات اسلامی استان گفت:در سال گذشته با شرایط
کرونا،برگزاري مراسم محرم، کمکهاي مومنانه، جلوه هاي ماه
مبارك رمضان ،اجراي طرح محله همدل از شاخصترین نمونه
هاي برنامه هاي اجراشده این سازمان بوده است که طی طرح
محله 43هزار محله مشخصاتشان ثبت شد و 2480 مسئله هم

 
مطرح و پیگیري شد که مردم از مزایاي آن برخوردار شدند. 

حجت الاسلام حقانی تصریح کرد: تنوع برنامه هاي محله محور
در زمینه اشتغال ،مشکلات اجتماعی و فرهنگی از شاخصه هاي

 
اجراي این طرح بود . 

مدیر کل سازمان تبلیغات اسلامی استان افزود: در بحث مساجد هم شوراي عالی مساجد راه اندازي شده است که باهدف هم افزایی
دستگاه هاي مختلف وضعیت مساجد از حالت فعلی تغییر کنند و بهبود پیدا کند چرا که مساجد اثر گذارند و بیشترین نقش و سهم را

 
در شک گیري فعالیت هاي اجتماعی و فرهنگی را دارند. 

وي گفت: توجه به مکتب شهید سلیمانی ،توانمند سازي طلاب و روحانیون در بحث تبلیغ و در نهایت در بحث رسانه و محتواسازي با

 
حضور در رسانه ها از مهمترین اولویت هاي سال جاري و برنامه هاي پیش روي سازمان است . 

حجت الاسلام حقانی بیان داشت: همچنین با اشاره به وجود فرق مختلف مذهبی به ویژه در جنوب استان بیان کرد: در حوزه فرق و
مذاهب برنامه ریزي خاصی در سال جاري صورت گرفته که تعامل و همکاري را افزایش خواهیم داد و یقینابه این اقشار هم به عنوان

 
ظرفیت انقلاب اسلامی توجه خواهد شد . 

وي اشاره اي هم به تاسیس مدارس صدرا در استان کرد و گفت: فعلا در بحث راه اندازي مدارس مکان و ساختمان دغدغه مندیم و در
سیاست کلی تا پایان 1402 در نظر داریم که در تمامی مناطق استان این مدارس کاملا دولتی را راه اندازي کنیم.



صندوق کارآفرینی امید 177 طرح در کهگیلویه و بویراحمد اجرا می کند

منبع: ایرناشماره خبر:  156  |  تاریخ: 1400/04/01

گچساران- ایرنا - مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد گفت: امسال177 طرح اقتصادي با حمایت این صندوق
در مناطق مختلف استان اجرا می شود.

گچساران- ایرنا - مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و
بویراحمد گفت: امسال177 طرح اقتصادي با حمایت این

 
صندوق در مناطق مختلف استان اجرا می شود. 

ارسلان حسن پور روز سه شنبه در گفت و گوي اختصاصی
با خبرنگار ایرنا با اشاره به اینکه این طرح ها براساس تفاهم
نامه با معاونت اقتصادي استانداري کهگیلویه و بویراحمد
اجرا می شود افزود: 27 طرح اقتصادي در قالب برنامه هر
شهرستان سه طرح مجوز دریافت تسهیلات دریافت کرده

 
اند. 

وي بیان کرد: طرح هاي اقتصادي مذکور در بخش هاي مختلف مانند صنایع تبدیلی، گردشگري، صنایع دستی و تولیدي برنامه ریزي

 
شده که افزون بر ایجاد اشتغال براي تعدادي از کارجویان محرك تولید در حوزه هاي مستعد استان نیز خواهد بود. 

حسن پورتصریح کرد: صندوق کارآفرینی امید براي متقاضیان این طرح ها پس از انجام مراحل مقدماتی جهت دریافت تسهیلات

 
تشکیل پرونده می دهد. 

حسن پور همچنین از شناسایی و ظرفیت سنجی اجراي 150 طرح اقتصادي در شهرستان زلزله زده سی سخت خبر داد و اضافه کرد:

 
این طرح ها در مرحله تشکیل پرونده براي دریافت تسهیلات بانکی هستند. 

 
وي ابراز داشت:سقف تسهیلات اشتغال صندوق کارآفرینی امید این استان 40 میلیارد ریال است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد گفت:این صندوق امسال پنج تفاهم نامه با دستگاه هاي اجرایی و مسئولان متولی

 
براي توسعه اشتغال و رونق تولید منعقد کرده است. 

حسن پور اظهار داشت:براساس این تفاهم نامه ها تسهیلات بانکی با کارمزد چهار تا 6 درصد و با دوره هاي بازپرداخت پنج تا هفت

 
ساله پرداخت می شود. 

وي بیان کرد:براساس تفاهم نامه اي که صندوق کارآفرینی امید با اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی کهگیلویه وبویراحمد منعقد کرده



 
است از هنرمندان براي تولیدات فرهنگی مختلف از جمله سینمایی حمایت می شود. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: این صندوق همچنین چهار تفاهم نامه با اداره کل ورزش و جوانان،
بنیاد برکت، اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی و میراث فرهنگی براي حمایت از خدمات ورزشی، تعاونی ها،کسب و کارهاي خرد

 
روستایی و کارگاه هاي صنایع دستی بسته است. 

حسن پور ابراز داشت: براساس برنامه ریزي هاي صورت گرفته قرار است امسال یکهزار و500 شغل با پرداخت تسهیلات بانکی ارزان
قیمت در استان با مشارکت صندوق کارآفرینی ایجاد شود که این امر می تواند گامی براي تحقق شعار امسال با عنوان تولید،

 
پشتیبانی و مانع زدایی ها باشد. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد گفت: پرداخت تسهیلات صندوق کارآفرینی امید در دولت تدبیر و امید در این

 
استان از نظر تعداد بیش از 4.5 و از نظر میزان تسهیلات پرداخت شده افزون بر 10 برابر رشد داشته است. 

حسن پور ابراز داشت:از ابتداي سال 1392 تاکنون 18 هزار و 300فقره تسهیلات از سوي صندوق کارآفرینی امید در کهگیلویه و

 
بویراحمد به ارزش2هزار و 900 میلیارد ریال بوده است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه وبویراحمد با اشاره به اینکه در هشت سال گذشته تعداد 15 هزار طرح اشتغالزا در استان از

 
حمایت صندوق کارآفرینی استان بهره مند شده اند اظهار داشت:میزان اشتغال این طرح ها بیش از 17هزار نفر برآورد شده است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید کهگیلویه و بویراحمد تعداد تسهیلاتی را که در دولت دهم از سوي این صندوق در کهگیلویه و بویراحمد

 
پرداخت شد را چهار هزار و 106 فقره و به میزان 264 میلیارد و 400 میلیون ریال ذکر کرد. 

 
کهگیلویه و بویراحمد 726 هزار نفر جمعیت دارد که حدود 46 درصد آنان در روستاها زندگی می کنند. 

 
برچسب ها 

 
- تسهیلات بانکی 

 
- کهگیلویه و بویراحمد 

 
- اختصاصی ایرنا 

- گچساران



سفیران پیشرفت و آبادانی همچنان در مسیر توسعه

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  157  |  تاریخ: 1400/04/01

 به گزارش خبرگزاري فارس از ایلام، از اهداف مهم بنیاد
علوي ایجاد تغییر نگرش در بین مردم و نقاط محروم براي مشارکت و هم افزایی در طرح هاي عمرانی بنیاد علوي است و شهرستان

 
هلیلان به عنوان یکی از شهرستان هاي محروم و کم برخوردار نقطه توجه بنیاد علوي در استان قرار گرفته است. 

حال طی هفته هاي گذشته و ماه هاي قبل شاهد اقدامات بی نظیر بنیاد علوي جهت رفع محرومیت این شهرستان بوده ایم که با
توجه به شدت محرومیت آن بنیاد تمام توان و تلاش خود را جهت رفع محرومیت در منطقه به ویژه روستاهاي محروم تر آن به کار

 
گرفته است. 

 
 

براي تقویت باور و اعتماد مردم نسبت به برنامه هاي توسعه محور بنیاد علوي از شاخصه هایی چون شناسایی و استفاده از ظرفیت
هاي شناخته شده و مغفول مناطق، توانمندسازي جوامع محلی، ترغیب مردم براي مشارکت حداکثري در طرح ها، ایجاد اشتغال

 
پایدار روستایی، آموزش و استفاده می شود 

بنیاد علوي براي تحقق برنامه هاي خود نیازمند مشارکت عمیق مردم و مسوولان آن منطقه است که این هم افزایی ها منتج به رشد و

 
شکوفایی پایدار مناطق محروم می شود. 



حال این سفیران پیشرفت در هواي گرم و طاقت فرساي 40 درجه سانتی گراد هلیلان باز تمام هم و غمشان آبادانی روستاها و لبخند
مسرت آمیز بر لبان کودکان آفتاب سوخته و مادرانی که دستانشان تاول زده بوده و اینگونه است در ایران اسلامی جهادگرانی امروز

 
وجود دارند که ایثار و عشق و فداکاري را معنا می کنند. 

 
 

 
اقدامات بنیاد علوي در شهرستان هلیلان 

احمد همتی دبیر نهاد پیشرفت و آبادانی هلیلان در گفت وگو با فارس گفت: بنیاد علوي 25 میلیارد ریال در راستاي تسریع در

 
تکمیل پل جزمان هلیلان هزینه کرده است. 

وي افزود: همچنین 14 میلیارد ریال اعتبار نیز براي ساخت هنرستان 8 کلاسه شهر کهره هلیلان با مشارکت اداره کل نوسازي و

 
تجهیز مدارس اختصاص داده است. 

دبیر نهاد پیشرفت و آبادانی هیلان در خصوص حذف مدارس کانکسی در شهرستان هلیلان گفت: تفاهم نامه اي بین بنیاد علوي و

 
اداره کل نوسازي مدارس استان بنابر حذف مدارس کانکسی امضا شده است. 

همتی اضافه کرد: مقرر شده با اداره کل نوسازي مدارس استان تا قبل از شروع سال تحصیلی جدید پرونده مدارس کانکسی در این

 
شهرستان بسته شود. 

دبیر نهاد پیشرفت و آبادانی هلیلان نیز یادآور شد: بنیاد علوي همچنین 5 میلیارد ریال براي تکمیل گازرسانی به مدارس هلیلان

 
تخصیص داده است. 

وي در ادامه از تدوین برنامه هاي فرهنگی و اجتماعی بنیاد علوي و ایجاد سراي پیشرفت کودك در هلیلان خبر داد و افزود: هدف از

 
تاسیس این مرکز آموزش مبانی اعتقادي و کارآفرینی در سطح کودکان و نوجوانان سراسر شهرستان است. 

همتی اضافه کرد: ساخت مسکن ارزان قیمت براي زوجین جوان فاقد مسکن، کمک هزینه جهیزیه 23 زوج جوان شهرستان و تأسیس

 
مراکز مشاوره ازدواج جوانان از دیگر برنامه هاي فرهنگی بنیاد در هلیلان است. 

وي در مورد پروژه مسجد و مدرسه روستاي ورمله اظهار داشت: بنیاد علوي این دو پروژه را توسط گروه هاي جهادي تکمیل می کند. 



دبیر نهاد آبادانی و پیشرفت هلیلان در خصوص ساخت مسجد و مدرسه در دو روستاي سیرکانه و باخ زردلان نیز افزود: مقرر شده با

 
مشارکت اداره کل نوسازي مدارس استان و بنیاد علوي تا پایان سال این پروژه ها کلنگ زنی شوند. 

 
 

 
اختصاص 25 میلیارد ریال براي تعمیر و تجهیز مدارس 

شهبازي فرماندار هلیلان نیز گفت: 25 میلیارد ریال تاکنون براي تعمیر و تجهیز مدارس دوردست هلیلان هزینه شد و برنامه داریم در

 
سال 1400 با اعتبارات بنیاد در این راستا افزایش یابد.  

وي افزود: بنیاد علوي همچنین براي نوسازي و تجهیز کامل مدارس این شهرستان در سال جاري براي هر مدرسه تا سقف 500

 
میلیون ریال اختصاص خواهد داد. 

وي با بیان اینکه براي بهسازي جاده راه دسترسی بین مزارع روستاي مهدیه 2 میلیارد و 500 میلیون ریال از محل اعتبارات بنیاد
علوي هزینه شده است، گفت: این جاده به طول 6 کیلومتر و پوشش 500 هکتاري زمین هاي کشاورزي در طول کمتر از سه هفته به

 
بهره برداري رسید. 

 
 

 
فعالیت هاي بنیاد علوي در زمینه هاي مختلف 

سبزي مسوول روابط عمومی بنیاد علوي نیز افزود: بنیاد علوي فعالیت هاي خود را در بخش هاي زیرساخت، سلامت، فرهنگی و

 
اجتماعی، اقتصادي و اشتغالزایی در شهرستان هاي هلیلان و ملکشاهی  متمرکز کرده است. 



 
وي افزود: بنیاد علوي 50 درصد هزینه پروژه انتقال آب به روستاي داجیوند هلیلان را نیز بر عهده گرفته است. 

نهاد آبادانی و پیشرفت هلیلان (بنیاد علوي) اوایل شهریور ماه سال 99 افتتاح شد که مهم ترین هدف این نهاد محرومیت زدایی این

 
شهرستان در قالب اجراي طرح هاي مختلف و پرداخت تسهیلات ارزان قیمت و اتمام پروژه هاي نیمه تمام است. 

 
شهرستان تازه تاسیس هلیلان به همراه ملکشاهی جزو 27 شهرستان هدف آبادانی و پیشرفت بنیاد  هستند. 

انتهاي پیام/ 970813



طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی

منبع: پاناشماره خبر:  158  |  تاریخ: 1400/04/01

تهران (پانا) - مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی هاي سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران از طرح
پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی خبر داد.

تهران (پانا) - مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و
کشاورزي تعاونی هاي سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران
از طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی

 
خبر داد. 

به گزارش سازمان مرکزي تعاون روستایی، محسن تواضع،
مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی هاي

سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران گفت: در سال هاي اخیر تلاش هاي جهاد کشاورزي براي حفظ نژادهاي بومی از طریق اصلاحات
ژنتیکی، فناوري تولید جوجه هاي بومی و تخم مرغ هاي نطفه دار محلی کمک هاي شایانی به اشتغالزایی، بهبود اقتصاد و تأمین

 
بخشی از پروتئین مورد نیاز جامعه کرده است. 

وي با بیان اینکه این امر سبب علاقمندي کارآفرینان زیادي به منظور پرورش جوجه و مرغ بومی شده و دسترسی به یک درآمدي
قابل قبول را فراهم کرده است، افزود: در این میان شرکت هاي تعاونی روستایی تحت پوشش سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران (به
ویژه اعضاي شرکت تعاونی روستایی زنان) با دارا بودن امکانات و زیر ساخت هاي لازم جامعه هدف ما براي اجراي این طرح را تشکیل

 
می دهند. 

تواضع تصریح کرد: در این راستا رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران طرح پرورش مرغ بومی را در
سطح شرکت تعاونی روستایی زنان با دارا بودن 342 شرکت تعاونی روستایی زنان و حدود 60 هزار عضو فعال را در دستور کار قرار

 
داده و ضمن تعیین مجري، اجراي کامل طرح فوق الذکر را در شش ماه اوّل سال جاري خواستار شده است. 

مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی ها گفت: در این طرح از جوجه هاي واکسینه شده 3 الی 4 هفته پولت (نیمچه)
بومی محلی که متحمل به شرایط اقلیمی و بیماري ها بوده جهت پرورش به مدت (حداکثر 16 هفته) در فضاهاي مشخص شده
شرکت هاي تعاونی روستایی (به ویژه شرکت تعاونی زنان روستایی) نگهداري و تغذیه می شوند و پس از طی دوره پرورش و رسیدن

 
به وزن مطلوب جهت عرضه به صورت زنده در بازارهاي محلی هر منطقه، شهرستان به فروش می رسد. 

تواضع ضمن اشاره به اهمّ فعالیت هاي اجرایی در فرآیند طرح پرورش مرغ بومی اظهار کرد: از جمله این فعالیت ها می توان به
هماهنگی با مدیرکل دفتر امور اقتصادي وزارت جهاد کشاورزي جهت افزودن طرح پرورش مرغ بومی شرکت تعاونی زنان روستایی به
عنوان ایجاد اشتغالزایی در صندوق توسعه کارآفرینی، مکاتبه با معاونت تشکل ها و در خصوص اخذ مجوز تخصیص تسهیلات بخشی



 
از هزینه هاي طرح پرورش مرغ بومی اشاره کرد. 

وي با اشاره به اقدامات انجام گرفته در این حوزه گفت: پیگیري دریافت سهمیه خوراك دان مصرفی از طریق معاونت امور تولیدات
دامی با نرخ مصوب، تشکیل وبینار به منظور هم افزایی و آمادگی اجراي طرح پرورش مرغ بومی با اولویت در اتحادیه هاي استانی
شرکت تعاونی روستایی زنان و سایر تعاونی ها و مکاتبه با شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاري بخش
کشاورزي به منظور تخصیص تسهیلات کم بهره به مبلغ 47,000 میلیون ریال براي دوره هاي سه ماهه و شش ماهه را از جمله این

 
اقدامات دانست. 

این مقام مسئول ضمن اشاره به نتایج این فعالیت ها خاطرنشان کرد: حسب گزارش هاي دریافتی از استان هاي فارس، سمنان،
خراسان جنوبی، کرمانشاه، اصفهان و اردبیل اجراي طرح فوق الذکر، با تهیه، تدارك و تأمین حداقل 30 هزار قطعه پولت در ماه جاري

 
در دستور کار قرار دارد. 

مرغ بومی خانگی طرح تولید مرغ تعاونی هاي روستایی



همکاري دبیرخانه شبکه توسعه اجتماعی رسالت و سازمان بسیج سازندگی کل

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  159  |  تاریخ: 1400/04/01

 
خبرگزاري آریا - دبیرخانه شبکه توسعه اجتماعی رسالت و سازمان بسیج سازندگی با امضاي تفاهم نامه، همکاري خود را آغاز کردند. 
به گزارش خبرگزاري آریا ، این تفاهم نامه در راستاي منویات مقام معظم رهبري مبنی بر توسعه اقتصاد مقاومتی و توانمندسازي
اقشار آسیب پذیر جامعه، کمک به ترویج فرهنگ تعاون و همیاري در کشور همچنین توسعه همیاري اجتماعی، قرض الحسنه و
کارآفرینی اجتماعی در شهرهاي کوچک و روستاها به امضاي محمدحسین حسین زاده راهبر شبکه توسعه اجتماعی رسالت و محمد

 
زهرایی رئیس سازمان بسیج سازندگی رسید. 

حسین زاده در این مراسم با اشاره به فعالیت هاي که در قالب الگوي توسعه اجتماعی رسالت صورت گرفته است، گفت: یکی از اهداف
اصلی شبکه توسعه اجتماعی رسالت، بهبود سبک زندگی با بکارگیري سه مولفه همیاري اجتماعی، قرض الحسنه و کارآفرینی

 
اجتماعی است. 

در ادامه رئیس بسیج سازندگی گروه هاي جهادي و صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار اشتغال زا را دو بازوي توانمند این سازمان
عنوان کرد و گفت: بسیج سازندگی در امتداد جهاد سازندگی تشکیل شد تا مأموریت محرومیت زدایی را در کشور انجام دهد. زهرایی
افزود: پروژه هاي محرومیت زدایی کوچک در مناطق مختلف از جمله اهداف این سازمان است و امیدواریم با آغاز این همکاري

 
مشترك و در قالب الگوي توسعه اجتماعی رسالت در راستاي توانمندسازي و رفع محرومیت ها گام برداریم. 

<--



حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  160  |  تاریخ: 1400/04/01

خبرگزاري آریا - مدیر عامل بانک صنعت و معدن به این سوال پاسخ داد که از دید شما نقش بانک ها در توسعه نوآوري و اقتصاد

 
دانش بنیان چیست و چگونه باید باشد؟ 

به گزارش خبرگزاري آریا ، مدیر عامل بانک صنعت و معدن به این سوال پاسخ داد که از دید شما نقش بانک ها در توسعه نوآوري و

 
اقتصاد دانش بنیان چیست و چگونه باید باشد؟ 

 
از دید شما نقش بانک ها در توسعه نوآوري و اقتصاد دانش بنیان چیست و چگونه باید باشد؟ 

به نظرم اقتصاد کشور وقتی شکوفا می شود که بستر لازم براي نوآوري و حضور در بازارهاي رقابتی جهانی فراهم شود. تولید دانش
جدید و تجاري سازي آن از طریق نوآوري و ارائه محصولات و خدمات جدید اساساً توسط شرکت هاي دانش بنیان امکان پذیر است.
از این رو کسب و کارهاي دانش بنیان نقش مهمی در اثربخشی تولید، تبلور دانش در محصولات و خدمات جدید، ارتقاء سطح اقتصاد
و رفاه و تولید ثروت و ارزش افزوده در یک جامعه ایفا می کنند. این کسب و کارها بیشتر از سایر بنگاه هاي اقتصادي خود را با
تغییرات و تحولات نوظهور در محیط کسب و کار همگام نموده و براي بقاء در محیطهاي رقابتی تلاش می کنند. هر اندازه که بنگاه
اقتصادي از دانش در ساختار خود بیشتر استفاده کند بر ارزش آن افزوده شده و چرخه تکامل یافته تري از بالندگی به وجود می آورد.
کسب و کارهاي دانش بنیان نقشی کلیدي در ایجاد و توسعه اقتصاد دانش محور دارند. در کسب و کارهاي دانش بنیان، رشد
اقتصادي و ایجاد اشتغال، متناسب با ظرفیت نوآوري تحقق می یابد؛ بدین معنی که دستاوردهاي تحقیق و توسعه به طور پیوسته از
طریق سرمایه گذاري به محصول، فرایند و یا سیستم هاي نوین تبدیل می گردد و دسترسی به ظرفیت هاي سرمایه گذاري براي

 
کارآفرینان و پژوهشگران افزایش یافته و این عامل مهمی در ایجاد نوآوري و بهره برداري از توان فناوري در اقتصاد ملی است. 

 
چالش اصلی نظام بانکی اکنون در حمایت از شرکت هاي دانش بنیان چیست؟ 

به نظرم اکنون چالش اصلی این است که نگاه به شرکت هاي دانش بنیان مانند سایر شرکت هاست و اصطلاحاً ما همه را با یک چوب
می رانیم، در حالی که شرکت هاي دانش بنیان چه از لحاظ عاملان و متولیان کار که معمولا از افرادي با تجربه کارآفرینی و صنعتی
پایین تر و نیز داراي شبکه اجتماعی کمتر توسعه یافته هستند و هم به لحاظ ماهیت ایده ها و طرح هاي دانش بنیان که طبق
مطالعات علمی از منحنی رشد متفاوتی برخوردارند. این کسب و کار اصطلاحاً داراي یک دره مرگ فناوري هستند که اگر با حمایت
بانکی از طریق ارائه تسهیلات ویژه، دوره تنفس بیشتر تسهیلات و غیره همراه نباشند، با مشکل مواجه خواهند شد. لذا، بانک ها
نگاهشان به شرکت هاي دانش بنیان باید به صورت سرمایه گذار خطر پذیر باشد و این تصور را نداشته باشند که در ارائه تسهیلات
مالی به این شرکت ها بدون ریسک هستند. همچنین معتقدم بانک ها به عنوان مشاور امین می توانند در تمام فرآیند ایجاد شرکت ها

 
همراه آنها باشند و خلأهاي دانش اجرایی این شرکت ها را از طریق خدمات کارشناسی بانکی بخشی و تخصصی مرتفع سازند. 

 
حمایت بانک صنعت و معدن از شرکت هاي دانش بنیان چگونه است؟ 

ما علاوه بر تسهیلاتی که به این شرکت ها ارائه می نماییم و در سالیان اخیر افزایش چشمگیري یافته است به خصوص با تفاهم نامه
هایی که با معاونت علم و فناوري ریاست جمهوري و دانشگاه هاي مطرح کشور داشته ایم، در نقشه تحول دیجیتال بانکی و نیز توسعه
بانکداري شرکتی که از راهبردهاي اصلی توسعه بانک صنعت و معدن در برنامه راهبردي پنج ساله پنجم آن می باشد، در حال شکل
دهی اکوسیستم هاي کارآفرینی دیجیتال با محوریت بانک صنعت و معدن و قرار دادن فین تک ها و شرکت هاي دانش بنیان منطقه
اي در زنجیره ارزش بانک هستیم که بخشی از وظیفه نوآوري و ارائه خدمات چابک و به روز را به فین تک ها و شرکت هاي دانش



بنیان منتقل می کنیم که در زیست بوم بانکداري دیجیتال و شرکتی بانک قرار می گیرند. امروزه صاحبنظران معتقدند آنقدر سرعت،
هزینه و ریسک هاي نوآوري بالاست که سازمان ها لازم است با رویکرد نوآوري باز از طرفیت بیرونی سازمان ها براي این مهم استفاده
نمایند. وقتی ظرفیت هاي کشور در یک حوزه دانش بنیان بالاست، این شرکت ها می توانند در زنجیره ارزش خدمات بانکی قرار

 
گیرند و مدل هاي جدید کسب و کار بانکی را ایجاد نمایند که در دنیا استفاده می شود و بانکداري نوین را شکل می دهد. 

 
چالش هاي اصلی بانک ها در توسعه اکوسیستم هاي فناورانه کدامند؟ 

بخشی از این چالش ها درون سازمانی هستند و بخشی محیطی. در حوزه محیطی صنعت بانکی خیلی با نظارت هاي سفت و سخت و
دست و پاگیر و عدم به روز رسانی دستگاههاي نظارتی متناسب با توسعه فناوري هاي جدید مواجه هستیم. کلا در دنیا نیز به
خصوص بعد از بحران 2008، سیستم بانکی خیلی تنظیم گري شده است ولی در آنجا با ایجاد رگ تگ ها و فناوري هاي تنظیم گري
به روز مانند سندباکس و غیره امکان توسعه این زیست بوم ها و ریسک پذیري در این حوزه به بانک ها داده شده است، متأسفانه در
داخل کشور نگاه به سیستم بانکی بعضاً سیاست زده شده است و به عنوان مثال ممکن است در رسانه ملی مدت زیادي را به بحث در
مورد تسهیلات پرداختی به یک شرکت خاص و یا عدم حمایت از موارد خاص صنعتی و غیره اختصاص دهند بدون اینکه با کارشناس
بانک مرتبط با آن پرونده مصاحبه اي صورت گیرد تا تنها یک طرفه به کرسی قضاوت نرویم. این باعث می شود مدیران ما تبدیل به

 
مدیران حافظ وضع موجود و نه مدیران تحول گرا شوند. 

در حوزه درون سازمانی نیز بعضاً چسبندگی درون سازمانی به فرایندها و فناوري هاي معمول و موجود تحولات را به تعویق می اندازد

 
ولی با برنامه ریزي و مدیریت مناسب این مهم قابل تسهیل و تسریع است. 

 
و نظر شما در مورد آینده بانکداري در کشور؟ 

همسو با روند جهانی و نیز با توجه به تأکید وزارت امور اقتصادي و دارایی بر تحول دیجیتال، حرکت به سمت بانکداري دیجیتال و
مدل هاي جدید کسب و کار بانکی از طریق خدمات مشاوره اي، بانکداري شرکتی، تحلیل و پولسازي داده اي، توسعه زیست بوم هاي
فناورانه بانک محور و توسعه بانکداري جایگزین از طریق تک فین ها، بیگ تک ها و فین تک ها و نفوذ بیشتر روندهاي فناورانه جدید
مانند بلاك چین، رمز ارزها، هوش مصنوعی، اینترنت اشیاء و غیره بانکداري کشور با تحولات جدید همراه خواهد شد و چاره اي نیز

 
جز حرکت به این سمت نداریم و در حقیقت با یک الزام مواجه هستیم تا یک اختیار. 

<--



چرایی رونق گرفتن کار نهادهاي حمایتی/چند توصیه به دولت سیزدهم براي

«فقرزدایی»

منبع: ایسناشماره خبر:  161  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس انجمن علمی اقتصاد سلامت ایران، بهترین سیاست فقرزدایی را پیشگیري از پیدایش فقر، و ایجاد اشتغال براي فقرا
عنوان کرد و گفت: دولت سیزدهم باید  بررسی کند و تحلیل روشنی را به دست بیاورد که چه سیاست ها و اقداماتی باعث

پیدایش فقر می شود و اساس سیاست خود را بر احتراز از سیاست هاي فقرزا و پیشگیري از ...

محمدرضا واعظ مهدوي در گفت وگو با ایسنا، به سیاست
هایی که براي فقرزدایی باید در دولت جدید در نظر گرفته
شود اشاره کرد و افزود: دولت بعدي اساس سیاست خود را
بر پیشگیري از پیدایش فقر استوار کند، نه اینکه سیاست
هایی را دنبال کند که فقر و نابرابري ایجاد شود و نهادهایی
مانند کمیته امداد و بهزیستی را براي فقرزدایی مامور کند.

وي با تاکید بر اینکه بهترین سیاست فقرزدایی، پیشگیري
از فقر است، افزود: اقتصاددانان مهم ترین عامل ایجاد فقر و
فشار بر گروه هاي کم درآمد را تورم می دانند. به تعبیر

علمی اقتصاددانان، تورم مالیاتی است که فقرا به ثروتمندان می پردازند. مهم این است که منطق مالیات آن درصدي از درآمد است که
ثروتمندان براي خدمات عمومی نظیر بهداشت و درمان، آموزش و پرورش و پوشش خدمات اجتماعی و حمل و نقل عمومی و تامین
تسهیلات براي کسانی که درآمد کمتري دارند، می پردازند؛ اما در نظام هاي تورمی، این فقرا هستند که مالیات می دهند، به این
ترتیب که در اثر تورم، قدرت خرید گروه هاي کم درآمد بطور مستمر کاهش پیدا می کند؛ یعنی اگر فردي ماهیانه یک میلیون تومان
درآمد داشته باشد و اگر گوشت کیلویی 100 هزار تومان قیمت داشته باشد، حقوق او معادل 10 کیلو گوشت است و اگر 20 درصد
تورم، گوشت را به کیلویی 120 هزارتومان برساند، این یک میلیون تومان معادل هشت کیلو گوشت می شود؛ لذا دولت باید اقداماتی

 
داشته باشد که قدرت خرید گروه هاي کم درآمد را حفظ کند. 

 
افزایش شدید نرخ ارز، مهم ترین عامل ایجاد تورم در شرایط فعلی 

واعظ مهدوي با اشاره به اینکه در شرایط فعلی مهم ترین عواملی که باعث ایجاد تورم شده،افزایش شدید نرخ ارز است، اظهار کرد: بالا
رفتن نرخ ارز به قیمت هاي فعلی، مهم ترین آسیب براي حقوق بگیران، بازنشستگان، کارگران و فقراست. مهم ترین سیاست فقرزدایی
دولت آینده باید کاهش نرخ ارز باشد. دولت باید نرخ ارز را کاهش دهد و توجه کند که ارزي که از فروش نفت حاصل می شود، درآمد
عمومی و متعلق به همه مردم ایران است و باید به نحوي مورد استفاده قرار گیرد که منافع آن به همه مردم ایران اصابت کند؛ لذا

 
دولت نباید این ارز را به بازار تزریق کند تا عده اي براي خرید کالاهاي غیرضروري آن را مصرف کنند. 

 
بهترین روش فقر زدایی 



وي ادامه داد: این ارز باید در درجه اول براي کالاهاي اساسی مانند گوشت، مرغ، گندم و روغن و دارو و تجهیزات ضروري پزشکی
اختصاص پیدا کند و در درجه بعد هم براي تولید اختصاص داده شود به نحوي که شرکت ها و کارخانه هاي تولیدکننده و اشتغال
محور را تقویت شوند و ارز با قیمت ارزان به آنها تخصیص داده شود تا نقدینگی کمتري براي راه اندازي چرخه تولید مورد نیازشان
باشد و از آنها نیز متقابلا بخواهند( و بر این امر نظارت کند) که کالاهاي تولیدي خود را با قیمت ارزان عرضه کنند. کالا با قیمت ارزان

 
براي گروه هاي کم درآمد و فقرا آسایش ایجاد می کند و تورم را منفی می کند و این بهترین روش فقر زدایی است. 

 
دومین سیاست اثربخش براي فقرزدایی 

وي تاکید کرد که در درجه دوم نیز باید دولت ارز ارزان را براي تولید اختصاص دهد؛ چرا که دومین سیاستی که اثر بخش و به نفع
فقراست، سیاست هاي اشتغال زاست. بهترین کاري که می توان براي فقرا انجام داد ایجاد شغل براي آنهاست تا آنها درآمد داشته
باشند و با عزت و کرامت از محل دسترنج خود خرج کنند؛ لذا دولت باید ارز ارزان را به تولید ارائه کند، تا تولیدگران و کارخانجات
تولیدي چرخه تولید صنعتی را به حرکت درآورند و کالاهاي خود را تولید و به بازار عرضه کنند و در قبال ارز تخصیص داده شده به
کارخانجات، به آنها تکلیف کند که "اشتغال جدید" ایجاد کنند و بخشی از این اشتغال را از طریق به کارگیري فرزندان خانواده هاي

 
تحت پوشش یا افراد معلول یا یتیم اولویت گذاري کند تا آنها شغل و درآمد آبرومند داشته باشند. 

 
رسالت دولت ها "ارزانی" است 

رئیس انجمن علمی اقتصاد سلامت ایران در بخش دیگري از سخنان خود بیان کرد: بسیار مهم است که دولت آینده توجه کند که
رسالت دولت ها "ارزانی" است و اگر دولت آینده در پایان کار خود گزارش دهد که توانستیم قیمت ها یا تورم را کاهش دهیم، افتخار
بزرگی براي دولت است. به دنبال این موضوع کالاها و مواد موردنیاز مردم ارزان تر می شود؛ زمانی که هزینه هاي کارخانجات کاهش
پیدا کند، طبیعتا قیمت کالاها کمتر می شود؛ در نتیجه مردم آن محصولات را بیشتر خریداري می کنند و درنتیجه تولید رونق پیدا
می کند و تعداد کارگر بیشتري به کار می گیرند. توجه کنیم که اکنون 70 درصد ظرفیت هاي تولیدي کشور بلااستفاده است و اگر
دولت آینده بتواند این 70 درصد را فعال کند، یعنی بیش از دو برابر اشتغال صنعتی که امروز داریم می توانیم نیروي کار داشته

 
باشیم. 

واعظ مهدوي با طرح این پرسش که آیا بهترین سیاست فقرزدایی ایجاد اشتغال براي فقرا نیست؟ ادامه داد: زمانی که کسی شغل
داشته باشد، از دسترنج خود کسب درآمد می کند و احساس عزت، مفید بودن و شادابی و نشاط می کند و سلامت روان جامعه نیز
بهتر می شود. از طرفی دیگر زمانی که افراد زیادي درآمد دارند و می توانند وارد بازار شوند و کالا خرید کنند؛ این یک نوع سیاست

 
کارآمد در توزیع عادلانه درآمد است. 

 
افزایش قیمت «ارز» و «بنزین» و سپس توزیع پول آن بین مردم سیاست درستی نیست 

وي یادآور شد: از مسیر حمایت از تولید، کم کردن هزینه هاي تولید و تامی ارزان نهاده هاي تولید، دولت می تواند اشتغال ایجاد کند
و نابرابري درامدي را به توزیع برابرتر درآمدها تبدیل کند؛ به این ترتیب می بینیم که هرچقدر عدالت در جامعه بیشتر باشد، فقیر
کمتري وجود خواهد داشت و با اتخاذ چنین سیاست هایی بعد از مدتی تعداد کمی از افراد زیرخط فقر وجود خواهند داشت؛ یعنی
عملا همگنی اجتماعی بیشتر می شود و جامعه به سمت عادلانه تر شدن حرکت می کند لذا بهترین سیاست براي فقرزدایی این
سیاست است؛ نه اینکه دولت قیمت ها را افزایش دهد؛ ارز را گران تر کند و قیمت سوخت را افزایش دهد تا پولی به دست بیاورد و
سپس آن را میان فقرا تقسیم کند؛ این سیاست درستی نیست و ما این سیاست را توصیه نمی کنیم. توصیه ما پیشگیري از فقر، اتخاذ



سیاست هاي توزیع درآمد عادلانه و سیاست هاي اشتغال زا و حمایت از تولید است. از مسیر تولید است که فقرزدایی واقعی اتفاق می

 
افتد و رشد اقتصادي حاصل و عدالت اجتماعی محقق می شود. 

 
چرایی رونق گرفتن کار نهادهاي حمایتی و نقدي بر آن 

رئیس انجمن علمی اقتصاد سلامت ایران در ادامه در پاسخ به سوالی درخصوص نقش نهادهاي حمایتی مانند کمیته امداد و سازمان
بهزیستی در این راستا بیان کرد: نهادهاي حمایتی مانند "آتش نشانی" در جامعه هستند؛ هرچقدر در جامعه اي آتش نشانی کمتر
کار کند، نشان دهنده آن است که در آن جامعه تدابیر ایمنی بیشتري رعایت می شود. یعنی اشخاص مراقب خانه هاي خود هستند

 
که آتش نگیرند و هرچقدر آتش نشانی بیشتر کار کند نشان دهنده بی احتیاطی بیشتري است. 

واعظ مهدوي گفت: اگر نهادهاي حمایتی گسترش پیدا کنند و وسیع شوند نشان دهنده این است که سیاست هاي اقتصادي، سیاست
هاي ما فقرزا هستند. آرزوي ما این است که روزي برسد که هیچ فردي براي دریافت حمایت به نهادهاي حمایتی مراجعه نکند. در آن
زمان نشان می دهد که سیاست هاي فقرزدایی به خوبی در جامعه اعمال شده و فقیري وجود ندارد؛ اما اگر به گونه اي باشد که
نهادهاي حمایتی پررونق باشند و در مقابل درب آنها صف باشد، نشان می دهد که هزینه ها به درستی مدیریت نشده و مناسبات

 
اقتصادي، برپایه اقتصادي فقرزاست. 

انتهاي پیام



گام نخست ارتقاي کارآیی ایران ایر چیست؟

منبع: تین نیوزشماره خبر:  162  |  تاریخ: 1400/04/01

به طور کلی روند فعلی حاکم بر فرآیند خصوصی سازي نتوانسته تامین کننده اهداف اصلی مندرج در قانون سیاست هاي
کلی اصل 44 یعنی افزایش کارآیی، بهره وري و رقابت پذیري اقتصاد کشور در راستاي دستیابی به رشد اقتصادي و گسترش

رفاه اقتصادي مردم تلقی گردد.

تین نیوز در حال حاضر یکی از شرکت هایی که تصدي حمل و نقل هوایی را در ایران به عهده دارد شرکت هواپیمایی جمهوري
اسلامی ایران است که با مالکیت دولتی (وزارت راه و شهرسازي) و با دریافت پروانه بهره برداري هوایی از سازمان هواپیمایی کشوري و

 
تحت نظارت آن سازمان در کنار دیگر شرکت هاي دولتی و خصوصی به فعالیت حمل و نقل هوایی داخلی و بین المللی اشتغال دارد. 

اگر چه مناسب بود شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران به عنوان یک شرکت دولتی با در نظر گرفتن سیاست هاي ابلاغی مقام
معظم رهبري و همچنین قانون اجراي اصل 44 قانون اساسی واگذار می شد ولی به دلایل متعدد امکان پذیر نشده و در هر حال با
تصویب هیئت وزیران در چند سال گذشته، تصمیم بر آن شد تا آن شرکت را با مالکیت و مدیریت دولت حفظ نموده و پس از آماده
سازي شرکت، مالکیت را واگذار نمایند. در همان زمان باید به این پرسش پاسخ داده می شد که آیا این شرکت دولتی در چارچوب
مقررات دولت می تواند به نحو صحیح اداره شود و زمینه هاي مناسب براي واگذاري را ایجاد کند و یا این که چند صباح دیگري از

 
این تصمیم خواهد گذشت و همانند گذشته احتمالا با وجود سامانه مدیریت دولتی حاکم بر آن سیر منفی را طی خواهد کرد. 

البته پس از گذشت حدود 6 سال از آن تصمیم، تجربه نشان داده است که در چارچوب مقررات دولتی نه تنها امکان مدیریت مناسب
و ارتقاي فضاي کسب و کار براي آن شرکت فراهم نشده بلکه با وجود سرمایه گذاري جدید و اجبار دولت به استمرار حمایت هاي غیر
منطقی خود از آن شرکت، شرایط سخت تري براي اداره آن با توجه به تغییر مدیریت هاي متعدد حاکم شده و از طرف دیگر این رویه
زمینه هاي رشد و انگیزه هاي بخش خصوصی در حمل و نقل هوایی را نیز آسیب پذیر کرده است. بنابراین ضرورت دارد به راهکار
جدیدي دست یافت تا بتوان ضمن حفظ امنیت سرمایه گذاري بخش خصوصی نسبت به آماده سازي این شرکت براي واگذاري

 
اقدامات مثبتی انجام پذیرد. 

حاکمیت، مالکیت و مدیریت تعریف حاکمیت، مالکیت و مدیریت به منظور تبیین آن در زمینه ارایه خدمات حمل و نقل هوایی
ضروري است. در ماده 8 قانون مدیریت خدمات کشوري امور حاکمیتی چنین تعریف می شود: «آن دسته از اموري که تحقق آن
موجب اقتدار و حاکمیت کشور است و منافع آن بدون محدودیت شامل همه اقشار جامعه گردیده و بهره مندي از این نوع خدمات
موجب محدودیت براي استفاده دیگران نمی شود از قبیل سیاستگذاري، برنامه ریزي و نظارت در بخش هاي اقتصادي، اجتماعی و

 
فرهنگی و سیاسی؛ ایجاد فضاي سالم براي رقابت و جلوگیري از انحصار و تضییع حقوق مردم و ...» 

از همین نویسنده: شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران، چالش اصلاح ساختار در تعریف مالکیت بیان می شود که مالکیت رابطه
اي است میان شخص (حقیقی یا حقوقی) با مال به گونه اي که موجب منع دیگران از انتفاع از آن را موجب می شود. مالکیت در
فرهنگ معین به معنی ""حقی است که انسان نسبت به شیئ دارد و می تواند هر گونه تصرفی در آن بنماید به جز آنچه که مورد

 
استثناي قانون است.» 



تعریف عام مدیریت عبارت است از فرآیند به کارگیري موثر و کارآمد منابع مادي و انسانی در برنامه ریزي و سازماندهی، بسیج منابع و

 
امکانات، هدایت و کنترل که براي دستیابی به اهداف سازمانی و بر اساس نظام ارزشی مورد قبول صورت می گیرد. 

تبیین نظام حاکمیت، مالکیت و مدیریت حق و اعمال حق حاکمیت و مالکیت و همچنین سامانه مدیریت و اعمال آن در بخش حمل

 
و نقل هوایی به منظور اداره یک شرکت دولتی به شرح زیر است: 

حق حاکمیت: دولت حق حاکمیت مطلق و انحصاري در فضاي هوایی بالاي سرزمین کشور و بالاي آب هاي ساحلی آن را دارا می

 
باشد. 

اعمال حق حاکمیت: اعمال حق حاکمیت در زمینه سیاستگذاري و برنامه ریزي و تدوین استانداردها و اجراي آنها و تعیین مسیرهاي
هوایی و صدور پروانه بهره برداري هوایی و نظارت بر آن در بخش حمل و نقل هوایی از طریق وزارت راه و شهرسازي و سازمان

 
هواپیمایی کشوري انجام می پذیرد. 

حق مالکیت: مالکیت اموال منقول و غیر منقول و خدمات تولیدي در شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران متعلق به دولت است.
دولت به واسطه این شرکت دولتی مالک صد در صد سهام شرکت می باشد. در این زمینه حدود مالکیت (حق تصرف) عبارت از
مالکیت بر ناوگان هوایی موجود، اماکن و تاسیسات و اموال غیر منقول و منقول شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران و خدمات

 
تولیدي آن است. 

اعمال حق مالکیت: اعمال حق مالکیت از طرف دولت به وسیله وزارت راه و شهرسازي (مجمع عمومی شرکت هواپیمایی جمهوري
اسلامی ایران) انجام می شود. شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران مالک خدمات تولیدي نبوده و به نیابت از دولت بازاریابی و

 
فروش خدمات تولیدي را انجام داده و پس از برداشت هزینه ها سهم دولت را پرداخت می کند. 

سامانه مدیریت: مفهوم سامانه مدیریت عبارت از مدیریت، مسئولیت و تصدي بر فرآیند عملیات اجرایی و بهره برداري در مسیرهاي

 
داخلی و بین المللی و تولید خدمات حمل و نقل هوایی براي ارایه به مصرف کننده می باشد. 

اعمال مدیریت: تصدي گري عملیات اجرایی به وسیله شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران انجام می گیرد که از طریق هیئت
مدیره و مدیرعامل منصوب مجمع عمومی (وزارت راه و شهرسازي از طرف دولت) اعمال می شود و آن یک شرکت با مدیریت دولتی

 
محسوب می گردد. 

ارتقاي کارآیی شرکت دولتی در جهت بهبود اوضاع اقتصادي کشور تامین 2 هدف اصلی ارتقاي فضاي کسب و کار اقتصادي و ارتقاي
کارآیی شرکت هاي دولتی در امر تولید و تجارت ضرورت دارد. هدف اول مربوط به سطح اقتصاد کلان بوده و هدف دوم در سطح خرد

 
اقتصادي مطرح است که اولی شرط ضروري براي دستیابی به هدف دوم است. 

به طور کلی روند فعلی حاکم بر فرآیند خصوصی سازي نتوانسته تامین کننده اهداف اصلی مندرج در قانون سیاست هاي کلی اصل
44 یعنی افزایش کارآیی، بهره وري و رقابت پذیري اقتصاد کشور در راستاي دستیابی به رشد اقتصادي و گسترش رفاه اقتصادي مردم

 
تلقی گردد. 

در واقع واگذاري شرکت هاي دولتی اعم از مالکیت و یا مدیریت باید منجر به افزایش کارآیی شرکت ها و بهبود فضاي کسب و کار



شود. بنابراین صرفا با واگذاري ها نمی توان انتظار دستیابی به اهداف خصوصی سازي را داشت مگر مدیریت اقتصاد کلان کشور به این
نتیجه برسد که روند فعلی تاثیر چندانی در اصلاح امور نداشته بلکه آنچه در رسیدن به اهداف سیاست هاي کلی اصل 44 اهمیت دارد

 
ارتقاي فضاي کسب و کار و ارتقاي کارآیی شرکت هاي تولیدي است. 

باید توجه داشت که در تامین هدف ارتقاي فضاي کسب و کار در سطح کلان اقتصادي نوع و مالکیت شرکت هاي تجاري و یا
فرآیندهاي مدیریتی آنان اهمیت چندانی ندارد بلکه آزادسازي اقتصاد کشور از بند اقتصاد تکلیفی تحت سیطره دولت و حاکم شدن
روش هاي قیمت گذاري تحت نظام بازار است که می تواند به تامین هدف کمک نماید. اقتصاد صرفا آن گونه که دولت می خواهد
عمل نمی کند و فارغ از خواست دولت فرآیندهاي حاکم بر خود را دارا می باشد که نمی توان با صدور دستوراتی که با فرآیندهاي
حاکم بر سیستم اقتصادي ناسازگار است آن را تحت اختیار گرفت و به هر کجا که اراده شود هدایت نمود. تغییر رویکرد نظري و

 
عملی دولت به اقتصاد یک ضرورت است که بدون اعمال آن نباید انتظار ارتقاي فضاي کسب و کار را داشت. 

دخالت دولت در بازار خدمات و سایر بازارها به طور کلی به بهانه یاري رساندن به تولید کننده خدمات و حمایت از مصرف کننده
انجام می پذیرد که تا کنون کارکرد مناسبی را در بر نداشته است. تجربه دهه هاي پیش نشان می دهد که پیامد چنین حمایت هایی
به علاوه قیمت گذاري تکلیفی موجب پیدایش موقعیت هاي انحصاري و رانت جویانه شده و به گسترش فساد به ویژه در عرصه توزیع
خدمات دامن زده است. در واقع دولت به مثابه حاکمیت باید نقش اساسی در تدوین و تنظیم قواعد و ساختار حاکم بر سطح کلان
اقتصادي را عهده دار و بر این اساس به عنوان ضامن اجرایی، ناظر و هدایت کننده نظام اقتصادي باشد. این قواعد باید به نحوي تنظیم
گردند تا با برقراري شرایط رقابتی فعالان بازار اعم از تولید کننده و مصرف کننده بتوانند منفعت شخصی خود را پیگیري کنند. اما اگر
قواعد و ساختار به صورت ناکارآ تعریف شود زمینه و شرایط اقتصاد در سطح کلان یک فضاي کسب و کار ناسالم و پر مخاطره و رانتی
و فساد آلود را فراهم می آورد که فعالان اقتصادي به سمت حداکثر سازي سود و بهره برداري از فرصت هاي بالقوه نه از طریق رقابت
در بازار که از طریق وابستگی به دولت حرکت خواهند کرد. در واقع با وجود این شرایط انگیزه براي کارآفرینی تضعیف گردیده و حتی

 
کارآفرینان خصوصی ترجیح می دهند تا با وابستگی به دولت به عنوان کانون توزیع کننده رانت منفعت بالاتري را کسب نمایند. 

در این راستا تامین هدف ارتقاي فضاي کسب و کار در سطح کلان پیش شرط ضروري براي تامین هدف ارتقاي کارآیی شرکت هاي
تجاري در سطح خُرد است و چنانچه این هدف تامین نشود واگذاري صرف مالکیت و یا مدیریت شرکت هاي دولتی نمی تواند هدف
افزایش کارآیی شرکت ها را تامین کند. برقراري یک فضاي کسب و کار مناسب موجب می شود تا بنگاه هاي خصوصی رفتار حداکثر
سازي سود را در پیش گیرند و نحوه مدیریت دولتی در بنگاه هاي دولتی بازدارنده آن خواهد بود زیرا مدیریت دولتی همواره هزینه
محور بوده و افزایش کارآیی در این سامانه مدیریتی مورد توجه نیست و مدیران باید بودجه بیشتري را جذب نمایند تا مدیر موفق

 
محسوب شوند و رمز موفقیت مدیر دولتی رابطه نزدیک تر با مقامات سیاسی و نه الزاما کارآمدي بیشتر تلقی می گردد. 

حال با توجه به شرایط حاکم بر اقتصاد کلان کشور و قصد دولت بر حفظ مالکیت و مدیریت دولتی شرکت هواپیمایی جمهوري
اسلامی ایران و اصلاح ساختار آن شرکت دولتی به منظور واگذاري آن در آینده راهکار کدام است؟ اگر چه عموما نوع مالکیت و سامانه
مدیریت داراي رابطه اي ناگسستنی است و به این معنی می باشد که به طور نمونه با خصوصی بودن مالکیت بنگاه تجاري، مدیریت
خصوصی نیز بر آن حاکم بوده و در نتیجه می تواند کارآمدي داشته باشد. در حالی که اگر شرکت با مالکیت دولتی باشد، مدیریت
دولتی همانا مدیریت هزینه محور بر آن حاکم می گردد و در نتیجه کارآیی خود را از دست خواهد داد. بنابراین راه اصلاح مدیریت
دولتی شرکت هاي دولتی می تواند از طریق تغییر مالکیت آنها به خصوصی صورت پذیرد مگر در مواردي شرایط حاکم بر شرکت
دولتی، واگذاري به بخش خصوصی را امکان پذیر ننماید. در این موارد می توان در کوتاه مدت از مسیر حفظ مالکیت دولت و انتقال
مدیریت به بخش خصوصی، نحوه اعمال مدیریت را متفاوت ساخت تا اصلاح ساختار و آماده سازي شرایط براي واگذاري نهایی
مالکیت فراهم آید. در این راه می توان به شکلی و با ایجاد شرایط ویژه اي مدیریت خصوصی را با مالکیت دولتی پیوند زد و کارآیی



 
حاصل از مدیریت خصوصی را بدست آورد. 

رویه تغییر مدیریت شرکت هاي دولتی از مدیریت دولتی به سامانه مدیریت خصوصی چیست؟ اعمال و اجراي مدیریت خصوصی بر
شرکت هاي با مالکیت دولتی نیاز به باز تعریف رابطه دولت با شرکت هاي دولتی دارد به شکلی که مدیریت خصوصی بتواند بر آنها
قابل اعمال گردد. مهمترین اصل براي وقوع آن قطع وابستگی بودجه اي آن و برخورداري از بودجه مستقل می باشد تا از وضعیت
هزینه محور بودن رهایی یابند. با قطع این وابستگی روابط مالی دولت با آنها به صورت مالیات ستانی خواهد رسید. نظام سود و زیان
شرکت بر عهده مدیران بوده و دولت در برداشت سود دخالت نداشته باشد. تحت چنین شرایطی دولت مدیریت شرکت دولتی را در
چارچوب قراردادي به متقاضی واجد شرایط بخش خصوصی جهت مدیریت شرکت واگذار نموده و به عنوان مالک شرکت نظارت کرده
و از مدیران سهم مالکانه را درخواست می نماید. البته تنظیم مفاد چنین قراردادي از جمله در زمینه تعریف سهم مالکانه و دریافت
مالیات و نحوه دریافت تسهیلات مالی، رابطه مستقیم با شرایط حاکم بر شرکت دولتی خواهد داشت و آن می تواند به همراه حضور

 
اشخاص مدیر و مدبر شرط موفقیت تلقی گردد. 

الزامات نظام بهینه حاکمیت و مالکیت و مدیریت در به کارگیري الگوي حفظ مالکیت دولت و انتقال مدیریت به بخش خصوصی،

 
الزامات نظام بهینه عبارت هستند از: 

حفظ حاکمیت دولت از طریق اعمال مقررات و استانداردها حفظ مالکیت دولت همراه با ایجاد بازار رقابتی خصوصی سازي مدیریت
شرکت با مالکیت دولتی و بازآرایی ساختارهاي موجود منطبق بر نظام جدید حاکمیت و مالکیت و تمرکز بر مسئولیت هاي مجاز
قانونی مدیریت با حفظ برند حال با توجه به شرایط اقتصاد کلان کشور و به منظور ایجاد فضاي کسب و کار و شرایط رقابتی مناسب
تر، واگذاري مدیریت شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران به یک شرکت خصوصی خدمات مدیریت بدون انتقال حق مالکیت

 
امکان پذیر می باشد در حالی که حق حاکمیت دولت نیز از طریق اجراي مقررات و استانداردها اعمال خواهد شد. 

شرکت خصوصی خدمات مدیریت جدید براي اجرایی کردن سامانه مدیریت و گسترش فعالیت هاي حمل و نقل هوایی از اموال و
تاسیسات موجود که مالکیت آنها غیر قابل واگذاري است، بهره برده و با سرمایه گذاري جدید (از جمله تامین ناوگان هوایی جدید)
بهره برداري و تولید خدمات را افزایش داده و داراي مالکیت آن خواهد شد. در قرارداد منعقده میان مالک دولتی و شرکت خدمات
مدیریت به عنوان بهره بردار حقوق و تکالیف طرفین در هر دو مورد تعیین می گردد که در مورد استفاده از اموال و تاسیسات موجود

 
می توان از اصول حاکم بر یکی از موارد اجاره، حق العمل کاري، خرید خدمات مدیریتی (پیمان مدیریت) و یا سهم مالکانه بهره برد. 

بنابراین دولت (وزارت راه و شهرسازي) مجاز به تعیین و انعقاد یکی از انواع قراردادها در دوره زمانی معین با حفظ حق مالکیت و
اعمال تصرفات مالکانه براي دولت با شرکت خدمات مدیریت خصوصی براي اعمال مدیریت به وسیله آن شرکت می باشد. البته می
تواند پیش بینی شود که در صورت موفقیت شرکت خدمات مدیریت خصوصی و به وجود آمدن شرایط جدید به تدریج امکان واگذاري

 
مالکیت دولت به آن شرکت و یا سایر مالکین وجود دارد. 

در صورت اتخاد این راهبرد در دولت ضرورت دارد تا زمینه ایجاد یک شرکت خدمات مدیریت متشکل از گروهی از مدیران و
کارشناسان با تجربه و تحول گرا در صنعت هوانوردي فراهم آید تا آن شرکت با همراهی تعدادي از سرمایه گذاران ترجیحا از میان
موسسات سرمایه گذاري و یا بانک ها به صورت مشارکتی براي مذاکره و انعقاد قرارداد با دولت (وزارت راه و شهرسازي) در مورد
واگذاري مدیریت شرکت هواپیمایی جمهوري اسلامی ایران اقدام نماید. در صورتی که بیش از یک شرکت با شرایط بالا اعلام آمادگی

 
کند امکان رقابتی براي واگذاري نیز فراهم می آید. 



اصول کلی حاکم بر اصلاحات مورد نیاز با توجه به آخرین وضعیت کارکردي شرکت، در صورت برقراري سامانه جدید مدیریتی احتمال
انجام اصلاحات ضرورت می بابد که باید اصول حاکم بر آن در قرارداد منعقده مورد توافق قرار گیرد. موارد زیر می تواند از جمله

 
اصلاحات احتمالی به شمار آیند: 

تعیین تکلیف صندوق بازنشستگی هما از جمله واگذاري آن به سازمان تامین اجتماعی؛ جداسازي بخش هایی از شرکت مانند خدمات
پشتیبانی زمینی (هندلینگ)، کیترینگ، پایانه بار به صورت بنگاه هاي اقتصادي مستقل؛ تعیین راهبرد و سیاست هاي اجرایی شرکت
به ویژه در زمینه شبکه پروازي؛ اصلاح سازمان و تشکیلات داخلی شرکت؛ تعیین تکلیف ایستگاه هاي داخلی و خارجی و واگذاري به
صورت برون سپاري خدمات و حذف تشکیلات غیر ضرور؛ ساماندهی نیروي انسانی از طریق نگهداشت ترکیبی از افراد با تجربه و به
کارگیري افراد جوان و با دانش بهنگام؛ نوسازي و افزایش ناوگان هوایی؛ تعیین تکلیف دریافت طلب ها از دولت؛ تعیین تکلیف بدهی
هاي شرکت؛ تزریق نقدینگی به شرکت از طریق منابع خصوصی؛ حمایت جهت دریافت وام و تسهیلات. بدیهی است در صورت اتخاذ

 
این راهکار باید یک کارگروه کارشناسی خبره طرح اجرایی آن را براي وزارت راه و شهرسازي تدوین نماید. 

 
کارشناس هوانوردي 

آخرین اخبار حمل و نقل را در پربیننده ترین شبکه خبري این حوزه بخوانید



جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  163  |  تاریخ: 1400/04/01

جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت براي سال منتهی به 30 اسفند 1399 با حضور 99/99
درصد سهامداران در سالن اجتماعات بانک گردشگري برگزار شد. به گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشگري، در این

جلسه که به ریاست قائم مقام گروه مالی گردشگري برگزار شد، سورنا زمانیان که در سال ...

اقتصادي تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد

 
بسته هستند 5 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت براي سال منتهی به 30 اسفند 1399 با حضور 99/99 درصد

 
سهامداران در سالن اجتماعات بانک گردشگري برگزار شد. 

به گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشگري، در این جلسه که به ریاست قائم مقام گروه مالی گردشگري برگزار شد، سورنا زمانیان
که در سال 99 مدیرعامل شرکت احیا استیل فولاد بافت بود، به عنوان دبیر جلسه، گزارشی از عملکرد این شرکت به مجمع ارائه کرد.
زمانیان ظرفیت اسمی فولاد بافت را 800 هزار تن ذکر کرد و گفت: میزان تولید فولاد بافت در سال 99 برابر با 788 هزار و 850 تن

 
بود و در سه ماهه سال جاري نیز میزان تولید به 210 هزار تن رسیده است. 

وي به اجراي فاز 2 فولاد بافت نیز اشاره کرد و افزود: فاز 2 طبق برنامه در حال اجراست و قرار است تا پایان سال 1401 به اتمام

 
برسد. در حال حاضر حدود 380 نفر نیروي پیمانکار در اجراي فاز 2 مشغول به کار هستند. 

در این جلسه، گزارش بازرس قانونی و حسابرس مستقل قرائت شد و صورت هاي مالی شرکت براي سال مالی منتهی به 30 اسفند

 
1399 به تصویب رسید. 

 
در پایان این جلسه، روزنامه اطلاعات به عنوان روزنامه کثیرالانتشار براي درج آگهی هاي شرکت تعیین شد. 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 



 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 11 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 7 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 37 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 24 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 25 بازدید 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 25 بازدید 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 23 بازدید 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 40 بازدید 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 41 بازدید 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 28 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 



 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
- تکمیل زنجیره ارزش افزوده آبزیان در جزیره قشم 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- کلنگ اجراي 14 پروژه بزرگ با سرمایه گذاري 32005میلیارد ریالی و 172میلیون دلاري در قشم به زمین زده شد 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
بانک و بیمه 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 



 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
- ممنوعیت همکاري شرکت هاي بیمه با استارت آپ هاي فاقد مجوز 

 
- انتخاب محمد باباکردي به عنوان دبیرکارگروه بیمه هاي مهندسی و انرژي براي چهارمین سال متوالی 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 



 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
- پیام مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان در خصوص انتخابات 28 خرداد 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  164  |  تاریخ: 1400/04/01

بهره برداري از 8 پروژه با سرمایه گذاري بیش از 8 هزار میلیارد ریال ازجمله برنامه هاي شرکت تهیه و تولید مواد معدنی
ایران در سال 1400 است. به گزارش روابط عمومی شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران، احداث کارخانه تولید کاغذ از

کربنات کلسیم الیگودرز، احداث واحد 40 هزار تنی نفلین سینیت، ...

اقتصادي , صنعت و معدن تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري

 
بسته هستند 12 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

بهره برداري از 8 پروژه با سرمایه گذاري بیش از 8 هزار میلیارد ریال ازجمله برنامه هاي شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران در

 
سال 1400 است. 

به گزارش روابط عمومی شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران، احداث کارخانه تولید کاغذ از کربنات کلسیم الیگودرز، احداث واحد
40 هزار تنی نفلین سینیت، احداث راه دسترسی معدن سرب نخلک در استان اصفهان، احداث کارخانه فرآوري طلاي هیرد، احداث
کارخانه هاي تولید کود فسفاته با ظرفیت 6000 و 20000 تن، احداث واحد تولید سیلیکو متال در مجتمع فروکروم جغتاي، بهره
برداري از معدن طلاي دره اشکی و پروژه ساخت کارگاه تصفیه شمش (اتاق طلا) ازجمله طرح هاي قابل بهره برداري ایمپاسکو در

 
سال 1400 می باشد. 

بر اساس این گزارش با بهره برداري از طرح هاي ذکر شده، شاهد اشتغال مستقیم 520 نفر و اشتغال غیر مستقیم 1132 نفر خواهیم

 
بود. 

گفتنی است هدف از بهره برداري طرح هاي ذکر شده تولید کاغذ، تولید کنسانتره نفلین سینیت، تولید کود فسفاته، تولید سیلیکو

 
متال و نیز تولید شمش طلا می باشد 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 



 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 5 بازدید 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 7 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 37 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 24 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 25 بازدید 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 25 بازدید 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 23 بازدید 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 40 بازدید 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 41 بازدید 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 28 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 



 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
- تکمیل زنجیره ارزش افزوده آبزیان در جزیره قشم 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- کلنگ اجراي 14 پروژه بزرگ با سرمایه گذاري 32005میلیارد ریالی و 172میلیون دلاري در قشم به زمین زده شد 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
بانک و بیمه 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 



 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
- ممنوعیت همکاري شرکت هاي بیمه با استارت آپ هاي فاقد مجوز 

 
- انتخاب محمد باباکردي به عنوان دبیرکارگروه بیمه هاي مهندسی و انرژي براي چهارمین سال متوالی 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 



 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
- پیام مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان در خصوص انتخابات 28 خرداد 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  165  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل بانک سینا در سفر به استان خوزستان که به همراه جمعی از مدیران بانک صورت گرفت، بر ضرروت افزایش بهره
وري و کارایی شعب در جهت افزایش رضایتمندي مشتریان تاکید کرد. دکتر ایمانی در دیدار با همکاران باجه و شعبه دزفول

و شعبه اندیمشک، ضمن تشریح نقاط قوت و ظرفیت هاي طبیعی استان خوزستان، ...

اقتصادي , مناطق آزاد تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به

 
همراه دارد بسته هستند 8 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

مدیرعامل بانک سینا در سفر به استان خوزستان که به همراه جمعی از مدیران بانک صورت گرفت، بر ضرروت افزایش بهره وري و

 
کارایی شعب در جهت افزایش رضایتمندي مشتریان تاکید کرد. 

دکتر ایمانی در دیدار با همکاران باجه و شعبه دزفول و شعبه اندیمشک، ضمن تشریح نقاط قوت و ظرفیت هاي طبیعی استان
خوزستان، بر لزوم تلاش جهت افزایش بهره وري بیشتر و کارایی بالاتر شعب اشاره کرد و گفت: بانک سینا همواره با ارائه ایده ها و
برنامه هاي نوین، گام هاي مثبتی در جهت ارتقاء بهره وري و کارایی در تمام شاخص ها برداشته است تا زمینه رضایتمندي بیش از

 
پیش مشتریان را فراهم نماید. 

وي در این دیدار به اهمیت جذب منابع به ویژه منابع ارزان قیمت و اعطاي تسهیلات به بنگاه هاي مولد اشاره کرد و افزود: اولویت و
هدف بانک در حوزه تخصیص طی سال 1400 تحقق شعار سال مبنی بر اشتغال زایی و رفع موانع است و باید از ظرفیت هاي بانک در

 
جهت کمک به ایجاد اشتغال و تقویت تولید داخل و توسعه رونق اقتصادي کشور بهره جست. 

مدیرعامل بانک سینا، مشتري مداري و کسب رضایت مشتریان را از عوامل موفقیت بانک دانست و افزود: تعامل با صاحبان کسب و

 
کار تاثیر بسزایی در افزایش سهم بازار بانک دارد و بستر مناسبی براي رضایتمندي مشتریان فراهم می کند. 

وي در ادامه اظهار داشت: بانک سینا با برنامه ریزي هاي هوشمند در راستاي افزایش سهم بازار کوشا است و با بازاریابی هاي هدفمند

 
و بهره مندي از فضاي موجود بر این امر متمرکز شده است. 

گفتنی است دکتر ایمانی و هیات همراه در جریان این سفر یک روزه، در محل یادمان شهداي هفت تپه حضور یافتند. وي ضمن
قدردانی از ایثارگري و جانفشانی این عزیزان گفت: امنیت کشور محصول ازخودگذشتگی و فداکاري شهداست و زنده نگه داشتن یاد

 
آن ها وظیفه هر ایرانی است. 

در این سفر هادي آقابابایی عضو هیات مدیره بانک، یزدي خواه معاون شعب و مناطق، شیخ الاسلامی مدیر امور حوزه مدیرعامل و



 
روابط عمومی و نجفی مدیر شعب منطقه خوزستان، مدیرعامل بانک را همراهی کردند 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 5 بازدید 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 12 بازدید 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 37 بازدید 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 24 بازدید 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 25 بازدید 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 25 بازدید 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 23 بازدید 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 40 بازدید 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 41 بازدید 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 28 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 



 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 

 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
- تکمیل زنجیره ارزش افزوده آبزیان در جزیره قشم 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- کلنگ اجراي 14 پروژه بزرگ با سرمایه گذاري 32005میلیارد ریالی و 172میلیون دلاري در قشم به زمین زده شد 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
بانک و بیمه 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 



 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
- ممنوعیت همکاري شرکت هاي بیمه با استارت آپ هاي فاقد مجوز 

 
- انتخاب محمد باباکردي به عنوان دبیرکارگروه بیمه هاي مهندسی و انرژي براي چهارمین سال متوالی 

 
پتروشیمی 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 



 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 

 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
- پیام مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان در خصوص انتخابات 28 خرداد 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم

پرداخت

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  166  |  تاریخ: 1400/04/01

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: با استفاده از ظرفیت هاي هنرمندان حوزه هاي مختلف
جزیره، می توان به معرفی بهتر برند گردشگري قشم پرداخت. به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد

قشم، علی درویش پور در نشست صمیمانه با اصحاب هنر و فرهنگ جزیره قشم، ...

اجتماعی تاریخ انتشار: 0/04/01 دیدگاه ها براي با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم

 
پرداخت بسته هستند 7 بازدید 

 
اندازه فونت 

 
 

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: با استفاده از ظرفیت هاي هنرمندان حوزه هاي مختلف جزیره، می

 
توان به معرفی بهتر برند گردشگري قشم پرداخت. 

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد قشم، علی درویش پور در نشست صمیمانه با اصحاب هنر و فرهنگ

 
جزیره قشم، اظهار کرد: عنصر فرهنگ و هنر همواره نقش بسیار موثري در رشد و بالندگی جامعه داشته است. 

وي ادامه داد: با تعامل، همفکري و همراهی بخش هاي مختلف و استفاده از تمام ظرفیت هاي موجود در قشم می توانیم براي

 
پیشرفت جزیره و توسعه متوازن منطقه اقدام کرد. 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم اضافه کرد: هنرمندان به واسطه تاثیرگذاري در جامعه می توانند در همراه کردن جوامع محلی

 
براي معرفی ظرفیت هاي موجود، رونق صنعت گردشگري و توسعه جزیره قشم نقش مهمی ایفا کنند. 

به گفته درویش پور؛ قشم داراي ظرفیت هاي کم نظیري است و برندسازي و جریان سازي صنعت گردشگري جزیره باید متناسب با

 
ذائقه مردم ایجاد شود تا شاهد رشد این صنعت در منطقه باشیم. 

وي با بیان اینکه با وجود تلاش هاي صورت گرفته در حوزه هاي زیرساختی هنوز تا رسیدن به نقطه مطلوب فاصله داریم، افزود:

 
افرادي که مسئولیت پذیر هستند می توانند براي توسعه متوازن و پایدار منطقه اثرگذار باشند. 



مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: براي معرفی بهتر جزیره قشم و جذب گردشگر می توان از ظرفیت برگزاري همایش ها و

 
جشنواره هاي ملی در حوزه هاي مختلف فرهنگی و هنري بهره برد. 

درویش پور با اشاره به ظرفیت هاي فرهنگی موجود براي جذب گردشگر در منطقه، خاطرنشان کرد: با معرفی هدفمند میراث ملموس

 
و ناملموس جزیره می توانیم شاهد حضور گردشگران بیشتري در قشم باشیم. 

وي بیان کرد: هر روستاي جزیره قشم ظرفیت دارد تا تبدیل به مقصد گردشگري شود و می توان با برگزاري جشنواره هاي مختلف

 
فرهنگی و هنري به معرفی بهتر میراث فرهنگی ملموس و ناملموس جزیره کمک کنیم. 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم افزود: با استفاده از ظرفیت رسانه ها و با تعامل و همکاري انجمن هاي فرهنگی و هنري و تمامی

 
هنرمندان جزیره، می توانیم شاهد پویایی و معرفی بهتر برند گردشگري قشم جهت جذب گردشگران در منطقه باشیم. 

درویش پور در پایان خاطرنشان کرد: هنرمندان جزیره قشم با همکاري یکدیگر باید "سرود قشم" را به عنوان یک نماد فرهنگی و

 
هنري منطقه آماده کنند. 

 
نقش هنرمندان براي معرفی میراث ملموس و ناملموس قشم 

براساس این گزارش، معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگري سازمان منطقه آزاد قشم نیز در این جلسه گفت: ویژگی هاي فرهنگی و

 
هنري موجود در جزیره قشم، این منطقه را تبدیل به یکی از بی نظیرترین نقاط کشور کرده است. 

مهدي زارعی با اشاره به ظرفیت هاي متنوع موجود در نقاط مختلف جزیره، افزود: هر کدام از روستاهاي قشم داراي ویژگی خاصی

 
هستند که می توان از آنها براي معرفی توانمندي هاي مختلف و میراث فرهنگی ملموس و ناملموس منطقه بهره گرفت. 

وي اضافه کرد: میراث ملموس و ناملموس جزیره قشم می تواند یکی از جاذبه هاي مهم گردشگري باشد که متاسفاه هنوز به خوبی

 
معرفی نشده و راه طولانی براي معرفی این ظرفیت ها در پیش است. 

معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگري سازمان منطقه آزاد قشم تصریح کرد: هنرمندان با توجه به جایگاه اجتماعی خود و تاثیرگذاري

 
در میان جوامع محلی، در معرفی میراث فرهنگی و هنرهاي بومی این منطقه نقش مهمی دارند. 

به گفته زارعی؛ امروز باید با نگاهی جهانی و منطقه به فکر معرفی هنر و میراث ملموس و ناملموس جزیره قشم باشیم و با استفاده از

 
این عناصر به جذب گردشگر و پیشرفت صنعت گردشگري کمک کنیم. 

وي در پایان با اشاره به نکات مطرح شده از سوي اهالی فرهنگ و هنر قشم در این جلسه، خاطرنشان کرد: بیان مطالبات و مشکلات

 
از سوي هنرمندان، اراده ما را براي پیگیري و رفع کمبودها جدي تر کرد. 

همچنین علیرضا کمساري، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم در ابتداي این جلسه گزارشی از عملکرد این اداره کل

 
طی سال هاي گذشته ارائه کرد. 

گفتنی است در این جلسه هنرمندانی به نمایندگی از 6 انجمن هنري فعال (شعر، داستان، عکس، هنرهاي تجسمی، موسیقی و

 
هنرهاي نمایشی) به بیان نظرات و مطالبات خود پرداختند. 

 
لطفاً به اشتراك بگذارید 

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -

 
  -



 
لینک کوتاه 

 
برچسب ها: 

 
مطالب مرتبط 

 
- توسعه زیرساخت هاي حمل و نقل عمومی در منطقه2 پایتخت 30 بازدید 

 
- شهروند محوري مولفه مورد توجه بیمه سلامت در ارایه خدمات الکترونیکی 37 بازدید 

 
- تشکیل پرونده الکترونیک گامی براي تحقق تامین اجتماعی الکترونیک 51 بازدید 

 
- تقدیر از برترین هاي شهر تهران در منطقه 16 انجام شد 76 بازدید 

 
- تامین هزینه هاي شهر بدون فروش حتی یک طبقه اضافه 73 بازدید 

 
- نامگذاري خیابانی در منطقه13 به نام استاد منوچهر احترامی 66 بازدید 

 
- همکاري گسترده با شرکت داروسازي فارماشیمی براي تامین نیازهاي دارویی خدمات سطح یک روستاییان 59 بازدید 

 
- در آینده نزدیک بوستان کوهسار قطب گردشگري تهران خواهدشد 99 بازدید 

 
- معابر و دیوارهاي شهري منطقه 8 از تبلیغات انتخاباتی پاکسازي شد 98 بازدید 

 
- احداث مرکز پردیس مهر در بوستان جنگلی سرخه حصار 91 بازدید 

 
پربازدیدترین ها جدیدترین ها 

 
- ثبت نام انتخابات ریاست جمهوري از 21 اردیبهشت آغاز می شود 

 
- فراخوان جشنواره «دانشگاه صنعتی شریف» براي کشف استعدادهاي بازیگري 

 
- «ایران زاد» به زادگاه «رستم» می رود 

 
- براي ترغیب آمریکا و ایران به گفت وگوي مثبت با آنها در تماس هستیم 

 
- کدام مجسمه ها در این سال ها دزدیده شدند؟ 

 
- بیش از 33 هزار صندوق الکترونیک در کشور استفاده می شود 

 
- این تن رنجور را دریابیم 

 
- شرکت ها به فروش قسطی لوازم خانگی رو آورده اند 

 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- جلسه مجمع عمومی عادي سالانه شرکت احیا استیل فولاد بافت برگزار شد 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- افزایش بهره وري و کارایی شعب رضایتمندي مشتریان را به همراه دارد 

 
- با استفاده از ظرفیت هنرمندان می توان به معرفی برند گردشگري قشم پرداخت 

 
- توسعه گردشگري در خطوط ساحلی قشم 

 
- خرید آنلاین سیم کارت ایرانسل با اپلیکیشن هاي بانکی امکان پذیر شد 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- سامسونگ محصولات مانیتورهاي جدید سري اودیسه 2021 خود را معرفی کرد 



 
- پخش زنده ویژه برنامه ولادت امام رضا (ع) در لنز ایرانسل 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش ظرفیت اقامت قشم با افتتاح مجموعه اقامتی سولار 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- عملیات اجرایی ساخت مجموعه پارك آبی و شهربازي سرپوشیده آغاز شد 

 
- تکمیل زنجیره ارزش افزوده آبزیان در جزیره قشم 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- کلنگ اجراي 14 پروژه بزرگ با سرمایه گذاري 32005میلیارد ریالی و 172میلیون دلاري در قشم به زمین زده شد 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
بانک و بیمه 

- گفتگو با مدیرعامل بانک صنعت و معدن در خصوص لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه 

 
- تأکید دکتر مصطفوي بر بهبود عملکرد و افزایش کارایی شعب 

 
- استراتژي بیمه تعاون تنوع خدمات بیمه به جاي تمرکز است: استقبال از بیمه زندگی 

 
- صدور دوباره کارت بانکی بانک آینده / آنی و با همان شماره کارت 

 
- رشد 127 درصدي اعطاي تسهیلات 

 
- عملیات اجرایی دو واحد آموزشی در مناطق کم برخوردار لرستان آغاز شد 

 
- بانک مهر ایران 7500 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- نسخه دسکتاپ سامانیوم عرضه شد 

 
- حمایت جدي بانک ملی ایران از کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا 

 
- انتصاب سرپرست معاونت فنی بیمه تعاون 

 
- ابودر ندیمی مشاور عالی بیمه آرمان شد 

 
- آغاز به کار ساخت مدرسه در شهرستان کنارك توسط بانک دي 

 
- پیام تبریک دکتر صالح آبادي به آیت االله رییسی رییس جمهوري منتخب ملت ایران 

 
- مردم در انتخابات ریاست جمهوري حماسه آفریدند و با مشارکت حداکثري برگ زرین دیگري در تاریخ انقلاب ثبت کردند 

 
- نقش چشمگیر بانک مهر ایران در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه شبکه بانکی 

 
- بازید معاون توسعه سرمایه انسانی و پشتیبانی از مدیریت شعب استان یزد بانک ایران زمین 

 
- با اولین افتتاح حساب امروز در شعبه شهریار؛ جمع مشتریان بانک آینده پنج میلیونی شد 

 
- ممنوعیت همکاري شرکت هاي بیمه با استارت آپ هاي فاقد مجوز 

 
- انتخاب محمد باباکردي به عنوان دبیرکارگروه بیمه هاي مهندسی و انرژي براي چهارمین سال متوالی 

 
پتروشیمی 



 
- تولید محصولات جدید در طرح هاي پیشران صنعت پتروشیمی 

 
- خط لوله جدید گاز صنایع پتروشیمی در آستانه بهره برداري 

 
- بازگشت سابک به مدار سود آوري 

 
- تولید «فروردین» محصولات پلی اتیلن ترفتالات از مرز 107 هزار تن گذشت 

 
- پایان انحصار خارجی ها در تامین کاتالیست هاي صنعت پتروشیمی 

 
- فجر انرژي عرضه اکسیژن مایع را آغاز کرد 

 
- به مناسبت هفته کارگر و قدردانی از زحمات بی دریغ این عزیزان؛ از کارگران برتر شرکت پتروشیمی کارون تقدیر شد 

 
- خلیج فارس، انحصار تأمین سرمایه را شکست 

 
- هم درد با کابل/کارکنان بیدبلند خلیج فارس به یاد دختران مظلوم افغانستان شمع روشن کردند 

 
- فجر انرژي براي دهمین سال پیاپی از جامعه نظرسنجی کرد 

 
- توزیع یک کامیون بسته معیشتی به نیازمندان عسلویه توسط پایگاه مقاومت بسیج شهید مطهري شرکت پتروشیمی پارس 

 
- جشن بزرگ آنلاین عیدانه ویژه شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس 

 
- پترول دو طرح توسعه اي جدید در راه دارد 

 
- اطلاعیه عرضه اوراق اختیار فروش تبعی سهام شرکت فجر انرژي خلیج فارس 

 
- تامین تجهیزات پزشکی مورد نیاز کمیته امداد امام خمینی(ره) کنگان و عسلویه توسط پتروشیمی زاگرس 

 
- امضاي قرارداد EPC نخستین طرح متیل آمین در کشور 

 
- ادامه راه فجر انرژي به سوي روابط عمومی نوین با 105 اقدام گوناگون در سال 99 

 
- تجلیل از حوزه برند، مسوولیت اجتماعی و روابط عمومی صنایع پتروشیمی خلیج فارس در روز ارتباطات و روابط عمومی 

 
- تاکید ربیعی بر تسریع در انجام طرح هاي گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در عسلویه 

 
- رونمایی از دو اثر شرکت فجر انرژي به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات 

 
صنعت و معدن 

 
- برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري 

 
- بازیکنان ذوب آهن از سخت کوشی تلاشگران خط تولید الگو بگیرند 

 
- افزایش تولید گندله در فولاد سنگان 

 
- دور خیز شرکت هاي بزرگ معدن و صنایع معدنی براي تامین 10هزار مگاوات برق 

 
- فولاد مبارکه در بین 50 تولیدکننده بزرگ فولاد جهان در سال 2020 

 
- پیام تبریک وزیر صمت به آیت االله رئیسی 

 
- واگذاري راهبري آنتیموان سفیدابه به شرکت گل گهر 

 
- پیام تبریک مدیرعامل ، هیات مدیره ، مدیران و کارکنان ذوب آهن اصفهان به رئیس جمهور منتخب 

 
- مهر تایید وزیر صمت بر سند "توسعه صنعت گوهرسنگ ها" ایمیدرو 

 
- نخستین سمپوزیوم مجسمه سازي در قالب یک رویداد بزرگ هنري کشوري برگزار می شود 

 
- بازده کیفی بالاي محصولات شرکت فولاد مبارکه نسبت به مشابه خارج 

 
- مجمع عمومی فولاد بناب برگزار شد; افزایش 72 درصدي تولید ذوب و نورد در سال 99 

 
- پیام تبریک مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان به مناسبت حضور ارزشمند مردم در انتخابات 28 خرداد 

 
- افزایش ظرفیت تولید در سال 1400 به 1.6 میلیون تن 



 
- حضور پرشور کارکنان شرکت فولاد هرمزگان در انتخابات ریاست جمهوري 

 
- نقش آفرینی برجسته کارکنان شرکت فولاد مبارکه در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوري 

 
- دعوت مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان به حضور در انتخابات 

 
- کیفیت محصولات «شرکت فولاد مبارکه» همپاي پوسکو کره جنوبی است 

 
- محصولات فولاد مبارکه در ایران حرف اول را می زند 

 
- پیام مدیرعامل مجتمع فولاد خراسان در خصوص انتخابات 28 خرداد 

 
کلیه حقوق مادي و معنوي براي این سایت محفوظ است. 

 
هرگونه کپی برداري از قالب این سایت شرعاً حرام بوده و طبق ماده 12 فصل سوم قانون جرائم رایانه اي پیگرد قانونی دارد. 
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توانمندسازي نیازمندان در بهشت خوبان

منبع: همشهريشماره خبر:  167  |  تاریخ: 1400/04/01

محله گلشن(خاك سفید) جزو بخش هاي کم برخوردار شمال شرق پایتخت است.

 همشهري آنلاین_پریسا نوري: تا 2 سال پیش طبق آمار
موجود در دفاتر خیریه هاي فعال در محله، حدود 4 هزار خانواده نیازمند در این محدوده ساکن بودند، اما پس از شکل گیري و
فعالیت خیریه «بهشت خوبان»، این تعداد به 650 خانواده کاهش پیدا کرده است. شاید به نظر برسد به دلیل افزایش سطح کمک ها
یا افزایش تعداد خیرین، تعداد نیازمندان تا یک ششم آمار کاهش داشته، اما این پیش فرض در دوره اي که کرونا و تورم پا به پاي هم
رکورد زدند، ساده انگاري است. واقعیت این است که ایده یکپارچه سازي خیریه ها و همپوشانی لیست مددجویان ساکن در محله
باعث کاهش آمار شده و این ایده را «یاسر خزلی» یکی از جوانان خاك سفید وبانی خیریه «بهشت خوبان» در این محله اجرا کرده

 
است. خزلی از چگونگی اجراي این فرایند و سایر فعالیت هاي این خیریه می گوید. 

بانی خیریه «بهشت خوبان» اگرچه چند سالی است در محله خاك سفید زندگی نمی کند، اما در این محله بزرگ شده و مشکلات
اهالی را از نزدیک لمس کرده است. این شهروند 41 ساله که با عضویت در هیأت امناي مساجد و هیئت هاي مذهبی پیوندش را با
محله حفظ کرده، درباره شکل گیري خیریه بهشت خوبان این طور می گوید: «سال 97 به همراه چند نفر از جوانان فعال در هیأت

 
انصار المهدي(عج) تصمیم گرفتیم بین نیازمندان محله سبد کالا توزیع کنیم. 

وقتی به سراغ خیریه هاي فعال در محله رفتیم، متوجه شدیم که بالغ بر 180 خیریه اعم از مساجد، بهزیستی، کمیته امداد،
شهرداري؛ شورایاري و سراي محله، دانشگاه امام حسین(ع)، دانشگاه شهید عباسپور، جمعیت امام علی(ع)، بسیج و... و. در این محله
فعالیت دارند و به 4 هزار خانواده ساکن درمحله کمک می کنند.» خزلی ادامه می دهد: «باورش براي ما سخت بود که با وجود
فعالیت این تعداد خیریه در محله، آمار خانواده هاي نیازمند آنقدر بالاست؛ براي همین مدیران خیریه را متقاعد کردیم که لیست

 
مددجویانشان نیاز به همپوشانی دارد، لیست ها را که کنار هم گذاشتیم متوجه شدیم موازي کاري ها بسیار زیاد است. 

مثلاً در یک مسجد 4 گروه خیریه هیأت امنا، امام جماعت، بسیج خواهران و بسیج برادران فعال بودند که هرکدام لیست جداگانه اي
از مددجویانی که در محدوده مسجد زندگی می کردند ارائه دادندکه این لیست ها شباهت هاي زیادي به هم داشتند. همپوشانی
دقیق لیست ها 2 سال طول کشید. درعوض تعداد خانواده هاي نیازمند از 4 هزار به 650 خانواده رسید و قرار شد کمک هاي



 
هدفمند با هماهنگی خیریه «بهشت خوبان» بین این افراد توزیع شود.» 

- پهنه بندي با محوریت مساجد  یاسر خزلی/ بانی خیریه بهشت

 
خوبان 

پس از هماهنگی با خیریه ها و شناسایی خانواده هاي نیازمند، لازم بود برنامه تازه اي براي کمک به این افراد اجرا شود. خزلی در این
باره می گوید: «براي حمایت از نیازمندان محله پهنه بندي جغرافیایی با محوریت مساجد محله تعریف و بر این اساس، محله را به 28
پهنه تقسیم کردیم. هر پهنه بر حسب تعداد خانواده هاي نیازمندي که در 2 تا 3 کوچه اطراف مسجد ساکن هستند، به یک یا چند
مددکار سپرده شد که این افراد شناسایی دقیق خانوارهاي نیازمند را بر حسب اولویت نیازها انجام می داد و هر خانواده را بر حسب

 
کد ملی سرپرست خانوار در لیست جدید براي ارائه کمک ها قرار گرفت. 

مثلاً اگر در یک پهنه 30 خانوار شناسایی شده بود، حداقل 3 مددکار فعالیت می کردند که هریک فقط به 10 خانواده رسیدگی می
کردند و شناخت دقیقی از این افراد براي رسیدگی بهتر و هدفمندي کمک ها پیدا می کردند.» مدیر خیریه «بهشت خوبان» ادامه می
دهد: «در مرحله توزیع کمک ها تاکنون 40 سري سبد کالا بین این خانواده ها توزیع شده است اما نیازها که فقط در سبد کالا
خلاصه نمی شود، از این رو نیازهاي مددجویان را دسته بندي کردیم و 30 گروه تخصصی براي موضوعات دارو و درمان، تأمین
پوشاك، جهیزیه، شغل و درآمد و... و. تشکیل شده است. این گروه ها موظفند یک مشکل را به صورت تخصصی براي کل محله حل

 
کنند. مثلاً جامعه هدف گروه درمان که با پزشکان و داروخانه ها در ارتباط است، بیماران ساکن در محله هستند. 

همچنین جامعه هدف گروه تخصصی جهیزیه، نوعروسان نیازمند هستند و فقط همین یک گروه در کل محله خدمات جهیزیه ارائه
می دهد؛ موضوعی که تا پیش از هماهنگی خیریه ها مقدور نبود و از این رو برخی با سوءاستفاده از موازي کاري خیریه ها، از چند

 
خیریه جهیزیه گرفته و به فروش می رساندند.» 



 
- توزیع پوشاك به انتخاب مددجوها  

در خیریه بهشت خوبان، توزیع پوشاك و کیف و کفش به صورت انتخابی توسط نیازمندان انجام می شود. خزلی در این باره می گوید:
«یک گروه تخصصی پوشاك و کفش داریم که با تولیدکنندگان پوشاك در ارتباط هستند و البسه و کیف و کفش را براي نیازمندان
تهیه می کنند، آنها هر ماه 2 یا 3 روز در یکی از دفاتر خیریه لباس ها را در رگال می چینند تا نیازمندان بنا به سلیقه شان لباس

 
مورد نیازشان را تهیه کنند.» 

او با بیان اینکه تاکنون 3 هزار قطعه لباس توزیع شده، ادامه می دهد: «تلاش ما این است که براي حفظ شأن و کرامت انسانی
مددجویان، همه لباس ها نو باشد اما گاهی لباس هاي دست دوم درحد نو می رسد که یکی از خیّران که خشکشویی دارند آنها را
شست وشو و اتو کشیده تحویل می دهد.» خزلی تأکید می کند: «از آنجایی که بیشتر خیریه ها سبد کالا توزیع می کنند، واکنش
مددجویان نسبت به توزیع لباس بسیارقابل تأمل است. بزرگ ترها دنبال لباسی هستند که سایزشان باشد و بچه ها با ذوق در رگال ها
رنگ دلخواهشان را جست وجو می کنند. مددجویانی داشتیم که از سر ذوق اشک ریختند و لباس کهنه شان را همانجا با نو تعویض

 
کردند. این بازخوردها به بچه هاي گروه که بی چشمداشت و داوطلبانه کار می کنند، انگیزه می دهد که کار را ادامه دهند.» 

- اینجا ماهی گیري یاد می دهیم توانمندسازي نیازمندان از طریق آموزش مهارت تأمین شغل یکی از اصلی ترین فعالیت هاي گروه
«بهشت خوبان» است. مدیر گروه در این باره توضیح می دهد: «یک گروه تخصصی شغل داریم که مشاغلی که سودده، کم ریسک و
کم سرمایه باشند را بر حسب استعداد، مهارت و ظرفیت مددجو پیشنهاد می دهند. اگر مددجو نیاز به آموزش داشته باشد، آموزش
هاي لازم به او داده می شود و به مددجو کمک می شود که گواهینامه فنی وحرفه اي یا مجوز مشاغل خانگی و... بگیرد و در نهایت

 
هم در مرحله فروش تولیداتش در نمایشگاه یا فروشگاه هاي آنلاین مثل دیجی کالا و... حمایت می شود.» 

خزلی می افزاید: «همچنین یک صندوق تأمین اشتغال با موجودي چند ده میلیونی براي تهیه لوازم و ابزار کار و سرمایه اولیه داریم.»
مدیر خیریه بهشت خوبان با تأکید بر اینکه شرط همراهی با مددجو و تداوم کمک ها، اشتغال به کار است، می گوید: »گروه تخصصی
کاریابی از ابتدا تا کسب درآمد با مددجو همراهی کرده و مشورت می دهد اما اگر مددجو نخواهد همکاري کند و به دنبال شغل
نباشد، کمک هاي خیریه قطع می شود.» او ادامه می دهد: «با این شرایط نیازمند مجبور است کار کند، ولی قبلاً مجبور نبود چون از
سه یا چهار خیریه کمک می رسید و اموراتش می گذشت، در واقع ما اینجا همزمان با ماهی دادن، ماهی گیري هم یاد می دهیم تا

مددجویان توانمند شوند و آمار نیازمندان کم شود.»



حمایت درخواست اصلی فناوران از دولت آینده

منبع: روزنامه سپهر غربشماره خبر:  168  |  تاریخ: 1400/04/01

شرکت دانش بنیان همدانی خواستار ارائه مکانی براي فعالیت شد؛ حمایت درخواست اصلی فناوران از دولت آینده رونق تولید
و اشتغال در گرو حمایت از شرکت هاي دانش بنیان است>

 
شرکت دانش بنیان همدانی خواستار ارائه مکانی براي فعالیت شد؛ 

 
حمایت درخواست اصلی فناوران از دولت آینده رونق تولید و اشتغال در گرو حمایت از شرکت هاي دانش بنیان است 

 
 

سپهرغرب، گروه کاردانش - آذین رضایی: مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز با بیان اینکه براي راه اندازي مجدد تولید محصول
نیازمند مکان هستیم، گفت: اکنون بسیاري از سوله ها در همدان غیرفعال است و درخواست داشتیم براي راه اندازي مجدد کار در

 
اختیار ما قرار داده شود که موافقت نکردند؛ درخواست اصلی ما از دولت آینده، حمایت از فناوران است. 

شرکت هاي دانش بنیان، مؤسسات خصوصی یا تعاونی هستند که به منظور افزایش علم و ثروت، توسعه اقتصادي بر پایه دانش و
تحقق اهداف علمی و اقتصادي در راستاي گسترش اختراع و نوآوري و در نهایت تجاري سازي نتایج تحقیق و توسعه شامل طراحی و

 
تولید کالا و خدمات در حوزه فناوري هاي برتر و با ارزش افزوده فراوان تشکیل می شود. 

این نوع شرکت ها معمولاً محصولی نمی سازند و اغلب داراي زمین یا ابزارآلات ویژه اي نیستند و عمدتاً برخی اشخاص با سطح علمی
بالا، اطلاعاتی ارائه می دهند که حکم خدمات اصلی شرکت را دارد و براي آن ها کسب درآمد می کند؛ موضوع اختراعات و تملک
معنوي کالا همیشه از بحث هاي مهم این شرکت ها بوده و حفظ امتیاز و ارزش معنوي این اطلاعات، یکی از پراهمیت ترین

 
موضوعات حقوقی در این شرکت هاست. 



با توجه به ایده ها و طرح هاي عملیاتی ارائه شده توسط شرکت هاي دانش بنیان حمایت از آن ها ضروري بوده و طی سال هاي
گذشته تا حدودي به این موضوع پرداخته شد اما در چند سال اخیر فناوران به دلیل عدم حمایت ها و همراهی مسئولان در مباحث
مختلف با مشکلاتی مواجه بوده و این دغدغه ها و مشکلات را به طرق مختلف از درخواست برگزاري جلسات تا طرح آن ها در رسانه

 
ها عنوان کرده اند اما متأسفانه گوش شنوایی براي شنیدن این صحبت ها و حل این مشکلات تا به امروز نبوده است. 

طی سال هاي اخیر اینکه از سوي مسئولان عنوان می شود به فناوران و شرکت هاي دانش بنیان توجه شده و حمایت هایی نیز بوده
در واقع عملیاتی نشده است و فعالان در این حوزه نیز از این موضوع گلایه مند هستند که چرا مسئولان از حمایت هایی که نبوده

 
سخن می گویند و اگر حمایتی بود فناوران اکنون با مشکلات کمتري دست به گریبان بودند. 

بیان چندین و چندباره مشکلات فناوران هنوز هم دردي از آن ها دوا نکرده است و مشکلات و عدم حمایت ها بر قوت خود باقی است؛
این بار برآن شدیم با مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز گفت و گویی ترتیب دهیم تا صداي بلند فناوران استان همدان براي

 
مسئولان باشیم. 

محمدعلی فراقیان در گفت و گو با خبرنگار ما با بیان بیان اینکه از سال 1389 شروع به فعالیت کردیم، اظهار کرد: از سال 1391
شرکت ابزار صنعت موج ساز ثبت و سال 1392 وارد پارك علم و فناوري شدیم، از اواخر سال 1393 و 1394 جزو شرکت دانش بنیان

 
نوپا و در سال 1395 شرکت دانش بنیان صنعتی شدیم. 

وي با تأکید بر اینکه در حال حاضر چهار محصول دانش بنیانی در شرکت داریم، گفت: اکنون عمده ترین محصولات شرکت «خانه

 
هوشمند» و «آبیاري هوشمند» است؛ درمجموع 144 آیتم در محصول «خانه هوشمند» به صورت یکپارچه قابل کنترل است. 

مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز بیان کرد: اساس کار در محصول «خانه هوشمند» به این صورت است که تمام آیتم هاي

 
موجود در یک ساختمان از سیستم روشنایی تا سیستم امنیتی، سرمایشی، گرمایشی و... را کنترل می کند. 

فراقیان با بیان اینکه محصول تولیدي شرکت نسبت به محصول مشابه چینی بسیار پایین است، افزود: محصول چینی بیش از 10

 
میلیون تومان و با ارائه هر ویژگی خاص نیز قیمت افزایش می یابد اما قیمت محصول تولیدي ما از هفت میلیون تومان به بالاست. 

وي در خصوص نهایت قیمت محصول تولیدي نیز تصریح کرد: نهایت قیمت ارائه محصول «خانه هوشمند» براي یک منزل 150 متري

 
در نهایت حدود 9.5 میلیون تومان است. 

مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز ادامه داد: در بحث حمایت ها نیز تا سال 1396 در همدان، پارك علم و فناوري از فناوران
حمایت داشت اما از آن سال به بعد حمایت ها قطع شده و چندین جلسه نیز با معاون هماهنگی امور اقتصادي استاندار داشتیم اما

 
متأسفانه پارك علم و فناوري کاري کرد که حمایتی از سوي استانداري نداشته باشیم. 

فراقیان با بیان اینکه بهانه براي عدم حمایت از محصول تولیدي شرکت این بود که محصول از استان همدان خارج شده و در استان
هایی همچون کاشان، اصفهان، تهران، شیراز و... فعالیت داریم، خاطرنشان کرد: با دانش بنیان شدن شرکت محصولات کشوري شده و

 
ناخواسته ارائه این محصول از استان خارج می شود. 

وي با تأکید بر اینکه به منظور ارائه محصول در سراسر کشور مجبور به ایجاد نمایندگی در سایر استان ها شدیم، یادآور شد: به این



 
دلیل محصول از استان خارج شد اما براي راه اندازي مجدد تولید محصول در همدان اقدام کردیم که متأسفانه سنگ اندازي کردند. 

مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز اظهار کرد: در صورت راه اندازي مجدد شرکت، حداقل 15 نفر ایجاد اشتغال داشتیم؛ اکنون
34 نمایندگی در سراسر کشور داریم و در هر نمایندگی حدود 6 نفر نیرو فعالیت دارند که با توجه به این امر تعداد بالایی اشتغال زایی

 
غیرمستقیم داشته ایم. 

فراقیان با بیان اینکه تاکنون در خصوص مشکلات و درخواست ها، بسیار صحبت کرده ایم، گفت: این صحبت ها تاکنون نتیجه اي

 
نداشته و مسئولان نیز کاري براي حمایت از ما و فناوران نداشته اند و تقاضاها فایده اي نداشته است. 

وي با تأکید بر اینکه درخواست ما از دولت آینده حمایت از فناوران است، بیان کرد: کمترین حمایت این است که به شرکت هاي
دانش بنیان تسهیلات بدهند؛ حداقل درخواست را از پارك علم و فناوري و استانداري به منظور ارائه یک مکان یا سوله داشته ایم و

 
خواسته ایم که حتی خود در اجراي طرح شریک باشند. 

مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز افزود: اکنون بسیاري از سوله ها در همدان غیرفعال است و درخواست داشتیم براي راه اندازي
مجدد کار در اختیار ما قرار داده شود که موافقت نکردند؛ البته ابتدا موافقت شد اما با ورود پارك علم و فناوري مجدداً عدم موافقت

 
اعلام شد. 

فراقیان با بیان اینکه اکنون از پارك خارج شده ایم، تصریح کرد: مراحل پیش رشد، رشد و فناوري را سپري کردیم و اکنون دیگر در

 
پارك علم و فناوري مستقر نیستیم. 

وي با تأکید بر اینکه خواستار حمایت جدي مسئولان هستیم، ادامه داد: در صورت حمایت از این شرکت شاهد تولید و ایجاد اشتغال

 
در استان نیز خواهیم بود. 

مدیرعامل شرکت ابزار صنعت موج ساز خاطرنشان کرد: در دولت دوازدهم از هیچ گونه تسهیلاتی براي رفع مشکلات و مسائل مالی

 
شرکت، استفاده نکردیم؛ با توجه به وضعیت اقتصادي موجود انتظار می رفت حمایت ها بیش از گذشته باشد. 

مسلماً تولد هر پدیده اي داراي پیامدهاي مثبت و منفی اجتناب ناپذیري است که اطلاع از پیامدهاي منفی می تواند به برنامه ریزي
براي مقابله یا کاهش صدمات ناشی از آن کمک کند؛ شرکت هاي دانش بنیان به دلیل ماهیت دانش محور بودن و پویایی هاي رقابتی
بازار و تغییر در نیازها و خواسته هاي مشتریان، نیازمند شناخت چالش هاي موجود در مسیر توسعه خود هستند و بنابراین براي گذار

 
به اقتصاد دانش بنیان باید چالش ها و موانع پیش روي شرکت هاي دانش بنیان به خوبی شناسایی گردند. 

اما طی چند سال اخیر بارها و بارها مشکلات و موانع موجود بر سر راه فعالیت شرکت هاي دانش بنیان به طرق مختلف بیان شده اما
هیچ گشایشی در رفع این مشکلات شاهد نیستیم و فناوران در استان همدان علاوه بر مشکلات موجود از عدم حمایت ها نیز گله
دارند؛ برخی شرکت هاي دانش بنیان از نداشتن مکانی براي فعالیت و تولید محصول و عدم ارائه تسهیلات گلایه دارند و در این مسیر
نیز پارك علم و فناوري به جاي اینکه حامی آن ها باشد متأسفانه موجب عدم همراهی مسئولان براي حمایت ها می شود و این گونه

 
است که بسیاري از فناوران به دیگر استان ها رفته و فعالیت خود را آنجا ادامه می دهند. 

با آن که شرکت هاي دانش بنیان عامل ایجاد اقتصاد دانشی پایدار و توسعه دانش بومی در بسیاري از کشورها هستند اما این مؤسسه



ها در ایران مطابق با چشم انداز 20 ساله کشور، ازلحاظ کمی و کیفی در وضعیت مطلوبی قرار نداشته و در مسیر توسعه خود دچار
چالش هایی هستند که به منظور توسعه آن ها و رشد اقتصادي کشور، مسئولان باید توجه و حمایت هاي بیشتري از دانش بنیان ها و

 
فناوران داشته باشند. 

 آذین رضایی



روزانه 1000 کامیون کالا از کرمانشاه صادر می شود
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روزانه 1000 کامیون کالا از کرمانشاه صادر می شود 

سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل گمرك استان کرمانشاه اعلام کرد:
روزانه محموله کالاي یک هزار کامیون از طریق پنج مرز این

 
استان به خارج از کشور صادر می شود. 

«خلیل حیدري» روز دوشنبه اظهار کرد: پنج مرز استان
کرمانشاه با کشور عراق اکنون به صورت کامل فعال هستند و

 
تبادلات مرزي از طریق آن ها انجام می شود. 

وي تأکید کرد: با وجود شیوع بیماري کرونا و کاهش آمار صادرات در بسیاري از مرزها، روند صادرات از مرزهاي استان در این مدت

 
افزایشی بوده است. 

مدیرکل گمرك استان کرمانشاه توضیح داد: حتی در سخت ترین روزهاي شیوع بیماري کرونا روند صادرات از مرزهاي کرمانشاه

 
متوقف نشد و مرز پرویزخان به صورت مداوم درحال فعالیت بود. 

حیدري حمایت از تولیدکنندگان به منظور تسریع در روند صادرات را یکی از اولویت هاي این اداره کل اعلام کرد و گفت: حاضریم به

 
منظور تسریع در روند صادرات امور گمرکی را به داخل انبار تولیدکنندگان منتقل کنیم. 

 
آماده بازگشایی مرز تیله کوه هستیم 

وي در بخش دیگري از آمادگی جمهوري اسلامی ایران براي بازگشایی مرز تیله کوه با کشور عراق خبر داد و افزود: بخشی از

 
زیرساخت هاي لازم براي بازگشایی این مرز اکنون فراهم شده است. 

مدیرکل گمرك استان کرمانشاه تأکید کرد: براي بازگشایی رسمی این مرز منتظر تصمیم کشور عراق هستیم، آن ها نیز باید اقدام

 
عملی براي بازگشایی این مرز انجام دهند. 

حیدري یادآور شد: درصورتی که طرف عراقی همکاري لازم را داشته باشد، تیله کوه به سرعت براي جابه جایی کالا بازگشایی خواهد

 
شد. 



سال 75 از سوي دولت جمهوري اسلامی ایران با راه اندازي چند بازارچه مرزي در استان کرمانشاه موافقت شد که «تیله کوه» در

 
شهرستان سرپل ذهاب نیز یکی از این مرزها بود. 

با بازگشایی بازارچه مرزي تیله کوه 141 روستاي شهرستان سرپل ذهاب با جمعیت 28 هزار نفر از ظرفیت این مرز برخوردار می

 
شوند. 

بازگشایی بازارچه مرزي تیله کوه باعث رونق بیش ازپیش این شهرستان و همچنین امنیت پایدار در 48 کیلومتر نوار مرزي این

 
منطقه و ایجاد اشتغال خواهد شد. 

استان کرمانشاه با 371 کیلومتر مرز مشترك با دو بخش کُرد و عرب نشین کشور عراق و داشتن پنج مرز رسمی و بازارچه فعال،

 
سالانه حدود نیمی از کل صادرات کالاهاي غیر نفتی کشورمان به عراق را به خود اختصاص می دهد. 

شهریورماه سال گذشته تیمی از اقلیم کردستان عراق به منظور بازگشایی مرز «تیله کوه» و رایزنی در این رابطه به کرمانشاه سفر و با

 
فرماندار شهرستان سرپل ذهاب دیدار و گفت وگو کردند. 

نماینده اقلیم کردستان عراق در این دیدار گفته بود: مرز تیله کوه اهمیت بسیار زیادي دارد که 45 کیلومتر مسافت کمتري با

 
سلیمانیه دارد و باعث کاهش بار ترافیکی مرز رسمی پرویزخان می شود. 

«طاهرمحمد صالح» افزود: نامه رسمی استاندار کرمانشاه و گمرك به حکومت اقلیم کردستان عراق ارسال شده و اقلیم نیز پاسخ آن را

 
داده که به زودي شاهد بازگشایی بازارچه مرزي خواهیم بود. 

وي اظهار کرد: بازگشایی بازارچه مرزي تیله کوه باعث رونق منطقه و فعالیت تجاري خواهد شد و هماهنگی هاي بسیار خوبی بین
بازرگانان دو طرف وجود دارد.



چهار فاز الگوي چینی
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تسهیل کسب وکار در دومین اقتصاد جهان چگونه رقم خورد؟ ارزیابی ها حاکی از این است که چین براي بهبود کسب وکار،
چهار فاز اجرایی را طی کرده و حرکت به سمت کسب وکار آسان، یکی از مهم ترین اجزاي برنامه اصلاحات و حرکت به سمت اقتصاد
باز در این کشور طی 42سال اخیر بوده است. نتیجه این رویکرد جذب حجم عظیمی از سرمایه، به ویژه سرمایه هاي خارجی و کمک
فراوان به رشد اقتصادي و کاهش فقر در این کشور است. چین در فاز اول (در فاصله سال هاي 1979 تا 1991) به این موضوع توجه
کرد که توسعه نمی تواند جدا از سایر مناطق جهان روي دهد. فاز دوم اصلاحات از سال 1992 تا 2001 در این کشور شروع شد که
اصلاحات بازارمحور در دستور کار قرار گرفت و در فاز سوم یعنی از سال هاي 2002 تا 2012 اصلاحات هدایت شده با قوانین بین
المللی، در محیط کسب و کار چین مدنظر قرار گرفت. در فاز چهارم که از سال 2013 تا حال حاضر ادامه دارد، چین با اصلاحات نظام

 
مند توانسته است 65پله در شاخص سهولت کسب وکار صعود کند. 

به گزارش دنیاي اقتصاد، فضاي کسب وکار چین چگونه متحول شد؟ چین در چهار فاز توانست ایده تسهیل محیط کسب و کار را
عملیاتی کند. پیگیري مستمر اصلاحات اقتصادي و تمرکز روي ارسال سیگنال هاي درست براي عوامل اقتصادي مهم ترین دلیل
بهبود جایگاه چین در چهار دهه اخیر در شاخص کسب وکار بانک جهانی بوده است. این سیگنال ها بر اصلاحاتی واقعی و مستمر
استوار بودند، حقوق مالکیت را تقویت، جذب سرمایه خارجی را افزایش، مسیر همکاري با اقتصاد جهان را تسهیل و از نوآوري در
درون اقتصاد پشتیبانی کرده اند. گزارش تازه مرکز پژوهش هاي اتاق بازرگانی ایران نشان می دهد اگر چه اصلاحات اقتصادي در
چهار دوره متوالی در چین صورت گرفته اما مضامین این اصلاحات یکسان و مبتنی بر 5 محور «جذب سرمایه گذاري خارجی»، «اخذ
مالیات ترجیحی»، «کاهش بوروکراسی دولتی»، «تمرکززدایی از دولت» و «بهبود سطح آزادي اقتصادي» بوده است. مواردي که در
طی حدود 4دهه به طور مستمر در معرض اصلاح مداوم بوده و زمینه بهبود 65پله اي چین در زمینه محیط کسب و کار را فراهم
کرده است. این گزارش تصریح می کند بهبود محیط کسب و کار در چین به لطف اجراي مجموعه اي از سیاست هاي اقتصادي و نه
یک چک لیست از اقدامات به دست آمده است. اصلاح قوانین و استواري مالکیت خصوصی، توسعه سیاست هاي تجاري، تقدم دادن به
جذب سرمایه گذاران خارجی و کاستن از حجم مداخلات دولت در اقتصاد ازجمله مواردي بوده که زمینه ساز صعود چین به جایگاه
سی ویکم شاخص انجام کسب وکار بانک جهانی بوده است. در این مسیر تجدیدنظر یا اصلاح 3هزار قانون و سیاست نامناسب در

 
حوزه اقتصاد و حقوق مالکیت یکی از اقدامات قوي دولت چین در زمینه بهبود محیط کسب و کار بوده است. 

بررسی دقیق تر جایگاه چین در شاخص هاي کسب وکار نشان می دهد این کشور در دو مقطع توانسته جهش هاي بزرگی را تجربه
کند. در دوره نخست که سه مرحله داشت، به مدد پیوستن به اقتصاد جهانی و بارگزاري دامنه اي از تغییرات حقوقی، چین به جمع
100 کشور نخست جهان پیوست و در دوره دوم یا مرحله چهارم نیز با تقویت مسیر قبلی خود را به رتبه 31 جهان رساند. گزارش
مذکور نشان می دهد سه دوره اصلاحات اقتصادي چین در فاصله سال هاي 1979 تا 2012 کمک کرده تا رتبه چین تا سطح نود و
ششمین کشور جهان در شاخص کسب وکار صعود کند. اوج کار دولت چین در بهبود محیط کسب و کار این کشور اما در دوره چهارم
رخ داده است. در واقع افزایش عمق اصلاحات در چهارمین دوره که در فاصله سال هاي 2013 تا امروز اجرا شده، تحولی همه جانبه را
در این کشور ایجاد کرده؛ به طوري که ضمن صعود 65پله اي در شاخص کسب وکار، چین را دوازدهمین کشور جهان در زمینه

 
دسترسی به برق و پنجمین کشور جهان در زمینه عمل به قراردادها تبدیل کرده است. 



گزارش اتاق با اشاره به افزایش 2برابري تعداد نهاده هاي مبتنی بر بازار در این کشور طی سال هاي 2013 تا 2018 که از 101
میلیون فراتر رفته، اعلام کرده 76 میلیون از این واحدها را بنگاه هاي صنعتی و تجاري فردي تشکیل می دهند. البته این اقدام دو
نتیجه کلی داشت. آخرین دور اصلاحات اقتصادي در چین موجی از کارآفرینی و نوآوري را در این کشور به راه انداخت که جذب
سرمایه خارجی را شدت بخشید و اشتغال زایی را تقویت کرد. روایت این گزارش از اقتصاد چین در این دوره نشان می دهد دور
چهارم اصلاحات محیط کسب وکار با نقش آفرینی در بیش از دو سوم کل اشتغال هاي جدید در این کشور معجزه کرده است. چین
به مدد این اصلاحات در بازه زمانی 2013 تا 2017 نزدیک به 44میلیون شغل جدید ایجاد کرده است. محیط کسب وکار غالب بر
کشورها، شرایط پرنفوذ و مهمی را براي عملکرد جهانی «شرکت هاي چندملیتی» ایجاد می کند. وجود محیط کسب وکار مناسب به
انباشت عوامل تولید مختلف مانند سرمایه، استعداد و تکنولوژي کمک، سرزندگی بازیگران مختلف بازار را تقویت می کند و به بهبود
کیفیت و سرعت توسعه اقتصادي و کاهش فقر می انجامد. دولت ها و شرکت ها در همه کشورهاي جهان، اهمیت زیادي براي شرایط
اساسی محیط کسب وکار قائل هستند. کشورهاي جهان می توانند با اتخاذ رویکرد جامعی به منظور شناسایی موانع رویه اي، حقوقی،
نهادي و نظارتی که مراحل مختلف سرمایه گذاري و چرخه عمر کسب وکارها را تحت تاثیر قرار می دهد، محیط کسب وکار رقابتی را
در درون خود ایجاد کنند. سپس اقدام به جذب و حفاظت از سرمایه گذاري با محوریت کسب وکار کنند که منجر به رشد اقتصادي
شده و به این ترتیب سبب ارتقاي توسعه اقتصادي پایدار و همه جانبه کشور خود شوند. در ادامه بخش بیشتري از متن سند «بهبود
محیط کسب وکار در چین: فعالیت ها و تجربه ها» که در مرکز دانش بین المللی توسعه (CIKD) تهیه شده و توسط مرکز پژوهش
هاي اتاق بازرگانی ترجمه شده را بررسی خواهیم کرد. درس هاي بهبود محیط کسب وکار چین به عنوان یکی از 10 قدرت اقتصادي
بزرگ جهان که به طور مداوم دو سال پیاپی (2019 و 2020) جایگاه جهانی خود را در این بخش ارتقا داده، شایسته توجه

 
سیاستگذاران ایرانی است. 

محیط کسب و کار مناسب یعنی چه؟ در یک تعریف جهانی، محیط کسب وکار را مجموعه اي از شرایط سیاسی، حقوقی، نهادي و
مقرراتی حاکم بر این فعالیت ها تعریف کرده اند که هدف از آن کاهش هزینه ها و ریسک هاي فعالیت هاي تجاري از طریق بهبود
سیاست هاي دولت، قوانین و مقررات و ایجاد رقابت در میان مشارکت کنندگان بازار است. براین مبنا «محیط کسب وکار» مبناي بقا،
توسعه و نوآوري نهادهاي بازار را تشکیل می دهد. محیط کسب وکار مناسب مستلزم وجود نظام نسبتا معقولی براي محافظت از
حقوق مالکیت است که از دستاوردهاي تولید نهادهاي بازار محافظت می کند، مشوق نوآوري است و تاثیرات ثروت آفرین سرمایه
گذاري را تقویت می کند. در عین حال کاهش نااطمینانی و بهبود پیش بینی پذیري نتایج فعالیت هاي تجاري، دو نشانه طبیعی یک

 
محیط کسب وکار مناسب است. 

دوره اول؛ پایان جدال ایدئولوژیک کل چیزي که در چین رخ داده گذار از نظام اقتصاد دولتی و بسته به نظام اقتصادي بازتعریف شده
بوده است. موردي که در این گزارش ذیل اصلاح محیط کسب وکار براي خلق محیطی باز است. دنبال کردن رشد اقتصادي از طریق
جذب فعالانه سرمایه و تکنولوژي خارجی و همچنین ترویج تجارت خارجی دو قطب نماي چینی ها در مسیر بهبود محیط کسب و
کار بوده است. با توجه به چنین تصویري و با هدف فراهم کردن شرایطی براي ورود شرکت هاي خارجی به اقتصاد چین، دو موضوع
«تهیه و تصویب قوانین جدید» و «پذیرفتن استانداردهاي جهانی اقتصاد» در دستور کار دولت چین قرار گرفت. چین در این دوره از
اصلاحات که در فاصله سال هاي 1979 تا 1991 ادامه یافت، روي بهبود فضاي تولید کشاورزي متمرکز شد. ضمن اینکه ایجاد مناطق
آزاد و ویژه اقتصادي را با هدف جذب سرمایه خارجی در دستور کار قرار داد. انقلاب در ایدئولوژي و مفاهیم دولت چین، بهره گیري از
مزیت هاي کشور در زمینه حجم بازار و نیروي کار، باز کردن درهاي اقتصاد به روي همه جهان از طریق تاسیس مناطق آزاد اقتصادي
در شنزن، ژوهاي و... که تا سال1991 به 60 منطقه رسید، بازگشایی اقتصاد به روي جهان بر مبناي اصل برابري و مزایاي متقابل در

 
کنار استفاده از اصل «بحث نکن و انجام بده» پنج موردي هستند که در دور اول اصلاحات فضاي کسب و کار چین به آنها توجه شد. 



چین در دوره اول از طریق اتخاذ سیاست «بحث نکن» به اصلاحات اقتصادي اولویت بالایی داد و از هر گونه گفت و گو در مورد
ایدئولوژي هاي سیاسی خودداري کرد و به بخش اقتصادي غیردولتی اجازه شکوفایی داد. براي پیشبرد بیشتر اصلاحات بازار دنگ
شیاپنگ که از 1978 تا 1989 رهبر عالی مقام چین بود، اشاره کرده است که «بحث نکنید، در عوض آزمایشات جسورانه اي را انجام
دهید و مسیرهاي جدیدي را روشن سازید. اصلاحات روستایی دقیقا به همین شکل انجام شدند و اصلاحات شهري نیز دقیقا بایستی

 
به همین شکل اجرا شوند. 

تاکید گزارش این است که «تاسیس چارچوب قانونی مناسب براي استفاده از سرمایه گذاري خارجی»، «اخذ مالیات ترجیحی از
سرمایه گذاري هاي خارجی»، «تمرکززدایی از مرجع یا مقام تایید شرکت ها»، «اجراي آزمایشی و سپس گسترش مقیاس پروژه هاي
تجاري» در کنار «خروج از نظام اداري عصر برنامه ریزي متمرکز دولتی و اصلاح آن» پنج اقدام اصلی دولت چین براي بهبود محیط
کسب و کار در فاز نخست اصلاحات بوده است. نتیجه این رویکرد افزایش میزان جذب سرمایه خارجی از سطح 920 میلیون دلار در

 
سال 1983 به 4.6 میلیارد دلار در سال 1991 میلادي بود. 

در این باره دنگ شیائو پنگ رهبر اصلاحات اقتصادي چین گفته بود افزایش سرزندگی اقتصاد و اجتناب از صلبیت، دومین اصل بهبود
کارآیی ادارات دولتی و اعطاي امکان ایفاي نقش کامل به طرح هاي ابتکاري افراد و تمام اقشار جامعه ازجمله اهداف اصلی برنامه اول
اصلاحات اقتصادي چین بوده است. اصلاحاتی نهادي که هدف اصلی آن اثربخشی بیشتر سازمان ها، کاهش تعداد مجموعه کارکنان

 
آنها و تحول در عملکردهاي دولت بود. 

دوره دوم؛ گام هاي نخست آزادسازي دور دوم تلاش براي اصلاح اقتصاد با اقداماتی در راستاي بهبود محیط کسب و کار چین از سال
1992 شروع شد. «ساخت چارچوب نهادي خاصی براي نظام مدیریت اقتصاد کلان» مبتنی بر ایده سوسیالیسم بازار اولین گام در این
فاز بوده است. نظام نرخ مبادله ارز شناور بازارمحور و مدیریت شده یکی از مهم ترین اقدامات این فاز بود. بخش دیگر اصلاحات محیط
کسب و کار به «بهبود مداوم قوانین و مقررات مربوط به سرمایه گذاري خارجی و ایجاد شرایط مساعد براي سرمایه گذاران خارجی»
مربوط بود. در این راستا در سال 1995، چین قانون سرمایه گذاري خارجی و مقررات موقت سرمایه گذاري خارجی در زمینه تاسیس
شرکت هاي سرمایه گذاري را رسما تصویب و اعلام کرد که به سرمایه گذاران خارجی اجازه می دهد شرکت هاي سرمایه گذاري مادر
را در این کشور تاسیس کنند. چین با این کار مسیر ادغام سرمایه گذاري هاي شرکت هاي چندملیتی در چین را براي این شرکت ها
هموار کرد. سومین تلاش چین «ترویج استفاده از نظام مالیاتی یکپارچه و نظام مبادله ارزي واحد براي شرکت هاي داخلی و شرکت
هاي داراي سرمایه خارجی» بود. چهارمین تلاش این کشور «افزایش مقیاس تجربه هاي مناطق شنژن و سایر مناطق اقتصادي ویژه و
گسترش سیاست هاي اقتصاد باز و جذب سرمایه گذار خارجی در تمام کشور» بود. پنجمین مورد نیز به «استانداردسازي مدیریت
امور دولتی» مربوط بود که سه بخش بود. نخست ادغام هاي بزرگی که در میان نهادهاي مدیریت صنعتی روي داد و تعداد آنها بسیار
کاهش یافت. دوم کاهش رویه هاي اداري بررسی و تایید بود. در عین حال تقسیم معقول مسوولیت بخش هاي عملکردي دولت در
پایین و بالاي نظام اداري مورد دیگري بود که ثمربخش شد و تا سال 2001 به رشد چشمگیر ورود سرمایه خارجی به چین منجر

 
شد. 

دوره سوم؛ توسعه بخش خصوصی در این دوره اصلاحات با شدت بیشتري دنبال شد. در فاصله سال هاي 2002 تا 2012 پنج اقدام
مهم از سوي چین صورت گرفت که تلاش داشت محیط کسب و کار این کشور را توسعه دهد. چین پیش از پیوستن به سازمان
تجارت جهانی و همچنین پس از پیوستن به این سازمان، براي همترازي بیشتر با قوانین بین المللی، بیش از 3 هزار قانون و سیاست
نامناسب در زمینه مبادله کالاها، تجارت خدمات، حقوق مالکیت و سرمایه گذاري را مورد تجدید قرار داد و بهبود بخشید. از جمله این
قوانین می توان به «قانون سرمایه گذاري مشترك سهام چینی و خارجی»، «قانون سرمایه گذاري مشترك قراردادي چین و سرمایه
گذاران خارجی» و «قانون شرکت هاي با سرمایه گذاري کاملا خارجی و قانون تجارت خارجی» اشاره کرد. پنج اقدام مهم این دوره



شامل این موارد بودند: اولا چین به طور مداوم قوانین و مقررات خود را بهبود بخشید. ثانیا چین نظام مدیریت سرمایه گذاري خارجی
را نیز اصلاح کرد. در واقع چین به طور مداوم رویه هاي تایید پروژه هاي تجاري را ساده تر ساخت و اختیار تایید، آزمایش این پروژه
ها و تایید سرمایه گذاري خارجی را به نهادهاي دیگر واگذار کرد. واگذاري امور در ده ها فعالیت از جمله در بخش عمران، شهرسازي،
حمل و نقل محموله ها، چاپ و... به سازمان هاي محلی و استانی یا نهادهاي ملی بخشی از این اصلاحات مناسب بود. سومین مورد

 
اینکه چین نظام مالیات گیري از شرکت هاي داخلی و خارجی را یکپارچه ساخت. 

چهارمین مورد از اصلاحات چین به بخش هاي انحصاري از جمله در بخش هاي نفت، برق، ارتباطات، حمل ونقل هوایی، امور مالی،
راه آهن، آموزش و پرورش و فرهنگ مربوط بود که به تدریج دسترسی سرمایه گذاران خارجی به آنها را باز کرد که همین عامل زمینه

 
ساز رشد گسترده بخش خصوصی چین شد. 

پنجمین مورد به بازدهی خدمات دولتی مربوط بود که در این دوره بهبود چشمگیري یافت. در این راستا، از سال 2008 چین ساختار
وزارتخانه هاي مرکزي را تغییر داد و سازمان هایی با عملکرد مشابه و مسوولیت هاي تداخل کننده را با یکدیگر ادغام کرد. همچنین
تعهد خود به بهبود محیط و خدمات سرمایه گذاري را حفظ کرد و مدیریت رویه هاي تایید سرمایه گذاري را براي سرمایه گذاران
تسهیل کرد. بسیاري از دولت هاي محلی نیز از طریق مراکز خدماتی یا ترویج سرمایه گذاري خارجی رویه هاي «تایید یک مرحله

 
اي» را به سرمایه گذاران خارجی ارائه کردند. 

 
مجموعه این اصلاحات به این نتیجه ختم شد که جذب سرمایه خارجی در چین بازهم افزایش یافت. 

 
دوره چهارم؛ عصر جهش در این فاز، اصلاحات در سه مرحله اجرا شد: 

مرحله اول به «فنگ گوان گو» مربوط است.برنامه «فنگ گوان گو» با هر نیتی تنظیم شده، برنامه جهش جدي چین در شاخص
کسب و کار بوده است. این برنامه که از سال 2013 شروع شده و تا امروز ادامه دارد، روي «کاهش مقررات و مدیریت خرد دولت»،
«کاهش موثر موانع ورود به بازار»، «ترویج رقابت منصفانه» و «ارائه خدمات بهتر در واکنش به نیازهاي واقعی کسب وکارها» متمرکز

 
است. 

دومین مرحله به «استفاده از شاخص سهولت انجام کسب و کار بانک جهانی به عنوان معیار پیشبرد اصلاحات و تاکید بر طرح هاي
ابتکاري و بافتارهاي محلی» برمی گردد که تاثیر بالایی داشت. سومین مورد نیز شامل «تعمیق جامع اصلاحات از طریق تمرکز بر
نهادسازي» بود. مواردي که روي هم رفته می توان تاثیر آنها بر راه اندازي کسب وکارها را به عینه دید. پروژه گیگافکتوري تسلا در

 
شانگهاي مصداق بارز این موضوع است. 

گیگافکتوري 5 میلیارد دلاري تسلا، یکی از بزرگ ترین پروژه هاي تولیدي خارجی در شانگهاي است که مقامات دولتی مسیر تایید
آن را تسهیل و خدمات را بهینه کرده اند. این پروژه در ماه جولاي سال 2018 به امضا رسید و ساخت آن در ماه ژانویه سال 2019
آغاز شد. تمام فرآیندهاي آن در کمتر از 6 ماه تکمیل شد. در اوت 2019، گیگافکتوري تسلا فاز اول مجوز پذیرش جامع را دریافت
کرد. جالب اینکه تنها سه روز براي کسب مجوز این پروژه زمان صرف شده است. در اکتبر همین سال، شرکت شبکه دولتی چین
اولین خط انتقال را در یک پروژه اتصال نیرو آغاز کرد که تامین برق براي کارخانه تسلا را تا سطحی که براي تولید اصلی آن نیاز
است، افزایش داد. این پروژه، شامل 55 کیلومتر کابل و حدود 7/ 16 کیلومتر لوله، تنها با صرف 168 روز، جزو سریع ترین پروژه هایی

 
است که در این کشور تکمیل شده است. 



فضاي کسب وکار چین پس از 40 سال براي سالیان متمادي در دهه نخست قرن21، شاخص سهولت انجام پروژه هاي تجاري چین
در محدوده 90 قرار داشت. با عنایت به چنین وضعیتی دور چهارم اصلاحات اقتصادي در چین به کل شرایط کشور را متحول کرد. از
سال 2013، چین بهینه سازي محیط کسب وکار را یکی از ابزارهاي اصلی بهبود رقابت پذیري اقتصادي خود از طریق پیشبرد مداوم
اصلاحات سراسري قرار داد. این کار از طریق« تمرکززدایی و توزیع بیشتر قدرت و تسهیل امور اداري»، «ساده سازي فرآیندهاي اخذ
تایید» و «کاهش مالیات ها و هزینه ها» صورت گرفته است. اجراي این امور هم با تحسین بانک جهانی و ارتقاي 65پله اي چین در
یک دوره زمانی کوتاه همراه بوده است. در گزارش انجام کسب وکار سال 2020، چین در رتبه 31 قرار گرفت، درحالی که در سال
هاي 2015 و 2018 به ترتیب به رتبه هاي 59 و 47 دست یافته بود. مهم ترین نتیجه چنین رویکردي در بهبود وضعیت جذب

 
سرمایه خارجی در این کشور ظهور یافته است. 

نتیجه این اصلاحات در گفته هاي مقامات رسمی چین مشهود است. چینی ها اعلام کرده اند در ماه هاي فوریه تا نوامبر سال 2019
توانسته اند 6168 پروژه سرمایه گذاري خارجی را جذب کنند که نسبت به همین بازه زمانی در سال گذشته، تا یک سوم افزایش
داشته است. در عین حال این بهبود، با ورود 8/ 17 میلیارد دلار سرمایه گذاري خارجی جدید در این منطقه روبه رو بوده که نسبت

به سال گذشته 10 درصد افزایش یافته است.



پیشنهاد کوشکی به رئیسی براي چینش کابینه

منبع: افقشماره خبر:  171  |  تاریخ: 1400/04/01

استاد دانشگاه تهران به بیان توضیحاتی درباره مولفه ها و اولویت هاي دولت سیزدهم پرداخت. نوشته پیشنهاد کوشکی به
رئیسی براي چینش کابینه اولین بار در سایت خبري تحلیلی افق. پدیدار شد.

 
استاد دانشگاه تهران به بیان توضیحاتی درباره مولفه ها و اولویت هاي دولت سیزدهم پرداخت. 

محمد صادق کوشکی استاد دانشگاه تهران و فعال سیاسی اصولگرا درباره چارچوب تشکیل کابینه دولت سیزدهم و تشکیل یک دولت
فراجناحی اظهار کرد: دولت سید ابراهیم رئیسی کار بسیار سختی را در پیش دارد. این سختی به این دلیل است که باید بتواند

 
اعتمادي که مردم به قوه مجریه و دولت از دست داده اند را برگرداند. 

این فعال اصولگرا در ادامه بیان کرد: عملکرد روحانی باعث شده که سرمایه اجتماعی روحانی در ایران به شدت نزول پیدا کند. بدون
این سرمایه اجتماعی و اعتماد مردم به دولت، سید ابراهیم رئیسی و هیچ گزینه دیگري نمی تواند هیچ قدمی بردارد. در حالی که باید

 
ویرانی هاي بسیار زیادي را علاج کند که در دوره ریاست جمهوري روحانی ایجاد شده است. 

این استاد دانشگاه تهران ادامه داد: حرکتی که باعث می شود اعتماد سازي صورت بگیرد و دولت سیزدهم بتواند سرمایه اجتماعی

 
خودش را افزایش دهد و با کمک این اعتماد مردم و سرمایه اجتماعی مشکلات را حل و فصل کند. 

کوشکی خاطرنشان کرد: این اقدام اتفاق نمی افتد مگر اینکه دولت حجت الاسلام رئیسی متناسب را روزگار فعلی باشد. به این صورت
که اگر مردم و فعالان سیاسی شاهد باشند که دولت سیزدهم وزراي سابق، وزراي دولت احمدي نژاد و استاندارهایش و مقامات

 
گذشته و مقامات جناح راست را روي کار بیاورد، اعتماد سازي اتفاق نمی افتد و سرمایه اجتماعی برنمی گردد. 

به گفته این استاد دانشگاه، کسانی که قبلا امتحان خود را پس داده اند نباید در این دولت دوباره آزمون بدهند و گروه هاي خوشنام و

 
توانمند و متخصصی داریم که تا کنون به دلیل اینکه به هیچ جناحی وابسته نبودند به کار گرفته نشدند. 

این فعال سیاسی اصولگرا بیان کرد: اگر این افراد به کار گرفته شوند و چهره هاي جدید روي کار بیایند، سرمایه اجتماعی ایجاد و
اعتماد مردم به دولت باز گردانده خواهد شد. سرمایه اجتماعی در صورت وجود داشتن می تواند به این مشکلات غلبه کند و وعده

 
هاي که رئیس جمهور جدید به مردم داده است را محقق کند. 

کوشکی ادامه داد: مهم ترین اولویتی که دولت جدید باید به آن توجه کند سرمایه اجتماعی و بازگرداندن اعتماد به مردم است. به این
وسیله دولت جدید می تواند موفق به حل مشکلات اقتصادي و معیشتی شود. اولویت اول این است که در 100 روز اول دولتی را

 
معرفی کند که مردم اطمینان پیدا کنند این دولت قابل اعتماد است و سرمایه اجتماعی دولت قوي خواهد بود. 

این استاد دانشگاه تهران گفت: اگر حجت الاسلام رئیسی بتواند با با مدیران خود اعتماد مردم را جلب کند می تواند در عین حال که



به مشکلات اقتصادي و معیشتی رسیدگی می کند، می تواند به مسائل فرهنگی، اجتماعی، اشتغال و رسیدگی کند. زمانی مردم با
دولت همراهی می کنند که به دولت اعتماد داشته باشند و سرمایه اجتماعی دولت قابل توجه باشد. گام اول دولت سیزدهم کابینه

است و این افراد باید توانمند باشند.



هیچ خط قرمزي در آستان قدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد/

حسابرسی را از دفتر خودم آغاز کردم

منبع: افقشماره خبر:  172  |  تاریخ: 1400/04/01

تولیت آستان قدس رضوي گفت: فعالیت بازرسی و حسابرسی در آستان قدس قدرتمندانه است و حضور بازرسان زینت
المجالسی نیست و هیچ خط قرمزي در این آستان مقدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد. نوشته هیچ خط قرمزي در

آستان قدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد/ حسابرسی را از دفتر خودم آغاز کردم اولین بار در ...

تولیت آستان قدس رضوي گفت: فعالیت بازرسی و حسابرسی در آستان قدس قدرتمندانه است و حضور بازرسان زینت

 
المجالسی نیست و هیچ خط قرمزي در این آستان مقدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد. 

به گزارش افق انلاین ، همزمان با شب میلاد امام رضا (ع) حجت
الاسلام احمد مروي تولیت آستان قدس رضوي در برنامه گفت
وگوي ویژه خبري شبکه دو سیما به تشریح اقدامات این آستان و

 
برنامه هاي پیش رو پرداخت. 

وي با اشاره به ایام محدودیت زیارت به دلیل شیوع کرونا، اظهار
کرد: یکی از سخت ترین شرایط و تلخ ترین دوران زندگی من این بود که محدودیت زیارت براي زائران به وجود بیاید، اما هم دین و
آموزه هاي دینی و عقلانیت و هم آموزه هاي حضرت رضا (ع) به ما می آموزد که به سلامت مردم فکر کنیم و عقلانیت را فداي

 
احساسات و عواطف هرچند مقدس و محترم نکنیم و این توصیه اولیا الهی است. 

 
در ابتداي کرونا براي سلامت زائران محدودیت بیشتر اعمال شد تا به استاندارد برسیم 

وي افزود: براي اینکه هم زیارت را تأمین کنیم و هم سلامت و امنیت زائران را، ابتدا محدودیت هاي بیشتري اعمال شد تا از شرایط
سخت و تلخ کرونایی عبور کردیم. امروز از یک سال قبل وضعیت بهتر شده است و با رعایت دقیق دستورالعمل هاي بهداشتی باب

 
زیارت را نیز با نظر کارشناسان وزارت بهداشت باز کرده ایم. 

تولیت آستان قدس رضوي با بیان اینکه وزیر بهداشت به صورت کتبی و اهداي لوح تقدیر از آستان قدس رضوي به واسطه رعایت
دستورالعمل هاي بهداشتی تقدیر کرده است، اظهار کرد: هرکجا با نظر کارشناسان کمبودي در امکانات و تهویه هوا وجود داشت،

 
فراهم کردیم تا شرایط براي زیارت فراهم شود. 

 
بکارگیري 7 هزار خادمیار سلامت 

وي با اشاره به اقدامات بهداشتی در حرم مطهر، عنوان کرد: آستان قدس رضوي در ایام شیوع کرونا حدود 10 میلیون ماسک در بین



زائران توزیع کرده است و 7 هزار خادم یار سلامت در حرم مطهر فعال شدند تا در صحن ها و رواق ها براي رعایت دستورالعمل هاي

 
بهداشتی تذکر و ماسک و مواد ضدعفونی کننده را در اختیار زائران قرار دهند. 

حجت الاسلام مروي عنوان کرد: تدابیر بهداشتی اندیشیده شده و نظر کارشناسان تردد تا روضه منوره امکان پذیر شده است، البته

 
لمس ضریح مطهر هنوز مقدور نیست. 

 
زائرسرا و زائرشهر رضوي در حال تکمیل است 

وي در ادامه به زائر شهر و زائر سراي رضوي اشاره و اظهار کرد: در حال تکمیل و تجهیز زائر سرا و زائر شهر رضوي هستیم و اکنون
نیز این مکان ها در اختیار زائران براي استفاده است؛ در سال 98 و پیش از شیوع کرونا حدود 370 هزار زائر اولی به همت آستان

 
قدس به مشهد مقدس مشرف و در زائر سرا و زائر شهر اسکان داده شدند. 

تولیت آستان قدس رضوي بیان کرد: با شیوع ویروس کرونا و ایجاد محدودیت در سفر و تشرف به بارگاه منور رضوي تلاش کردیم با

 
برنامه ریزي و استفاده از ظرفیت رسانه ملی و فضاي مجازي باب زیارت بسته نشود. 

وي گفت: اگر چه هیچ چیز جاي حضور در این جغرافیا و فضاي مقدس و زیات از نزدیک را نمی گیرد و این امر با هیچ اقدامی قابل
جبران نیست اما به دلیل شرایط اضطراري ایجاد شده تلاش کردیم با استفاده از تمام ظرفیت فضاي مجازي و رسانه ها باب زیارت

 
بسته نشود که تجربه بسیار خوبی در این زمینه حاصل شد. 

حجت الاسلام مروي با بیان اینکه ایام شیوع کرونا شرایط بسیار سختی را براي ما رقم زد اما در کنارش تجربه بسیار خوبی براي بستر
سازي براي زیارت در فضاي مجازي ایجاد کرد، تصریح کرد: در این مدت هزاران ساعت برنامه از حرم مطهر رضوي در بستر فضاي
مجازي براي هموطنان داخل کشور و مشتاقان خارج از کشور به زبان هاي عربی، انگلیسی، اردو و غیره تهیه و پخش شد و بیش از

 
یک میلیون نفر مخاطب این برنامه ها بودند. 

 
کار هاي مثبت تولیت هاي پیشین را با قوت ادامه می دهیم 

وي گفت: بنده در روز اول و معارفه اعلام کردم که ما کارهاي مثبت تولیت هاي معزز گذشته چه تولیت فقید و چه تولیت سابق را با
قدرت انجام می دهیم و ادامه می دهیم و هیچ کاري را تعطیل نکردیم. در هیچ امر آستان قدس سلیقه شخصی دخالت ندارد، بلکه با

 
کار کارشناسی احساس کردیم برخی کارها مصلحت بر ادامه اش نیست و روي این کار کارشناسی کردیم و مقداري متوقف کردیم. 

تولیت آستان قدس رضوي اضافه کرد: به عنوان مثال در طرح خادمیاري حدود 200 هزار نفر در سایت ثبت نام کرده بودند و اگر
ادامه پیدا می کرد به دو میلیون نفر نیز رسیده بود. مگر این دستگاه چقدر خادم و خادمیار نیاز دارد؟ باید مدیریت می شد؛ همه
علاقه مند و عاشق هستند و دوست دارند در این دستگاه سهمی داشته باشند؛ ما هم تواضع می کنیم اما ظرفیت استفاده از این همه

 
نیرو باید وجود داشته باشد. 

وي ابراز کرد: در دوران جدید تغییر جهت گیري و رویکرد هایی اتفاق افتاد اما این امر به هیچ عنوان به معناي مخالفت به دوره هاي
گذشته نیست، هر مدیري کار کارشناسی می کند و سلیقه مدیریتی براساس کار کارشناسی است اما عمده کارهاي گذشته را ادامه

 
داده ایم. 



 
هیچ خط قرمزي در آستان قدس براي بازرسی و حسابرسی وجود ندارد 

حجت الاسلام مروي گفت: تمام مجموعه هاي آستان قدس چه اقتصادي و چه فرهنگی زیر نظر بازرسی و حسابرسی هستند؛ هیچ
خط قرمزي نداریم و هیچ خانه خلوتی نداریم؛ حتی گفته ام حسابرسی و بازرسی دفتر تولیت را نیز بررسی کنند و ببینند هزینه ها و

 
خرج کردها طبق روال است یا خیر؟ 

وي اظهار کرد: مؤسسه مفید راهبر را که حسابرسی از دستگاه هاي وابسته به رهبري را انجام می دهد به آستان قدس آوردیم، آنها در
آستان قدس کمابیش حضور داشتند اما فعالشان کردیم و گفتیم در همه بخش هاي آستان حضور پیدا کنید. تأکید کردم هرچه می

 
توانید حسابرسی کنید و ضعفها را به دست آوردید و پیشگیري کنید و هیچ خط قرمزي در حسابرسی وجود ندارد. 

 
تصدي گري آستان قدس را به حداقل می رسانیم 

تولیت آستان قدس رضوي با تأکید بر اینکه بازرسی و حسابرسی باید جداگانه و قدرتمندانه در آستان قدس فعالیت کنند و حضورشان
زینت المجالسی نیست. گفت: بنا داریم شرکت هاي اقتصادي آستان قدس را با یکدیگر ادغام و تصدیگري آستان قدس را به حداقل

 
برسانیم؛ کارهاي مطالعاتی و کارشناسی این امر آغاز شده است. 

وي تصریح کرد: آستان قدس فعالیت اقتصادي خارج از موقوفات ندارد، به همین دلیل نام سازمان اقتصادي آستان قدس را به سازمان

 
بهره وري موقوفات تغییر دادیم که رسالتش استفاده مناسب و افزایش بهره وري موقوفات مردم است. 

حجت الاسلام مروي اظهار کرد: در حد توان خود به استقلال اقتصادي کشور و به امنیت کشور می اندیشیم؛ در حوزه تولید دارو و
ایجاد خودکفایی در حوزه سلامت فاکتور 8 که مربوط به بیماران هموفیلی است را تولید و نیاز کشور تامین شد بگونه اي که کشور

 
نیاز به واردات این دارو ندارد. 

 
نگاه سوداگرانه و سودگرایانه در فعالیت اقتصادي نداریم 

تولیت آستان قدس رضوي با بیان اینکه در حوزه فعالیت اقتصادي نگاه سوداگرانه و سودگرایانه نداریم و نگاه ما به خودکفایی کشور و
تحقق اقتصاد مقاومتی است، گفت: در بحث کشاورزي کشور براي دانه هاي روغنی به واردات احتیاج دارد، به همین دلیل به این
مسئله ورود کردیم، زمین و بذر در اختیار کشاورزان قرار دادیم و با مدیریت و نظارت و در قرار دادن دانش و تجربیات خود، به

 
کشاورزان کمک می کنیم تا زمینه تولید داخلی فراهم شود؛ در فروش نیز به کشاورزان کمک می کنیم. 

وي با بیان اینکه اهل واردات نیستیم چون به تولید داخل ضربه می زند و این را حرام می دانیم مگر مواد اولیه مورد نیاز، اظهار کرد:
بناي بر گسترش شرکت هاي دانش بنیان داریم؛ نه اینکه شرکت بوجود بیاوریم؛ از جوانان خوشفکر و خلاق در حد امکانات و توان

 
خود حمایت می کنیم. 

 
خام فروشی نمی کنیم 

حجت الاسلام مروي گفت: یکی از منابع و موقوفات آستان زمین است. ما نباید خام فروشی کنیم. زمین ها اگر نیاز به فروش باشد، به



بهره وري برسانیم و ساخت و سازي مناسب فرهنگ امام رضا (ع) روي آن ها انجام دهیم و بعد بفروشیم و به جاي آن زمین هاي

 
دیگري تأمین کنیم. 

وي تصریح کرد: این حرم و دستگاه تا این دنیا هست این حرم هم هست و باید اداره شود و باید به گونه اي هزینه کنیم که سرمایه
هاي حرم مطهر تمام نشود و منابع پایدارش براي همیشه باشد؛ البته کار سختی است و کارشناسان اقتصادي متعددي بر روي آن کار

 
می کنند. هزینه هاي حرم مطهر واقعا گزاف است و باید بتوانیم تامین کنیم. 

تولیت آستان قدس رضوي اظهار کرد: واقعا شرمنده مردم هستیم، شرمنده زائران عزیز هستیم، بنده خودم اعتقاد دارم این زائران عزیز
مهمانان حضرت هستند. اگر کسی به خانه کریمی به عنوان مهمان وارد شود پذیرایی نمی شود؟ قطعا می شود، هم معنوي و هم
مادي. شرمندگی ما از این جهت است که نمی توانیم پاسخ دهیم. همه هزینه ها ما از موقوفات و نذورات است. برخی نذورات خاص
داریم که ویژه مهمانسرا است و نمی توانیم جاي دیگري هزینه کنیم اما موقوفات ما آن قدر نیست که بتوانیم سالی یک بار زائر محترم

 
از غذاي حضرت بهره مند شود. 

 
زائران کمی از نذورات متبرك بهره مند می شوند 

وي بیان کرد: اگر 30 میلیون زائر داریم یک سی ام از این غذاي حضرت برخوردار می شوند زیرا امکاناتش را نداریم اما اگر نذورات و
امکانات بیشتر شود قطعا دو یا سه برابر می کنیم؛ دوست داریم هر زائري که می آید هر روز مهمان حضرت شود؛ سعی کردیم به

 
شکلی جبران کنیم؛ انشاء االله وقف در این حوزه بیشتر شود حتما چندبرابر کرده و گزارشش را به مردم می دهیم. 

تولیت آستان قدس رضوي بیان کرد: چهار چایخانه تدارك دیده ایم، زائر ممکن است خسته باشد، غذا هم گیرش نیامده و بهتر است
تبرکی داشته باشد. این نیز در راستاي زیارت است و فقر و نیاز نیست که زائر سراغ غذاي و تبرك حضرت می آید. چایخانه ها سه

 
موردش بهره برداري شده و چهارمی آن نیز در مسیر مکان یابی است تا در چهارگوشه حرم رضوي این چایخانه ها را داشته باشیم. 

 
براي امنیت حرم با وزارت دفاع و شرکت هاي دانش بنیان صحبت کرده ایم 

حجت الاسلام مروي ادامه داد: حقیقتاً وظیفه خود می دانیم و هویت خود را به این می دانیم که به زائر خدمت کرده و تسهیل زیارت
کرده و تکریم زائر را حفظ کنیم؛ درصدي موفق بوده و در بخشی هم موفق نبوده ایم. زائر می گوید در فرودگاه گیت هست و
محترمانه عبور می کنیم اما در اینجا جواب نمی دهد. در فرودگاه هر فلزي را باید تخلیه کرد. اینجا بخواهیم این کار را بکنیم صف
کیلومتري ایجاد می شود و گیت هایی که بتواند این وضعیت را پاسخ دهد هنوز شکل نگرفته؛ با وزارت دفاع و شرکت هاي دانش
بنیان صحبت کرده ایم تا امنیت زائران را تامین کرده و تسهیل زیارت داشته باشیم و دنبال این مسئله هستیم و هزینه هم می کنیم

 
اما هنوز محقق نشده است. 

وي با اشاره به اقدامات فرهنگی در آستان قدس رضوي اظهار داشت: در حوزه فرهنگ ما به لحاظ زیرساختی امکانات خوبی داریم و
البته هیأتی را مشخص کرده ایم تا براي 20 یا 50 سال آینده تحقیق کنند. اینکه بتوانیم حداکثر بهره وري داشته باشیم مهم است.
رواق و صحن هاي جدید در دست بررسی است. پیشنهادي شده که پشت بام ها تبدیل به صحن شود؛ خیلی زیباست اما اینکه
زیرساخت ها و سازه می تواند یا نه باید کار کارشناسی شود و باید حداکثر بهره وري صورت گیرد. ثقل کار ما فرهنگی است و مطابق
فرموده حضرت باید علوم ائمه را آموخت و محاسن کلام را براي مردم تبیین کرد. کار فرهنگی قبلا هم بوده و زحمات زیادي کشیده

 
شده است. 



حجت الاسلام مروي بیان کرد: در قضایاي کرونا در اشاعه فرهنگ رضوي و زیارت متعالی از فضاي مجازي بهره گرفتیم. همان زیارتی
که در لسان معصومین به عنوان زیارت بامعرفت وارد شده است از این رو درصدد ایجاد کتابخانه ها در رواق هاي حرم منور هستیم.
کتابخانه آستان قدس در کشور بی نظیر و در دنیا بی نظیر است و در دنیا درب هاي این کتابخانه از طریق فضاي مجازي باز شده

 
است. 

 
پاسخ به سؤالات و شبهات 50 هزار جوان و نوجوان 

تولیت آستان قدس رضوي گفت: برنامه بی نهایت مؤسسه جوانان آستان قدس 50 هزار جوان و نوجوان را هدف قرار داده که سؤالات
و شبهات آنان را پاسخ می دهد. کتاب در اختیار مردم می گذاریم و تخفیف هایی نیز لحاظ می کنیم و ترجمه قرآن و مفاتیح را می

 
خواهیم کار جدیدي صورت دهیم. 

تولیت آستان قدس رضوي با اشاره به محرومیت زدایی در آستان قدس رضوي اظهار داشت: آنچه که موظف هستیم و رهبر معظم
انقلاب براي ما تبیین فرموده اند سه مسئله است. محرومان و احسان جویان مجاور یا مشهدي ها؛ محرومان و نیازمندان زائر و سوم در

 
مناطقی که موقوفه داریم بخشی از درآمد موقوفه را که با وقف نامه تطبیق دارد خرج احسان پذیران آن منطقه کنیم. 

 
توزیع یک میلیون بسته معیشتی در ایام کرونا 

حجت الاسلام مروي گفت: ما با کمال دقت و وسواس این کار را صورت می دهیم. نیازمندان و احسان جویان مجاور را غفلت نکرده
ایم. گزارش ها در این حوزه کمتر است. در کرونا یک میلیون بسته 500 هزار تومانی معیشتی داشتیم و در قضیه سیل هم کمک
مقطعی و دائم با ایجاد اشتغال داشتیم. کرونا شرایط استثنایی بود اما بیشتر دنبال این هستیم که نیازمندان را خودکفا کرده و کار و
سرمایه و شغل بدهیم. از طریق دام و دامداري کارهاي خوبی صورت گرفته و برنامه رسیدگی به نیازمندان ما بیشتر شده و البته

 
امکانات ما در حدي نیست که احسان پذیران مشهد را بی نیاز کنیم؛ این را اولویت و وظیفه دینی و انسانی خود می دانیم. 

وي گفت: آستان قدس سازمانی شفاف و پاسخگو است؛ عملکرد و برنامه ما مشخص است البته هنوز بخشی دیگر باید وارد
حوزه شفافیت شود؛ معتقدیم شفافیت اعتماد مردم به آستان را بیشتر می کند و به سود آستان است چون آستان قدس مجموعه اي

 
مردمی است که مردم هزینه هایش را می پردازند و ما کارگزار مردم هستیم و باید بدانند با نذورات چه می کنیم. 

 
با دولت همکاري داشته و داریم 

تولیت آستان قدس رضوي تصریح کرد: ما در حکم رهبر معظم انقلاب به بنده همکاري با دستگاه هاي دولتی را داریم. ما دولتی
نیستیم و در مقابل دولت نیستیم. اگر احتیاجی باشد همکاري می کنیم و قرارداد می بندیم. در سیستان 320 هکتار قرارداد بستیم و

 
زمین ها را آبیاري کردیم. همکاري خوبی با دولت در جهت منافع کشور به نفع مردم داریم. 

حجت الاسلام مروي ابراز کرد: در سال گذشته برنامه ریزي کردیم که حاشیه شهر که مسئله اش مختص مشهد نیست مقداري مسئله
اش حل شود و 30 هکتار زمین آستان قدس را در یک قلم تحویل دادیم و گفتیم دستگاه ها بیایند خانه بسازند و این طبق نظر افراد

 
قدیمی در آستان قدس سابقه نداشته است اما براي محرومان این کار را می کنیم. 



تولیت آستان قدس رضوي در پایان تصریح کرد: ائمه اطهار زنده هستند و به اذن الهی پاسخ می دهند و اجابت می کنند. خداوند ائمه
را براي سعادت بشر فرستاده است. براي سعادت اخروي نیاز به این بزرگان داریم و باید عاقبت بخیري و سعادت را از این بزرگان

بخواهیم و بدانیم امامان مظهر جود و رافت الهی هستند. هیچکس از اینجا نومید بازنمی گردد.



طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی اجرا می شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  173  |  تاریخ: 1400/04/01

یک مقام مسئول از اجراي طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی خبر داد.

یک مقام مسئول از اجراي طرح پرورش مرغ بومی خانگی

 
در تعاونی هاي روستایی خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري مهر به نقل از سازمان مرکزي تعاون
روستایی، محسن تواضع، مدیر کل دفتر توسعه خدمات
فنی و کشاورزي تعاونی هاي سازمان مرکزي تعاون
روستایی ایران گفت: در سال هاي اخیر تلاش هاي جهاد
کشاورزي براي حفظ نژادهاي بومی از طریق اصلاحات
ژنتیکی، فناوري تولید جوجه هاي بومی و تخم مرغ هاي
نطفه دار محلی کمک هاي شایانی به اشتغالزایی، بهبود

 
اقتصاد و تأمین بخشی از پروتئین مورد نیاز جامعه کرده است. 

وي با بیان اینکه این امر سبب علاقمندي کارآفرینان زیادي به منظور پرورش جوجه و مرغ بومی شده و دسترسی به یک درآمدي
قابل قبول را فراهم کرده است، افزود: در این میان شرکت هاي تعاونی روستایی تحت پوشش سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران (به
ویژه اعضاي شرکت تعاونی روستایی زنان) با دارا بودن امکانات و زیر ساخت هاي لازم جامعه هدف ما براي اجراي این طرح را تشکیل

 
می دهند. 

تواضع تصریح کرد: در این راستا رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران طرح پرورش مرغ بومی را در
سطح شرکت تعاونی روستایی زنان با دارا بودن 342 شرکت تعاونی روستایی زنان و حدود 60 هزار عضو فعال را در دستور کار قرار

 
داده و ضمن تعیین مجري، اجراي کامل طرح فوق الذکر را در شش ماه اوّل سال جاري خواستار شده است. 

مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی ها گفت: در این طرح از جوجه هاي واکسینه شده 3 الی 4 هفته پولت (نیمچه)
بومی محلی که متحمل به شرایط اقلیمی و بیماري ها بوده جهت پرورش به مدت (حداکثر 16 هفته) در فضاهاي مشخص شده
شرکت هاي تعاونی روستایی (به ویژه شرکت تعاونی زنان روستایی) نگهداري و تغذیه می شوند و پس از طی دوره پرورش و رسیدن

 
به وزن مطلوب جهت عرضه به صورت زنده در بازارهاي محلی هر منطقه، شهرستان به فروش می رسد. 

تواضع ضمن اشاره به اهمّ فعالیت هاي اجرایی در فرآیند طرح پرورش مرغ بومی اظهار کرد: از جمله این فعالیت ها می توان به
هماهنگی با مدیرکل دفتر امور اقتصادي وزارت جهاد کشاورزي جهت افزودن طرح پرورش مرغ بومی شرکت تعاونی زنان روستایی به
عنوان ایجاد اشتغالزایی در صندوق توسعه کارآفرینی، مکاتبه با معاونت تشکل ها و در خصوص اخذ مجوز تخصیص تسهیلات بخشی

 
از هزینه هاي طرح پرورش مرغ بومی اشاره کرد. 



وي با اشاره به اقدامات انجام گرفته در این حوزه گفت: پیگیري دریافت سهمیه خوراك دان مصرفی از طریق معاونت امور تولیدات
دامی با نرخ مصوب، تشکیل وبینار به منظور هم افزایی و آمادگی اجراي طرح پرورش مرغ بومی با اولویت در اتحادیه هاي استانی
شرکت تعاونی روستایی زنان و سایر تعاونی ها و مکاتبه با شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاري بخش
کشاورزي به منظور تخصیص تسهیلات کم بهره به مبلغ 47,000 میلیون ریال براي دوره هاي سه ماهه و شش ماهه را از جمله این

 
اقدامات دانست. 

این مقام مسئول ضمن اشاره به نتایج این فعالیت ها خاطرنشان کرد: حسب گزارش هاي دریافتی از استان هاي فارس، سمنان،
خراسان جنوبی، کرمانشاه، اصفهان و اردبیل اجراي طرح فوق الذکر، با تهیه، تدارك و تأمین حداقل 30 هزار قطعه پولت در ماه جاري

در دستور کار قرار دارد.



لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

فناورانه

منبع: ایران اکونومیستشماره خبر:  174  |  تاریخ: 1400/04/01

از دید شما نقش بانک ها در توسعه نوآوري و اقتصاد دانش بنیان چیست و چگونه باید باشد؟

به گزارش ایران اکونومیست-از دید شما نقش بانک ها در
توسعه نوآوري و اقتصاد دانش بنیان چیست و چگونه باید

 
باشد؟ 

به نظرم اقتصاد کشور وقتی شکوفا می شود که بستر لازم
براي نوآوري و حضور در بازارهاي رقابتی جهانی فراهم
شود. تولید دانش جدید و تجاري سازي آن از طریق
نوآوري و ارائه محصولات و خدمات جدید اساساً توسط
شرکت هاي دانش بنیان امکان پذیر است. از این رو کسب

و کارهاي دانش بنیان نقش مهمی در اثربخشی تولید، تبلور دانش در محصولات و خدمات جدید، ارتقاء سطح اقتصاد و رفاه و تولید
ثروت و ارزش افزوده در یک جامعه ایفا می کنند. این کسب و کارها بیشتر از سایر بنگاه هاي اقتصادي خود را با تغییرات و تحولات
نوظهور در محیط کسب و کار همگام نموده و براي بقاء در محیطهاي رقابتی تلاش می کنند. هر اندازه که بنگاه اقتصادي از دانش در
ساختار خود بیشتر استفاده کند بر ارزش آن افزوده شده و چرخه تکامل یافته تري از بالندگی به وجود می آورد. کسب و کارهاي
دانش بنیان نقشی کلیدي در ایجاد و توسعه اقتصاد دانش محور دارند. در کسب و کارهاي دانش بنیان، رشد اقتصادي و ایجاد اشتغال،
متناسب با ظرفیت نوآوري تحقق می یابد؛ بدین معنی که دستاوردهاي تحقیق و توسعه به طور پیوسته از طریق سرمایه گذاري به
محصول، فرایند و یا سیستم هاي نوین تبدیل می گردد و دسترسی به ظرفیت هاي سرمایه گذاري براي کارآفرینان و پژوهشگران

 
افزایش یافته و این عامل مهمی در ایجاد نوآوري و بهره برداري از توان فناوري در اقتصاد ملی است. 

 
چالش اصلی نظام بانکی اکنون در حمایت از شرکت هاي دانش بنیان چیست؟ 

به نظرم اکنون چالش اصلی این است که نگاه به شرکت هاي دانش بنیان مانند سایر شرکت هاست و اصطلاحاً ما همه را با یک چوب
می رانیم، در حالی که شرکت هاي دانش بنیان چه از لحاظ عاملان و متولیان کار که معمولا از افرادي با تجربه کارآفرینی و صنعتی
پایین تر و نیز داراي شبکه اجتماعی کمتر توسعه یافته هستند و هم به لحاظ ماهیت ایده ها و طرح هاي دانش بنیان که طبق
مطالعات علمی از منحنی رشد متفاوتی برخوردارند. این کسب و کار اصطلاحاً داراي یک دره مرگ فناوري هستند که اگر با حمایت
بانکی از طریق ارائه تسهیلات ویژه، دوره تنفس بیشتر تسهیلات و غیره همراه نباشند، با مشکل مواجه خواهند شد. لذا، بانک ها
نگاهشان به شرکت هاي دانش بنیان باید به صورت سرمایه گذار خطر پذیر باشد و این تصور را نداشته باشند که در ارائه تسهیلات
مالی به این شرکت ها بدون ریسک هستند. همچنین معتقدم بانک ها به عنوان مشاور امین می توانند در تمام فرآیند ایجاد شرکت ها

 
همراه آنها باشند و خلأهاي دانش اجرایی این شرکت ها را از طریق خدمات کارشناسی بانکی بخشی و تخصصی مرتفع سازند. 

 
حمایت بانک صنعت و معدن از شرکت هاي دانش بنیان چگونه است؟ 

ما علاوه بر تسهیلاتی که به این شرکت ها ارائه می نماییم و در سالیان اخیر افزایش چشمگیري یافته است به خصوص با تفاهم نامه
هایی که با معاونت علم و فناوري ریاست جمهوري و دانشگاه هاي مطرح کشور داشته ایم، در نقشه تحول دیجیتال بانکی و نیز توسعه
بانکداري شرکتی که از راهبردهاي اصلی توسعه بانک صنعت و معدن در برنامه راهبردي پنج ساله پنجم آن می باشد، در حال شکل



دهی اکوسیستم هاي کارآفرینی دیجیتال با محوریت بانک صنعت و معدن و قرار دادن فین تک ها و شرکت هاي دانش بنیان منطقه
اي در زنجیره ارزش بانک هستیم که بخشی از وظیفه نوآوري و ارائه خدمات چابک و به روز را به فین تک ها و شرکت هاي دانش
بنیان منتقل می کنیم که در زیست بوم بانکداري دیجیتال و شرکتی بانک قرار می گیرند. امروزه صاحبنظران معتقدند آنقدر سرعت،
هزینه و ریسک هاي نوآوري بالاست که سازمان ها لازم است با رویکرد نوآوري باز از طرفیت بیرونی سازمان ها براي این مهم استفاده
نمایند. وقتی ظرفیت هاي کشور در یک حوزه دانش بنیان بالاست، این شرکت ها می توانند در زنجیره ارزش خدمات بانکی قرار

 
گیرند و مدل هاي جدید کسب و کار بانکی را ایجاد نمایند که در دنیا استفاده می شود و بانکداري نوین را شکل می دهد. 

 
چالش هاي اصلی بانک ها در توسعه اکوسیستم هاي فناورانه کدامند؟ 

بخشی از این چالش ها درون سازمانی هستند و بخشی محیطی. در حوزه محیطی صنعت بانکی خیلی با نظارت هاي سفت و سخت و
دست و پاگیر و عدم به روز رسانی دستگاههاي نظارتی متناسب با توسعه فناوري هاي جدید مواجه هستیم. کلا در دنیا نیز به
خصوص بعد از بحران 2008، سیستم بانکی خیلی تنظیم گري شده است ولی در آنجا با ایجاد رگ تگ ها و فناوري هاي تنظیم گري
به روز مانند سندباکس و غیره امکان توسعه این زیست بوم ها و ریسک پذیري در این حوزه به بانک ها داده شده است، متأسفانه در
داخل کشور نگاه به سیستم بانکی بعضاً سیاست زده شده است و به عنوان مثال ممکن است در رسانه ملی مدت زیادي را به بحث در
مورد تسهیلات پرداختی به یک شرکت خاص و یا عدم حمایت از موارد خاص صنعتی و غیره اختصاص دهند بدون اینکه با کارشناس
بانک مرتبط با آن پرونده مصاحبه اي صورت گیرد تا تنها یک طرفه به کرسی قضاوت نرویم. این باعث می شود مدیران ما تبدیل به

 
مدیران حافظ وضع موجود و نه مدیران تحول گرا شوند. 

در حوزه درون سازمانی نیز بعضاً چسبندگی درون سازمانی به فرایندها و فناوري هاي معمول و موجود تحولات را به تعویق می اندازد

 
ولی با برنامه ریزي و مدیریت مناسب این مهم قابل تسهیل و تسریع است. 

 
و نظر شما در مورد آینده بانکداري در کشور؟ 

همسو با روند جهانی و نیز با توجه به تأکید وزارت امور اقتصادي و دارایی بر تحول دیجیتال، حرکت به سمت بانکداري دیجیتال و
مدل هاي جدید کسب و کار بانکی از طریق خدمات مشاوره اي، بانکداري شرکتی، تحلیل و پولسازي داده اي، توسعه زیست بوم هاي
فناورانه بانک محور و توسعه بانکداري جایگزین از طریق تک فین ها، بیگ تک ها و فین تک ها و نفوذ بیشتر روندهاي فناورانه جدید
مانند بلاك چین، رمز ارزها، هوش مصنوعی، اینترنت اشیاء و غیره بانکداري کشور با تحولات جدید همراه خواهد شد و چاره اي نیز

جز حرکت به این سمت نداریم و در حقیقت با یک الزام مواجه هستیم تا یک اختیار.



طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی اجرا می شود

منبع: آرمان اقتصاديشماره خبر:  175  |  تاریخ: 1400/04/01

 
یک مقام مسئول از اجراي طرح پرورش مرغ بومی خانگی در تعاونی هاي روستایی خبر داد. 

به گزارش آرمان اقتصادي به نقل از سازمان مرکزي تعاون روستایی، محسن تواضع، مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي
تعاونی هاي سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران گفت: در سال هاي اخیر تلاش هاي جهاد کشاورزي براي حفظ نژادهاي بومی از
طریق اصلاحات ژنتیکی، فناوري تولید جوجه هاي بومی و تخم مرغ هاي نطفه دار محلی کمک هاي شایانی به اشتغالزایی، بهبود

 
اقتصاد و تأمین بخشی از پروتئین مورد نیاز جامعه کرده است. 

وي با بیان اینکه این امر سبب علاقمندي کارآفرینان زیادي به منظور پرورش جوجه و مرغ بومی شده و دسترسی به یک درآمدي
قابل قبول را فراهم کرده است، افزود: در این میان شرکت هاي تعاونی روستایی تحت پوشش سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران (به
ویژه اعضاي شرکت تعاونی روستایی زنان) با دارا بودن امکانات و زیر ساخت هاي لازم جامعه هدف ما براي اجراي این طرح را تشکیل

 
می دهند. 

تواضع تصریح کرد: در این راستا رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان مرکزي تعاون روستایی ایران طرح پرورش مرغ بومی را در
سطح شرکت تعاونی روستایی زنان با دارا بودن 342 شرکت تعاونی روستایی زنان و حدود 60 هزار عضو فعال را در دستور کار قرار

 
داده و ضمن تعیین مجري، اجراي کامل طرح فوق الذکر را در شش ماه اوّل سال جاري خواستار شده است. 

مدیر کل دفتر توسعه خدمات فنی و کشاورزي تعاونی ها گفت: در این طرح از جوجه هاي واکسینه شده 3 الی 4 هفته پولت (نیمچه)
بومی محلی که متحمل به شرایط اقلیمی و بیماري ها بوده جهت پرورش به مدت (حداکثر 16 هفته) در فضاهاي مشخص شده
شرکت هاي تعاونی روستایی (به ویژه شرکت تعاونی زنان روستایی) نگهداري و تغذیه می شوند و پس از طی دوره پرورش و رسیدن

 
به وزن مطلوب جهت عرضه به صورت زنده در بازارهاي محلی هر منطقه، شهرستان به فروش می رسد. 

تواضع ضمن اشاره به اهمّ فعالیت هاي اجرایی در فرآیند طرح پرورش مرغ بومی اظهار کرد: از جمله این فعالیت ها می توان به
هماهنگی با مدیرکل دفتر امور اقتصادي وزارت جهاد کشاورزي جهت افزودن طرح پرورش مرغ بومی شرکت تعاونی زنان روستایی به
عنوان ایجاد اشتغالزایی در صندوق توسعه کارآفرینی، مکاتبه با معاونت تشکل ها و در خصوص اخذ مجوز تخصیص تسهیلات بخشی

 
از هزینه هاي طرح پرورش مرغ بومی اشاره کرد. 

وي با اشاره به اقدامات انجام گرفته در این حوزه گفت: پیگیري دریافت سهمیه خوراك دان مصرفی از طریق معاونت امور تولیدات
دامی با نرخ مصوب، تشکیل وبینار به منظور هم افزایی و آمادگی اجراي طرح پرورش مرغ بومی با اولویت در اتحادیه هاي استانی
شرکت تعاونی روستایی زنان و سایر تعاونی ها و مکاتبه با شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاري بخش
کشاورزي به منظور تخصیص تسهیلات کم بهره به مبلغ 47,000 میلیون ریال براي دوره هاي سه ماهه و شش ماهه را از جمله این

 
اقدامات دانست. 



این مقام مسئول ضمن اشاره به نتایج این فعالیت ها خاطرنشان کرد: حسب گزارش هاي دریافتی از استان هاي فارس، سمنان،
خراسان جنوبی، کرمانشاه، اصفهان و اردبیل اجراي طرح فوق الذکر، با تهیه، تدارك و تأمین حداقل 30 هزار قطعه پولت در ماه جاري

در دستور کار قرار دارد.



لزوم حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

فناورانه

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  176  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل بانک صنعت و معدن بر حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی فناورانه تأکید کرد.

گروه اقتصادي: مدیرعامل بانک صنعت و معدن بر حمایت از شرکت هاي دانش بنیان و توسعه اکوسیستم هاي کارآفرینی

 
فناورانه تأکید کرد. 

 
به گزارش بولتن نیوز، گفتگو با حسین مهري را در ادامه می خوانیم: 

از دید شما نقش بانک ها در توسعه نوآوري و اقتصاد دانش بنیان چیست و چگونه باید باشد؟ به نظرم اقتصاد کشور وقتی شکوفا می
شود که بستر لازم براي نوآوري و حضور در بازارهاي رقابتی جهانی فراهم شود. تولید دانش جدید و تجاري سازي آن از طریق نوآوري
و ارائه محصولات و خدمات جدید اساساً توسط شرکت هاي دانش بنیان امکان پذیر است. از این رو کسب و کارهاي دانش بنیان نقش
مهمی در اثربخشی تولید، تبلور دانش در محصولات و خدمات جدید، ارتقاء سطح اقتصاد و رفاه و تولید ثروت و ارزش افزوده در یک
جامعه ایفا می کنند. این کسب و کارها بیشتر از سایر بنگاه هاي اقتصادي خود را با تغییرات و تحولات نوظهور در محیط کسب و کار
همگام نموده و براي بقاء در محیطهاي رقابتی تلاش می کنند. هر اندازه که بنگاه اقتصادي از دانش در ساختار خود بیشتر استفاده
کند بر ارزش آن افزوده شده و چرخه تکامل یافته تري از بالندگی به وجود می آورد. کسب و کارهاي دانش بنیان نقشی کلیدي در
ایجاد و توسعه اقتصاد دانش محور دارند. در کسب و کارهاي دانش بنیان، رشد اقتصادي و ایجاد اشتغال، متناسب با ظرفیت نوآوري
تحقق می یابد؛ بدین معنی که دستاوردهاي تحقیق و توسعه به طور پیوسته از طریق سرمایه گذاري به محصول، فرایند و یا سیستم
هاي نوین تبدیل می گردد و دسترسی به ظرفیت هاي سرمایه گذاري براي کارآفرینان و پژوهشگران افزایش یافته و این عامل مهمی

 
در ایجاد نوآوري و بهره برداري از توان فناوري در اقتصاد ملی است. 

چالش اصلی نظام بانکی اکنون در حمایت از شرکت هاي دانش بنیان چیست؟ به نظرم اکنون چالش اصلی این است که نگاه به
شرکت هاي دانش بنیان مانند سایر شرکت هاست و اصطلاحاً ما همه را با یک چوب می رانیم، در حالی که شرکت هاي دانش بنیان
چه از لحاظ عاملان و متولیان کار که معمولا از افرادي با تجربه کارآفرینی و صنعتی پایین تر و نیز داراي شبکه اجتماعی کمتر توسعه
یافته هستند و هم به لحاظ ماهیت ایده ها و طرح هاي دانش بنیان که طبق مطالعات علمی از منحنی رشد متفاوتی برخوردارند. این
کسب و کار اصطلاحاً داراي یک دره مرگ فناوري هستند که اگر با حمایت بانکی از طریق ارائه تسهیلات ویژه، دوره تنفس بیشتر
تسهیلات و غیره همراه نباشند، با مشکل مواجه خواهند شد. لذا، بانک ها نگاهشان به شرکت هاي دانش بنیان باید به صورت سرمایه
گذار خطر پذیر باشد و این تصور را نداشته باشند که در ارائه تسهیلات مالی به این شرکت ها بدون ریسک هستند. همچنین معتقدم
بانک ها به عنوان مشاور امین می توانند در تمام فرآیند ایجاد شرکت ها همراه آنها باشند و خلأهاي دانش اجرایی این شرکت ها را از

 
طریق خدمات کارشناسی بانکی بخشی و تخصصی مرتفع سازند. 

حمایت بانک صنعت و معدن از شرکت هاي دانش بنیان چگونه است؟ ما علاوه بر تسهیلاتی که به این شرکت ها ارائه می نماییم و در
سالیان اخیر افزایش چشمگیري یافته است به خصوص با تفاهم نامه هایی که با معاونت علم و فناوري ریاست جمهوري و دانشگاه
هاي مطرح کشور داشته ایم، در نقشه تحول دیجیتال بانکی و نیز توسعه بانکداري شرکتی که از راهبردهاي اصلی توسعه بانک صنعت



و معدن در برنامه راهبردي پنج ساله پنجم آن می باشد، در حال شکل دهی اکوسیستم هاي کارآفرینی دیجیتال با محوریت بانک
صنعت و معدن و قرار دادن فین تک ها و شرکت هاي دانش بنیان منطقه اي در زنجیره ارزش بانک هستیم که بخشی از وظیفه
نوآوري و ارائه خدمات چابک و به روز را به فین تک ها و شرکت هاي دانش بنیان منتقل می کنیم که در زیست بوم بانکداري
دیجیتال و شرکتی بانک قرار می گیرند. امروزه صاحبنظران معتقدند آنقدر سرعت، هزینه و ریسک هاي نوآوري بالاست که سازمان ها
لازم است با رویکرد نوآوري باز از طرفیت بیرونی سازمان ها براي این مهم استفاده نمایند. وقتی ظرفیت هاي کشور در یک حوزه
دانش بنیان بالاست، این شرکت ها می توانند در زنجیره ارزش خدمات بانکی قرار گیرند و مدل هاي جدید کسب و کار بانکی را ایجاد

 
نمایند که در دنیا استفاده می شود و بانکداري نوین را شکل می دهد. 

 
چالش هاي اصلی بانک ها در توسعه اکوسیستم هاي فناورانه کدامند؟ 

بخشی از این چالش ها درون سازمانی هستند و بخشی محیطی. در حوزه محیطی صنعت بانکی خیلی با نظارت هاي سفت و سخت و
دست و پاگیر و عدم به روز رسانی دستگاههاي نظارتی متناسب با توسعه فناوري هاي جدید مواجه هستیم. کلا در دنیا نیز به
خصوص بعد از بحران 2008، سیستم بانکی خیلی تنظیم گري شده است ولی در آنجا با ایجاد رگ تگ ها و فناوري هاي تنظیم گري
به روز مانند سندباکس و غیره امکان توسعه این زیست بوم ها و ریسک پذیري در این حوزه به بانک ها داده شده است، متأسفانه در
داخل کشور نگاه به سیستم بانکی بعضاً سیاست زده شده است و به عنوان مثال ممکن است در رسانه ملی مدت زیادي را به بحث در
مورد تسهیلات پرداختی به یک شرکت خاص و یا عدم حمایت از موارد خاص صنعتی و غیره اختصاص دهند بدون اینکه با کارشناس
بانک مرتبط با آن پرونده مصاحبه اي صورت گیرد تا تنها یک طرفه به کرسی قضاوت نرویم. این باعث می شود مدیران ما تبدیل به

 
مدیران حافظ وضع موجود و نه مدیران تحول گرا شوند. 

در حوزه درون سازمانی نیز بعضاً چسبندگی درون سازمانی به فرایندها و فناوري هاي معمول و موجود تحولات را به تعویق می اندازد

 
ولی با برنامه ریزي و مدیریت مناسب این مهم قابل تسهیل و تسریع است. 

و نظر شما در مورد آینده بانکداري در کشور؟ همسو با روند جهانی و نیز با توجه به تأکید وزارت امور اقتصادي و دارایی بر تحول
دیجیتال، حرکت به سمت بانکداري دیجیتال و مدل هاي جدید کسب و کار بانکی از طریق خدمات مشاوره اي، بانکداري شرکتی،
تحلیل و پولسازي داده اي، توسعه زیست بوم هاي فناورانه بانک محور و توسعه بانکداري جایگزین از طریق تک فین ها، بیگ تک ها و
فین تک ها و نفوذ بیشتر روندهاي فناورانه جدید مانند بلاك چین، رمز ارزها، هوش مصنوعی، اینترنت اشیاء و غیره بانکداري کشور با

تحولات جدید همراه خواهد شد و چاره اي نیز جز حرکت به این سمت نداریم و در حقیقت با یک الزام مواجه هستیم تا یک اختیار.



بازدید مدیر صندوق استان خراسان رضوي از طرح هاي اشتغالزاي شهرستان

سبزوار

منبع: آناشماره خبر:  177  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیر صندوق استان از طرح هاي احداث شده شهرستان سبزوار و همچنین سه طرح معرفی شده از طرف تفاهم نامه وزارت
تعاون، کار و رفاه اجتماعی بازدید به عمل آورد.

مدیر صندوق استان از طرح هاي احداث شده شهرستان سبزوار و همچنین سه طرح معرفی شده از طرف تفاهم نامه وزارت

 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی بازدید به عمل آورد. 

به گزارش گروه بازار خبرگزاري آنا، علی آبیلی، مدیر صندوق
استان از طرح هاي احداث شده شهرستان سبزوار و همچنین سه
طرح معرفی شده از طرف تفاهم نامه وزارت تعاون، کار و رفاه

 
اجتماعی بازدید به عمل آورد. 

آبیلی در بازدید از طرح گردشگري نیک اختر گفت : این طرح
یکی از بزرگترین طرح هاي گردشگري سلامت کشور است و
صندوق کارآفرینی امید براي ساخت و راه اندازي این پروژه
عظیم گردشگري 30 میلیارد ریال تسهیلات پرداخت نموده است
که تاکنون 26 میلیارد ریال آن آزاد شده است. وي همچین

 
پیشرفت 80 درصدي پروژه را رضایت بخش اعلام کرد و دستورات لازم جهت آزادسازي مابقی تسهیلات را صادر نمود. 

در ادامه آبیلی از طرح تولید اسباب بازي شرکت بازیسازان بازدید کرد. در این شرکت انواع اسباب بازي که با محصولات خارجی رقابت
می کند تولید می گردد. در حال حاضر 20 نفر پرسنل داخل کارگاه بازیسازان و 50 نفر کارگر در کارگاه هاي خانگی مشغول به

 
فعالیت هستند و بیشتر اشتغال این شرکت در حوزه مشاغل خانگی است. 

بیدخوري مدیرعامل این شرکت گفت: جهت خرید تجهیزات جدید و مواد اولیه براي توسعه و تکمیل طرح هاي شرکت 40 میلیارد
ریال تسهیلات نیاز دارد و در صورت اخذ تسهیلات تعداد 20 فرصت شغلی در داخل کارگاه و 50 فرصت شغلی خانگی ایجاد خواهد

 
شد. 

آبیلی سپس از طرح برهانی با موضوع تولید ملزومات چوبی آشپزخانه بازدید کرد. این شرکت در زمینه تولید انواع ملزومات چوبی
آشپزخانه فعالیت دارد. در حال حاضر در این شرکت 130 نوع محصول تولید و تعداد 30 نفر مشغول به کار هستند. درصورت اخذ
تسهیلات و خرید تجهیزات و مواد اولیه، 20 نفر اشتغال مستقیم و 30 نفر اشتغال غیرمستقیم به دنبال خواهد داشت. محصولات این

 
شرکت در سراسر کشور توزیع می شود و اخیرا قراردادي مبنی بر صادرات به کشورهاي همجوار منعقد کرده است. 



در پایان از طرح تولید صنایع چوبی آریا چوب بازدید به عمل آمد. تولید انواع صنایع چوبی شامل میز، تخت، کمد و مبلمان از
تولیدات این کارگاه تولیدي است که بازار داخلی دارد. کارگاه مهدي عیدي هم اکنون 25 نفر پرسنل دارد. در صورت اخذ تسهیلات و

 
راه اندازي کارگاه جدید، حدود 15 نفر دیگر نیز در این تولیدي مشغول به کار خواهند شد. 

انتهاي پیام/4129/



تخصیص 650 میلیارد تومان به بخش صنعت استان بوشهر

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  178  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر از اختصاص 650 میلیارد تومان اعتبار به بخش صنعتی استان بوشهر در
قالب طرح تسهیلات تام خبر داد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز بوشهر، سید
حسین حسینی افزود: در سال گذشته در راستاي پرداخت
تسهیلات سرمایه گردش و ثابت به واحد ها و طرح هاي
صنعتی گام هاي مهمی برداشته شد که در ایجاد اشتغال
پایدار براي جوانان بومی و متخصص استان اقدامات موثري

 
صورت گرفت. 

وي گفت: مجموعا 650 میلیارد تومان اعتبار به بخش
صنعتی استان بوشهرتخصیص یافته است که در قالب

تسهیلات طرح تام به واحد هاي صنعتی در سال 1400 با امضاء تفاهم نامه سه جانبه همکاري فی مابین معاونت طرح و برنامه وزارت
متبوع، بانک صنعت و معدن، بانک تجارت و سازمان توسعه و نوسازي معادن و صنایع معدنی (ایمیدرو) می باشد که شامل مبلغ 450
میلیارد تومان تسهیلات سرمایه در گردش و 200 میلیارد تومان تسهیلات سرمایه ثابت براي حمایت از بخش صنعت استان تعیین

 
شده است. 

حسینی افزود: متقاضیان داراي شرایط لازم می توانند بمنظور استفاده از این تسهیلات با دارابودن یکی از مجوز هاي پروانه بهره
برداري براي استفاده از تسهیلات سرمایه ثابت (براي توسعه و بازسازي) و سرمایه در گردش و همچنین دارابودن جواز تاسیس و یا
مجوز صنفی معتبر از وزارت صنعت، معدن و تجارت براي استفاده از تسهیلات سرمایه ثابت جهت تکمیل طرح هاي نیمه تمام
(پیشرفت فیزیکی براي مناطق کمتر برخوردار لحاظ نبوده و براي مناطق برخوردار نیز پیشرفت فیزیکی بالاي 40 درصد می باشد) با

نرخ سود براساس مصوبه شوراي پول و اعتبار از طریق ثبت نام در سامانه https://www.behinyab.ir اقدام نمایند.



رونق صنایع دستی با پرداخت تسهیلات اشتغال آستان قدس رضوي

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  179  |  تاریخ: 1400/04/01

آستان قدس رضوي یک میلیارد تومان تسهیلات اشتغال صنایع دستی در خراسان جنوبی به متقاضیان پرداخت کرد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز خراسان جنوبی، دبیرکانون هاي خدمت رضوي خراسان جنوبی در گفتگو با خبرنگار
صدا و سیما گفت: این مقدار تسهیلات در قالب تفاهم نامه فی
مابین میراث فرهنگی و بنیاد کرامت آستان قدس رضوي در سال

 
جاري به 76 نفر پرداخت شد. 

ابراهیمی سقف تسهیلات پرداختی به متقاضیان به طور میانگین
را 10 تا 15 میلیون تومان اعلام کرد و افزود: این تسهیلات بانرخ

 
سود 4 درصد و بازپرداخت 5 تا 7 ساله پرداخت شد. 

وي سهم خراسان جنوبی از تسهیلات اشتغال صنایع دستی
آستان قدس رضوي را یک میلیارد تومان عنوان کرد و گفت:

 
تمام سهمیه ابلاغ شده در استان جذب شده است. 

دبیرکانون هاي خدمت رضوي خراسان جنوبی همچنین از
پرداخت تسهیلات براي کمک به گازکشی مناطق محروم
نهبندان، سربیشه، درمیان و زیرکوه در سال جاري خبر داد و
افزود: همچنین در سال جاري 20 سري جهیزیه به ارزش 250

میلیون تومان به نوعروسان نیازمند استان اهدا شد.



معافیت شهر هاي کم برخوردار خوزستان از پرداخت مالیات

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  180  |  تاریخ: 1400/04/01

12 شهرستان خوزستان جزو شهرستان هاي کمتر برخوردار از اشتغال در کشور معرفی شده که مانند مناطق آزاد، از پرداخت
مالیات بر درآمد معاف هستند.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز خوزستان ، رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان گفت: منابع حمایتی از محل
بهسازي و نوسازي بنگاه هاي تعاونی ایجاد اشتغال و کارآفرینی در اختیار بانک توسعه تعاون است که می توانیم از آن بهره مند شویم

 
و به کارآفرینی و ایجاد اشتغال اختصاص دهیم. 

مهرداد نیکو افزود: در این زمینه اداره کل کار، تعاون و رفاه
اجتماعی دستگاه اجرایی مسئول است که باید پیگیر جذب این
منابع باشد تا بتوانیم اعتبارات مربوط به بانک توسعه تعاون را در

 
حوزه ایجاد اشتغال و کارآفرینی جذب کنیم. 

وي در ادامه گفت: در قانون احکام دائمی تا به حال تنها مناطق
محروم مد نظر بودند، اما اکنون مناطق کمتر برخوردار از اشتغال

 
نیز مد نظر قرار گرفته اند و این مناطق، شامل مناطقی است که نرخ بیکاري شان بالاي میانگین کشوري است. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان خاطر نشان کرد: 180 شهرستان کشور، نرخ بیکاري بالاي میانگین کشور دارند که
براي آن ها معافیت مالیاتی در نظر گرفته شده است و به نوعی مانند مناطق آزاد فعالیت خواهند کرد. با توجه به اینکه تعداد این شهر
ها بسیار زیاد است، تبصره اي براي قانون مورد نظر لحاظ کردند تا علاوه بر نرخ بیکاري، شاخص هاي دیگري نیز براي مناطق کمتر

 
برخوردار از اشتغال، در نظر گرفته شود. 

 
بیشتر بخوانید :بهره مندي واحد هاي صنعتی از معافیت هاي مالیاتی 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان گفت: براساس برنامه ریزي هاي انجام شده، سرانجام با مصوبه هیات وزیران در سال
1399، تعداد 91 شهرستان به عنوان شهرستان هاي کمتر برخوردار از اشتغال در کشور معرفی شدند که از این تعداد، 12 شهرستان
مربوط به استان خوزستان است. ایذه، دشت آزادگان، شوشتر، مسجدسلیمان، باغملک، لالی، گتوند، اندیکا، هویزه، شادگان، هفتکل و

حمیدیه شهرستان هاي کمتر برخوردار از اشتغال در خوزستان هستند.



وزیر میراث فرهنگی با مشورت بخش خصوصی انتخاب شود

منبع: درآمد نیوزشماره خبر:  181  |  تاریخ: 1400/04/01

رئیس جامعه هتلداران ایران از رئیس جمهور منتخب خواست براي انتخاب وزیر میر اث فرهنگی با بخش خصوصی بیشترین
مشورت انجام شود. نوشته وزیر میراث فرهنگی با مشورت بخش خصوصی انتخاب شود اولین بار در درآمد نیوز. پدیدار شد.

رئیس جامعه هتلداران ایران از رئیس جمهور منتخب
خواست براي انتخاب وزیر میر اث فرهنگی با بخش

 
خصوصی بیشترین مشورت انجام شود. 

به گزارش خبرنگار مهر، جمشید حمزه زاده رئیس جامعه
هتلداران ایران در یادداشتی با تبریک به آیت االله
سیدابراهیم رئیسی به عنوان رئیس دولت سیزدهم نوشت:

گردشگري و به طور مشخص صنعت هتلداري ایران این انتخابات را به فال نیک می گیرد. نظر به اتفاقات فرساینده اي که براي صنعت
گردشگري در سال هاي گذشته اتفاق افتاد ما از دولت سیزدهم انتظارات زیادي داریم، با توجه به اشارات و تأکیدات آیت االله رئیسی
بر اهمیت صنعت گردشگري در جریان تبلیغات انتخاباتی توقع داریم در زمان تصدي ایشان به عنوان عالی ترین مقام اجرایی کشور

 
شاهد روزهاي پررونقی براي این صنعت مهم پویا درآمدزا و اشتغال آفرین باشیم. 

آیت االله رئیسی نیک می دانند که رونق صنعت گردشگري میسر نمی شود مگر در سایه تعامل ویژه دولت با بخش خصوصی. این
توجه از همین حالا که هنوز مراسم تنفیذ رئیس جمهور آینده برگزار نشده باید آغاز شود، گردشگري در کابینه دولت یک وزارتخانه

 
دارد و انتظار می رود این بار براي انتخاب وزیر بخش خصوصی بیشترین مشورت را به رئیس جمهور بدهد. 

فعالان بخش خصوصی به عنوان کسانی که به طور حرفه اي با صنعت گردشگري سر و کار داشته اند و با کورترین نقاط این صنعت
هم آشنایی دارند ملاك ها و معیارهاي انتخاب یک وزیر شایسته را دقیق می شناسند بنابراین جا دارد که هم در انتخاب وزیر و هم
سایر مدیران ذي ربط وزارتخانه از ظرفیت هاي علمی و حرفه اي بخش خصوصی استفاده شود. سال هاست که ما استفاده از مدیران
متخصص و کسانی را که ریشه در صنعت گردشگري دارند به عنوان خواسته مهم خود مطرح می کنیم اما هیچ گاه شاهد تحقق این
امر نبوده ایم با توجه به تأکیدات آیت االله رئیسی بر اهمیت صنعت گردشگري در سخنرانی هایشان ما بسیار امیدوار هستیم که در
زمان تصدي ایشان شاهد اتفاقات بزرگی براي این صنعت باشیم و آغازگر این مهم می تواند مشورت دولت ایشان با بخش خصوصی
براي انتخاب وزیر باشد و از این رهگذر شاهد فتح باب دوره اي پررونق در صنعت هم گردشگري باشیم، صنعتی که جایگاه مهمی در

 
سند چشم انداز توسعه کشور دارد و عوائد آن به آحاد مختلف مردم خواهد رسید. 

پیش از این جمشید حمزه زاده در یادداشتی قبل از مناظرات تلویزیونی نوشته بود: در روزهاي گذشته نشانی از برنامه اي جدي و
متمرکز بر روي گردشگري نزد هیچ نامزدي دیده نشد در حالی که کمترین انتظار از کسی که می خواهد براي رسیدن به جایگاه قوه

مجریه وارد رقابت شود توجه ویژه به سند چشم انداز توسعه کشور به عنوان سندي بالادستی است.



15 تیر ماه، آخرین مهلت پرداخت مالیات مقطوع براي دریافت کنندگان سکه

در سال 99

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  182  |  تاریخ: 1400/04/01

معاون حسابرسی مالیاتی اشخاص حقیقی مرکز استان اداره کل امور مالیاتی آذربایجان غربی گفت: با تمدید مهلت ارائه
اظهارنامه مالیاتی اشخاص حقیقی، دریافت کنندگان سکه از بانک مرکزي در سال 99 تا 15 تیر ماه براي پرداخت مالیات

مقطوع فرصت دارند.

معاون حسابرسی مالیاتی اشخاص حقیقی مرکز استان اداره
کل امور مالیاتی آذربایجان غربی گفت: با تمدید مهلت ارائه
اظهارنامه مالیاتی اشخاص حقیقی، دریافت کنندگان سکه
از بانک مرکزي در سال 99 تا 15 تیر ماه براي پرداخت

 
مالیات مقطوع فرصت دارند. 

به گزارش خبرآنلاین آذربایجان غربی، محمدرضا باقر
مهربان با بیان اینکه اشخاص حقیقی خریدار سکه از بانک
مرکزي طی سال گذشته که نسبت به دریافت حداکثر
155 سکه اقدام کرده اند، طبق دستورالعمل ابلاغی تبصره

ماده 100 قانون مالیات هاي مستقیم ملزم به پرداخت مالیات مقطوع پیش بینی شده هستند، اظهار کرد: خریدارانی که در این گروه

 
جاي می گیرند، ملزم به نگهداري اسناد و مدارك و تسلیم اظهارنامه مالیاتی نیستند. 

وي ادامه داد: طبق دستورالعمل هاي ابلاغ شده تبصره ماده 100 قانون در سال جاري، خریداران سکه باید با مراجعه به سامانه
عملیات الکترونیک مؤدیان مالیاتی به نشانی www.intamedia.ir یا www.tax.gov.ir نسبت به پرداخت مالیات اقدام کرده و

 
مشمول جریمه دیرکرد نشوند. 

معاون حسابرسی مالیاتی اشخاص حقیقی مرکز استان با اعلام اینکه خریداران تا 5 سکه از بانک مرکزي مشمول مالیات نیستند،
افزود: مالیات مقطوع قابل پرداخت براي افرادي که نسبت به مازاد 5 تا 15 سکه از بانک مرکزي دریافت کرده اند، به ازاي هر سکه
9.600.000 ریال، نسبت به مازاد 15 سکه تا میزان 25 سکه به ازاي هر سکه 12.800.000 ریال و نسبت به مازاد 25 سکه تا میزان

 
155 سکه به ازاي هر سکه 16.000.000 ریال است. 

باقر مهربان با اعلام اینکه امکان پرداخت مالیات مقطوع در 4 قسط مساوي براي مؤدیان وجود دارد، خاطرنشان کرد: افرادي که نسبت
به دریافت بیش از 155 سکه در سال 99 اقدام کرده اند و همچنین مشاغلی که مطابق با سابقه پرونده و با مجوز از مراجع ذیربط به
شغل خرید و فروش سکه اشتغال دارند، مشمول این دستورالعمل نبوده و باید نسبت به تسلیم اظهارنامه و پرداخت مالیات متعلق تا

 
تاریخ 15 تیر ماه اقدام کنند. 
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بازنگري آیین نامه ارتقاي مرتبه اعضاي هیئت علمی در دستور کار شوراي

اسلامی شدن دانشگاه ها

منبع: دانشجوشماره خبر:  183  |  تاریخ: 1400/04/01

به گزارش گروه دانشگاه خبرگزاري دانشجو، به نقل از شوراي عالی انقلاب فرهنگی، جلسه 357 شوراي اسلامی شدن دانشگاه
ها و مراکز آموزش عالی به ریاست منصور غلامی وزیر علوم، تحقیقات و فناوري و با موضوع ارائه و بررسی گزارش رویکرد ها و

پیشنهاد هاي مطرح شده در خصوص «آیین نامه ارتقاي مرتبه اعضاي هیأت علمی» ...

به گزارش گروه دانشگاه خبرگزاري دانشجو، به نقل از
شوراي عالی انقلاب فرهنگی، جلسه 357 شوراي اسلامی
شدن دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی به ریاست منصور
غلامی وزیر علوم، تحقیقات و فناوري و با موضوع ارائه و
بررسی گزارش رویکرد ها و پیشنهاد هاي مطرح شده در
خصوص «آیین نامه ارتقاي مرتبه اعضاي هیأت علمی» در

 
محل دبیرخانه این شورا برگزار شد. 

در این جلسه سعید رضا عاملی دبیر شوراي عالی انقلاب فرهنگی، با تأکید بر اینکه آیین نامه مستقلی براي هیچ دانشگاهی نداریم و
همه ارکان آموزش عالی کشور با یک آیین نامه اداره می شود، گفت: مصوبه 825 ماده واحده اي بود که به وزارتین علوم و بهداشت و

 
دانشگاه آزاد ابلاغ شد و معناي این امر این بود که ملاحظات هر یک از این سه نهاد در آیین نامه مورد توجه قرار گیرد. 

 
باید وزن پیشرفت اعضاي هیأت علمی متناسب با پیشرفت کشور تنظیم شود 

وي افزود: ماده واحده اي که در شوراي عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رسید، هدفمند شدن آیین نامه ارتقا براي پیشرفت کشور و
علم و فناوري کشور بود با این رویکرد مقرر شد که آیین نامه بازنگري و پیشنهاد ها بررسی شود. مشکلی که وجود داشت، مسئله
وتویی بودن مقالات Web Of Sciences بود، برخی بر این نظر بودند که اگر این وتو برداشته شود، ارتقاي آموزش عالی کشور
لطمه می خورد، اما این گونه نیست. باید وزن پیشرفت اعضاي هیأت علمی متناسب با پیشرفت کشور تنظیم شود و جایگاه پیدا کردن
در سطح بین المللی یکی از مولفه هاي زنجیره توانمندي علمی است. آیین نامه جدید متناسب با این رویکرد اصلاح شده است. آئین
نامه جدید با مشورت با دانشگاه هاي کشور و تشکیل ده کارگروه تدوین شد و تلاش شده توانمندي هاي آموزشی و پژوهشی و رابطه

 
دانشگاه با صنعت را مورد توجه قرار دهد. 

به گفته استاد گروه ارتباطات دانشگاه تهران؛ این آیین نامه چند پیوست دارد که یک پیوست مختص دانشگاه آزاد و پیوست دیگر
مربوط به ملاحظات دانشگاه هاي علوم پزشکی خواهد بود. همچنین بخشی از علوم انسانی و اجتماعی که مورد توجه قرار نگرفته
است، مدنظر قرار خواهد گرفت. نهاد رهبري در دانشگاه ها هم ملاحظاتی در مورد مولفه هاي ماده 1 که اختصاص به فعالیت هاي

 
فرهنگی دارد، مورد نظر دارد که لازم است به آن ها توجه شود. 



 
آئین نامه جدید با مشورت با دانشگاه هاي کشور و تشکیل 10 کارگروه تدوین شد 

عاملی خاطرنشان کرد: در اهداف گام دوم، مقام معظم رهبري تمدن نوین اسلامی که از مسیر استقرار جامعه اسلامی محقق می شود
را مورد توجه قرار داده اند. در این مسیر، دانشگاه عامل استقرار جامعه اسلامی است و بنیان این حرکت دانش و دانائی است؛ لذا
شاخص هاي پویایی متناسب با استقرار عدالت، توسعه سلامت و کاهش درد مردم در آیین نامه می تواند مورد توجه قرار گیرد. در
واقع نظام امتیاز دهی دانشی می تواند با خلق ارزش هاي تمدنی گره بخورد. شاخص هاي فناوري و نوآوري که در ماده 4 تعریف شده
لزوما اختصاص به رشته هاي مهندسی ندارد. فناوري یک تعریف خاص ابزاري اعم از ابزار سخت و نرم دارد و یک تعریف عام که در
واقع خلق توانائی هاي متنوع براي حل مسئله است که بسیار از مفاهیم و دانش هاي فهم اجتماعی نیز از جنس فناوري و زیرساخت

 
هاي اصلی فناوري است که تبدیل به صنعت و صنایع سخت و نرم می شود. 

آیین نامه ارتقا بازنگري می شود منصور غلامی، وزیر علوم، تحقیقات و فناوري در این جلسه اظهار کرد: بر اساس مصوبه شوراي عالی
انقلاب فرهنگی در اسفندماه، وزارتین علوم و بهداشت موظف شده اند آیین نامه ارتقا را پیشنهاد و بازنگري کرده و آن را در شورا به
تأیید و تصویب برسانند. با توجه به اینکه مراکز بزرگی از دانشگاه ها و مراکز پژوهشی به لحاظ تخصص و تنوع رشته اي وجود دارد،
تقریباً از اواخر فروردین ماه کار شروع و پیگیري ها آغاز شد و نظرخواهی هاي جامعی از اقشار مختلف و متخصصان و اعضاي هیئت
علمی به عمل آمد و جمع بندي هایی انجام گردید. رویکرد وزارت بهداشت به این موضوع طبعاً تخصصی تر بوده است و در این زمینه
همکاري هایی با وزارت علوم داشته است. در عین حال نکته این است که باید گزارش ها تلفیق شود، چرا که یک آیین نامه ارتقا

 
وجود دارد و نباید چارچوب ها متفاوت باشد. 

وي ادامه داد: علت اینکه فرصت کمی براي ارائه مجموعه تهیه شده وجود داشت، این بود که پیش بینی در زمینه مدیریت زمان براي
تهیه پیشنهاد ها با دقت همراه نبود و ما تلاش داشتیم کل اعضاي دخیل در تدوین آیین نامه را به جلسه بیاوریم تا نظرات بهتر و

 
دقیق تري دریافت شود. 

تلاش براي اصلاح برخی بندهاي آیین نامه ارتقاي اساتید در ادامه این جلسه علی اکبر حق دوست، معاون آموزشی وزارت بهداشت،
درمان و آموزش پزشکی به ارائه گزارش وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در خصوص الگوي جامع توسعه و ارتقاي مبتنی بر
صلاحیت اعضاي هیأت علمی دانشگاه هاي علوم پزشکی «پرداخت و اظهار کرد: یکی از مهم ترین و اساسی ترین دستورالعمل ها و
آیین نامه هایی که قادر است حرکت نظام علمی کشور را متناسب اهداف بلند و آرمانی انقلاب اسلامی پیش ببرد، آیین نامه ارتقاي
اساتید و اعضاي هیأت علمی است. آن چیزي که تا کنون به عنوان آیین نامه ارتقا وجود دارد، علی رغم احترام به همه عزیزانی که در
تدوین آن نقش داشته اند، به هیچ عنوان در جهت رسیدن به اهداف آرمانی مدنظر نبوده است. براي اصلاح این آیین نامه حرکت

 
پایین به بالا ضروري است، ولی در کنار آن حرکت بالا به پایین و تبلور آرمانی بسیار اهمیت دارد. 

حقدوست ادامه داد: آن چه که در یک سال و نیم گذشته در وزارت بهداشت انجام شد، تلاش براي اصلاح برخی بند هاي آیین نامه
بوده است. بر این اساس، تیم ها و گروه هاي متعدد بر روي این موضوع کار کردند و اسناد بالادستی مورد بررسی قرار گرفتند و نهایتاً

 
به چارچوبی رسیدیم. 

شهرام یزدانی، رئیس مرکز مطالعات و توسعه آموزش پزشکی وزارت بهداشت در ادامه به ارائه گزارش تغییرات پیشنهادي از سوي
وزارت بهداشت در مورد آیین نامه ارتقا پرداخت و اظهار کرد: به دنبال دستوري که داده شد، کارگروهی در مرکز ملی تحقیقات
راهبرد آموزش پزشکی شکل گرفت و مطابق تحلیل بیانات مقام معظم رهبري، بررسی اسناد بالادستی، مقایسه و تطبیق با کشور هاي



توسعه یافته و ... انجام پذیرفت. گام اول تحلیل نقاط ضعف آیین نامه پیشین و توجه به نقش حرفه اي اعضا در شرایط فعلی بود. در
آیین نامه کنونی، نقش ها و وظایف هیأت علمی به تفکیک سطوح ارتقا اعضا دیده نمی شود و یک مربی داراي همان وظایفی است که
دیگري بر او مترتب است و در واقع یک مربی از حوزه هایی امتیاز کسب می کند که استاد تمام هم از همان مسیر ارتقا می یابد، لذا

 
یک تقسیم کار آکادمیک وجود ندارد. 

وي افزود: براي ایفاي نقش هاي آکادمیک، صلاحیت هاي پایه و فنی و فرا صلاحیت هاي عالی دیده نشده است و اینکه چگونه باید
کسب شود و کسب آن بخشی از عملکرد هیأت علمی هست یا خیر؟ تفکیک مشخصی بین صلاحیت، دستاورد و عملکرد وجود ندارد
و این سه از هم تفکیک نشده اند. همچنین مفهوم دانش پژوهی به صورت حداقلی وارد آیین نامه شده است، در حالی که در دنیا این
مفهوم وحدت بخش در همه حوزه هاي عملکرد آموزش عالی است. از سوي دیگر، نقش هاي جدید هیأت علمی براي گذار از دانشگاه
نسل سوم و چهارم و اینکه اعضا نوآور باشند، تعریف نشده و وجود ندارد و همچنین نقش هایی که نشان می دهد اعضاي هیأت علمی

 
وظایفی کلان تر نسبت به جامعه پیرامونی و توسعه کشور دارد، برایشان تعریف نشده است. 

وي گفت: ملاك ها و ضوابط ارتقا با اهداف مسیر حرفه اي همخوان و یکسان نیست و تناقض هایی وجود دارد. در وزارت بهداشت
چارچوب مفهومی براي رسیدن به نظام ارزش بنیان مطابق سند اسلامی شدن دانشگاه دنبال شد و به عنوان مثال برنامه درسی مبتنی
بر ارزش مورد توجه قرار گیرد و مدلی قوي تبیین شده است. همچنین پرداخت به این موضو که غایت آموزش چیست و درباره این
موضوع پروژه هایی تعریف گردیده است. موضوع دیگر، برنامه درسی پنهان بود، اگر بحث ارزش می شود آنچه که ضد ارزش است
پنهان بوده و از طریق محیط ضربه می زند. کار دیگر این بود که براي انتقال ارزش ها به دانشجو چه مدلی را می توان دنبال کرد که

 
به واسطه سیاست هاي آموزشی مبتنی بر ارزش در سطح نظام آموزش پزشکی، دنبال شده است. 

یزدانی درباره ارزشیابی و ارتقاي اعضاي هیأت علمی بیان کرد: می بایست این ارزشیابی و ارتقا با در نظر گرفتن اخلاق وظیفه مدار
پیش برود و جداي از آن با رویکرد اخلاق فضیلت مدار، چه وظایفی هیأت علمی باید داشته باشد، مواردي بیان شده است. کاري که
انجام شد این بود که در گام اول تعریف نقش داشتیم و از منابع مختلف بررسی هایی به عمل آمد که هیأت علمی چه نقش هایی در
نظام علمی دارد، از جمله مدیریت، آموزش، پژوهش، کارآفرینی، نوآوري، سیاستگذاري و ... احصا شد که 9 نقش اصلی و 13 نقش
فرعی استخراج شده است. البته همه این ها در کار متبلور است و رد پاي آن وجود دارد. در ایفاي هر یک از این نقش ها، به تفکیک

 
هر نقش، چارچوب صلاحیت و تفکیک نقش نیاز است و هر نقش وظایف و چارچوب هاي صلاحیت متفاوتی دارد. 

وي ادامه داد: در ادبیات جهانی، دانشگاه نهادي دانشی است و همه فعالیت ها در دانشگاه حول این محور است. بر این اساس، 4
کارکرد دانشگاه را تولید دانش (پژوهش)، انتقال دانش (آموزش)، مدیریت و کاربست دانش (تولید محصول) تعریف کردند. سپس
کارکرد دانشی پنجمی هم براي آن تعریف گردید که آن درگیر شدن در توسعه جامعه پیرامونی بود. مطابق این کارکرد، توسعه
سرمایه اجتماعی و ورود دانشگاه به این موضوع از ضروریات است و اگر در این حیطه با افت و خیز همراه هستیم باید فکر چاره باشیم.

عبدالرضا باقري، قائم مقام وزیر علوم نیز در سخنانی در این جلسه درباره آیین نامه پیشنهادي وزارت علوم اظهار کرد: پس از ابلاغ
مصوبه شوراي عالی انقلاب فرهنگی مطالعات بنیادي خوبی انجام شد که خوب است در ادامه این آیین نامه بیاید. اهمیت نقش آیین
نامه ارتقا در نظام آموزش عالی کشور از این روست که به اعضاي هیأت علمی و متخصصان کشور جهت دهی می کند و موجبات
ایجاد رقابت سالم، حفظ و ارتقاي استاندارد هاي نظام آموزش عالی به عنوان یکی از مهمترین مؤلفه ها در نظام آموزش عالی کشور را

 
فراهم می کند و از این منظر بسیار مهم است. 

وي ادامه داد: آیین نامه فعلی که در دانشگاه ها محل رجوع است، در سال 94 تدوین شده است و هر شش سال یک بازنگري انجام



گرفته است. در کل کشور یک آیین نامه قابل انعطاف در نظام آموزشی نیاز است تا همه بخش ها و زیرنظام ها بتوانند از آن بهره مند
شوند. اقدام ما در مجموعه وزارت علوم در این راستا، مطالعه اسناد بالادستی از جمله نقشه جامع علمی، بیانیه گام دوم انقلاب
اسلامی، دریافت نظرات از دانشگاه ها و مؤسسات پژوهشی، استفاده از نظرات سایر افراد دانشگاهی و دریافت تمامی ایرادات وارده و
انتقاد هایی که در فضاي عمومی منتشر می شدند را جمع آوري و بررسی کردیم. رویکرد این بود که چارچوب اصلی آیین نامه حفظ و
درعین حال براي بهبود آن در راستاي توسعه مهارت افزایی و اشتغال پذیري فارغ التحصیلات و تحقق و توسعه فناوري و ... در دستور

 
کار قرار گیرد. 

باقري خاطرنشان کرد: لازم است این انعطاف به وجود بیاید که متناسب با مأموریت ها در هر زیرنظام، بتوانند مطالبی را به آیین نامه
اضافه کنند. براي این منظور، کارگروه هاي تخصصی متعددي در حوزه هاي مختلف تشکل شدند که نتیجه کار آن ها آن چیزي است

 
که امروز درباره آن صحبت می کنیم. 

وي با اشاره به ویژگی هاي آیین نامه ارتقاي پیشنهادي وزارت علوم، افزود: توجه خاص به حوزه آموزش با تغییرات نسبتاً زیاد، بها
دادن به افزایش کیفیت آموزش، همه جانبه گرایی در آیین نامه به ویژه توجه به تنوع رشته اي، هدفمند کردن توسعه فناوري و
تقویت ارتباط دانشگاه با جامعه و نیز تقویت و توسعه همکاري هاي بین المللی و حفظ و ارتقاي شاخص هاي علمی کشور در سطح
بین المللی، در کنار این ها توجه به مسئولیت هاي اجتماعی اعضاي هیأت علمی متناسب با فرهنگ ایرانی اسلامی از جمله این

 
ویژگی هاست. 

وي افزود: در آیین نامه ارتقا همچنین پیوستی اضافه شد که بر اساس آن، 80 مورد از فعالیت هایی که اعضاي هیأت علمی در رشته
هاي مختلف می توانند انجام دهند که عمدتاً معطوف به رفع مشکلات کشور است، و در قالب جدولی اعضا می توانند از امتیازات آن

 
استفاده کنند. 

محمود کمره اي، عضو هیأت علمی دانشگاه تهران نیز در این جلسه در سخنانی اظهار کرد: در مورد آیین نامه ارتقا و تغییراتی که
اعمال شده، مقرر گردید از اعضاي هیأت علمی دانشگاه هاي مختلف به شکل هاي مختلف، اطلاعات و نقطه نظرات دریافت شود و
آیین نامه در جهت این نظرات تغییراتی داشته باشد. اسناد بالادستی هم در این تغییرات و اصلاح مورد توجه قرار گرفتند. تأکید بر
این بود که آیین نامه اي نگاشته شود که قابلیت عملیاتی شدن را دارا باشد و باید به نحوي کیفیت ها را به کمیت تبدیل کند و

 
اجراي آن مشکل نباشد. در صورت پیچیدگی هاي فراوان اجرا به مشکل می خورد. 

کمره اي ادامه داد: آن چیزي که عضو هیأت علمی با مسئولیت آموزشی باید مدنظر قرار می گرفت و در آیین نامه هاي قبلی این
ضعف بزرگ دیده می شد که این آموزش مورد توجه نبود و کسب امتیاز آموزشی تعیین کننده نبود، خوشبختانه در این آیین نامه با
توجه به اضافه شدن دو بند، مشکل مغفول ماندن از امر آموزش حل شده، چرا که پارامتر مهمی است. در تدوین این قسمت هم، بحث

 
این بود که آموزش پژوهش محور و پژوهش مبتنی بر آموزش می خواهیم و این دو از یکدیگر جدا نیستند. 

به گفته این عضو هیأت علمی دانشگاه؛ نکته مهم دیگر بحث انتقال پایان نامه هاي کارشناسی ارشد و رساله هاي دکتري از ماده سه
به ماده آموزش بود. به این ترتیب جنس راهنمایی در انجام این پروژه ها، آموزش تحقیق و همکاري با دانشجوست و دستاورد آن که
مقاله، پتنت، طرح پژوهشی و ... است می تواند امتیاز داشته باشد، اما امتیاز آموزشی در راهنمایی و مشاوره تحصیلات تکمیلی در نظر
گرفته شد. این نکته مورد توجه قرار گرفت که پیش از این در آیین نامه ارتقایی، دو شرط وتویی وجود داشت، نخست در ارتقا به
دانشیاري فارغ التحصیل کردن چهار دانشجوي کارشناسی ارشد مدنظر بود و براي ارتقا به استادیاري، فارغ التحصیل کردن سه
دانشجوي مقطع دکتري وجود داشت. بسیاري از دانشگاه هاي کشور امکانات برگزاري دوره هاي تحصیلات تکمیلی را ندارند و از



طرفی این فشار به وزارتخانه می آمد که این مجوز را کسب کنند، به همین دلیل مشکلاتی از این جهت به وجود می آمد. ضمن آنکه
سیاست آموزش عالی کشور افزایش و ارتقاي کیفیت آموزش عالی است و نه کمیت را توسعه دادن، از این نظر پیشنهاد شد که اگر
پایان نامه ها در قالب ماده آموزشی مورد نظر قرار گیرد، هم فشار ها کم می شود و هم کار به صورت معقول در راهنمایی و مشاوره

 
پایان نامه دنبال می شود. 

وي افزود: در قسمت مربوط به پایان نامه ها کسب 20 امتیاز براي استادي و کسب 10 امتیاز براي ارتقا به دانشیاري ملاك عمل قرار
گرفت. نکته دیگر اینکه سقف حداکثر امتیاز ماده آموزشی هم ارتقا پیدا کرد. براي ارتقا به دانشیاري کسب 20 امتیاز از قسمت
آموزش کفایت می کرد که 15 امتیاز مربوط به کمیت و 5 امتیاز هم مربوط به نظم و انضباط آموزشی بود. این تغییر اتفاق افتاد که
کف 20 امتیاز به 55 و حتی 60 امتیاز ارتقا پیدا کرد و سقف کل ماده دو که 40 امتیاز بود به 70 امتیاز ارتقا پیدا کرد و اعضاي هیأت
علمی قادر خواهند بود در بحث آموزش تا این سقف کسب امتیاز کنند. نکته دیگر در بخش آموزش، بحث کمیت تدریس بود که قبلاً
براي دوره هاي ارشد و دکتري ضرایب 1، 1.25 و 1.5 را در نظر می گرفتیم و براي اینکه اساتید خوب هم بتوانند در دانشگاه تدریس
کنند، نیازمند این هستیم که پایه آن ها هم قوي شود، این ضریب براي همه یکسان در نظر گرفته شد و امید است به ارتقاي کیفیت

 
آموزش کمک کند. 

کمره اي اضافه کرد: در ارتباط با ماده سه که قسمت پژوهش است، آیین نامه قبلی به دو بخش تقسیم شد، چرا که بعضی از فعالیت
هاي ماده سه مربوط به مباحث فناوري بود و با اضافه کردن ماده جدیدي به نام ماده چهار، ماده سه در قالب پژوهش و توسعه علمی
باقی ماند، اما ماده چهار به عنوان توسعه مباحث فناوري در نظر گرفته شد. ماده چهار نیز که مربوط به خدمات علمی و اجرایی بود
هم به ماده پنج تبدیل شد. در قسمت ماده سه که مربوط به فعالیت هاي توسعه علمی و پژوهشی و بحث مقالات مطرح بود و الزام به
چاپ مقالات علمی پژوهشی در نشریات بین المللی به صورت الزام آور قید شده که باید قید الزام آن برداشته شود. ضمن اینکه خود
این ماده داراي 25 امتیاز براي دانشیاري و 40 امتیاز براي استادي، به 20 و 30 امتیاز به ترتیب براي دانشیاري و استادیاري کاهش

 
پیدا کرد. بخش اضافه این امتیاز به ماده چهار منتقل می شود. 

وي ادامه داد: در قسمت مربوط به مقالات، معاونت پژوهشی وزارت علوم بخشنامه اي درباره مجلات داشتند که در مجلات علمی
مقالات با موقعیت هاي متعدد مانند پژوهشی، کاربردي و ... داریم، در عین حال همه مجلات علمی هستند. آن چه که اضافه شد این
بود که با توجه به اینکه کنفرانس ها به سمتی می رفت که هیأت علمی کمتر شرکت می کردند و دانشجو ها بیشتر مشارکت داشتند،
در حالی که باید محل برقراري ارتباط اعضاي هیأت علمی باشد. اینجا این مدنظر قرار گرفت که اگر 5 امتیاز از مقالاتی که خود آن ها

 
را ارائه می کند به دست بیاورد، بقیه امتیازات کنفرانسی لحاظ شود. 

این عضو هیأت علمی دانشگاه تهران بیان کرد: در ارتباط با اثر بدیع و ارزنده هنري، امتیاز هاي خوبی براي آثار خوب و ارزنده هنري
در نظر گرفته شد و تا سقف 30 امتیاز این امتیاز لحاظ شد. در بخش کتاب، تألیف، ترجمه، منبع آموزشی و ... که شکل هاي مختلف
دارد، همه این موارد دسته بندي شدند و در بند (9) ماده 3 امتیاز هاي آن ها مشخص شده اند. در بخش کسب رتبه در جشنواره
هاي بین المللی قبلاً هم داشتیم که تا 5 امتیاز و تا سقف 10 بود که به 6 و 12 امتیاز ارتقا پیدا کرده است. در مورد طرح نیز پیش از

 
این کف امتیاز 2 و سقف آن 6 امتیاز بود و این امتیاز اکنون به حداقل سه و حداکثر 15 امتیاز افزایش پیدا کرده است. 

وي افزود: در مورد طرح هاي خارج از مؤسسه هم مانند سابق است و 15 امتیاز تعلق می گیرد. سقف مشخصی هم ندارد و گزارش
علمی طرح هاي پژوهشی خارج از مؤسسه بدون سقف است. بند 12 نیز مربوط به کرسی هاي نظریه پردازي است که در بعضی رشته
ها مانند علوم پایه و مهندسی شاید کمتر نظریه اي تولید شود، اما با توجه به توانمندي کشور در رشته هاي علوم انسانی و حوزه هاي
علمیه، می توان حرف براي گفتن در حیطه نظریه پردازي داشت. بند 13 نیز مربوط به داوري و نظارت بر فعالیت هاي پژوهشی بود



که سقف آن 10 امتیاز بود و به هر موردي امتیاز بالایی تعلق می گرفت که این میزان کاهش پیدا کرد و سقف آن از 10 به 7 کاهش
یافت. بند 14 نیز مربوط به برخورداري از برجستگی و شاخص بودن در امر پژوهش ملاك است و بند 15 نیز سایر موارد را نشان می

 
دهد و پیوستی مربوط به فعالیت همه رشته هاست. 

به گفته کمره اي؛ ماده 4 که جدید و مربوط به توسعه فناوري و طرح هاي نوآورانه و خلاقانه است و امتیاز آن سقف ندارد. در ماده دو
که اعضا می توانند دانشیار شوند، اما در حیطه پژوهش، فعالیت هاي چشمگیري نداشته اند در این قسمت و در زمینه فناوري قادرند
با کسب 50 درصد امتیاز پژوهشی، می توانند ارتقا پیدا کنند. ماده پنج هم همان ماده چهار سابق است که پیش تر 18 بند داشت و

 
اکنون در پیش نویس جدید بند هاي آن به 26 بند افزایش پیدا کرده است. 

حسین سلیمی، رئیس دانشگاه علامه طباطبایی نیز در این جلسه در سخنانی اظهار کرد: در بسیاري از جلسات در حوزه آموزش و
تدوین آیین نامه ارتقا در وزارت علوم حضور داشته ام و معتقدم بسیار کار سخت، ارزشمند و عمیقی صورت گرفته و جاي تقدیر دارد،
اما چند مسئله باید مورد توجه قرار گیرد. در دانشگاه هاي علوم پزشکی تعداد زیادي رشته هاي علوم انسانی مانند روانشناسی،
مدیریت اقتصاد و کتابداري ارائه می شود و هیأت علمی دارند و دانشجو تربیت می شود. نمی توان این رشته ها را با آیین نامه علوم
پایه و پزشکی سنجید و باید متناسب با آیین نامه هاي بخش پژوهش در وزارت علوم ارزیابی شوند. نکته دیگر اینکه تلقی از ترفیع به
معناي انجام وظایف سالیانه است. ارتقا صرفاً با انجام وظایف سالیانه امکان پذیر نیست، بنابراین یا باید معناي ترفیع را تغییر داد یا

 
پیوند این دو را از بین برد. 

وي با اشاره به نکاتی در مورد ماده چهار و موضوع تجاري سازي، افزود: تجاري سازي بسیار خوب است و به دانشگاه کمک می کند،
اما در ارتقاي هیأت علمی که مرتبه اي بالاتر از فرهیختگی است، نمی تواند نقش تعیین کننده و جایگزین داشته باشد. برقراري پیوند
با شرکت ها نباید موجب برخورداري از مزایا شود. امتیاز هاي این حوزه براي 50 درصد اعضاي هیأت علمی کشور که در رشته هاي
علوم انسانی مشغول خدمت هستند، قابلیت اجرا ندارد. نظریه پردازي در سه قالب نقد، نوآوري و نظریه اصیل، فعالیتی بسیار برجسته
و عمیق است و نباید آن را در حد چند مقاله پژوهشی فروکاست. کسی که نظریه اصیل و نوآوري دارد، می تواند سرآمد پژوهشی

 
باشد، نه آن کسی که از جایی پول بیشتري جذب می کند. نباید کاسب کاري جایگزین فرهیختگی شود. 

سلیمی خاطرنشان کرد: در حوزه هنر نیز باید گفت که بسیاري از فعالیت هاي هنري ارزشمند هستند، اما کار آکادمیک نیستند که بر
اساس آن ها کسی بخواهد امتیاز استادي بگیرد. اگر کار پژوهشی در این زمینه انجام شده باشد و فرد فعالیت پژوهشی خود را دراین

 
قالب ارائه کرده باشد، می توان آن را مورد توجه قرار داد. 

برخورد با دانشگاه آزاد به مثابه شهروند درجه دو است محمدمهدي طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی نیز در این جلسه در
سخنانی اظهار کرد: اولاً در بحث روشی، به دانشگاه آزاد ابلاغ شد که این دانشگاه اصلاحات خود را براي درج در آیین نامه ارتقا تدوین
کند. برخورد با دانشگاه آزاد در این زمینه مانند برخورد به مثابه شهروند درجه دو است. فلسفه نگاه دانشگاه آزاد، دولتی است و
مأموریت دانشگاه و تناسب آن با هیأت علمی مهم نیست و حرکت دانشگاه را با مأموریت تطبیق نمی دهیم. ابتدا مأموریت گرایی و

 
سپس ارتقا مهم است و مگر می شود بدون توجه به مأموریت گرایی، در ارتقا موفق بود. 

وي افزود: ارتقاي فرد موجب ارتقاي سازمان نمی شود و این اشکال در آیین نامه قبلی وجود داشت. سازمان دراین شرایط غنی تر
نخواهد شد، چون هیچ ارتباطی بین ارتقاي افراد و تحقق مأموریت هاي محول به سازمان وجود ندارد. در مسئله آموزش و پاسخگویی
دانشگاه نیز مشکلاتی وجود دارد؛ لذا روح مأموریت بر این آیین نامه حاکم نیست. بین مأموریت و اقتصاد آموزش عالی و ارتقاي

 
سازمان و فرد باید تناسب وجود داشته باشد آنچه در این آیین نامه مورد توجه بوده، ارتقاي فرد است. 



طهرانچی بیان کرد: اشکال دیگر این است که آیین نامه کار تیمی را پشتوانه نمی داند. استادیار کسی است که در تیم استاد قرار می
گیرد. همچنین طبق این آیین نامه، ارتقا امري خطی است. بدون برگزاري کرسی نظریه پردازي، هیچ استایاري نباید استاد شود، بدون

 
توجه به این موضوع نمی توان جهش را شاهد بود. 

عبداالله جاسبی، عضو شوراي عالی انقلاب فرهنگی نیز در این جلسه در سخنانی بیان کرد: موضوع ارتقا و مسائل مطرح شده بسیار
مهم است. از وزارت بهداشت تشکر می کنیم که بعد از مدت ها یادآوري و تذکر، براي اولین بار هفته گذشته پیش از بحث درباره

 
موضوع، به واسطه آقاي دکتر حقدوست گزارشی را در اختیار ما قرار دادند. 

منصور غلامی نیز در بخش انتهایی این جلسه در سخنانی بیان کرد: آنچه در پیش نویس ارائه شده، پس از اعمال نظرات و پیشنهادات
و تلفیق مباحث بر اساس نظر شوراي عالی انقلاب فرهنگی تبدیل به آیین نامه ارتقا می شود. حتما در اولین فرصت جلسه اي با
دانشگاه آزاد ترتیب داده می شود تا نظرات و دیدگاه ها و پیشنهاد هاي آنان اعمال شود. نکته دیگر اینکه مأموریتی براي نهاد
نمایندگی مقام معظم رهبري در دانشگاه وجود دارد و در حال اجراست. بازدهی بیشتر باید در آیین نامه مدنظر قرار گیرد و بهبود و
توسعه مأموریت ها باید در دستور کار باشد. در این بازنگري تلاشمان این است که براي بهبود و رفع نقد ها به آیین نامه قبلی،
پیشنهاداتی ارائه شود. در تشکیلات دانشگاه ها باید پست سازمانی تعریف شود که هر وقت این پست خالی از نیرو شد، نفر دیگري

 
جایگزین آن شود. می توان 20 تا 25 درصد تعداد اعضاي هیأت علمی را به صورت پست سازمانی تعریف کرد. 

در پایان جلسه، عاملی تاکید کرد سه کارگروه براي جمع بندي نظرات وزارت بهداشت، درمان و آموزشی پزشکی و دانشگاه آزاد
اسلامی و همچنین نظرات مرتبط با ماده 1 و پیوست آئین نامه در خصوص مولفه هاي مرتبط با ارتقاء اساتید حوزه هاي علمی کار

تکمیل و تدوین آئین نامه ارتقاء را دنبال کنند و در جلسه بعدي نتیجه کار مجددا ارائه شود.
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میچل باچله، کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل متحد با اعلام این که وضعیت نقض حقوق بشر در جهان را هرگز به این
بدي و به این گستردگی ندیده است، خواستار افزایش تلاش ها براي جبران این «عقب ماندگی» شد.

به گزارش ایسنا، باچله در سخنرانی خود در نخستین روز
از چهل و هفتمین نشست عادي اعضاي کمیساریاي عالی
حقوق بشر سازمان ملل متحد در روز دوشنبه در ژنو گفت:
«براي جبران بزرگ ترین و شدیدترین عقب ماندگی هاي
حقوق بشري که تاکنون شاهد بوده ایم، باید چشم اندازي

 
براي تغییر رویه و اقدام هماهنگ داشته باشیم.» 

وي گفت: «ما به جوامعی نیاز داریم که در عین گوناگونی،
در مورد کاهش نابرابري ها و پیشبرد کلی حقوق بشر تعهد

 
بنیادین دارند.» 

به گزارش یورونیوز خانم باچله در این جلسه که به طور سنتی به مرور موارد مهم نقض حقوق بشر در جهان اختصاص می یابد، به
ویژه به «نقض شدید» حقوق بشر در سرکوب اقلیت تیگراي به دست دولت اتیوپی اشاره کرد و گفت که درگیري ها در این منطقه

 
بیش از 350 هزار نفر را در معرض قحطی قرار داده است. 

وي در سخنرانی آغازین خود گفت که گزارش هاي مربوط به "تخلفات جدي" در تیگراي و قرار گرفتن 350،000 نفر در معرض
تهدید قحطی به دلیل جنگ به شدت او را ناراحت کرده است. وي به "اعدام هاي غیرقانونی، دستگیري ها و بازداشت هاي خودسرانه،
خشونت جنسی علیه کودکان و همچنین بزرگسالان" اشاره کرد و گفت که "گزارش هاي معتبري" در مورد اینکه سربازان اریتره
هنوز در منطقه فعالیت می کنند، دارد. باچله گفت، سایر مناطق اتیوپی که روز دوشنبه انتخابات را برگزار کردند "شاهد حوادث نگران
کننده خشونت و آوارگی قومی و بین جمعی" بودند. وي خواستار گفتگوي ملی شد و گفت: "استقرار مداوم نیروهاي نظامی راه حل با

 
دوام نیست." 

او همچنین وضعیت شمال موزامبیک را که توسط خشونت هاي گروه هاي افراطی ویران شده بود، محکوم کرد و گفت ناامنی غذایی

 
در حال افزایش است و "تقریبا 800،000 نفر از جمله 364،000 کودك" اکنون مجبور به ترك خانه هاي خود شده اند. 

کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل متحد همچنین با اشاره به وضعیت نامناسب و «نقض جدي» حقوق بشر در استان سین کیانگ
چین و منطقه نیمه خودمختار هنگ کنگ ابراز امیدواري کرد که امسال «دسترسی بیشتري» به اطلاعات وضعیت منطقه سین کیانگ

 
وجود داشته باشد. 



تاکنون چندین سازمان حقوق بشري دولت چین را متهم کرده اند که حداقل یک میلیون نفر از اقلیت مسلمان سین کیانگ را در
«اردوگاه هاي بازآموزي» زندانی کرده است. پکن این رقم را انکار کرده و ادعا می کند که این اردوگاه ها «مراکز آموزش حرفه اي»

 
براي حمایت از اشتغال زایی و مبارزه با افراط گرایی مذهبی هستند. 

خانم باچله که بارها از مقامات پکن خواستار «دسترسی کامل» به سین کیانگ شده، در اواخر ماه فوریه گذشته بار دیگر خواهان آن

 
شد که چین امکان «ارزیابی کامل و مستقل» از وضعیت حقوق بشر در این منطقه را براي سازمان ملل متحد فراهم کند. 

 
مدافعان حقوق بشر از سازمان ملل متحد خواستار تشدید اقدامات براي توقف نقض حقوق بشر در سین کیانگ شده اند. 

رئیس جمهوري پیشین شیلی در ادامه تأکید کرد که با گذشت یک سال از تصویب قانون موسوم به «امنیت ملی» در هنگ کنگ،

 
«نگرانی هاي جدي» در مورد اعمال این قانون وجود دارد. 

رئیس حقوق بشر سازمان ملل به "تأثیر مهلک" قانون گسترده امنیت ملی که در هنگ کنگ وضع شده است، اشاره کرد و گفت که

 
"107 نفر تحت قانون امنیت ملی دستگیر شده و 57 نفر به طور رسمی متهم شده اند". 

کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل متحد همچنین از دولت روسیه نیز خواست تا در چشم انداز انتخابات پارلمانی ماه سپتامبر این

 
کشور، در مورد «احترام به حقوق مدنی و سیاسی» به جامعه جهانی اطمینان بدهد. 

این مقام ارشد سازمان ملل متحد با استناد به پرونده آلکسی ناوالنی، زندانی سیاسی مخالف پوتین و برخورد با تشکیلات مرتبط با او
گفت: «من از اقدامات اخیر (روسیه) در تضعیف حق مردم براي ابراز عقاید انتقادي و توانایی آنها براي شرکت در انتخابات پارلمانی که

 
قرار است در ماه سپتامبر برگزار شود، به شدت دلسرد شده ام.» 

باچله از مسکو خواست که به شیوه خودسرانه و با برچسب زدن به افراد، روزنامه نگاران و سازمان هاي غیردولتی به عنوان «افراطی»،

 
«عوامل خارجی» یا «سازمان هاي نامطلوب» پایان دهد. 

چند روز سه نهاد مرتبط با شبکه الکسی ناوالنی که به «افراطی گري» متهم شده بوند، در دادگاهی غیرعلنی در مسکو محکوم شده و

 
فعالیت آنها ممنوع اعلام شد. 

انتهاي پیام



پایان فرآیند داوري نخستین دوره «جشنواره عکس کارا»
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مرحله نهایی داوري آثار نخستین دوره جشنواره عکس کارا پایان یافت.

مرحله نهایی داوري آثار نخستین دوره جشنواره عکس کارا

 
پایان یافت. 

به گزارش ایلنا به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع
رسانی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، «حامد شمس» با
اشاره به اینکه استقبال قابل توجهی از این جشنواره صورت
گرفته است، افزود: در مجموع 3 هزار و 310 فریم تک
عکس در بخش آزاد، 528 فریم تک عکس در بخش ویژه
(ایمنی در محیط کار)، 297 مجموعه عکس در بخش آزاد

 
و 53 مجموعه عکس در بخش ویژه به دبیرخانه جشنواره ارسال شد. 

وي افزود: هیئت داوران جشنواره پس از دو مرحله داوري، در نهایت آثار برتر در رشته هاي مختلف را انتخاب کردند و برندگان روز

 
پنجشنبه 24 تیر طی مراسمی معرفی می شوند. 

مریم زندي، رعنا جوادي، محمود کلاري، سیف االله صمدیان و رضا معطریان اعضاي هیات داوران نخستین دوره جشنواره عکس کارا را

 
تشکیل می دهند. 

نخستین دوره جشنواره عکس کارا با موضوع کار، اشتغال و ایمنی با حمایت بانک رفاه کارگران و شرکت بیمه ملت برگزار شد.



کمتر از 5 مورد تخلف انتخاباتی در کاشان ثبت شد
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دادستان کاشان گفت: تخلفات انتخاباتی در کاشان کمتر از پنج مورد بود که با موارد تخلف برخورد شد.

دادستان کاشان گفت: تخلفات انتخاباتی در کاشان کمتر از

 
پنج مورد بود که با موارد تخلف برخورد شد. 

به گزارش ایلنا از کاشان، روح االله دهقانی با بیان اینکه
تعداد جرائم انتخاباتی شهرستان کاشان کمتر از 5 پرونده
بود افزود: پرونده هایی که در ستاد پیشگیري از جرائم
انتخابات کاشان تشکیل شد بیشتر مربوط به تبلیغات زود

 
هنگام داوطلبان بود که پس از توضیح و تذکر بسته شد. 

وي تاکید کرد: پیش از انتخابات جلسات متعددي در راستاي کاهش و پیشگیري از تخلفات انتخاباتی و با حضور دستگاه هایی اجرایی،
امنیتی، نظامی و انتظامی و عوامل دیگر برگزار شد و با تمهیدات و برنامه ریزي دقیق شاهد کمترین تخلفات در این دوره از انتخابات

 
بودیم. 

دهقانی با اشاره به نظارت برصندوق هاي راي گیري توسط روساي دادگستري و دادسراي شهرستان تا پایان زمان راي گیري و
شمارش آرا، تصریح کرد: یکی از مهمترین اهداف دادستانی فراهم آوردن شرایط مطلوب براي حضور شهروندان پاي صندوق هاي راي

 
و کاهش جرائم انتخاباتی بود که این توفیق محقق شد. 

دادستان کاشان با بیان اینکه هفته بزرگداشت قوه قضاییه پیش رو است اظهار داشت:این هفته به واقع یادآوري رسالت مهم
دادگستري و دادسرا در صیانت از اهداف نظام و افزایش امنیت و آسایش شهروندان است؛ اشتغال زایی و توانمند سازي مددجویان
یکی از اواویت هاي مهم و ادامه دار دادستانی کاشان است و در سال هاي اخیر وبا هدف کاهش آمار زندانیان با جدیت پیگیري شده

 
است. 

دهقانی یادآور شد: دادسراي کاشان در تمامی فعالیت هاي حوزه احسان و نیکو کاري و آزادي زندانیان جرائم مالی توانسته به نحو
شایسته ایی از همکاري وظرفیت اجتماعی مردم استفاده کند ودر این راستا طی یکسال گذشته موفق به آزادي 10 محکوم به اعدام

 
شدیم. 

وي سابقه طولانی و درخشان مردم کاشان در فعالیت هاي خیر و عام المنفعه را جز ویژگی بارز شهرستان دانست که مورد تایید همه
بزرگان و کاشان شناسان کشور و دنیااست افزود:به منظور هدفمند کردن فعالیت هاي مالی و کمک هاي مردمی به موسسات خیریه و

 
جلوگیري از موارد غیرقانونی، شناسایی وساماندهی این موسسات شروع شده است. 



دادستان شهرستان کاشان گفت:براي جلوگیري از کاهش اعتماد عمومی نسبت به موسسات خیریه لازم است برنامه واحدي توسط

 
دستگاه هاي متولی پیش گرفته شود تا افراد سود جو فرصت انجام امور خلاف قانون نداشته باشند. 

وي حضور در گلزار شهدا، برگزاري نشست خبري با اهالی رسانه، تجلیل ازقضات و کارکنان نمونه و دیدار با مدیران سایر دستگاه هاي
اجرایی را از جمله برنامه هاي هفته بزرگداشت قوه قضاییه عنوان کرد و گفت: ارایه گزارش درباره عملکرد دادسراي شهرستان کاشان
که شامل کاهش اطاله دادرسی و پرونده هاي ورودي به دادگستري، مبارزه با فساد، قاچاق کالا و مواد مخدر و زمین خواري، برخورد با

اراذل واوباش و غیره است از طریق گفتگو با خبرنگاران و مدیران و حضور در مساجد اطلاع رسانی خواهد شد.



تسهیلات جدید تامین اجتماعی براي بخشودگی جرائم بیمه اي کارفرمایان در

سال 1400

منبع: ایلناشماره خبر:  187  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان از ابلاغ تسهیلات در نحوه اعمال ضوابط اجرایی قانون بخشودگی جرائم بیمه اي، به
منظور حمایت از تولید و پشتیبانی حداکثري از کارفرمایان واحدهاي تولیدي، صنعتی، معدنی، خدماتی و اصناف خبر داد.

مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان از ابلاغ تسهیلات
در نحوه اعمال ضوابط اجرایی قانون بخشودگی جرائم بیمه
اي، به منظور حمایت از تولید و پشتیبانی حداکثري از
کارفرمایان واحدهاي تولیدي، صنعتی، معدنی، خدماتی و

 
اصناف خبر داد. 

به گزارش ایلنا از بندرعباس، عباس اکبري اظهار کرد:
کارفرمایان کارگاه هاي داراي بدهی قطعی لغایت اسفند

1399 می توانند تا پایان تیرماه سال جاري با ورود به سامانه خدمات غیرحضوري سازمان نسبت به ثبت درخواست خود مبنی بر بهره
مندي از بخشودگی جرائم بیمه اي اقدام و در صورت احراز شرایط و پذیرش درخواست مربوطه به شعبه ذیربط مراجعه و ضمن تامین

 
تضامین متناسب با میزان بدهی نسبت به تقسیط دیون خود برابر ضوابط اقدام کنند. 

وي افزود: در مواردي که تعداد کارکنان شاغل در کارگاه فعال نسبت به لیست بهمن ماه 1398 به واسطه بازنشستگی یا فوت بیمه

 
شده تقلیل یافته باشد، مانع از بهره مندي کارگاه هاي مشمول از مزایاي مقرر در قانون بخشودگی جرائم نمی شود. 

اکبري خاطرنشان کرد: در خصوص کارفرمایان کارگاه هاي حقیقی که به واسطه جابجایی محل یا تغییر فعالیت کد کارگاهی جدید
دریافت می کند، چنانچه درخواست بخشودگی جرائم کارفرما براي کارگاه جدید مورد پذیرش قرار گیرد در خصوص سایر کارگاه هاي

 
قبلی کارفرماي مذکور که داراي بدهی است، پذیرش درخواست بخشودگی جرائم بلامانع خواهد بود. 

مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان تصریح کرد: در ارتباط با کارگاه هاي داراي شخصیت حقوقی که در پی جابجایی محل کارگاه بیمه
پردازي از طریق شعبه محل جدید(مقصد) اقدام کرده اند اما داراي بدهی قطعی در شعبه مبدأ هستند، در صورت احراز شرایط در
محل جدید، ثبت درخواست بخشودگی جرائم در هر دو شعبه مجاز بوده و می توانند درخواست خود را جهت بهره مندي از

 
بخشودگی جرایم در سیستم ثبت کنند. 

وي ادامه داد: در مواردي که انجام تقسیط بدهی منوط به ارائه وثایق معتبر و کافی موضوع ماده 99 آیین نامه اجرایی ماده 50 قانون
تامین اجتماعی می شود، به منظور مساعدت حداکثري با کارفرمایان دریافت چک صیادي به عنوان تضمین پرداخت اقساط در دوره

 
اجراي بخشودگی جرایم بلامانع است. 



اکبري در پایان گفت: در تسهیلات ابلاغی، براي مشاغل و کسب و کارهاي به شدت آسیب دیده از کرونا مطابق فهرست اعلام شده از
سوي کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي کرونا موکول به رعایت شرط حفظ سطح اشتغال نیروي انسانی بر اساس لیست بهمن ماه

1398 نخواهد بود.



با سوابق اعضاي شوراي ششم آشنا شوید
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نتایج انتخابات شوراي شهر ششم شب گذشته اعلام شد و کرسی هاي سبز پارلمان شهري براي چهار سال به لیست
«ائتلاف» سپرده شد لیستی که ترکیبی از چهره هاي شناخته شده یا ناشناخته است.

ایسنا در گزارشی به معرفی و مرور سوابق اجرایی و
تحصیلات مستاجران جدید شوراي شهر پایتخت براساس
رزومه اي که به دفتر ائتلاف ارائه داده اند، پرداخته است

 
که در ادامه می آید: 

مهدي چمران: نام آشناترین عضو شوراي شهر تهران است
که با احتساب دوره ششم باید گفت که چهار دور نماینده
مردم در شوراي شهر بوده است، وي که برادر شهید چمران

است، متولد 1320 در تهران، فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد معماري از دانشگاه تهران است که در کارنامه اجرایی و پژوهشی
چمران ریاست دوره هاي دوم، سوم و چهارم شوراي شهر تهران، ریاست دانشکده هنرهاي زیباي دانشگاه تهران، دبیر شوراي عالی
دفاع ملی، ریاست بنیاد حفظ آثار و ارزش هاي دفاع مقدس، معاونت فرهنگی ستاد فرماندهی کل قوا، مشاور تحقیقات علمی رئیس
ستاد فرماندهی کل قوا، سخنگوي ائتلاف آبادگران ایران اسلامی، نایب رئیس جبهه مردمی نیروهاي انقلاب اسلامی، ریاست شوراي

 
عالی استان ها، سخنگوي شوراي اسلامی شهر تهران و ریاست بنیاد فرهنگی شهید چمران دیده می شود. 

پرویز سروري: وي متولد 1337 در همدان است و بررسی سوابقش نشان می دهد که فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مدیریت امور
دفاعی بوده است. همچنین نماینده مردم شهر تهران در هفتمین و هشتمین دوره مجلس شوراي اسلامی، عضو چهارمین دوره شوراي
شهر تهران، ریاست کمیته امنیت داخلی کمسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس هشتم، ریاست کمیته ویژه مجلس در
بررسی حوادث پس از انتخابات سال 1388، ریاست کمیسیون نظارت و حقوقی شوراي شهر تهران، سخنگویی هیئت دبیرخانه شوراي

 
عالی امنیت ملی در بررسی حوادث پس از انتخابات ریاست جمهوري سال 1388 و... جز سوابق وي است. 

سیدمحمد آقامیري، 46 ساله و داراي مدرك تحصیلی حوزوي، سطح عالی و خارج فقه و اصول است که در حال حاضر دانشجوي
دکتري مهندسی عمران (گرایش زلزله) و کارشناسی ارشد علوم سیاسی است. بررسی سوابق وي نشان می دهد که در حوزه فرهنگی

 
و اجتماعی فعالیت متعددي داشته است. 

مهدي پیرهادي: 42 سال سن دارد و داراي مدرك دکتراي روابط بین الملل از دانشگاه علامه طباطبایی است. از جمله مهمترین
سوابق او می توان به مدیر کل فرهنگی قوه قضاییه، معاون شهرداري منطقه 3 تهران، ریاست هیئت مدیره گروه شرکت هاي تعاونی
کارکنان شهرداري تهران و مسئولیت قرارگاه مسجد محوري اشاره کرد، او همچنین رئیس هیات مدیره شرکت خودرو سرویس شهر

 
نیز بوده است. 



سیدجعفر تشکري هاشمی، متولد 1341، دانشجوي دکتراي مدیریت صنعتی (استراتژي صنعتی)-دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و
تحقیقات است او از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران بوده است و در کارنامه اجرایی و پژوهشی وي، عضو هیئت تطبیق مصوبات
دولت در مجلس شوراي اسلامی، معاون اسبق توسعه منابع انسانی شهرداري تهران، معاون اسبق حمل و نقل و ترافیک و مدیر عامل
سازمان ترافیک شهرداري تهران، جانشین راهنمایی و رانندگی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، مدیرکل مهندسی ترافیک و

 
فنی راهور و مدیر عامل موسسه تحقیقات و توسعه ناجی، جانشین ستاد سپاه هشتم ثامن الائمه (ع) دیده می شود. 

ناصر امانی، 61 سال دارد و داراي مدرك حوزوي سطح دو حوزه علمیه قم و مدرك دانشگاهی کارشناسی ارشد فرماندهی و ستاد
دانشگاه امام حسین (دافوس) است. اوهم از معاونان قالیباف شهردار اسبق تهران است و در سوابق اجرایی و پژوهشی وي، معاونت
نیروي انسانی نیروي زمینی سپاه پاسداران جمهوري اسلامی ایران، معاونت نیروي انسانی نیروي انتظامی جمهوري اسلامی ایران، قائم
مقام معاونت مالی و اداري شهرداري تهران، معاونت منابع انسانی شهرداري تهران، معاونت برنامه ریزي توسعه شهري و امور شوراي

 
شهرداري تهران عنوان شده است. 

علیرضا نادعلی شهرستانکی، 46 ساله است که در سوابق وي می توان به دستیاري رئیس سازمان تبلیغات اسلامی کشور در حوزه
ارتباطات فرهنگی انقلاب اسلامی، مدیر کلی حوزه ریاست این سازمان، دستیار محتوایی و راهبردي قرارگاه فرهنگی بقیۀ االله (عج)،

 
دبیر شوراي هماهنگی قرب و معاونت هماهنگ کننده سازمان بسیج شهرداري تهران اشاره کرد. 

سید احمد علوي، 42 سال دارد و تحصیلات خود را تا مقطع دکترا ادامه داده است. از مهمترین سوابق علوي می توان به مدیرعاملی
شرکت نوین عرف، قائم مقامی شرکت توسعه فضاهاي فرهنگی شهرداري تهران و معاونت برنامه ریزي و توسعه اداره کل آموزش هاي

 
شهروندي شهرداري تهران اشاره کرد. 

علی اصغر قائمی، 59 ساله و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات و ارتباطات از دانشگاه امیرکبیر است. او رئیس مرکز کامپیوتر
استان خراسان سپاه، رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات ناجا، رئیس هیئت مدیره موسسه رایانه شهر شهرداري تهران، رئیس هیئت
مدیره موسسه فناوران شهر شهرداري تهران و عضو هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات شهرداري تهران

 
بوده است. 

حبیب کاشانی، 56 ساله و دکتراي حقوق بین الملل دارد. او مدرس دانشگاه است و از مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی کاشانی می
توان به عضویت در شوراي اسلامی شهر تهران در دوره هاي دوم، سوم و چهارم، معاونت اجرایی و اداري شوراي اسلامی شهر تهران در
دوره هاي دوم و سوم، خزانه دار و نایب رئیسی کمیسیون بودجه شوراي اسلامی شهر تهران در دوره چهارم، مؤسس اداره کل امور
ایثارگران شهرداري تهران، مدیرعاملی باشگاه فرهنگی و ورزشی پرسپولیس، مدیریت تیم ملی فوتبال المپیک جمهوري اسلامی ایران،
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جمهوري اسلامی ایران و عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کوهنوردي جمهوري اسلامی

 
ایران اشاره کرد. 

جعفر بندي شربیانی، 39 ساله و مهندس مکانیک و کارشناس ارشد مدیریت بازرگانی است. در کارنامه اجرایی و پژوهشی او مدیر کل
تدارکات اقلام فنی معاونت مهندسی تعمیرات هواپیمایی هما، مدیر تدارکات اقلام عمومی معاونت پشتیبانی هواپیمایی هما، عضو
هیئت مدیره سیمان خوزستان و... دیده می شود. وي همچنین عضو شوراي فرهنگی شهرستان ري، دبیر دبیران شورایاران منطقه 20

 
و دبیر شورایاران مناطق پهنه جنوب تهران است. 

محمد آخوندي، 43 ساله و داراي مدرك دکتراي تخصصی جامعه شناسی (بررسی مسائل اجتماعی ایران) است که در لیست سوابق
اجرایی و پژوهشی او آمده است که وي عضو موظف هیات مدیره و معاون مالی و منابع انسانی بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان



حضرت امام(ره)، مدیر کل امور بین الملل و روابط عمومی و سخنگوي سازمان تربیت بدنی کشور، عضو هیات مدیره شرکت سرمایه
گذاري امین اعتماد(صندوق ذخیره بسیجیان کشور)، صاحب امتیاز و مدیر مسئول روزنامه وطن امروز، عضو موظف هیات مدیره، قائم

 
مقام و معاون اجرایی موسسه فرهنگی مطبوعاتی جام جم، عضو هیات مدیره باشگاه هاي فرهنگی ورزشی پرسپولیس و سایپا است. 

مهدي عباسی عضو دیگر شوراي شهر ششم است که 38 سال دارد و دانشجوي دکتراي مدیریت دولتی است. در سوابق اجرایی و
پژوهشی او رئیس مرکز عمران و املاك دانشگاه آزاد اسلامی، شهردار منطقه 17 تهران، قائم مقام شهردار منطقه 3 تهران، رئیس
دبیرخانه هیات مرکزي گزینش شهرداري تهران (مدیرکل)، عضو کمیته عالی درآمد و کمیته دیون شهرداري تهران، عضو کمیته
انتصابات معاونت اجتماعی شهرداري تهران، معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداري منطقه 6 تهران، عضو کمیته انتصابات شهرداري
منطقه 3 تهران، مدیریت اجراي پروژه هاي متعدد عمرانی تونل، زیرگذر، بوستان، ابنیه، راه و باند در مناطق 3، 6 و 17 شهر تهران و...

 
دیده می شود. 

احمد صادقی، عضو دیگر شوراي ششم است که 50 سال سن دارد و داراي کارشناسی ارشد حقوق قضایی و گواهینامه معادل دکتراي

 
تخصصی حرفه اي مدیریت بحران است. 

صادقی رئیس کمیته مدیریت شهري و امور شوراهاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام، جانشین شهردار تهران در ستاد
مدیریت بحران و رئیس سازمان پیشگیري و مدیریت بحران شهر تهران، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران، قائم مقام
سازمان جوانان، قائم مقام سازمان داوطلبان و معاونت امور استانهاي جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، رئیس کار گروه
ایمنی و مدیریت بحران برنامه 5 ساله شهر تهران و دبیر کمیته مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداري تهران را در کارنامه خود

 
دارد. 

 
سوده نجفی، 43 ساله و دانشجوي دکتري مدیریت دولتی دارد و مدرس دانشگاه و مولف کتاب در زمینه مدیریت است. 

براساس رزومه اي که ارائه کرده، وي در کارنامه و سوابق اجرایی و پژوهشی خود مشاور رئیس فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامی،
مدیر حوزه سلامت، رئیس اندیشکده حکمرانی تهران(شهري)، معاون بانوان و امور خانواده شوراي ائتلاف تهران، عضو شوراي مرکزي و

 
معاون امور بانوان جمعیت پیشرفت و عدالت ایران اسلامی و ... را دارد. 

 
نرجس سلیمانی، فرزند حاج قاسم سلیمانی است و در سوابق وي اشاره شده که او پژوهشگر و فعال اجتماعی است. 

 
نرگس معدنی پور، 51 ساله و داراي کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی (گرایش مدیریت استراتژیک) است. 

ازجمله مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی معدنی پور می توان به شهردار منطقه 13، مدیرکل امور بانوان شهرداري تهران، تدوین
طرح جامع آموزش و توانمندسازي زنان شهر تهران، تدوین چارچوب آموزش سواد زندگی خانوادگی و دانشنامه خانواده، تدوین برنامه

 
راهبردي کیفیت بخشی زندگی و توسعه پایدار در شهر تهران اشاره کرد. 

زهرا شمس احسان، دیگر بانوي شوراست که 40 سال دارد و مدرك دانشگاهی او کارشناسی ارشد مطالعات زنان و دانشجوي دکتري

 
جامعه شناسی فرهنگی است. 

مهمترین سوابق اجرایی و پژوهشی این عضو شورا، مدیر بانوان شهرداري منطقه 4، مدیر اداره آسیبهاي اجتماعی اداره کل امور بانوان،
مدیر اداره مشارکت و امور اجتماعی اداره کل امور بانوان، مدیر اجرایی طرح "مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان تهران" تحت
نظارت دفتر مشاور امور بانوان شهرداري تهران، مدیر اجرایی دو دوره آموزشی سراسري ویژه مدیران، روانشناسان و مددکاران سازمان
زندان هاي کشور، مشارکت در راه اندازي و اجراي طرح مشاوره و روان درمانی زندانیان زن استان اصفهان، مدیر اولین خانه امن زنان

 
و دختران مورد خشونت وابسته به شهرداري تهران و مشاور رئیس فراکسیون امور زنان و خانواده مجلس شوراي اسلامی است. 



مهدي بابایی، 41 ساله و دانشجوي مقطع دکتري مدیریت تکنولوژي است. او در حوزه علوم تربیتی نیز مدرك کارشناسی ارشد خود را
اخذ کرده است. از مهم ترین سوابق مهدي بابایی می توان به مسئولیت سازمان بسیج شهرداري تهران، مشاور رییس فراکسیون

 
مدیریت شهري مجلس شوراي اسلامی و مدیریت عامل شرکت عرف ایران اشاره کرد. 

از دیگر سوابق مهدي بابایی همچنین معاونت خدمات شهري و فضاي سبز شهرداري منطقه 13، شهرداري ناحیه 2 منطقه 13،
شهرداري ناحیه 3 منطقه 13 و شهرداري ناحیه 4 منطقه 13 است و وي همچنین مولف کتاب کارآفرینی سازمانی با رویکرد برنامه
ریزي آموزشی است. او در سال 1386 نیز به عنوان کارمند نمونه شهرداري تهران و در سال 1390 به عنوان شهردار ناحیه نمونه

 
انتخاب شد. 

 
میثم مظفر، 40 ساله و داراي مدرك دکتري سیاستگذاري دولتی و خط مشی عمومی از دانشگاه علم و صنعت است. 

در سوابق اجرایی و پژوهشی او معاونت سابق طرح و برنامه و رئیس مرکز مطالعات و بررسی هاي راهبردي مجمع تشخیص مصلحت
نظام، مدیرعاملی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران و عضو هیات مدیره شرکت واحد اتوبوسرانی، قائم مقام شهردار
منطقه 17 تهران، مدیرکل حوزه ریاست و امور مناطق و فرهنگسراها در سازمان فرهنگی هنري شهرداري تهران و ... مشاهده می

 
شود. 

مهدي اقراریان عضو دیگر شوراي شهر ششم، 42 ساله است که دانشجوي دکتري سیاست گذاري عمومی است. در سوابق اقراریان،
معاون فرهنگی، دانشجویی دانشگاه آزاد اسلامی استان تهران و واحد تهران مرکز، رئیس دبیرخانه مرکزي رویداد ملی کرسی هاي

 
آزاداندیشی دانشگاه آزاد اسلامی، معاون فرهنگی نمایندگی آستان قدس رضوي استان تهران و... دیده می شود. 

انتهاي پیام



چه عواملی موجب موفقیت دانشگاه ها در پساکرونا خواهد شد؟

منبع: ایسناشماره خبر:  189  |  تاریخ: 1400/04/01

در حالی که جامعه جهانی همچنان با پیامدهاي بیماري همه گیر کووید- 19 دست و پنجه نرم می کند، دولت ها، نهادها و
رهبران در مورد شکل گیري جهان پساکرونا تامل می کنند. البته هنوز هیچ نظر یکسانی ارائه نشده است اما توافق کلی بر

پیچیدگی و عدم اطمینان است.

به نقل از نیوز، چالش هاي عمیق پیش روي به تفکري نو و
راه حل هاي جدي نیاز دارد. با توجه به اینکه دانشگاه ها
مکانی براي پرورش نیروهایی قدرتمند در زمینه نوآوري و
خلاقیت هستند شکل دهنده مشاغلی هستند که فرصت
هاي جدیدي را ایجاد و از یادگیري و توسعه مادام العمر
پشتیبانی می کنند و رفاه جامعه را پیش می برند بنابراین
یک فرصت منحصربه فرد در شکل دادن به آینده خواهند
داشت. به همین دلیل محققان معتقدند که دانشگاه ها باید

 
نوآوري و خلاقیت را در پساکرونا ارتقاء دهند. 

روش هاي بسیاري وجود دارد که دانشگاه ها می توانند با استفاه از آنها بر ارتقاء نوآوري، خلاقیت و تاثیرات گسترده اجتماعی نقش

 
داشته باشند که در ذیل به برخی از آنها اشاره شده است. 

 
کارآفرینی؛ مسیر متمایز یادگیري 

آموزش کارآفرینی براي دانشجویان کارشناسی، می تواند یک تجربه تغییردهنده زندگی باشد و باعث ایجاد ریسک پذیري، قدرت و

 
نوآوري کارآفرینانه شود. 

 
دانشگاه ها؛ قطب نوآوري 

براي اینکه کارآفرینان توانایی بالقوه خود را تحقق بخشند، حمایت از اکوسیستم هاي نوآوري پویا ضروري است و دانشگاه ها به عنوان
مرکز ارتباطی در این اکوسیستم ها، به ویژه در تحقیقات و پرورش استعدادها نقش حیاتی دارند. نمونه هاي بسیاري در سراسر جهان
وجود دارد که مشهورترین آنها دانشگاه دانشگاه سیلیکون ولی (Silicon Valley) در کالیفرنیا، دانشگاه تحقیقاتی ملی علوم و

 
فناوري کره جنوبی (KAIST)، دانشگاه علم و صنعت جنوب چین (SUSTech) و دانشگاه ملی سنگاپور (NUS) هستند. 

 
چارچوب هاي ذهنی میان رشته اي؛ پاسخ گویی به چالش هاي جدید 

نوآوري و خلاقیت را نباید مختص افراد علاقه مند کارآفرینی دانست و این ویژگی به عنوان شایستگی عمومی در جامع باید فعالانه



ترویج شود. این یک تغییر ذهنی است که با ادامه مشکلات جهانی مانند تغییرات آب وهوا، اختلال در فن آوري و نابرابري درآمد

 
فوریت بیشتري پیدا کرده است. 

از نظر تاریخی، دانشگاه ها مراکز تفکر نوآورانه بوده اند، زیرا افرادي با مهارت ها و توانایی هاي مختلف درکنار هم جمع شده و باهم

 
تعامل داشته اند. تقاطع این زمینه ها اغلب خلاقانه ترین بینش ها را ایجاد می کند. 

بیماري کووید- 19 به روشنی نشان داده است که چگونه باید براي مهار چالش هاي پیچیده و مهم از نوآوري، خلاقیت و روحیه
سازمانی مقاوم استفاده کنیم. همان طور که به سمت چشم انداز پساکرونا حرکت می کنیم، دانشگاه ها نقش عمیقی به عنوان
توانمندکننده براي کمک به از بین بردن استعدادهاي اجتماعی و فردي دارند و موثر در رفاه جامعه و افزایش بالقوه توانایی هاي افراد

 
دارند. 

انتهاي پیام



برگزاري دومین دوره طرح "کتابخانه تابستانه" در آذربایجان غربی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  190  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرکل کتابخانه هاي عمومی آذربایجان غربی از برگزاري دومین دوره طرح "کتابخانه تابستانه" در استان خبر داد.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از ارومیه،خدیجه معصومی مدیرکل کتابخانه هاي
عمومی آذربایجان غربی گفت: دومین دوره طرح "کتابخانه
تابستانه" با هدف ترویج کتابخوانی وغنی سازي اوقات
فراغت جوانان و نوجوانان در تابستان امسال برگزار می

 
شود. 

معصومی اظهار داشت: مجموعه برنامه هاي فرهنگی

 
ترویجی با عنوان "کتابخانه تابستانه" براي دومین سال متوالی است که به همت این اداره کل در بستر فضاي مجازي اجرا می شود. 

وي با بیان اینکه با شیوع ویروس کرونا و ممنوعیت فعالیت هاي تجمع محور، کتابخانه هاي عمومی فعالیت خود را با رویکردي نو
ادامه دادند افزود: اجراي طرح "کتاب پیک" جهت امانت منابع کتابخانه اي و برگزاري برنامه هاي فرهنگی ترویجی در بستر فضاي

 
مجازي از جمله فعالیت هاي کتابخانه هاي عمومی در شرایط فعلی شیوع کروناست. 

مدیرکل کتابخانه هاي عمومی آذربایجان غربی با بیان اینکه استمرار در اجراي برنامه هاي فرهنگی اثرگذار، رمز پویایی و نشاط
فرهنگی در استان است گفت: در طرح "کتابخانه تابستانه" برنامه هاي متنوع فرهنگی ترویجی با محوریت کتاب براي سه گروه

 
کودك، نوجوان و بزرگسال پیش بینی شده است که از تیر ماه امسال شروع به کار می کند. 

معصومی افزود: نقد کتاب، نمایشنامه خوانی، نقد فیلم، نمایش خلاق، مشاعره، کارگاه هاي انتخاب رشته و کارآفرینی از جمله برنامه

 
هاي این طرح است که با حضور نویسندگان و اساتید مجرب برگزار می شود. 

وي ادامه داد: علاقه مندان جهت شرکت در این طرح می توانند با ارسال عدد یک براي کودکان، 2 براي نوجوانان و سه براي

 
بزرگسالان به شماره 10045012 به صورت رایگان در این طرح ثبت نام و شرکت کنند. 

مدیرکل کتابخانه هاي عمومی آذربایجان غربی با اشاره به عناوین برنامه هاي دومین دوره طرح «کتابخانه تابستانه» گفت: برنامه ویژه

 
کودکان شامل دورهمی با کتاب با حضور نویسنده، نمایش خلاق، با حضور نویسنده و همچنین شعر، قصه و دکلمه خواهد بود. 

معصومی ادامه داد: برنامه هاي ویژه نوجوانان هم شامل "به من بگین چی بخونم؟ "، انتخاب رشته و آشنایی با مشاغل و مشاعره و
برنامه ویژه بزرگسالان نیز شامل نمایشنامه خوانی، آشنایی با کارآفرینی، کتاب و فیلم است.



کدام شهرهاي خوزستان از پرداخت مالیات بر درآمد معاف اند؟

منبع: دیار کارونشماره خبر:  191  |  تاریخ: 1400/04/01

ایسنا: رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان گفت: 12 شهرستان استان خوزستان جزو شهرستان هاي کمتر برخوردار

 
از اشتغال در کشور معرفی شده اند که مانند مناطق آزاد، از پرداخت مالیات بر درآمد معاف هستند. 

مهرداد نیکو در جلسه ستاد اقتصاد مقاومتی خوزستان که (31 خردادماه) در استانداري خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: منابع
حمایتی از محل بهسازي و نوسازي بنگاه هاي تعاونی ایجاد اشتغال و کارآفرینی در اختیار بانک توسعه تعاون است که می توانیم از

 
آن بهره مند شویم و به کارآفرینی و ایجاد اشتغال اختصاص دهیم. 

وي افزود: در این زمینه اداره کل کار، تعاون و رفاه اجتماعی دستگاه اجرایی مسئول است که باید پیگیر جذب این منابع باشد تا

 
بتوانیم اعتبارات مربوط به بانک توسعه تعاون را در حوزه ایجاد اشتغال و کارآفرینی جذب کنیم. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان گفت: در قانون احکام دائمی تا به حال تنها مناطق محروم مد نظر بودند اما اکنون
مناطق کمتر برخوردار از اشتغال نیز مد نظر قرار گرفته اند و این مناطق، شامل مناطقی است که نرخ بیکاري شان بالاي میانگین

 
کشوري است. 

نیکو عنوان کرد: 180 شهرستان کشور، نرخ بیکاري بالاي میانگین کشور دارند که براي آن ها معافیت مالیاتی در نظر گرفته شده
است و به نوعی مانند مناطق آزاد فعالیت خواهند کرد. با توجه به اینکه تعداد این شهرها بسیار زیاد است، تبصره اي براي قانون مورد

 
نظر لحاظ کردند تا علاوه بر نرخ بیکاري، شاخص هاي دیگري نیز براي مناطق کمتر برخوردار از اشتغال، در نظر گرفته شود. 

وي افزود: براساس برنامه ریزي هاي انجام شده، سرانجام با مصوبه هیات وزیران در سال 1399، تعداد 91 شهرستان به عنوان
شهرستان هاي کمتر برخوردار از اشتغال در کشور معرفی شدند که از این تعداد، 12 شهرستان مربوط به استان خوزستان است. ایذه،
دشت آزادگان، شوشتر، مسجدسلیمان، باغملک، لالی، گتوند، اندیکا، هویزه، شادگان، هفتکل و حمیدیه شهرستان هاي کمتر برخوردار

 
از اشتغال در خوزستان هستند. 

نیکو ادامه داد: این شهرستان ها از نظر پرداخت مالیات، مشابه مناطق آزاد و ویژه اقتصادي هستند و از پرداخت مالیات بر درآمد معاف

 
هستند. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان بیان کرد: در سال 1400، مناطق آزاد ملزم به پرداخت مالیات بر ارزش افزوده هستند
و از این رو این 12 شهرستان خوزستان نیز تنها معاف از پرداخت مالیات بر درآمد هستند و باید مالیات ارزش افزوده خود را پرداخت

 
کنند. 

نیکو گفت: بودجه امسال کشور داراي بیش از 697 هزار میلیارد ریال انواع ظرفیت هاي مالی در بخش اشتغال است و دستگاه هاي



اجرایی در استان خوزستان باید با اطلاع از این ظرفیت ها، زمینه لازم براي استفاده بخش خصوصی از تسهیلات و زیرساخت هاي

 
تعیین شده در بودجه به منظور ایجاد فرصت هاي شغلی مناسب را فراهم کنند. 

وي ادامه داد: این ظرفیت ها می تواند نقش موثري در بهبود شرایط استان خوزستان در زمینه رفع بیکاري داشته باشند که لازمه آن
مطالبه گري دستگاه هاي اجرایی از سطح ملی و وزارتخانه ها است. حمایت از نوسازي و بهسازي بنگاه هاي تعاونی و ایجاد اشتغال و

 
کارآفرینی، در بخش تعاون در قالب افزایش سرمایه بانک توسعه تعاون از ظرفیت هاي بند "د" تبصره 2 قانون بودجه است. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي خوزستان با اشاره به جزء سه بند "الف" تبصره چهار قانون بودجه سال جاري در بخش اشتغال،
گفت: با توجه به اینکه به ندرت در قانون نام یک منطقه و استان درج می شود اما در قالب این تبصره، منابع ویژه اي به خوزستان

اختصاص داده شده است.



افتتاح چهارمین کانون خدمت رضوي در زارچ

منبع: یزدي نیوزشماره خبر:  192  |  تاریخ: 1400/04/01

هم زمان با دهه کرامت با حضور خادمان حرم رضوي کانون خدمت رضوي شهید حاج حسن دانش در زارچ افتتاح شد.

 
افتتاح چهارمین کانون خدمت رضوي در زارچ 

هم زمان با دهه کرامت با حضور خادمان حرم رضوي کانون خدمت رضوي شهید حاج

 
حسن دانش در زارچ افتتاح شد. 

به گزارش یزدي نیوز، مسئول کانون هاي خدمت رضوي استان یزد گفت: با هدف کمک
به مستضعفان و پل ارتباطی میان مردم و حرم امام رضا (ع) چهارمین کانون خدمت

 
رضوي در زارچ افتتاح شد. 

رحیمی نسب افزود: 8500 نفر خادم یار در استان در 19 رشته تخصصی ازجمله اشتغال، کارآفرینی، کمک به کادر درمان، پزشکی و...

 
فعالیت دارند. 

وي با اشاره به برنامه هاي دهه کرامت گفت: بیش 170 برنامه در سطح استان با حضور خادمان حرم رضوي برنامه ریزي شده که مهم

 
ترین آن جشن زیر سایه خورشید دوشنبه شب در امامزاده سید جعفر محمد یزد برگزار خواهد شد. 

امام جمعه زارچ در آیین افتتاح این کانون گفت: یکی از افتخارات ما حضور در بین خادمان حرم رضوي است که با حضور این افراد و

 
افتتاح این کانون بسیاري از مشکلات مستضعفان این بخش حل می شود. 

منبع:خبرگزاري صداوسیما



قرارگاه جوادالائمه (ع) با هدف کاهش آسیب هاي اجتماعی توسط سپاه فجر

راه اندازي شد

منبع: تسنیمشماره خبر:  193  |  تاریخ: 1400/04/01

گروه استان ها- فرمانده سپاه فجر استان فارس گفت: اقشار تخصصی بسیج هر کدام با توجه به تخصص خود آسیب هاي
اجتماعی و معضلات موجود در جامعه هدف را شناسایی و به ویژه در زمینه مقابله با معضل اعتیاد بیش از پیش فعال شوند.

گروه استان ها- فرمانده سپاه فجر استان فارس گفت: اقشار
تخصصی بسیج هر کدام با توجه به تخصص خود آسیب
هاي اجتماعی و معضلات موجود در جامعه هدف را
شناسایی و به ویژه در زمینه مقابله با معضل اعتیاد بیش از

 
پیش فعال شوند. - اخبار استانها - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم از شیراز، به نقل از روابط
عمومی سپاه فجر، سردار یداله بوعلی در نشست هماهنگی
قرارگاه جوادالائمه (ع) که با حضور جمعی از مسئولان
سپاه فجر و به میزبانی معاونت اجتماعی سپاه فجر برگزار

شد با بیان اینکه اعتیاد و مواد مخدر یکی از اصلی ترین آسیب هاي اجتماعی است اظهار داشت: مقابله با مواد مخدر و کاهش موارد

 
اعتیاد یکی از برنامه هاي مهم نواحی و اقشار بسیج فارس در سال جاري است. 

وي با اشاره به تشکیل یک قرارگاه منسجم با هدف کاهش آسیب هاي اجتماعی گفت: معاونت اجتماعی سپاه فجر با بررسی و پژوهش
هاي هدفمند یک طرح جامع براي کاهش آسیب هاي اجتماعی تهیه کرده و پس از مشخص کردن فرآیندها آن را براي اجرا به نواحی

 
و اقشار بسیج فارس ارائه کرده است. 

 
کارآفرینی مسیري به سوي رفع آسیب هاي اجتماعی 

 
"مدیریت محله محور" چگونه به کاهش آسیب هاي اجتماعی کمک می کند؟ 

 
استاندار کرمان: طرح عملیاتی براي حل آسیب هاي اجتماعی حوزه دانش آموزي نداریم 

فرمانده سپاه فجر با اشاره به اهمیت توجه و عزم دستگاه هاي مختلف براي مقابله موثر و هماهنگ با مسئله اعتیاد و آسیب هاي
اجتماعی گفت: تعامل بین سازمانی و در کنار آن مطالبه عمومی از نهادهاي مسئول در زمینه مبارزه با مواد مخدر دو مولفه اي هستند

 
که در کاهش اعتیاد و آسیب هاي اجتماعی برآمده از آن نقش موثري خواهند داشت. 

وي با اشاره به لزوم نقش آفرینی هر چه بیشتر اقشار تخصصی بسیج در حوزه کاهش آسیب هاي اجتماعی گفت: اقشار تخصصی
بسیج هر کدام با توجه به تخصص خود آسیب هاي اجتماعی و معضلات موجود در جامعه هدف را شناسایی و به ویژه در زمینه مقابله

 
با معضل اعتیاد بیش از پیش فعال شوند. 



بوعلی با تشریح وظایف و اهداف قرارگاه جوادالائمه (ع) خاطرنشان کرد: سپاه و بسیج استان فارس بر اساس یک طرح هدفمند براي
مقابله همه جانبه با آسیب هاي اجتماعی به ویژه اعتیاد به صحنه خواهند آمد.



آیت االله ابراهیم رییسی، رییس جمهور منتخب در اولین نشست خبري: شرایط

به نفع مردم تغییر می کند

منبع: روزنامه دریاشماره خبر:  194  |  تاریخ: 1400/04/01

دریانیوز: سیاست خارجی دولت ما محدود به برجام نیست.

 
آیت االله ابراهیم رییسی، رییس جمهور منتخب در اولین نشست خبري: شرایط به نفع مردم تغییر می کند 

دریانیوز: رئیس جمهور منتخب اعلام کرد که با اعتماد به نیروي انسانی به ویژه جوانان و ذخایر ارزشمند کشور ان شاء االله وضعیت و
شرایط به نفع مردم و براي گشایش در زندگی مردم تغییر می کند. حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی در اولین نشست خود به عنوان
رئیس جمهور منتخب با بیان اینکه حماسه 28 خرداد امسال به دنبال حماسه هایی است که مردم عزیزمان در مقاطع مختلف خلق
کردند، گفت: حضور مردم پیامی براي همه دشمنان داشت. این حضور با معنا و گسترده با وجود شرایط کرونا، دشمنی هاي بسیار و

 
ایجاد جنگ روانی دشمن انجام گرفت. 

 
پیام انتخابات وحدت و انسجام ملی بود 

وي ادامه داد: حضور ملت بزرگ ایران در انتخابات که با ساعت ها ایستادن پاي صندوق راي انجام گرفت، با وجود برخی از گله مندي
ها از شرایط انجام گرفت. رئیسی با اشاره به پیام هاي مختلف حضور مردم در انتخابات افزود: یک پیام، پیام وحدت و انسجام ملی بود.
پیام دیگر ضرورت تغییر در وضعیت و شرایط اقتصادي و زندگی مردم بود. پیام ملت ایران مبارزه با فساد، فقر، تبعیض و در یک کلمه
اجراي عدالت در تمام شئون زندگی مردم بود. پیام ملت ایران، پافشاري بر ارزش هاي انقلاب شکوهمند اسلامی و تداوم راه امام (ره)
و شهدا به ویژه سردار دل ها شهید سردار قاسم سلیمانی بود. مردم با حضور خودشان وفاداري شان را به خون مطهر شهدا اعلام کرده

 
و به پیام رهبر معظم انقلاب لبیک گفتند. 

رئیسی ادامه داد: این پیام براي دولت مردم و همه مدیران و مسئولان دولتی که امور را به عهده خواهند گرفت باید شنیده شود. ما
باید به عهدي که با مردم بستیم وفادار بمانیم و وفاداري این است که با همه وجود براي رفع مشکلات پیش رو و باز کردن گره ها
تلاش کنیم. با اعتماد به نیروي انسانی به ویژه جوانان و ذخایر ارزشمند کشور ان شاء االله وضعیت و شرایط به نفع مردم و براي

 
گشایش در زندگی مردم تغییر می کند. 

 
سیاست خارجی دولت ما محدود به برجام نیست 

رئیسی گفت: سیاست داخلی و اولویت هاي ما در دولت سیزدهم بهبود وضعیت کسب و کار مردم، بهبود شرایط و وضعیت معیشت
مردم و بهبود شرایط در نظام اداري و کارآمدي رقم زده خواهد شد. حتما یک نظام اداري کارآمد، سالم و قانون مدار و فساد ستیز
شکل خواهد گرفت.وي با بیان اینکه بی تردید طی 40 سال اخیر شاهد تلاش هاي بسیاري در جهت توسعه یافتگی در حوزه هاي
مختلف بوده ایم، خاطرنشان کرد: تلاش هاي بسیاري شده است و ما در برخی حوزه ها به قله هایی دست یافته ایم اما در برخی حوزه
ها به دلیل عدم توجه به داشته هاي داخلی و سوء مدیریت ها مشکلات و عقب ماندگی هایی از جمله در جهت اجراي عدالت
داریم.رئیس جمهوري منتخب افزود: محور تحول، اجراي عدالت در بستر گام دوم انقلاب اسلامی است؛ حتما به تمام اسناد بالادستی
یعنی قانون اساسی،سیاست هاي مصوب نظام و برنامه هاي توسعه توجه خواهد شد و ما در دولت جدید برنامه توسعه هفتم را با

 
همکاري مجمع تشخیص مصلحت نظام و مجلس تدوین خواهیم کرد. 



رئیسی گفت: امیدواریم اقدامات ما گره گشایی از مردم کند و امید را به مردم بازگرداند و اعتماد مخدوش شده به مردم و جوانان ما
برگردد و احساس همه این باشد که دولت، امیدآفرین و اعتماد آور است و دولت مربوط به جناح خاصی نخواهد بود و کسانی هستند
که وطن دوستند و دغدغه انقلاب و دغدغه رفع مشکلات مردم دارند. هر کسی دلش براي مردم و انقلاب بتپد همکار ما در دولت
خواهد بود.وي با اشاره به سیاست هاي دولت سیزدهم در حوزه سیاست خارجی اظهار کرد: دنیا باید بداند که وضعیت با حضور
حماسه ساز مردم عزیز تغییر کرده است و شرایطی جدید پیش روي دنیا است؛ دنیا باید بداند که تا امروز فشار حداکثري بر ملت ما
کارساز نشده است و باید تجدید نظر کنند و بازگردند؛ ملت ما نشان دادند که در مقابل فشارها مقاومت و ایستادگی دارد و باید بدانند
که سیاست خارجی دولت ما از برجام شروع نمی شود و به برجام نیز محدود نخواهد شد، بلکه ما تعاملی گسترده و متوازن را در

 
سیاست خارجی دنبال خواهیم کرد. 

رئیس جمهوري منتخب افزود: در مذاکرات، هر مذاکره اي که منافع ملی در آن تضمین شود حتما مورد حمایت ما خواهد بود اما ما
وضعیت اقتصاد و شرایط مردم را به مذاکرات گره نخواهیم زد و اجازه نخواهیم داد که مذاکره براي مذاکره و مذاکرات فرسایی باشد،
بلکه هر نشستی باید همراه با نتیجه باشد و براي ملت بزرگ ایران آورده اي داشته باشد.اروپا و آمریکا به تعهدات خود بازگردندرئیس
جمهور منتخب در پاسخ به این سوال که اصلی ترین اولویت دولت شما و نخستین دستور شما در دولت جدید چه خواهد بود، بیان
کرد: در روز آغاز کار دولت ما اعلام خواهیم کرد که تمام بسترهاي فساد زا که ایجاد رانت می کنند، باید خاتمه داده شود و تمام

 
دستگاه هاي اداري موظفند ریشه هاي فساد و رانت خواري را از بین ببرند و این ساز و کارها توسط دولت اصلاح شود. 

رئیسی، گفت: اولین اقدام دولت ما توجه به مسئله اشتغال و مسکن مردم خواهد بود که دست اندرکاران بخش هاي مختلف باید در
این زمینه حضور فعال داشته باشند.رئیسی در پاسخ به سوال یورو نیوز مبنی بر اینکه چه پیامی به آمریکا و اروپا درباره برجام دارید،
گفت: کشورهاي اروپایی و آمریکا باید نگاه کنند که در قبال برجام چگونه اقدام کردند، آمریکا برجام را نقض کرد و اروپا به تعهدات
خود عمل نکرد. من به آمریکا می گویم شما بر اساس برجام موظف به رفع تحریم ها بودید، ولی این کار را نکردید و اکنون به تعهدات
خود بازگردید و آنها را اجرایی کنید. به اروپا هم می گویم تحت فشار آمریکا قرار نگیرید و به آنچه متعهد شدید عمل کنید. مطالبه
مردم ایران این است که شما به تعهدات خود عمل کنید. خواسته مردم احقاق حق آنهاست و ما حق آنها را دنبال می کنیم ان
شاءاالله.رئیس جمهور منتخب همچنین در پاسخ به سوال خبرگزاري مهر درباره برنامه دولت براي رفع موانع تولید خاطرنشان کرد:

 
شعار امسال و سال هاي اخیر درباره رونق تولید بوده است. 

محور کار ما هم رونق تولید خواهد بود و براي این کار باید نقدینگی در کشور مدیریت شود. ما نقدینگی را باید به سمت تولید سرازیر
کنیم که ساز و کارهایی هم در دستور کار داریم.وي با بیان اینکه تولید کننده اعتراض دارد که نقدینگی کم است، افزود: از آن سو
کارشناسان می گویند رشد نقدینگی موجب ایجاد مشکلات شده است. ما براي رفع این مشکل تولید را پرجاذبه و فعالیت هاي
اقتصادي غیر مولد را بی جاذبه می کنیم تا نقدینگی به طرف تولید برود. البته این کار با بخشنامه انجام نمی شود و دولت حتما برنامه
اي براي رونق تولید دنبال می کند.به گزارش ایسنا، رئیسی گفت: یکی از راه هاي جذابیت براي تولید کاهش مالیات از 25 درصد به
10 درصد است و افزایش مالیات براي فعالیت هاي غیر مولد مثل هدایت نقدینگی به سمت ارز، مسکن و زمین است. ما عدالت

مالیاتی را دنبال می کنیم.



پیش نیاز حذف چهار صفر از پول ملی چیست؟

منبع: فراسوشماره خبر:  195  |  تاریخ: 1400/04/01

رییس اتاق بازرگانی مشترك ایران و امارات گفت: راهکار حفظ ارزش پول ملی، مهار نقدینگی و در نتیجه کنترل تورم، رشد
تولید و افزایش صادرات به ویژه صادرات غیرنفتی است.

پیش نیاز حذف چهار صفر از پول ملی چیست؟رییس اتاق
بازرگانی مشترك ایران و امارات گفت: راهکار حفظ ارزش
پول ملی، مهار نقدینگی و در نتیجه کنترل تورم، رشد

 
تولید و افزایش صادرات به ویژه صادرات غیرنفتی است. 

به گزارش فراسو، فرشید فرزانگان رییس اتاق بازرگانی
مشترك ایران و امارات، با اشاره به اینکه نزدیک به 9
میلیارد اسکناس در جریان است و سالانه نزدیک به یک
میلیارد اسکناس هم امحا می شود، اظهار داشت: اگر چهار

صفر از پول ملی حذف شود، تعداد اسکناس هاي درجریان به 2.2 میلیارد می رسد. که البته این مهم توسط بسیاري از صاحب نظران

 
و فعالان اقتصادي، در اولویت اقتصادي نیست. 

به گفته این کارشناس اقتصادي، عامل اصلی حفظ ارزش پول ملی، کنترل نقدینگی است که پُرشتاب در حال رشد است. به بیان
دیگر، بر اساس آخرین آمار، تا پایان اسفندماه 1399 بالغ بر 3.5 هزار هزار میلیارد تومان بوده و نرخ رشد آن نیز افزایش یافته است. و
همچنان که در آمار منتشر شده، سهم 20 درصدي پول و 80 درصدي شبه پول از نقدینگی مشاهده می گردد و افزایش 41 درصد
حجم نقدینگی در سال 1399 با استمرار روند افزایشی سهم پول از نقدینگی و روند کاهش سهم شبه پول (سپرده هاي غیردیداري)

 
از آن که از سال 1397 آغاز شده بود، در سال 1399 تشدید شده که می تواند قدرت تورم زایی نقدینگی را نشان دهد. 

فرزانگان تاکید کرد: افزایش حدود 30 درصد پایه پولی به عنوان عامل رشد نقدینگی و سهم حدود 30.5 درصد پایه پولی در رشد 41
درصدي نقدینگی در سال 1399، همگی بیانگر آن است که در حالی که موتور رشد نقدینگی به شدت در حال حرکت است، حذف

 
صفر از پول ملی، بیشتر اقدام و حرکت نمایشی خواهد بود. 

رییس اتاق بازرگانی مشترك ایران و امارات در ادامه به راهکار حفظ ارزش پول ملی اشاره داشت و افزود: راهکار مطلوب، مهار
نقدینگی و در نتیجه کنترل تورم، رشد تولید و افزایش صادرات به ویژه صادرات غیرنفتی است که بر تولید و اشتغال صادرات

 
محصولات پیچیده بنیان گذاري شده است. 

وي در ادامه اقداماتی که باعث رونق تولید و تقویت ارزش پول ملی می گردد را برشمرد و افزود: این اقدامات، مجموعه سیاست هایی
است که در نتیجه آن، تعامل و مراودات بانکی کشور را از حالت محدود و بسته به حالت باز و با مراودات بانکی بین المللی مبدل نماید
و لذا بانک هاي کشور را به نظام بانکداري صحیح تبدیل نماید که به معناي واقعی در نظام بانکداري جهانی تعریف شده و به بیان



 
دیگر، بانک هاي کشورمان به سیستم مراودات و نقل انتقالات مالی بپیوندد. 

فرزانگان خاطرنشان کرد: آنچه که تلاش براي کاهش از فشار ناترازي بودجه جاري دولت در سیستم بانکی و بانک مرکزي و کاهش
معوقات بانکی و فروش اموال مازاد بانک ها، پیگیريِ با قدرت اصلاح ناترازي بانک هاي کشور و بقیه موارد یاد می شود، در ادامه
اقداماتی است که نظام بانکداري کشور از اساس نیازمند اصلاحات ساختاري است که با رویکرد سیاست گذار، نجات آن بسیار دشوار

 
ولی ممکن و محتمل به نظر می رسد. 

وي در پایان گفت: بنابراین حذف چهار صفر از پول ملی، به فضاي پُرثبات در اقتصاد، کنترل حجم نقدینگی و انضباط مالی در هزینه
هاي جاري کشور و اصلاحات ساختاري در نظام پولی و مالی نیاز دارد.



حضور حماسی مردم در انتخابات توطئه دشمنان را خنثی کرد

منبع: بسیج نیوزشماره خبر:  196  |  تاریخ: 1400/04/01

جوکار گفت: با مشارکت حداکثري ملت ایران یک رئیس جمهور با رأي قوي و بالا انتخاب شد و یقیناً توطئه دشمنان نقش بر
آب شد و به فرمایش رهبري پیروز این میدان مردم بودند.

به گزارش خبرگزاري بسیج از یزد، محمد صالح جوکار، گفت: حضور گسترده و حماسه ساز ملت ایران در انتخابات 28 خردادماه
علیرغم شیطنت ها و فتنه انگیزي هایی که برخی کشور هاي منطقه و همچنین دیگر دشمنان ما از جمله امریکا و اسرائیل و منافقین

 
به کار بردند بسیار افتخارآمیز، حائز اهمیت و تأثیرگذار بود و آن توطئه ها را خنثی کرد. 

وي ادامه داد: ملت ایران با حضور حماسی خود در انتخابات ثابت کرده اند که پاي ارزش ها و آرمان هاي انقلاب ایستاده اند و با وجود
همه نارضایتی ها از عملکرد مدیران و فشار هاي اقتصادي و معیشتی که بر آن ها وارد شده بود باز هم پاي صندوق هاي رأي حاضر
شدند و این عملکرد را به پاي انقلاب نگذاشتند البته برخی مردم نیز پاسخ خود در مقابل سوء مدیریت مسئولان را با عدم حضور در

 
انتخابات دادند. 

نماینده مردم یزد و اشکذر در مجلس گفت: با مشارکت حداکثري ملت ایران یک رئیس جمهور با رأي قوي و بالا انتخاب شد و یقیناً
توطئه دشمنان نقش بر آب شد و به فرمایش رهبري پیروز این میدان مردم بودند و این پیروزي به نام مردم و ملت ایران به ثبت

 
رسید. 

جوکار ادامه داد: دولت جدید با ریاست آیت االله رئیسی، در ادامه باید پاسخ به مطالبات و خواسته هاي به حق مردم بدهد و این
وضعیت ناپایداري در حوزه اقتصاد، تورم، گرانی، تعطیل شدن مسکن، پایین آمدن نرخ اشتغال که در چند سال گذشته اتفاق افتاد
سامان دهد و بتواند با تزریق امید و نشاط در جامعه و در زمینه تأمین مطالبات اقتصادي در حوزه معیشت، مسکن جوانان، ازدواج

 
جوان و اشتغال جوانان گام هاي بلندي بردارد. 

وي با بیان اینکه مردم با حضور خود رد پاي صندوق هاي رأي به وظیفه خود عمل کردند، ادامه داد: اکنون مسئولیت بر عهده ما است
که خدمتگزار خوبی براي مردم باشیم و قطعاً دولت جدید با ریاست آیت االله رئیسی با توجه به عملکردي که از گذشته از ایشان سراغ
داریم می تواند عملکرد بسیار مطلوبی را در چهار سال آینده به عنوان یادگار در کشور به جاي بگذارد و به مردم خدمت رسانی خوبی

 
انجام دهد. 

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شورا ها در مجلس عنوان کرد: یکی از نکته ها در انتخابات این بود که همه اقشار مردم با گرایش
ها و سلایق مختلف در انتخابات حضور داشتند و رئیس جمهور آینده را انتخاب کردند بنابراین قطعاً باید از همه این ظرفیت ها
استفاده شود و مبناي انتخاب مدیران براساس شاخص کارآمدي، روحیه جهادي و انقلابی، توانمندي و سوابق در نظر گرفته شود و

نهایتاً مدیران باتجربه براي کشور جهت پیشبرد امور مردم انتخاب شوند.



برنامه ایمپاسکو در سال 1400: 8 پروژه آماده بهره برداري / سرمایه گذاري

بیش از 8 هزار میلیارد ریال

منبع: آرمان اقتصاديشماره خبر:  197  |  تاریخ: 1400/04/01

بهره برداري از 8 پروژه با سرمایه گذاري بیش از 8 هزار میلیارد ریال ازجمله برنامه هاي شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران

 
در سال 1400 است. 

به گزارش روابط عمومی شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران، احداث کارخانه تولید کاغذ از کربنات کلسیم الیگودرز، احداث واحد
40 هزار تنی نفلین سینیت، احداث راه دسترسی معدن سرب نخلک در استان اصفهان، احداث کارخانه فرآوري طلاي هیرد، احداث
کارخانه هاي تولید کود فسفاته با ظرفیت 6000 و 20000 تن، احداث واحد تولید سیلیکو متال در مجتمع فروکروم جغتاي، بهره
برداري از معدن طلاي دره اشکی و پروژه ساخت کارگاه تصفیه شمش (اتاق طلا) ازجمله طرح هاي قابل بهره برداري ایمپاسکو در

 
سال 1400 می باشد. 

بر اساس این گزارش با بهره برداري از طرح هاي ذکر شده، شاهد اشتغال مستقیم 520 نفر و اشتغال غیر مستقیم 1132 نفر خواهیم

 
بود. 

گفتنی است هدف از بهره برداري طرح هاي ذکر شده تولید کاغذ، تولید کنسانتره نفلین سینیت، تولید کود فسفاته، تولید سیلیکو
متال و نیز تولید شمش طلا می باشد.



چرا صنعت لوازم خارجی ایران به همکاري خارجی نیاز دارد؟ / برخی

تولیدکنندگان همچنان خواستار انحصار در بازار

منبع: موجشماره خبر:  198  |  تاریخ: 1400/04/01

برخی از تولیدکنندگان لوازم خانگی که مدعی تولید ملی
هم هستند از همان ابتداي سال به دنبال افزایش قیمت
محصولات خود بودند؛ این در حالی است که برندهاي
خارجی با وجود افزایش هزینه تامین مواد اولیه و نیز حمل

 
و نقل، قیمت محصولات خود را ثابت نگهداشته اند. 

به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري موج، صنعت لوازم
خانگی ایران در شرایط پیچیده اي قرار گرفته است، از یک
سو در سال هاي اخیر به دلیل ممنوعیت واردات و کاهش

عرضه نسبت به تقاضا، سرمایه گذاري هاي جدیدي در این بخش انجام شده است و از طرف دیگر هنوز تقاضا براي محصولات داخلی
چندان بالا نیست و قاچاق لوازم خانگی با اقبال مردم روبرو است، به همین دلیل برخی از فعالان صنف لوازم خانگی معتقدند باید
همکاري با شرکت هاي خارجی لوازم خانگی از سر گرفته شود تا بخشی از نیاز بازار از طریق تولید مشترك تامین شود تا از این طریق
کالاهاي قاچاقی که نه مالیات می پردازد و نه اشتغال ایجاد می کند از بازار ایران حذف شود، در همین حال برخی از تولیدکنندگان
داخلی این مساله را تهدیدي براي تولید داخلی می دانند و معتقدند باید ممنوعیت واردات ادامه یابد تا سرمایه گذاري هاي این بخش

 
به سرمایه گذار برگردد. 

معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت در گفتگو با خبرنگار خبرگزاري موج با اشاره به اینکه صنعت لوازم خانگی ایران
درمسیر تکامل است، گفت: این صنعت در ایران نسبت به چند سال گذشته رشد قابل ملاحظه اي داشته و توانسته به بخش عمده اي
از نیازهاي داخلی کشور پاسخ دهد، اما همچنان آمادگی رقابت با برندهاي بزرگ لوازم خانگی دنیا را ندارد، هرچند برخی از شرکت

 
هاي ایرانی توانسته اند محصولاتی را هم صادرات کنند. 

سعید زرندي با بیان اینکه محدودیت براي واردات لوازم خانگی به ایران باید مشروط باشد و نباید ادامه دار باشد، افزود: به طور قطع
نمی تواند واردات لوازم خانگی خارجی را براي طولانی مدت محدود کرد، زیرا این مساله منجر به تنبلی تولیدکننده ها می شود و
صنعت لوازم خانگی باید با تولیدات خارجی هم رقابت کند، از این رو یک فرصت دو یا سه ساله به تولیدکننده ها داده می شود تا
بتوانند روي ارتقاي کیفیت و تولید کار کنند و بخشی از محصولات خود را هم صادرات کنند و این شرط صادرات براي ممنوعیت در
واردات در مقطع کنونی مهمترین رکن براي ارتقاي کیفیت تولید است و اگر این مساله رخ ندهد، به طور قطع برخی از تولیدکننده ها

 
از بازار حذف خواهند شد. 

رقابت اروپایی ها براي کاهش هزینه تولید بومل عضو کمیته طراحی بنیاد مدیریت کیفیت اروپا در نشستی آنلاین درباره چگونگی
حفظ مشتري در بازار پر رقابت لوازم خانگی اعلام کرد: در چند سال اخیر هزینه تامین مواد اولیه و حمل و نقل براي شرکت بوش 40



درصد افزایش داشته و این شرکت در این مدت براي جلوگیري از افزایش قیمت 30 درصد از هزینه تولید خود را کاهش داده و همین
مساله باعث شده که با وجود گرانی 40 درصدي هزینه تولید همچنان قیمت کالاهاي این برند ثابت بماند و از این طریق رقابت پذیري
خود را با سایر تولیدکنندگان لوازم خانگی بالا برده است. از این رو تولیدکننده ها باید استراتژي براي کاهش هزینه ها و ماندن در

 
رقابت داشته باشند در غیر اینصورت از بازار حذف می شوند. 

ضرورت ارتقاي کیفیت لوازم خانگی ایران دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران با تاکید بر اینکه تولید برخی محصولات لوازم
خانگی در ایران مثل اسپلیت، سشوار، اتو و... کمتر از نیاز داخلی انجام می شود، زیرا صرفه اقتصادي ندارد، گفت: به طور قطع تولید
انبوه محصولات ضمن اینکه هزینه تولید را کاهش می دهد صرفه اقتصادي بیشتري براي تولیدکننده به وجود می آورد. در شرایط
کنونی برخی محصولات در ایران به دلیل اینکه تولید آن گران تمام می شود خیلی ها علاقه اي براي تولید محصولات ندارد، به همین

 
دلیل قاچاق پذیر هم هستند. 

عباس هاشمی با بیان اینکه کیفیت برخی محصولات لوازم خانگی ایران هنوز نیاز به بهبود دارد تا بتواند با نمونه هاي خارجی رقابت
کنند، تصریح کرد: در شرایط کنونی واردات لوازم خانگی به ایران ممنوع است و میزان تولید و تقاضا براي برخی محصولات لوازم
خانگی به حالت برابر رسیده است، به همین دلیل کالاهاي تولید در بازار داخلی به فروش می رسد، البته برخی تولیدکننده ها صادرات
جزئی هم داشته اند، اما به طور کلی بازار شرایط متعادلی دارد و این فضا باید به سمت رقابت پذیري بیشتر برود تا تولیدکننده ها

 
براي ارتقاي کیفیت محصولات خود ترغیب شوند. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري موج، در حال حاضر قیمت دلار در ایران نسبت به سال گذشته کمتر است و بسیاري از مصرف کنندگان
انتظار دارند قیمت لوازم خانگی هم یا کاهش یابد یا حداقل ثابت بماند، با این حال برخی از تولیدکنندگان لوازم خانگی که مدعی
تولید ملی هم هستند از همان ابتداي سال به دنبال افزایش قیمت محصولات خود بودند، این در حالی است که برندهاي خارجی با
وجود افزایش هزینه تامین مواد اولیه و حمل و نقل قیمت محصولات خود را ثابت نگهداشته اند و این مساله حکایت از این دارد که
شرکت هاي ایرانی براي ورود به بازار جهانی هنوز خیلی عقب هستند و دولت باید تلاش کند تا زمینه همکاري شرکت هاي ایرانی با

برندهاي خارجی را براي تولید مشترك فراهم کند تا از این طریق قدرت رقابت قطعه سازان هم بالا برود.



قدردانی استاندار تهران از عملکرد بانک کشاورزي

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  199  |  تاریخ: 1400/04/01

انوشیروان محسنی بندپی استاندار تهران ، با اهداي لوح سپاس از عملکرد بانک کشاورزي در استان تهران قدردانی کرد.

 
انوشیروان محسنی بندپی استاندار تهران ، با اهداي لوح سپاس از عملکرد بانک کشاورزي در استان تهران قدردانی کرد. 

به گزارش روابط عمومی مدیریت شعب بانک کشاورزي استان تهران ،دکتر محسنی بندپی با اهداي لوح سپاس به بهنام شهدي مدیر
شعب بانک کشاورزي در استان تهران از عملکرد این بانک و تلاش هاي صورت گرفته براي تحقق اهداف و برنامه هاي اقتصادي دولت
تدبیر و امید در زمینه تولید و اشتغال و رفع مشکلات اقتصادي در کارگروه هاي تسهیل و رفع موانع تولید و اشتغال استان تهران

تشکر و قدردانی کرد.



ضرورت نهادینه ساختن فرهنگ کار و تلاش در جامعه

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  200  |  تاریخ: 1400/04/01

مدیرعامل بانک رفاه کارگران با تاکید بر ضرورت نهادینه ساختن فرهنگ کار و تلاش در جامعه، برگزاري جشنواره ها و
مسابقات عکاسی با موضوع " کار و اشتغال" را در این زمینه بسیار تاثیرگذار توصیف کرد و خاطرنشان ساخت: بانک رفاه

کارگران در راستاي ایفاي نقش موثر در حوزه مسئولیت اجتماعی، به سهم خود از برگزاري ...

مدیرعامل بانک رفاه کارگران با تاکید بر ضرورت نهادینه
ساختن فرهنگ کار و تلاش در جامعه، برگزاري جشنواره
ها و مسابقات عکاسی با موضوع " کار و اشتغال" را در این
زمینه بسیار تاثیرگذار توصیف کرد و خاطرنشان ساخت:
بانک رفاه کارگران در راستاي ایفاي نقش موثر در حوزه
مسئولیت اجتماعی، به سهم خود از برگزاري اینگونه

 
مسابقات و جشنواره ها حمایت می کند. 

به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، اسماعیل الله
گانی با بیان این مطلب در جمع هیات داوري جشنواره

عکس "کارا" افزود: برگزاري این جشنواره اقدام بسیار ارزشمندي است که به همت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و با موضوع
"کار، اشتغال و ایمنی"، انجام شد. بانک رفاه کارگران نیز سعی کرد به سهم خود در برگزاري مناسب تر و با کیفیت تر جشنواره

 
مذکور، نقش آفرینی موثري داشته باشد. 

مدیر عامل بانک رفاه کارگران افزود: پیش از برگزاري این جشنواره عکاسی، جشنواره کاریکاتور "کارا" را داشتیم و ضرورت دارد در

 
تداوم این اقدامات، این جشنواره در آینده به سمت تهیه و گردآوري کلیپ هاي کوتاه با موضوع کار، اشتغال و ایمنی سوق داده شود. 

الله گانی به هیات داوري جشنواره عکس "کارا" اشاره کرد و گفت: هیات داوري این جشنواره از اساتید برجسته هنر عکاسی در کشور

 
هستند و حضور آن ها در این جشنواره، سطح کیفی بالاي آن را نشان می دهد. 

وي در پایان ضمن قدردانی از کسانی که با ارسال عکس در برگزاري بهینه تر و موثرتر جشنواره عکس "کارا" مشارکت کرده اند،
تصریح کرد: بانک رفاه کارگران به منظور حمایت از برنامه هاي فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و در راستاي

نهادینه ساختن فرهنگ کار و تلاش در جامعه، هدایایی به برگزیدگان جشنواره مذکور تقدیم خواهد کرد.








































